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چهارشنبه ۲۸ آبان ۱۳۹۹
November 18, 2020

اول ربیع الثانی ۱۴۴۲

مناسبت ها

۲۴ آبان روز کتاب و کتابخوانی
[ November 14 ] ۲۴ آبان روز جهانی دیابت
[ November 15 ] ۲۵ آبان روز جهانی فلسفه
[ November 20 ] ۳۰ آبان روز جهانی کودک
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1- اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود/ مردم اذیت شده اند - ماین نیوز

2- دستور رئیس جمهور براي تعیین تکلیف «معادن حبس شده» - ماین نیوز

3- پرداخت بیش از 4 هزار میلیارد ریال تسهیلات به مردم سیستان و بلوچستان - خبرگزاري فارس

4- حزب شاه کلید توسعه سیاسی و در نتیجه بهبود وضع اقتصاد ایران - ترابر نیوز

5- بذرپاش: اولویت حسابرسی استان ها کمک به تولید و اشتغال باشد - باشگاه خبرنگاران جوان

6- ذخایر نفت و گاز موتور محرکه اقتصاد کشور - تیتر برتر

7- طرح هاي استانی باید در راستاي جهش تولید و اشتغال باشد - خبرگزاري دفاع مقدس

8- استاندار کرمان: معضل حاشیه نشینی از سیماي اثر جهانی بم زدوده شود - ایرنا

9- اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود - باشگاه خبرنگاران جوان

10- اهتمام جدي ستاد تسهیل براي تعیین تکلیف واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی - پایگاه دولت

11- کار نیک با «تیک نیک» - روزنامه رسالت

12- کار نیک با «تیک نیک» - روزنامه رسالت

13- طرح توشعه مشاغل خانگی به سمت مهارت محوري برود - ایسنا

14- رونق توسعه اقتصادي در روستا هاي استان - خبرگزاري صدا و سیما

15- برداشت سالانه 9 میلیون تن مواد معدنی در استان ایلام - خبرگزاري صدا و سیما

16- کیهان و خوانندگان - روزنامه کیهان

17- بذرپاش: اولویت حسابرسی استان ها کمک به تولید و اشتغال باشد - تسنیم

18- بازدید هفتگی از واحد هاي تولیدي و صنعتی سیرجان - باشگاه خبرنگاران جوان

19- وظایف بنیاد شهید و امور ایثارگران بسیار وسیع براي جامعه اي مقدس است - باشگاه خبرنگاران جوان

20- بذرپاش: طرح هاي استانی باید در راستاي جهش تولید و اشتغال باشد - خبرگزاري فارس

21- هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد - انتخاب

22- رویکرد اصلی برنامه هاي سپاه و بسیج در عرصه هاي محرومیت زدایی است - خبرگزاري دفاع مقدس

23- پروژه هاي جهش تولید و اقتصاد مقاومتی پیشتاز باشند - تابناك

24- تولید محصول دیم زارهاي کردستان با اجراي طرح جهش افزایش می یابد - تابناك

25- عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون: در پرداخت تسهیلات، باید حمایت از تولید و اشتغال مدنظر قرار گیرد - پیک اقتصادي

26- صید با قلاب، ظرفیتی براي افزایش اشتغال در سواحل مکران - فصل اقتصاد

27- اولویت حسابرسی استان ها کمک به تولید و اشتغال باشد - خبرگزاري مهر

28- گزارشی تاریخی از ماجراي قطع صدور نفت به آمریکا؛ - 55 آنلاین

29- واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تعیین تکلیف می شوند - شبستان

30- سند «برنامه ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان» رونمایی شد - خبرگزاري فارس

31- کار آفرینان مشمول معافیت بیمه اي می شوند - خبرگزاري صدا و سیما
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32- آغاز پانزدهمین دوره جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی در اصفهان - تابناك

33- اجراي طرح امین در مدرسه ها براي کشور راهبردي است - ایرنا

34- هم خوانی نقش کتاب در جمع هاي مجازي و با رعایت فاصله اجتماعی، سرلوحه برنامه هاي هفته کتاب منطقه آزاد انزلی
- آریا نیوز

35- اقدامات پتروشیمی جم در بحث مسئولیت هاي اجتماعی، ارزشمند و تحسین برانگیز است - ثلاث

36- 50 درصد از توان دفاعی کشور را سربازان تشکیل می دهند - شهید نیوز

37- با کارآفرینی براي آسیب دیدگان اجتماعی از بزهکار شدن آن ها جلوگیري کنیم - شبستان

38- مسئولینی که مصوبات ستاد تسهیل را اجرا نکنند به دستگاه قضا معرفی می شوند - خبرگزاري فارس

39- 124 طرح محرومیت زدایی همزمان با هفته بسیج در آذربایجان شرقی افتتاح می شود - تسنیم

40- زندگینامه شهید «ابراهیم موسائی» - خبرگزاري دفاع مقدس

41- نرخ جدید محصولات لبنی - روزنامه حمایت

42- زنجیره اشتغال زندانیان توسط دستگاه هاي متولی تکمیل شود - روزنامه حمایت

43- پیشگیري از بزهکاري با کارآفرینی براي آسیب دیدگان اجتماعی - روزنامه حمایت

44- مسیر بورس تا پایان سال به کدام سمت است؟ - خبر فوري

45- راه اندازي 5G در ایران شوي انتخاباتی است - روزنامه جام جم

46- پیام مدیرکل به مناسبت فرارسیدن هفته جهانی کارآفرینی - رکنا

47- احداث 10 باجه بانکی روستایی تا پایان امسال در خراسان جنوبی - باشگاه خبرنگاران جوان

48- گرامیداشت چهل و یک سالگی بسیج از توزیع 40هزار بسته معیشتی تا خانه دار شدن78نیازمند/مبارزه با فسادازحرف تا

عمل - شبستان

49- نخستین واحد قوطی سازي شیرخشک در خراسان رضوي آماده بهره برداري شد - ایرنا

50- 75 پروژه توسعه محله اي دیگر در منطقه 19 تصویب شد - آریا نیوز

51- زنجیره اشتغال زندانیان پس از آزادي تکمیل شود - خبرگزاري مهر

52- مقام سپاه: فعالیت 144 گردان سایبري در تهران/جوانان را در برابر دروغ و تردید واکسینه می کنیم - عصر ایران

53- عدم اعتماد متقابل آفت پیشرفت تعاونی ها - همراز

54- اجراي طرح توسعه مشاغل خانگی در روستاي «بنده بن» رودسر - ایسنا

55- طرح هاي اقتصادي جهش تولید با سرعت در حال اجراست - ایسنا

56- ستاد رفع موانع تولید: واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تعیین تکلیف می شوند - آخرین خبر

57- معرفی متخلفان از مصوبات ستادتسهیل به دستگاه قضا - اکو نیوز

58- کارنامه موفق معاونت زنان وخانواده در بهبود زندگی بانوان کارآفرین - برنا نیوز

59- دستگاه قضایی مصمم به حمایت از سرمایه گذاري هاي مشروع و قانونی است - تسنیم

60- مردم هرمزگان در 8 ماهه سال جاري 26 میلیارد تومان زکات پرداخت کردند - تسنیم

61- وقتی اراده فکر و نیروي جوانی در کنار هم قرار می گیرد - آخرین خبر

62- سپاه کربلا مقابله با کرونا را در محلات مازندران اجرایی می کند - ایرنا

63- در پرداخت تسهیلات، باید حمایت از تولید و اشتغال مدنظر قرار گیرد - کیوسک خبر
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64- سازمان هاي مردم نهاد جوان،یاور پزشکان در مبارزه با کرونا باشند - ایرنا

65- دومین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان فارس آنلاین برگزار شد - برنا نیوز

66- هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد - خبر اقتصادي

67- تاکید بر افزایش 15 درصدي سهم تعاون از بازار سرمایه - خبر اقتصادي

68- 167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور - روزنامه کسب و کار

69- هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد - جامع خبر

70- اعتماد به جوانان و حمایت از کارآفرینان شرط مهم پیشرفت اقتصادي - گیلانستان

71- 5 تا 10 میلیارد تومان سرمایه گذاري در سکوي پرتاب زاینده رود - اقتصاد آنلاین

72- دبیر شوراي عالی فضاي مجازي خواستار ایجاد پلتفرم هاي بزرگ آموزشی شد - وبنا

73- جزئیات دقیق از اعمال محدودیت هاي تردد خودروهاي شخصی در گیلان - رویداد گیلان

74- مردم شهرستان پاکدشت 820 میلیون تومان صدقه پرداخت کردند - روزنامه تجارت

75- افزایش قیمت خودرو روند نوسازي تاکسی ها را کند می کند - روزنامه تجارت

76- رونمایی از سند«ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان»/طراحی برنامه ملی اشتغال مددجویان - ایسنا

77- یک نماینده به حوزه انتخابیه تالش، رضوانشهر و ماسال اضافه شود - دیار میرزا

78- عدم اعتماد متقابل آفت پیشرفت تعاونی ها - ایسنا

79- توجه به آمایش سرزمینی در بودجه 1400 - دانا

80- فاصله مسؤولان از چارچوب فکري امام و رهبري در رابطه با حکومت اسلامی - رسا

81- احیاي 6 واحد غیرفعال صنعتی استان لرستان - بانکداري ایرانی

82- بازدید معاون اعتبارات بانک صنعت و معدن از صنایع استان فارس - بانکداري ایرانی

83- نخستین شتاب دهنده تخصصی صنعت روانکار ها راه اندازي شد - باشگاه خبرنگاران جوان

84- 61 پروژه در قالب جهش تولید در استان اردبیل اجرایی می شود - تسنیم

85- واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تعیین تکلیف می شوند - ایرنا

86- ایران در جمع 5 کشور صاحب فناوري تولید شیشه مشجر سولار - خبرگزاري صدا و سیما

87- مهارت آموزي هزار و 363 مددجوي کمیته امداد - خبرگزاري صدا و سیما

88- قیمت ارز باید به سر جاي خود بازگردد - تجارت نیوز

89- برداشت محصولات گلخانه اي در سیب و سوران - خبرگزاري صدا و سیما

90- اجازه ندهیم افراد خطاکار شوند و از بزهکار شدن آنها پیشگیري کنیم - خبر داغ

91- برگزاري نشست خبري به مناسبت هفته بسیج در تبریز - پانا

92- افزایش قیمت خودرو روند نوسازي تاکسی ها را کند می کند - اقتصاد آنلاین

93- نسخه ایرانی براي ضدعفونی کردن اماکن و معابر عمومی - روزنامه سپهر غرب

94- نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد - عصر ایران

95- سردار یزدي: فعالیت 144 گردان سایبري در تهران/جوانان را در برابر دروغ و تردید واکسینه می کنیم - عصر ایران

96- وبینار آموزشی کارآفرینی در دنیاي مجازي به همت مرکز رشد دانشگاه آزاد مشهد برگزار می شود - دانشجو



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 6/463

97- 55 هزار فقره زمین در 22 استان به خانواده ایثارگران و شهیدان واگذار می شود - قم نیوز

98- لزوم تکمیل زنجیره اشتغال زندانیان پس از آزادي توسط دستگاه هاي متولی - کیوسک خبر

99- مبارزه با گرانفروشی؛ اولویت برنامه هاي هفته بسیج در چهارمحال وبختیاري - خبرگزاري قرآن

100- مردم شهرستان پاکدشت 820 میلیون تومان صدقه پرداخت کردند - برنا نیوز

101- نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد - کبنا نیوز

102- سردار یزدي: گسترش فعالیت بسیج در فضاي مجازي/ جوانان را در برابر دروغ و تردید واکسینه می کنیم - روزنامه قدس

103- رونق سرمایه گذاري صنعتی در چهارمحال و بختیاري - فلزات آنلاین

104- سازمان هاي مردم نهاد جوان،یاور پرشکان در مبارزه با کرونا باشند - ایرنا

105- تجهیزات مورد نیاز براي مهار «کرونا» در داخل کشور تولید می شود - ارك خبر

106- ممنوعیت تردد خودروهاي غیر بومی در کلانشهر اصفهان - موج

107- در پرداخت تسهیلات، باید حمایت از تولید و اشتغال مدنظر قرار گیرد - موج

108- 16 سال نابودي تولید در سایه اجراي ناقص مهمترین طرح ملی کشور / آیا ترك فعل مخرب در نظام مالیاتی پیگیري

قضایی خواهد شد؟ - دانشجو

109- سپاه 12 هزار عدد ماسک بین نیازمندان تکاب توزیع می کند - ایرنا

110- برداشت زعفران از مزارع پاکدشت آغاز شد - ایرنا

111- شتاب دهنده «ویرا» در مرکز پارك علم و فناوري هرمزگان افتتاح شد - شبستان

112- فصل مشترك همکاري جهاد دانشگاهی و کمیته امداد در مازندران - تابناك

113- 167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور - گیتی آنلاین

114- مهارت افزایی و بصیرت افزایی با لشکر سایبري سپاه تهران - شعار سال

115- هدایت سرمایه ها به بورس - صداي بورس

116- در پرداخت تسهیلات، باید حمایت از تولید و اشتغال مدنظر قرار گیرد - آریا نیوز

117- سند ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان رونمایی شد - آریا نیوز

118- قیمت شیرخام افزایش یافت - بازار نیوز

119- رئیس سازمان زندان ها: زنجیره اشتغال زندانیان پس از آزادي باید توسط دستگاه هاي متولی تکمیل شود - میزان

120- حمایت از کارآفرینی براي رفع مشکل بیکاري/ درخواست کارآفرینان از مسئولان؛ کارشکنی نکنید - خبرگزاري فارس

121- پرونده 40 شهید مدافع سلامت تکمیل شد - خبرگزاري فارس

122- ترخیص تمامی کالاهاي مانده در گمرکات کشور ظرف یک ماه آینده/ ترخیص 4 میلیون تن از کالاهاي مرتبط با خطوط

تولید با مصوبه رئیس جمهور به زودي - وزارت صنعت معدن و تجارت

123- «رزمایش خدمت» با مشارکت 1000 گروه جهادي در خراسان رضوي برگزار می شود - روزنامه قدس

124- توانمندسازي مددجویان؛ فصل مشترك همکاري جهاد دانشگاهی و کمیته امداد در مازندران - ایسنا

125- به مناسبت روز کارآفرینی زنان؛ گزارشی از اقدامات حمایتی و ترویجی از زنان تلاشگر ایرانی - سپاهان نیوز

126- گفت وگوي با سمیرا فعلی، مشاور امور زنان در جمعیت هلال احمر - سپاهان نیوز

127- نقش دانشگاه ها در شکل گیري شبکه علمی براي مجموعه هاي تولیدي - دیجیاتو
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128- نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد - روزنامه صبح اقتصاد

129- پرداخت 51 هزار میلیارد ریال تسهیلات رونق تولید در 7 ماهه 99 - فصل اقتصاد

130- 2 میلیون واحد صنفی در زمان تعطیلات کرونایی نیازمند حمایت هستند - فصل اقتصاد

131- توسعه ترانزیت جاده اي کشور با تکمیل زنجیره آزادراه ها - فصل اقتصاد

132- تاکید بر افزایش 15 درصدي سهم تعاون از بازار سرمایه - فصل اقتصاد

133- پیش بینی 20 هزار میلیارد ریالی براي اتصال به گاز سراسري - خبرگزاري صدا و سیما

134- افزایش سطح کشت گلخانه اي در سبزوار - خبرگزاري صدا و سیما

135- شناسایی ظرفیت ها و مزیت هاي شغلی خوزستان - خبرگزاري صدا و سیما

136- 1500 مددجوي کمیته امداد یزد صاحب شغل شدند - روزنامه قدس

137- هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد - آریا نیوز

138- فیلم| چطور 4 جوان فارس و ترکمن باعث احیاي 6 کارخانه راکد شدند - خبرگزاري فارس

139- تاکید بر افزایش 15 درصدي سهم تعاون از بازار سرمایه - آریا نیوز

140- رئیس کل دادگستري خوزستان : افزایش سن ازدواج و اعتیاد از تبعات بیکاري است - روزنامه نسیم خوزستان

141- افزایش مدت زمان خدمت سربازي؛ شاید به نفع جوانان - ملیت

142- صیانت از چغازنبیل و محیط پیرامون وظیفه اي ملی و بین المللی - میراث آریا

143- کتاب تصمیمت را بگیر - رسا

144- نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد - شبکه ایران

145- سند ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان رونمایی شد - خبرگزاري دفاع مقدس

146- نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد - جهان نیوز

147- 13 آبان 1358 و اصرار پشت اصرار دانشجویان موسوي خوئینی براي قطع صادرات نفت به آمریکا / شوروي چگونه پس

از اشعال سفارت، به سرعت جاي آمریکا را گرفت؟ / روزه سیاسی مشکوك در ایران چگونه به نفع شوروي تمام شد؟ - انتخاب

148- بیکاري، کرونا، بیمه بیکاري و سازمان تامین اجتماعی - خبرگزاري صنایع

149- تاکید بر افزایش 15 درصدي سهم تعاون از بازار سرمایه - ایسنا

150- اجراي   707     برنامه همزمان با هفته بسیج در چهارمحال و بختیاري - ایسنا

151- 167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور - آریا نیوز

152- خودروسازان قیمت تاکسی ها را افزایش ندهند - ماشین نیوز

153- اهمیت کارآفرینی در شرایط کنونی جامعه دوچندان شده است - ایرنا

154- کارنامه موفق معاونت زنان وخانواده در بهبود زندگی بانوان کارآفرین - ایرنا

155- آغاز فراخوان جشنواره" امتنان" در چهارمحال و بختیاري - خبرگزاري صدا و سیما

156- اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود/ مردم اذیت شده اند - خبرگزاري مهر

157- در بودجه سال آینده توجه بیشتري به رفع فقر مطلق شده است/ آغاز بررسی جزئیات بودجه در هفته آتی - روزنامه آرمان
ملی

158- نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد - اقتصاد نیوز

159- طرح ملی «مزیت سنجی شغلی» در خوزستان اجرایی شد - شبستان
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160- لبنیات دوباره گران شد - پایگاه خبري 598

161- سیاست نظام جمهوري اسلامی ایران و دولت نسبت به آمریکا تغییري نکرده است/ دولت به دنبال افزایش صادرات نفت،

گسترش بازارهاي صادراتی و رساندن ارز به قیمت واقعی است - پایگاه دولت

162- گزارشی از اقدامات حمایتی و ترویجی از زنان تلاشگر ایرانی - پایگاه دولت

163- ذخایر نفت و گاز موتور محرکه اقتصاد کشور/ توان تولید نفت با رفع تحریم به 2.5 میلیون بشکه می رسد - خبرگزاري
فارس

164- چرخش فلسفه اسلامی از امور انتزاعی به حیثیت انسانی / تا مقهور فلاسفه غربیم درجا می زنیم - خبرگزاري قرآن

165- کارها در زمینه مقابله با کرونا روحیه بخش و امیدافزا شود - خبرگزاري قرآن

166- فیلم|کارآفرینی با 3 میلیون وام مددجویی - خبرگزاري فارس

167- مدرن سازي سیستم آموزش عالی در چین - شعار سال

168- برنامه هاي آموزشی و توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز براي حمایت از شرکت هاي دانش بنیان - بازار کار

169- فعالیت صندوق کارآفرینی امید البرز در راستاي اهداف پروژه اشتغال مهارت محور - بازار کار

170- اجازه ندهیم افراد خطاکار شوند و از بزهکار شدن آنها پیشگیري کنیم - میزان

171- کارآفرینی موتور محرك اقتصاد کشور است - خبرگزاري مهر

172- جشنواره شیخ بهایی زمینه ساز تحولات بزرگی در فناوري است - برنا نیوز

173- پرداخت 207 میلیارد تومان وام حمایتی به هنرمندان - برنا نیوز

174- صنایع تبدیلی زمینه اشتغال بالغ بر 16000 نفر را فراهم کرده است - ایانا

175- یارانه اي براي جلوگیري از غرغر مردم! - گسترش صنعت معدن تجارت

176- 2میلیون واحد صنفی در زمان تعطیلات کرونایی نیازمند حمایت هستند - اقتصاد آنلاین

177- خدمت رسانی به ایثارگران قدم نهادن در مسیر شهدا است - ایسنا

178- کمک هاي مؤمنانه سپاه به یاري زندانیان جرائم غیرعمد خواهد آمد - تابناك

179- دنیا نسل ششم ساختمان ها را می سازد، ما نسل سوم می سازیم - ایسنا

180- نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد - آخرین خبر

181- محرومیت زدایی روستایی در لارستان شتاب می گیرد - روزنامه شیراز نوین

182- فرمانده سپاه فجر فارس با ارائه آمار و ارقام خبر داد: پیشتازي بسیج در عرصه محرومیت زدایی و سازندگی - روزنامه
شیراز نوین

183- لزوم جذب نیروهاي بومی در ساختار منابع انسانی - خبر آنلاین

184- برپایی برنامه هاي فرهنگی در سالروز تأسیس بسیج دانشجویی - روزنامه شیراز نوین

185- فیلم نوشت| هدف از ''اشتغال و حرفه آموزي زندانیان'' چیست؟ - تسنیم

186- مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی کرمانشاه: کارآفرینی از محور هاي اصلی رشد و توسعه است - آریا نیوز

187- 167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور - ریال نیوز

188- روحانی: از شنبه شهرهاي با وضعیت قرمز تقریبا تعطیل و شهرهاي نارنجی به حالت نیمه تعطیل در می آیند - خبرگزاري
فارس

189- تاکید نماینده تالش بر نظارت قوه قضائیه بر متولیان شوراي حفظ حقوق بیت المال - خبرگزاري فارس
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190- پروژه هاي نیمه تمام گچساران چشم انتظار تأمین بودجه/ضرورت رفع مشکلات جاده کمربندي در شرایط

کرونایی+تصاویر - صبج زاگرس

191- کشت استراتژیک گندم در هرمزگان آغاز شد - ایرنا

192- چله سوگ سیاوش - ایرنا

193- فیلم| 4 جوان فارس و ترکمن چگونه 6 کارخانه راکد را احیا کردند؟ - خبرگزاري فارس

194- طرح بدون برنامه و هدف مجلس براي اعطاي یارانه - برترین ها

195- پرداخت 390 میلیارد ریال تسهیلات اشتغال زایی روستایی در یزد - صندوق کارآفرینی امید

196- جلسه هماهنگی با بیمه معلم - صندوق کارآفرینی امید

197- برگزاري کارگاه آموزشی توجیهی ایجاد صندوق هاي خرد محلی - صندوق کارآفرینی امید

198- بررسی روند اجرایی تشکیل صندوق هاي خرد محلی در برنامه همکاري مشترك صندوق کارآفرینی امید و سازمان بسیج

سازندگی در محل دفتر مدیریت صندوق استان اردبیل - صندوق کارآفرینی امید

199- 167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور - بولتن نیوز

200- مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اصفهان: باید به سمت مشاغل خُرد حرکت کنیم - آریا نیوز
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اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود/ مردم اذیت شده اند

منبع: ماین نیوزشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1399/08/28

نماینده شاهرود و میامی در مجلس با اشاره به اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود، گفت: برداشت بوکسیت از
نقاط دیگر می توانست بدون آسیب محیط زیستی، انجام شود.

نماینده شاهرود و میامی در مجلس با اشاره به اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود، گفت: برداشت بوکسیت از
نقاط دیگر می توانست بدون آسیب محیط زیستی، انجام شود. 

به گزارش ماین نیوز، علی اصغر خانی در نشستی با موضوع اشتغال زایی شهرستان هاي شاهرود و میامی که ظهر چهارشنبه در
سمنان برگزار شد، بیان کرد: علی رغم ظرفیت هاي بسیار عظیم شاهرود و میامی از جمله قرارگیري در مسیر کریدور تهران- مشهد،
گردشگري، کشاورزي، دامپروري، صنعت، معدن و ... بزرگترین مشکلی که متأسفانه در شاهرود و میامی وجود دارد، موضوع اشتغال

است. 

وي افزود: در سطح استان سمنان بیشترین بیکاري شامل 35 درصد مختص به این دو شهرستان است و این در حالی است که زمانی
در این منطقه بیکاري وجود نداشت و از دیگر نقاط کشور براي کار به این ناحیه مهاجرت هایی صورت می گرفت. 

نماینده شاهرود و میامی در مجلس با بیان اینکه ظرفیت هاي نهفته در شاهرود و میامی وجود دارد اما جمعیت بیکار این شهرستان
ها فراوان هستند، ابراز کرد: یکی از مسائل که زاده و مولود این بیکاري است، مهاجرت و خروجی از شاهرود و میامی است که براي

مثال تعداد زیادي از جوانان این شهرستان ها در سمنان، تهران و گرگان مشغول به کار هستند. 

خانی ادامه داد: از یک هزار و 900 پروانه بهره برداري کمتر از 300 پروانه در شاهرود و میامی صادر شده است این در حالی است که
56 درصد کشاورزي و بیشترین شیر استان سمنان متعلق به این شهرستان ها است از طرف دیگر اما بیکاري بسیار بالا محسوب می

شود. 

وي با بیان اینکه متأسفانه در دهه هاي اخیر، کمترین کارخانه در شاهرود ایجاد شده است، گفت: وقتی کارخانه اي براي شهرستانی
می رود، بیش از دو هزار اشتغال را با خود به آن منطقه می آورد و خیلی از مواد اولیه بسیاري از کارخانه ها مانند آلومیناي جاجرم از
شاهرود و قله شاهوار تأمین می شود یا برخی معادنی که در شاهرود هستند، به اردکان و یزد خام فروشی می شود و لذا متأسفانه

نتوانسته ایم از محصولات و داشته هایمان بهره برداري کنیم. 

عضو خانه ملت با بیان اینکه داشته هاي معادن شاهرود براي اشتغال زایی در دیگر شهرها برده می شود و از سوي دیگر بستر سازي
براي اشتغال را نتوانسته ایم انجام دهیم، گفت: باید جوانان بر اساس تخصص خودشان و فنی که دارند به کارگیري شوند و اشتغال در

این حوزه وظیفه دولت است و می بایست زمینه آن فراهم شود. 

خانی با بیان اینکه نرخ بیکاري در سمنان سه و در گرگان هشت درصد است، تاکید کرد: بیشترین بیکاري در شاهرود و میامی وجود
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دارد حال آنکه در گذشته اصلاً چنین رویه اي نبود در نتیجه هم دولت مقصر است که توجهی به شاهرود به عنوان بزرگترین
شهرستان استان سمنان نداشته و هم در جاهایی که سرمایه گذاري صورت گرفته، سرمایه هاي شاهرود به جاهاي دیگري برده شده

است. 

وي افزود: معدن بوکسیت شاهوار بهترین مواد اولیه را تأمین می کند و این امر مشکلاتی را براي شاهوار فراهم کرده و مردم نیز از این
بابت اذیت می شوند و چندین سال این کار انجام می شود. ما در جاهاي دیگري هم بوکسیت داریم و لذا بوکسیت را از شاهوار
استحصال نمی کردیم امروز همان نوع بوکسیت که از شاهوار برداشت می شود بدون اینکه آسیب محیط زیستی بزند و بدون اینکه اثر
منفی روي آب شرب مردم بگذارد و مردم را اذیت کند، می توانستیم از جاي دیگر شاهرود و میامی تهیه کنیم که مشکل آلودگی هم

نداشت. 

نماینده شاهرود و میامی در مجلس گفت: وقتی بوکسیت از کویر و ارتفاعات دور دست شهرستان شاهرود برداشت شود و کارخانه اي
نیز در آنجا احداث شود مشکلی نیست، اما امروز هم معدن ما می رود، هم هزینه زیست محیطی می دهیم هم اشتغال زایی آن در

جاجرم انجام می شود و هم مردم ما اذیت می شوند. 

خانی افزود: با وزارت صنعت معدن به صورت جدي در این باره صحبت هایی شده و باید تکلیف معدن بوکسیت روشن شود البته بر
روي موارد دیگر نیز این مباحث وجود دارد اشتغال زایی براي مثال در مقوله گردشگري در شهرستان شاهرود و میامی، بهترین زمینه

ها را دارد که از جمله آن جنگل جهانی ابر است اما باید از آن به خوبی استفاده شود. 

وي با بیان اینکه زمینه هاي فراوانی براي جذب گردشگران داخلی و خارجی در شاهرود وجود دارد، بیان کرد: باید این ظرفیت ها
معرفی شوند زیرا گردشگري شاهرود و میامی اگر تعریف و تبلیغ شوند، قطعاً یکی از ظرفیت هاي اشتغال زایی را تقویت کرده ایم.
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دستور رئیس جمهور براي تعیین تکلیف «معادن حبس شده»

منبع: ماین نیوزشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1399/08/28

مدیرکل امور استان هاي وزارت صنعت، معدن و تجارت، گفت: رئیس جمهور در رابطه با تعیین تکلیف قضیه «معادن حبس
شده» دستور ویژه داده است.

مدیرکل امور استان هاي وزارت صنعت، معدن و تجارت، گفت: رئیس جمهور در رابطه با تعیین تکلیف قضیه «معادن حبس
شده» دستور ویژه داده است. 

به گزارش ماین نیوز، ایرج حسن پور امروز چهارشنبه در مراسم تودیع و معارفه رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت لرستان در
سخنانی با بیان اینکه امروز در شرایط تحریم اقتصادي و شیوع کرونا قرار داریم، اظهار داشت: ما در جنگ اقتصادي قرار گرفته ایم که

به نوعی از جنگ هشت سال دفاع مقدس هم سنگین تر است. 

وفور کالا در بنادر 

وي، عنوان کرد: دشمنان هر روزنه اي که پیدا می شود به دنبال تحریم هستند و به عناوین مختلف می خواهند که نظام مقدس
جمهوري اسلامی و سیستم اقتصادي را فلج کنند که خوشبختانه با همراهی و همدلی دولتمردان، مقام معظم رهبري و سایر مدیران

به این نتیجه نرسیده اند و کار دنبال می شود. 

مدیرکل امور استان هاي وزارت صنعت، معدن و تجارت با تاکید بر اینکه در کشور و شرایط کرونا رسوب کالا در بنادر را داشتیم و این
در حالیست که خیلی از کشورها این شرایط را نداشتند، افزود: کالا در انبارها انباشته بوده، گرانی ها در کنار این امر وجود دارد اما

موجودي کالا باعث نشد که مشکلاتی در کشور به وجود آید. 

حسن پور با بیان اینکه در روزهاي اول شیوع کرونا حدود 200 هزار عدد ماسک در کشور تولید می شد، گفت: در حال حاضر بیش از
20 میلیون انواع ماسک در کشور تولید می شود. 

وي، تاکید کرد: کالاهاي اساسی نیز به وفور در بنادر وجود دارد و در حال مدیریت است تا براي تنظیم بازار و کمک به معیشت مردم
توزیع شود. 

مدیرکل امور استان هاي وزارت صنعت، معدن و تجارت با اشاره به ایجاد شوراي «هم خانواده» در سطح استان ها به ریاست سازمان
صنعت، معدن و تجارت، حضور تشکل هاي خصوصی، ادارات غله، شهرك هاي صنعتی و...، بیان داشت: این امر در راستاي اجراي

اهداف وزارتخانه و در هفت محور در دستور کار قرار گرفته است. 

دستور ویژه رئیس جمهور براي تعیین تکلیف معادن حبس شده 
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حسن پور، توجه به تولید داخل، احیاي واحدهاي راکد، تقویت ناوگان حمل نقل جاده اي، ریلی و توسعه صنعت دریایی، تولید پوشاك
به خصوص در مناطق محروم و... را از جمله اهداف وزارت صمت عنوان کرد و افزود: مدیریت واردات و توسعه صادرات غیر نفتی، تنوع

کالاهاي صادراتی به کشورهاي هدف، تهاتر واردات و صادرات، بهینه کردن فرش و... از دیگر سیاست هاي مدنظر است. 

وي با تاکید بر توجه به بحث تنظیم بازار، حمل و نقل کالاها، تهیه و توزیع کالا، ایجاد صنایع تبدیلی معادن و... افزود: خیلی از معادن
در کشور وجود دارند که حبس و ثبت شده اند اما هنوز تعیین تکلیف نشده اند. 

مدیرکل امور استان هاي وزارت صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه این معادن باید هر چه سریع تر به مردم واگذار شوند، افزود: بر
اساس تفویض اختیاري که به استان ها ابلاغ شده این معادن باید تعیین تکلیف شوند چرا که دستور رئیس جمهور بوده که قضیه

حبس معادن سریع تر تعیین تکلیف شوند. 

حسن پور با اشاره به اینکه لرستان از استان هاي محروم است و باید یک سري زیرساخت ها و پروژه هاي مهم در آنها اجرا شود، ادامه
داد: عمده مشکل ما در این استان ها عدم اجراي پروژه ها و ایجاد اشتغال است. 

وي، بیان داشت: شرایط ویژه در سطح کشور داریم و در حال حاضر با مشکل معیشت و گرانی در کشور مواجه هستیم، قیمت کالاها
به صورت شناور افزایش پیدا کرده است و نیاز است بازرسان و گشت هاي ویژه فعالیت جدي داشته باشند.
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پرداخت بیش از 4 هزار میلیارد ریال تسهیلات به مردم سیستان و بلوچستان

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  3  |  تاریخ: 1399/08/28

 به گزارش خبرگزاري فارس از زاهدان، حسین برزگران در
نشست خبري با اصحاب رسانه در زاهدان اظهار کرد: مشتري محوري، فرهنگ مبتنی بر نوآوري، اخلاق مداري و رفتار مسوولانه از

 
سیاست هاي مهم بانک رفاه در استان است. 

وي افزود: در راستاي ایفاي مسولیت اجتماعی بانک رفاه تاکنون خدمات بسیار خوبی انجام داده است به گونه اي که در جریان سیل
بهمن ماه سال گذشته ساخت هزار و 200 تانکر براي آسیب دیدگان از سیل در دستور کار قرار گرفت و تفاهم نامه مربوطه با مدیریت

 
بحران استانداري جهت تحویل امضا شد. 

مدیر امور شعب بانک رفاه سیستان وبلوچستان ادامه داد: همچنین دستگاه کشنده و تانکر آبرسان براي تامین آب شرب  آسیب

 
دیدگان از سیل نیز خریدار شد. 

مدیر امور شعب بانک رفاه سیستان وبلوچستان از افتتاح یک دبستان شش کلاسه در مهرماه در روستاي سنجرانی شهرستان هیرمند
خبر داد و گفت: با توجه شیوع ویروس کرونا و مجازي شدن تحصیل دانش آموزان، 15 دستگاه تبلت براي دانش آموزان دبستان دکتر

 
حسابی در چشمه زیارت خریداري همچنین مجوز خرید البسه براي دانش آموزان  این مدرسه گرفته شده است. 

برزگران تاکید کرد: به منظور ارائه خدمات به مردم استان از ابتداي سال جاري تاکنون چهار هزار و 734 میلیارد ریال تسهیلات
پرداخت شده است که بیشترین آن با 177 میلیارد ریال به بخش صنعت، 109 میلیارد ریال بخش کشاورزي، 194 میلیارد ریال

 
بخش بازرگانی و357 میلیارد ریال بخش مسکن اختصاص دارد. 

وي افزود: امسال در قالب سه هزار و 111 فقره پرونده یک هزار و 74 میلیارد ریال وام ازدواج و  23 میلیارد ریال نیز در قالب 206
پرونده تسهیلات مشاغل خانگی پرداخت شد همچنین امسال یک هزار و 300 میلیارد ریال براي بهزیستی و 27 میلیارد ریال نیز

 
براي اشتغالزایی اداره کار از سوي این بانک درنظر گرفته شده است. 
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 وي بیان کرد: به منظور ارائه خدمات مطلوب به سیل زدگان سال گذشته جنوب سیستان و بلوچستان تاکنون 10 میلیارد و 450

 
میلیون ریال تسهیلات از سوي بانک رفاه در استان پرداخت شده است. 

مدیر امور شعب بانک رفاه سیستان وبلوچستان از پرداخت 9 میلیارد و 200 میلیون ریال تسهیلات کرونا به منظور حمایت از تولید و
اشتغال به متقاضیان خبرداد و گفت: با توجه به بودجه پیش بینی شده 40 میلیارد ریالی این بانک براي متقاضیان ضرر دیده از کرونا
از باقی مانده افرادي که تاکنون نسبت به دریافت تسهیلات اقدام نکرده اند تقاضا می شود به شعب این بانک مراجعه کنند چرا که

 
شرایط وام تا سقف 16 میلیون تومان بدون ضامن و بقیه موارد نیز پرداخت مناسب پیش بینی شده است. 

وي افزود: بانک رفاه با دارا بودن 27 شعبه فعال در سیستان و بلوچستان داراي 40 هزار مشتري است و  99 دستگاه خودپرداز و 2
هزار و 731 دستگاه کارت خوان از جمله ظرفیت هاي بانک رفاه به منظور ارائه خدمات مطلوب بانکی به مردم سیستان و بلوچستان

 
است. 

انتهاي پیام/75005
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حزب شاه کلید توسعه سیاسی و در نتیجه بهبود وضع اقتصاد ایران

منبع: ترابر نیوزشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1399/08/28

ترابر نیوز: در این مقاله مهم به بررسی سابقه تحزب(حزب گرایی) در 4 کشور همسایه شامل عراق، افغانستان، پاکستان و
ترکیه می پردازیم، با مطالعه این موضوع متوجه می شویم که چقدر ما در این زمینه از این 4 کشور همسایه خصوصا ترکیه

عقب هستیم و چقدر جاي کار جهت ایجاد احزاب موثر و فراگیر در اسمان سیاست کشورمان ...

ترابر نیوز: مقدمه کشور هاي عراق، ترکیه، افغانستان و پاکستان 4 کشور همسایه ما هستند که مشترکات فرهنگی، اعتقادي و
تاریخی زیادي با هم داریم، در چند دهه اخیر در این 4 کشور مسلمان احزاب از گروه ها و جناح هاي مختلف فعالیت گسترده تر،
منسجمانه تر و جدي تري براي بازیگري در اسمان سیاسی وطن خود داشتند، علی رغم ایران ما که در این زمینه عمیقا جاي کار
دارد. انچه که اهمیت داشتن احزاب کارامد و پر فعالیت را در کارزار سیاسی یک حکومت بیش از پیش نشان می دهد در چند مورد
بسیار مهم خلاصه می شود: 1- وجود چند حزب با تفکرات مختلف که هر کدام پایگاه اجتماعی خود را دارند و مجدانه به دنبال کسب
قدرت سیاسی هستند موجب جلوگیري از دیکتاتوري و یکجانبه گرایی در ساختار یک حکومت می شود و راه براي کسب قدرت هر
گروه بسته به خواست مردم فراهم می شود. 2-طبیعتا وجود اراء و نظریات مختلف درباره چگونگی حکومت کردن در حوزه هاي
فرهنگی، اقتصادي، سیاسی ... و مسائل بنیادین جامعه که در واقع ارزشهاي ان محسوب می شود، باعث رونق و گرم شدن تنور
انتخابات شده و مشارکت سیاسی مردم را که به منزله دمیدن روح در کالبد حکومت است و مقبولیت انرا به نمایش میگذارد، بالا می
برد. 3-هنگامی که ملاك اصلی براي راي دادن در یک انتخاب سیاسی حزب باشد با چند فایده مهم مواجه می شویم: عملکرد نامزد یا
نامزد هاي مورد حمایت حزب در انتخابات گذشته ملاك خوبی براي انتخاب یا عدم انتخاب او خواهد بود و شهروند اگاه با بررسی
کارنامه اقدامات چنین نامزدي به خوبی می تواند انتخاب کند چون هیچ مفري براي انداختن تقصیرات و قصورات به گردن دیگري
وجود نخواهد داشت. وقتی حزبی مدام نامزد هاي بی صلاحیت و ناکارامد را به مردم معرفی و از انان حمایت کند، با توجه به عدم
رضایت مردم از برنامه ها و اقدامات نامزد ها حزب به سرعت محبوبیت و مقبولیت خود را در میان پایگاه اجتماعی خود از دست داده
و چه بسا از صحنه سیاست یک کشور حذف شود، در چنین حالتی می توان مطمئن بود که احزاب براي حفظ اعتبار،ابرو و حیات خود
هم که شده از افراد شایسته و با صلاحیت حمایت کنند و کمتر دست به سیاسی بازي بزنند. افراد با استعداد که توانایی یک
سیاستمدار خوب شدن را دارند می توانند با عضویت در حزب و تلاش مجدانه به مقامات عالیه نائل شوند و از سوي حزب به عنوان
نامزد مورد حمایت معرفی شوند. در مجموع حزب گرایی در ساختار سیاسی یک کشور و اقبال مردم به حزب مورد پسندشان ما را
یاري می کند تا حکامی صالح تر و کارامد تر داشته باشیم که نسبت به اقدامات و عملکردشان پاسخگو هستند و در صورت بی کفایتی
و ناکارامدي توسط مردم از صحنه سیاسی حذف می شوند و درصورت اثبات لیاقت مورد حمایت مردم بوده و می توانند سالها به
کشور و ملت خود خدمت کنند. براي نهادینه کردن این امر مهم در جامعه نیاز به اگاهی بخشی و دادن اطلاعات به مردم داریم، در
این راستا دست به نوشتن یادداشتی درباره سابقه تحزب در 4 کشور همسایه زدیم تا چه بسا با الگوگیري از این کشور ها بتوانیم از
این عنصر ارزشمند و سازنده براي اباد کردن وطن عزیزمان ایران استفاده کنیم. پاکستان قبل از استقلال پاکستان احزاب و گروه هایی
در این سرزمین شکل گرفته بود که بعد از استقلال هم فعالیت آن ها ادامه یافت؛ اما درسال هایی که حکومت نظامی در این کشور
تشکیل می شود فعالیت احزاب متوقف می گردد. چنانچه از سال 1958 تا 1962 و از سال 1979 تا 1985این ممنوعیت فعالیت
وجود داشت. مهمترین احزاب پاکستان در حال حاضر به این شرح معرفی می شوند: حزب مسلم لیگ این حزب در درسامبر 1906 با
عنوان حزب مسلم لیگ سراسر هند، با رهبري محمدعلی جناح تأسیس شد، و تا زمان استقلال پاکستان فعالیت داشت. پس از
استقلال در سال 62 حزب مسلم لیگ پاکستان شکل گرفت که ابتدا به گروه قیوم معروف بود. این حزب قدیمی ترین حزب پاکستان
است و از جمله اهداف این حزب ایجاد یک کشور با سیستم اسلامی توأم با سازندگی و پیشرفت واقعی است که در پرتو آن، تمامی
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روابط درکشور بر اساس عدل و انصاف باشد، تا مردم پاکستان را به صورت یک ملت پیشرفته در آورد. حزب مسلم لیگ در انتخابات
سال 1990 درمقابل حزب مردم بی نظیر بوتو به پیروزي رسید و رهبر آن نوازشریف، نخست وزیر شد. حزب مردم پاکستان در سال
1967 به وسیله ذوالفقار علی بوتو با این هدف تأسیس شد، که پاکستان را به یک کشور فدرال، متکی بر چهار اصلِ دین اسلام، نظام
جمهوري، سوسیالیسم و مردم سالاري، تبدیل کند. این حزب در سال1970 در اولین انتخابات عمومی، اکثریت کرسی هاي مجلس
ملی را در پاکستان غربی به دست آورد. رهبر حزب مردم به دنبال شکست ائتلاف این حزب با حزب عوامی لیگ پاکستان شرقی، بعد
از استقلال بنگلادش رئیس جمهور شد. پس از تصویب قانون اساسی در سال 1973 و اعلام سیستم پارلمانی ذوالفقار علی بوتو به
مقام نخست وزیري برگزیده شد و اکثریت کرسی ها را در انتخابات سال 77 به دست آورد. با کودتاي ضیاءالحق، ذوالفقار علی بوتو
رهبر حزب مردم بازداشت و بعد محاکمه و اعدام شد(1979). با وجود اختلاف داخلی در انتخابات سال 1988 اکثریت کرسی ها به
حزب مردم تعلق گرفت و بی نظیر بوتو نخست وزیر شد. این حزب رقابت فشرده اي با حزب مسلم لیگ پیدا کرد و متناوباً به قدرت
رسید. حزب مردم شاخه اصلی در 9 مارس 1997 بی نظیر بوتو را رهبر مادام العمر معین کرد. حزب جماعت اسلامی در ماه اوت
1941 توسط یک گروه هفتاد و پنج نفره از علاقمندانی که دعوت سید ابوالاعلی مودودي را اجابت کرده بودند در لاهور تشکیل شد.
هدف غایی و ایده آل جماعت اسلامی عبارت بود از «این که نظام زندگی بشري در تمامی ابعاد خود به پرستش خداوند و پیروي از
ارشادات پیامبر او قیام نماید». اما هدف میان مدت و اجرایی جماعت آماده کردن یک گروه سازمان یافته و منظم از مسلمانان مخلص
بود که قابلیت پیشبرد اسلام و به پیروزي رساندن آن در شبه قاره را داشته باشند. جماعت اسلامی پس از تشکیل در سال 1941 به
سرعت در سرتاسر شبه قاره هند گسترش یافت. با این حال سرعت گسترش آن در حدي نبود که جماعت را قادر سازد تا در سیر
وقایعی که منجر به تقسیم شبه قاره شد به دخالت مستقیم بپردازد. وقتی شبه قاره تجزیه شد، جماعت اسلامی هم به دو جماعت
اسلامی در هند و پاکستان تقسیم شد. مودودي همراه با 385 نفر از دیگر اعضا، پاکستان را انتخاب کردند و این مرحله ي جدیدي در
زندگی سیاسی و روشنفکري مودودي بود که طی آن وي افکار احیاگرانه و اصول گرایانه ي خود را به پیش برد. در پاکستان، جماعت
اسلامی به عنوان یک حزب تمام و کمال وارد صحنه سیاسی گردید. تشکیل پاکستان و جدایی آن از هند به خاطر اسلام و با هدف
پیشبرد فرهنگ اسلامی در شبه قاره بود. برنامه ي کلی جماعت عبارت بود از اسلامی کردن پاکستان از طریق فعالیت هاي دینی، لذا
از سال 1941 خط مشی دینی سیاسی را در پیش گرفت که در آن واقعیات سیاسی و موضوعات اجتماعی در بستري از یک حرکت
اصلاح طلبانه ي اسلامی -که هدف بزرگ تر جماعت بود- معنی می یافتند.. در سال 1985 نیروهاي مسلح تحت فرماندهی ژنرال
ایوب خان که مخالف دخالت دین در سیاست بود، کنترل اوضاع را در پاکستان به دست گرفتند. در طول یک دهه پس از کودتاي
ایوب خان ساختار سیاسی پاکستان تحت کنترل گروهی از نخبگان اقتدارگرا و دیوان سالار قرار گرفت که به شدت با جماعت اسلامی
و متحدین آن مخالف بودند. دفاتر جماعت تعطیل و فعالیت هاي آن محدود شد و چاپ مطالب رهبران آن در نشریات متعلق به دولت
ممنوع گردید. مودودي دو بار در زمان حکومت ایوب خان به زندان افتاد و در نتیجه جماعت اسلامی تلاش هاي خود را بر روي
برکناري ایوب خان و برقراري یک فضاي سیاسی مطلوب که در آن قادر به انجام فعالیت هاي دینی باشد متمرکز ساخت و نهایتاً به
ائتلافی از احزاب سیاسی غیر مذهبی و سکولار که خواهان اعاده دموکراسی بودند، پیوست. در حقیقت دوران ایوب خان هر چه بیشتر
جماعت اسلامی را سیاسی کرد و آن را به سمت تبدیل شدن به یک حزب سیاسی به معناي اخص خود سوق داد، به نحوي که نتیجه
این تحول را در دوره ي بعد از ایوب خان می توان به وضوح مشاهده کرد. در سال 1970 جماعت اسلامی در انتخابات پارلمان شرکت
کرد، اما تنها موفق به کسب تعداد معدودي کرسی گردید. تجزیه پاکستان شرقی(بنگلادش) و به قدرت رسیدن ذوالفقار علی بوتو در
سال 1971 باعث تشدید فعالیت هاي سیاسی جماعت اسلامی گردید. محتواي سوسیالیستی برنامه هاي سیاسی حزب مردم پاکستان
به رهبري بوتو، جماعت اسلامی را به مقابله با دولت در موضوعات متعدد کشانید و دوباره ائتلافی بین احزاب اسلامی و سکولار صورت
گرفت که رهبري آن با جماعت اسلامی و تحت لواي یک جنبش اسلامی بود. مودودي شخصاً نقش برجسته اي در این خصوص ایفاء
نمود. وي اگرچه در سال 1972 از امیري جماعت اسلامی کناره گیري کرده بود، اما در سال 1977 پس از دستگیري امیر وقت
جماعت اسلامی مجدداً به صحنه برگشت و رهبري مخالفان بوتو را در دست گرفت. نهایتاً در جولاي 1977 دولت بوتو که وجهه ي
مردمی خود را کاملاً از دست داده بود در اثر کودتاي نظامی ژنرال ضیاءالحق سقوط کرد. کاملاً طبیعی بود که اسلام گرایی و توجه به
شعائر اسلامی که در جامعه رشد کرده بود، نمی توانست از سوي ضیاءالحق که به دنبال کسب مشروعیت براي دولت خود بود مورد
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غفلت قرار گیرد. بدین ترتیب مودودي در حکومت ضیاء در منصب یک دولتمرد ارشد قرار گرفت. توصیه هاي او از سوي رهبران
کشور مورد عمل قرار می گرفت و نظرات و ارشادات او تیتر بزرگ روزنامه ها را تشکیل می داد. مودودي این موقعیت را تا زمان مرگ
خود در سال 1979 حفظ کرد. دوران یازده ساله حکومت ضیاء(88-1977) دوره اي از موفقیت و نفوذ سیاسی بی سابقه اي براي
جماعت اسلامی بود. در این مقطع، جماعت به نیروي سیاسی و عقیدتی عمده اي در رأس هرم قدرت پاکستان مبدل گردید. رهبران
جماعت مناصب مهم دولتی را اشغال کردند و نظرات ایشان عموماً در برنامه هاي دولت ملحوظ شد. سیاست هاي ضیاءالحق در
خصوص استقرار نظام سیاسی جدیدي مبتنی بر تعالیم اسلام و حاکم کردن شریعت اسلامی در شئون مختلف اجتماعی، سیاسی،
اقتصادي و فرهنگی پاکستان از تعالیم جماعت اسلامی دانسته شده است. با این حال علی رغم نفوذ فوق العاده در سطوح بالا، جماعت
اسلامی نتوانست پایگاه اجتماعی خود را توسعه داده و خارج از کانال هایی که توسط دولت براي آن فراهم می گردید، اعمال نفوذ
سیاسی کند. در نتیجه همچنان که محبوبیت مردمی ضیاءالحق کاهش می یافت جماعت اسلامی نیز شاهد افول اقبال سیاسی خود
گردید. پس از مرگ ضیاء جماعت اسلامی تنها موفق به کسب 8 کرسی در انتخابات پارلمانی 1988 و1990 گردید. در انتخابات سال
1993 حتی موقعیت بدتري پیدا کرد و تنها 3 کرسی به دست آورد. در این انتخابات جماعت اسلامی تحت عنوان یک جبهه جدید
سیاسی به نام جبهه اسلامی پاکستان وارد صحنه انتخابات شد که به هر حال موفقیتی در پی نداشت. در انتخابات متعدد بعدي نیز
وضعیت کم و بیش به همین شکل بود. با این حال علی رغم عملکرد ضعیف انتخاباتی نباید از نظر دور داشت که جماعت اسلامی
هنوز یک نیروي سیاسی قدرتمند با نفوذ اجتماعی و فرهنگی قابل توجه در صحنه سیاسی پاکستان به شمار می رود. جمعیت العلماي
اسلام گروهی حنبلی مذهب و رسته ي اصحاب حدیث، معتقد به مکتب دیوبندي که نزدیک به وهابیت می باشند شکل گرفته است.
این حزب در سال 1945 با رهبري مولانا شیبر احمد عثمانی براي حمایت از تأسیس پاکستان به وجود آمد و در سال1950 مجدداً
احیا شد و بر تدوین قانون اساسی مبتنی بر اصول و ضوابط اسلامی تأکید می نمود. در انتخابات سال 1977 در اتحاد ملی پاکستان در
مقابل حزب مردم قرار گرفت و در انتخابات بعد از ضیاءالحق آراء قابل توجهی نداشت. جمعیت العلماي پاکستان که یک حزب اسلامی
عامه پسند، سنی مذهب و معتقد به سنت ها است در سال 1948 تأسیس شد. این حزب که رهبري آن را مولانا شاه احمد نورانی به
عهده دارد مدعی است که از اصول مترقیانه اسلام پیروي می کند. جمعیت علماي پاکستان در انتخابات سال 1970، هفت کرسی در
مجلس به دست آورد و در انتخابات سال 1977 جزو اتحاد ملی در مقابل حزب مردم قرار گرفت. این حزب در سال 1981 به نهضت
اعاده دموکراسی پیوست و در سال 1990به اتحاد دموکراتیک اسلامی ملحق شد. جمعیت العلماي پاکستان در سال 1991 در اعتراض
به سیاست نوازشریف در جنگ خلیج فارس از اتحاد کناره گیري کرد. حزب عوامی ملی که در سال 1968 تأسیس شد از منافع
دهقانی و کارگري حمایت می کند و در زمان شوروي سابق  به مسکو گرایش داشت. مرکز فعالیت این حزب ایالت سرحد شمال غربی
پاکستان است. حزب عوامی ملی در فوریه 1975 به اتهام فعالیت هاي تروریستی و خرابکارانه و فعالیت در جهت انفصال استان
بلوچستان و سرحد شمال غربی ممنوع از فعالیت شد. رهبر این حزب در دسامبر 1977 از زندان آزاد گردید، اما در سال 1979 در
دوران ضیاءالحق فعالیت او دوباره  ممنوع اعلام شد. حزب عوامی ملی طرفدار فدرالیسم و سوسیالیسم است که از دخالت شوروي در
افغانستان و دولت دست ناشنده ي آن حمایت نمود. این حزب بعد از انتخاباتسال  1988 با حزب مردم دولت ائتلافی در سرحد شمال
غربی پاکستان تشکیل داد و با استعفاي پنج وزیر آن از کابینه دولت ایالتی سقوط کرد و با عزل بی نظیر بوتو در اوت سال1990
اکثریت آراء را در انتخابات ایالتی سرحد شمال غربی به دست آورد. رهبر این حزب آقاي اجمل ختک می باشد در انتخابات سال
1993 سه کرسی در مجلس فدرال به دست آورد.  نهضت قومی مهاجر نهضت قومی مهاجردر سال 1978 با شعار حمایت از اردو
زبانانی که از هند به پاکستان مهاجرت کرده اند تشکیل شد. این نهضت خواهان آن است که این مهاجرین به عنوان یک قوم در کنار
سندي ها، پنجابی ها، بلوچ ها و پتان ها محسوب شوند. نهضت قومی مهاجر در انتخابات سال 1988، 14 کرسی به دست آورد و در
ائتلاف با حزب مردم دولت فدرال را تشکیل داد. در ایالت سند به دنبال استعفاي سه وزیر این حزب، دولت ایالتی سقوط کرد. حزب
نهضت قومی مهاجردر سال 1989 ارتباط خود را با حزب مردم قطع کرد و مدعی شد حزب مردم به توافق خود عمل نکرده است.
الطاف حسین رهبر نهضت قومی مهاجر ، دولت نوازشریف را در سال 1992 متهم کرد که قصد از بین بردن این تشکل را دارد. این
حزب انتخابات سال 1993 را تحریم کرد و مدعی شد مورد تهدید ارتش قرارگرفته است. خشونت هاي قومی در سال 1994 در ایالت
سند ادامه یافت و دولت، نهضت قومی مهاجررا مسؤول خشونت ها اعلام کرد. به همین دلیل رهبران این حزب از جمله الطاف حسین
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به زندان محکوم شدند. در سال 1995 مذاکرات بین دولت و نهضت قومی مهاجر با بن بست مواجه شد و طرحی که براي توافق تهیه
شده بود به امضا نرسید.  حزب جهاد گروه شیعی است که رهبري آن با آقاي مرتضی پویا است؛ این حزب هم جزئی از اتحاد
دموکراتیک اسلامی بود، ولی در سپتامبر 1991 از این اتحاد خارج شد.  نهضت فقه جعفري پاکستان نهضت فقه جعفري پاکستان، در
سال 1979 به رهبري شهید عارف حسین حسینی تشکیل شد و در سال 1987 به عنوان یک حزب سیاسی به ثبت رسید. عارف
الحسینی در اوت 1988 در پیشاور توسط تروریست هاي وهابی به قتل رسید و رهبري نهضت به  سید ساجد علی نقوي واگذار شد.
این نهضت در سال 1990 با حزب مردم ائتلاف کرد و در سال 1993 از آن خارج گردید. شیعیان پاکستان تشکیلات دیگري هم دارند
که عبارت اند از :سازمان دانشجویان امامیه، سازمان امامیه صفدر نقوي، سازمان اصغریه، سپاه محمد(ص) که در اوج درگیري هاي
سال 94 اعلام موجودیت کرد، وفاق علما و جامعۀ المنتظر لاهور. افغانستان براساس قانون احزاب افغانستان، حزب سیاسی این گونه
تعریف شده است که جمعیت سازمان یافته اي از اشخاص حقیقی است که طبق احکام این قانون و اساسنامه مربوط به خود براي نیل
به اهداف سیاسی در سطح ملی یا محلی فعالیت می کند. در این قانون آمده است که اساس سیستم سیاسی دولت افغانستان مبتنی
بر دموکراسی و تعدد احزاب سیاسی است و اتباع افغانستان که در سن راي دهی یعنی 18 سالگی قرار داشته باشند بدون در
نظرداشتن قومیت، نژاد، زبان، جنسیت، دین، تحصیل، شغل، نسب، دارایی و محل سکونت در کشور می توانند آزادانه حزب سیاسی
تاسیس کنند. حزب سیاسی مطابق احکام این قانون بصورت آزادانه فعالیت می کنند و در برابر قانون داراي حقوق و وجاهت قانونی
هستند. احزاب سیاسی نمی توانند، اهدافی را تعقیب کنند که ناقض مبانی دین مقدس اسلام باشد و از استفاده قدرت یا تهدید منع
شده اند. همچنین احزاب از دامن زدن به تعصب قومی، نژادي، زبانی یا مذهبی منع شده اند و نمی توانند آزادي هاي فردي را تهدید
کنند. در قانون احزاب سیاسی افغانستان ، داشتن تشکیلات نظامی و یا تبانی با نیروهاي مسلح از سوي احزاب ممنوع است و تأکید
شده که منابع تامین مالی حزب باید بطور شفاف و واضح مشخص باشد. در آخرین آیین نامه تدوین شده براي تاسیس و ثبت احزاب
سیاسی آمده است که هنگام ثبت حزب باید حداقل 10 هزار عضو با هویت مشخص در فهرست اعضا باشد و نیز اساسنامه و اهداف
حزب را هم شفاف بیان شود. در حال حاضر 63 حزب سیاسی در افغانستان ثبت شده اند که شمار زیادي از آنها تنها نام هایی در
وزارت دادگستري هستند . در عرصه سیاسی حضور بسیاري از این نام ها محسوس نیست اما هستند احزابی که نقش مهم در حوزه
سیاست کشور ایفا می کنند. حزب جمعیت اسلامی افغانستان یکی از احزاب سیاسی قدرتمند افغانستان است که فعالیت خود را در
سال 1348 خورشیدي به رهبري برهان الدین ربانی آغاز کرد و در سال هاي جهاد علیه اتحاد جماهیر شوروي سابق ، نقش مهمی
ایفا کرد و «احمدشاه مسعود» قهرمان ملی افغانستان یکی از فرماندهان این حزب بود. این حزب در تاریخ معاصر افغانستان اثر گذار
بود و در حد فاصل سقوط دولت نجیب االله رئیس جمهوري اسبق افغانستان تا سقوط طالبان در مجامع بین المللی به عنوان تشکیلات
مشروع حاکم در افغانستان شناخته می شد. جمعیت اسلامی افغانستان در جنگ هاي داخلی این کشور پس سقوط دولت نجیب االله
یکی از طرف هاي اصلی درگیري بود که با حزب اسلامی به رهبري گلبدین حکمتیار، حزب وحدت اسلامی به رهبري عبدالعلی
مزاري و حزب جنبش ملی به رهبري ژنرال دوستم جنگ هاي خونینی را براي تقسیم قدرت در کابل پشت سر گذاشتند و ویرانی
کابل در کارنامه هاي این احزاب ثبت شده است. جمعیت پس از سقوط طالبان توسط آمریکا و ناتو در سال 2001 در سال 1384
مجوز فعالیت خود را در دولت حامد کرزي گرفت. این حزب در دولت حامد کرزي حضوري فعال داشت تا این که برهان الدین ربانی
در 20 سپتامر 2011 برابر با 29 شهریور 1390 در حال که ریاست شوراي عالی صلح را بر عهده داشت در جریان یک حمله
تروریستی در منزلش در کابل شهید شد و گروه طالبان مسئول این حمله شناخته شد. پس از شهادت ربانی پسر ارشدش «صلاح
الدین » رهبري حزب جمعیت اسلامی را بر عهده گرفت. در حال حاضر این حزب یکی از اجزاي بدنه اصلی دولت وحدت ملی را
تشکیل می دهد و رهبر این حزب وزیر امور خارجه افغانستان است . اما میان مواضع این حزب با رئیس جمهوري فعلی یعنی محمد
اشرف غنی بر سر تغییر ساختار دولت اختلاف نظر وجود دارد . این حزب خواستار تغییر نظام ریاستی دولت به نظام پارلمانی است.
حزب اسلامی افغانستان گلبدین حکمتیار در سال 1356 حزب اسلامی افغانستان را تاسیس کرد و در سال 1358 در همان سال
حمله شوروي به این کشور دچار انشعاب شد. شماري از اعضاي آن به رهبري «یونس خالص» خود را شاخه دوم خواندند و هر کدام از
شاخه ها نام حزب اسلامی را با پسوند رهبرشان یدك می کشیدند و به همین نام معروف بودند. حزب اسلامی افغانستان به رهبري
حکمتیار را می توان از جمله احزاب همیشه مخالف نام برد چرا که در تمام مدت فعالیت اش با دولت هاي حاکم در این کشور در
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نبرد بوده است. این حزب از زمان تاسیس با دولت سردار محمد داود تا زمان خروج اشغالگران شوروي و تشکیل دولت مجاهدین و
حتی بعد از حاکمیت طالبان بر کابل و تا استقرار دولت حامد کرزي بعد از سقوط طالبان با همه در نبرد بوده است . حزب اسلامی
گلبدین حکمتیار در زمان جهاد مردم افغانستان علیه اتحاد جماهیر شوروي از قدرتمندترین احزاب سیاسی- نظامی این کشور بود که
بیشترین کمک نظامی از طرف آمریکا، عربستان و پاکستان را بدست می آورد. وي در بین پشتون هاي «غلجائی» از نفوذ بالاي
برخوردار بود که اکثر طرفداران حزب اسلامی از استان هاي شرق و جنوب افغانستان هستند. بعد از خروج اشغالگران شوروي سابق
حزب اسلامی حکمتیار با حزب جمعیت اسلامی افغانستان براي گرفتن کامل قدرت وارد جنگ شد و در کابل جنگ هاي خونینی را
در تاریخچه خود دارد و امروز در افکار عمومی مسئول اصلی ویرانی کابل محسوب می شود. گلبدین حکمتیار پس از حمله نظامی
آمریکا به افغانستان در تشکیل دولت حامد کرزي به جنگ علیه دولت افغانستان ادامه داد و بهانه این اقدام را حضور نظامیان خارجی
در کشورش اعلام کرد و گفت که تا زمانی که یک نظامی خارجی در کشور باقی است خواهد جنگید. وي پس از سال ها هدایت
درگیري ها در پهنه کشورش با تلاش و گفت وگوهاي پنهانی و آشکار دولت وحدت ملی دریکم مهر ماه سال 1395 با دولت مستقر
در افغانستان توافق نامه صلحی را امضا کرد و از داعیه جنگ علیه نظامیان خارجی دست کشید و در حال حاضر در کابل حضور دارد و
پذیرفته است که در روندي مردم سالارانه در ساختار قانونی سهم خود را از قدرت کسب کند. جنبش ملی اسلامی افغانستان این
جنبش یکی از احزاب اثر گذار افغانستان است و رهبري آن را یکی از فرماندهان دولت نجیب االله و از طرفداران اتحاد جماهیر شوروي
سابق بر عهده دارد که بعد از خروج سربازان شوروي ازدولت نجیب االله جدا شد و شرایط را براي سقوط شمال افغانستان به دست
مجاهدین را فراهم کرد. جنیش ملی اسلامی در سال 1371 به رهبري «عبدالرشید دوستم» تأسیس شد و پس از جدا شدن از دولت
مورد حمایت شوروي سابق در پیروزي مجاهدین نقش مهم و کلیدي را بازي کرد و سقوط دولت نجیب االله را تسریع کرد. پس از آن
که احزاب سیاسی مجاهدین هر کدام بخشی از کابل را در کنترل خود گرفتند جنبش ملی اسلامی در ابتدا متحد جمعیت اسلامی
افغانستان به رهبري برهان الدین ربانی و احمدشاه مسعود بود اما بعد از مدتی از آنها جدا شده و با حزب اسلامی گلبدین حکمتیار
متحد شد. جنبش ملی در زمان جنگ هاي داخلی مواضع خود در کابل را از دست داد اما شمال افغانستان را در کنترل داشت تا
زمانی که طالبان توانست بخش هاي مهمی از استان هاي شمال را در حوزه استحفاظی این جنبش تصرف کند. جنبش ملی در سال
2001 میلادي در نبرد علیه طالبان تحت رهبري آمریکا نقش مهمی در شکست طالبان در شمال این کشور بازي کرد. دوستم در
دولت وحدت ملی که اکنون در افغانستان حاکم است نقش معاون اول رئیس جمهوري را در انتخابات به دست آورده است. در حال
حاضر به اساس برخی اختلاف هاي درونی و اتهامی که براي شکنجه یکی از افراد با نفوذ ازبیک علیه دوستم مطرح شد او کشور را
ترك کرده است و در ترکیه بسر می برد. حزب وحدت اسلامی افغانستان این حزب در سال 1368 از تجمیع و اتحاد هشت حزب
کوچکتر تشکیل شد. اغلب این احزاب کوچک در راستاي مبارزه با ارتش شوروي تشکیل شده بودند و بیشتر آنها دران مقطع از سوي
ایران حمایت می شدند . عبدالعلی مزاري رهبر حزب وحدت اسلامی افغانستان بود که البته این حزب در زمان جنگ هاي داخلی در
کابل منشعب شد و حزب وحدت اسلامی به رهبري «محمد اکبري» از این حزب جدا و به جمعیت اسلامی پیوست. عبدالعلی مزاري
در سال 1373 در کابل به اسارت طالبان در آمد و طالبان وي را پس از شکنجه به قتل رساند. پس از مزاري محمد کریم خلیلی
رهبري حزب وحدت را به عهده گرفت. حزب وحدت اسلامی افغانستان پس از تشکیل دولت حامد کرزي به پنج حزب تقسیم شد.
محمد کریم خلیلی رهبر اصلی حزب وحدت در معادله قدرت در دولت هاي بعد از طالبان نقش داشته است و اکنون به عنوان رئیس
شوراي عالی صلح افغانستان ایفاي نقش می کند این احزاب به ندرت افرادي را از دیگر اقوام در تشکیلات خود دارند و می شود ادعا
کرد که احزاب در افغانستان قومی است نه ملی . البته در این میان استثنا هم هست مثلا حزب جمعیت اسلامی و حزب اسلامی در
افغانستان در میان اعضاي خود شماري از افراد شامل دیگر اقوام را دارند ، هر چند این افراد در رده هاي اصلی و سطوح رهبري دیده
نمی شوند. افغانستان کشوري چند قومیتی است و گروهاي قومی پشتون ، تاجیک ، هزاره، ازبک ، ترکمن، ایماق، بلوچ ، نورستانی،
پشه اي ، قزلباش ، براهویی، پامیري و دیگر اقوام کوچک تر را خود جاي داده است . احزاب پنجگانه اي که بصورت مختصر به آنها
پرداخته شد در دولت کنونی افغانستان نیز بر اساس قدرت سیاسی خود در هیات وزیران ، ارتش و پست هاي مهم در داخل و خارج از
کشور سهم دارند. ترکیه ترکیه یک کشور چند حزبی است و در تاریخ معاصر این کشور، صدها حزب سیاسی سر برآورده اند که برخی
از آنها به تاریخ پیوسته و حیات سیاسی آنها پایان یافته است و برخی نیز هنوز در حال فعالیت هستند. هر سال حزب هاي مختلفی
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تشکیل می شود و برخی از آنها نیز بنا به دلایل مختلف از سیاست کناره گیري می کنند. طبق ماده 68 قانون اساسی ترکیه فعالیت
احزاب سیاسی بخش تفکیک ناپذیر فعالیت سیاسی در کشور است و هر شهروند ترکیه چه زن و چه مرد می تواند به اراده خود حزب
سیاسی تشکیل دهد و یا به حزبی بپیوندد یا با اختیار خود از حزبی جدا شود. براي ورود به احزاب سیاسی یا تشکیل آن فرد متقاضی
باید 30 سال کامل داشته باشد. بر طبق این ماده سن رأي دادن در ترکیه 18 سال است. هر حزبی براي حضور در لایه هاي قدرت
ناگزیر به شرکت در انتخابات پارلمانی  است که طبق قانون اساسی ترکیه هر حزب باید حداقل 10 درصد از کل آراء را در سطح کشور
به خود اختصاص دهد. حزب عدالت و توسعه حزب عدالت و توسعه، حزب سیاسی حاکم در ترکیه از سال 2002 تاکنون است. این
حزب خود را جزء احزاب راست گرا و میانه معرفی می کند. رهبر فعلی حزب، رجب طیب اردوغان است. این حزب از هنگام تأسیس،
خود را به عنوان یک حزب طرفدار غرب و آمریکا در فضاي سیاسی ترکیه مطرح کرد که از لیبرالیسم و اقتصاد آزاد بازار و عضویت
ترکیه در اتحادیه اروپا حمایت می کند. بدنه اجتماعی این حزب طیف وسیعی از گرایش هاي راستگرا؛ شامل اسلام گراها، اصلاح
طلبان اسلام گرا، محافظه کاران، ملی گراها، راست هاي میانه و طرفداران تجارت را در بر می گیرد. این حزب در انتخابات 24 ژوئن
2018 میلادي که با حضور 87 درصدي مردم ترکیه برگزار شد، در قالب ائتلاف جمهور شامل حزب حاکم عدالت و توسعه و حزب
حرکت ملی با تصاحب 344 کرسی، اکثریت مجلس این کشور را به دست گرفت. حزب خلق جمهوري خواه ترکیه حزب خلق
جمهوري خواه ترکیه قدیمی ترین حزب سیاسی جمهوري ترکیه و مهمترین حزب چپ میانه این کشور است که گرایش هاي ملی
گرایانه، سوسیال دموکرات و لائیک دارد و عضو انجمن جهانی انترناسیونال سوسیالیست و حزب سوسیالیست هاي اروپایی است. این
حزب در نهم سپتامبر سال 1923 از سوي مصطفی کمال آتاترك رهبر جمهوري نوین ترکیه تأسیس شد. رئیس این حزب، کمال
قلیچ دار اوغلو است. در انتخابات 24 ژوئن 2018 میلادي ترکیه حزب جمهوري خواه خلق ترکیه به رهبري کمال قلیچدار اوغلو به
عنوان قدیمی ترین حزب حاضر در مجلس ترکیه 22.64 درصد آراي مردمی را کسب کرده و 146 کرسی مجلس را به دست آورد.
حزب دموکراتیک خلق حزب دموکراتیک خلق یک حزب سیاسی در ترکیه است که در اساسنامه اش هدف خود را تأسیس یک دولت
دموکراتیک مردمی عنوان کرده که به مردم فرصت زندگی شرافتمندانه، بدون سرکوب، استثمار و تبعیض را می دهد. این حزب در
تاریخ 15 اکتبر 2012، از سوي کنگره دموکراتیک مردمی و کردهاي چپ گرا تشکیل یافت. در انتخابات 24 ژوئن 2018 حزب کُردي
دموکراتیک خلق ترکیه به رهبري مشترك سزایی تملی و پروین بولدان که به صورت غیرائتلافی و مستقل در انتخابات شرکت کرده
بود، با کسب 11.7 درصد مجموع آرا، 67 کرسی مجلس 600 نفره ترکیه را در اختیار گرفت. حزب جنبش ملی گرا حزب جنبش ملی
گرا یا حرکت ملی در تاریخ 9 فوریه سال 1969، با خط و مشی ترکی-اسلامی تأسیس شد و در واقع حزب سیاسی است که از ملی
گرایی ترکیه دفاع می کند. بنیانگذار آن سرهنگ بازنشسته آلپ ارسلان تورکِش؛ رئیس سابق حزب مردم روستایی جمهوري خواه
است. در سال 1997 با مرگ وي «دولت باغچه لی» به سمت رهبري انتخاب شد و در حال حاضر نیز به انجام وظیفه خود ادامه می
دهد. حامیان تورکِش از وي با نام «باشبوغ»، به معنی رهبر یاد می کنند. حزب حرکت ملی به رهبري دولت باغچه لی و دیگر
تشکیلات حاضر در ائتلاف جمهور نیز در انتخابات 24 ژوئن 2018 با کسب 11.1 درصد مجموع آرا و با به دست آوردن 49 کرسی، به
عنوان حزب متفق در کنار حزب حاکم عدالت و توسعه قرار گرفت. عراق در زمان حکومت «صدام حسین» حزب بعث تنها حزب
رسمی فعال در عراق بود و سایر احزاب و گروه ها به ویژه جریان هاي شیعی و کُردها به صورت مخفی و عمدتا در مقابل رژیم بعث
فعالیت می کردند. در سال 2003 به دنبال حمله نظامی آمریکا به عراق و فروپاشی رژیم بعث وضعیت سیاسی عراق دچار تحولات
اساسی شد. گروه هاي سیاسی و جریان هایی که به واسطه قدرت رژیم بعث و اقتدارگرایی آن سرکوب شده بودند و یا به طور
زیرزمینی و خارج از عراق فعالیت سیاسی خود را دنبال می کردند توانستند وارد مدار قدرت شوند و طی بیش از 16 سال گذشته در
بدنه حاکمیت به ایفاي نقش بپردازند. این احزاب شامل گروه هاي مختلفی از قومیت ها و مذاهب مختلف عراق و با گرایش هاي
متفاوت اسلامی، سکولار، ملی گرا و کمونیستی است. احزاب و گروه هاي بزرگ سیاسی در اقلیم کردستان از جمله حزب دموکرات،
اتحادیه میهنی و جریان هاي اسلامی همچون جریان صدر و مجلس اعلی و احزاب و ائتلاف هاي سنی همچون وطنیه از جمله گروه
هایی هستند که طی سال هاي گذشته در ساختار قدرت نقش آفرینی کرده اند. یکی از کارویژه هاي مهم احزاب سیاسی، مشارکت
سیاسی آنها در انتخابات و تلاش براي رسیدن به قدرت سیاسی است به گونه اي که امروزه موضوع دموکراسی و توسعه سیاسی بدون
وجود احزاب سیاسی، بحثی ناقص خواهد بود. احزاب شیعی عراق احزاب شیعی را باید قدرتمندترین احزاب سیاسی در دوره عراق
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نوین خواند. نخست وزیران سابق عراق یعنی ابراهیم جعفري، نوري مالکی و حیدر العبادي همه از احزاب شیعی عراق بودند. در آخرین
انتخابات مجلس عراق که در 12 مه 2018 براي گزینش 329 عضو مجلس برگزار شد احزاب شیعی در قالب ائتلاف هاي مختلف
موفق شدند بسیاري از کرسی هاي پارلمان را از آن خود کنند. در این انتخابات ائتلاف سائرون وابسته به جریان صدر در عراق تعداد
54 کرسی را در انتخابات پارلمانی اخیر کسب کرد. لیست ائتلاف الفتح به ریاست هادي العامري رئیس سازمان بدر و یکی از
فرماندهان الحشد الشعبی عراق 48 کرسی پارلمان را کسب کرده است. لیست ائتلاف النصر به ریاست حیدر العبادي در مجموع 42
کرسی را از آن خود کرد. لیست جریان الحکمه به ریاست سید عمار حکیم نیز تعداد 20 کرسی پارلمان را به دست آورد. احزاب
کُردي کردها در دوره صدام مشارکت چندانی در ساختار قدرت نداشتند و سیاست همگون سازي سعی در تضعیف عناصر قومی و
فرهنگی کردي در عراق داشت. اما در دوره جدید دولت ـ ملت سازي دموکراتیک و متکثر به کردها فرصت هاي بسیاري در جهت
مشارکت در قدرت و همچنین افزایش آزادي عمل و خودمختاري داده است. این موضوع کُردها را به جریانی تأثیرگذار در مرحله
جدید تبدیل کرده است. کُردها در دوره عراق پس از صدام در قالب دو حزب اصلی کردي یعنی اتحادیه میهنی به رهبري جلال
طالبانی و حزب دموکرات به رهبري مسعود بارزانی سازماندهی شده اند و در مجلس نمایندگان عراق بعد از ائتلاف شیعیان دومین
فراکسیون عمده را تشکیل می دهند. کردها پست ریاست جمهوري، یکی از معاونت هاي نخست وزیري و وزارتخانه هایی چون وزارت
خارجه عراق را تحت کنترل خود دارند. کُردها در انتخابات سال 2018 میلادي عراق هم موفق شدند در پارلمان کرسی هایی قابل
توجه را از آن خود کنند. در این انتخابات حزب دموکرات کردستان عراق با هدایت بارزانی ها 25 کرسی و حزب اتحادیه میهنی
کردستان عراق وابسته به خانواده جلال طالبانی 18 کرسی، کسب کردند. احزاب اهل تسنن عراق در میان اهل سنت، قدرتمندترین
ائتلاف با نام الوطنیه مربوط به ایاد علاوي نخست وزیر اسبق عراق است. این ائتلاف شامل گروه هاي اهل تسنن عراق است که به
ریاست ایاد علاوي و مشارکت شخصیت هاي برجسته اي چون سلیم الجبوري (رئیس تجمع مدنی اصلاح) و صالح المطلک (رئیس
ائتلاف العربیۀ) و تعدادي دیگر از شخصیت ها و جریان هاي سیاسی تشکیل شده است. این ائتلاف در چهارمین انتخابات عراق
توانست 21 کرسی را در میان ائتلاف هاي موجود کسب کند.   احزاب آشوري از میان 329 کرسی مجلس عراق، 5 کرسی به آشوري
ها تعلق دارد. در حال حاضر در مجلس عراق، جنبش دموکراتیک آشوریان داراي 2 کرسی، مجلس ملی کلدانی سریانی آشوري 2
کرسی، و حزب کمونیست عراق داراي 1 کرسی هستند. احزاب ترکمن عراق جبهه ترکمن ها، ترکمن ایلی، تجمع ترکمن هاي عراق،
تجمع قومیت ترکمن عراق، حزب عدالت ترکمن هاي عراق، حزب القرار الترکمانی، جنبش قومیت ترکمن و جنبش وفاداري به
ترکمن هاي عراق، حزب اراده ترکمن، احزاب اخوان ترکمن، جنبش دموکراتیک ترکمن، اتحادیه اسلامی ترکمن هاي عراق، حزب
خلق ترکمن مهمترین حزب ترکمن عراقی هستند که پس از سرنگونی رژیم بعث در عراق فعال هستند. جبهه ترکمن ها در مجلس
عراق داراي 5 کرسی است و در دولت اقلیم کردستان عراق 1 وزارتخانه را در اختیار دارند و ترکمان ها با اینکه اقلیتی در دل اقلیت
هستند. اما از قدرت چانه زنی بسیاري برخوردارند. چرا در مقایسه با ترکیه احزاب در پاکستان، عراق و افغانستان موفق نبوده اند؟ از
مجموع 11 حزب اصلی کشور ترکیه که توانسته اند حداقل یک کرسی در پارلمان ترکیه داشته باشند و 10 درصد اراء را بدست
بیاورند، تاریخ تاسیس 8 حزب به قرن حاضر باز می گردد و فقط 3 حزب در دهه 90 یا ماقبل ان تاسیس شده است. این حقیقت که
تنها با دو دهه حضور احزاب سیاسی در جامعه، انان توانسته اند پایگاه اجتماعی خاص خود و به تبع ان کرسی پارلمان بدست اورند
بسیار قابل تامل است، اکثر احزاب موثر موجود در افغانستان ریشه در دهه 60 و 70 میلادي و این سابقه براي احزاب موثر پاکستان
عمدتا متعلق به ماقبل دهه 70 میلادي تا 1906 است. اینکه احزاب سیاسی ترکیه در مقایسه با سابقه احزاب اصلی پاکستان و
افغانستان توانسته اند بسیار موثر تر، عمیق تر و مفید تر عمل کنند و گره گشاي مسئله عقب ماندگی کشور خود باشند جاي
الگوگیري و تفکر دارد. در مقایسه با کشور عراق هم ترکیه پیشتاز است، درست است که عراق از سال 2003 با شکست صدام شاهد
حضور احزاب سیاسی مختلف بود ولی با وجود مشابهت سابقه با احزاب ترکیه، انان نتوانستد انچنان که باید نقش افرینی موثر مثل
احزابی چون عدالت و توسعه در سیاست کشور خود داشته باشند. نکته مهم دیگر که باعث پیشی گرفتن احزاب در ترکیه از همکاران
خود در افغانستان، پاکستان و عراق شده است، اتحاد و انسجام بسیار بیش تر جامعه ترکیه است، عراق 3 جبهه شیعه، سنی و کرد را
در خود دارد و هر کدام به دنبال منافع جبهه خود هستند، افغانستان از تمام قبائل قومی و نژادي خود نماینده حزبی دارد و اوضاع از
عراق هم متفرق تر و پیچیده تر است، گاه در پاکستان دو حزب را می توان یافت که ایدئولوژي و جهان بینیشان در مقایسه با هم مثل
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مقایسه غرب و شرق خواهد بود و اینچنین تفرق اراء وجود دارد. در مجموع احزاب ترکیه به نسبت این 3 کشور اراء، نظریات و گرایش
هاي نزدیکتري نسبت به هم دارند و مهم تر از ان انچه که براي یک شهروند ترك اهمیت دارد برنامه و نظرات حزب خواهد بود، نه
مثل افغانستان، پاکستان و عراق که اولویت با گرایش قومی یا گرایش دینی-مذهبی حزب است. از طرفی احزاب ترکیه از نعمت
تضارب و تنوع اراء به میزانی که در عراق، افغانستان و پاکستان شاهد ان هستیم، بهره مند نیست، درست است که تفرقه در این 3
کشور گاهی خود عامل بن بست و عدم توسعه سیاسی است ولی گاهی هم موجب شکوفایی و جذب پایگاه اجتماعی می شود. مزیت
دیگر احزاب در ترکیه شمارش دقیق تعداد اعضاي حزب و روشن بودن امار و اطلاعات پیرامون اعضاي حزب است و هم چنین تعداد
بالاي اعضاي بعضی از احزاب در ترکیه مثل حزب عدالت و توسعه که بیش از 10 میلیون عضو دارد کم تر در سه کشور دیگر پیدا می
شود، به نظر می رسد شفافیت داده پیرامون اعضاي احزاب در سه کشور دیگر وجود ندارد و تنها راه تشخیص ولو کم اعتبار، تعداد راي
در انتخابات است. بررسی اوضاع احزاب پاکستان در مقایسه با ترکیه میدانیم که دو حزب اصلی در کشور پاکستان حزب مسلم لیگ و
حزب مردم است که اولی در سال 1906 بدست محمد علی جناح و دومی در سال 1967 بدست ذوالفقار علی بوتو تاسیس شد. این
دو حزب همیشه با هم رقابت سنگینی براي کسب قدرت در سیاست پاکستان داشته اند و رهبران انها نظیر نواز شریف و بی نظیر بوتو
به سمت نخست وزیري نائل شدند. با وجود سابقه زیاد و سالها کسب تجربه در سیاست و انتخابات متاسفانه این دو حزب در مقایسه با
حزب عدالت و توسعه و حزب خلق جمهوري خواه ترکیه کمتر توانستند برنامه ها و شعار هاي خود را در صحنه حاکمیتی اجرا کنند و
نتیجه ان عقب ماندگی اقتصادي و فرهنگی این کشور است. اگر بخواهیم به این پرسش پاسخ دهیم که چرا احزاب اصلی پاکستان با
وجود سابقه زیاد نتوانستند همچون احزاب اصلی ترکیه موثر و نتیجه بخش باشند؟ باید به چند نکته که ریشه در بافت اجتماعی،
مذهبی و فرهنگی کشور پاکستان دارد اشاره کنیم: کشور پاکستان 97 درصد مسلمان، 20 درصد شیعه و 80 درصد اهل سنت دارد
که عمده اهل سنت پیرو مذهب حنفی و عمده شیعیان پیرو مذهب امامیه هستند. با وجود اینکه دولت پاکستان سالهاست تاکید بر
وحدت میان مذاهب و اقوام دارد و حتی در سرشماري ملی اماري از درصد جمعیتی مذاهب ارائه نمی دهد ولی بافت متنوع قومی و
مذهبی و هم چنین حضور جریانات افراطی حنبلی و وهابی که به دنبال کشتار مخالفان مذهبی و سیاسی خود هستند، اوضاع وطن را
براي احزاب پاکستان دشوار کرده است. از لحاظ قومی مردم پاکستان متفرق هستند و شامل 5 قوم اصلی پنجابی، بلوچ، پشتون،
سندي و زبان سرائیکی می شوند که این مسئله یکپارچی ملی را تحت تاثیر قرار داده و در مقایسه با کشور ترکیه که اتحاد قومی دارد
وضعیت را براي احزاب سیاسی که باید در پی جذب هوادار باشند سخت می کند. پس نبود انسجام و یکپارچگی ملی خود عامل
مهمی در عدم موفقیت احزاب سیاسی در پاکستان بوده است، چرا که هر قوم و قبیله یک سري ارزشهاي مذهبی، فرهنگی و اجتماعی
براي خود دارد و با نگرشی متفاوت استاندارد هاي حاکمیتی و سیاسی را ارزیابی میکند، در واقع اولویت ها و نیاز هاي هر قوم با
دیگري متفاوت است حال انکه یک حزب سیاسی براي جذب حداکثري باید شعار ها و برنامه هایی را ارائه دهد که اکثریت انرا
بپسندند ولی این تفرق اجتماعی وجود چنین چیزي را بسیار سخت می کند. از طرفی شاهد تفرق مذهبی در میان اهل سنت و
شیعیان هستیم، چنانکه اهل سنت به 3 شاخه دیوبندي، بریلویه و اهل حدیث و شیعه به 3 شاخه امامیه، زیدیه و اسماعیلیه تقسیم
می شود. فرقه دیوبندي سالهاست که به تبلیغ وهابیت با پشتیبانی عربستان می پردازد و گسترش پیروان وهابیت باعث حملات
تروریستی این گروه ها به شیعیان پاکستان شده است. سپاه صحابه و لشگر جنگوي از سال 1985 به صورت سازمان یافته و مسلحانه
دست به کشتار شیعیان می زنند و بارها مراکز فرهنگی و مذهبی شیعیان توسط این گروه هاي افراطی مورد حمله تروریستی قرار
گرفته است. پس عامل مهم دوم اختلافات و تفرق مذهبی، فعالیت هاي مسلحانه گروه هاي افراطی سنی و تکفیر مخالف توسط بعضی
از این جریانات سیاسی-مذهبی است. عامل مهم سوم این است که قانون اساسی پاکستان که محور و مبدا هر حرکت سیاسی و
اجتماعی محسوب می شود تا به حال 2 مرتبه به حالت تعلیق درامده که خود عامل مهمی در دامن زدن به شعله اشوب و هرج و مرج
محسوب می شود. اولین بار در سال 1958 توسط ایوب خان و دومین بار در سال 1977 توسط ضیاء الحق به مدت 14 سال به حالت
تعلیق درامد و درك این حقیقت که چگونه میتوان 14 سال بدون قانون اساسی معتبر و فعال انتظار رشد سیاسی داشت، ما را به
پاسخ سوالمان نزدیک می کند. بی شک اختلافات مرزي با هند از سال 1977 تاکنون بر سر حاکمیت کشمیر نیز عامل مهمی براي
تحت شعاع قرار دادن توسعه سیاسی در پاکستان محسوب می شود، اختلافاتی که منجر به کشته شدن هزاران نفر، در وضعیت جنگی
قرار گرفتن دو کشور، تنش هاي بین المللی و... شده است. بررسی اوضاع احزاب عراق در مقایسه با ترکیه سابقه احزاب اصلی کشور
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عراق به دهه هاي 40، 50 و 60 میلادي باز می گردد که این سابقه طولانی نشان از ریشه دواندن فرهنگ تحزب در کشور عراق دارد.
کشور عراق از دو حیث نژاد و دین و مذهب شایان توجه است، از دید نژادي حدود 75 درصد مردم عراق عرب، حدود 15 درصد کرد و
مابقی را اشوریان، کلبیان، صائبیان، ترکمنان و... تشکیل می دهد و از دید مذهبی حدود 65 درصد شیعه، حدود 30 درصد سنی و
مابقی مسیحی یا پیرو سایر ادیان هستند. این تفرق دو سویه در نژاد و مذهب بدون شک بر اختلاف اراء و افتراق گروه ها از هم موثر
می باشد و صد البته دستاویزي است براي سوء استفاده قدرت هاي خارجی جهت کسب منافعشان از این کشور نفت خیز با سابقه
تمدنی طولانی. از سال 1311 که سال استقلال عراق از بریتانیاست تا 1337 پادشاهی عراق حکومت را در دست داشت و پس از ان
جمهوري عراق تاسیس شد. از 1347 تا 1382 حکومت عراق در دست حزب سوسیالیست بعث عراق بود و بعد از حمله امریکا و
سقوط صدام فرصت استثنایی و کم سابقه اي براي تمام جریانات سیاسی براي کسب قدرت پیش امد. در سال 1384 قانون اساسی
تصویب و سال بعد اولین انتخابات پارلمان عراق انجام پذیرفت. شیعیان عراق عمدتا در شرق و جنوب شرقی، کرد ها در شمال و
شمال شرقی و اعراب سنی در مرکز و غرب عراق ساکن هستند، هر کدام از این 3 جبهه فرهنگ، ارزشهاي اجتماعی و اداب و رسوم
خاص خود را دارند و از هویتی مستقل و خاص به نسبت دیگري برخوردارند. با توجه به نکات گفته شده روشن است که در چنین
جامعه متفرق و از هم دوري به دست اوردن پایگاه اجتماعی و محبوییت سیاسی چه میزان مشکل است، هر حزب یا جریان سیاسی از
هر جبهه جدا از ملاحظه رقابت خود با چند حزب رقیب داخلی باید کسب محبوبیت در میان 2 جبهه دیگر را در نظر بگیرد. احزاب
اصلی شیعیان شامل الدعوه السلامیه (تاسیس: دهه 50 م) ، عمل اسلامی(دهه 60 م)، مجلس اعلاي انقلاب اسلامی (دهه 80 م) و
جریان صدر، احزاب اصلی کرد شامل اتحادیه میهنی (1975) و دموکرات (1946) و احزاب اصلی سنی شامل بعث(1948) و التحریر
می باشد. اگر چه پس از سقوط صدام احزاب مختلف توانستند ازادانه در صحنه سیاست عراق فعالیت و در انتخابات شرکت کنند ولی
در طول این 15 سال انچنان که باید عملکرد تحزب در عراق درخشان نبوده است. علت این مسئله در چند مورد کلیدي خلاصه می
شود: تفرق در دین، تفرق در نژاد، تفرق در زبان، دخالت قدرت هاي خارجی مثل امریکا، ترکیه، اسراییل، ایران و عربستان در سیاست
عراق، خسارت سنگین برجاي مانده از دوران سیاه حکومت صدام که کمترین ان تثبیت اقتصاد نفتی دولتی است، جداي از قتل عام
اکراد و شیعیان به صورت وحشیانه و انهدام شخصیت هاي سیاسی طراز اول احزاب همچون ایات الهی حکیم، صدر و...، حمله داعش
به عراق و جنگ داخلی با اعراب سنی و طرفداران حزب بعث، نفوذ پنهان حزب بعث خصوصا در غرب و در میان اعراب سنی براي باز
پس گیري قدرت و تسلط بر شیعیان و اکراد، حملات تروریستی در مناطق مختلف خصوصا بغداد، تفرق در نیروهاي مسلح که شامل
پیشمرگه اکراد، ارتش ملی، مسلحین شیعی و... می شود، ضعف فرهنگ تحزب به علت سستی رسانه ها و متفکران در تبیین صحیح
ان، داعیه استقلال اکراد در کردستان و شاخ و شانه کشیدن براي دولت مرکزي، عدم محبوبیت دولت بغداد در میان اعراب سنی و
مشخصا مردم موصل دو میلیون نفري، حضور مداخله جویانه نیرو هاي نظامی امریکایی و ترور مردان محبوب مردم عراق مثل ابو
مهدي المهندس. بی شک اتکاء به درامد نفت توسط هر حکومت باعث بدبختی ملت او خواهد بود، اقتصاد موفق اقتصاد خصوصی
مردمی با پشتوانه کارگاه ها و کارخانجات کوچک و متوسط است، نه اقتصاد تک محصولی نفتی که دولتمردان را در ایراد و ایجاد ایده
ها و خلاقیت ها سست می کند. کشور عراق هم مثل ایران متکی به نفت و در نتیجه داراي اقتصادي مریض و پر فساد است، درامد
سرشار نفتی بدون تحریم نتوانسته کشور عراق را در تولید ناخالص ملی و درامد سرانه پیشتاز منطقه کند، بلکه بالعکس موجب فساد و
بی عدالتی فراوان در جاي جاي دولت شده است، اعتراضات گسترده و عمیق مردم عراق خصوصا شیعیان در سال 98 دلیل محکمی
بر این مدعاست که جریانات سیاسی و احزاب نتوانسته اند در ایجاد یک اقتصاد کارامد به موفقیت برسند. جداي از مبحث تفرقه در
نژاد، مذهب، زبان، نیروهاي مسلح و...خود اتکاء به درامد نفت و عدم استفاده از این درامد هنگفت براي اشتغال زایی،ساخت راه اهن،
کارخانه، کارگاه، بندر، فرودگاه، مکان هاي گردشگري و توریستی، پل، جاده و... باعث شکست احزاب در ایجاد یک اقتصاد پویا شده
است. کشور عربستان با وجود درامد سرشار نفتی این تهدید را به یک فرصت مناسب تبدیل کرده و سرمایه گذاري عظیمی در بخش
گردشگري و توریسم، پتروشیمی و پالایش نفت داشته است، با وجود تبلیغات گسترده به زودي شاهد حضور گسترده گردشگران
خارجی در سرزمین حجاز خواهیم بود، سرزمینی که جاذبه هاي گردشگریش در مقابل ایران ناچیز و در مقابل عراق کم بنیه است. با

تشکر از سایت ایرنا که برخی مقالات مرتبطش منبع تحقیق قرار گرفت. محمد مهدي بخشیانی
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بذرپاش: اولویت حسابرسی استان ها کمک به تولید و اشتغال باشد

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس دیوان محاسبات گفت: طرح هاي اولویت دار هر استان باید متناسب با پتانسیل، مسائل و مشکلات مرتبط با آن استان
و در راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال باشد.

به گزارش حوزه مجلس گروه سیاسی باشگاه خبرنگاران
جوان، جلسه بررسی موضوعات اولویت دار استان ها براي
حسابرسی و رسیدگی در دیوان محاسبات کشور، با حضور
مهرداد بذرپاش رئیس کل، معاونین، مشاورین و مدیران

کل استان ها از طریق ویدئوکنفرانس برگزار شد. 

در این جلسه، مدیران کل استان ها موضوعات مهم استان خود براي حسابرسی را مطرح کردند که پس از بررسی و تبادل نظر، برخی
از طرح ها جهت اجرا به تایید مهرداد بذرپاش رئیس کل دیوان محاسبات رسید. 

بذرپاش در این جلسه، با تشریح اهمیت و جایگاه موضوعات، تاکید کرد: طرح هاي اولویت دار هر استان باید متناسب با پتانسیل،
مسائل و مشکلات مرتبط با آن استان و در راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال باشد و نهایتا در معیشت و زندگی مردم موثر

واقع شود. 

در این جلسه، موضوعات مهمی مانند کشاورزي و دامپروري، گردشگري، بهداشت و سلامت، معوقات مالیاتی، واگذاري اراضی و زمین
خواري، منابع طبیعی و مشکلات کم آبی و ریزگردها، تکمیل طرح هاي نیمه تمام و راکد در شهرك هاي صنعتی سطح استان و ملی،
مسکن و شهرسازي در سطح ملی، زیرساخت هاي راه و حمل و نقل، سد ها و نیروگاه ها، زیرساخت هاي آموزش و پرورش و تجهیز
فضا هاي آموزشی، معادن و انحصارات و صنایع معدنی، معوقات و تسهیلات بانکی، خصوصی سازي و واگذاري ها، فعال سازي واحد
هاي صنعتی تعطیل و نیمه تعطیل، دفع بهداشتی پسماند هاي صنعتی-مسکونی-بیمارستانی، حوادث غیرمترقبه مانند سیل و...

بررسی و نهایی شد.
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ذخایر نفت و گاز موتور محرکه اقتصاد کشور

منبع: تیتر برترشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش تیتربرتر به نقل از روابط عمومی موسسه عالی آموزش و پژوهش مدیریت و برنامه   ریزي، در این نشست که با
حضور دکتر سلیمان قاسمیان، رئیس امور اقتصادي معاونت امور بین الملل و بازرگانی وزارت نفت؛ مهندس رامین فروزنده،

مدیر استراتژي و توسعه شرکت انرژي دانا و دکتر نرسی قربان، دبیرکمیسیون محیط...

به گزارش تیتربرتر به نقل از روابط عمومی موسسه عالی آموزش و پژوهش مدیریت و برنامه   ریزي، در این نشست که با حضور
دکتر سلیمان قاسمیان، رئیس امور اقتصادي معاونت امور بین الملل و بازرگانی وزارت نفت؛ مهندس رامین فروزنده، مدیر استراتژي و
توسعه شرکت انرژي دانا و دکتر نرسی قربان، دبیرکمیسیون محیط زیست و انرژي اتاق بازرگانی بین المللی برگزار شد؛ از چشم انداز
صنعت نفت و گاز ایران در آینده سخن به میان آمد. دکتر علی متوسلی مدیر کل دفتر خدمات پژوهشی موسسه عالی آموزش و
پژوهش مدیریت و برنامه  ریزي به عنوان دبیر این نشست، صنعت نفت و گاز را صنعتی تأثیر گذار در اقتصاد ایران عنوان کرد و گفت:
با شیوع بیماري کرونا و تحریم هاي ظالمانه، درآمدهاي نقتی ایران کاهش یافته و بر میزان عرضه و تقاضا در دنیا تأثیر گذاشته است
که بررسی چشم انداز این صنعت براي پژوهشگران و مسئولان کشور بسیار ضروري و حیاتی است و دلیل برگزاري این همایش نیز

دغدغه هاي موجود در این زمینه است. 

در ادامه دکتر قاسمیان به عنوان سخنران اول این نشست علمی، ضمن اشاره به روندهاي نوظهور در اقتصاد جهانی پس از شیوع
بیماري کرونا،  به واکاوي و بررسی چشم انداز بازارهاي جهانی نفت و گاز و تهدیدات و فرصت هاي پیش روي صنعت نفت ایران

پرداخت. 

وي سیاستگذاري کلان انرژي را شامل اهدافی چون ارتقاي کارایی اقتصادي ، برقراري عدالت در بهره گیري از منابع انرژي، حفظ و
تقویت موسسات و شرکت هاي حوزه انرژي، کاهش تورم و برقراري اشتغال و برقراري ثبات سیاسی دانست و افزود: در یک جمع

بندي کلی، هدف سیاستگذاري در انرژي، به حداکثر رساندن منافع جامعه از ذخایر انرژي است. 

قاسمیان مهمترین تحولات بازارهاي جهانی انرژي در سال هاي 2018 و 2019 را شامل مواردي چون: افزایش رشد مصرف انرژي در
جهان، نقش تعیین کننده و 40 درصدي گاز طبیعی از رشد مصرف جهانی انرژي اولیه، رکورد بی سابقه ایالات متحده آمریکا در
افزایش تولید نفت خام وگاز طبیعی، نقش چشمگیر چین و ایالات متحده آمریکا در رشد مصرف گاز طبیعی، رشد قابل توجه مصرف
زغال سنگ در هندوستان و جایگاه نخست استرالیا در صادرات LNG  و پیشی گرفتن این کشور از قطر برشمرد و اضافه داشت:

روندهاي نوظهور بازارهاي جهانی انرژي باید مورد توجه و ارزیابی قرار گیرد. 

وي روندهاي نوظهور بازارهاي جهانی را  شامل مواردي چون تمرکز مازاد تقاضا و جابجایی قطب مصرف انرژي به آسیا پاسفیک و
خاورمیانه، نقش محوري گاز در سبد انرژي هاي اولیه جهان، ادامه روند رشد تولید نفت و گاز شیل در ایالات متحده حداقل تا سال
2030 میلادي و رشد فناوري هاي بهره برداري از منابع نامتعارف نفت و گاز دانست که در تحولات آینده صنعت نفت و گاز تأثیر

چشمگیري خواهند داشت. 
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رئیس امور اقتصادي معاونت امور بین الملل و بازرگانی وزارت نفت در ادامه از چشم انداز جهانی بازارهاي نفت و گاز و جایگاه بازیگران
کلیدي سخن به میان آورد و خاطرنشان ساخت: در افق سال 2040، 70 درصد خالص واردات نفت و گاز جهان متعلق به قاره آسیا
است، چین و هند واردکنندگان عمده نفت وگاز و ژاپن واردکننده مهم گاز جهان خواهند بود، چین؛ بیشترین رشد واردات نفت و گاز
را طی این دوران خواهد داشت و هند؛ بیشترین رشد واردات نفت و گاز طی  این دوران تجربه خواهد کرد که باید کشور ما نیز

متناسب با این موضوعات به برنامه ریزي بپردازد. 

وي در ادامه تأثیرات اشاعه کرونا بر اقتصادي جهانی را بی سابقه عنوان کرد و گفت: اقتصاد جهانی دومین رکود بزرگ را درطول 120
سال گذشته تجربه می کند و دانشمندان اقتصادي معتقدند که در تمام سناریوهاي اقتصادي  مصرف زغال سنگ  و نفت کاهش می

یابد و مصرف انرژي هاي تجدید پذیر افزایش می یابد که در تاریخ اقتصاد مدرن جهان بی سابقه است 

وي تهدیدات پیش روي صنعت نفت و گاز کشوز را شامل مواردي چون رشد تولید و صادرات نفت خام و گاز طبیعی (LNG)  ایالات
متحده به بازارهاي مختلف، رشد تولید گاز روسیه و افزایش صادرات به حوزه آسیاپاسفیک و خاورمیانه، تقویت جایگاه ترکیه به عنوان
کریدور انرژي منطقه وکاهش قدرت چانه زنی براي ادامه صادرات گاز ایران به این کشور، رشد تولید گاز عراق و کاهش قدرت چانه
زنی براي ادامه صادرات گاز ایران به این کشور، رشد تولید گاز و افزایش صادرات محصولات پتروشیمی عربستان برشمرد که در مقابل
آن فرصتهایی چون: رشد قابل توجه تقاضاي نفت و گاز چین، هند و اقتصادهاي شرق آسیا، حفظ و ارتقا جایگاه گاز در بازار جهانی
انرژي، امکان صادرات گاز طبیعی به هند به صورت LNG و CNG از جنوب کشور، امکان صادرات گاز طبیعی به پاکستان و در ادامه
به چین از طریق خط لوله، افزایش ظرفیت خدمت رسانی به کشتی هاي عبوري (بانکرینگ) در دریاي عمان و خلیج فارس وجود دارد

که باید براي آن برنامه ریزي هاي کوتاه مدت، میان مدت و بلند مدت کرد. 

با رفع تحریم ها می توانیم به تولید 2/5 میلیون بشکه نفت در روز دست یابیم 

در ادامه مهندس رامین فروزنده بحران ایجاد شده در صنعت نفت و گاز کشور را بحرانی موقت و گذرا عنوان کرد که با رفع تحریم ها
دوباره با شکوفایی مواجه خواهد شد، اما کرونا بر میزان عرضه و تقاضا در جهان تأثیر گذاشته که به صورت خوش بینانه تا سال 2021

به شرایط سال 2019 نزدیک نخواهیم شد. 

وي  بیش از نیمی از مصرف نفت کشورها را در حوزه هاي حمل و نقل و صنعت هواپیمایی دانست که با شیوع کرونا و بحران ایجاد
شده کاهش یافته و دنیا نمی تواند تا پایان بحران به تقاضایی بیش از 30 میلیون بشکه در روز جوابگو باشد که 10 تا  12 میلیون آن

متعقل به نفت شیل آمریکا است و باید از آن چشم پوشید. 

مدیر استراتژي و توسعه شرکت انرژي دانا ورود دوباره ایران به صنعت نفت و گاز را مسئله اي حیاتی براي متقاضیان صنعت نفت و
گاز دانست که باعث تغییر معادلات در سطح عرضه و تقاضا خواهد شد و اضافه داشت: ایران می تواند در یک دوره 6 ماهه تا 1 ساله

به تولید 2/5 میلیون بشکه در روز دست یابد که البته این مقدار می تواند با گذر زمان افزایش یابد. 

فروزنده در نگاهی واقع بینانه درآمد صادرات نفت را بین 40 تا 50 دلار براي هر بشکه عنوان کرد و افزود: در نگاهی خوشبینامه این
مبلغ به70 دلار خواهد رسید و کشورهاي صادرکننده نفت باید بر روي این مبلغ برنامه ریزي کنند. 

براي شکوفایی صنعت نفت باید تحریم ها خاتمه یابد 
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نرسی قربان سخنران پایانی این نشست از اثرات چشم انداز نفت و گاز بر سیاستگذاري در ایران سخن به میان آورد و اشاره داشت:
همواره این سوال در ذهن مردم وجود داشته است که نفت را زیر زمین براي نسل هاي بعدي بگذاریم یا قبل ازگذشت از دوران نفت از

آن استفاده کنیم؟ 

وي در جواب این پرسش اینگونه عنوان کرد که حتی اگر تا 30 سال دیگر تقاضا براي نفت ایران باشد و 4 ملیون بشکه در روز تولید
کنیم، حدود 40 میلیارد بشکه می شود و حدود70  درصد ذخایر نفت ما زیر زمین می ماند، پس باید براي استفاد بیشتر از این نعمت

خدادادي برنامه ریزي و شرایط را براي استخراج و فروش آن جهت آبادانی و شکوفایی کشور فراهم کرد. 

دبیر کمیسیون محیط زیست و انرژي اتاق بازرگانی بین المللی از مهم ترین امتیازات ایران در صنعت نفت و گاز را وجود نیروي کار
جوان و تحصیل کرده و منابع طبیعی بسیار غنی و موقعیت جغرافیائی ممتاز براي تعامل با همسایگان و جهان دانست که این امتیازات
2 اولویت اصلی را پیش روي ما قرار می دهد: 1- جذب سرمایه براي توسعه و بهره برداري بهینه از حوزه هاي قدیمی نفت 2- توسعه

صنعت گاز ایران که بیشترین ذخایر گازي پس از روسیه را دارد و تقاضا براي آن تا چند دهه دیگر. 

وي در پایان از اقداماتی که می تواند ایران را در آینده به یکی از مهمترین عرصه کنندگان انرژي در جهان تبدیل و اقتصاد آن را از
رکود تورمی فعلی نجات دهد؛ سخن به میان آورد و افزود: اقداماتی چون: حل مسائل سیاسی به نحوي که همه تحریم هاي موجود
خاتمه یابد و تعامل اقتصادي با جهان شکل گیرد، تقویت بخش خصوصی و اجازه دادن سرمایه گذاري در همه بخش هاي انرژي
کشور با همکاري شرکتهاي بین المللی انرژي، تدوین یک فرمول جامع براي قیمت درازمدت گاز طبیعی که سرمایه گذاري در صنایع

گاز را جذاب نماید و ایجاد سازمان رگولاتوري مستقل براي انرژي در کشور راهگشا خواهد بود. 

در انتهاي این نشست، سئوالاتی پیرامون صنعت نفت و گاز کشور، آینده پیش رو و چگونگی برون رفت از مشکلات مطرح و بحث و
تبادل نظر علمی درباره آنها انجام شد.
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طرح هاي استانی باید در راستاي جهش تولید و اشتغال باشد

منبع: خبرگزاري دفاع مقدسشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش گروه اخبار داخلی دفاع پرس، جلسه بررسی
موضوعات اولویت دار استان ها براي حسابرسی و رسیدگی
در دیوان محاسبات کشور، با حضور مهرداد بذرپاش رئیس
کل، معاونین، مشاورین و مدیران کل استان ها از طریق

ویدئوکنفرانس برگزار شد. 

در این جلسه، مدیران کل استان ها موضوعات مهم استان
خود براي حسابرسی را مطرح کردند که پس از بررسی و
تبادل نظر، برخی از طرح ها جهت اجرا به تایید مهرداد

بذرپاش رئیس کل دیوان محاسبات رسید. 

بذرپاش در این جلسه، با تشریح اهمیت و جایگاه موضوعات، تاکید کرد: طرح هاي اولویت دار هر استان باید متناسب با پتانسیل،
مسائل و مشکلات مرتبط با آن استان و در راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال باشد و نهایتا در معیشت و زندگی مردم موثر

واقع شود. 

در این جلسه، موضوعات مهمی مانند کشاورزي و دامپروري، گردشگري، بهداشت و سلامت، معوقات مالیاتی، واگذاري اراضی و زمین
خواري، منابع طبیعی و مشکلات کم آبی و ریزگردها، تکمیل طرح هاي نیمه تمام و راکد در شهرك هاي صنعتی سطح استان و ملی،
مسکن و شهرسازي در سطح ملی، زیرساخت هاي راه و حمل و نقل، سد ها و نیروگاه ها، زیرساخت هاي آموزش و پرورش و تجهیز
فضا هاي آموزشی، معادن و انحصارات و صنایع معدنی، معوقات و تسهیلات بانکی، خصوصی سازي و واگذاري ها، فعال سازي واحد
هاي صنعتی تعطیل و نیمه تعطیل، دفع بهداشتی پسماند هاي صنعتی-مسکونی-بیمارستانی، حوادث غیرمترقبه مانند سیل و...

بررسی و نهایی شد. 

انتهاي پیام/ 341
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استاندار کرمان: معضل حاشیه نشینی از سیماي اثر جهانی بم زدوده شود

منبع: ایرناشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1399/08/28

ایرنا - کرمان - استاندار کرمان با بیان اینکه حاشیه نشینی در باغ شهر زیباي بم غیرقابل باور و سیماي این اثر جهانی را
نازیبا کرده ، خواستار چاره اندیشی براي رفع این معضل اجتماعی در کمترین بازه زمانی از سوي دستگاه هاي متولی در

استان شد.

ایرنا - کرمان - استاندار کرمان با بیان اینکه حاشیه نشینی
در باغ شهر زیباي بم غیرقابل باور و سیماي این اثر جهانی
را نازیبا کرده ، خواستار چاره اندیشی براي رفع این معضل
اجتماعی در کمترین بازه زمانی از سوي دستگاه هاي

متولی در استان شد. 

به گزارش ایرنا ، علی زینی وند عصر چهارشنبه در خاتمه
بازدید از شهرستانهاي شرقی استان کرمان در نشست جمع
بندي بررسی مشکلات این مناطق در ارگ جدید ابم افزود:
بم یک شهر عادي نیست و نماد هویتی ما محسوب می
گردد و باید بدانیم شهر بم با هویت آن خوب است

همانطور که زلزله ي غمبار سال 82 نتوانست هویتش را تغییر دهد ما نیز نباید این کار را انجام دهیم. 

وي ادامه داد: جوانان و نخبگان بمی هر زمان دیدند شخصی در حال از بین بردن باغش است با حلقه زدن به دور درخت ها نباید
اجازه دهند با تخریب این درختان زمین باغی را به مسکونی تبدیل کند. 

استاندار با اظهار تاسف از اینکه وقتی از شهر بم به این زیبایی ،شهر کوچه هاي خاکی نام ببریم اظهار داشت : اگر هر سال پنج درصد
کوچه ها آسفالت می شد اکنون نباید با این وضعیت روبرو می شدیم و باید هر چه سریعتر طرح جامع گردشگري بم انجام شود زیرا

فضاي کشور همیشه یک جور نمی ماند. 

زینی وند افزود: طرح تفضیلی بم جزو ضروریات است و شهر راهی جز توسعه به جنوب ندارد و باید با دقت مورد مطالعه قرار گیرد زیرا
اگر بم باغ شهر بودنش را از دست بدهد انگار ارگ تاریخی را از دست داده است و از سویی شهرداري بم باید با اجراي انواع و اقسام

طرح ها به سمت درآمد پایدار برود. 

وي از دیگر دلایل سفر خود به شرق استان کرمان را موضوع مسایل امنیتی دانست و گفت : زیرا منطقه شرق استان کرمان به دلیل
هم مرزي با سیستان و بلوچستان گاهاً با مسایل و مشکلاتی که از سمت کویر سرازیر می شود روبرو است و درحال تدابیري هستیم تا

این موضوعات براي همیشه حل شود. 
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زینی وند اظهارداشت: دلیل بعدي سفرم با توجه به سیل خیزبودن این منطقه و براساس پیش بینی ها که وارد دوره ترسالی در جنوب
و جنوب شرق کشور خواهیم شد بمنظور بررسی وضعیت مقابله اي با خسارت ناشی از سیلاب هاي احتمالی انجام گرفته است . 

وي ادامه داد: بی توجهی به موضع لایروبی ، موجب شده رودخانه هاي این منطقه بدلیل رسوب بیش از حد با سطح روستاها مساوي
شوند تا جایی که دیگر رودخانه ها مشخص نیستند و باید در بازه دو ساله از طریق لایروبی رودخانه ها کمک کنیم تا بعد از هر

بارندگی زندگی مردم مختل نشود. 

زینی وند بیان کرد: در این سفر مقرر گردید کارگروهی تشکیل گردد و فرمانداران در حوزه انتخابیه خود مسائل و مشکلات را جمع
بندي و اولویت بندي کرده تا بتوانیم هر چه سریعتر در کمترین بازه زمانی حل و فصل گردند زیرا 70 درصد امور جاري استان ها با

تصمیمات میدانی قابل حل است. 

استاندار کرمان درخصوص کارخانجات خودروسازي ارگ جدید هم گفت : از این کارخانجات به عنوان ظرفیتی بالا در منظقه یاد کرد
و اظهار داشت : باید با توجه به ظرفیت و پتانسیل موجود آن ها را تقویت کرده و به خودروسازهاي بخش خصوصی توجه بیشتري

داشته باشیم. 
وي در خاتمه درخصوص توسعه نامتوازن شهرهاي استان کرمان افزود: تمام مناطق محروم در اولویت ما قرار دارند و براي ما فرقی

نمی کند این مناطق در شرق، جنوب یا شمال استان قرار دارند. 

محرومیت زدایی در تمام استان باید شکل بگیرد 

امام جمعه بم در این نشست گفت: به فرموده مقام معظم رهبري سرمایه گذار مجاهد است و ما نیز از ظرفیت ارگ جدید حمایت
کرده ایم اما کاستی ها و محرومیت هایی در شرق استان کرمان وجود دارد و توقع داریم در استان که از عدالت اقتصادي و عدالت

توسعه صحبت می کنیم منطقه محروم را فقط منطقه جنوب محسوب نکنند . 

حجت الاسلام قاسم دانشی خاطر نشان شد: محرومیت زدایی در تمام استان باید شکل بگیرد ولی محرومیت هایی در شرق استان
وجود دارد که شاید در برخی مناطق دیگر وجود نداشته باشد، مردم شرق استان از بی عدالتی ها ناراضی اند بطور مثال پل دهبکري
حدود 14 سال در حال ساخت است اما هنوز به سرانجام نرسیده است در صورتی که اگر از تونل ها عبور کنیم بیشترین دستگاه ها در

منطقه جنوب در حال جاده سازي هستند . 

وي بیان کرد: در آمار 15 ساله اخیر در بخش هاي مختلف اعتبارات و تسهیلات ملی و استانی بیشترین اعتبارات به جنوب اختصاص
داده شده اما شرق را هم ملاحظه بفرمایید چه میزان اعتبار اختصاص یافته است؟ انتظار می رود با توجه به ظرفیت ها و پتانسیل هاي

موجود در شرق استان و ظرفیت صنایع خودروسازي اداره کل صنعت معدن و تجارت به شرق استان کرمان داده شود . 

استاندار کرمان سیاست زده نیست 

نماینده مردم شهرستانهاي بم، نرماشیر، فهرج و ریگان در مجلس شوراي اسلامی گفت: جهت پیشبرد و ارتقاي شرق استان و حل
مشکلات آن کارگروه یا ستادي از مجموعه فرمانداران و کارشناسان تشکیل گردد و طرح هاي پیشرو و طرح هایی با 70درصد

پیشرفت را مشخص کنند تا هر چه سریعتر و بهتر راه کارها مشخص گردد. 
حجت الاسلام موسی غضنفر آبادي بیان کرد: از جمله مشکلات حوزه شرق استان کرمان پروژه انتقال آب از سد نسا به شهرهاي بم ،
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بروات ، فهرج ، نرماشیر و ریگان است که باید هر چه سریعتر پیگیري شود و همچنین مشکلات راه، جاده و اشتغال را داریم که باید از
ظرفیت هاي موجود شرق استان کرمان به صورت بهینه استفاده کنیم 

وي اظهار داشت: استاندار فارغ از هر دیدگاهی است که بخواهد به منطقه اي آسیب وارد کند و نسبت به نظام و انقلاب بسیار دلسوز
هستند ولی سیاست زده نیست . 

حاشیه شهر بم سه سال پس از زلزله سال 82 در محله موسوم به «زمین هاي قشمی» که قبلاً کاربري کشاورزي داشت بوجود امد و
این زمین ها به افراد بی بضاعت و بی خانمانی که از نقاط مختلف به بم آمده بودند واگذار شد و کانکس هاي به جا مانده از زلزله خانه

براي مهاجران شد. 

در این سفر استاندار کرمان از بیمارستان 202 تختخوابی، مرکز آموزشی و یگان تکاوري، ارگ تاریخی بم و کارخانجات خودروسازي
منطقه ویژه اقتصادي ارگ جدید بازدید کرد. 

شهرستان تاریخی بم در فاصله 195 کیلومتري شرق کرمان واقع شده است. 

برچسب ها 
- بم 

- حاشیه نشینی بزهکاري 
- خودرو سازي ایران 

- استانداري کرمان
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اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  9  |  تاریخ: 1399/08/28

خانی با اشاره به اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود، گفت: برداشت بوکسیت از نقاط دیگر می توانست بدون
آسیب محیط زیستی، انجام شود.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
سمنان، علی اصغر خانی نماینده شاهرود و میامی در
مجلس در نشستی با موضوع اشتغال زایی شهرستان هاي
شاهرود و میامی که در سمنان برگزار شد، بیان کرد: علی
رغم ظرفیت هاي بسیار عظیم شاهرود و میامی از جمله
قرارگیري در مسیر کریدور تهران- مشهد، گردشگري،

کشاورزي، دامپروري، صنعت، معدن و ... بزرگترین مشکلی که متأسفانه در شاهرود و میامی وجود دارد، موضوع اشتغال است. 

او افزود: در سطح استان سمنان بیشترین بیکاري شامل 35 درصد مختص به این دو شهرستان است و این در حالی است که زمانی در
این منطقه بیکاري وجود نداشت و از دیگر نقاط کشور براي کار به این ناحیه مهاجرت هایی صورت می گرفت. 

نماینده شاهرود و میامی در مجلس با بیان اینکه ظرفیت هاي نهفته در شاهرود و میامی وجود دارد، اما جمعیت بیکار این شهرستان
ها فراوان هستند، ابراز کرد: یکی از مسائل که زاده و مولود این بیکاري است، مهاجرت و خروجی از شاهرود و میامی است که براي

مثال تعداد زیادي از جوانان این شهرستان ها در سمنان، تهران و گرگان مشغول به کار هستند. 

خانی ادامه داد: از یک هزار و 900 پروانه بهره برداري کمتر از 300 پروانه در شاهرود و میامی صادر شده است این در حالی است که
56 درصد کشاورزي و بیشترین شیر استان سمنان متعلق به این شهرستان ها است از طرف دیگر، اما بیکاري بسیار بالا محسوب می

شود. 

او با بیان اینکه متأسفانه در دهه هاي اخیر، کمترین کارخانه در شاهرود ایجاد شده است، گفت: وقتی کارخانه اي براي شهرستانی می
رود، بیش از دو هزار اشتغال را با خود به آن منطقه می آورد و خیلی از مواد اولیه بسیاري از کارخانه ها مانند آلومیناي جاجرم از
شاهرود و قله شاهوار تأمین می شود یا برخی معادنی که در شاهرود هستند، به اردکان و یزد خام فروشی می شود و لذا متأسفانه

نتوانسته ایم از محصولات و داشته هایمان بهره برداري کنیم. 

عضو خانه ملت با بیان اینکه داشته هاي معادن شاهرود براي اشتغال زایی در دیگر شهر ها برده می شود و از سوي دیگر بستر سازي
براي اشتغال را نتوانسته ایم انجام دهیم، گفت: باید جوانان بر اساس تخصص خودشان و فنی که دارند به کارگیري شوند و اشتغال در

این حوزه وظیفه دولت است و می بایست زمینه آن فراهم شود. 
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خانی با بیان اینکه نرخ بیکاري در سمنان سه و در گرگان هشت درصد است، تاکید کرد: بیشترین بیکاري در شاهرود و میامی وجود
دارد حال آنکه در گذشته اصلاً چنین رویه اي نبود در نتیجه هم دولت مقصر است که توجهی به شاهرود به عنوان بزرگترین
شهرستان استان سمنان نداشته و هم در جا هایی که سرمایه گذاري صورت گرفته، سرمایه هاي شاهرود به جا هاي دیگري برده شده

است. 

او افزود: معدن بوکسیت شاهوار بهترین مواد اولیه را تأمین می کند و این امر مشکلاتی را براي شاهوار فراهم کرده و مردم نیز از این
بابت اذیت می شوند و چندین سال این کار انجام می شود. ما در جا هاي دیگري هم بوکسیت داریم و لذا بوکسیت را از شاهوار
استحصال نمی کردیم امروز همان نوع بوکسیت که از شاهوار برداشت می شود بدون اینکه آسیب محیط زیستی بزند و بدون اینکه اثر
منفی روي آب شرب مردم بگذارد و مردم را اذیت کند، می توانستیم از جاي دیگر شاهرود و میامی تهیه کنیم که مشکل آلودگی هم

نداشت. 

نماینده شاهرود و میامی در مجلس گفت: وقتی بوکسیت از کویر و ارتفاعات دور دست شهرستان شاهرود برداشت شود و کارخانه اي
نیز در آنجا احداث شود مشکلی نیست، اما امروز هم معدن ما می رود، هم هزینه زیست محیطی می دهیم هم اشتغال زایی آن در

جاجرم انجام می شود و هم مردم ما اذیت می شوند. 

خانی افزود: با وزارت صنعت معدن به صورت جدي در این باره صحبت هایی شده و باید تکلیف معدن بوکسیت روشن شود البته بر
روي موارد دیگر نیز این مباحث وجود دارد اشتغال زایی براي مثال در مقوله گردشگري در شهرستان شاهرود و میامی، بهترین زمینه

ها را دارد که از جمله آن جنگل جهانی ابر است، اما باید از آن به خوبی استفاده شود.
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اهتمام جدي ستاد تسهیل براي تعیین تکلیف واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی

منبع: پایگاه دولتشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1399/08/28

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اعلام کرد: وضعیت واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی را تا حصول نتیجه
نهایی با اهتمام جدي مورد پیگیري قرار خواهیم...

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اعلام کرد:
وضعیت واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی را تا حصول
نتیجه نهایی با اهتمام جدي مورد پیگیري قرار خواهیم

داد. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت کشور، بابک دین
پرست در حاشیه یکصد و یکمین جلسه ستاد تسهیل و
رفع موانع تولید و در گفتگو با خبرنگاران، افزود: کارگروه
هاي تسهیل و رفع موانع تولید در استانها وظیفه رسیدگی

و پیگیري به مشکلات واحدهاي تولیدي را بر عهده دارند و اگر مشکلات واحدي در سطح استان ها مرتفع نشود، موضوع در ستاد
تسهیل و رفع موانع تولید کشور با حضور نمایندگان دستگاه هاي ملی و استانی بررسی می شود. 

وي در خصوص اهداف و برنامه هاي امسال ستاد تسهیل، تصریح کرد: سه هدفگذاري مهم را براي امسال در ستاد تسهیل و رفع موانع
تولید تعیین و ابلاغ کرده ایم که تعیین تکلیف واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی، احیاء و راه اندازي واحدهاي راکد درون شهرك ها

و نواحی صنعتی و تعیین تکلیف معادن حبس شده، سه هدف اصلی مورد نظر می باشند. 
قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اضافه کرد: هدفگذاري کردیم که از حدود 9 هزار و 200 واحد تولیدي راکد درون
شهرکها و نواحی صنعتی امسال 2 هزار واحد را احیاء و به چرخه تولید بازگردانیم که سهمیه هر استان نیز براي اقدام لازم ابلاغ شده

است. 
دین پرست در خصوص واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی نیز گفت: بر اساس آمار دو هفته قبل وزارت امور اقتصادي و دارایی و بانک
مرکزي، واحد هاي تحت تملک بانکها هزار و 718 مورد بوده که بر اساس تازه ترین آمار ارایه شده از سوي وزارت امور اقتصادي و
دارایی در جلسه امروز، این رقم صرفا در حوزه هاي صنعت و کشاورزي، به 2 هزار و 300 واحد افزایش یافته است و البته این
درحالیست که این تعداد واحدها، تنها مربوط به واحدهاي تحت تملک 18 بانک کشور بوده و آمار دقیقی از واحدهاي تحت تملک

دیگر بانک ها و موسسات مالی و اعتباري کشور به جلسه ارائه نشد. 
وي اضافه کرد: علیرغم دستورات مؤکد رییس جمهور و معاون اول رییس جمهور طی سه سال گذشته بر روي گزارشات متعدد وزیر
کشور، براي احیا و بازگرداندن فوري واحدهاي تحت تملک به چرخه تولید و اشتغال و پیگیري هاي دستگاه قضا در این ارتباط ،
متاسفانه کماکان تعداد واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالا است و بدلیل عدم اهتمام دستگاههاي مسئول در این خصوص؛
متاسفانه کماکان تعداد واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالا است و بدلیل عدم اهتمام دستگاههاي مسئول در این خصوص؛
تاکنون حتی آمار دقیق واحدهاي تحت تملک تمامی بانک ها و موسسات مالی اعتباري تا این تاریخ مشخص و ارائه نشده است، که

این موضوع را تا حصول نتیجه نهایی پیگیري خواهیم کرد. 
مسئولینی که مصوبات ستاد تسهیل را اجراء نکنند به دستگاه قضا معرفی می شوند. 
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قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور بیان کرد: در این جلسه مقرر شد؛ وزارت امور اقتصادي و دارایی آمار، بعنوان آخرین
فرصت، بانک اطلاعاتی مربوط به واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی را در چارچوب مصوبات ستاد تسهیل تکمیل و ارائه کند و بانک

مرکزي نیز آمار مربوط به تعداد واحدهاي تحت تملک سایر بانک ها را به ستاد گزارش دهد. 
دین پرست تصریح کرد: تصمیم گرفتیم که در 10 آذر ماه ، گزارش روند اجراي مصوبات ستاد تسهیل و رفع موانع تولید توسط
دستگاه هاي ذیربط ، در راستاي اجراي دستورات رئیس جمهور و معاون اول رئیس جمهور، مبنی بر ضرورت تعیین تکلیف واحدهاي
تولیدي تحت تملک شبکه بانکی و احیاي و بازگرداندن آنها به چرخه تولید را به همراه لیست تعلل کنندگان ، به مرجع قضایی

گزارش و معرفی کنیم . 
وي در خصوص آخرین تصمیمات مرتبط با معادن راکد نیز بیان کرد: از حدود 12 هزار و 88 معدن در کشور حدود 4 هزار و 181
مورد (34 درصد) راکد است که بر اساس هدفگذاري امسال مقرر شد که در سالجاري یک هزار و 20 معدن طبق دستور رئیس جمهور

به چرخه تولید بازگردانده شود. 
معاون اقتصادي وزیر کشور گفت: با احیاء و فعالسازي معادن و بازگشت آنها به چرخه تولید در حدود 888 هزار شغل جدید ایجاد می

شود که 111 هزار مورد آن به صورت اشتغال مستقیم خواهد بود. 
تصمیمات ستاد تسهیل براي رفع مشکلات گروه صنعتی بوذرجمهر 

دین پرست در مورد پرونده گروه صنعتی بوذرجمهر نیز ادامه داد: وزراي کشور و صمت نیز براي پیگیري مشکلات این گروه صنعتی
تأکید داشته اند و این پرونده در جلسه امروز ستاد تسهیل و رفع موانع تولید بررسی شد. 

وي با بیان اینکه سه تصمیم مشخص براي پیگیري این پرونده در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید گرفته شد، افزود: مقرر شد که
رخدادهاي گذشته مربوط به پرونده این شرکت و اختلافات این گروه با سازمان امور مالیاتی، با نظارت دادستانی کل کشور، توسط

سازمان بازرسی کل کشور مورد بررسی قرار گیرد. 
قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اضافه کرد: همچنین مقرر شد سازمان امور مالیاتی حداکثر ظرف مدت یکماه به
پرونده مالیاتی این شرکت بصورت کامل رسیدگی و نتیجه را گزارش نماید بانک ملی نیز بعنوان یکی از بانکهاي عامل مرتبط،

همکاري هاي لازم را در راستاي حل مشکلات این واحد تولیدي معمول دارد. 
دین پرست ایجاد پنجره واحد براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي تولیدي را ضروري دانست و گفت: راه اندازي مراکز رسیدگی به
مشکلات واحدهاي تولیدي و طرح هاي سرمایه گذاري در همین راستا بوده است که این مراکز با همکاري و تعامل وزارت صمت و

کشور در دو هفته گذشته در هر 31 استان کشور راه اندازي شد.
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کار نیک با «تیک نیک»

منبع: روزنامه رسالتشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1399/08/28

کار نیک با «تیک نیک»

تبیین کارآفرینی اجتماعی در گفت وگو با "عطیه دخانچی" بنیانگذار استارتاپ اجتماعی تیکِ نیک؛ 
کار نیک با "تیک نیک" 

گروه اجتماعی 
می گویند لازمه دستیابی به عدالت اجتماعی؛ رفع نابرابري ها، تبعیض ها و قانون گریزي ها از طریق توسعه کارآفرینی اجتماعی است.
کارآفرینان با استفاده از طرح هاي نوآورانه، بسیج منابع و بهره گیري از ارتباطات مؤثر، می کوشندبستر مناسبی را براي مشارکت آحاد
جامعه به منظور رفع مشکلات اجتماعی ایجاد نمایند. تلاش آنان معیارهاي تجاري حاکم بر فضاي کسب وکار را برهم زده و موانع
موجود درراه دستیابی به توسعه پایدار اقتصادي و اجتماعی را مرتفع می سازد. کارآفرینان اجتماعی با شناسایی فرصت هاي اجتماعی
و اقتصادي به ایجاد و تقویت نهادهاي اجتماعی پرداخته و از این طریق سعی می کنند با توانمندسازي اقشار آسیب پذیر اختلاف
طبقاتی موجود در جامعه را به حداقل برسانند. نتایج حاصل از این پژوهش نشان می دهد که انجام فعالیت هاي کارآفرینانه در حوزه
اجتماعی باعث شکل گیري و تقویت نهادهاي اجتماعی شده است. این گونه نهادها به واسطه ماهیت مردمی شان از سرمایه اجتماعی
بالایی برخوردارند. سرمایه اجتماعی به وجود آمده در این نهادها عملکرد آنان را در حل مشکلات اجتماعی ارتقا داده و نقش آنان را
در تحقق عدالت اجتماعی پررنگ تر نموده است ازاین رو می توان گفت کارآفرینان اجتماعی به عنوان موتور محرکه توسعه پایدار

اجتماعی و اقتصادي جامعه بشري، نقش بسزایی در حل مصائب اجتماعی و برقراري عدالت در این حوزه دارند. 

کارآفرینی اجتماعی چیست؟ 
مفهوم کارآفرینی اجتماعی و تمایز آن از کارآفرینی فردي همواره موردتوجه بوده است. کارآفرینی اجتماعی شامل فعالیت ها و
فرآیندهاي لازمه براي کشف، خلق و بهره برداري از فرصت ها به منظور ارتقاي ثروت اجتماعی است. علاوه بر این، کارآفرینی
اجتماعی محور توسعه، عاملی براي حل مشکلات اجتماعی و چالش هاي پیش رو ي جامعه نیز قلمداد می شود. مقصود از مشکلات
اجتماعی همان تضادي است که بین مصالح عمومی مردم و انگیزه ذاتی افراد وجود دارد و مواردي نظیر تلاش براي کاهش فقر و بی
سوادي، ارتقاي سطح سلامت و بهداشت عمومی، افزایش سطح مهارت، بالا بردن سطح فرهنگ عمومی، گسترش رفاه عمومی، توجه

به محیط زیست و غیره ازجمله مواردي هستند که به کارآفرینان و نهادهاي اجتماعی هویت می دهند. 
کارآفرینان اجتماعی با بهره گیري از ایده هاي نو باعث تغییر در شکل ارائه خدمات و پویایی در فعالیت هاي اجتماعی می شوند و
مشکلات جامعه را با شیوه هاي خلاقانه حل نموده و باعث کاهش آسیب هاي اجتماعی می شوند. ابتکارات به کار گرفته شده توسط
کارآفرینان اجتماعی بستر مناسبی را براي ایجاد و توسعه عدالت اجتماعی فراهم می سازد. ازاین رو می توان گفت این کارآفرینان

اجتماعی هستند که تحولات اجتماعی را رقم می زنند. 
کارآفرینان با استفاده از مهارت هاي کسب وکار براي ایجاد شرکت هایی که هدف نهایی آن ها انتفاع جامعه است تمرکز می کنند.
نهادهاي اجتماعی ممکن است شرکت هاي تجاري تابعه را ایجاد کنند و از آن ها براي تولید، اشتغال و یا کسب درآمد استفاده نمایند.
این گونه سازمان ها سود حاصل از فعالیت هاي خود را صرف انجام فعالیت هاي بشردوستانه به منظور تحقق اهداف اجتماعی می
کنند. این ابتکار عمل به معناي بهره گیري از منابع به دست آمده حاصل از فعالیت هاي تجاري موفق، براي پیشبرد و حفظ فعالیت
هاي اجتماعی در جامعه است و یا این کارآفرینان، شیوه هاي نوآورانه که تأثیرات شگرفی بر تحولات اجتماعی دارد را به کار می
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گیرند. توجه بر نوآوري در بهره گیري از فرصت هاي اجتماعی که اغلب توجه نسبتا کمی بدان ها شده است، بسیار پررنگ بوده و بر
پایداري اقتصادي منطبق بر معیارهاي کسب وکار متمرکزشده اند. باید اذعان نمود که اکثر فعالیت هاي کارآفرینان اجتماعی بر روي
حل مسائل اجتماعی متمرکز شده است. طرح هاي نوآورانه براي ایجاد ترتیبات جدید اجتماعی، بسیج منابع موجود و بهره گیري از
ارتباطات مؤثر در نهادهاي اجتماعی روندي است که می تواند معیارهاي تجاري حاکم بر فضاي کارآفرینی را متحول سازد. بر طبق
این نظریه، تغییراتی که توسط کارآفرینان اجتماعی در کوتاه مدت ایجاد می گردد می تواند به کمک سیستم هاي موجود، شتاب

فزاینده اي گرفته و منشأ ایجاد تغییرات بزرگی در درازمدت باشند. 
در همین زمینه فرصتی دست داد تا گپ و گفتی با«عطیه دخانچی» به عنوان مسئول اجرایی و بنیانگذار استارتاپ اجتماعی تیکِ

نیک داشته باشیم. 

ارتقاي مسئولیت اجتماعی از طریق آگاهی بخشی در تیک نیک 
سؤال: در ابتدا تیکِ نیک را معرفی کنید و اهمیت آن را در فضاي فعلی جامعه تشریح کنید. 

پاسخ: تیکِ نیک، استارتاپ اجتماعی در قالب یک پلتفرم ترویج مسئولیت اجتماعی و فرهنگ سازي از طریق آگاهی بخشی و دعوت
به کنشگري در کمپین هاي متنوع اجتماعی است. ما به دنبال این هستیم که در قالب یک اپلیکیشن موبایل، آگاهی افراد را در حوزه
هاي مرتبط با مسئولیت اجتماعی بالا ببریم و از آن ها بخواهیم کارهاي خوب و مسئولانه روزمره خود را به اشتراك بگذارند و در قبال
آن امتیاز دریافت کنند، با یکدیگر رقابت کنند، پاداش مادي یا اجتماعی دریافت کنند، دیده شوند و هر فرد در نقش ترویج گر
،دیگران را نیز ترغیب کند. به عبارت دیگر چشم انداز ما این است که همه افراد در تیکِ نیک یک پروفایل نیک داشته باشند. اگر در

لینکدین پروفایل کاري دارند، در تیکِ نیک پروفایل نیک بودن و مسئولانه زندگی کردن، داشته باشند. 
قطعا توجه به فرهنگ سازي با روش هاي خلاقانه و به روز موضوعی است که خلأ آن در جامعه حس می شود و می توان اقدامات
اثربخش و بسیار مثبتی در راستاي فرهنگ سازي و ترویج مسئولیت اجتماعی انجام داد. بی تردید قرارگرفتن کلمه کارآفرینی نوید
حضور و ظهور یک ایده خلاقانه تا تحقق اهداف را می دهد. کارآفرینان اجتماعی تصمیم دارند از طریق تعریف و پیاده سازي مدل
هاي جدید کسب وکار و ارائه مفاهیم جدیدي از کمک کردن ، به یاري محرومان و افراد نیازمند بپردازند و بین کوشش هاي
خیرخواهانه و فعالیت هاي اجتماعی رابطه برقرار کنند.مهم ترین هدف کارآفرینی اجتماعی توجه به یک انگیزه اجتماعی ، بهبود
انسجام اجتماعی ، کمک به واحدهاي خیریه ، سازمان دهی کمک هاي داوطلبانه و یاري رسانی به افراد نیازمند است. به طورکلی
کارآفرینی اجتماعی فعالیتی نوآورانه براي خلق ارزش اجتماعی است که می تواند در درون حتی کوچک ترین بخش هاي جامعه نیز
شکل بگیرد.کارآفرینی اجتماعی مقوله اي است که در حوزه شهري کاربرد وسیعی دارد و می توان آن را به عنوان یکی از مفاهیم مهم
در توسعه و براي تحقق اهدافی مانند معیشت پایدار، توانمندسازي نیازمندان و توانمندسازي خیریه ها از طریق توسعه زنجیره هاي
تولید و بازار براي آن ها دانست.کارآفرینی اجتماعی با به کارگیري هاي مدل هاي کسب وکار، تاحدي راه حل هاي نوآورانه براي
مشکلات اجتماعی پایدار و پیچیده مطرح می کند.امروزه در سراسر جهان ، افراد آگاه به مسائل اجتماعی ، مدل هاي ارزش آفرین و
خلاقانه اي را به منظور حل مشکلات اجتماعی معرفی می کنند.عموما این راه حل ها ، روش هایی هستند که پیش ازاین توسط سایر
سازمان ها و نهادها نادیده گرفته شده است. بنابراین باید اذعان کرد کارآفرینان اجتماعی می توانند نقش مهمی در اصلاح شرایط

اجتماعی ناسازگار معرفی کنند. 

وظیفه در قبال تعاملات روزمره سؤال: مسئولیت اجتماعی در نظر شما به چه معناست؟ 
پاسخ: ما مسئولیت اجتماعی را در سه سطح تعریف کرده ایم؛ اول ازهمه مسئولیت نسبت به خود از بعد سلامتی جسم و روان و رشد
فردي است، چراکه وقتی فردي قبل از هر چیز در قبال خود مسئول نباشد، نمی تواند فرد مسئولی در جامعه باشد. دومین مسئولیت
نسبت به دیگران است که فرهنگ شهروندي و تعاملات روزمره اجتماعی را شامل می شود. همچنین شناخت اقشار خاص جامعه و
نیازمندي ها و محدودیت هاي آن ها در راستاي رفتار مسئولانه نیز در این دسته می گنجد. سومین مسئولیت در قبال زمین و محیط
زیست است. از سوي دیگر، کارآفرینان اجتماعی با تشخیص فرصت هاي موجود و اجراي اقدامات نوآورانه براي رفع مشکلات اجتماعی
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نقش بسزایی در رفع نابرابري ها و شکاف هاي طبقاتی موجود در جامعه دارند. نکته دیگر آن است که اعضا ي جامعه برا ي ا یفا ي
درست مسئولیت هاي اجتماعی خود به قابلیت هاي کارآفر ینی نیاز دارند و قابلیت هاي کارآفر ینی د یدگاه توسعه پا یدار و حفظ
محیط زیست را در افراد تقو یت می کند.هدف و مقصود نهایی کارآفرین، ایجاد ثروت است؛ ولی براي کارآفرین اجتماعی این هدف
صرفا وسیله اي در جهت هدفی بزرگ تر است. کارآفرین اجتماعی تنها در صورتی در فعالیت هاي سودآور مشارکت می کند که بداند
چنین فعالیت هایی به خلق «بهبود اجتماعی» قابل توجهی براي اعضاي جامعه منجر خواهد شد؛ بهبودي اي که تمرکز بیشتري بر

اقشار ضعیف و حاشیه اي جامعه دارد. 

مخاطبان تیک نیک 
سؤال: باتوجه به نکاتی که مطرح کردید، یک بار دیگر بفرمایید مخاطبین تیکِ نیک چه کسانی هستند؟ 

پاسخ: تیکِ نیک یک پلتفرم چندسویه است. یک سمت آن کاربران هستند، همان طور که پیش تر گفتم به طرق مختلف در
اپلیکیشن می توانند مشارکت کنند و امتیاز کسب کنند و به نوعی مشابه یک بازي با یکدیگر رقابت کنند. سمت دیگر پلتفرم، افراد و
NGOها و گروه هایی هستند که در نقش کمپینر به دنبال راه اندازي کمپین خود و ایجاد اجتماعات اختصاصی خود هستند. در

سمت دیگر نیز شرکت ها قرار دارند. 

شیوه هاي کسب درآمد 
سؤال: گفتید شرکت ها هم می توانند مشارکت کنند. مدل درآمدي تیکِ نیک چگونه است؟ 

پاسخ: درآمد تیکِ نیک از محل شرکت هاست. ما سرویس طراحی و اجراي کمپین مسئولیت اجتماعی را به شرکت ها ارائه می کنیم.
علاوه بر این شرکت ها می توانند به کمپین هاي تیکِ نیک بپیوندند و یا کمپین خود را در این بستر داشته باشند. به عنوان نمونه ماه
گذشته کمپینی براي فرهنگ سازي زدن ماسک، براي شرکتی طراحی و اجرا کردیم. در حال حاضر نیز بر بستر اپلیکیشن تیکِ نیک
کمپینی به نام #راه_سبز داریم و در این کمپین از افراد خواسته شده است در ازاي ثبت کیلومتر بدون خودرو در اپلیکیشن(پیاده یا
با دوچرخه)، از طرف حامیان کمپین درخت کاشته می شود. درواقع ما به دنبال این هستیم که کسب وکارها در راستاي مسئولیت
اجتماعی خود به کمپین هاي اجتماعی بپیوندند و هم نقش مسئولانه ایفا کنند و هم در میان جامعه اي از مخاطبین که این مسائل

براي آن ها اهمیت دارند، دیده شوند. 

دغدغه براي فرهنگ سازي و ترویج کار نیک 
سؤال: فارغ از اهدافی که در رابطه با تیک نیک ذکر می شود، چه هدف شاخصی در رابطه با راه اندازي آن وجود داشته و چه موفقیت

هایی تاکنون حاصل شده است. 
پاسخ: من از سال ها پیش در چند NGO فعال بوده ام و همواره علاقه و دغدغه ام فرهنگ سازي و ترویج گري بوده است. در همین
راستا مأموریت تیکِ نیک نیز همین است و تاکنون با استقبال زیادي از طرف مخاطبین مواجه شده، می توانم بگویم از موفقیت هاي
مهم تیکِ نیک در همان روزهاي اول شکل گیري، قبل از این که در قالب یک اپلیکیشن ارائه شود، کمپینی باهدف آگاه سازي و
ایجاد تلنگر در موضوع اسراف غذا با نام #ظرف_مهربانی بود که ماه رمضان سه سال پیش اجرا شد و ویدئو آن بیش از 20 میلیون بار

بازدید داشت و با استقبال زیادي از طرف مردم مواجه شد. 

پیوند تخصص فنی و علایق اجتماعی به یکدیگر 
سؤال: تحصیلات شما چیست و چطور تصمیم گرفتید تیک نیک را راه اندازي کنید، آیا از همان ابتدا چنین ایده اي را در ذهن

داشتید یا این که ایده دیگري داشتید و بعد به ایده تیک نیک رسیدید. 
پاسخ: مقطع کارشناسی مهندسی کامپیوتر را در دانشگاه شهید بهشتی و کارشناسی ارشد مهندسی فناوري اطلاعات را در همان
دانشگاه تمام کردم. اخیرا نیز در مقطع دکترا براي رشته مدیریت فناوري اطلاعات دانشگاه تهران دفاع کردم و فارغ التحصیل شدم.
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درواقع پیش زمینه تحصیلی ام فنی است ولی به دلیل علاقه، کم کم به سمت علوم انسانی مایل شدم. بعد از دوران کارشناسی ارشد
چند سالی در رشته تخصصی خودم یعنی فناوري اطلاعات مشغول به کار شدم و همزمان فعالیت هاي اجتماعی و فرهنگی در

NGOها انجام می دادم. حدودا 
3 سال پیش بود که با همسرم و یکی از دوستان همکلاسیمان در دوران کارشناسی، تصمیم گرفتیم تخصص فنی و علایق اجتماعی

مان را به یکدیگر پیوند دهیم و استارتاپی اجتماعی بر بستر فناوري اطلاعات راه اندازي کنیم. در این 
3 سال مسیرهاي مختلفی را بررسی کردیم تا این که سال پیش نسخه فعلی اپلیکیشن تیکِ نیک منتشر شد. 

تیک نیک، مشابه خارجی ندارد 
سؤال: آیا در این مسیر با موانع خاص و گسترده اي روبه رو بوده اید، این موانع شامل چه مسائلی بوده است؟ چه کسانی شما را

حمایت کرده اند و چه کسانی مانع ایده خلاقانه شما شده اند؟ 
پاسخ: می توانم بگویم مهم ترین چالش ما تاکنون، نو بودن ایده تیکِ نیک و نبود نمونه عینا مشابه خارجی بوده است. چالش دیگر
این است که تا کنون تأثیرگذاري اجتماعی بیش از جنبه هاي درآمدي برایمان موضوعیت داشته است و به نوعی تیکِ نیک یک
کارآفرینی اجتماعی بر بسترآنلاین و برمبناي مدل استارتاپی است، ترکیبی که در ایران بسیار نادر است. به همین دلیل بسیاري از
افرادي که دید کسب وکاري و بیزینسی دارند، تیکِ نیک را به دلیل ماهیت اجتماعی آن، درآمدزا و سودده نمی دانند و کسانی که
دید اجتماعی دارند، به دلیل کسب وکار بودن، از آن حمایت کافی نمی کنند. درحالی که در خارج از ایران کسب وکارهاي اجتماعی

بیشتر به رسمیت شناخته می شوند و سازمان ها و ساختارهاي متنوعی براي حمایت از آن ها وجود دارد. 
سؤال: آیا از همان بدو راه اندازي تیک نیک، اطمینان داشتید که موفقیتی حاصل خواهید کرد، یا این که دچار تردید بودید. 

پاسخ: ازلحاظ تأثیرگذاري اجتماعی و خلاقیت و توانایی خودمان هیچ وقت دچار تردید نبوده ایم و همیشه مطمئن بودیم که انتهاي
مسیري که در حال ساختن آن هستیم روشن است، هرچند ممکن است مسیر سختی باشد. 

ارزیابی و دریافت بازخورد مداوم از کاربران 
سؤال: تاکنون چه بازخوردهاي مثبتی از این طریق دریافت کرده اید و آیا تصمیم دارید که این ایده را گسترده تر کرده و به آن شاخ و

برگ بیشتري بدهید؟ 
پاسخ: بله قطعا به دنبال گسترش آن هستیم. هم از بابت تبلیغات گسترده تر، هم نفوذ در اجتماعات مختلف و هم تقویت ارتباط با
کسب وکارها و معرفی این سبک جدید از مسئولیت اجتماعی براي کسب وکارها. در حال حاضر در فاز ارزیابی و دریافت بازخورد

مداوم از کاربران محصول اولیه براي توسعه و بهبود اپلیکیشن هستیم. 

اجراي کمپینی با نام #خونه_می مونم 
سؤال: در ایام کرونا، تیک نیک چه مباحثی را دنبال کرده و چطور توانسته اید مردم را نسبت به رعایت پروتکل هاي بهداشتی ترغیب

کرده و یا ملزومات بهداشتی را در اختیار بگذارید. 
پاسخ: در ایام کرونا هم به صورت مستمر تولید محتواي انگیزشی و آموزشی داشته ایم و هم کمپین هاي متنوعی اجرا کرده ایم. به
عنوان مثال اوایل شیوع کرونا کمپینی با نام #خونه_می مونم اجرا کردیم و قرار شد در ازاي هربار اعلام خانه ماندن افراد در
اپلیکیشن، حامی کمپین، یک محلول ضدعفونی کننده به اقشار ضعیف جامعه اهدا کند. کمپین دیگر همان طور که پیش تر گفته

شد، کمپین زدن ماسک بود. علاوه بر این، کمپینی باهدف ترویج کتابخوانی در زمان قرنطینه با نام #کتاب_خونه نیز اجرا شد. 

گاهی سازمان هاي دولتی به جاي حمایتاز استارتاپ ها، رقیب آن ها می شوند 
سؤال: طبق پژوهش ها، بزرگ ترین چالش فضاي استارتاپ هاي ایران، بحث تأمین مالی و سرمایه گذاري است که یکی از مهم ترین
مشکلات در تأمین مالی کسب وکارهاي نوپا و دانش بنیان، مشکل جذب سرمایه و فقدان مدل هاي تأمین مالی مناسب و خلأهاي
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قانونی دراین ارتباط است. مشکل دیگر عدم شناخت و آگاهی سرمایه گذاران بخش خصوصی نسبت به فضاي کسب وکارهاي اینترنتی
است که باعث افزایش عدم اطمینان و اعتماد سرمایه گذاران شده است. علاوه بر این تعداد نهادها و اتحادیه هاي سرمایه گذاري که از
طرف دولت پشتیبانی شوند بسیار کم بوده و معمولا هیچ پشتیبانی مناسبی از این بابت صورت نمی گیرد. دسترسی پیدا کردن به

تسهیلات بانکی هم مستلزم به رسمیت شناخته شدن آن استارتاپ از سوي وزارت کار است، دیدگاه شما در این رابطه چیست؟ 
پاسخ: بله کاملا درست است. اگر ماهیت کارآفرینی اجتماعی بودن تیکِ نیک را نیز به موارد بالا اضافه کنید، چالش ها چند برابر می
شود. سرمایه گذاران به راحتی در این حوزه سرمایه گذاري نمی کنند. بعضی از ارگان ها و سازمان هاي دولتی و شهرداري ها هم گاه
به جاي حمایت از استارتاپ ها و ایده هاي نو، خود رقیب آن ها می شوند و به دنبال توسعه محصولات مشابه هستند و یا گاه آن قدر
موانع مختلف براي همکاري ایجاد می کنند که ترجیح می دهیم کاري نکنیم. چنین محیطی باعث سرخوردگی و حتی فرار کارآفر
ینان می شود که جا یی برا ي بیان و ابراز ا یده ها ي خود نمی یابند و خود را درکمند بوروکراسی و روابط ناسالم سازمان ها ي

تصمیم گیرنده می بینند. به همین دلیل جزء جامعه بی تحرك و ساکن می شوند که شرا یط و محدود یت ها چنین خواسته اند. 

لزوم حمایت غیرمستقیم دولت از کارآفرینی اجتماعی 
سؤال: گفته می شود، بسیاري از کسب وکارهاي نوپا، امکان تأمین مالی از طریق وام هاي معمول بانکی به دلیل درخواست وثیقه هاي
سنگین و نامتناسب با اندازه کسب وکار خود را ندارند. در این میان، روش هاي دیگر از قبیل سرمایه گذاري هاي جسورانه، تقویت
نقش شتاب دهنده هاي تخصصی و مکانیزم هاي تسهیل کننده جذب سرمایه همچون ضمانت نامه هاي اعتباري پرداخت نیز به
دلایل مختلفی ازجمله خلأهاي قانونی یا عدم همکاري مؤثر دستگاه هاي ذي ربط، هنوز جایگاه مناسبی در نظام تأمین مالی دانش

بنیان پیدا نکرده اند. دیدگاه شما در این زمینه چیست؟ 
پاسخ: ما در حال حاضر در مرکز فناوري سامسونگ امیرکبیر مستقر هستیم. این مرکز تنها شتاب دهنده در ایران است که از استارتاپ
هاي اجتماعی در حوزه هاي سلامت، آموزش، محیط زیست و انرژي حمایت می کند و تأثیرگذاري اجتماعی در کنار درآمدزایی
برایشان موضوعیت دارد؛ علاوه بر این که هیچ سهامی دریافت نمی کنند و خدمات متنوع و رایگانی را به استارتاپ هاي پذیرش شده
ارائه می کنند. هیچ شتاب دهنده دیگري در ایران با این ویژگی وجود ندارد. درحالی که نیاز است شتابنده هاي حوزه کارآفرینی

اجتماعی خیلی بیشتر گسترش پیدا کنند و دولت به صورت غیرمستقیم از آن ها حمایت کند. 

مأموریت اصلی تیک نیک، ترویج مسئولیت اجتماعی 
سؤال: تعداد کاربران تیکِ نیک و میزان مشارکت تاکنون چگونه بوده است؟ 

پاسخ: تاکنون بیش از 51 هزار بار مشارکت و بیش از 40 هزار کیلومتر بدون خودرو توسط 4500 کاربر در تیکِ نیک ثبت شده است.
سؤال: نقش کارآفرینی اجتماعی در توسعه عدالت اجتماعی و تیک نیک چقدر به این مسئله نزدیک شده. 

پاسخ: همان طور که پیش تر گفتم مأموریت اصلی تیکِ نیک فرهنگ سازي و ترویج مسئولیت اجتماعی است. قطعا یکی از حوزه هاي
فرهنگ سازي، مبارزه با تبعیض است. به عنوان مثال با فرهنگ سازي در حوزه نیازمندي ها و چالش هاي اقشار داراي معلولیت،
حقوق آن ها توسط افراد جامعه بیشتر از قبل به رسمیت شناخته می شود و بدنه اجتماعی بیشتري همراه می شود تا تبعیض در قبال

این گروه از شهروندان در جامعه کمتر شود. 

چگونگی نصب تیک نیک 
سؤال: افراد چگونه می توانند اپلیکیشن تیکِ نیک را نصب کنند؟ 

پاسخ: از طریق مراجعه به وبسایت تیکِ نیک به آدرس tikenik.ir و یا مراجعه به استور کافه بازار، اپلیکیشن قابل نصب است. راه
ارتباطی با تیکِ نیک نیز از طریق جیمیل tikenik.info@gmail.com است. 
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کار نیک با «تیک نیک»

منبع: روزنامه رسالتشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1399/08/28

کار نیک با «تیک نیک»

تبیین کارآفرینی اجتماعی در گفت وگو با "عطیه دخانچی" بنیانگذار استارتاپ اجتماعی تیکِ نیک؛ 
کار نیک با "تیک نیک" 

گروه اجتماعی 
می گویند لازمه دستیابی به عدالت اجتماعی؛ رفع نابرابري ها، تبعیض ها و قانون گریزي ها از طریق توسعه کارآفرینی اجتماعی است.
کارآفرینان با استفاده از طرح هاي نوآورانه، بسیج منابع و بهره گیري از ارتباطات مؤثر، می کوشندبستر مناسبی را براي مشارکت آحاد
جامعه به منظور رفع مشکلات اجتماعی ایجاد نمایند. تلاش آنان معیارهاي تجاري حاکم بر فضاي کسب وکار را برهم زده و موانع
موجود درراه دستیابی به توسعه پایدار اقتصادي و اجتماعی را مرتفع می سازد. کارآفرینان اجتماعی با شناسایی فرصت هاي اجتماعی
و اقتصادي به ایجاد و تقویت نهادهاي اجتماعی پرداخته و از این طریق سعی می کنند با توانمندسازي اقشار آسیب پذیر اختلاف
طبقاتی موجود در جامعه را به حداقل برسانند. نتایج حاصل از این پژوهش نشان می دهد که انجام فعالیت هاي کارآفرینانه در حوزه
اجتماعی باعث شکل گیري و تقویت نهادهاي اجتماعی شده است. این گونه نهادها به واسطه ماهیت مردمی شان از سرمایه اجتماعی
بالایی برخوردارند. سرمایه اجتماعی به وجود آمده در این نهادها عملکرد آنان را در حل مشکلات اجتماعی ارتقا داده و نقش آنان را
در تحقق عدالت اجتماعی پررنگ تر نموده است ازاین رو می توان گفت کارآفرینان اجتماعی به عنوان موتور محرکه توسعه پایدار

اجتماعی و اقتصادي جامعه بشري، نقش بسزایی در حل مصائب اجتماعی و برقراري عدالت در این حوزه دارند. 

کارآفرینی اجتماعی چیست؟ 
مفهوم کارآفرینی اجتماعی و تمایز آن از کارآفرینی فردي همواره موردتوجه بوده است. کارآفرینی اجتماعی شامل فعالیت ها و
فرآیندهاي لازمه براي کشف، خلق و بهره برداري از فرصت ها به منظور ارتقاي ثروت اجتماعی است. علاوه بر این، کارآفرینی
اجتماعی محور توسعه، عاملی براي حل مشکلات اجتماعی و چالش هاي پیش رو ي جامعه نیز قلمداد می شود. مقصود از مشکلات
اجتماعی همان تضادي است که بین مصالح عمومی مردم و انگیزه ذاتی افراد وجود دارد و مواردي نظیر تلاش براي کاهش فقر و بی
سوادي، ارتقاي سطح سلامت و بهداشت عمومی، افزایش سطح مهارت، بالا بردن سطح فرهنگ عمومی، گسترش رفاه عمومی، توجه

به محیط زیست و غیره ازجمله مواردي هستند که به کارآفرینان و نهادهاي اجتماعی هویت می دهند. 
کارآفرینان اجتماعی با بهره گیري از ایده هاي نو باعث تغییر در شکل ارائه خدمات و پویایی در فعالیت هاي اجتماعی می شوند و
مشکلات جامعه را با شیوه هاي خلاقانه حل نموده و باعث کاهش آسیب هاي اجتماعی می شوند. ابتکارات به کار گرفته شده توسط
کارآفرینان اجتماعی بستر مناسبی را براي ایجاد و توسعه عدالت اجتماعی فراهم می سازد. ازاین رو می توان گفت این کارآفرینان

اجتماعی هستند که تحولات اجتماعی را رقم می زنند. 
کارآفرینان با استفاده از مهارت هاي کسب وکار براي ایجاد شرکت هایی که هدف نهایی آن ها انتفاع جامعه است تمرکز می کنند.
نهادهاي اجتماعی ممکن است شرکت هاي تجاري تابعه را ایجاد کنند و از آن ها براي تولید، اشتغال و یا کسب درآمد استفاده نمایند.
این گونه سازمان ها سود حاصل از فعالیت هاي خود را صرف انجام فعالیت هاي بشردوستانه به منظور تحقق اهداف اجتماعی می
کنند. این ابتکار عمل به معناي بهره گیري از منابع به دست آمده حاصل از فعالیت هاي تجاري موفق، براي پیشبرد و حفظ فعالیت
هاي اجتماعی در جامعه است و یا این کارآفرینان، شیوه هاي نوآورانه که تأثیرات شگرفی بر تحولات اجتماعی دارد را به کار می
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گیرند. توجه بر نوآوري در بهره گیري از فرصت هاي اجتماعی که اغلب توجه نسبتا کمی بدان ها شده است، بسیار پررنگ بوده و بر
پایداري اقتصادي منطبق بر معیارهاي کسب وکار متمرکزشده اند. باید اذعان نمود که اکثر فعالیت هاي کارآفرینان اجتماعی بر روي
حل مسائل اجتماعی متمرکز شده است. طرح هاي نوآورانه براي ایجاد ترتیبات جدید اجتماعی، بسیج منابع موجود و بهره گیري از
ارتباطات مؤثر در نهادهاي اجتماعی روندي است که می تواند معیارهاي تجاري حاکم بر فضاي کارآفرینی را متحول سازد. بر طبق
این نظریه، تغییراتی که توسط کارآفرینان اجتماعی در کوتاه مدت ایجاد می گردد می تواند به کمک سیستم هاي موجود، شتاب

فزاینده اي گرفته و منشأ ایجاد تغییرات بزرگی در درازمدت باشند. 
در همین زمینه فرصتی دست داد تا گپ و گفتی با«عطیه دخانچی» به عنوان مسئول اجرایی و بنیانگذار استارتاپ اجتماعی تیکِ

نیک داشته باشیم. 

ارتقاي مسئولیت اجتماعی از طریق آگاهی بخشی در تیک نیک 
سؤال: در ابتدا تیکِ نیک را معرفی کنید و اهمیت آن را در فضاي فعلی جامعه تشریح کنید. 

پاسخ: تیکِ نیک، استارتاپ اجتماعی در قالب یک پلتفرم ترویج مسئولیت اجتماعی و فرهنگ سازي از طریق آگاهی بخشی و دعوت
به کنشگري در کمپین هاي متنوع اجتماعی است. ما به دنبال این هستیم که در قالب یک اپلیکیشن موبایل، آگاهی افراد را در حوزه
هاي مرتبط با مسئولیت اجتماعی بالا ببریم و از آن ها بخواهیم کارهاي خوب و مسئولانه روزمره خود را به اشتراك بگذارند و در قبال
آن امتیاز دریافت کنند، با یکدیگر رقابت کنند، پاداش مادي یا اجتماعی دریافت کنند، دیده شوند و هر فرد در نقش ترویج گر
،دیگران را نیز ترغیب کند. به عبارت دیگر چشم انداز ما این است که همه افراد در تیکِ نیک یک پروفایل نیک داشته باشند. اگر در

لینکدین پروفایل کاري دارند، در تیکِ نیک پروفایل نیک بودن و مسئولانه زندگی کردن، داشته باشند. 
قطعا توجه به فرهنگ سازي با روش هاي خلاقانه و به روز موضوعی است که خلأ آن در جامعه حس می شود و می توان اقدامات
اثربخش و بسیار مثبتی در راستاي فرهنگ سازي و ترویج مسئولیت اجتماعی انجام داد. بی تردید قرارگرفتن کلمه کارآفرینی نوید
حضور و ظهور یک ایده خلاقانه تا تحقق اهداف را می دهد. کارآفرینان اجتماعی تصمیم دارند از طریق تعریف و پیاده سازي مدل
هاي جدید کسب وکار و ارائه مفاهیم جدیدي از کمک کردن ، به یاري محرومان و افراد نیازمند بپردازند و بین کوشش هاي
خیرخواهانه و فعالیت هاي اجتماعی رابطه برقرار کنند.مهم ترین هدف کارآفرینی اجتماعی توجه به یک انگیزه اجتماعی ، بهبود
انسجام اجتماعی ، کمک به واحدهاي خیریه ، سازمان دهی کمک هاي داوطلبانه و یاري رسانی به افراد نیازمند است. به طورکلی
کارآفرینی اجتماعی فعالیتی نوآورانه براي خلق ارزش اجتماعی است که می تواند در درون حتی کوچک ترین بخش هاي جامعه نیز
شکل بگیرد.کارآفرینی اجتماعی مقوله اي است که در حوزه شهري کاربرد وسیعی دارد و می توان آن را به عنوان یکی از مفاهیم مهم
در توسعه و براي تحقق اهدافی مانند معیشت پایدار، توانمندسازي نیازمندان و توانمندسازي خیریه ها از طریق توسعه زنجیره هاي
تولید و بازار براي آن ها دانست.کارآفرینی اجتماعی با به کارگیري هاي مدل هاي کسب وکار، تاحدي راه حل هاي نوآورانه براي
مشکلات اجتماعی پایدار و پیچیده مطرح می کند.امروزه در سراسر جهان ، افراد آگاه به مسائل اجتماعی ، مدل هاي ارزش آفرین و
خلاقانه اي را به منظور حل مشکلات اجتماعی معرفی می کنند.عموما این راه حل ها ، روش هایی هستند که پیش ازاین توسط سایر
سازمان ها و نهادها نادیده گرفته شده است. بنابراین باید اذعان کرد کارآفرینان اجتماعی می توانند نقش مهمی در اصلاح شرایط

اجتماعی ناسازگار معرفی کنند. 

وظیفه در قبال تعاملات روزمره سؤال: مسئولیت اجتماعی در نظر شما به چه معناست؟ 
پاسخ: ما مسئولیت اجتماعی را در سه سطح تعریف کرده ایم؛ اول ازهمه مسئولیت نسبت به خود از بعد سلامتی جسم و روان و رشد
فردي است، چراکه وقتی فردي قبل از هر چیز در قبال خود مسئول نباشد، نمی تواند فرد مسئولی در جامعه باشد. دومین مسئولیت
نسبت به دیگران است که فرهنگ شهروندي و تعاملات روزمره اجتماعی را شامل می شود. همچنین شناخت اقشار خاص جامعه و
نیازمندي ها و محدودیت هاي آن ها در راستاي رفتار مسئولانه نیز در این دسته می گنجد. سومین مسئولیت در قبال زمین و محیط
زیست است. از سوي دیگر، کارآفرینان اجتماعی با تشخیص فرصت هاي موجود و اجراي اقدامات نوآورانه براي رفع مشکلات اجتماعی
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نقش بسزایی در رفع نابرابري ها و شکاف هاي طبقاتی موجود در جامعه دارند. نکته دیگر آن است که اعضا ي جامعه برا ي ا یفا ي
درست مسئولیت هاي اجتماعی خود به قابلیت هاي کارآفر ینی نیاز دارند و قابلیت هاي کارآفر ینی د یدگاه توسعه پا یدار و حفظ
محیط زیست را در افراد تقو یت می کند.هدف و مقصود نهایی کارآفرین، ایجاد ثروت است؛ ولی براي کارآفرین اجتماعی این هدف
صرفا وسیله اي در جهت هدفی بزرگ تر است. کارآفرین اجتماعی تنها در صورتی در فعالیت هاي سودآور مشارکت می کند که بداند
چنین فعالیت هایی به خلق «بهبود اجتماعی» قابل توجهی براي اعضاي جامعه منجر خواهد شد؛ بهبودي اي که تمرکز بیشتري بر

اقشار ضعیف و حاشیه اي جامعه دارد. 

مخاطبان تیک نیک 
سؤال: باتوجه به نکاتی که مطرح کردید، یک بار دیگر بفرمایید مخاطبین تیکِ نیک چه کسانی هستند؟ 

پاسخ: تیکِ نیک یک پلتفرم چندسویه است. یک سمت آن کاربران هستند، همان طور که پیش تر گفتم به طرق مختلف در
اپلیکیشن می توانند مشارکت کنند و امتیاز کسب کنند و به نوعی مشابه یک بازي با یکدیگر رقابت کنند. سمت دیگر پلتفرم، افراد و
NGOها و گروه هایی هستند که در نقش کمپینر به دنبال راه اندازي کمپین خود و ایجاد اجتماعات اختصاصی خود هستند. در

سمت دیگر نیز شرکت ها قرار دارند. 

شیوه هاي کسب درآمد 
سؤال: گفتید شرکت ها هم می توانند مشارکت کنند. مدل درآمدي تیکِ نیک چگونه است؟ 

پاسخ: درآمد تیکِ نیک از محل شرکت هاست. ما سرویس طراحی و اجراي کمپین مسئولیت اجتماعی را به شرکت ها ارائه می کنیم.
علاوه بر این شرکت ها می توانند به کمپین هاي تیکِ نیک بپیوندند و یا کمپین خود را در این بستر داشته باشند. به عنوان نمونه ماه
گذشته کمپینی براي فرهنگ سازي زدن ماسک، براي شرکتی طراحی و اجرا کردیم. در حال حاضر نیز بر بستر اپلیکیشن تیکِ نیک
کمپینی به نام #راه_سبز داریم و در این کمپین از افراد خواسته شده است در ازاي ثبت کیلومتر بدون خودرو در اپلیکیشن(پیاده یا
با دوچرخه)، از طرف حامیان کمپین درخت کاشته می شود. درواقع ما به دنبال این هستیم که کسب وکارها در راستاي مسئولیت
اجتماعی خود به کمپین هاي اجتماعی بپیوندند و هم نقش مسئولانه ایفا کنند و هم در میان جامعه اي از مخاطبین که این مسائل

براي آن ها اهمیت دارند، دیده شوند. 

دغدغه براي فرهنگ سازي و ترویج کار نیک 
سؤال: فارغ از اهدافی که در رابطه با تیک نیک ذکر می شود، چه هدف شاخصی در رابطه با راه اندازي آن وجود داشته و چه موفقیت

هایی تاکنون حاصل شده است. 
پاسخ: من از سال ها پیش در چند NGO فعال بوده ام و همواره علاقه و دغدغه ام فرهنگ سازي و ترویج گري بوده است. در همین
راستا مأموریت تیکِ نیک نیز همین است و تاکنون با استقبال زیادي از طرف مخاطبین مواجه شده، می توانم بگویم از موفقیت هاي
مهم تیکِ نیک در همان روزهاي اول شکل گیري، قبل از این که در قالب یک اپلیکیشن ارائه شود، کمپینی باهدف آگاه سازي و
ایجاد تلنگر در موضوع اسراف غذا با نام #ظرف_مهربانی بود که ماه رمضان سه سال پیش اجرا شد و ویدئو آن بیش از 20 میلیون بار

بازدید داشت و با استقبال زیادي از طرف مردم مواجه شد. 

پیوند تخصص فنی و علایق اجتماعی به یکدیگر 
سؤال: تحصیلات شما چیست و چطور تصمیم گرفتید تیک نیک را راه اندازي کنید، آیا از همان ابتدا چنین ایده اي را در ذهن

داشتید یا این که ایده دیگري داشتید و بعد به ایده تیک نیک رسیدید. 
پاسخ: مقطع کارشناسی مهندسی کامپیوتر را در دانشگاه شهید بهشتی و کارشناسی ارشد مهندسی فناوري اطلاعات را در همان
دانشگاه تمام کردم. اخیرا نیز در مقطع دکترا براي رشته مدیریت فناوري اطلاعات دانشگاه تهران دفاع کردم و فارغ التحصیل شدم.



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 46/463

درواقع پیش زمینه تحصیلی ام فنی است ولی به دلیل علاقه، کم کم به سمت علوم انسانی مایل شدم. بعد از دوران کارشناسی ارشد
چند سالی در رشته تخصصی خودم یعنی فناوري اطلاعات مشغول به کار شدم و همزمان فعالیت هاي اجتماعی و فرهنگی در

NGOها انجام می دادم. حدودا 
3 سال پیش بود که با همسرم و یکی از دوستان همکلاسیمان در دوران کارشناسی، تصمیم گرفتیم تخصص فنی و علایق اجتماعی

مان را به یکدیگر پیوند دهیم و استارتاپی اجتماعی بر بستر فناوري اطلاعات راه اندازي کنیم. در این 
3 سال مسیرهاي مختلفی را بررسی کردیم تا این که سال پیش نسخه فعلی اپلیکیشن تیکِ نیک منتشر شد. 

تیک نیک، مشابه خارجی ندارد 
سؤال: آیا در این مسیر با موانع خاص و گسترده اي روبه رو بوده اید، این موانع شامل چه مسائلی بوده است؟ چه کسانی شما را

حمایت کرده اند و چه کسانی مانع ایده خلاقانه شما شده اند؟ 
پاسخ: می توانم بگویم مهم ترین چالش ما تاکنون، نو بودن ایده تیکِ نیک و نبود نمونه عینا مشابه خارجی بوده است. چالش دیگر
این است که تا کنون تأثیرگذاري اجتماعی بیش از جنبه هاي درآمدي برایمان موضوعیت داشته است و به نوعی تیکِ نیک یک
کارآفرینی اجتماعی بر بسترآنلاین و برمبناي مدل استارتاپی است، ترکیبی که در ایران بسیار نادر است. به همین دلیل بسیاري از
افرادي که دید کسب وکاري و بیزینسی دارند، تیکِ نیک را به دلیل ماهیت اجتماعی آن، درآمدزا و سودده نمی دانند و کسانی که
دید اجتماعی دارند، به دلیل کسب وکار بودن، از آن حمایت کافی نمی کنند. درحالی که در خارج از ایران کسب وکارهاي اجتماعی

بیشتر به رسمیت شناخته می شوند و سازمان ها و ساختارهاي متنوعی براي حمایت از آن ها وجود دارد. 
سؤال: آیا از همان بدو راه اندازي تیک نیک، اطمینان داشتید که موفقیتی حاصل خواهید کرد، یا این که دچار تردید بودید. 

پاسخ: ازلحاظ تأثیرگذاري اجتماعی و خلاقیت و توانایی خودمان هیچ وقت دچار تردید نبوده ایم و همیشه مطمئن بودیم که انتهاي
مسیري که در حال ساختن آن هستیم روشن است، هرچند ممکن است مسیر سختی باشد. 

ارزیابی و دریافت بازخورد مداوم از کاربران 
سؤال: تاکنون چه بازخوردهاي مثبتی از این طریق دریافت کرده اید و آیا تصمیم دارید که این ایده را گسترده تر کرده و به آن شاخ و

برگ بیشتري بدهید؟ 
پاسخ: بله قطعا به دنبال گسترش آن هستیم. هم از بابت تبلیغات گسترده تر، هم نفوذ در اجتماعات مختلف و هم تقویت ارتباط با
کسب وکارها و معرفی این سبک جدید از مسئولیت اجتماعی براي کسب وکارها. در حال حاضر در فاز ارزیابی و دریافت بازخورد

مداوم از کاربران محصول اولیه براي توسعه و بهبود اپلیکیشن هستیم. 

اجراي کمپینی با نام #خونه_می مونم 
سؤال: در ایام کرونا، تیک نیک چه مباحثی را دنبال کرده و چطور توانسته اید مردم را نسبت به رعایت پروتکل هاي بهداشتی ترغیب

کرده و یا ملزومات بهداشتی را در اختیار بگذارید. 
پاسخ: در ایام کرونا هم به صورت مستمر تولید محتواي انگیزشی و آموزشی داشته ایم و هم کمپین هاي متنوعی اجرا کرده ایم. به
عنوان مثال اوایل شیوع کرونا کمپینی با نام #خونه_می مونم اجرا کردیم و قرار شد در ازاي هربار اعلام خانه ماندن افراد در
اپلیکیشن، حامی کمپین، یک محلول ضدعفونی کننده به اقشار ضعیف جامعه اهدا کند. کمپین دیگر همان طور که پیش تر گفته

شد، کمپین زدن ماسک بود. علاوه بر این، کمپینی باهدف ترویج کتابخوانی در زمان قرنطینه با نام #کتاب_خونه نیز اجرا شد. 

گاهی سازمان هاي دولتی به جاي حمایتاز استارتاپ ها، رقیب آن ها می شوند 
سؤال: طبق پژوهش ها، بزرگ ترین چالش فضاي استارتاپ هاي ایران، بحث تأمین مالی و سرمایه گذاري است که یکی از مهم ترین
مشکلات در تأمین مالی کسب وکارهاي نوپا و دانش بنیان، مشکل جذب سرمایه و فقدان مدل هاي تأمین مالی مناسب و خلأهاي
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قانونی دراین ارتباط است. مشکل دیگر عدم شناخت و آگاهی سرمایه گذاران بخش خصوصی نسبت به فضاي کسب وکارهاي اینترنتی
است که باعث افزایش عدم اطمینان و اعتماد سرمایه گذاران شده است. علاوه بر این تعداد نهادها و اتحادیه هاي سرمایه گذاري که از
طرف دولت پشتیبانی شوند بسیار کم بوده و معمولا هیچ پشتیبانی مناسبی از این بابت صورت نمی گیرد. دسترسی پیدا کردن به

تسهیلات بانکی هم مستلزم به رسمیت شناخته شدن آن استارتاپ از سوي وزارت کار است، دیدگاه شما در این رابطه چیست؟ 
پاسخ: بله کاملا درست است. اگر ماهیت کارآفرینی اجتماعی بودن تیکِ نیک را نیز به موارد بالا اضافه کنید، چالش ها چند برابر می
شود. سرمایه گذاران به راحتی در این حوزه سرمایه گذاري نمی کنند. بعضی از ارگان ها و سازمان هاي دولتی و شهرداري ها هم گاه
به جاي حمایت از استارتاپ ها و ایده هاي نو، خود رقیب آن ها می شوند و به دنبال توسعه محصولات مشابه هستند و یا گاه آن قدر
موانع مختلف براي همکاري ایجاد می کنند که ترجیح می دهیم کاري نکنیم. چنین محیطی باعث سرخوردگی و حتی فرار کارآفر
ینان می شود که جا یی برا ي بیان و ابراز ا یده ها ي خود نمی یابند و خود را درکمند بوروکراسی و روابط ناسالم سازمان ها ي

تصمیم گیرنده می بینند. به همین دلیل جزء جامعه بی تحرك و ساکن می شوند که شرا یط و محدود یت ها چنین خواسته اند. 

لزوم حمایت غیرمستقیم دولت از کارآفرینی اجتماعی 
سؤال: گفته می شود، بسیاري از کسب وکارهاي نوپا، امکان تأمین مالی از طریق وام هاي معمول بانکی به دلیل درخواست وثیقه هاي
سنگین و نامتناسب با اندازه کسب وکار خود را ندارند. در این میان، روش هاي دیگر از قبیل سرمایه گذاري هاي جسورانه، تقویت
نقش شتاب دهنده هاي تخصصی و مکانیزم هاي تسهیل کننده جذب سرمایه همچون ضمانت نامه هاي اعتباري پرداخت نیز به
دلایل مختلفی ازجمله خلأهاي قانونی یا عدم همکاري مؤثر دستگاه هاي ذي ربط، هنوز جایگاه مناسبی در نظام تأمین مالی دانش

بنیان پیدا نکرده اند. دیدگاه شما در این زمینه چیست؟ 
پاسخ: ما در حال حاضر در مرکز فناوري سامسونگ امیرکبیر مستقر هستیم. این مرکز تنها شتاب دهنده در ایران است که از استارتاپ
هاي اجتماعی در حوزه هاي سلامت، آموزش، محیط زیست و انرژي حمایت می کند و تأثیرگذاري اجتماعی در کنار درآمدزایی
برایشان موضوعیت دارد؛ علاوه بر این که هیچ سهامی دریافت نمی کنند و خدمات متنوع و رایگانی را به استارتاپ هاي پذیرش شده
ارائه می کنند. هیچ شتاب دهنده دیگري در ایران با این ویژگی وجود ندارد. درحالی که نیاز است شتابنده هاي حوزه کارآفرینی

اجتماعی خیلی بیشتر گسترش پیدا کنند و دولت به صورت غیرمستقیم از آن ها حمایت کند. 

مأموریت اصلی تیک نیک، ترویج مسئولیت اجتماعی 
سؤال: تعداد کاربران تیکِ نیک و میزان مشارکت تاکنون چگونه بوده است؟ 

پاسخ: تاکنون بیش از 51 هزار بار مشارکت و بیش از 40 هزار کیلومتر بدون خودرو توسط 4500 کاربر در تیکِ نیک ثبت شده است.
سؤال: نقش کارآفرینی اجتماعی در توسعه عدالت اجتماعی و تیک نیک چقدر به این مسئله نزدیک شده. 

پاسخ: همان طور که پیش تر گفتم مأموریت اصلی تیکِ نیک فرهنگ سازي و ترویج مسئولیت اجتماعی است. قطعا یکی از حوزه هاي
فرهنگ سازي، مبارزه با تبعیض است. به عنوان مثال با فرهنگ سازي در حوزه نیازمندي ها و چالش هاي اقشار داراي معلولیت،
حقوق آن ها توسط افراد جامعه بیشتر از قبل به رسمیت شناخته می شود و بدنه اجتماعی بیشتري همراه می شود تا تبعیض در قبال

این گروه از شهروندان در جامعه کمتر شود. 

چگونگی نصب تیک نیک 
سؤال: افراد چگونه می توانند اپلیکیشن تیکِ نیک را نصب کنند؟ 

پاسخ: از طریق مراجعه به وبسایت تیکِ نیک به آدرس tikenik.ir و یا مراجعه به استور کافه بازار، اپلیکیشن قابل نصب است. راه
ارتباطی با تیکِ نیک نیز از طریق جیمیل tikenik.info@gmail.com است. 
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طرح توشعه مشاغل خانگی به سمت مهارت محوري برود

منبع: ایسناشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس سازمان جهاد دانشگاهی گیلان، با بیان اینکه طرح توسعه مشاغل خانگی به راه اندازي کسب و کارهاي کوچک در
خانواده کمک می کند، گفت: باید به سمت کارهاي مهارت محور برویم تا نتیجه اجراي اینگونه طرح ها براي جامعه ملموس و

کارگشاي مشکلات معیشتی شود.

 دکتر فریبرز جمالزاد در حاشیه جلسه طرح توسعه مشاغل
خانگی که در معاونت آموزشی سازمان جهاد دانشگاهی استان گیلان برگزار شد، توسعه فرهنگ کار را یکی از مهمترین اهداف این

 
طرح دانست و اظهار کرد: طرح ملی توسعه مشاغل خانگی با کارآفرینی، به خودکفایی اقتصادي خانوارها کمک می کند. 

وي با اشاره به اجرایی شدن طرح توسعه مشاغل خانگی با همکاري وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و جهاد دانشگاهی، افزود: باید به

 
سمت کارهاي مهارت محور برویم تا نتیجه اجراي اینگونه طرح ها براي جامعه ملموس و کارگشاي مشکلات معیشتی شود. 

رئیس سازمان جهاد دانشگاهی گیلان، با بیان اینکه طرح توسعه مشاغل خانگی به راه اندازي کسب و کارهاي کوچک در خانواده کمک
می کند، یادآور شد: امروز جهاد دانشگاهی تا مرحله بازاریابی و فروش برندسازي در کنار پیشرانان تولیدکننده مشاغل خانگی خواهد

 
ماند. 

جمالزاد، با اشاره به خروجی مطلوب طرح توانمندسازي اقتصادي زنان سرپرست خانوار توسط جهاد دانشگاهی، گفت: خوشبختانه
مجموعه جهاد دانشگاهی استان گیلان در فرایند آموزش کوتاه مدت استراتژي بلندمدتی را براي تولید اشتغال و کارآفرینی تدوین

 
کرده است. 

زهرا یعقوب نژاد، مدیرکل دفتر امور زنان و خانواده استانداري گیلان نیز، گفت: گیلان ظرفیت هاي بالایی در توسعه مشاغل خانگی

 
دارد و مهمترین سرمایه هاي کار و مشاغل خانگی استان سرمایه هاي انسانی هستند. 

وي افزود: یکی از ضروریات مهم براي تحقق اهداف توسعه مشاغل گسترش فضاهاي تولیدي موجود است. 
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یعقوب نژاد با بیان اینکه اجراي طرح توسعه مشاغل خانگی کمک می کند که ارتباط کارآفرینان با دستگاه هاي خدمات رسان قوي
شود، خاطرنشان کرد: باید بسترهاي لازم فراهم شود تا درخواست هاي صاحبان مشاغل خانگی به خصوص زنان سرپرست خانوار

بررسی و براي انجام آن تدابیري برداشته شود. 

مدیرکل امور زنان گیلان به امضاي تفاهم نامه هایی براي تزریق اعتبارات و تسهیلات به کارآفرینان و زنان سرپرست خانوار فعال در
مشاغل خانگی با بانک هاي عامل و صندوق کارآفرینی امید اشاره کرد و گفت: پل هاي ارتباطی نیز ایجاد کردیم تا دستگاه هاي

خدمات رسان حمایت هاي لازم را از جهاد دانشگاهی در جهت تحقق اهداف این طرح انجام دهند. 

وي تصریح کرد: این طرح جزء برنامه هاي ویژه استان است تا بتوانیم به تکمیل چرخه حمایت از بازاریابی که حلقه مفقوده طرح
توسعه مشاغل خانگی است، دست یابیم. 

یعقوب نژاد ادامه داد: حمایت هاي همه جانبه از بازار و صادرات کالاها و محصولاتی که در طرح توسعه مشاغل خانگی تولید می شوند
از اولویت هاي کاري محسوب می شود و برآنیم دغدغه هاي تولیدکنندگان را شناسایی و در جهت رفع آن برنامه ریزي انجام شود. 

مدیرکل دفتر امور زنان و خانواده استانداري گیلان، آگاهی بخشی حقوق کارآفرینان را وظیفه مسئولین دستگاه هاي ذیربط دانست و
افزود: حمایت از این طرح کمک به پیشرانان و حمایت از جمعیت 300 نفري است که اغلب آنان را زنان تولیدکننده که خود نیز

سرپرست خانوار هستند را تشکیل می دهند. 

وي در خصوص کارآفرینی با بیان اینکه گیلان در این زمینه جز استان هاي پیشرو است و اغلب شرکت کنندگان را نیز زنان تشکیل
می دهند، تصریح کرد: این استان در طرح توسعه مشاغل خانگی در زمینه هاي صنایع دستی، بوم گردي جزء استان هاي قطب کشور

است. 

یعقوب نژاد گفت: گیلان جزء هفت استان کشور در برخورداري از جمعیت زنان سرپرست خانوار است و اجراي چنین طرح هایی
منافع اقتصادي خوبی براي این قشر از زنان دارد. 

 
 

انتهاي پیام
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رونق توسعه اقتصادي در روستا هاي استان

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1399/08/28

به منظور توسعه اقتصادي در روستا هاي کهگیلویه وبویراحمد تسهیلات ارزان قیمت به روستائیان پرداخت می شود.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکزکهگیلویه و بویراحمد، مدیر صندوق کارآفرینی امید این استان گفت: به منظور توسعه
اقتصادي و ایجاد اشتغال پایدار در روستا هاي استان و جلوگیري از مهاجرت روستائیان به شهر ها تسهیلات ارزان قیمت به متقاضیان

در روستا ها پرداخت می شود. 
ارسلان حسن پور با بیان اینکه این تسهیلات امسال در قالب اعتبارات توسعه مشترك صندوق توسعه ملی و صندوق کار آفرینی امید
به روستائیان پرداخت می شود افزود: افرادي که قبلا در سامانه کارا ثبت نام کرده و از سوي دستگاه هاي اجرایی زیربط معرفی شده

باشند این تسهیلات را دریافت می کنند. 
{sepehr_media_5612855_400_300$}
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برداشت سالانه 9 میلیون تن مواد معدنی در استان ایلام

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان ایلام گفت: سالانه 9 میلیون تن انواع مواد معدنی از معادن این استان برداشت
می شود.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز ایلام؛ رضا محمد رحیمی با بیان اینکه 82 واحد معدنی داراي مجوز بهره برداري در
استان ایلام وجود دارد اظهار داشت: از این تعداد 61 مورد فعال

است و فعال کردن سایر واحد هاي نیازمند اعتبار است. 

رئیس سازمان صمت استان ایلام با اشاره به اینکه فعال شدن
معادن راکد نیاز مند اعتبارات ویژه است افزود: فعال شدن این
معادن می تواند علاوه بر ایجاد اشتغال در توسعه پایدار استان نیز

نقش تاثیر گذاري داشته باشند. 

محمدرحیمی با اشاره به اینکه براي فعالیت مجدد معادن راکد
اعتباري بالغ بر 1500 میلیارد ریال مورد نیاز است تصریح کرد:

تلاش هاي استانی تاکنون به فعالیت 6 واحد معدنی در استان ایلام ختم شده است، اما فعال کردن سایر معادن نیازمند اعتبارات ویژه
است و تمام تلاش ها براي اخذ منابع پیش بینی شده در حال انجام است.
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کیهان و خوانندگان

منبع: روزنامه کیهانشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1399/08/28

33110065 ساعت 3 تا 6 بعدازظهر 
33916546 تمام ساعات شبانه روز 

سامانه پیام کوتاه 30002323 

رهبر معظم انقلاب از اول فرمودند به آمریکا و آمریکا یی ها خوش بین نیستند ولی دولت آقاي روحانی به ویژه اعضاي تیم مذاکره
کننده هسته اي کشور در برجام بنا را بر اعتماد به دشمن گذاشتند و آنچه که نباید اتفاق بیفتد اتفاق افتاد. حال متوجه شده ایم که

حق با حضرت آقا بود. البته شناخت امروز ما با هزینه زیاد همراه شده است و دولتمردان باید پاسخگو باشند. 
 0902---3107

ترامپ رئیس جمهور شکست خورده آمریکا شکست خود را از عدم موافقت ایران با موضوع مذاکره می بیند فلذا با تهدید کشورمان
درصدد تخلیه فشارهاي روانی وارده آمده و کارش به عربده کشی رسیده است. 

 0902---3107
وقتی سفیر روباه پیر انگلیس در اغتشاشات حضور پیدا می کند ولی از سوي دولت ایران مورد مواخذه قرار نمی گیرد معلوم است که

مجري بی بی سی جسارت پیدا کرده و به مقامات عالی کشور توهین می کند. 
 0902---3107

به برکت انقلاب اسلامی، ایران بعد از انقلاب در تمام نقاط دنیا شناخته شده است. در آمریکا هر دو نامزد حزب جمهوري خواه و
دموکرات در مناظره هاي خود نمی توانند به ایران اشاره اي نکنند. امیدواریم بزك کنندگان غرب به خودشان بیایند و روي ملت و

کشور خود تکیه و سرمایه گذاري بکنند. 
 0912---7345

برگشت آمریکا به برجام به نظرم بسیار خطرناك است و کشور را تهدید می کند تا پس از چندي مکانیسم ماشه را فعال و تمام تحریم
ها از طریق شوراي امنیت سازمان ملل دوباره برگردد! 

بیگ زاده 
اگر در هفت سال گذشته فقط ده درصد از بودجه دولت هدف گذاري واقعی براي خوداتکایی کشور شده بود الان وضع بهتري داشتیم.

عرضم این است که آقاي رئیس جمهور فقط سخنرانی می کنند و دولت ایشان هم به روزمرگی افتاده است. 
 0911---0049

با توجه به نقش شیطان بزرگ و همدستان شرورش چون رژیم جعلی آل سعود یهود، انگلیس و فرانسه و... در فتنه 88، لازم است
دستگاه دیپلماسی و رسانه ملی و... در بحث تقلب در آمریکا، حداکثر بهره برداري را در عوض فتنه 88 بکنند.(چیزي که عوض دارد

گله ندارد) 
 0915---1648

تا دیروز صحبت از دوگانه معیشت با هسته اي مطرح می شد و بالاخره هر دو را نابود کردند! با آمدن بایدن، دوگانه موشک و معیشت
را مطرح می کنند تا دوباره این عنصر بازدارنده را نابود کنند! فردا نیز دوگانه معیشت و حضور منطقه اي را پیش خواهند کشید که
عراق، سوریه، لبنان و... چه ارتباطی با ما دارد! تا بالاخره هسته مرکزي جریان مقاومت را در منطقه برچینند. رفتار جریان منفعل تنها
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هزینه انقلاب را سنگین و سنگین تر می کند و الا انقلاب به راه خود ادامه می دهد. 
ابوالقاسمی 

آقاي جهانگیري گلایه کرده اند که چرا از خدمات دولت تدبیر تقدیر نمی کنند؟! آقاي جهانگیري! به جاي عذرخواهی طلبکار هم شده
اید! از نابودي ارز، سکه و طلا، هسته اي و تورم بالاي 50 درصد و تعطیلی چندهزار کارخانه و کارگاه کوچک و بزرگ .... بفرمایید کدام

جاي تقدیر و تشکر دارد؟! 
نیک بین 

معاون رئیس جمهور در امور زنان گفته اگر این دولت نبود وضعیت کشور بدتر از این می شد! یعنی مرغی که در دولت قبل تک رقمی
بود و امروز به 27 هزار تومان رسیده، اگر این دولت نبود بالاي 40-50 هزار تومان رسیده بود! پراید 

10 میلیونی که امروز به بالاي 120 میلیون رسیده، به 200 میلیون رسیده بود...؟! 
عسگري 

با مدیریت میدانی و نتیجه بخشی که از آیت االله رئیسی در قوه قضائیه شاهدش هستیم تازه متوجه می شویم اگر 7 سال قبل رئیس
جمهور می شدند در عرصه هاي مختلف اقتصادي، سیاسی و فرهنگی به مراتب پیشرفت هاي قابل توجه کرده بودیم ولی متأسفانه

اصلاح طلبان به خاطر منافع حزبی و جناحی مردم را فریب دادند. 
 0911---0049

اگر همه مردم تمام شیوه نامه هاي بهداشتی را رعایت کنند ولی وزارت بهداشت فقط تکیه به داروهاي خارجی داشته باشد و در تایید
داروهاي گیاهی موثر در درمان بیماران کرونایی مجوز صادر نکند، در مهار و مدیریت ویروس کرونا در کشور به نتیجه نخواهیم رسید.

زنجیره نفوذ دشمن در دارو و غذا باید حذف بشود تا بتوان به کمک طب مدرن و طب سنتی این ویروس را شکست داد. 
 0912---5458

روزنامه آرمان در تاریخ 99/8/25 به نقل از محمد هاشمی نوشته: اصولگرایان بگویند در کدام مذاکره موفق بوده اند؟ من هم همین
سؤال را از ایشان می پرسم که؛ منفعت مذاکرات پرخسارت برجام و 7 سال نگاه به دست کدخدا توسط طیف شما را براي مردم بیان

کنید؟! 
 0914---8559

تعجب می کنم از ایرانی که مهد قدرت، تاریخ و تمدن اسلامی و اقتدارش در منطقه مثال زدنی است ولی در رأس قدرت اجرایی
کسانی بر مسند ریاست نشسته اند که اتحاد و اعتماد کشور را به مخاطره انداخته اند. 

 0911---3018
از کسانی که توان کنترل قیمت گوجه، تخم مرغ و مرغ را ندارند چگونه می توان انتظار داشت قیمت ارز، سکه و طلا، مسکن، کرونا

و... را کنترل کنند؟! نباید پرتوقع بود! 
 0915---2995

در علم پزشکی نمی شود نسخه واحدي براي جهان تجویز کرد (به خاطر اختلاف اقالیم و اختلاف مزاج ها) لذا انقیاد محض و چشم
بسته به سازمان بهداشت جهانی، که در حسن نیت او تردید جدي وجود دارد، به کارشناسان ایرانی هم مجال اظهار نظر بدهید تا با

عنایت حضرت حق این بلایا برطرف شود. 
سید طباطبایی 

در تاریخ 99/8/27 ساعت حدود 10 صبح خبرنگار آلمانی در بازار بزرگ تهران در حین فیلم برداري از متکدیان از خانم بچه داري که
به زمین نشسته و مشغول تکدي بود گزارش و فیلم تهیه می کرد که تحریم و کرونا چه وضعی براي مردم ایران ایجاد کرده است؟! به
پلیس 110 زنگ زدم آمدند دیدند مجوز وزارت ارشاد دارد! آلمانی که در جنگ تحمیلی با بمب هاي شیمیایی چقدر موجب شهادت

رزمندگان ما شد حال که خودشان نیز گرفتارند دلسوز جامعه ما شده اند؟! 
اللهی 

ناراحتی بنده از این است که همسایه هاي نفتی جنوب کشورمان با جذب و به کارگیري نیروهاي آموزش دیده و متخصص ایرانی
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مشغول استخراج نفت هستند و به حالت رقابت افتاده اند. با این درد چه باید کرد؟ 
 0911---8495

در بسیاري از شهرهاي با وضعیت قرمز متأسفانه بدون کار کارشناسی مساجد را بر روي مردم بسته اند تا مبادا افرادي در صف جماعت
و دعا و توسل به درگاه خداوند مبتلا به کرونا شوند ولی در پارك ها، سگ گردانی ها، سینما و سالن هاي ورزشی و بساط جمعه

بازاري ها و... هیچ خبري از کرونا نیست؟! 
طولابی خرم آبادي- فرخی- قادري 

سیلوي گندم ایثار زرین 6 هکتاري در مجاور شهر صنعتی اشتهارد که می تواند 2-3 هزار اشتغال ایجاد کند به علت بی تدبیري
مسئولین به انباري تبدیل شده که خاك می خورد! به آقایان جهانگیري و نوبخت و استاندار تهران بفرمایید کجاي رفع مشکل این
سیلو به تحریم مرتبط است؟! این سیلو در صورت حمایت نیاز استان به آرد را که ده ها کیلومتر کامیون ها باید راه طی کنند و از
ماهدشت و... آرد حمل کنند را رفع می کند، با تولید ماکارونی، استان را اغنا می کند و... چرا این همه بی توجهی در سال جهش

تولید به این سرمایه هاي کشور؟! اگر زحمت نیست استاندار تهران سري به این سیلو بزند و از نزدیک با توانمندي آن آشنا شود. 
ابراهیم زرگر
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بذرپاش: اولویت حسابرسی استان ها کمک به تولید و اشتغال باشد

منبع: تسنیمشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس دیوان محاسبات گفت: طرح هاي اولویت دار هر استان باید راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال باشد.

رئیس دیوان محاسبات گفت: طرح هاي اولویت دار هر
استان باید راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال

باشد. - اخبار سیاسی - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم، جلسه بررسی موضوعات
اولویت دار استان ها براي حسابرسی و رسیدگی در دیوان
محاسبات کشور، با حضور رئیس کل، معاونین، مشاورین و

مدیران کل استان ها از طریق ویدئوکنفرانس برگزار شد. 
در این جلسه، مدیران کل استان ها موضوعات مهم استان
خود براي حسابرسی را مطرح کردند که پس از بررسی و

تبادل نظر، برخی از طرح ها جهت اجرا به تایید رئیس کل دیوان محاسبات رسید. 
مهرداد بذرپاش در این جلسه، با تشریح اهمیت و جایگاه موضوعات، تاکید کرد: "طرح هاي اولویت دار هر استان باید متناسب با
پتانسیل، مسائل و مشکلات مرتبط با آن استان و در راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال باشد و نهایتا در معیشت و زندگی

مردم موثر واقع شود". 
در این جلسه، موضوعات مهمی مانند کشاورزي و دامپروري، گردشگري، بهداشت و سلامت، معوقات مالیاتی، واگذاري اراضی و
زمینخواري، منابع طبیعی و مشکلات کم آبی و ریزگردها، تکمیل طرح هاي نیمه تمام و راکد در شهرك هاي صنعتی سطح استان و
ملی، مسکن و شهرسازي در سطح ملی، زیرساخت هاي راه و حمل و نقل، سدها و نیروگاه ها، زیرساخت هاي آموزش و پرورش و
تجهیز فضاهاي آموزشی، معادن و انحصارات و صنایع معدنی، معوقات و تسهیلات بانکی، خصوصی سازي و واگذاري ها، فعال سازي
واحدهاي صنعتی تعطیل و نیمه تعطیل، دفع بهداشتی پسماندهاي صنعتی-مسکونی-بیمارستانی، حوادث غیرمترقبه مانند سیل و...

بررسی و نهایی شد.



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 57/463

بازدید هفتگی از واحد هاي تولیدي و صنعتی سیرجان

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1399/08/28

اعضاي ستاد تسهیل و رفع موانع تولید سیرجان از چهار واحد تولیدي و صنعتی این شهرستان بازدید کردند و از نزدیک در
جریان مسائل و مشکلات آن ها قرار گرفتند.

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از کرمان، علی نژادبیگلري معاون امور عمرانی
فرمانداري سیرجان در حاشیه بازدید از واحد هاي تولیدي
و صنعتی سیرجان با تاکید بر رفع موانع تولید گفت: به
دنبال حمایت از تولیدات داخلی و تحقق جهش تولید و بر
اساس برنامه ریزي هاي انجام شده، بازدید هاي اعضاي

ستاد تسهیل و رفع موانع تولید از واحد هاي تولیدي و صنعتی شهرستان به صورت مستمر و هفتگی با حضور مدیران و مسئولان
دستگاه هاي اجرایی با هدف گره گشایی از مشکلات تولیدکنندگان برگزار می شود. 

او با بیان اینکه در این بازدید ها مشکلات صنایع و تولیدکنندگان
به دقت بررسی می شود، افزود: در این بازدید ها راهکار هاي توسعه صنعتی شهرستان و یا علل رکود یا توقف فعالیت واحد هاي

 
تولیدي و هماهنگی براي حل مشکل و همچنین بررسی و پیگیري رفع موانع مربوط در دستور کار قرار می گیرد. 

نژادبیگلري با اشاره به بازدید از چهار واحد تولیدي و صنعتی
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منطقه ویژه اقتصادي سیرجان، تصریح کرد: مشکلاتی که از سوي مدیران این واحد ها بیان شد را در جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع
تولید پیگیري خواهیم کرد تا چرخ تولید و اشتغال در شهرستان دچار افت نشود. 

او بیان داشت: مدیران عامل این شرکت ها نیز در جریان این

 
بازدید به بیان ظرفیت ها، مسائل و مشکلات واحد تولیدي خود پرداخته و براي حل آن ها دستور هاي لازم را دریافت کردند. 
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وظایف بنیاد شهید و امور ایثارگران بسیار وسیع براي جامعه اي مقدس است

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1399/08/28

خجسته پور گفت: بنیاد شهید و امور ایثارگران مجموعه اي وسیع از خدمات مختلف را به صورت مستمر به جامعه هدفی
مقدس ارائه می کند که امري ارزشمند است.

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از سمنان، خجسته پور، معاون سیاسی، امنیتی و
اجتماعی استاندار سمنان در جلسه تکریم و معارفه
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان سمنان با بیان
اینکه خانواده شهدا چشم و چراغ ملت و جانبازان سرداران
نهضت و بسیار ارزشمند و باعث افتخار هستند، گفت:بنیاد
شهید و امور ایثارگران طیف وسیع و گسترده اي از وظایف
مختلف اعم از آموزش، درمان، اشتغال، سرمایه گذاري

اقتصادي و سایر موارد را به جامعه هدف مقدس خود که همان خانواده شهدا و ایثارگران هستند ارائه می کند و به مثابه یک دولت
کوچک است. 

او افزود: به همین واسطه می طلبد تا کسی که در جایگاه مدیریتی این مجموعه قرار میگیرد پر انرژي و پر توان در جهت رسیدگی به
امور جامعه هدف این مجموعه گام بردارد و این دولت کوچک را براي جامعه هدف خود راهبري کند. 

خجسته پور بیان کرد: سرکشی از خانواده هاي شهدا، جانبازان و ایثارگران استان به صورت مستمر و بیش از پیش در دستور کار قرار
گیرد به گونه اي که خانواده هایی که کمتر مورد سرکشی قرار گرفتند در اولویت قرار گیرند و شاهد این موضوع نباشیم که احیانا

خانواده عزیزي از شهدا، جانبازان و ایثارگران به بوته فراموشی سپرده شود. 

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار سمنان با بیان اینکه در کنار حل مسائل مادي فرزندان این جامعه مقدس، مسائل و
مباحث معنوي نیز باید به صورت ویژه در دستور کار و مورد توجه باشد، تصریح کرد: فرزندان شهدا، ایثارگران و جانبازان، الگو و

سرمشق جامعه ما هستند و به همین واسطه نیاز است تا در برابر بروز خطا و آسیب هاي اجتماعی، محافظت و صیانت شوند. 

او همچنین بر پرداخت مطالبات دستگاه هاي اجرایی، نهادها، سازمان ها و دانشگاه ها توسط بنیاد شهید و امور ایثارگران تاکید نمود و
گفت:در مسیر پیشبرد اهداف این مجموعه و ارائه خدمات مطلوبتر و شایسته تر به جامعه هدف، از ظرفیت و پتانسیل تشکل ها و

سازمان هاي مردم نهاد فعالیت شود.
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بذرپاش: طرح هاي استانی باید در راستاي جهش تولید و اشتغال باشد

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرگزاري فارس، جلسه بررسی موضوعات
اولویت دار استان ها براي حسابرسی و رسیدگی در دیوان
محاسبات کشور، با حضور مهرداد بذرپاش رئیس کل،
معاونین، مشاورین و مدیران کل استان ها از طریق

ویدئوکنفرانس برگزار شد. 

در این جلسه، مدیران کل استان ها موضوعات مهم استان
خود براي حسابرسی را مطرح کردند که پس از بررسی و

تبادل نظر، برخی از طرح ها جهت اجرا به تایید مهرداد بذرپاش رئیس کل دیوان محاسبات رسید.  

بذرپاش در این جلسه، با تشریح اهمیت و جایگاه موضوعات، تاکید کرد: طرح هاي اولویت دار هر استان باید متناسب با پتانسیل،
مسائل و مشکلات مرتبط با آن استان و در راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال باشد و نهایتا در معیشت و زندگی مردم موثر

واقع شود. 

در این جلسه، موضوعات مهمی مانند کشاورزي و دامپروري، گردشگري، بهداشت و سلامت، معوقات مالیاتی، واگذاري اراضی و زمین
خواري، منابع طبیعی و مشکلات کم آبی و ریزگردها، تکمیل طرح هاي نیمه تمام و راکد در شهرك هاي صنعتی سطح استان و ملی،
مسکن و شهرسازي در سطح ملی، زیرساخت هاي راه و حمل و نقل، سدها و نیروگاه ها، زیرساخت هاي آموزش و پرورش و تجهیز
فضاهاي آموزشی، معادن و انحصارات و صنایع معدنی، معوقات و تسهیلات بانکی، خصوصی سازي و واگذاري ها، فعال سازي واحدهاي
صنعتی تعطیل و نیمه تعطیل، دفع بهداشتی پسماندهاي صنعتی-مسکونی-بیمارستانی، حوادث غیرمترقبه مانند سیل و... بررسی و

نهایی شد. 

انتهاي پیام/
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هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد

منبع: انتخابشماره خبر:  21  |  تاریخ: 1399/08/28

در این همایش که به صورت غیرحضوري و از طریق فضاي وب برگزار شد، فرهاد حنیفی، معاون نظارت و ارزیابی بانک
مرکزي و حسین عبده تبریزي، دبیرکل اسبق بورس، استاد دانشگاه و کارشناس بازار سرمایه به عنوان سخنرانان کلیدي به

ارائه مطالبی در خصوص ادغام بانک ها و مبانی و ضرورت هاي ادغام در بنگاه هاي اقتصادي ...

هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران با سخنرانی کارشناسان و صاحب نظران اقتصادي به صورت
برخط برگزار شد. 

به گزارش انتخاب به نقل از روابط عمومی بانک صادرات ایران، هشتمین کنفرانس ملی مهندسی مالی به صورت وب کنفرانس با
موضوع «ادغام و اکتساب» (Mergers & Acquisition) با انگیزه بسترسازي براي تحقق اهداف تولید داخل و ایجاد اشتغال در

سال جهش تولید و ارائه مدل و راهکارهاي نوین در اشتراك گذاري کسب و کارها با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد. 

در این همایش که به صورت غیرحضوري و از طریق فضاي وب برگزار شد، فرهاد حنیفی، معاون نظارت و ارزیابی بانک مرکزي و
حسین عبده تبریزي، دبیرکل اسبق بورس، استاد دانشگاه و کارشناس بازار سرمایه به عنوان سخنرانان کلیدي به ارائه مطالبی در

خصوص ادغام بانک ها و مبانی و ضرورت هاي ادغام در بنگاه هاي اقتصادي پرداختند. 

فرهاد حنیفی با اشاره به ادغام پنج بانک در بانک سپه، گفت: در 10 سال اخیر بحث ادغام به طور جدي در متون اقتصادي و اداري
کشور وارد شده و اگر صاحبان سهام بانک ها نتوانند به انتظارات بانک مرکزي در بحث نظارت پاسخ مناسب بدهند، احتمال ادغام

همچنان مطرح است. 

وي با اشاره به نامه نگاري هاي انجام شده بین مسئولان اقتصادي کشور در خصوص ادغام صورت گرفته و اخذ مجوزهاي لازم، به روند
شکلی انجام این ادغام با مراعات تمامی حقوق صاحبان سهام و ذي نفعان در چارچوب قانون و کارگروه هاي مربوطه اشاره کرد و

مستند سازي علمی این ادغام را تجربه خوبی براي اقتصاد کشور عنوان کرد. 

معاون نظارت و ارزیابی بانک مرکزي سرمایه بانک ها را مورد اشاره قرار داد و افزود: بحث افزایش سرمایه و بهبود کفایت سرمایه بانک
ها با جدیت مورد توجه بانک مرکزي است و خوشبختانه قدم هاي خوبی از سوي بانک ها براي رفع این مشکل برداشته شده است. 

حسین عبده تبریزي نیز در این وب کنفرانس با تشریح روش ها و انگیزه هاي علمی ادغام و تملیک در جهان، گفت: دلیل اصلی و
محوري ادغام در بنگاه هاي اقتصادي هم افزایی (synergy) است که اصولا باید براي جامعه رفاه ایجاد کند. 

وي افزود: روند ادغام و تملیک عموما به دلیل کاهش مقررات دست و پا گیر، تغییرات فنی و فناورانه و گاهی نیز به دلیل تحولات
اقتصادي در یک جامعه سرعت می گیرد. با اینکه عمدتا هدف اصلی هم افزایی است اما ممکن است به دلایلی مانند کاهش دامنه
ریسک، افزایش قدرت در بازار، بهبود ساختار مالی، فرار مالیاتی، خرید زیر قیمت شرکت ها و حتی گاهی ایجاد یک امپراطوري
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اقتصادي در جوامع این روند سرعت بیشتري به خود بگیرد. 
این کارشناس اقتصادي به دو رویکرد «دوستانه» و «خصمانه» در روند ادغام و تملیک در اقتصاد اشاره کرد و تاکید کرد: براي تحقق
ادغام باید دیدگاه استراتژیک وجود داشته باشد، اهداف و مسیرها روشن باشد و سبد کسب و کار در این میان مورد ارزیابی قرار گیرد. 

وي با اشاره به مراحل رشد ارگانیک یک بنگاه اقتصادي، اظهار کرد: یک بنگاه از طریق تولید محصولات جدید، ورود به بازار جدید،
گسترش بازار و افزایش سهم از بازار رشد ارگانیک خود را طی می کند و معمولا استراتژي تملک در مقابل رشد ارگانیک به صورت

مقایسه ارزش فعلی خالص رشد ارگانیک در مقابل ارزش فعلی خالص ادغام مورد توجه مدیران بنگاه ها قرار می گیرد. 

در بخش رونمایی از کتب و دستاوردها در این وب کنفرانس مقاله میثم علی محمدي، کارشناس مالی اداره کل تحقیقات و برنامه
ریزي بانک صادرات ایران با عنوان «تحلیلی بر ریسک هاي ادغام و تملیک و مدیریت آن بر اساس مدل فیش بان» ارائه شد و مورد

توجه قرار گرفت.
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رویکرد اصلی برنامه هاي سپاه و بسیج در عرصه هاي محرومیت زدایی است

منبع: خبرگزاري دفاع مقدسشماره خبر:  22  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش دفاع پرس از بوشهر، سرهنگ «ذوالفقار عباسی فر»
مسئول سازمان بسیج سازندگی استان بوشهر، امروز در نشست
هماهنگی برنامه هاي هفته بسیج در استان بوشهر با گرامیداشت این
هفته و یاد و خاطره شهداي، رویکرد اصلی برنامه هاي سپاه و بسیج
در شرایط کنونی را در عرصه هاي محرومیت زدایی دانست و اظهار
داشت: این موضوع سبب شده است تا اجراي برنامه هاي گرامیداشت
هفته بسیج امسال نیز با توجه به شیوع ویروس کرونا به سمت این

حوزه مهم باشد. 

وي از برگزاري مرحله سوم رزمایش کمک مؤمنانه در استان خبر داد و گفت: تاکنون مراحل اول و دوم رزمایش کمک هاي مؤمنانه
برگزار شده است که مرحله اول این رزمایش از اوایل شیوع ویروس کرونا تا پایان ماه مبارك رمضان و مرحله دوم آن نیز در 3 بازه
زمانی دهه امامت و ولایت، دهه نخست محرم و دهه آخر صفر برگزار شد که هم اکنون نیز مرحله سوم این رزمایش از هفته بسیج

دانش آموزي آغاز شده است که تا پایان سال ادامه دارد. 

عباسی فر خاطرنشان کرد: بر اساس رویکرد جدیدي که ابلاغ شده است قرار است در این مرحله کمیته هاي تخصصی 9 گانه اي با
اعضاي مشخص تشکیل و نسبت به برگزاري هرچه بهتر این مرحله از رزمایش تلاش و برنامه ریزي کنند. 

مسئول سازمان بسیج سازندگی استان بوشهر افزود: کمیته هاي تهیه و توزیع بسته معیشتی، آزادسازي زندانیان جرائم غیرعمد،
بهداشت و درمان، اشتغال، نوشت افزار و کمک آموزشی، ازدواج آسان و تأمین جهیزیه، مسکن، ادیان الهی و آموزش و پرورش کمیته
هاي تخصصی هستند که لازم است در مرحله سوم رزمایش کمک هاي مؤمنانه تشکیل شده و براي برگزاري این مرحله از رزمایش

برنامه ریزي و اقدام کنند. 

انتهاي پیام/
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پروژه هاي جهش تولید و اقتصاد مقاومتی پیشتاز باشند

منبع: تابناكشماره خبر:  23  |  تاریخ: 1399/08/28

پروژه هاي جهش تولید و اقتصاد مقاومتی پیشتاز باشند 
صمیمی دوست گفت: به دلیل اهمیت و تاثیرگذاري، طرح ها و پروژه هاي جهش تولید و اقتصاد مقاومتی باید پیشتاز سایر پروژه ها

باشند. 
به گزارش تابناك کهگیلویه و بویراحمد به نقل از شبستان ،
«سیدحشمت االله صمیمی دوست» امروز (28 آبان) در نشست
ستاد اقتصاد مقاومتی استان کهگیلویه و بویراحمد اظهار کرد:
آخرین وضعیت 18 پروژه اقتصاد مقاومتی استان مورد بررسی

قرار گرفت. 
معاون امور اقتصادي استانداري کهگیلویه و بویراحمد گفت: از
مجموع 18 پروژه اقتصاد مقاومتی بررسی شده پنج طرح مهم آن
مربوط به بخش کشاورزي شامل پمپاژ آب، سدها، شبکه آبرسانی

و توسعه و پرورش ماهی سردآبی است. 
صمیمی دوست ادامه داد: سه مورد دیگر شامل تکمیل جاده ملی

پاتاوه - دهدشت، سد تنگ سرخ بویراحمد و پتروشیمی گچساران به عنوان طرح هاي اولویت دار هستند. 
وي با بیان اینکه برخی از پروژه هاي اقتصاد مقاومتی به لحاظ اعتباري تخصیص100 درصدي گرفته اند، گفت: در این رابطه کمبود

منابع نداریم. 
معاون امور اقتصادي استانداري کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: پیشرفت فیزیکی پروژه ها، میزان اشتغال زایی مستقیم و

غیرمستقیم و مشکلات تامین منابع اعتباري این پروژه ها در حوزه کشاورزي و صنعت مورد بررسی قرار گرفت. 
صمیمی دوست همچنین تصریح کرد: 33 طرح جهش تولید در استان داریم که 12 مورد مربوط به جهاد کشاورزي، 9 طرح

گردشگري، سه پروژه شهرك هاي صنعتی، یک پروژه آب منطقه اي و هشت مورد مربوط به سایر بخش ها است. 
وي میانگین پیشرفت فیزیکی این طرح ها و پروژه ها را بالاي 85 درصد بیان کرد و گفت تا پایان سال باید همه آنها به بهره برداري

برسند. 
معاون امور اقتصادي استانداري کهگیلویه و بویراحمد با بیان اینکه با تکمیل پروژه ها و طرح هاي اقتصاد مقاومتی و جهش تولید رونق

تولید و اشتغال در استان شتاب می گیرد، گفت: دستگاه هاي اجرایی، بانک هاي عامل و مجریان طرح با تمام توان پاي کار باشند. 
صمیمی دوست از دستگاه هاي اجرایی و بانک هاي عامل استان خواست تا نسبت به زنجیره تولید و اشتغال توجه جدي داشته و

بخش عمده اعتبارات و منابع بانکی را به سمت این بخش اختصاص دهند.
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تولید محصول دیم زارهاي کردستان با اجراي طرح جهش افزایش می یابد

منبع: تابناكشماره خبر:  24  |  تاریخ: 1399/08/28

تولید محصول دیم زارهاي کردستان با اجراي طرح جهش افزایش می یابد 
رییس سازمان جهاد کشاورزي کردستان گفت: با اجراي سال اول طرح جهش تولید در دیم زارهاي این استان پیش بینی می شود

برداشت محصول در مزارع هدف این طرح حدود 91 هزار تن به نسبت سال گذشته آن افزایش داشته باشند. 
به گزارش خبرنگار تابناك در کردستان و به نقل از ایرنا کردستان، محمدفرید سپري روز چهارشنبه در جلسه هماهنگی اجراي طرح
جهش تولید در دیم زار هاي استان اظهار داشت: در سال زراعی جاري این طرح در سطح 189 هزار هکتار اراضی دیم زیر کشت

گندم، جو، نخود، دانه هاي روغنی و گیاهی اجرا می شود. 

وي با بیان اینکه ستاد اجرایی فرمان امام (ره) به عنوان متولی برنامه پنج ساله جهش تولید در دیم زار هاي چهار استان کردستان،
کرمانشاه، همدان و آذربایجان شرقی است، اضافه کرد: کردستان در برنامه حدود 630 هزار هکتاري این طرح بیشتري سطح را بین

سایر مناطق داشته و طرح در 10 شهرستان آن اجرایی خواهد شد. 

سپري افزود: امسال 143 هزار هکتار گندم، 13 هزار هکتار جو، 25 هزار هکتار انواع حبوبات، سه هزار هکتار دانه هاي روغنی و پنج
هزار هکتار نباتات علوفه اي در این استان زیر پوشش این طرح می رود و مدیریت مزارع در مراحل کاشت، داشت و برداشت بر عهده

کارشناسان این سازمان است. 

وي یادآور شد: کارشناسان این سازمان در جریان اجراي این طرح موظف هستند به منظور انتقال یافته هاي تحقیقاتی به مزارع در
کنار بهره برداران باشند و تمام اقدامات آنان را بر اساس این یافته ها هدایت کنند. 

سپري گفت: هدف از اجراي این طرح افزایش میزان تولید محصولات زراعی در مزارع دیم با اتکا به دانش کشاورزي براي ارتقاي
امنیت عذایی کشور است و انتظار می رود کارشناسان پهنه در انتخاب اراضی پایلوت طرح به مسایلی همچون گزینش کشاورزان
پیشرو، ارستفاده از ارقام جدید و پربازده، استفاده از کود هاي پایه، تحقق کشاورزي حفاظتی، کشت مستقیم، انجام عملیات مبارزه با

آفات و علف هاي هرز در مزارع توسط بهره برداران توجه داشته باشند. 

طرح جهش تولید 165 میلیون دلار صرفه جویی ارزي خواهد داشت 

مدیرکل ستاد اجرایی فرمان امام (ره) نیز در این جلسه گفت: طبق برآورد هاي مشترك این ستاد و وزارت جهاد کشاورزي طرح
جهش تولید در دیم زار ها در چهار استان هدف تنها در سال اول 165 میلیون دلار صرفه جویی ارزي براي کشور خواهد داشت. 

محمدمهدي طالبی یادآور شد: بدلیل اینکه ستاد اجرایی فرمان امام (ره) در این طرح بدنبال حمایت از تولید کنندگان براي سهم
آفرینی بیشتر در تامین امنیت غذایی کشور است انتظار می رود بدنه کارشناسی جهاد کشاورزي طرح را به سمت و سویی هدایت

کنند که در انتهاي پنح سال اهداف مورد نظر محقق شود. 
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سال 1399 از سوي رهبر معظم انقلاب به عنوان جهش تولید نامگذاري شده و طرح جهش تولید دیم زار ها به مناسبت این نامگذاري
طی یک تفاهم نامه بین وزارت جهاد کشاورزي و ستاد اجرایی فرمان امام براي دستیابی به حداکثر تولید در مزارع کشت شده اجرا

می شود. 

کردستان با داشتن بیش از یک میلیون و 220 هزار هکتار زمین قابل کشت مرغوب و مستعد دیم و آبی، یکی از قطب هاي تولید
محصولات کشاورزي کشور است، این استان داراي 43 هزار هکتار باغ است که سالانه 330 هزار تُن انواع میوه در آن تولید و برداشت

می شود. 

بنیاد برکت وابسته به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره) در بخش کشاورزي در سال 1399 تا به امروز 1376 طرح اشتغال
روستایی با اعتبار 56 میلیارد و 230 میلیون تومان اجرا نموده است.
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عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون: در پرداخت تسهیلات، باید حمایت از

تولید و اشتغال مدنظر قرار گیرد

منبع: پیک اقتصاديشماره خبر:  25  |  تاریخ: 1399/08/28

عباس نجفی عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون تأکید کرد: پرداخت تسهیلات به مشتریان باید با هدف حفظ اشتغال
موجود، حمایت از تولید و ایجاد اشتغال جدید پرداخت گردد و این یکی از اساسی ترین خط مشی ها در بانک توسعه

تعاون است. عباس نجفی عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون که به همراه حججی رئیس اداره کل ...
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صید با قلاب، ظرفیتی براي افزایش اشتغال در سواحل مکران

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  26  |  تاریخ: 1399/08/28

فصل اقتصاد - چابهار- ایرنا- صید با قلاب یا لانگ لاین ظرفیتی مهم براي افزایش تولید و اشتغال در سواحل جنوب سیستان
و بلوچستان است؛ ضمن اینکه بازارپسندي، سودآوري، انتخاب صیددلخواه، بالابردن کیفیت آن، حفظ ذخایر آبزیان و اشتغال

هزاران نفر از جمله اهداف مهم صدور مجوز صید با این روش به شمار می آید.

فصل اقتصاد - چابهار- صید با قلاب یا لانگ لاین ظرفیتی
مهم براي افزایش تولید و اشتغال در سواحل جنوب
سیستان و بلوچستان است؛ ضمن اینکه بازارپسندي،
سودآوري، انتخاب صیددلخواه، بالابردن کیفیت آن، حفظ
ذخایر آبزیان و اشتغال هزاران نفر از جمله اهداف مهم

صدور مجوز صید با این روش به شمار می آید. 
به گزارش فصل اقتصاد صید با قلاب از سیاست ها و روش

هاي مورد حمایت و استقبال سازمان شیلات ایران است که در این روش صید ماهی بصورت انتخابی انجام شده و پس از انجام خون
گیري و سردسازي در شناور با بالاترین کیفیت به ساحل انتقال می یابد. 

این عامل زمینه ساز مصرف تازه خوري ماهی در بسیاري از کشورها و از جمله ایران اسلامی بویژه استان سیستان وبلوچستان شده و
این نوع ماهی با قیمت بالایی خریداري و عرضه می شود. 

با برنامه ریزي انجام شده در چند سال اخیر از سوي سازمان شیلات ایران و برگزاري کارگاه هاي آموزشی صید با قلاب و با بهره
گیري از تجارب معتمدین و مروجین جامعه صیادي و بازدید منظم کارشناسان اداره کل شیلات گام هاي مهمی براي ترویج این روش

صید برداشته شده است. 
استفاده از تجارب مروجان صیادي کشورهاي صاحب تکنولوژي صید لانگ لاین(صید با قلاب) بویژه ژاپن، اندونزي و کره جنوبی از
برنامه هاي این اداره کل است و تاکنون گام هاي مهم و اساسی در زمینه ترویج این روش در استان سیستان وبلوچستان برداشته شده

است. 
پیرو مصوبه کمیته صید شیلات ایران مجوز صید با قلاب براي شناورهاي متقاضی صادر می شود تا افراد بومی منطقه بتوانند براي

ترویج و توسعه این روش صید ورود کنند. 
امیدواریم با حضور این نوع شناورها و قابلیت صید پیشرفته شاهد افزایش کیفیت و کمیت صید استحصالی از اقیانوس هند باشیم. 

70 فروند لنج به روش لانگ لاین(صید با قلاب) در سواحل استان فعالیت دارند 
معاون صید و بنادرماهیگیري اداره کل شیلات سیستان وبلوچستان به خبرنگار ایرنا اظهار داشت: هم اینک تعداد 70 فروند لنج به

روش صید با قلاب فعالیت داشته و هر لنج حدود 20 نفر به صورت مستقیم اشتغال و حدود 160 تن سالانه صید می کند. 
عطااالله رئیسی افزود: هم اینک صید لانگ لاین با شناورهاي صیادي استان افزایش قابل توجهی داشته و روزانه حدود 50 تا 100 تن

ماهی در بنادر صیادي این استان تخلیه و روانه بازار می شود. 
وي با بیان اینکه ماهی صید شده توسط قلاب از کیفیت و بازارپسندي خوبی برخوردار است، خاطرنشان کرد: سازمان شیلات ایران

براي ترویج این روش صید تلاش هاي زیادي انجام داده است و صیادان از هزینه هاي فراوان تور ماهیگیري رهایی پیدا می کنند. 
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معاون صید و بنادرماهیگیري اداره کل شیلات سیستان وبلوچستان گفت: استفاده از ظرفیت دریا می تواند منجر به اشتغالزایی هزاران
نفر شود و توسعه و آبادانی منطقه را در پی دارد. 

رئیسی ادامه داد: روش رشته قلاب طویل یکی از روش هاي بسیار مفید و مورد تأکید سازمان شیلات و این اداره کل است و با توجه
به این ضرورت کارگاه هاي آموزشی با همکاري موسسه آموزش عالی علمی کاربردي و مهارتی جهاد کشاورزي و سازمان شیلات ایران

براي صید با قلاب برگزار شده است. 
معاون صید و بنادرماهیگیري اداره کل شیلات سیستان وبلوچستان ادامه داد: صید با قلاب بویژه صید رشته قلاب طویل (لانگ لاین)
از جمله روش هاي صید انتخابی محسوب می شود که مورد توصیه سازمان هاي بین المللی مثل سازمان خوار و بار کشاورزي جهانی
(فائو) و کمیسیون تن ماهیان اقیانوس هند بوده که ضمن انجام صید انتخابی و کاهش صید ضمنی، منجر به حفظ کیفیت و ارتقا

ارزش افزوده محصولات صید شده می شود. 
رئیسی با بیان اینکه براساس آخرین آمارهاي استخراج شده یکهزار و 265 فروند قایق فایبرگلاس، 163 فروند قایق چوبی، 436 فروند
لنج یخی و 524 فروند لنج سردخانه دار با 21 هزار و 781 نفر صیاد دائمی و فصلی در قالب 34 تعاونی صیادي در حوزه اداره کل
شیلات سیستان و بلوچستان فعالیت دارند، خاطرنشان کرد: امیدواریم روش صید با قلاب روز به روز بیشتر شود تا شاهد توسعه

اشتغال و افزایش تولید با کیفیت ماهی در سواحل مکران باشیم. 
ارائه تسهیلات 200 تا 500 میلیون تومانی به شناورهایی که روش صید با قلاب را انتخاب کنند 

معاون صید و بنادرماهیگیري اداره کل شیلات سیستان وبلوچستان افزود: به قایق دارانی که صیدشان را به روش صید با قلاب تغییر
دهند براي خرید ادوات صید قلاب تا سقف 200 میلیون تومان و لنج داران نیز تا سقف 500 میلیون تومان تسهیلات اعطا می شود.  
وي بیان کرد: جلسات مختلفی با مسوولان کشور از جمله بنیاد برکت براي بررسی راهکارهاي حل مشکلات صیادان و تعاونی هاي

صیادي برگزار شده که بنیاد برکت در این زمینه پیشگام شده و این اقدام مورد قدردانی است. 
وي خواستار همکاري بیشتر بنیاد برکت براي توانمندسازي تعاونیها شد و افزود: این بنیاد در خصوص اعطاي تسهیلات براي ایجاد

اشتغال و تولید در سواحل مکران اعلام آمادگی کرده است. 
معاون صید و بنادرماهیگیري اداره کل شیلات سیستان وبلوچستان بیان کرد: کار معرفی افراد واجد شرایط اعطا تسهیلات از طریق

اتحادیه تعاونی هاي صیادي استان سیستان و بلوچستان و با نظارت اداره کل شیلات استان سیستان و بلوچستان انجام می گیرد. 
وي از تمامی کارخانجات فراوري، سرمایه گذاران بخش خصوصی و سایر افراد و شرکت هایی که تمایل به خرید و عمل آوري این گونه
از ماهیان دارند، درخواست کرد که جهت سرمایه گذاري در این بخش به معاونت صید و بنادرماهیگیري اداره کل شیلات استان

مراجعه کنند. 
برگزاري دوره آموزشی براي صید به روش لانگ لاین 

مدیرکل شیلات سیستان وبلوچستان نیز اظهار داشت: دوره هاي آموزشی صید با قلاب با توجه به سیاست هاي اداره کل شیلات
استان و سازمان شیلات ایران مبنی بر استفاده از روش هاي نوین صید در امر صیادي جهت آشنایی با روش هاي نوین از جمله صید

لانگ لاین، فواید و محاسن این روش صید و همچنین معایب روش هاي سنتی گوشگیر با تور برگزار شده است. 
محمد شهلی بر افزود: از جمله اهداف و مزیت هاي استفاده از این روش صید می توان به کیفیت ماهیان صید شده، مقرون به صرفه
بودن این روش و همچنین مدیریت صید پایدار، حفظ منابع آبزیان، کاهش میزان صید ضمنی نسبت به روش صید سنتی و اختصاصی

بودن روش صید اشاره کرد.  
وي گفت: با توجه به شیوع ویروس کرونا و همه گیري آن این دوره هاي آموزشی با رعایت پروتکل هاي بهداشتی ، فاصله اجتماعی و

استفاده از ماسک با تعداد محدود نفرات از صیادان منطقه برگزار شد که نقش مهمی در آگاه سازي صیادان داشته است. 
وي بیان کرد: برگزاري دوره آموزشی تخصصی آشنایی با روش صید لانگ لاین مکانیزه با حضور مسوول بخش ارزیابی ذخایر مرکز
تحقیقات شیلاتی آبهاي دور چابهار به عنوان مدرس دوره، خالد نیازي مروج روش صید لانگ لاین، کارشناسان معاونت صید و بنادر

ماهیگیري و مالکین شناورهاي صید لانگ لاین خیلی مفید واقع شده و می تواند به ترویج این امر کمک کند. 
وي خاطرنشان کرد: یکی از این دوره ها براي آن دسته از مالکان شناورهاي کلاس لنج که مجوز صید به روش لانگ لاین را از اداره
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کل شیلات استان دریافت کرده اند، به صورت تئوري و عملی برگزار شد. 
مدیرکل شیلات سیستان وبلوچستان یکی از اهداف برگزاري این دوره بیان تجربیات و مشکلات عملی صیادان در هنگام عملیات صید

با روش لانگ لاین و یافتن راهکارها و ارائه پیشنهادات مناسب در جهت رفع مشکلات عنوان کرد. 
شهلی بر افزود: یکی از مهمترین مشکلات صیدلانگ لاین عدم بازاریابی مناسب محصولات صید شده، قیمت گذاري غیرمنصفانه
محصولات و همچنین وجود موانع در زمینه صادرات است که امیدواریم در آینده نزدیک با همکاري همه دستگاه هاي مرتبط این

مشکلات مرتفع شود. 
وي گفت: 11 بندر ماهیگیري و جایگاه تخلیه صید شامل تیس، شهرکنارك، رمین، زرآباد، پزم، هفت تیر شهر چابهار، بریس، گواتر،
جُد، تنگ و پسابندر و 6 شهرك و ناحیه صنعتی با بیش از 100 واحد تولیدي صنایع شیلاتی در جنوب سیستان و بلوچستان فعال

هستند. 
وي ادامه داد: صیادان سیستان وبلوچستان سالانه 31 درصد صید کل کشور، 36 درصد صید آبهاي جنوب کشور و 20 درصد کل
تولید آبزیان کشور (صید و آبزي پروري) را انجام می دهند که این فعالیت ها چابهار، کنارك ودشتیاري را در رتبه دوم صید در

اقیانوس هند بعد از اندونزي و رتبه اول صید در غرب اقیانوس هند قرار داده است. 
وي تصریح کرد: صیادان چابهار، دشتیاري و کنارك همچنین با دارا بودن 42 درصد سهم صید در میان استانهاي جنوبی، 40 درصد

سهم صید ایران و تامین بیش از 60 تا 70 درصد ماهیان صنعتی نقش مهم و بسزایی در اشتغالزایی و اقتصاد کشور ایفا می کنند.
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اولویت حسابرسی استان ها کمک به تولید و اشتغال باشد

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  27  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس دیوان محاسبات گفت: طرح هاي اولویت دار هر استان باید متناسب با پتانسیل، مسائل مرتبط با آن استان و در
راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال باشد و نهایتا در معیشت مردم موثر باشد.

رئیس دیوان محاسبات گفت: طرح هاي اولویت دار هر
استان باید متناسب با پتانسیل، مسائل مرتبط با آن استان
و در راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال باشد و

نهایتا در معیشت مردم موثر باشد. 

به گزارش خبرگزاري مهر، جلسه بررسی موضوعات اولویت
دار استان ها براي حسابرسی و رسیدگی در دیوان
محاسبات کشور، با حضور رئیس کل، معاونین، مشاورین و

مدیران کل استان ها از طریق ویدئوکنفرانس برگزار شد. 

در این جلسه، مدیران کل استان ها موضوعات مهم استان خود براي حسابرسی را مطرح کردند که پس از بررسی و تبادل نظر، برخی
از طرح ها جهت اجرا به تایید رئیس کل دیوان محاسبات رسید. 

مهرداد بذرپاش در این جلسه، با تشریح اهمیت و جایگاه موضوعات، تاکید کرد: "طرح هاي اولویت دار هر استان باید متناسب با
پتانسیل، مسائل و مشکلات مرتبط با آن استان و در راستاي کمک به جهش تولید و ایجاد اشتغال باشد و نهایتا در معیشت و زندگی

مردم موثر واقع شود". 

در این جلسه، موضوعات مهمی مانند کشاورزي و دامپروري، گردشگري، بهداشت و سلامت، معوقات مالیاتی، واگذاري اراضی و
زمینخواري، منابع طبیعی و مشکلات کم آبی و ریزگردها، تکمیل طرح هاي نیمه تمام و راکد در شهرك هاي صنعتی سطح استان و
ملی، مسکن و شهرسازي در سطح ملی، زیرساخت هاي راه و حمل و نقل، سدها و نیروگاه ها، زیرساخت هاي آموزش و پرورش و
تجهیز فضاهاي آموزشی، معادن و انحصارات و صنایع معدنی، معوقات و تسهیلات بانکی، خصوصی سازي و واگذاري ها، فعال سازي
واحدهاي صنعتی تعطیل و نیمه تعطیل، دفع بهداشتی پسماندهاي صنعتی-مسکونی-بیمارستانی، حوادث غیرمترقبه مانند سیل و...

بررسی و نهایی شد.
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گزارشی تاریخی از ماجراي قطع صدور نفت به آمریکا؛

منبع: 55 آنلاینشماره خبر:  28  |  تاریخ: 1399/08/28

پیامد زیانبار و فراموش شده اشغال سفارت / چپ ها چگونه پس از 13 آبان، مسئولان را مجبور به قطع صدور نفت به آمریکا
کردند؟ / بیانیه موافقان قطع صادرات نفت به آمریکا: ملت حاضر است هرگونه محرومیت و فشار را تحمل کند؛ مردم تا مرز

شهادت پیش می روند / قطع خودسرانه صادرات نفت ایران به آمریکا از سوي ...

پیامد زیانبار و فراموش شده اشغال سفارت / چپ ها چگونه پس از 13 آبان، مسئولان را مجبور به قطع صدور نفت به آمریکا
کردند؟ / بیانیه موافقان قطع صادرات نفت به آمریکا: ملت حاضر است هرگونه محرومیت و فشار را تحمل کند؛ مردم تا مرز شهادت
پیش می روند / قطع خودسرانه صادرات نفت ایران به آمریکا از سوي کارکنان شرکت نفت لاوان / وزیر نفت دولت بازرگان پس از
مخالفت با قطع صادرات نفت: مرتب تلفن می شود که ضدانقلابی و طاغوتی هستید / پیشنهاد هاشمی رفسنجانی: وزارت خارجه
اعلامیه بدهد که چنین تصمیم نگرفته ایم / قطب زاده: از آمریکا دو تلفن داشتم؛ با هر عمل ما، آن ها هم عمل می کنند. آن ها روزه
نفت اعلام کردند / باهنر: قضیه زیر سر چپی هاست / پیشنهاد روسیه براي خرید نفت از ایران بلافاصله پس از قطع صادرات به آمریکا 

همه چیز از آن یکشنبه 13 آبان 58 آغاز شد، از آن روزي که
دانشجویان موسوم به «پیرو خط امام» به رهبري معنوي موسوي
خوئینی سفارت آمریکا را اشغال کردند و کارکنان آن را به
گروگان گرفتند، اما به همان روز و همان ماه و حتی همان سال
ختم نشد، تبعاتش همچنان پس از 41 سال دامان مردم ایران را
رها نکرده است. دانشجویان پیرو خط امام فقط به گروگان گرفتن
به قول خود جاسوسان آمریکایی رضایت ندادند، آن ها قطع
ارتباط کامل با آمریکا را با عنوان «امپریالیسم جهان خوار» می
خواستند، اما چرا؟ آیا این فقره، تنها خواسته دانشجویان بود؟
گروه هاي چپ گرایی که در به ثمر رسیدن انقلاب 57 هم

سهمی داشتند، معلوم بود که با این حرکت ضد بلوك غرب و در رأس آن آمریکا به دنبال دستاوردهاي بیش تري خواهند بود، آن ها،
تازه مجالی براي جولان دادن هرچه بیش تر پیدا کرده بودند، میدانی که به هیچ قیمتی حاضر به از دست دادنش نبودند، پس با رسانه
هاي شان بر کوره شور جوانان سفارتخانه می دمیدند، از روزنامه هایی که ارگان گروه هاي چپ بودند، تا روزنامه هاي سراسري چون
کیهان، تا رادیو و تلویزیون، جایی نبود که دست چپ ها از آن کوتاه مانده باشد، همین هم بود که دانشجویان هر روز سینه شان را
ستبرتر می کردند و بیش تر خود را در امر اشغال سفارت و گروگان گیري محق جلوه می دادند. اعضاي شوراي انقلاب و دولتیان
مانده بودند که در این بلبشو چه کنند؟ چگونه جلوي این تحریکات هر روزه را بگیرند؟ «خلق»، «توده»، «امپریالیسم» و صدها واژه
دیگر ویژه ادبیات کمونیستی هر روز مثل نقل و نبات در روزنامه ها استفاده می شدند و دانشجویان در اطلاعیه هاي شان با بهره
گیري از آن ها هیجان ماجرا را بیش از پیش بالا می بردند. چپ ها حالا بی هیج هزینه اي و با ابزار دانشجویان پرشور انقلابی به قلب

«امپریالیسم جهان خوار» زده بودند و حالا حالاها کوتاه بیا نبودند. 
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در گزارش پیش رو تنها به یکی از خواسته هاي گروه هاي چپ گرا و به تبع آن دانشجویان پیرو خط امام می پردازیم که پس از
اشغال سفارت مطرح کردند؛ قطع صدور نفت به آمریکا. اما این ماجرا از کجا آغاز شد؟ به کجا انجامید؟ و در نهایت سودش به جیب

چه کسی رفت؟ 

از فشار روزنامه ها تا روزه سیاسی دانشجویان 

قطع صدور نفت به آمریکا در روزهاي نخست اشغال سفارت آمریکا در تهران، یکی از خواسته هاي غیرمنطقی گروه هاي چپ و
دانشجویان بود که با مقاله ها و اطلاعیه هاي مختلف مردم انقلابی را در جهت حمایت از آن تحریک می کردند. «با خلع ید از سرمایه
داري وابسته، امپریالیسم را به زانو در آوریم» این یکی از شعارهایی بود که هفته نامه «امت» (ارگان جنبش مسلمانان مبارز1 به
رهبري دکتر حبیب االله پیمان) فرداي اشغال سفارت در نوار پایین یکی از صفحات خود با درشت ترین تیتر ممکن نوشت. این روزنامه
در همان صفحه ضمن خبر اشغال سفارت و تایید صد درصدي آن نوشت: «... اما نباید فراموش کرد که مبارزه با امپریالیسم تنها از
طریق نابودي پایگاه هاي او امکان پذیر است... آن چه که امپریالیسم را به وحشت و تنگنا می کشاند تنها بیان شعارهایی بر ضد او
نیست، بلکه پی گیري محتواي شعارهاي سیاسی - اقتصادي و پیاده نمودن آن در خلع ید از امپریالیسم جهانی به سرکردگی آمریکا و
برچیدن نظام سرمایه داري به انجام خواهد رسید...» و در نهایت با این شعار به مطلب خود پایان داد: «نابود باد پایگاه هاي امپریالیسم

آمریکا (سرمایه داري وابسته، ارتجاع، صهیونیسم)». 

ویژه نامه نشریه مجاهد (ارگان مجاهدین خلق ایران) «به مناسبت اوج گیري جنبش خلق در جهت مقابله با توطئه هاي امپریالیسم
آمریکا» روز دوشنبه 21 آبان 1358، نیز در مطلبی با عنوان «شور ضدامپریالیستی خلق قهرمان ایران خروشان باد» ضمن گزارشی از
اشغال سفارت آمریکا و ستودن این حرکت دانشجویان یکی از خواست هاي مردم را در این مرحله «قطع صدور نفت به آمریکا» عنوان
کرد: «1- استرداد شاه خائن به عنوان مقدمه اي براي قطع کامل نفوذ اقتصادي و اجتماعی و نظامی و سیاسی آمریکا از ایران، 2-
قطع رابطه با امپریالیسم آمریکا، 3- قطع صدور نفت به آمریکا، 4- افشا و لغو کلیه قراردادهاي سیاسی، اقتصادي و نظامی با آمریکا،
5- افشاي شبکه هاي جاسوسی سیا و ساواك در ایران که اسناد آن نزد مقامات مملکتی می باشد، 6ـ ضرورت قید صریح محور
ضداستبدادي و ضدامپریالیستی و ضداستثماري اسلام در قانون اساسی، 7- مصادره ثروت هاي وابسته به امپریالیسم در ایران که

چیزي جز حاصل خون و عرق زحمت کشان ما نیست.» 

فقط روزنامه هاي ارگان گروه هاي چپ نبودند که بر تنور این خواسته می دمیدند، روزنامه هاي سراسري چون کیهان و رادیو و
تلویزیون هم از این خواسته با شور و هیجان هرچه تمام تر پشتیبانی می کردند، مثلا کیهان در روز دوشنبه 21 آبان 58 تقریبا دو
صفحه کامل میانی خود را به انعکاس این خواسته دانشجویان و گروه هاي دیگر اختصاص داد. بیست ونهمین اطلاعیه دانشجویان
اشغال کننده سفارت که در شامگاه یک شنبه 20 آبان 58 منتشر شده بود، و کیهان فرداي آن روز با تیتر «دانشجویان مسلمان پیرو
خط امام 5 روز روزه سیاسی می گیرند» منعکسش کرد به وضوح قطع صدور نفت به آمریکا را خواست ملت قلمداد می کرد: «ملت
مستضعف ما... خواستار این بودند که دیگر نفت این سرمایه مردم و نسل آینده در حلقوم گشاد نفت خواران مفت خور بین المللی این
کارتل ها و تراست ها ریخته نشود.» اما نکته جالب تر در این اطلاعیه اشاره دانشجویان به حرکت کارمندان اداره هاي مختلف از جمله
ثبت اسناد، مخابرات و... در حمایت از خودشان است: «اخیرا برادران و خواهران ما در ادارات ثبت اسناد، دادگستري، مخابرات و...
اعلام کردند که به منظور حمایت و هم گامی با دانشجویان مسلمان پیرو خط امام ضمن اشتغال کامل در ساعات اداري روزه خواهند
گرفت تا در عمل نشان دهند با شکم گرسنه کار می کنند اما زیر یوغ بیگانه نمی روند» کارمندانی که به نظر می رسد به طور
خودجوش دست به چنین کاري نمی زنند مگر این که از جانب حزب توده و یا گروه هاي چپ دیگر با این نظم هماهنگ شده باشند.

هرچه بود، دانشجویان پیرو خط امام سر رشته را گرفتند و پیش رفتند. متن کامل اطلاعیه آن ها به این شرح بود: 
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«بسم االله الرحمن الرحیم: با روزه براي نبرد با دشمن آماده شوید. 

لاةِ و...  بْرِ وَ الصَّ یا أیَُّهَا الَّذینَ آمَنُوا اسْتَعینُوا باِلصَّ

(ما را از این چیزها نترسانید اگر امر دایر شود که آبروي ما حفظ شود و یا شکم مان سیر شود ما ترجیح می دهیم که آبروي مان
حفظ شود و شکم مان گرسنه بماند.) امام خمینی 

مبارزه ضدامپریالیستی بالاخص ضدآمریکایی توده هاي مستضعف ما هر روز ابعاد گسترده تري به خود می گیرد. هر روز شاهد و ناظر
ارسال تلگرام ها، بیانیه ها و طومارها از دورافتاده ترین نقاط مملکت در تایید حرکت ضدآمریکایی هستیم. تقریبا تمام احزاب و
سازمان هاي سیاسی معتقد به انقلاب به این حرکت پیوسته اند و این مبارزه به عنوان محور مبارزاتی تمام اقشار جامعه در راه نابودي
مظاهر استعمار بدل گردیده است. رهنمودها و پیشنهاداتی که در این مدت از اقشار مختلف به خصوص توده هاي تحت ستم رسیده
است به طور کلی خواهان تشدید مبارزه خلقی مسلمان ایران علیه امپریالیست جهانی به خصوص آمریکاي خون خوار می باشد. ملت
مستضعف ما خواهان لغو تمام قراردادهاي اسارت بار گذشته بین خود و آمریکا می باشد. آن ها خواستار این بودند که دیگر نفت این
سرمایه مردم و نسل آینده در حلقوم گشاد نفت خواران مفت خور بین المللی این کارتل ها و تراست ها ریخته نشود. آن ها از ورود
کالاهاي آمریکایی به کشور (به خاطر نفی وابستگی) ناراحت بودند. از همه جالب تر و امیدوارکننده تر آن که ملت محروم و مظلوم و
شجاع رزمنده ما این امت اسلامی به خوبی دریافته است و در کلمه کلمه پیامش آن را بیان کرده که به منظور میل به یک حکومت
عدل اسلامی و استقرار آن به تمامی ابعادش حاضر بر تحمل هرگونه تهدید و محرومیت و فشار می باشد و باز به خوبی نشان داده که
محاصره اقتصادي مسئله اي نیست که از آن بترسند و یا واهمه اي داشته باشند. او صریحا اعلام کرده است که در این مبارزه حاضر
است تا مرز شهادت پیش رود. آري امت اسلام نه تنها حاضر است عمري را با نان و نمک و یا کم تر از آن به سر آورد بلکه آمادگی
خویش را تا سرحد شهادت اعلام داشتند. او عاشق شهادت است، او محرومیت کشیدن در راه حق و بذل جان در راه خدا به خاطر نفی
و سرکوب ضد خدا را آرمان خود می داند عاشق شهادت است و هرگز حاضر نیست سر بر آستان بیگانه بساید و تن به ذلت اجنبی
دهد. این اراده عظیم و زایل نشدنی ملت مان که زیبا در بیانات امام نهفته است که: ""رابطه با آمریکا رابطه مظلوم با ظالم است رابطه
غارت شده با غارت گر است. الهی که قطع بشود."" اخیرا برادران و خواهران ما در ادارات ثبت اسناد، دادگستري، مخابرات و... اعلام
کردند که به منظور حمایت و هم گامی با دانشجویان مسلمان پیرو خط امام ضمن اشتغال کامل در ساعات اداري روزه خواهند گرفت
تا در عمل نشان دهند با شکم گرسنه کار می کنند اما زیر یوغ بیگانه نمی روند. آري، این ها نمونه هایی از حرکت هاي اصیل و
مردمی است که چنان چه ابعاد گسترده اي به خود بگیرد مردم ما آن چنان نیرو و قوه می گیرند که به کمک آن نه تنها قادرند ریشه
هاي امپریالیستی را در درون کشور، فرهنگ، اقتصاد، نظام و سیاست از بین ببرند بلکه خواهند توانست به کمک مستضعفین جهان
شتافته و با تداوم مبارزه علیه ابرقدرت هاي جهان خوار بندهاي اسارت و بردگی فکري و فرهنگی و اقتصادي و اجتماعی و سیاسی از
آن ها گسسته و دست استعمارگران و غارت گران بین المللی و آمریکایی خون خوار را از ملت هاي مستضعف کوتاه کنند. آري باید از
رمضان به محرم رفت و از محرم به رمضان بازگشت و دوباره و صدباره... تا در صفحه نبرد دعوت حق را لبیک گفت. مردم ما این ملت
شریف و شجاع بارها اثبات کرده که عشق حکومت اسلامی در جانش ریشه دوانده، بارها اعلام کرده که امتی است به دنبال رهبر
بزرگوارش امام خمینی، بارها و بارها پیوند خود با سنت شهادت را با عمل به اثبات رسانده تا به ملت هاي جهان بگوید که تا پیروزي
نهایی دست از مبارزه علیه ظلم و استکبار برنخواهد داشت تا لقی االله. ما ضمن تایید این عمل انقلابی و مردانه برادران و خواهران مان
در ادارت فوق هم بستگی با آن ها و تحقق بخشیدن به فرمان نافذ رهبر انقلاب از تاریخ بیست و یکم آبان روز دوشنبه به مدت پنج
روز را با روزه خواهیم گذراند به امید آن که از این ره گذر با استمداد از ائمه بر توان مان افزوده و هرچه باشکوه تر حملات و
اعتراضات خود را علیه سلطه بیگانگان و شیطان بزرگ گسترش دهیم. به امید دیدن فجر پیروزي نهایی بر ملل مستضعف جهان -

دانشجویان مسلمان پیرو خط امام.» 
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کیهان در ادامه از حمایت گروه هاي مذهبی و سیاسی دیگر از این حرکت دانشجویان؛ یعنی 5 روز روزه سیاسی «در اعتراض به
سیاست امپریالیسم» خبر داد و بیانیه هاي هر کدام را در این زمینه به طور کامل منعکس کرد، این گروه ها عبارت بودند از: 

اعضاي اتحادیه انجمن هاي اسلامی کارکنان دولت، کارکنان دادستانی کل انقلاب، شوراي اسلامی فرمان دهی هوانیروز ارتش
جمهوري اسلامی ایران، روحانیت مبارز شمیران، سازمان مجاهدین خلق ایران، کارکنان دخانیات ایران، کارکنان انجمن اسلامی
مدرسه عالی فنی تهران، اعضاي حوزه علمیه قم، پاسداران اقامتگاه امام خمینی، جامعه اسلامی کارکنان وزارت کار و امور اجتماعی،
جامعه اسلامی کارکنان خبرگزاري پارس، انجمن اسلامی کارکنان سازمان ثبت اسناد و املاك کشور، انجمن اسلامی کارکنان شرکت

مخابرات، کانون دانش آموزان مسلمان دبیرستان اندیشه و... 

رادیوي جمهوري اسلامی ایران هم از این ماجرا عقب نماند و حمایت خود را از روزه سیاسی دانشجویان به صورت عملی اعلام کرد؛ به
این صورت که از همان سحرگاه روز 21 آبان برنامه مخصوص سحر را اجرا کرد و اعلام داشت که این برنامه به مدت 5 روز ادامه

خواهد یافت! (به نقل از کیهان 21 آبان 58) 

ولی از همه این ها مهم تر پشتیبانی شوراي بهره برداري شرکت نفت لاوان از اشغال سفارت بود، نهادي که عملا به صدور نفت
دسترسی داشت و می توانست به صورت خودجوش جلوي صدور نفت را بگیرد، که همین کار را هم کرد. این شورا روز دوشنبه 21
آبان 58 طی اطلاعیه اي که در کیهان منتشر شد، اشغال سفارت آمریکا را عملی انقلابی معرفی و اعلام کرد که «مبارزه بر علیه
آمریکا و سرمایه داري بایستی در ابعاد گسترده اي به کلیه شریان هاي اقتصادي، سیاسی مملکت بسط داده شود و کلیه عوامل داخلی
و پویندگان راه آمریکا را افشا و به پیشگاه مردم انقلابی ایران معرفی نمود و ما ملت ستمدیده به خصوص ما نفتگران نه فقط بر علیه

یک کشور، بلکه بر علیه تمامی نظام ضدبشري و خون خوار سرمایه داري خواهیم جنگید.» 

واکنش شوراي انقلاب و وزارت نفت چه بود؟ 

مشروح مذاکرات شوراي انقلاب در جلسه یکشنبه 20 آبان 58 به خوبی نشان می دهد که ماجرا از 21 آبان و اطلاعیه دانشجویان آغاز
نشده، و تحریکات گروه هاي چپ در جهت قطع صدور نفت به آمریکا از چند روز پیش تر از آن کلید خورده است. در این جلسه معین
فر، وزیر وقت نفت از تحریکاتی می گوید که در جنوب کشور براي جلوگیري از صدور نفت به آمریکا در حال انجام است: «موضوع
صدور نفت به آمریکا، تحریکاتی بود، جلوي آن را بگیرند. من یک اعلامیه هفته گذشته دادم ""چون باز کردن شیر به دستور امام
بوده، بستن به دستور امام باید باشد."" نمایندگانی که ترخیص کشتی را باید انجام دهند، آن ها آمدند اعتصاب که ما نمی توانیم
براي خارجی کار کنیم. تعطیل آن (و) منع صدور نفت. گفتم: ""پول نگیریم و کشتی ها را رها کنیم."" مرتب تلفن شده ضدانقلابی و
طاغوتی هستید. به امام هم عرض کردم، دیشب ساعت یک و نیم بعد از نصف شب تلفن کردند از خارك، درجه داران نیروي دریایی

که جلوي کشتی هاي به سوي آمریکا را بگیریم.» 

و هاشمی رفسنجانی در واکنش به سخن معین فر پیشنهاد می کند که: «وزارت خارجه اگر لازم است اعلامیه بدهد (که) شنیده شده
عده اي از مردم جنوب کارهایی می کنند (تا) نفت ندهند، ما تا به حال چنین تصمیم نگرفته ایم، اگر موقع مناسب باشد خود ما می

گوییم.» 

از مشروح مذاکرات این جلسه به خوبی مشخص است که اعضاي شوراي انقلاب و معین فر، وزیر نفت، اصلا موافق چنین عملی نیستند
و می کوشند جلوي تحریکات در این زمینه را بگیرند. چیزي که البته امکان پذیر نیست، در نهایت فشار گروه هاي یادشده و
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دانشجویان بر قدرت شوراي انقلاب و وزارت نفت فائق می آید و معین فر به ناچار به این خواسته گردن می نهد. 

در جلسه دوشنبه 21 آبان 58 شوراي انقلاب، یعنی همان روزي که اطلاعیه دانشجویان پیرو خط امام و گروه هاي دیگر مبنی
درخواست قطع صدور نفت به آمریکا به طور گسترده در مطبوعات منتشر شد، معین فر که پیداست چقدر در فشار قرار گرفته می
گوید: «(درباره) صدور نفت به آمریکا، قطع صدور آن امکان پذیر است. لطمه بازرگانی به ما نمی خورد. براي مدت قلیلی می شود
تولید را پایین آورد. تلگرافی به وزاري اوپک راجع به امکان جلوگیري نفت.» و فرداي آن روز این خبر را به روزنامه ها اعلام می کند. 

در جلسه سه شنبه 22 آبان 58، شوراي انقلاب؛ یعنی همان روزي که معین فر خبر قطع صدور نفت به آمریکا را رسانه اي می کند،
اذعان می دارد که به درستی عمل خود شک دارد، بنی صدر آن را اقدامی غلط می خواند و قطب زاده معتقد است که این تصمیم

لحظه اي در جهت اقناع افکار عمومی گرفته شده که مهم ترین مسئله است: 

«معین فر: قطع نفت آیا مصلحت هست یا نه؟ 

بنی صدر: کار غلطی بود. 

معین فر: ساعت 10 (از) تلویزیون تلفن کردند (که) کارتر قرار است سخنرانی کند و تحریم کند ورود نفت ایران را به آمریکا. بعد (از)
یک ربع اعلام کرد به جهت اعتراض به رفتار، به آمریکایی ها من اعلام می کنم خرید نفت از ایران را تحریم می کنم. بعد از چند
دقیقه قطب زاده گفت تصمیم امشب شورا را وصل به این بکنیم و خبر طوري داده شود که پیش قدمی نسبت به کار شورا باشد.

آقایان رادیو تلویزیون چنین تصمیم گرفتند صحبت دوپهلو باشد، شوراي انقلاب تصویب کرد صدور نفت به آمریکا ممنوع شود. 

 ...

قطب زاده: تصمیم گیري لحظه اي بود. مهم ترین مسئله، افکار عمومی داخلی است. 

دو روز بعد در جلسه پنج شنبه 24 آبان شوراي انقلاب باز مسئله قطع صدور نفت به آمریکا و روزه سیاسی دانشجویان توسط قطب
زاده، عضو شوراي انقلاب و سرپرست وقت رادیو تلویزیون، این طور مطرح می شود: «... از آمریکا دو تلفن داشتم. وضع به صورت یک
حالت هیستري درآمده. در جنوب آمریکا تفنگ گذاشته اند (تا) ایرانی را شکار کنند. وضع دانشجویان متزلزل (است). با هر عمل ما،

آن ها هم عمل می کنند. آن ها روزه نفت اعلام کردند...» 

باز در جلسه شنبه 26 آبان 1358 شوراي انقلاب، بنی صدر، عضو شوراي انقلاب و سرپرست موقت وزارت امور خارجه از تحریکاتی
می گوید که در مورد نفت انجام می شود و باهنر، عضو دیگر شوراي انقلاب قضیه را زیر سر چپی ها می داند: 

«بنی صدر: در مورد نفت تحریکات زیاد است. یک لوله بین دهلران و سیاه چشمک منفجر کرده اند. سه روز طول دارد درست کردن
(آن). تحریکات کارگران زیاد است. فشار شدید است. عوامل نشان می دهد خیال اعتصاب راه انداختن است. 

باهنر: ریشه ها را معین کنید. چپی ها هستند. دادگاه ها و کمیته انقلاب حرکت نکند، روز به روز بدتر می شود...» 

قطع صدور نفت به آمریکا به نفع کدام طرف تمام شد؟ 
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در ادامه مشروح مذاکرات شوراي انقلاب در جلسه چهارشنبه 30 آبان 1358، هشت روز پس از اعلام رسمی قطع صدور نفت به
آمریکا، به پیشنهاد روس ها براي خرید نفت ایران برمی خوریم، امري که به خوبی نشان می دهد تحرکات گروه هاي چپ گرا در این

باره در نهایت به نفع کدام طرف تمام شد: 

«بنی صدر: روس ها هم تقاضاي خرید نفت کرده(اند). 

معین فر: نمی فروشیم. سیاست ما (این است). 

 ...

بنی صدر: روس ها تقاضاي خرید نفت دارند. جهات متفاوت دارد، جهات سیاسی ضد و نقیض. می شود از آن ها در رفتارشان در مورد
کردستان قول و قرار گرفت. یک خط آمدن روس ها با رفتن آمریکاست. در مورد گاز مدعی هستند به آن ها داده نمی شود. گاز ایران

فروش 24 سنت. 

معین فر: 78 سنت. 

بنی صدر: گاز را نباید کم کرد. 80 سنت آن ها ترانزیت می گیرند. راجع به نفت، شرایط آن بحث شود. 

بهشتی: در کنار آن مسئله سلاح است. 

 ...

بنی صدر: (روس ها) از جهت اسلحه، آمادگی فروش دارند. باید دید مصلحت هست یا نه. 

مهندس بازرگان: باید دید لوازم یدکی می دهند یا نه.» 

 ...

پی نوشت: 

1- جنبش مسلمانان مبارز در اواسط دهه پنجاه شمسی به عنوان یک تشکل سیاسی - فکري با مشی آگاهی بخشی به جامعه، با
رهبري حبیب االله پیمان و پیروي از تفکرات آزادي خواهی و آگاهی بخشی نخشب، حسین راضی (از رهبران نهضت خداپرستان
سوسیالیست - حزب مردم ایران) تأسیس و به سرعت فراگیر شد به طوري که در پیروزي انقلاب اثرگذار بود. اعضاي این تشکل ابتدا
در نهضت خداپرستان سوسیالیست و سپس در حزب ایران و بعد از جدایی اعضاي نهضت از این حزب در حزب مردم ایران عضویت
داشتند، اما در سال هاي میانی دهه چهل شمسی دیدگاه رایج در میان گروهاي چپ گرا مبنی بر مبارزه مسلحانه باعث گردید که
گروه جاما به رهبري کاظم سامی و دکتر پیمان از میان حزب مردم ایران منشعب گردد که نخستین گروه داراي خط مشی مسلحانه
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اسلامی چپ را تشکیل بدهند سپس از داخل این گروه جنبش مسلمانان مبارز به رهبري دکتر پیمان انشعاب نمود محمد توسلی،
میرحسین موسوي، عبدالعلی بازرگان، حبیب االله پیمان تحت عنوان جنبش مسلمانان مبارز به فعالیت پرداختند.
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واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تعیین تکلیف می شوند

منبع: شبستانشماره خبر:  29  |  تاریخ: 1399/08/28

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اعلام کرد: وضعیت واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تا حصول نتیجه نهایی
با اهتمام جدي مورد پیگیري قرار خواهد گرفت.

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اعلام کرد: وضعیت واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تا حصول نتیجه نهایی با
اهتمام جدي مورد پیگیري قرار خواهد گرفت. 

به گزارش خبرگزاري شبستان به نقل از وزارت صنعت، معدن و
تجارت، «بابک دین پرست» روز چهارشنبه در حاشیه جلسه
ستاد تسهیل و رفع موانع تولید افزود: کارگروه هاي تسهیل و
رفع موانع تولید در استان ها وظیفه رسیدگی و پیگیري مشکلات
تولیدي را بر عهده دارند و اگر مشکلات واحدي در سطح استان
ها رفع نشود، موضوع در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور با

حضور نمایندگان دستگاه هاي ملی و استانی بررسی می شود. 

وي درباره اهداف و برنامه هاي سال جاري، گفت: سه هدف مهم براي امسال در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید تعیین و ابلاغ شده که
شامل تعیین تکلیف واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی، احیاء و راه اندازي واحدهاي راکد درون شهرك ها و نواحی صنعتی و تعیین

تکلیف معادن حبس شده است. 

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اضافه کرد: امسال در نظر داریم تا از حدود 9 هزار و 200 واحد تولیدي راکد درون
شهرك ها و نواحی صنعتی، 2 هزار واحد را احیاء کرده و به چرخه تولید بازگردانیم که در این زمینه سهمیه هر استان ابلاغ شده

است. 

وي در خصوص واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی نیز گفت: برپایه آمار وزارت اقتصاد و بانک مرکزي یک هزار و 718 واحد تحت
تملک بانک هاست که بر اساس تازه ترین آمارها، این رقم در حوزه صنعت و کشاورزي به 2 هزار و 300 واحد رسیده است که این

واحدها را 18 بانک تملک کرده اند. 

دین پرست بیان داشت: با وجود دستورات مؤکد رییس جمهوري و معاون اول رییس جمهوري و پیگیري هاي دستگاه قضا، تعداد
واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالاست که این موضوع را تا حصول نتیجه نهایی پیگیري خواهیم کرد. 

این مسوول گفت: در این جلسه مقرر شد وزارت امور اقتصادي و دارایی آمار واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی را تکمیل و نهایی کند
و بانک مرکزي نیز آمار مربوط به تعداد واحدهاي تحت تکلف سایر بانک ها را ارائه دهد. 
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وي تاکید کرد: مقرر شد اگر تا دهم آذرماه مصوبه هاي مورد نظر ستاد تسهیل و رفع موانع تولید توسط دستگاه هاي ذي ربط در
راستاي اجراي دستورات رییس جمهوري و معاون اول رییس جمهوري اجرایی نشود، همه مسوولان مربوطه به دستگاه قضا معرفی

خواهند شد. 

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور درباره معادن راکد نیز گفت: از حدود 12 هزار و 88 معدن موجود کشور، نزدیک به
چهار هزار و 181 مورد (34 درصد) راکد است که مقرر شده امسال یک هزار و 20 معدن طبق دستور رییس جمهوري به چرخه تولید

بازگردانده شود. 

وي افزود: با احیاء و فعال سازي معادن و بازگشت آنها به چرخه تولید در حدود 888 هزار شغل جدید ایجاد می شود که 111 هزار
مورد آن به صورت اشتغال مستقیم خواهد بود. 

دین پرست، ایجاد پنجره واحد براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي تولیدي را ضروري دانست و گفت: راه اندازي مراکز رسیدگی به
مشکلات واحدهاي تولیدي و طرح هاي سرمایه گذاري در همین راستا بوده است که این مراکز با همکاري و تعامل وزارت صمت و

کشور در دو هفته گذشته در هر 31 استان کشور راه اندازي شد. 

تصمیمات ستاد تسهیل براي گروه صنعتی بوذرجمهور 

وي در مورد پرونده گروه صنعتی بوذرجمهور گفت: وزیر کشور براي پیگیري مشکلات این گروه صنعتی تأکید کرد و این پرونده در
جلسه امروز ستاد تسهیل و رفع موانع تولید بررسی شد. 

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور با بیان اینکه سه تصمیم مشخص براي پیگیري این پرونده در این ستاد گرفته شده،
افزود: مقرر شد که پرونده این شرکت در سازمان بازرسی کل کشور مورد بررسی قرار گیرد. 

وي اضافه کرد: همچنین مقرر شد سازمان امور مالیاتی حداکثر در مدت یک ماه به پرونده مالیاتی این شرکت به صورت کامل
رسیدگی کند.
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سند «برنامه ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان» رونمایی شد

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  30  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش گروه جامعه خبرگزاري فارس، سند «برنامه
ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان» در مراسمی با
حضور سید مرتضی بختیاري، رئیس کمیته امداد و
سیدعباس صالحی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی رونمایی

شد. 

رئیس کمیته امداد در این مراسم با بیان اینکه
توانمندسازي به عنوان موتور محرکه رشد اقتصادي و

اجتماعی، نقش اساسی در فرآیند توسعه جامعه دارد، گفت: کمیته امداد به عنوان بزرگترین سازمان خیریه کشور در مقابل مسائل
اجتماعی به ویژه در جامعه مددجویان مسؤولیت مستقیم دارد. 

وي با اشاره به تورم روزافزون در کشور، خاطرنشان کرد: تکانه هاي اقتصادي با تشدید نابرابري اجتماعی بار سنگینی بر دوش خانواده
هاي محروم ایجاد کرده است که همه نهادها با اولویت دولت در برابر آن نقش دارند. 

بختیاري توانمندسازي را مهمترین راهبرد امداد دانست و افزود: ریشه ها و موانع توانمندسازي جامعه باید شناسایی و براي رفع آن
تلاش شود و معتقدیم در حوزه اختیارات کارگروه ارتقاي توانمندسازي، نباید مسائل اجتماعی را متوقف به بودجه و اعتبارات کنیم. 

رئیس کمیته امداد با تاکید بر اینکه در رسیدگی به امور نیازمندان هیچ خط قرمزي در این نهاد نداریم، گفت: در سند برنامه ارتقاي
فرهنگ توانمندسازي مددجویان، به دنبال افزایش توانمندي هاي علمی، مهارتی و اجرایی مددجویان در جهت توسعه عمومی کشور

هستیم و در این راستا کارگروه ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان ذیل شوراي فرهنگ عمومی کشور راه اندازي می شود. 

وي از طراحی و تدوین برنامه ملی اشتغال مددجویان به منظور بهره گیري از توان شغلی آنان در جهت اهداف این سند خبر داد و
اظهار کرد: در این سند توسعه کانون هاي خیرین اشتغال در تمام استان ها پیش بینی شده است. 

در ادامه این مراسم، سیدعباس صالحی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به ظرفیت هاي بالاي مددجویان در جامعه، گفت:
استعدادهاي این اقشار کمتر مورد توجه مسؤولان کشور قرار گرفته است و اگر این ظرفیت انسانی به درستی شناسایی و تقویت شود،

یک انرژي عظیم در جهت توسعه جامعه ایجاد خواهد شد. 

صالحی ارتقاي آگاهی و مسؤولیت پذیري در جامعه را پیش زمینه توسعه اجتماعی و فرهنگی کشور دانست و افزود: در سند «برنامه
ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان» 32 اقدام پیش بینی و استفاده از گروه هاي مرجع به عنوان سفیران مددجویی برنامه ریزي
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شده است. 

وي با اظهار امیدواري در خصوص اینکه این برنامه منشاء تحولات مبارکی در جامعه مددجویی باشد، تاکید کرد: کمیته امداد
مسؤولیت ذاتی و مستقیم در این زمینه دارد که با اهتمام این نهاد، شاهد رشد روزافزون فرهنگی و اجتماعی مددجویان خواهیم بود. 

  
انتهاي پیام/
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کار آفرینان مشمول معافیت بیمه اي می شوند

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  31  |  تاریخ: 1399/08/28

کار آفرینان در صورت به کارگیري دانش آموختگان بیکار، به مدت دو سال از پرداخت حق بیمه آنان معاف می شوند.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز کرمانشاه، رئیس اداره توسعه کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان با
اشاره به هفته جهانی کارآفرینی (26 آبان تا 2 آذر) گفت: هدف
نهایی این رویداد جهانی ترویج فرهنگ کار براي ترفیع جایگاه

کارآفرینان است. 

کبودي با بیان اینکه راه برون رفت مشکلات اقتصادي و اجتماعی
جامعه از مسیر کارآفرینی می گذرد، افزود: باید فرهنگ
کارآفرینی در جامعه نهادینه شود چرا که منابع دولت محدود
است و نمی تواند بودجه کافی در اختیار تمام متقاضیان کار قرار

دهد. 

وي تشکیل شبکه ارتباطی زیست بوم کار آفرینی را از مهمترین برنامه هاي این هفته در استان کرمانشاه دانست و گفت: این زیست
بوم کار آفرینی با حضور کانون کارآفرینی استان، مرکز مشاوره خدمات کار آفرینی دانشگاه ها و دستگاه هاي اجرایی تشکیل می شود

تا در قالب یک شبکه منسجم ارتباط بین افراد و دسترسی به اجزاي اکوسیستم کار تسهیل شود. 

رئیس اداره توسعه کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان به طرح کارورزي هم اشاره کرد و اظهار داشت: در طرح
کارورزي اگر کارآفرینان، دانش آموختگان بیکار را جذب کنند تا سه ماه هزینه حق بیمه و دستمزد آنان را اداره کار پرداخت خواهد
کرد و در صورت ادامه همکاري تا دوسال حق بیمه دانش آموختگان به کار گرفته شده به صورت کامل از سوي اداره کار پرداخت می

شود. 

کبودي با اشاره به اینکه استان کرمانشاه در طرح مشوق بیمه اي کارآفرینی در جایگاه دوم کشور قرار دارد، افزود: در این طرح سهم
استان 825 نفر براي اشتغال در کارگاه هاي اقتصادي بخش خصوصی و تعاونی در نظر گرفته شده است. 

وي خاطرنشان کرد: جذب نیروي کار جدید به جاي نیروي اخراجی و یا مستعفی مشمول استفاده از مزایاي این طرح نخواهد بود. 

رئیس اداره توسعه کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان یادآور شد: از ابتداي اجراي طرح کارورزي (سال 96) تا کنون
یک هزار و 362 نفر در استان کرمانشاه ثبت نام کرده اند که از این تعداد 664 نفر منجر به عقد قرارداد شده است. 

کبودي گفت: هم چنین در طرح یارانه دستمزد نیز سال گذشته 800 نفر سهمیه استان کرمانشاه بود، ولی یک هزار و 152 مورد
قرارداد بسته شد و رتبه دوم کشور را در این زمینه به دست آوردیم. 
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وي افزود: امسال نیز 575 نفر سهمیه براي استان کرمانشاه در نظر گرفته شده، اما با پیگیري هاي انجام شده محدودیتی براي جذب
بیشتر متقاضیان وجود ندارد. 

بر اساس طرح یارانه دستمزد، به کارآفرینان بخش خصوصی و تعاونی که نیروي کار جدید و عمدتاً فارغ التحصیلان دانشگاهی که
شغل اولی هستند را جذب کنند 30 درصد حداقل دستمزد به عنوان یارانه دستمزد به مدت 12 ماه پرداخت می شود. 

وي ادامه داد: این زیست بوم کار افرینی با حضور کانون کار افرینی استان کرمانشاه و مرکز مشاوره خدمات کار افرینی دانشگاه ها
دستگاه هاي اجرایی تشکیل می شود تا در قالب یک شبکه منسجم ارتباط بین افراد و دسترسی به اجزاي اکوسیستم کار تسهیل

شود. 

کبودي گفت: در استان کرمانشاه 10 مرکز مشاوره و خدمات کار آفرینی داریم که در زمینه مشاوره هاي حقوقی، مشاوره هاي مال،
طرح توجیهی کسب و کار فعالیت می کنند. 

وي افزود: از ابتداي امسال تاکنون 398 مشاوره شغلی در زمینه هاي مختلف به متقاضیان ارائه شده است.
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آغاز پانزدهمین دوره جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی در اصفهان

منبع: تابناكشماره خبر:  32  |  تاریخ: 1399/08/28

آغاز پانزدهمین دوره جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی در اصفهان 
پانزدهمین دوره جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی امروز به صورت مجازي در اصفهان آغاز شد. 

در این جشنواره دو روزه فن آفرینان، طراحان کسب و کار و سرمایه گذاران انتخاب، معرفی و تجلیل می شوند. 
رییس جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی امروز در مراسم آغاز به کار این رویداد که بصورت مجازي برگزار شد، با اشاره به اهمیت
فناوري و تبدیل علم و دانایی به توانایی ، گفت : فناوري ، ابزار تبدیل علم و فناوري به توانایی است که در سه دهه گذشته در

کشورمان وارد صنعت و جامعه شده است. 
جعفر قیصري با تاکید بر اینکه زیرساخت هاي مناسبی در سال هاي گذشته براي توسعه علم و فناوري توسط دولت، وزارت علوم،
تحقیقات و فناوري، معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري و سایر نهاد ها ایجاد شده افزود: شهرك علمی و تحقیقاتی اصفهان به
عنوان پایه گذار پارك هاي علم و فناوري در کشور شناخته می شود و امروز بیش از 540 شرکت فناور با بیش از هفت هزار دانش

آموخته دانشگاهی در آن مستقر و فعال است. 
رییس شهرك علمی و تحقیقاتی کشور با اشاره به اینکه 2 دهه از ایجاد پارك هاي علم و فناوري در کشور می گذرد، گفت: صنایع
بزرگ، بازار و مردم پیشران هاي این حرکت هستند و امید است سرمایه گذاري هاي خوبی در استفاده از فناوري هاي داخلی براي

رفع نیاز ها و تولید محصولات صورت گیرد. 
دبیر جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی نیز در این آیین گفت: جشنواره شیخ بهایی، برترین و قوي ترین رویداد فناوري کشور است

که از سال 1382 به همت شهرك علمی و تحقیقاتی اصفهان کار خود را آغاز کرد. 
عبدالرضا کبیري سامانی این جشنواره را به سه دوره کلی تقسیم بندي کرد و افزود: از دوره اول تا ششم، ماموریت جشنواره ترویج
فرهنگ کارآفرینی بود و از دوره هفتم تا یازدهم حمایت و تجلیل از کارآفرینان و فناوران برتر در دستور کار قرار داشت، اما از دوره

دوازدهم تا چهاردهم بخش هایی مانند شناسایی علاقه مندي سرمایه گذاران و فرصت هاي فن آفرینی به آن اضافه شد. 
وي هدف از برگزاري این رویداد را رونق و اثر بخشی محصولات فن آفرینی ، تسهیل ارتباط بین فن آفرینان و سرمایه گذاران،
شناسایی و معرفی شرکت هاي دانش بنیان به سرمایه گذاران دولتی و خصوصی و استفاده از فعالیت هاي فن آفرینانه در حل مسائل

و چالش هاي کشور بیان کرد. 
جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی در 2 بخش مسابقه اي و غیر مسابقه اي برگزار می شود که بخش مسابقه اي شامل طراحان
کسب و کار، فن آفرینان و فرصت هاي سرمایه گذاري و بخش هاي غیرمسابقه اي نیز شامل فرصت هاي سرمایه گذاري، نشست هاي

انتقال تجربه و نمایشگاه است.
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اجراي طرح امین در مدرسه ها براي کشور راهبردي است

منبع: ایرناشماره خبر:  33  |  تاریخ: 1399/08/28

کاشان- ایرنا- معاون تبلیغ و امور فرهنگی حوزه هاي علمیه کشور گفت: اجراي طرح امین در سطح مدرسه ها براي کشور
راهبردي است و اثرها و برکت هاي آن دست کم 15 سال دیگر نمایان خواهد شد.

کاشان- ایرنا- معاون تبلیغ و امور فرهنگی حوزه هاي
علمیه کشور گفت: اجراي طرح امین در سطح مدرسه ها
براي کشور راهبردي است و اثرها و برکت هاي آن دست

کم 15 سال دیگر نمایان خواهد شد. 

به گزارش ایرنا، حجت الاسلام حسین ملانوري روز
چهارشنبه در دیدار با فرماندار کاشان تشریح کرد: حوزه
هاي علمیه و آموزش و پرورش بیش از 16 سال است که با
یکدیگر در طرح هاي گوناگون از تدوین کتاب هاي درسی
تا نظارت بر محتواي دینی کتاب هاي آموزشی و اعزام

مبلغ به مدرسه ها تعامل دارند اما اگر نیروي انسانی خوبی تربیت نکنیم، سایر کارها در کشور به نوعی ابتر می ماند. 

وي افزود: خیلی در کشور زحمت کشیدیم از مبارزه با استکبار تا جنگ، فشارهاي اقتصادي و ارتقاي تولید که اگر اینها را به دست
فرزندانی بدهیم که تربیت خوبی نداشته باشند، همه تلاش ها را بر باد می دهند. 

معاون تبلیغ و امور فرهنگی حوزه هاي علمیه کشور با اشاره به اهمیت پرورش نیروي انسانی، اظهارداشت: کودکی تا جوانی بهترین
زمان تربیت است و مسجد و مدرسه بهترین مکان براي این مهم به شمار می رود که براي تضمین آینده کشور، تامین امنیت و نبود

مفاسد بهتر است با هزینه کمتري نسبت به تربیت افراد اقدام کنیم. 

وي با اشاره به اجراي آزمایشی طرح امین در مدرسه هاي کشور بیان کرد: یزد و مازندران استان هاي اول و دوم بودند و کاشان
سومین نقطه در این زمینه است و از برکات طرح می توان به این نکته اشاره کرد که حضور طلاب با وجود اجراي محدود آن موجب

شده است تا در آن نقاط دست کم جلوي نفوذ فرقه ها و جریان هاي انحرافی گرفته شود. 

حجت الاسلام ملانوري اضافه کرد: 70 خصلت بر اساس سند تحویل بنیادین آموزش و پرورش باید در دانش آموزان نهادینه شود که
با استناد به قرآن و سنت 10 مورد اصلی، 12 خصلت فرعی در کنار راهکارهاي تحقق آنها از جمله آموزش مبلغان استخراج شده است

و از چند سال پیش به صورت محدود اجرا می شود. 

وي اجراي طرح امین در چهار هزار مدرسه در سطح کشور را یادآور شد و تاکید کرد: امروز این اعتقاد وجود دارد که طرح باید در
سطح همه مدرسه ها به اجرا درآید. 
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معاون تبلیغ و امور فرهنگی حوزه هاي علمیه کشور با اشاره به هجمه برخی رسانه هاي خارجی و احساس خطر آنها از پیوند حوزه و
آموزش و پرورش گفت: مسئولیت حوزه در طرح امین گزینش و تامین طلبه، آموزش آنها به منظور برقراري ارتباط موثر با جامعه
هدف و نظارت بر اجرا است که با توجه به مستقل بودن حوزه علمیه خواهران و برادران منطقه کاشان با حدود 300 هزار طلبه و بیش

از 300 مدرسه، ظرفیت خوبی در این زمینه هست و از نظر حوزه مشکلی وجود ندارد. 

وي بیان کرد: براي تامین مسائل مالی طرح امین نیز مدیریت حوزه هاي علمیه کشور در حد بضاعت اقدام کرد اما بر اساس نظر آیت
االله اعرافی، منابع مالی مورد نیاز از منابع مالی درون استانی، ظرفیت خیران و اوقاف باید تامین شود که با توجه به فرهنگی، مذهبی و

ریشه دار بودن کاشان کار سختی نیست. 

حجت الاسلام ملانوري تصریح کرد: این دسته از مبلغان از سوي حوزه علمیه بیمه می شوند و نیاز به استخدام ندارند و به صورت
ساعتی در مدرسه ها فعال خواهند شد. 

فرماندار: آمادگی اجراي کامل طرح امین در مدارس کاشان وجود دارد 

فرماندار ویژه کاشان نیز در این دیدار گفت: از پیوستن مدرسه هاي این شهرستان به طرح امین استقبال می کنیم و تلاش خواهیم
کرد که به بهترین نحو اجرا شود. 

علی اکبر مرتضایی افزود: به دلیل نوع فضا و ترکیبی که در ساختار کاشان به عنوان دارالمومنین وجود دارد، در کنار موسسه هایی که
براي ترویج مفاهیم والاي قرآن کریم، صحیفه سجادیه و پایتختی نهج البلاغه هست، امید می رود حمایت هاي مدیریت حوزه هاي

علمیه از منطقه ادامه داشته باشد. 

وي با اشاره به اینکه طرح امین در تعدادي از مدرسه هاي کاشان به صورت آزمایشی اجرا شده است، بیان کرد: فرمانداران و
استانداران در این زمینه شان نظارت و هماهنگی دارند و با توافق آموزش و پرورش و حوزه هاي علمیه موظف به تسهیل امور هستیم. 

فرماندار ویژه کاشان با اشاره به بار مالی اجراي طرح امین، تصریح کرد: باید نخست نسبت به تامین منابع مالی مورد نیاز این طرح
تمهیدي در نظر گرفته شود. 

وي اظهارداشت: این طرح پاسخ به یکی از مسائل مهم کشور است و با اجراي کامل و درست می تواند تحولی عظیمی را موجب شود
زیرا در نهایت دانش آموزان، اولیا، مسجد و مدرسه را بهم پیوند می دهد و چنانکه کاشان پیش تر الگو بود، می تواند همچنان الگو

باشد. 

19 حوزه علمیه شامل کاشان، نطنز، قمصر، برزك و نراق با پنج هزار و 729 نفر طلبه در این منطقه وجود دارد که در حال حاضر 2
هزار و 200 نفر از آنها (زیر نظر مدیریت حوزه علمیه منطقه کاشان) فعال هستند و نزدیک به 63 هزار نفر دانش آموز نیز در بیش از

370 واحد آموزشی شهرستان کاشان به تحصیل اشتغال دارند. 

شهرستان کاشان با جمعیت افزون بر 368 هزار نفر، در فاصله نزدیک به 200 کیلومتري شمال اصفهان واقع شده است. 
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برچسب ها 
- حوزه علمیه 

- مدارس 
- اصفهان 

- کاشان
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هم خوانی نقش کتاب در جمع هاي مجازي و با رعایت فاصله اجتماعی،

سرلوحه برنامه هاي هفته کتاب منطقه آزاد انزلی

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  34  |  تاریخ: 1399/08/28

خبرگزاري آریا - همزمان با هفته ملی کتاب و کتابخوانی، معاونت فرهنگی اجتماعی و گردشگري سازمان با برگذاري 14 برنامه
فرهنگی هنري، به صورت حضوري و با رعایت دستورالعمل هاي ستاد ملی مقابله با کرونا و با بهره گیري از ظرفیت اینترنت به شکل

مجازي، اهمیت کتاب و فرهنگ کتابخوانی را از منظر هاي مختلف مورد توجه و تجلیل قرار داد. 
به گزارش خبرگزاري آریا به نقل از مدیریت روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد انزلی؛ همزمان با هفته ملی کتاب و
کتابخوانی، معاونت فرهنگی اجتماعی و گردشگري سازمان با برگذاري 14 برنامه فرهنگی هنري، به صورت حضوري و با رعایت
دستورالعمل هاي ستاد ملی مقابله با کرونا و با بهره گیري از ظرفیت اینترنت به شکل مجازي، اهمیت کتاب و فرهنگ کتابخوانی را از

منظر هاي مختلف مورد توجه و تجلیل قرار داد. 
براین اساس برگزاري نمایشگاه کتاب باشرکت تعدادي از ناشران استان گیلان در فضاي باز نوروزخانه منطقه که در طول هفته کتاب
برپا بود نخستین و مهمترین برنامه مرتبط با گرامیداشت کتاب بود، محفلی که فرصتی مجدد براي انس اهالی قلم و کتاب در فاز

تجارت و گردشگري منطقه آزاد بود. 
از جمله برنامه هاي روزانه نیز می توان به برنامه کتاب و محیط زیست، نشست فلسفه اشتغال صنعت و توسعه، میزگرد مذهبی به

عنوان اخلاق سازمانی، و کتاب و بسیج؛ در کنار برگزاري نشست کتابخوانی با همکاري نهاد کتابخانه هاي گیلان اشاره کرد. 
رونمایی کتاب از دیگر برنامه هاي هفته کتاب در منطقه آزاد انزلی بود که در این مدت کتاب توسعه لذت هاي زندگی رونمایی شد و

در عین حال کتاب هاي کتاب و سکوت سفید، انزلی به روایت حوزه هنري گیلان نیز مورد بحث و بررسی قرار گرفت. 
از سوي دیگر با رونمایی از کتاب عکاسان عاشورایی، از شرکت کنندگان در مسابقه عکاسان عاشورایی منطقه آزاد انزلی نیز تجلیل به

عمل آمد. 
دیگر برنامه معاونت فرهنگی اجتماعی گردشگري سازمان، مشارکت در اختتامیه جشنواره کتاب رضوي در نهاد کتابخانه هاي
گیلان،برگزاري نشست بررسی وضعیت نشر در انزلی با همکاري اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی بندر انزلی و میزگرد تولید و بخش

خصوصی با محوریت کتاب هاي این حوزه می توان اشاره کرد. 
آخرین برنامه هفته کتاب سازمان منطقه آزاد انزلی معرفی و تجلیل از نویسندگان کتاب کودك می باشد که با همکاري کانون پرورش

فکري کودکان و نوجوانان گیلان برگزار می شود.
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اقدامات پتروشیمی جم در بحث مسئولیت هاي اجتماعی، ارزشمند و تحسین

برانگیز است

منبع: ثلاثشماره خبر:  35  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش ثلاث،در این نشست ، ابتدا مهندس عبدالنبی یوسفی فرماندار شهرستان عسلویه از نقش پتروشیمی جم و مدیر عامل این
شرکت در شوراي راهبردي شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس تقدیر و تشکر نمود. 

وي به مساعدت هاي پتروشیمی جم در راستاي مسئولیت هاي اجتماعی از جمله مساعدت به بیمارستان نبی اکرم، کمک به تامین
جهیزیه افراد تحت پوشش کمیته امداد به مبلغ 250 میلیون تومان ، مشارکت در احداث منازل مددجویان ، مساعدت به کتابخانه

عمومی شهرستان عسلویه براي تهیه کتاب و موارد دیگر اشاره نمود. 

فرماندار عسلویه با تاکید بر نیاز ضروري شهرستان به بیمارستان، از اعلام همکاري شوراي راهبردي براي تخصیص اعتبار براي شروع
عملیات اجرایی این پروژه تقدیر کرد. 

مهندس یوسفی، تامین اعتبار براي خرید و اهداء تبلت به دانش آموزان تحت پوشش کمیته امداد و دانش آموزان استثنایی را اقدامی
ارزشمند دانسته و از مدیر عامل جم و سایر مدیران عامل شرکت هاي پتروشیمی منطقه پارس بخاطر این اقدام مناسب، بجا و

ارزشمند، تشکر نمود. 

وي با اشاره به اخذ مجوز مدارس نمونه دولتی دخترانه و پسرانه براي شهرستان عسلویه ، خواستار مساعدت پتروشیمی جم براي
تجهیز این دو مدرسه شد. 

فرماندار عسلویه ساخت منازل مدد جویان را باقیات الصالحات و کار موثر و ماندگار دانست و از دکتر سعیدي مدیر عامل پتروشیمی
جم بخاطر اولویت قائل شدن به کمیته امداد تشکر و قدردانی نمود. 

موضوع اشتغال جوانان جویاي کار عسلویه و مطالبات کارگري از جمله دیگر مسائل مطرح شده در این نشست بود.
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50 درصد از توان دفاعی کشور را سربازان تشکیل می دهند

منبع: شهید نیوزشماره خبر:  36  |  تاریخ: 1399/08/28

سردار تقی مهري در همایش سراسري قرارگاه مهارت آموزي کارکنان وظیفه نیروهاي مسلح که (ویدئو کنفرانسی) در سالن
جلسات امام رضا (ع) در معاونت تربیت و آموزش ناجا برگزار شد، اظهار کرد: امید داریم که بتوانیم به وظایف مان در قرارگاه مهارت

آموزي کارکنان وظیفه به نحو شایسته اي عمل کنیم. 

وي در ادامه به فرمایشات مقام معظم رهبري امام خامنه اي عزیز (مدظله العالی) در خصوص خدمت وظیفه اشاره و عنوان کرد: ایشان
فرموده اند: خدمت وظیفه عمومی خدمت مقدسی است که در جنگ و صلح در صف اول نیازهاي ملت و کشور قرار دارد. 

رئیس سازمان وظیفه عمومی ناجا با بیان اینکه حدود 50 درصد از توان دفاعی کشورمان را سربازان تشکیل می دهند، تصریح کرد: از
ابتداي انقلاب شکوهمند اسلامی تاکنون بیش از 17 میلیون سرباز داشته ایم که از این تعداد 3 میلیون سرباز در 8 سال دفاع مقدس

حضور مؤثر داشته اند. 

سردار مهري با بیان اینکه افتخار می کنیم که خادم سربازان در نیروهاي مسلح هستیم، عنوان کرد: موضوع حائز اهمیت در نیروهاي
مسلح، برقراري نظم و امنیت در کشور است در واقع هر اقدامی در زمینه هاي اجتماعی، فرهنگی و ... نیاز به امنیت دارد که این مهم،

به دست نیروهاي مسلح، به ویژه سربازان عزیز به دست می آید. 

وي در پایان به اهمیت اشتغال کارکنان وظیفه پرداخت و گفت: بحمداالله به این موضوع به خوبی در قرارگاه مهارت آموزي کارکنان
وظیفه پرداخته شده است؛ خدمت سربازي فرصتی است که بتوانیم در آن فرآیند اشتغال را بین سربازان به نحو مطلوبی اجرا کنیم و
بتوانیم در سازمان وظیفه عمومی در سراسر کشور و در کارگروه اشتغال که در استانداري ها برگزار می شود گزارشات خوبی ارائه

دهیم. 

منبع: مهر
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با کارآفرینی براي آسیب دیدگان اجتماعی از بزهکار شدن آن ها جلوگیري

کنیم

منبع: شبستانشماره خبر:  37  |  تاریخ: 1399/08/28

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضائیه در نشستی با کارآفرینان برتر کشور گفت: با کارآفرینی براي آسیب
دیدگان اجتماعی از بزهکار شدن آن ها جلوگیري کنیم.

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضائیه در نشستی با کارآفرینان برتر کشور گفت: با کارآفرینی براي آسیب
دیدگان اجتماعی از بزهکار شدن آن ها جلوگیري کنیم. 

به گزارش خبرگزاري شبستان به نقل از معاونت اجتماعی و
پیشگیري از وقوع جرم قوه قضاییه، محمد باقر الفت در نشست با
کارآفرینان برتر کشور با اشاره به این که با کمک یکدیگر باید با
آسیب هاي اجتماعی مقابله کنیم، گفت: با مدیریت منابع و
کارآفرینی براي آسیب دیدگان اجتماعی از بزهکار شدن و

بازگشت به جرم آنان پیشگیري کنیم. 

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضاییه افزود: با
همکاري و مشارکت قوه قضاییه با نهادهاي مردمی می توانیم یکی از اهداف قانون اساسی را که مشارکت بخش خصوصی و دولتی

است محقق کنیم و با بهره برداري از این ظرفیت، بخشی از مشکلات اجتماعی و اقتصادي را برطرف کنیم. 

وي افزود: سمن ها به دلیل اینکه موتور پیشران آنها درون زا است و پیش برنده حاکمیتی ندارند و با بهره مندي از سرمایه و توانایی
شخصی و عموما با انگیزه هاي معنوي پا به میدان گذاشته اند می توانند دست توانمند و پاي قدرتمندي براي حکومت باشند. 

الفت بیان کرد: اگر ما در کنار هم قرار بگیریم منافع به مردم می رسد و مزیت فوق العاده اي براي اقشار آسیب پذیر ایجاد می شود
که اگر از آنها حمایت نکنیم می توانند براي حاکمیت و بخش خصوصی هزینه تراشی کنند. 

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم با اشاره به اینکه رییس قوه قضاییه تصمیم گرفته است نهادهاي مردمی در 70 درصد
فعالیت ها و سیاست هاي قوه قضاییه مشارکت داده شوند گفت: ورود سمن ها به قوه قضاییه و رسمیت دادن به آن ها در بسیاري از

کشورهاي جهان بی سابقه است. 

وي اظهار کرد: ما می خواهیم ذهن، فکر و اندیشه شما را در کنار توانایی ها و ظرفیت هایی که در قوه قضاییه وجود دارد استفاده
کنیم و انتظار داریم پیوند موفق و اثرگذاري برقرار کنیم. 
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الفت با اشاره به اینکه ما نیازمند تجربه، تبحر و توانایی شما هستیم افزود: می خواهیم براي این همکاري تشکیلات درست کنیم.
همچنین به دنبال استمرار این کار هستیم و می خواهیم این همکاري با قالب مشخص، سازمان یافته و ماندگاري رو به ارتقا باشد.
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مسئولینی که مصوبات ستاد تسهیل را اجرا نکنند به دستگاه قضا معرفی می

شوند

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  38  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرگزاري فارس به نقل از پایگاه اطلاع رسانی
وزارت کشور، بابک دین پرست در حاشیه یکصد و یکمین
جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید و در گفتگو با
خبرنگاران، افزود: کارگروه هاي تسهیل و رفع موانع تولید
در استانها وظیفه رسیدگی و پیگیري به مشکلات
واحدهاي تولیدي را بر عهده دارند و اگر مشکلات واحدي
در سطح استان ها مرتفع نشود، موضوع در ستاد تسهیل و
رفع موانع تولید کشور با حضور نمایندگان دستگاه هاي

ملی و استانی بررسی می شود. 

وي در خصوص اهداف و برنامه هاي امسال ستاد تسهیل، تصریح کرد: سه هدفگذاري مهم را براي امسال در ستاد تسهیل و رفع موانع
تولید تعیین و ابلاغ کرده ایم که تعیین تکلیف واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی، احیاء و راه اندازي واحدهاي راکد درون شهرك ها

و نواحی صنعتی و تعیین تکلیف معادن حبس شده، سه هدف اصلی مورد نظر می باشند. 

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اضافه کرد: هدفگذاري کردیم که از حدود 9 هزار و 200 واحد تولیدي راکد درون
شهرکها و نواحی صنعتی امسال 2 هزار واحد را احیاء و به چرخه تولید بازگردانیم که سهمیه هر استان نیز براي اقدام لازم ابلاغ شده

است. 

دین پرست در خصوص واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی نیز گفت: بر اساس آمار دو هفته قبل وزارت امور اقتصادي و دارایی و بانک
مرکزي، واحد هاي تحت تملک بانکها هزار و 718 مورد بوده که بر اساس تازه ترین آمار ارایه شده از سوي وزارت امور اقتصادي و
دارایی در جلسه امروز، این رقم صرفا در حوزه هاي صنعت و کشاورزي، به 2 هزار و 300 واحد افزایش یافته است و البته این
درحالیست که این تعداد واحدها، تنها مربوط به واحدهاي تحت تملک 18 بانک کشور بوده و آمار دقیقی از واحدهاي تحت تملک

دیگر بانک ها و موسسات مالی و اعتباري کشور به جلسه ارائه نشد. 

وي اضافه کرد: علیرغم دستورات مؤکد رییس جمهور و معاون اول رییس جمهور طی سه سال گذشته بر روي گزارشات متعدد وزیر
کشور، براي احیا و بازگرداندن فوري  واحدهاي تحت تملک به چرخه تولید و اشتغال و پیگیري هاي دستگاه قضا در این ارتباط،
متاسفانه کماکان تعداد واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالا است و بدلیل عدم اهتمام دستگاههاي مسئول در این  خصوص؛
متاسفانه کماکان تعداد واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالا است و بدلیل عدم اهتمام دستگاههاي مسئول در این خصوص؛
تاکنون حتی آمار دقیق واحدهاي تحت تملک تمامی بانک ها و موسسات مالی اعتباري تا این تاریخ مشخص و ارائه نشده است، که

این موضوع را تا حصول نتیجه نهایی پیگیري خواهیم کرد. 
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مسئولینی که مصوبات ستاد تسهیل را اجراء نکنند به دستگاه قضا معرفی می شوند. 

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور بیان کرد: در این جلسه مقرر شد؛ وزارت امور اقتصادي و دارایی آمار، بعنوان آخرین
فرصت، بانک اطلاعاتی مربوط به واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی را در چارچوب مصوبات ستاد تسهیل تکمیل و ارائه کند و بانک

مرکزي نیز آمار مربوط به تعداد واحدهاي تحت تملک سایر بانک ها را به ستاد گزارش دهد. 

دین پرست تصریح کرد: تصمیم گرفتیم که در 10 آذر ماه ، گزارش روند اجراي  مصوبات ستاد تسهیل و رفع موانع تولید توسط
دستگاه هاي ذیربط ، در راستاي اجراي دستورات رئیس جمهور و معاون اول رئیس جمهور، مبنی بر ضرورت تعیین تکلیف واحدهاي
تولیدي تحت تملک شبکه بانکی و احیاي و بازگرداندن آنها به چرخه تولید را به همراه لیست تعلل کنندگان ، به مرجع قضایی

گزارش و معرفی کنیم . 

وي در خصوص آخرین تصمیمات مرتبط با معادن راکد نیز بیان کرد: از حدود 12 هزار و 88 معدن در کشور حدود 4 هزار و 181
مورد (34 درصد) راکد است که بر اساس هدفگذاري امسال مقرر شد که در سالجاري یک هزار و 20 معدن طبق دستور رئیس جمهور

به چرخه تولید بازگردانده شود. 

معاون اقتصادي وزیر کشور گفت: با احیاء و فعالسازي معادن و بازگشت آنها به چرخه تولید در حدود 888 هزار شغل جدید ایجاد می
شود که 111 هزار مورد آن به صورت اشتغال مستقیم خواهد بود. 

تصمیمات ستاد تسهیل براي رفع مشکلات گروه صنعتی بوذرجمهر 

دین پرست در مورد پرونده گروه صنعتی بوذرجمهر نیز ادامه داد: وزراي کشور و صمت نیز براي پیگیري مشکلات این گروه صنعتی
تأکید داشته اند و این پرونده در جلسه امروز ستاد تسهیل و رفع موانع تولید بررسی شد. 

وي با بیان اینکه سه تصمیم مشخص براي پیگیري این پرونده در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید گرفته شد، افزود:  مقرر شد که
رخدادهاي گذشته مربوط به پرونده این شرکت و اختلافات این گروه با سازمان امور مالیاتی، با نظارت دادستانی کل کشور، توسط

سازمان بازرسی کل کشور مورد بررسی قرار گیرد. 

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اضافه کرد: همچنین مقرر شد سازمان امور مالیاتی حداکثر ظرف مدت یکماه به
پرونده مالیاتی این شرکت بصورت کامل رسیدگی و نتیجه را گزارش نماید بانک ملی نیز بعنوان یکی از بانکهاي عامل مرتبط،

همکاري هاي لازم را در راستاي حل مشکلات این واحد تولیدي معمول دارد. 

دین پرست ایجاد پنجره واحد براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي تولیدي را ضروري دانست و گفت: راه اندازي مراکز رسیدگی به
مشکلات واحدهاي تولیدي و طرح هاي سرمایه گذاري  در همین راستا بوده است که این مراکز  با همکاري و تعامل وزارت صمت و

کشور در دو هفته گذشته در هر 31 استان کشور راه اندازي شد. 

انتهاي پیام/
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124 طرح محرومیت زدایی همزمان با هفته بسیج در آذربایجان شرقی افتتاح

می شود

منبع: تسنیمشماره خبر:  39  |  تاریخ: 1399/08/28

گروه استان ها ـ رئیس سازمان بسیج سازندگی آذربایجان شرقی از افتتاح 124 طرح محرومیت زدایی همزمان با هفته بسیج
خبر داد و گفت: این طرح ها 9 آذر 99 به بهره برداري می رسند.

گروه استان ها ـ رئیس سازمان بسیج سازندگی آذربایجان
شرقی از افتتاح 124 طرح محرومیت زدایی همزمان با
هفته بسیج خبر داد و گفت: این طرح ها 9 آذر 99 به بهره

برداري می رسند. - اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از تبریز، به نقل از روابط
عمومی سپاه عاشورا، سرهنگ پاسدار محمد اسکندري
اظهار داشت: این طرح ها شامل مرمت، تعمیر و ساخت
مسکن محرومان، جاده روستایی، مرمت قنوات، کانال آب

روستایی، گلزار شهدا، خانه بهداشت و غسالخانه است. 

وي همچنین اجراي مرحله سوم رزمایش کمک مومنانه را همزمان با هفته بسیج از اقدامات مهم بسیج عنوان و بیان کرد: مرحله سوم
این رزمایش همزمان با هفته وحدت آغاز شده و تا پایان سال ادامه خواهد داشت. 

رئیس سازمان بسیج سازندگی آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه حمایت از اقشار آسیب پذیر جامعه و تهیه و توزیع بسته هاي
معیشتی از اولویت هاي مهم بسیج و سپاه در راستاي مبارزه با کروناست، اضافه کرد: خدمات سپاه و بسیج در این مرحله با توجه به

شرایط موجود کشور گسترده تر و در حوزه هاي مختلف اجرا می شود. 

وي اهداي جهیزیه، آزادي زندانیان، تهیه و توزیع لوازم التحریر، مرمت و تعمیر مسکن محرومان و اشتغال زایی را از عناوین مهم
خدمات در مرحله سوم رزمایش کمک مومنانه برشمرد. 

فرمانده سپاه استان مرکزي: 270 پروژه محرومیت زدایی در استان مرکزي به بهره برداري می رسد 
آیین نامه انعقاد تفاهم نامه همکاري در حوزه محرومیت زدایی 

خوزستان| فعالیت هاي محرومیت زدایی در کوي یاسر امیدیه + تصویر 
کمک هاي خیرین باید به سمت رفع آسیب هاي اجتماعی و محرومیت زدایی هدایت شود 

160 پروژه توسعه اي و محرومیت زدایی در روستاهاي یزد انجام می شود 
بزرگترین دستاورد کنگره شهداي استان مرکزي محرومیت زدایی بود 

رئیس سازمان بسیج سازندگی آذربایجان شرقی ادامه داد: همچنبن کمیته هاي تخصصی و عمومی در سپاه عاشورا براي خدمات
رسانی تشکیل شده است که هریک از کمیته ها متولی اجراي خدمات رسانی در حوزه تخصصی خود است به عنوان نمونه تهیه لوازم
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التحریر و تبلت و توزیع بسته هاي معیشتی دانش آموزان را بسیج دانش آموزي برعهده دارد. 

وي اضافه کرد: در آزادي زندانیان جرایم غیرعمد هم بسیج حقوقدانان با هم افزایی بین نهادهایی ذیربط ورود و خدمات خود را به
جامعه هدف ارائه می دهد. 

اسکندري همچنین از تداوم برخی خدمات چون تولید ماسک، تهیه بسته هاي معیشتی و ... توسط گروه هاي جهادي در اقصا نقاط
استان خبر داد و خاطرنشان کرد: با وجود تامین برخی از نیازمندي هاي جامعه خدمات دهی در عرصه هایی همچون تولید ماسک

همچنان هرچند کم ادامه دارد. 

رئیس سازمان بسیج سازندگی آذربایجان شرقی کمک 124 میلیارد تومانی مردم و خیرین را در دو مرحله نخست و دوم کمک
مومنانه از بی نظیرترین کمک ها در کشور نام برد. 

اسکندري افزود: مردم آذربایجان شرقی این کمک ها را در قالب کمک هاي مختلف چون بسه معیشتی، گوشت قربانی، غذاي گرم،
تولید ماسک، اهداي جهیزیه و ... از آغاز شیوع کرونا تا پایان مهرماه به مردم و هم نوعان خود ارائه کردند. 

رئیس سازمان بسیج سازندگی آذربایجان شرقی در پایان ساخت مسکن محرومان و ایجاد اشتغال را از اولویت هاي مهم بسیج
سازندگی در کنار توجه به وضع معیشتی عنوان کرد و گفت: طی تفاهم نامه اي که با کمیته امداد استان منعقد شده است با ارائه

تسهیلات راه را براي افراد بیکار و جویاي کار هموار کنیم.
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زندگینامه شهید «ابراهیم موسائی»

منبع: خبرگزاري دفاع مقدسشماره خبر:  40  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرنگار دفاع پرس از بوشهر، شهید ابراهیم موسائی در
تاریخ 1341/3/4 در روستاي رستمی رود حله تنگستان چشم به

جهان گشود. 
پس از مهاجرت به روستاي جائینک در سن شش سالگی در دبستان
شهید رجایی جائینک مشغول به تحصیل شد و پس از آن براي

گذراندن دوره راهنمایی عازم اهرم شد. 

سال اول راهنمایی را با موفقیت به پایان رسانید و سال هاي دوم و
سوم راهنمایی خود را در مدرسه شهید رئیسعلی دلواري به اتمام رسانید، همگام با امت انقلابی و مسلمان ایران در براندازي حکومت
ستم شاهی پهلوي سهم به سزایی داشت و همچون دیگر برادران در تمام راهپیماییها و تظاهرات ضد شاهنشاهی مشارکتی فعالانه

داشت. 

ابراهیم در سال 1359 که جنگ کافران بعثی علیه امت اسلام آغاز شد، در هنرستان صنعتی بوشهر به تحصیل اشتغال داشت، در
زمستان سال 1360 پدرش را در یک حادثه دریایی از دست داد و ابراهیم سرپرستی خانواده را عهده دار شد. 

وي یکی از اعضاي فعال انجمن اسلامی به شمار می رفت و همیشه هدفش رساندن پیام خون شهیدان و پیروي از رهنمودهاي امام
امت بود. ابراهیم جهت آموزش نظامی به شهر کازرون اعزام و دوره آموزش نظامی خویش را در این شهرستان به پایان رسانید و به

جبهه اعزام شد. 

در حماسه فتح خرمشهر شرکت کرد و پس از فتح این شهر قهرمان به خانه بازگشت و مشغول خواندن درس هاي عقب افتاده خود
شد تا بتواند خود را در جهت شرکت در امتحانات آماده نماید؛ ولی از آنجایی که نمی توانست آرام گیرد، امتحانات خود را نیمه تمام

گذاشت و براي بار دوم رهسپار جبهه جنگ شد و در حمله و (الفجر1)شرکت کرد. 

وي سال آخر هنرستان بود که مدرسه را مجددا رها کرد و این بار رسماً به عنوان نیروي داوطلب در سپاه پاسدران انقلاب اسلامی
ثبت نام کرد و پس از شرکت در حمله و الفجر 4 به مرخصی آمد. 

براي آخرین بار در بهمن سال 62 به قصد شرکت در حمله، عازم مناطق جنگی گردید و در تاریخ 1362/12/3 در جبهه جفیر شهد
شیرین شهادت را نوشید. 

اننتهاي پیام/
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نرخ جدید محصولات لبنی
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نرخ جدید محصولات لبنی

نرخ جدید محصولات لبنی 

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبرداد. محمدرضا بنی طبا
اظهار کرد: «براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت شیرخام از درب دامداري ها 4150 تومان شد و تمام دامداري ها نیز مکلف هستند
که شیرخام را با این قیمت مصوب به کارخانه ها تحویل دهند و فروش شیرخام بیش از 4150 تومان تخلف است و سازمان تعزیرات
به آن ورود خواهد کرد.» وي اضافه کرد: «افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي کوچک تولید لبنیات برمی دارد، زیرا این

واحدها سهم کمی از بازار دارند و اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل توجهی دارند.» 
سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با بیان اینکه افزایش قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، گفت:
«براساس توافقات صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار
تومان، شیر نایلونی 5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500
تومان،سه درصد چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان، قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان،
قیمت کره حیوانی 100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. همچنین قیمت ماست کم چرب 900 گرمی 8000 تومان و ماست پرچرب

900 گرمی 9700 تومان تعیین شده است.» 
قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز سه شنبه قیمت آن تغییر

کرد و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید. 
سید احمد مقدسی، رییس هیات مدیره انجمن صنفی گاوداران در این خصوص گفت: «سه شنبه جلسه اي با سازمان حمایت مصرف
کنندگان و تولیدکنندگان برگزار کردیم و مقرر شد در صورتی که بخش عمده اي از نهاده هاي مورد نیاز دامداران توسط دولت تامین
شود قیمت شیرخام درب دامداري 4150 تومان باشد و به ازاي هر 0.1 درصد افزایش چربی شیرخام از 3.2 درصد، 60 تومان اضافه
شود.» وي ادامه داد: «دولت از ابتداي سال توانسته حدود 30 درصد نهاده هاي دامی را با قیمت مصوب براي دامداران تهیه کند و 70
درصد نهاده ها توسط خود دامداران از بازار آزاد تهیه شده است و در حال حاضر قیمت تمام شده شیر خام براي دامداران 6700تومان
است.» رییس هیات مدیره انجمن صنفی گاوداران تصریح کرد: «در حال حاضر قیمت سویا در بازار آزاد 17 هزار تومان، جو حدود

4500 تومان و ذرت 5000 تومان است.»
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زنجیره اشتغال زندانیان توسط دستگاه هاي متولی تکمیل شود

منبع: روزنامه حمایتشماره خبر:  42  |  تاریخ: 1399/08/28

زنجیره اشتغال زندانیان توسط دستگاه هاي متولی تکمیل شود

زنجیره اشتغال زندانیان توسط دستگاه هاي متولی تکمیل شود 
رییس سازمان زندان ها در راستاي پیگیري مشکلات مطرح شده در بازدید شبانه از ندامتگاه مرکزي کرج با حضور در استان البرز، با

مقامات این استان دیدار و گفت وگو کرد. 

به گزارش سازمان زندان ها، مهدي حاج محمدي در راستاي پیگیري مشکلات مطرح شده در بازدید شبانه از ندامتگاه مرکزي کرج با
حضور در استان البرز، با مقامات این استان دیدار و گفت وگو کرد. 

رییس سازمان زندان ها همچنین در دیدار با آیت االله حسینی نماینده ولی فقیه در استان البرز بر لزوم همکاري نخبگان فرهنگی در
فعالیت هاي اصلاحی و تربیتی زندان تاکید کرد. وي گفت: بیانات ارزشمند و مترقی امام (ره) و رهبري عزیز در خصوص ضرورت
تبدیل زندان به دانشگاه و آموزشگاه نیکی ها، مسیر و هدف غایی در امر زندانبانی را تبیین کرده است و تمام تلاش ما رسیدن به این
نقطه آرمانی است. حاج محمدي افزود: متاسفانه علیرغم تلاش هاي صورت گرفته در سالیان گذشته و حضور عزیزانی چون شهید
لاجوردي، هنوز با آن نگاه و اهداف زندانبانی اسلامی و شکل مطلوب فاصله داریم. عضو شوراي عالی قضایی اظهار کرد: در مرام و نگاه
بزرگان ما؛ زندان داراي نقش درمان گري و تربیتی است و ما براي موفقیت در این امر نیاز به کار فرهنگی عمیق و رفع مشکلات و
دغدغه هاي زندانیان داریم. حاج محمدي در بخش دیگري از سخنان خود بابیان اینکه بیکاري از علل وقوع جرم است گفت: در زندان
ها براي توسعه اشتغال اقدامات گسترده اي شروع شده و هدف ما رسیدن به اشتغال 50 درصدي تا پایان سال است. وي افزود: زنجیره
اشتغال در داخل زندان شروع می شود اما براي پیشگیري از وقوع جرم و از بین بردن زمینه ارتکاب مجدد جرم، این زنجیره در بیرون

از زندان و با همکاري دستگاه هاي متولی تکمیل شود. 
رییس سازمان زندان ها با اشاره به فعالیت گروه هاي جهادي در زندان در دور جدید مدیریتی اظهار کرد: درست است که زندان بعد
امنیتی دارد اما بعد فرهنگی آن هم برجسته و مهم است ازاین رو نخبگان فرهنگی کشور و آن هایی که دغدغه نظام و انقلاب و مردم

را دارند براي کمک به زندان و تلاش براي دستگیري از انسان هاي آسیب دیده وارد این عرصه جهادي شوند. 
حاج محمدي در انتها از آیت االله حسینی همدانی خواست براي بهبود شرایط و جلب مشارکت دستگاه هاي مختلف اجرایی و گروه

هاي مردمی در استان، مجموعه زندان ها را یاري کنند. 
لزوم بهره گیري از نیروهاي متخصص در برنامه هاي اصلاحی و تربیتی 

آیت االله حسینی همدانی نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج نیز در این دیدار بیان کرد: موضوع زندان و زندانیان
داراي ابعاد مختلفی است که براي تدوین یک برنامه مناسب و هماهنگ باید همه ابعاد آن بررسی و مدنظر قرار گیرد. نماینده ولی
فقیه در استان اظهار کرد: ریشه بسیاري از جرایم فقر و اعتیاد است و نمی توان بدون همکاري دستگاه هاي مختلف بر این مشکلات و
از بین بردن جرم در جامعه و کاهش جمعیت کیفري فائق آمد. آیت االله حسینی بابیان اینکه در جریان اخبار مربوط به زندان ها است
گفت: بازدید شبانه شما از زندان و حضور سرزده در آنجا کار خوبی بود که امیدوارم با پیگیري مشکلات این بازدیدها آثار و برکات

خوبی داشته باشد. 
وي به اجراي طرح پنج شنبه هاي قرآنی در زندان هاي استان البرز نیز اشاره کرد و گفت: این اقدامات ارزشمند است و من تشکر می

کنم و ان شاءاالله این اقدامات که با اخلاص انجام می شود منجر به نجات این انسان ها شود. 
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امام جمعه کرج به موضوع تراکم جمعیت زندان ها نیز اشاره کرد و گفت: اگر معضل تراکم جمعیت در زندان ها حل نشود اقدامات
اصلاحی و تربیتی کم اثر خواهد بود. وي بابیان اینکه کار تربیتی کاري تخصصی است گفت: براي انجام برنامه هاي اصلاحی و تربیتی
در زندان ها باید از نیروهاي متخصص و کسانی استفاده کرد که بتوانند مفاهیم اخلاقی و تربیتی را به شکل درست به زندانیان منتقل

کنند. 
نماینده ولی فقیه در استان البرز در بخش دیگري از سخنان خود به موضوع اشتغال در زندان ها نیز اشاره کرد و گفت: در هر استان
باید متناسب با امکانات و ظرفیت هاي موجود براي اشتغال زندانیان برنامه ریزي شود. آیت االله حسینی با اشاره به حدیثی از حضرت
امیرالمؤمنین (ع) گفت: حضرت علی (ع) تعبیري دارند مبنی بر اینکه گناه نکردن آسان تر از توبه کردن است این همان مساله
پیشگیري بهتر از درمان است را براي ما تبیین می کند لذا باید کاري کرد که اصلاً کسی مرتکب جرم نشود و اگر فردي وارد زندان
شد نباید پس از آزادي او را رها کرد و باید ضمن انجام برنامه هاي تربیتی در زندان ها براي اشتغال و کمک به زندانی پس از آزادي

نیز برنامه ریزي کرد. 
در این جلسه دادستان مرکز استان نیز گزارشی از وضعیت قضایی استان ارائه کرد.
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پیشگیري از بزهکاري با کارآفرینی براي آسیب دیدگان اجتماعی
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پیشگیري از بزهکاري با کارآفرینی براي آسیب دیدگان اجتماعی

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضاییه تاکید کرد 
پیشگیري از بزهکاري با کارآفرینی براي آسیب دیدگان اجتماعی 

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضاییه در جمع کارآفرینان برتر کشور گفت: اجازه ندهیم افراد خطاکار شوند و از بزهکار
شدن آنها پیشگیري کنیم. 

به گزارش معاونت اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضاییه، محمدباقر الفت در نشست با کارآفرینان برتر کشور با اشاره به اینکه
با کمک همدیگر باید با آسیب  هاي اجتماعی مقابله کنیم، گفت: با مدیریت منابع و کارآفرینی براي آسیب دیدگان اجتماعی از بزهکار

شدن و بازگشت به جرم آنان پیشگیري کنیم. 
معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضاییه افزود: با همکاري و مشارکت قوه قضاییه با نهاد هاي مردمی می توانیم یکی از
اهداف قانون اساسی را که مشارکت بخش خصوصی و دولتی است محقق کنیم و با بهره برداري از این ظرفیت، بخشی از مشکلات
اجتماعی و اقتصادي را برطرف کنیم. وي افزود: سمن ها به دلیل اینکه موتور پیشران آن ها درون زا است و پیش برنده حاکمیتی
ندارند و با بهره مندي از سرمایه و توانایی شخصی و عموماً باانگیزه هاي معنوي پا به میدان گذاشته اند می توانند دست توانمند و پاي
قدرتمندي براي حکومت باشند. الفت بیان کرد: اگر ما در کنار هم قرار بگیریم منافع به مردم می رسد و مزیت فوق العاده اي براي

اقشار آسیب پذیري ایجاد می شود که اگر از آن ها حمایت نکنیم می توانند براي حاکمیت و بخش خصوصی هزینه تراشی کنند. 
معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم با اشاره به اینکه رییس قوه قضاییه تصمیم گرفته است نهاد هاي مردمی در 70 درصد
فعالیت ها و سیاست هاي قوه قضاییه مشارکت داده شوند، گفت: ورود سمن ها به قوه قضاییه و رسمیت دادن به آن ها در بسیاري از
کشور هاي جهان بی سابقه است. وي اظهار کرد: ما می خواهیم ذهن، فکر و اندیشه شمارا در کنار توانایی ها و ظرفیت هایی که در

قوه قضاییه وجود دارد استفاده کنیم و انتظار داریم پیوند موفق و اثرگذاري برقرار کنیم. 
الفت با اشاره به اینکه ما نیازمند تجربه، تبحر و توانایی شما هستیم افزود: می خواهیم براي این همکاري تشکیلات درست کنیم.

همچنین به دنبال استمرار این کار هستیم و می خواهیم این همکاري با قالب مشخص، سازمان یافته و ماندگاري رو به ارتقا باشد.
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مسیر بورس تا پایان سال به کدام سمت است؟

منبع: خبر فوريشماره خبر:  44  |  تاریخ: 1399/08/28

شاخص بورس بعد از نوسان هاي شدیدي که از مرداد ماه تجربه کرد، اکنون چند روزي است که در مسیر صعودي قرار گرفته
و این اتفاق سوالی را براي اکثر فعالان بازار فراهم کرده که این روند تا پایان سال ادامه دار است یا خیر؟

شاخص بورس بعد از نوسان هاي شدیدي که از مرداد ماه
تجربه کرد، اکنون چند روزي است که در مسیر صعودي
قرار گرفته و این اتفاق سوالی را براي اکثر فعالان بازار
فراهم کرده که این روند تا پایان سال ادامه دار است یا

خیر؟ 
«رضا آریاراد» امروز (سه شنبه) روند معاملات بورس در
نیمه دوم سال را پیش بینی کرد و افزود: به نظر می رسد
با توجه به صحبت هاي وزیر اقتصاد مبنی بر عرضه اولیه
صد شرکت تا پایان سال جاري، شاهد رونق و ثبات بیشتر

در این بازار باشیم. 

وي اظهار داشت: بورس تا پایان سال جاري بازاري مطمئن براي پس اندازهاي خانگی و قشر متوسط جامعه خواهد بود و با استقبال
سرمایه گذاران همراه می شود. 

آریاراد گفت: در دوسال اخیر شاهد افزایش افسار گسیخته شاخص بورس تا کانال بیش از دو میلیون واحدي و به طور میانگین رشد
بیش از پنج برابري و گاهی بسیار فراتر از آن براي برخی از سهام در بازار بودیم. 

این کارشناس بازار سرمایه افزود: تجربه اي که به باور بسیاري از کارشناسان، بی سابقه و کم نظیر بوده است، استقبال آحاد جامعه از
سرمایه گذاري در بازار سرمایه بود که توانستند در این دوران سود قابل توجهی را کسب کنند. 

وي خاطرنشان کرد: این اقدام را می توان به واسطه ورود پس اندازهاي خانگی به بازار سرمایه و به نوعی بازگشت تاریخی پس اندازها
به بورس نیز عنوان کرد. 

آریاراد اظهار داشت: سرمایه هاي راکد مانده در جامعه به صورت هدفمند و با انگیزه افزایش تولید، اشتغال و سودآوري در بورس ورود
پیدا کرد و باعث شکوفایی این بازار شد. 

این کارشناس بازار سرمایه با بیان اینکه شاخص بورس پس از یک دوره رشد طولانی و بی وقفه دست به یک اصلاح مدت دار زد و
بسیاري از سهام ارزشمند شرکت هاي بورسی متاثر از چنین اصلاحی شدند، افزود: چندین عامل در اصلاح میان مدت شاخص بورس
دخیل بودند که مهمترین آن را می توان ناشی از هیجان سهامداران تازه وارد و تصمیم گیري هاي عجولانه از سوي این افراد در این

بازار دانست. 
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وي گفت: سهامداران تازه وارد در بورس فقط با انگیزه و آوازه کسب سودهاي آنی اقدام به دریافت کدسهامداري و معامله در این بازار
کردند و در انتظار سودهاي کلان در کوتاه ترین زمان ممکن بودند. 

آریاراد با اشاره به اینکه ورود بخش بزرگی از پس اندازهاي خانگی به بازار سرمایه نقطه عطف رونق تولید و اشتغال پایدار است، گفت:
سهامداران به انگیزه حمایت از تولید، کسب سود مشروع و متناسب تر از بهره هاي بانکی، اقدام به سرمایه گذاري در بورس کردند و

به همین دلیل شاهد ورود حجم بسیار بالاي نقدینگی به این بازار بودیم. 

این کارشناس بازار سرمایه خاطرنشان کرد: برخی از سهامداران به محض اولین نوسان روزانه ارزش سهام، تحریک به خرید و فروش
هیجانی در بازار شدند و در مدت کوتاهترین زمان ممکن از بازار سرمایه خارج شدند که این موضوع تاثیر خود را در افزایش و کاهش

هیجانی شاخص بورس بر جاي گذاشت و به اصلاح میان مدت در بورس منجر شد.
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راه اندازي 5G در ایران شوي انتخاباتی است

منبع: روزنامه جام جمشماره خبر:  45  |  تاریخ: 1399/08/28

فعالان فضاي مجازي معتقدند که ورود شتابزده کشور به تکنولوژي 5G ضرورتی ندارد و بدون پیوست فرهنگی، برنامه ریزي
و مقررات گذاري براي این تکنولوژي، نمی توان به سمت استفاده از این نسل ارتباطی رفت.

به گزارش جام جم آنلاین به نقل از خبرگزاري مهر، سی ودومین محفل هم افزایی فعالان فضاي مجازي پاك که هر هفته
توسط جمعیت توسعه گران فضاي مجازي برگزار می شود، به موضوع نسل پنجم ارتباطات و کشورهاي در حال پیشرفت پرداخت. 

این جلسه با حضور رسول جلیلی عضو حقیقی شوراي عالی فضاي مجازي، مرتضی سراج کارشناس فضاي مجازي، مهدي اسلامی
مدیر فرهنگ سازي و ترویج کارآفرینی سازمان مرکزي دانشگاه آزاد و جمعی از صاحب نظران این حوزه برگزار شد. 

در این نشست آنلاین، این سوال مطرح شد که آیا نیاز است دولت به سرعت به توسعه فناوري نسل 5 ورود کند یا خیر؟ الزامات ورود
این فناوري به کشور چیست؟ و آیا باید خود را وابسته به فناوري قرار دهیم که زیرساخت آن را در اختیار نداریم؟ 

صاحبنظران حوزه فضاي مجازي معتقدند که اگرچه دغدغه دولت براي افزایش امکانات در حوزه نسل پنجم ارتباطات مطلوب است اما
در این فناوري، توسعه محتوا و خدمات باید مقدم بر زیرساخت باشد. از سوي دیگر ضرورت داشتن پیوست فرهنگی براي این فناوري،

مورد تاکید است. 

راه اندازي 5G در ایران شوي انتخاباتی است 

در این نشست مرتضی سراج کارشناس ارتباطات و فعال فضاي مجازي با اشاره به اینکه اولین ارتباطات تجاري که تنها امکان انتقال
صوت را فراهم می کرد، از سال 1980 برقرار شد، گفت: هم اکنون شاهد تجاري سازي نسل پنجم ارتباطات در کشورهایی مانند کره

جنوبی و سوئد هستیم و حتی در شهرهاي بزرگ کشور عربستان نیز این فناوري به صورت هات اسپات 5G، خدمات می دهد. 

وي با اشاره به اینکه بیشترین امکانی که در نسل 5 اتفاق می افتد مربوط به افزایش قابل توجه سرعت دانلود است که می تواند از
100 مگابیت تا 2 گیگابیت را شامل شود، گفت: در 5G تأخیر دریافت اطلاعات به معنایی قابل توجهی کاهش می یابد و به همین
دلیل، کشورها در حال برنامه ریزي روي توسعه خودروي هوشمند، ربات ها و اینترنت اشیا هستند. به همین دلیل نسل جدید
ارتباطات، تمامی ابعاد مختلف اقتصادي و اجتماعی جوامع را در بر می گیرد و به نوعی نسل پنجم ارتباطات با سرعت انتقال بالا،

انقلاب صنعتی چهارم را به ارمغان می آورد. 

سراج ادامه داد: اگرچه با ورود نسل 4 ارتباطات (4G) یک تحول اساسی در ارتباطات ایجاد شد اما در نسل 5، این تحول در سایر
زوایاي تکنولوژي هم اتفاق می افتد. با این وجود از آنجایی که سرمایه گذاري اپراتورها در 4G به معناي واقعی بازنگشته، سرمایه

گذاري در حوزه 5G با ابهام همراه است. 

وي با بیان اینکه پیش بینی شده است که تا کمتر از 5 سال دیگر، 50 میلیارد سنسور اینترنت اشیا در دنیا وجود داشته باشد، گفت:
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حتی اگر سرعت 5G نیز در کشور فراهم شود خدماتی که بتوان از آن براي این بستر استفاده کرد، هنوز در کشور وجود ندارد. 

این کارشناس وجود تکنولوژي را در هر زمینه اي در راستاي کاهش اختلاف طبقاتی و افزایش بهره وري و زندگی بهتر عنوان و تاکید
کرد: با وجودي که هنوز در زمینه 5G پیوست فرهنگی نداریم اما معتقدم که نباید توسعه این تکنولوژي را به عقب بیاندازیم؛ چرا که
در این صورت تولید محتوا و بازي به تأخیر می افتد و ما مجبور خواهیم شد تمام سخت افزار و نرم افزار این فناوري را وارد کشور

کنیم. 

وي با اشاره به اینکه هم اکنون 80 درصد تکنولوژي را بخش نرم افزار آن تشکیل می دهد، ادامه داد: دانشگاه هاي بزرگ ما تیم هاي
تحقیقاتی مهمی دارند که می توانند نرم افزارهاي مرتبط با 5G را طراحی کنند. موضوع داراي اهمیت این است که 5G باید بر اساس

شبکه بومی خودمان طراحی شود و در غیر اینصورت این فناوري اهمیت نخواهد داشت. 

سراج به راه اندازي چند سایت معدود 5G توسط دولت در چند نقطه تهران اشاره کرد و گفت: این موضوع تنها یک شوي انتخاباتی
است و ورود به یک تکنولوژي به این شکل، معنایی ندارد. 

نیازي به 5G در شرایط کنونی نیست 

این کارشناس فضاي مجازي با تاکید بر اینکه براي نسل پنجم ارتباطات نیازمند تربیت متخصص در حوزه هایی مانند رایانش ابري،
اینترنت اشیا و امنیت سایبري هستیم، گفت: ما در نسل 3 و 4 نیز می توانیم شهر هوشمند داشته باشیم. کمااینکه چندین پروژه شهر
هوشمند در دنیا با فناوري نسل 3 و 4 ایجاد شد. اما به دلیل عدم بلوغ تکنولوژي 4G در کشور و نبود پهناي باند مناسب، موفق به راه

اندازي این خدمات در کشور نشدیم. 

وي با اشاره به اینکه طبق استانداردهاي بین المللی، باید 100
هزار سایت BTS براي تکنولوژي 4G در کشور ایجاد می شد، اما
هم اکنون به نیمی از این تعداد نیز نرسیده ایم، خاطرنشان کرد:
این در حالی است که با توجه به سرعتی که در نسل پنجم
ارتباطات متصور است، در شهري مانند تهران نیازمند نصب آنتن
در هر 30 تا 40 متر هستیم و نصب این تعداد BTS هزینه

بالایی خواهد داشت. همانطور که در زمینه شبکه دسترسی فیبرنوري نیز نیازمند سرمایه گذاري قابل توجهی بودیم اما براي اپراتور
5G چهارم مقرون به صرفه نبود و پروانه فعالیت این اپراتور، لغو شد. به همین دلیل به نظر می رسد که بودجه دولت کفاف تجهیزات

را در شرایط فعلی نمی دهد. 

سراج ادامه داد: بر این اساس من معتقدم که در شرایط کنونی نیازي به 5G نداریم و با همین نسل 4G نیز می توانستیم بسیاري از
کسب و کارهاي B2B را راه اندازي کنیم و خدمات مبتنی بر این فناوري را ارائه دهیم. اما همچنان با توجه به اینکه ICT موتور

پیشران است، بسیاري از خدمات مربوطه را به مردم ارائه نکرده ایم. 

این کارشناس تصریح کرد: حتی در نسل دوم ارتباطات با استفاده از فناوري پیامک هم می توانستیم دولت الکترونیکی داشته باشیم
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اما هم اکنون با 4G نیز این خدمات را نداریم و با توجه به میزان سرمایه گذاري مورد نیاز در 5G نیز حتی تا 10 سال دیگر، به
خدمات این فناوري دسترسی نخواهیم داشت. 

وي گفت: دغدغه ما در شرایط فعلی 5G نیست چرا که بسیاري از مردم در روستاها و مناطق محروم هنوز به 3G و 4G دسترسی
ندارند. مشکل فعلی کشور تکنولوژي نیست. بلکه مشکل نبود قانون و قانونگذاري است و دولت بر بستر تکنولوژي هاي فعلی، به مردم

خدمات مورد نیاز را ارائه نمی دهد. 

این فعال فضاي مجازي با بیان اینکه دنیا در حال کار روي همگرایی ارتباطات است، افزود: براي مثال در کشوري مانند کره جنوبی که
سرعت اینترنت به 80 مگابیت می رسد، 70 درصد ترافیک روي «واي فاي آفلودینگ» است. به این معنی که به محض اینکه کاربر

موبایل در حال حرکت، به نقطه ثابت می رسد، گوشی وي به شبکه ثابت متصل می شود. 

خودکفایی 85 درصد کشور در 5G مورد انتظار است 

در ادامه این نشست، دکتر رضایی به عنوان یکی از فعالان فضاي مجازي موضوع توانمندي کشور در حوزه زیرساخت هاي 5G را مورد
مطالبه قرار داد و گفت: با توجه به توانمندي هایی که در دانشگاه ها و مراکز تحقیقاتی کشور وجود دارد، براي نسل 5 می توانیم تا
85 درصد خودکفا باشیم و 15 درصد باقی مانده نیز مربوط به تجهیزات CORE شبکه است که در اختیار معدود شرکت هاي
آمریکایی قرار دارد و اغلب کشورها به آن وابسته هستند. بر این اساس معتقدم که از نظر خودکفایی و عدم وابستگی در این تکنولوژي

از همین الان باید شروع کنیم. 

وي افزود: مهمترین ویژگی که در نسل 5 به دنبال آن هستیم افزایش سرعت دسترسی است و این در حالی است که ما در نسل 4 نیز
کمتر از یک دهم سرعت را پیاده سازي کرده ایم. دلیل این موضوع به طراحی زیرساخت هاي موبایل سلولی بر می گردد. بنابراین باید

در طراحی نسل 5 به استانداردهاي مورد نیاز دست یابیم. 

این کارشناس با طرح این سوال که براي 5G باید 100 درصد گوشی هاي در اختیار کاربران، براي استفاده از این فناوري تغییر یابد،
گفت: به طور حتم ورود به تکنولوژي 5G با ایجاد یک سمپل در گوشه اي از یک دانشگاه، محقق نخواهد شد. 

وي ادامه داد: این سوال مطرح است که آیا شروع این سرویس با وابستگی خارجی باید شکل بگیرد یا در ابتدا، توسعه تیم هاي نرم
افزاري ها را خواهیم داشت؟ 

رضایی با اشاره به تجربه ناموفق و نامتقارن توسعه اینترنت ثابت در کشور گفت: ما در کشور به صورت جزیره اي تکنولوژي هاي
پراکنده اي از ADSL تا FTTX را در حوزه اینترنت ثابت ایجاد کردیم که به صورت نامتقارن کاربران را به شبکه متصل کرده است و
معتقدیم که فاز اول شبکه ملی اطلاعات را ایجاد کردیم. این ارتباطات به خوبی با یکدیگر لینک نشده اند و هم اکنون هم آمادگی

استفاده از 5G را نداریم. 

خاستگاه پیوست فرهنگی از آمریکا است 

در این نشست مهدي اسلامی مدیر فرهنگ سازي و ترویج کارآفرینی سازمان مرکزي دانشگاه آزاد نیز با اشاره به لزوم تدوین پیوست
فرهنگی براي تکنولوژي هاي نوظهور در کشور، خاطرنشان کرد: موضوع پیوست فرهنگی در همه جاي دنیا مرسوم است و خاستگاه آن
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از کشوري مانند آمریکا است. حتی کشورهاي مختلف در حوزه هاي اجتماعی و محیط زیست نیز پیوست تدوین کرده اند. به طور کل
هرجا که دغدغه اي متأثر از فناوري شکل گرفته، براي آن پیوست تدوین شده است. 

وي گفت: سبک فناوري 5G متفاوت از سایر فناوري ها است و روي این نسل می توان خدمات B2C و B2B ارائه کرد و بازار بکري
براي کسب و کارهاي مختلف ایجاد خواهد شد و اگر تلاش نکنیم ممکن است این بازار را از دست دهیم. 

این فعال فضاي مجازي یکی از مباحث مهم در 5G را خدمات اینترنت اشیا عنوان کرد و ادامه داد: کشورهاي خارجی بیشترین پهناي
باند را به خودروي خودران تخصیص می دهند. موضوع دیگر شهر هوشمند است. ما نیز اگر سنایورها و بیزنس مدل درستی داشته
باشیم خواهیم توانست که شبکه 5G داشته باشیم. در این صورت می توانیم بگوییم که به اقتصاد دیجیتال کمک کرده ایم و شعار

بهره وري و اقتصاد مقاومتی بدهیم. 

وي با اشاره به اینکه هم اکنون در شهر تهران شوراي راهبردي شهر هوشمند تشکیل شده و حدود 80 پروژه را دنبال می کند، تاکید
کرد: 5G باید با تحول واقعی همراه باشد و فقط با توسعه شبکه، این فرصت ها به دست نمی آید. توسعه شبکه باید به توسعه کسب و
کارها بیانجامد. باید در این فناوري نگاه سلبی و ایجابی را در کنار هم داشته باشیم و براي ایجاد این اقتضائات، رگولاتورهاي حوزه

مختلف باید با یکدیگر تعامل کرده تا زمینه توسعه 5G در کشور ایجاد شود. 

این کارشناس با بیان اینکه کشور ما 8 سال است که در فروم هاي 5G شرکت می کند، گفت: با این حال براي ورود به مقدمات
توسعه 5G، زمان را از دست داده ایم. هم اکنون باید براي ورود 5G آماده شویم و در این زمینه نیازمند استانداردسازي هستیم. 

اسلامی گفت: من معتقدم که در حوزه تله کام، دیگر یکجانبه گرایی آمریکا شکست خورده است و هم اکنون 60 درصد تکنولوژي
مربوط به هسته اصلی (CORE) نسل 5، توسط شرکت هواوي چین تولید می شود. در حوزه ثبت پتنت هاي 5G نیز شاهد پیشی

گرفتن چین از آمریکا و فنلاند و کره جنوبی هستیم. 

بدون پیوست فرهنگی و مقررات گذاري نمی توان به سمت 5G رفت 

رسول جلیلی عضو حقیقی شوراي عالی فضاي مجازي نیز در این نشست، در خصوص نقش این شورا در مواجهه با فناوري 5G و
دغدغه فرهنگی و تنظیم گري که درمورد این تکنولوژي وجود دارد، توضیح داد و گفت: شوراي عالی فضاي مجازي با تصویب مصوبه
اینترنت اشیا به این موضوع ورود کرده است. چرا که ما معتقدیم که در نسل جدید تکنولوژي، انسان ها با اشیا در تعامل هستند و

براي رویارویی با این موضوع باید آمادگی داشته باشیم. 

وي با اشاره به مقدمات ورود به 5G گفت: در سند معماري کلان شبکه ملی اطلاعات، اینکه درصدي از ارتباطات تا سال 1404
مبتنی بر ارتباطات نوین باشد، تاکید شده و این به معناي 5G است. بحث اصلی این است که ما در کشور به همراه توسعه فناوري،
شاهد توسعه باشیم. چرا که مردم ما در تعامل با سایر کشورها احساس نیاز به ارتقاي فناوري دارند و ما باید به سمت نسل پنجم

ارتباطات برویم. 

جلیلی افزود: در این زمینه این سوال مطرح است که باید شتابزده به این نسل تکنولوژي ورود کنیم یا خیر. هم اکنون اپراتورها به
صورت پایلوت، نگاهی به این فناوري داشته اند اما هنوز آمادگی ورود به این فناوري وجود ندارد. چرا که بدون پیوست فرهنگی،
مقررات گذاري و برنامه ریزي نمی توان به سمت این فناوري رفت و نباید منتظر بمانیم تا چینی ها این فناوري را براي ما راه اندازي
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کنند. باید عملگرایانه وارد این حوزه شویم. 

عضو شوراي عالی فضاي مجازي با بیان اینکه ما از امکانات نرم افزاري و خدمات دولت الکترونیک و بخش هاي مختلف 4G نتوانستیم
استفاده لازم را در کشور داشته باشیم، گفت: مساله کشور در حوزه زیرساخت هاي فضاي مجازي، نسل 5 نیست. مساله ما لایه
خدمات کاربردي شبکه ملی اطلاعات است که مبتنی بر نسل 4 نیز، امکان ارائه خدمات را دارد. دریافت خدمات مورد نیاز ما در کشور

به اندازه کافی با فناوري هاي موجود، کفایت می کند.
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پیام مدیرکل به مناسبت فرارسیدن هفته جهانی کارآفرینی

منبع: رکناشماره خبر:  46  |  تاریخ: 1399/08/28

رکنا: عباس علیزاده مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان گیلان در پیامی فرا رسیدن هفته جهانی کارآفرینی را به
کارآفرینان و تمامی دست اندرکاران و متولیان این حوزه تبریک گفت.

به گزارش خبرنگار رکنا رشت، در این پیام آمده است: 

کارآفرینی یکی از عوامل مهم براي رسیدن به نقطه مطلوب
اقتصادي است و تاثیر بسزایی در ""جهش تولید"" و
توانمند سازي منابع انسانی دارد. کارآفرینی به معناي
خلاقیت در کار و ایجاد فرصت هاي جدید اقتصادي و
تولیدي است از این رو جامعه اي که در مسیر کار آفرینی
حرکت می کند جامعه اي زنده، پویا وفعال است. مفهومی

که همواره همراه بشر بوده و به عنوان یک پدیده نوین، نقش موثري در توسعه و پیشرفت اقتصادي کشور ایفا می کند. توسعه
کارافرینی رشد اقتصادي را افزایش داده و اثرات مثبتی مانند بهبود وضعیت رفاهی مردم، کاهش فقر، افزایش اشتغال در جامعه به
وجود می آورد. گسترش روحیه کارآفرینی در سطح اجتماع و تربیت و حمایت از کارآفرینان از سوي دیگر به عنوان عامل متحول

کننده و پویا در جامعه اثر مطلوبی بر رشد اقتصادي و اجتماعی دارد. 

اینجانب ضمن گرامیداشت هفته جهانی کارآفرینی از درگاه حق تعالی براي تمامی دست اندرکاران و متولیان این حوزه، سلامتی،
پیروزي و دوام توفیقات در خدمت به میهن عزیزمان را آرزومندم. 

رکنا، رشت - مرجان گودرزي
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احداث 10 باجه بانکی روستایی تا پایان امسال در خراسان جنوبی

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  47  |  تاریخ: 1399/08/28

معاون مدیریت شعب پست بانک خراسان جنوبی گفت: 10 باجه بانکی روستایی تا پایان امسال در این استان احداث می
شود.

ملائی معاون مدیریت شعب پست بانک خراسان جنوبی در
گفت و گو با خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از بیرجند، گفت: براي ایجاد باجه هاي جدید
روستایی، مکاتباتی با فرمانداري ها، بخشداري ها و شوراي

اسلامی روستا هاي داراي پتانسیل انجام شده است. 

او در ادامه افزود: افراد متقاضی و داراي شرایط جهت ایجاد
باجه هاي بانکی، معرفی و پس از بررسی و سیر روند

قانونی، باجه بانکی روستایی می توانند شروع به فعالیت کنند. 

ملائی بیان کرد: کلیه باجه هاي بانکی روستایی که داراي خودپرداز یا دسترسی چکاوك هستند در بازه زمانی 8:30 لغایت 12:30 در
محل کار حضور داشته و پاسخگویی سوالات و یا راهنمایی مشتریان در جهت استفاده از خدمات غیر حضوري خواهند بود. 

بیشتر بخوانید 

- 10 کیلومتر تا اولین خودپرداز!/مشکلات زنوغان در نبود عابر بانک 

اختصاص 20 درصد از تسهیلات پست بانک در بخش اشتغال مناطق روستایی ملائی عنوان کرد: کل تسهیلات اعطایی به پست بانک
مبلغ 101 میلیارد و 700 میلیون تومان بوده که 60 درصد آن به مناطق و مشتریان روستایی اختصاص یافته است. 

او افزود: 20 درصد از تسهیلات پست بانک به مبلغ 200 میلیارد ریال صرفا در بخش اشتغال مناطق روستایی مصرف شده است. 

ملائی اظهار کرد: در حال حاضر 140 باجه بانکی در روستا هاي استان مشغول فعالیت و خدمات رسانی هستند و 55 دستگاه خود
پرداز فعال در اختیار آن ها قرارگرفته است. 

معاون مدیریت شعب پست بانک خراسان جنوبی ادامه داد: همچنین تعداد 137 دستگاه پین پد در باجه هاي بانکی روستایی فعال
است.
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گرامیداشت چهل و یک سالگی بسیج از توزیع 40هزار بسته معیشتی تا خانه دار

شدن78نیازمند/مبارزه با فسادازحرف تا عمل

منبع: شبستانشماره خبر:  48  |  تاریخ: 1399/08/28

سردار مسلمی با بیان اینکه در سال جاري همزمان با هفته بسیج 14هزار و 518برنامه در قالب 66 عنوان با رویکرد نهضت
خالصانه و مومنانه براي اجرا در 22 شهرستان طراحی شده، گفت: توزیع 40 هزار و 795 بسته معیشتی در بین نیازمندان

استان خواهیم داشت.

سردار مسلمی با بیان اینکه در سال جاري همزمان با هفته بسیج 14هزار و 518برنامه در قالب 66 عنوان با رویکرد نهضت
خالصانه و مومنانه براي اجرا در 22 شهرستان طراحی شده، گفت: توزیع 40 هزار و 795 بسته معیشتی در بین نیازمندان استان

خواهیم داشت. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از ساري، سردار«سیاوش
مسلمی» امروز(28آبان) در نشست خبري ویژه گرامیداشت چهل
یکمین سالروز تشکیل بسیج به فرمان امام خمینی(ره)، بیان
کرد: بسیج عظیم ترین و ماندگار ترین یادگار امام راحل است که
توانسته از ابتداي انقلاب تا امروز در عرصه هاي مختلف حضور

داشته و تهدیدات را به فرصت تبدیل کند. 

فرمانده سپاه کربلا مازندران تایید کرد: بسیج به کمک حفظ
انقلاب و ارزش هاي اسلامی آمد هر جا که بحران طبیعی و مشکلات اقتصادي داشتیم بسبج به عنوان بزرگترین قدرت نرم جمهوري

اسلامی در همه عرصه ها فعال بوده است، یکی از بزرگترین مولفه هاي قدرت نرم که به کمک انقلاب آمد بسیج است. 

سردار مسلمی گفت: بسیج در بحث ریشه کنی فلج اطفال و مقابله با ویروس کرونا اقدامات پسندیده اي انجام داده که اینها گوشه اي
از حرکات ارزشمند و مردمی، بسیج را بیان می کند، امروز آنچه که براي ما و دشمن روشن است این است که هر تهدیدي که در

کشور ایجاد شد به واسطه قدرت بسیج سرنگون شد. 

وي عنوان کرد: هر فردي که ولایت فقیه و آمارن هاي انقلاب را قبول داشته باشد و از روحیه جهادي برخوردار باشد یک بسیجی
است، دغدغه براي انقلاب از بزرگ ترین ویژگی هاي یک فرد بسیجی است، دغدغه مندي نسبت به اعتلاي انقلاب و رفع مشکلات

مردم، و دشمنی با دشمنان و استکبار از ویژگی هاي بارز مدیر جهادي و بسیجی است. 

سردار مسلمی خاطرنشان کرد: هر چه روحیه جهادي در دستگاه هاي اجرایی کمتر باشد حرکت انقلاب با مشکلاتی مواجه خواهد
شد، هر مشکل با ورود بسیج و مردم قدرشناس برطرف خواهد شد، طرح شهید حاج قاسم سلیمانی با هدف قطع زنجیره ویروس کرونا

از شنبه اجرایی خواهد شد. 
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وي اظهار کرد: با بهره گیري از تمام ظرفیت ها از شناسایی، مراقبتف رصد، پایش و درمان بیماران کرونایی تا کمک رسانی به کسانی
که در حوزه هاي مختلف از نظر جسمی و فیزیکی دچار مشکل هستند در حوزه مصون سازي اقشار آسیب پذیر به میدان خواهیم

آمد. 

فرمانده سپاه کربلاي مازندران تاکید کرد: شجره طیبه بسیج در گام دوم انقلاب به یک درخت تنومند تبدیل شده است که امروز
الگوي کشورهاي منطقه است امروز بسیج به عنوان پاکترین و ناب ترین نهاد مردمی است که براي کشور دل می سوزاند در طول این

41 سال عمر بسبج نمونه هاي غیر قابل شمارشی از عملکرد بسیجی در میدان هاي مختلف در بحران دیده شده است. 

سردار مسلمی با بیان اینکه در سال جاري همزمان با هفته بسیج 14هزار و 518برنامه در قالب 66 عنوان با رویکرد نهضت خالصانه و
مومنانه براي اجرا در 22 شهرستان طراحی شده، اعلام کرد: دیدار با خانواده هاي شهدا حدود هزار و 979 دیدار طراحی شده، دیدار با
خانواده ایثار گران با هزار و 408 خانواده ، برگزاري مجازي425 مورد یادواره ها و بزرگداشت ها با و برگزاري 856 برنامه ورزشی از

جمله برنامه هاي این هفته است. 

وي با اشاره به در پیش بودن انتخابات گفت: برگزاري هزار و 148 نشست بصیرتی ، اجراي 2 هزار و 277 گشت رضویون و برپایی
492 اردوي جهادي براي کمک به مستمندان را خواهیم داشت. 

سردار مسلمی افزود: تولید 356محصول فرهنگی و هنري در قالب کلیپ و تیزر ، راه اندازي 149پویش در فضاي مجازي، توزیع 40
هزار و 795 بسته معیشتی بین نیازمندان از دیگر برنامه هاي هفته بسیج در استان است. 

فرمانده سپاه کربلا در مازندران با بیان اینکه از شنبه آینده اجراي بحث حافظان سلامت یا همان سلامت محله محور را پیگیري در
دستورکار داریم، افزود: در قالب این طرح به ارزش 7 میلیارد و 200 میلیون تومان بسته بهداشتی آماده و توزیع خواهد شد. 

وي از اهداي 149 جهیزیه با اعتبار 3 میلیارد تومان به نوعروسان نیازمند خبر داد و گفت: در حوزه اهداي لوازم التحریر مجموعا
حدود 2 میلیارد تومان برنامه ریزي شده است، تعدادي از هموطنان از لحاظ مالی مشکلاتی دارند 164 میلیون تومان اهداي کارت
هدیه تدارك دیده شد، همچنین در راستاي اجراي طرح و پروژه هاي محرومیت زدایی افتتاح 20 پایگاه مقاومت، ساخت و افتتاح دو
سالن ورزشی، 126 پروژه در حوزه محرومیت زدایی و عمرانی، بهره برداري از 35 گلزار شهدا و 55 طرح اقتصاد مقاومتی، 15 واحد

خانه مددجویان بهزیستی و 63 واحد خانه مددجوي کمیته امداد در دستور کار است. 

سردار مسلمی از افتتاح 49 صندوق قرض الحسنه به منطور ایجاد اشتغال پایدار به ارزش جمعا حدود 19 میلیارد و 550 هزار تومان
در هفته بسیج خبر داد و اضافه کرد: به دنبال فرمایش مقام معظم رهبري در حوزه گرانی و مقابله به احتکار ما 190 بازرس بسیجی با
هدف نظارت بر بازار به اداره صمت معرفی شده و عمده این بازرسان در حوزه فروشگاه هاي بزرگ نظارت دارند، همچنین150 بازرس

بسیجی براي همکاري در حوزه سلامت به اداره بهداشت اعزام شد. 

فرمانده سپاه کربلا با اشاره به کشفیات اخیر، عنوان کرد: در آبان ماه شهرستان نکا 2 و نیم تن روغن نباتی، در شهرستان حویبار 5 و
نیم تن روغن جامد، در شهرستان قائمشهر 320 حلقه لاستیک ماشین آلات سنگین، در بابل 10 تن روغن نباتی، در بابلسر یک
دستگاه موتور سنگین، در محمودآباد 100 تن ذرت دامی، در میاندرود 5 تن آجیل و خشکبار، در سوادکوه 2 هزار و 500 تن کنجاله
سویا و 910 تن سبوس در بابل، 7تن کود شیمیایی در قائمشهر، 5 هزار و 581 عددکود شیمایی و سم به ارزش 5 میلیارد ریال کشف
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و ضبط شد که بخش کوچک از فعالیت هاي ما در مجموعه سپاه بود. 

وي تصریح کرد: با اخلالگران و مفسدان اقتصادي برخورد خواهیم کرد فعال و بیدار هستیم با کسی تعارف نداریم هر کسی به بیت
المال دست اندازي کند و خارج از قوانین اخلال در نظام ایجاد کند برخورد خواهیم کرد. 

سردار مسلمی گفت: با بهره گیري از قانون و حمایت قضایی که قطعا تابع قانون هستیم دست مفسدان اقتصادي را قطع خواهیم کرد،
در اداره گاز و شهرداري ساري ظرف هفته آینده امیدواریم به یک جمع بندي برسیم و نتایج بررسی ها را اعلام کنیم، در شهرداري

تحقیقات بسیار گسترده اي را در پیش گرفتیم دنبال اسناد و مدارك هستیم، کار تمام نشده در تحقیقات اولیه هستیم. 

فرمانده سپاه کربلا افزود: سپاه به عنوان یک دستگاه نظارتی وظیفه اصلیش همین است که در حوزه هاي خاص بر طبق گزارشات
مردمی و درخواست هاي کتبی دادستان استان و شهرستان که مدعی العموم هستند به این موضوعات ورود پیدا کند. 

وي در پاسخ به اینکه چرا شهردار ساري در پست قبلی اش دچار مشکلات مالی بود براي شهرداري انتخاب شد، خاطرنشان کرد:
نظارت نسبت به همه دستگاه هاي اجرایی وجود دارد ولی ملاحضاتی وجود دارد و شاید برخورد مناسبی صورت نگیرد، در برخی از
جرائم و اختلاس هاي صورت گرفته رگه هایی از محافظه کاري و مماشات می بینیم و می خواهند با تماس هاي تلفنی و رایزنی

حلش کنند ولی ما قاطع برخورد می کنیم. 

فرمانده سپاه کربلا در پاسخ به این سوال که وضعیت شهردار ساري چه می شود؟ گفت: شهردار ساري دست قانون است قانون برخورد
خواهد کرد شایعه وجود دارد به دنبال انحراف مسیر پرونده هستند ما سعی می کنیم به اصل بپردازیم و نه حواشی! مطمئن باشید با
هر فردي با هر خلافی برخورد قاطع خواهد شد، حتی یک ریال از بیت المال درست استفاده نشده باشد برخورد خواهیم کرد، برایمان

مهم است.
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نخستین واحد قوطی سازي شیرخشک در خراسان رضوي آماده بهره برداري

شد

منبع: ایرناشماره خبر:  49  |  تاریخ: 1399/08/28

مشهد- ایرنا- معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري خراسان رضوي گفت: در سال جهش تولید نخستین واحد قوطی
سازي شیرخشک در استان با سرمایه گذاري هزار و 800 میلیارد ریالی بخش خصوصی آماده بهره برداري شده است و طی

دو ماه آینده راه اندازي می شود و می تواند از خروج ارز از کشور جلوگیري کند.

مشهد- ایرنا- معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري
خراسان رضوي گفت: در سال جهش تولید نخستین واحد
قوطی سازي شیرخشک در استان با سرمایه گذاري هزار و
800 میلیارد ریالی بخش خصوصی آماده بهره برداري شده
است و طی دو ماه آینده راه اندازي می شود و می تواند از

خروج ارز از کشور جلوگیري کند. 

علی رسولیان عصر چهارشنبه در حاشیه بازدید از دو واحد
تولیدي مربوط به قوطی سازي و قطعه سازي در اطراف مشهد و برگزاري نشست کارگروه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید در محل
یکی از این واحدها افزود: این واحد پس از بهره برداري ظرفیت تولید 75 میلیون قوطی شیرخشک در سال را دارد و براي 300 نفر

شغل ایجاد می کند. 

وي با اشاره به جزئیات واحد تولیدي قطعه سازي که امروز مورد بازدید قرار داد گفت: این واحد، تولیدکننده ماهانه 250 هزار قطعه
پیستون هاي خودروهاي سبک و سنگین است که 98 درصد نیاز شرکت ایران خودرو به این قطعه و همچنین بخشی از نیاز شرکت

تراکتورسازي تبریز را تامین می کند و براي بیش از 550 نفر شغل ایجاد کرده است. 

معاون استاندار خراسان رضوي گفت: یکی از رویکردهاي مهم خراسان رضوي، حمایت از بخش تولید است و در همین راستا
نشستهاي کارگروه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید به صورت هفتگی در محل واحدهاي تولیدي برگزار و با حضور مدیران دستگاه هاي
اجرایی با دو هدف حفظ وضعیت کنونی بخش تولید، اشتغال و جلوگیري از تعطیلی آن، حمایت از سرمایه گذاري بخش خصوصی در

حوزه تولید تصمیمات لازم اتخاذ می شود. 

رسولیان افزود: در نشست امروز کارگروه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید مشکلات مربوط به 14 واحد یا طرح تولیدي فعال، نیمه فعال
یا تعطیل مورد بررسی قرار گرفت که 14 مصوبه براي حل مشکلات آنها در حوزه تسهیلات بانکی، تقسیط بدهی بانکی، تامین

زیرساختهاي آب و برق و تغییر کاربري اراضی در بخش تولید در پی داشت. 

برچسب ها 
- مشهد 

- جهش تولید 
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- اشتغال زایی 
- صنعت قطعه سازي 

- علی رسولیان
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75 پروژه توسعه محله اي دیگر در منطقه 19 تصویب شد

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  50  |  تاریخ: 1399/08/28

خبرگزاري آریا - پروژه هاي توسعه محله اي در منطقه 19 با تصویب 75 پروژه اجرایی در کارگروه توسعه محلات شهر تهران، وارد فاز
دوم شد. 

به گزارش شهر به نقل از روابط عمومی شهرداري منطقه 19، علی توکلی شهردار منطقه با اعلام این خبر گفت: پروژه هاي توسعه
محله اي براساس نیازهاي محلات و با مشارکت شورایاران منطقه شناسایی و احصا شده و درهمین راستا نیز تلاش براین بوده است تا
پراکندگی این پروژه ها به نسبت نیازهاي محلات اعم از سرانه فضاي سبز و تقویت امکانات بوستان ها، بهسازي معابر و توسعه

فضاهاي فرهنگی و عمومی به صورت عادلانه شکل گیرد. 
او افزود: در فاز نخست این پروژه ها در مجموع 11 پروژه احصاء شد که نزدیک به 5 پروژه شامل بهسازي خیابان خلازیل شمالی،

مناسب سازي و اصلاح انهار محله نعمت آباد، بازپیرایی و ارتقاء تجهیزات بوستان هاي باران و مرجان به اتمام رسید. 
ضمن اینکه دو پروژه احداث مرکز کارآفرینی محله نعمت آباد و بهسازي خیابان طالقانی نیز پس از طراحی وارد مرحله اجرایی می

شود. 
توکلی ادامه داد: در فاز دوم نیز 75 پروژه پس از تصویب کارگروه توسعه محلات شهر تهران به ریاست معاون برنامه ریزي و توسعه

شهري شهرداري تهران، به این منطقه ابلاغ شد. 
به گفته شهردار منطقه بهسازي و آرام سازي معابر خیابان شکري جهت تردد افراد کم توان، اصلاح و بازسازي انهار محدوده دولتخواه
جنوبی، توسعه فضاهاي عمومی و بهسازي بوستان هاي محلی نسترن، 22 بهمن، جانباز، بهار، شهید باکري، امید، جوانه، مطهري و...،
احداث فضاي سبز در خیابان ورزش، آرام سازي بصري خیابان زلفی و احداث و تجهیز زمین بازي کودکان در محله بهمنیار از جمله

این پروژه ها هستند. 
همچنین احداث سرویس بهداشتی بوستان یاس، ایجاد فضاي سبز در خیابان شهید لطیفی، زیباسازي خیابان دلجویی و میدان
بخشنده، راه اندازي پارکینگ مکانیزه در خیابان جانباز، ایجاد پیاده راه در خیابان نیایش، تجهیز پاتوق محله سهیل و چندین طرح

دیگر در فاز دوم پروژه هاي توسعه محله اي این منطقه اجرا خواهند شد.
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زنجیره اشتغال زندانیان پس از آزادي تکمیل شود

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  51  |  تاریخ: 1399/08/28

کرج - رئیس سازمان زندان ها گفت: زنجیره اشتغال زندانیان پس از آزادي باید توسط دستگاه هاي متولی تکمیل شود

کرج - رئیس سازمان زندان ها گفت: زنجیره اشتغال
زندانیان پس از آزادي باید توسط دستگاه هاي متولی

تکمیل شود 

به گزارش خبرگزاري مهر، محمدمهدي حاج محمدي در
راستاي پیگیري مشکلات مطرح شده در بازدید شبانه از
ندامتگاه مرکزي کرج، روز چهارشنبه با حضور در استان

البرز، با مقامات این استان دیدار و گفتگو کرد. 

رئیس سازمان زندان ها در دیدار با آیت االله حسینی
نماینده ولی فقیه در استان البرز بر لزوم همکاري نخبگان فرهنگی در فعالیت هاي اصلاحی و تربیتی زندان تأکید کرد. 

وي گفت: بیانات ارزشمند و مترقی امام (ره) و رهبري عزیز در خصوص ضرورت تبدیل زندان به دانشگاه و آموزشگاه نیکی ها، مسیر و
هدف غایی در امر زندانبانی را تبیین نموده است و تمام تلاش ما رسیدن به این نقطه آرمانی است. 

حاج محمدي افزود: متأسفانه علیرغم تلاش هاي صورت گرفته در سالیان گذشته و حضور عزیزانی چون شهید لاجوردي، هنوز با آن
نگاه و اهداف زندانبانی اسلامی و شکل مطلوب فاصله داریم. 

عضو شوراي عالی قضائی اظهار داشت: در مرام و نگاه بزرگان ما؛ زندان داراي نقش درمان گري و تربیتی است و ما براي موفقیت در
این امر نیاز به کار فرهنگی عمیق و رفع مشکلات و دغدغه هاي زندانیان داریم. 

حاج محمدي در بخش دیگري از سخنان خود با بیان اینکه بیکاري از علل وقوع جرم است گفت: در زندان ها براي توسعه اشتغال
اقدامات گسترده اي را شروع شده و هدف ما رسیدن به اشتغال 50 درصدي تا پایان سال است. 

وي افزود: زنجیره اشتغال در داخل زندان شروع می شود اما براي پیشگیري از وقوع جرم و از بین بردن زمینه ارتکاب مجدد جرم، این
زنجیره در بیرون از زندان و با همکاري دستگاه هاي متولی تکمیل شود. 

رئیس سازمان زندان ها با اشاره به فعالیت گروه هاي جهادي در زندان در دور جدید مدیریتی اظهار داشت: درست است که زندان بعد
امنیتی دارد اما بعد فرهنگی آن هم برجسته و مهم است از این رو نخبگان فرهنگی کشور و آنهایی که دغدغه نظام و انقلاب و مردم را

دارند براي کمک به زندان و تلاش براي دستگیري از انسان هاي آسیب دیده وارد این عرصه جهادي شوند. 
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حاج محمدي در انتها از آیت االله حسینی همدانی خواست براي بهبود شرایط و جلب مشارکت دستگاه هاي مختلف اجرایی و گروه
هاي مردمی در استان، مجموعه زندان ها را یاري نمایند. 

آیت االله حسینی همدانی نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج نیز در این دیدار بیان داشت: موضوع زندان و زندانیان
داراي ابعاد مختلفی است که براي تدوین یک برنامه مناسب و هماهنگ باید همه ابعاد آن بررسی و مدنظر قرار گیرد. 

نماینده ولی فقیه در استان اظهار داشت: ریشه بسیاري از جرایم فقر و اعتیاد است و نمی توان بدون همکاري دستگاه هاي مختلف بر
این مشکلات و از بین بردن جرم در جامعه و کاهش جمعیت کیفري فائق آمد. 

تراکم زندان هاي البرز بالاست 

آیت االله حسینی همدانی با بیان اینکه در جریان اخبار مربوط به زندان ها است گفت: بازدید شبانه شما از زندان و حضور سرزده در
آنجا کار خوبی بود که امیدوارم با پیگیري مشکلات این بازدیدها آثار و برکات خوبی داشته باشد. 

وي به اجراي طرح پنج شنبه هاي قرآنی در زندان هاي استان البرز نیز اشاره کرد و گفت: این اقدامات ارزشمند است و من تشکر می
کنم و امیدواریم این اقدامات که با اخلاص انجام می شود منجر به نجات این انسان ها شود. 

امام جمعه کرج به موضوع تراکم جمعیت زندان ها نیز اشاره کرد و گفت: اگر معضل تراکم جمعیت در زندان ها حل نشود اقدامات
اصلاحی و تربیتی کم اثر خواهد بود. 

وي با بیان اینکه کار تربیتی کاري تخصصی است گفت: براي انجام برنامه هاي اصلاحی و تربیتی در زندان ها باید از نیروهاي
متخصص و کسانی استفاده نمود که بتوانند مفاهیم اخلاقی و تربیتی را به شکل درست به زندانیان منتقل کنند. 

نماینده ولی فقیه در استان البرز در بخش دیگري از سخنان خود به موضوع اشتغال در زندان ها نیز اشاره کرد و گفت: در هر استان
باید متناسب با امکانات و ظرفیت هاي موجود براي اشتغال زندانیان برنامه ریزي شود. 

آیت االله حسینی با اشاره به حدیثی از حضرت امیرالمؤمنین (ع) گفت: حضرت علی (ع) تعبیري دارند مبنی بر اینکه گناه نکردن آسان
تر از توبه کردن است این همان مسئله پیشگیري بهتر از درمان است را براي ما تبیین می کند لذا باید کاري کرد که اصلاً کسی
مرتکب جرم نشود و اگر فردي وارد زندان شد نباید پس از آزادي او را رها کرد و باید ضمن انجام برنامه هاي تربیتی در زندان ها براي

اشتغال و کمک به زندانی پس از آزادي نیز برنامه ریزي کرد. 

در این جلسه دادستان مرکز استان نیز گزارشی از وضعیت قضائی استان ارائه نمود. 

از نکات جالب در این دیدار دعاي آیت االله حسینی براي بیکار شدن و کسادي کار مجموعه قضائی و زندان ها بود.
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مقام سپاه: فعالیت 144 گردان سایبري در تهران/جوانان را در برابر دروغ و

تردید واکسینه می کنیم

منبع: عصر ایرانشماره خبر:  52  |  تاریخ: 1399/08/28

مهارت افزایی و بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ گویی هاي معاندین در فضاي مجازي و نیز کارهاي اموزشی در
حوزه کرونا از جمله فعالیتهاي لشگر سایبري است.

مهارت افزایی و بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ گویی هاي معاندین در فضاي مجازي و نیز کارهاي اموزشی در
حوزه کرونا از جمله فعالیتهاي لشگر سایبري است. 

سردار محمدرضا یزدي فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ در نشستی خبري از فعالیت 144 گردان سایبري در
تهران خبر داد. 

به گزارش ایسنا سردار یزدي در پاسخ به پرسشی درباره فعالیت
هاي این مجموعه در فضاي مجازي به ویژه در ایام کرونا اظهار
کرد: از ابتداي شیوع کرونا در جلسات مختلف گسترش دولت
الکترونیک را دنبال کردیم؛ در عین حال لشکر سایبري سپاه
تهران متشکل از 144 گردان سایبري در فضاي مجازي اقدام به
انجام کارهاي آموزشی از جمله در حوزه کرونا، مهارت افزایی و
بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ گویی هاي معاندین
در این فضا کرده اند. همواره تلاش می کنیم با حضور در فضاي
مجازي کاري کنیم تا با کسانی که می خواهند جوانان ما را

فریب دهند، مقابله کنیم و با ارائه آموزشهاي لازم جوانان را در برابر دروغ آفرینی هاي و تردید آفرینی ها به نوعی واکسینه کنیم. 

سردار محمدرضا یزدي فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ صبح سه شنبه در نشستی خبري به ارائه توضیحاتی
درباره برنامه هاي این مجموعه به مناسبت هفته بسیج پرداخت و خدمت رسانی به عموم مردم ،بویژه اقشار محروم و نیازمندان،
افرادي که در این ایام با مشکلاتی بهداشتی و درمانی مواجه شدند و همچنین افرادي که اعضاي خانواده خود را در ایام کرونا از دست

داده اند را از برنامه هاي مجموعه متبوع خود برشمرد . 

وي افزود: امید آفرینی در جامعه به ویژه بویژه میان جوانان، تلاش براي افزایش رونق تولید و گسترش اقتصاد مقاومتی و هم افزایی و
بسیج امکانات و ظرفیتها براي مقابله تمام عیار در کنار سایر دستگاه ها به ویژه ستاد مقابله با کروناي کلانشهر تهران از اهداف محوري

اقدامات سپاه تهران است. 

وي برپایی 110 میز ارائه خدمات شامل خدمات مشاوره اي و درمانی در 110 مسجد، برپایی 40 میز خدمت توسط بسیج اقشار، ارائه
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خدمات صلواتی و تخفیف ویژه توسط اصناف بسیجی، برگزاري مسابقات و جشنواره هاي فرهنگی و ورزشی، افتتاح پروژه هاي
محرومیت زدایی و اجراي پویش سلیمانی ها که طی آن هر پایگاه بسیج یک خدمت را در محدوده خود ارائه خواهند کرد را از جمله

برنامه هاي سپاه تهران در هفته بسیج عنوان کرد. 

فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ خاطر نشان کرد: از ماه رمضان تاکنون 3 مرحله رزمایش کمک مومنانه بطور
وسیع اجرا شده است و مرحله چهارم در هفته بسیج در سطح شهر انجام می شود. 

وي با اشاره به اقدامات محوري انجام شده در سپاه تهران در حوزه اطلاعات و امنیت تصریح کرد: کشف انبارهاي احتکار لاستیک و
کشف هشتاد هزار لاستیک احتکار شده و همچنین 202 دستگاه تویوتا هایلوکس، کشف احتکار 1600 عدد عینک محافظ چشمی،
کشف انبارهاي احتکار2 میلیون و سیصد هزار دستکش پزشکی، کشف منابع معتنابهی الکل بهداشتی، کشف انبارهاي احتکار 86 هزار
لیتر مواد ضد عفونی کننده و کشف انبارهاي احتکار مقادیر زیادي محلول هاي ضد عفونی کننده دست، لباس محافظ(گان)، اسپري

ضدعفونی کننده و تب سنج و اکسی متر از جمله اقدامات امنیتی و اطلاعاتی سپاه تهران در ایام شیوع بیماري کرونا است. 

فرمانده سپاه تهران در ادامه به ارائه گزارشی از اقدامات انجام شده و برنامه هاي این نهاد در حوزه سازندگی و محرومیت زدایی
پرداخت و گفت: تولید و توزیع 40 میلیون ماسک از ابتداي کرونا، تهیه و توزیع یک میلیون بسته معیشتی و برنامه ریزي تهیه و
توزیع یک میلیون بسته معیشتی تا پایان سال جاري به ارزش حدود 500 هزار تومان، توزیع صد هزار بسته نوشت افزار، تحت پوشش
قرار دادن 500 هزار نفر از اقشار نیازمند، اجرا و تکمیل 500 پروژه عمرانی در تهران و 500 پروژه عمرانی در سایر استانها که تامین
سه منبع 320 هزار لیتري آب در روستاهاي غیزانیه از جمله این پروژه ها محسوب می شود، اجراي 300 کارگاه توانمند سازي اقتصاد
مقاومتی در تهران، ایجاد 700 صندوق کارآفرینی و اشتغال آفرینی با کمک مردم و خیرین، ارائه خدمات فنی و حرفه اي به 3 هزار
نفر و بهره مند کردن 300 نفر از خدمات خوداشتغالی، تامین 110 تبلت با کمک خیرین و در اختیار گذاشتن آنها به دانش آموزان
نیازمند، تحویل 1700 بسته جهیزیه شامل 15 قلم اساسی و برنامه ریزي براي تامین و توزیع هزار بسته تهیه تا پایان سالاز جمله

اقدامات انجام شده در سپاه تهران بزرگ در حوزه سازندگی و محرومیت زدایی است. 

سردار یزدي همچنین به فعالیت هاي اجتماعی سپاه تهران اشاره و خاطر نشان کرد: در مرکز شهید زیادیان 1500 معتاد را درمان و
اخیرا نیز مرکزي براي درمان بانوان معتاد متجاهر را افتتاح کردیم. این مرکز آمادگی پذیرش 150 نفر را دارد. مرکز دیگري را نیز در
غرب تهران در دست آماده سازي داریم که با افتتاح آن هیچ زن معتاد متجاهري را که در تهران بی سرپناه باشد، نخواهیم داشت. در
این زمینه همچنین پنج مرکز امر به معروف و نهی از منکر در تمام سطوح و موضوعات راه اندازي خواهد شد و هدف آن فقط حجاب
نخواهد بود. ما 250 گروه تذکر لسانی در حوزه بهداشت و درمان براي استفاده از ماسک و20 تیم امر به معروف براي مقابله با گران

فروشی ایجاد کرده ایم. 

وي با بیان اینکه امروز 44 پایگاه علمی سپاه تهران در تهران فعالیت می کند، اظهار کرد: هر کدام از این پایگاه هاي علمی توانایی
اجراي پروژه هاي علمی را دارند که در برخی از این پایگاه هاي علمی نوآوري هایی صورت گرفته که به ثبت رسیده است. همچنین

هشت مرکز رشد و فناوري علمی ایجاد کرده ایم که هفتاد واحد فناوري در آنها مستقر هستند. 

فرمانده سپاه تهران گفت: یک کلینیک عارضه یابی و رفع موانع تولید صنایع در مجموعه بسیج کارخانجات ما ایجاد شده است. راه
اندازي اتوبوس علمی اتو دانش که شامل آزمایشگاهی است که در مناطق محروم حضور پیدا می کند و می تواند به دانش آموزان این
مناطق خدمت رسانی کند. برخی بسیجیان ما محصولات دانش بنیانی را تولید کردند که توان صادرات دارد و این کار آغاز شده است.
همچنین به دنبال ایجاد یک پارك علم و فناوري هستیم که کارهاي انجام شده است که امیدواریم تا پایان سال این پارك نیز راه
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اندازي شود. 

سردار یزدي در ادامه گفت: در راستاي ارائه خدمات به کادر درمان از هفته گذشته با کمک بسیج ادارات ده خدمت مختلف از جمله
خدماتی نظیر ثبت احوال، کارت سوخت و ارائه انشعابات آب، برق، کار و تلفن به پزشکان و پرستاران به پزشکان و پرستاران خدمات

ارائه می شود. 

وي همچنین در پاسخ به پرسشی درباره اقدامات سپاه تهران در حوزه تامین امنیت طی دو هفته آتی خاطر نشان کرد: از ابتداي سال
99 در ارتباط با ایجاد امنیت در سطح شهر همکاري هایی داشته ایم؛ در هفته هاي آتی نیز که با دو هفته تعطیلی مواجه هستیم با

دوستان نیروي انتظامی همکاري هایی خواهیم داشت. 

بیشتر بخوانید: 

آغاز به کار نخستین مرکز درمان و صیانت از زنان معتاد متجاهر در تهران 
فرمانده سپاه تهران: تشکیل گروه امربه معروف و نهی ازمنکر کرونایی 

توزیع رایگان ماسک توسط سپاه همزمان با اجباري شدن آن در اماکن عمومی 

asriran.com/003Arf :لینک کوتاه
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عدم اعتماد متقابل آفت پیشرفت تعاونی ها

منبع: همرازشماره خبر:  53  |  تاریخ: 1399/08/28

ایسنا/کردستان یک استاد مدیریت بازرگانی دانشگاه کردستان با اشاره به اینکه روحیه کار انفرادي در بین ایرانیان حاکم است
اعلام کرد که عدم اعتماد متقابل، روحیه انتقادپذیري کم و مصادره کردن نتایج کارها از جمله موانع کار گروهی در تعاونی ها است. 

رضا شافعی، استاد دانشگاه کردستان ظهر امروز چهارشنبه (28 آبان ماه) در وبینار کرسی تعاون و کارآفرینی که با مشارکت
جهاددانشگاهی استان کردستان و اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی برگزار شد، با اشاره به تعریف تعاون و فرهنگ کار اظهار کرد که

تعریف کار واضح در کشور وجود دارد ولی در ادارات این تعریف مشخص نیست. 

وي با اشاره به فرهنگ کار مثبت در ادارات افزود که تمایل به انجام کار مفید دقت در سلامت وسایل کار و نشاط در انجام کار از
جمله مشخصات فرهنگ کار است. 

این استاد دانشگاه تصریح کرد که از جمله ویژگی هاي فرهنگ کار منفی بی توجهی به انجام کار بی توجهی به حفظ وسایل و بی
نشاطی در انجام کار است. 

وي عنوان کرد که افراد در کار تعاونی داراي بعد دیگري از زندگی می شود که تا حدودي از زندگی شخصی جداست. 

شافعی با اشاره به نوشته هاي یک فرد فرانسوي که در سال 1855 میلادي به مدت سه سال در ایران سفر و تحقیق کرده است ادامه
داد: این محقق می گوید که جمع گرایی در جامعه ایران چیز عجیبی است و ایرانیان روحیه فردگرا در انجام کار دارند. 

وي خاطرنشان می کند که اگر این توصیفات را به عنوان سابقه کار ایرانیان در زمان قدیم بدانیم رفتار فرد گرایانه در انجام کار را
نشان می دهد. 

این استاد دانشگاه با اشاره به تصمیمات کلان کشوري گفت: در مباحث کلان ملی افراد سعی در جهت گیري هاي فردي تا جهت
گیري هاي گروهی دارند. 

وي اظهار کرد که عدم تمایل انجام کارهاي گروهی و نبود این فرهنگ در جامعه مشابه سایر کشورهاي جهان مشکلاتی را براي ما به
وجود آورده است. 

شافعی با اشاره به نتایج یک تحقیق که در سال 96 در استان همدان انجام شده است افزود که عدم اعتماد متقابل روحیه انتقادپذیري
کم، مشکل در مسئولیت پذیري، روحیه برتري طلبی، پایین بودن مهارت ارتباطی بین فردي، مصادره کردن نتایج کارها از جمله موانع

کار گروهی در تعاونی ها است. 

وي تصریح کرد که اگر در سازمانی بحث کارآفرینی را دخالت ندهیم عمل کردن سازمان بی فایده خواهد بود. 
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این استاد دانشگاه با بیان اینکه همیشه تحرك و تغییر در کار نیاز است عنوان کرد که انجام کارهاي روتین افراد را دلزده کرده و به
نوعی موجب زخم بستر سازمانی می شود که این موضوع تنها رکود سازمان را در پی خواهد داشت. 

وي با اشاره به ضرورت آموزش فرهنگ کارآفرینی ادامه داد: در کشورهاي پیشرفته فرهنگ کارآفرینی در سنین کودکی تا 20 سالگی
آموزش داده می شود که پارك علم و فناوري و اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی و جهاد دانشگاهی می توانند در این حوزه فعالیت

کنند. 

شافعی با بیان اینکه آموزش کارآفرینی باید به شناخت تمایل و انجام کار بیانجامد خاطرنشان کرد که اکنون درس اختیاري کارآفرینی
به دروس دانشگاهی دانشجویان دانشگاه کردستان افزوده شده است. 

وي با اشاره به اینکه دانشگاه ها و آموزش و پرورش متاسفانه توجه بیشتري به جنبه تئوري کارها دارند گفت: آموزش هاي
جهاددانشگاهی و اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی زمانی موفق خواهد بود که به جنبه هاي عملی و کاربردي نیست توجه داشته باشد. 

این استاد دانشگاه با بیان اصطلاح جدید روح کسب و کار اظهار کرد: طی تحقیقی که توسط بنده و تعدادي از دانشجویان دانشگاه
کردستان بر روي کسب و کارهایی که پس از گذشت مدت کوتاهی دچار شکست شده اند صورت گرفت، دریافتیم که این افراد روح

کسب و کار خود را درك نکرده اند. 

وي درپایان یادآور شد که افرادي که در نگهداري کسب و کار خود موفق نبودن در جواب سوال شما چه کاره اید پاسخی نداشته و یا
پاسخ هاي نظیر بازارش خوب است نمیدانم با پول میشه چکار کنم را مطرح می کنند. 

علی اصغر عباسی، معاون مدیریت تعاون، کار و رفاه اجتماعی کردستان در ادامه این وبینار با اشاره به اینکه سالانه حدود 770 هزار
دانشجو از دانشگاه ها فارغ التحصیل می شوند تصریح کرد مسئولان کشوري باید سالانه حدود یک و نیم میلیون شغل با توجه به

فاکتورهاي راه اندازي کسب و کار ایجاد کنند. 

وي عنوان کرد که شیوع کرونا فضاي کسب و کار کل جهان و به تبع ایران را نیز تغییر داده و آینده بیشتر شغل ها در بستر فضاي
مجازي قرار دارد. 

داشتن مهارت تخصصی لازمه ورود به بازار کار است وي ادامه داد داشتن مهارت اجتماعی و چند مهارتی بودن در ایجاد کسب و
کارهاي آینده بسیار حائز اهمیت است. 

وي با اشاره به مزایاي ایجاد تعاونی خاطرنشان کرد که یکی از ویژگی هاي تعاونی ها حفاظت از حقوق مالکیت است و طبق قانون از
سرمایه وارد شده به تعاونی ها محافظت خواهد شد. 

 عباسی گفت در تعاونی ها افراد از فرصت برابر براي مشارکت در کارها برخوردارند و می توانند در صورت داشتن سواد کافی و
شایستگی عضو هیئت مدیره و یا مدیر تعاونی شوند. 

وي اظهار کرد که ایجاد ظرفیت هاي تولید و خدمات در استان کردستان از جمله اهداف اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی است که
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حداقل با مشارکت 7 نفر می توانند تقاضاي ایجاد تعاونی را به ما ارسال کنند. 

در پایان یادآور شد از لحاظ تسهیلات نیز اداره کار تعاون و رفاه اجتماعی می توانند افراد را جهت دریافت تسهیلات به صندوق ها و
بانک ها معرفی کند. 

رضا باقري، مدیر اشتغال و تجاري سازي جهاددانشگاهی کردستان در ادامه این وبینار با اشاره به شروع به کار 4 شرکت تولید کننده
ماسک بهداشتی در استان کردستان گفت این چهار شرکت با تولید روزانه 30 هزار ماسک اکنون مشکل فروش محصول خود هستند. 

وي عنوان کرد که متاسفانه تعاونی ها و شرکت هاي نوبنیاد توجهی به تجاري سازي و کشش بازار ندارد و این موضوع سبب شده تا
بازگشت سرمایه این چهار شرکت تولید کننده ماسک بسیار دشوار شود. 

انتهاي پیام
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اجراي طرح توسعه مشاغل خانگی در روستاي «بنده بن» رودسر

منبع: ایسناشماره خبر:  54  |  تاریخ: 1399/08/28

در حاشیه اجراي طرح توسعه مشاغل خانگی در گیلان، بازدید از روستاي «بنده بن» از توابع شهرستان رودسر و دیدار و گفت 
وگو با بانوان پیشران و متقاضی طرح توسعه مشاغل خانگی انجام گرفت.

 در راستاي اجراي طرح ملی توانمندسازي زنان سرپرست
خانوار و توسعه مشاغل خانگی مطابق با الگوهاي نوین، جهاد دانشگاهی به عنوان یک نهاد توسعه اي، واسطه اي و تسهیلگر اقدام به
شناسایی، توانمندسازي اشخاص حقیقی و حقوقی و پایدارسازي مشاغل خانگی، استانداردسازي و اتصال به بازار از طریق هدایت به

سمت بازارهاي سنتی و نوین کرده است. 

سازمان جهاد دانشگاهی استان گیلان با استفاده از شبکه کارشناسان، مشاوران و تسهیلگران خود با بهره مندي از ظرفیت هاي تمامی
سازمان هاي دولتی و غیر دولتی به ویژه بخش خصوصی، حلقه هاي مفقوده اشتغال را شناسایی و نقش و جایگاه مشاغل خانگی را در

اقتصاد کشور توسعه خواهد داد. 

در حاشیه اجراي طرح توسعه مشاغل خانگی در گیلان، بازدید از روستاي «بنده بن» از توابع شهرستان رودسر و دیدار و گفت وگو با
بانوان پیشران و متقاضی طرح توسعه مشاغل خانگی انجام گرفت. 

در این بازدید که با همراهی رئیس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگري شهرستان رودسر صورت گرفت، شاغلین این
بخش که تولیدکنندگان پوشاك سنتی و چادرشب بافی بودند، به صورت خانه به خانه مورد بازدید میدانی قرار گرفتند. 

قابل ذکر است که چادرشب بافی یک از هنر هاي سنتی و تولیدات روستاي قاسم آباد از توابع شهرستان رودسر در استان گیلان است. 

به گزارش ایسنا، ثبت نام در طرح توسعه مشاغل خانگی ادامه دارد و متقاضیان و پیشرانان مشاغل خانگی جهت کسب اطلاعات بیشتر
می توانند با شماره 33362274 تماس حاصل کنند. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 127/463

 

 

انتهاي پیام
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طرح هاي اقتصادي جهش تولید با سرعت در حال اجراست

منبع: ایسناشماره خبر:  55  |  تاریخ: 1399/08/28

معاون امور اقتصادي استاندار اردبیل گفت: طرح هاي جهش تولید در حوزه اقتصادي، صنعتی و تولیدي با قوت و قدرت
مضاعف در حال انجام است که بخش عظیمی از این پروژه ها تا پایان امسال آماده بهره برداري خواهد شد.

ارژنگ عزیزي 28 آبان در جلسه کارگروه اقتصادي بررسی
طرح هاي جهش تولید در اردبیل اظهار کرد: بخشی از این
طرح ها در حوزه صنعت و بخش دیگري نیز در بخش
کشاورزي و گردشگري است که از اولین روزهاي سال 99
طرح هاي حوزه جهش تولید با قوت و قدرت و به صورت

مستند و توانمند در حال اجراست. 
وي تصریح کرد: با نامگذاري سال 99 به نام جهش تولید و
تاکید مقام معظم رهبري بر تحقق این امر، سعی بر این
بوده تا اجراي این پروژه ها مورد پیگیري و رصد قرار گیرد
که ما از روز دوم فروردین با تاکید استاندار اردبیل این امر

را در اولویت برنامه ریزي ها قرار دادیم. 
معاون امور اقتصادي استاندار اردبیل خاطر نشان کرد: 10
دستگاه تخصصی در حوزه اقتصادي نسبت به تهیه طرح ها

و برنامه هاي شاخص در این بخش اقدام کرده و اطلاعات را در 10 روز اول فروردین جمع بندي کردیم تا با محوریت سه دستگاه
تخصصی صنعت، جهاد کشاورزي و گردشگري بتوانیم طرح ها، برنامه ها و هدف گذاري هاي خود را براي تحقق تا پایان امسال تدوین

کنیم. 
عزیزي گفت: ما در مرحله اول تمرکز خود را بر طرح هاي نیمه تمام و تکمیل آنها گذاشتیم تا در فازهاي مختلف این طرح ها شکل

عملیاتی و اجرایی به خود گرفته و رونق تولید و اشتغال اتفاق بیفتد. 
وي در بخش دیگري از سخنان خود افزود: در گام دوم احیاي واحدهاي راکد مد نظر قرار گرفت تا علل و عوامل تعطیلی این واحدها

مورد بررسی قرار گرفته تا زمینه بازگشت مجدد این واحدها به چرخه تولید را شاهد باشیم. 
عزیزي اضافه کرد: در این حوزه 290 طرح تولیدي و صنعتی احصا شد که از بین آنها تلاش بر این است تا طرح هایی که امکان

احیاي مجدد دارند و یا قابلیت واگذاري داشته باشند، به سرمایه گذاران جدید واگذار شود. 
وي سومین گام را تلاش براي افزایش ظرفیت تولید در واحدهاي تولیدي بیان کرد و ادامه داد: سعی و تلاشمان بر این بوده تا ظرفیت
تولید این واحدها 10 تا 30 درصد افزایش یابد که در این زمینه با برگزاري جلسات منظم و مرتب ستاد تسهیل و پنجره واحد حمایت

از سرمایه گذاران سعی کردیم تا موانع و مشکلات اداري، بانکی و سایر مشکلات را رفع کنیم. 
عزیزي بیان کرد: در سال جهش تولید در کنار همراهی سرمایه گذاران ما با همراهی و همکاري خوب مدیران بانک ها روبه رو هستیم
که با وجود شدت گرفتن تحریم ها و همچنین اپیدمی بیماري کرونا که جهان گیر شده، تلاشمان بر تقویت طرح هاي اقتصادي و

تولیدي و به سرانجام رساندن آنهاست. 
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معاون استاندار اردبیل اظهار کرد: تا پایان امسال و حداکثر تا شش ماهه سال آینده بخش عظیمی از این طرح ها به ثمر خواهد
نشست که انتظار می رود به افزایش تولید و ایجاد فرصت هاي جدید اشتغال منجر شود. 

وي به وضعیت مناسب استان در توسعه گلخانه ها اشاره کرد و گفت: بزرگترین شهرك گلخانه اي شمالغرب کشور در پارس آباد در
حال احداث است که انتظار داریم تا هشت ماه آینده این مجموعه در فازهاي مختلف به بهره برداري برسد. 

عزیزي در ادامه افزود: با بهره برداري از محصولات گلخانه اي که تا 10 برابر افزایش تولید و 9 برابر کاهش مصرف آب را به همراه
دارد، انتظار می رود محصولات صادرات محور استان به سایر کشورها صادر و زمینه یک تحرك و پویایی را در این بخش شاهد باشیم. 
وي به توسعه سامانه آبیاري نوین اشاره کرد و ادامه داد: استان اردبیل در حال حاضر جز 10 استان برتر در توسعه سامانه هاي نوین

آبیاري است که 12 هزار هکتار آبیاري اراضی در سالجاري هدف گذاري شده است. 
معاون امور اقتصادي استاندار اردبیل به پرداخت تسهیلات از محل تبصره 18 اشاره کرد و گفت: در بخش صنعت رتبه دوم و در بخش
کشاورزي رتبه اول را در پرداخت تسهیلات تبصره 18 به دست آوردیم و امیدواریم با همراهی بانک ها همچنان روند پرداخت

تسهیلات براساس تفاهمنامه امضاء شده به انجام برسد. 
عزیزي تصریح کرد: با عقد تفاهمنامه استانداري اردبیل با سازمان برنامه و بودجه، قرار است 61 پروژه در قالب جهش تولید در استان

اجرایی و عملیاتی شود که انتظار می رود از محل ردیف اعتبارات ملی منابع مورد نیاز براي این طرح ها تأمین و ابلاغ شود. 
انتهاي پیام
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ستاد رفع موانع تولید: واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تعیین تکلیف می

شوند

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  56  |  تاریخ: 1399/08/28

ستاد رفع موانع تولید: واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی
تعیین تکلیف می شوند 

ایرنا/ قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اعلام
کرد: وضعیت واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تا حصول
نتیجه نهایی با اهتمام جدي مورد پیگیري قرار خواهد

گرفت. 

«بابک دین پرست» روز چهارشنبه در حاشیه جلسه ستاد
تسهیل و رفع موانع تولید افزود: کارگروه هاي تسهیل و رفع موانع تولید در استان ها وظیفه رسیدگی و پیگیري مشکلات تولیدي را
بر عهده دارند و اگر مشکلات واحدي در سطح استان ها رفع نشود، موضوع در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور با حضور

نمایندگان دستگاه هاي ملی و استانی بررسی می شود. 
وي درباره اهداف و برنامه هاي سال جاري، گفت: سه هدف مهم براي امسال در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید تعیین و ابلاغ شده که
شامل تعیین تکلیف واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی، احیاء و راه اندازي واحدهاي راکد درون شهرك ها و نواحی صنعتی و تعیین

تکلیف معادن حبس شده است. 
قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اضافه کرد: امسال در نظر داریم تا از حدود 9 هزار و 200 واحد تولیدي راکد درون
شهرك ها و نواحی صنعتی، 2 هزار واحد را احیاء کرده و به چرخه تولید بازگردانیم که در این زمینه سهمیه هر استان ابلاغ شده

است. 
وي در خصوص واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی نیز گفت: برپایه آمار وزارت اقتصاد و بانک مرکزي یک هزار و 718 واحد تحت
تملک بانک هاست که بر اساس تازه ترین آمارها، این رقم در حوزه صنعت و کشاورزي به 2 هزار و 300 واحد رسیده است که این

واحدها را 18 بانک تملک کرده اند. 
دین پرست بیان داشت: با وجود دستورات مؤکد رییس جمهوري و معاون اول رییس جمهوري و پیگیري هاي دستگاه قضا، تعداد

واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالاست که این موضوع را تا حصول نتیجه نهایی پیگیري خواهیم کرد. 
این مسوول گفت: در این جلسه مقرر شد وزارت امور اقتصادي و دارایی آمار واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی را تکمیل و نهایی کند

و بانک مرکزي نیز آمار مربوط به تعداد واحدهاي تحت تکلف سایر بانک ها را ارائه دهد. 
وي تاکید کرد: مقرر شد اگر تا دهم آذرماه مصوبه هاي مورد نظر ستاد تسهیل و رفع موانع تولید توسط دستگاه هاي ذي ربط در
راستاي اجراي دستورات رییس جمهوري و معاون اول رییس جمهوري اجرایی نشود، همه مسوولان مربوطه به دستگاه قضا معرفی

خواهند شد. 
قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور درباره معادن راکد نیز گفت: از حدود 12 هزار و 88 معدن موجود کشور، نزدیک به
چهار هزار و 181 مورد (34 درصد) راکد است که مقرر شده امسال یک هزار و 20 معدن طبق دستور رییس جمهوري به چرخه تولید
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بازگردانده شود. 
وي افزود: با احیاء و فعال سازي معادن و بازگشت آنها به چرخه تولید در حدود 888 هزار شغل جدید ایجاد می شود که 111 هزار

مورد آن به صورت اشتغال مستقیم خواهد بود. 
دین پرست، ایجاد پنجره واحد براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي تولیدي را ضروري دانست و گفت: راه اندازي مراکز رسیدگی به
مشکلات واحدهاي تولیدي و طرح هاي سرمایه گذاري در همین راستا بوده است که این مراکز با همکاري و تعامل وزارت صمت و

کشور در دو هفته گذشته در هر 31 استان کشور راه اندازي شد. 

تصمیمات ستاد تسهیل براي گروه صنعتی بوذرجمهور 
وي در مورد پرونده گروه صنعتی بوذرجمهور گفت: وزیر کشور براي پیگیري مشکلات این گروه صنعتی تأکید کرد و این پرونده در

جلسه امروز ستاد تسهیل و رفع موانع تولید بررسی شد. 
قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور با بیان اینکه سه تصمیم مشخص براي پیگیري این پرونده در این ستاد گرفته شده،

افزود: مقرر شد که پرونده این شرکت در سازمان بازرسی کل کشور مورد بررسی قرار گیرد. 
وي اضافه کرد: همچنین مقرر شد سازمان امور مالیاتی حداکثر در مدت یک ماه به پرونده مالیاتی این شرکت به صورت کامل

رسیدگی کند. 
به گزارش ایرنا، رهبر معظم انقلاب دوم شهریور ماه امسال در ارتباط تصویري با اعضاي هیات دولت فرمودند: «براي شناسایی و
برطرف کردن موانع تولید کارگروهی سوي روساي سه قوه تشکیل شده و به صورت شبانه روزي کار کند، زیرا تولید در بخش اقتصاد

از همه چیز مهمتر است.» 

به پیج اینستاگرامی «آخرین خبر» بپیوندید 
instagram.com/akharinkhabar
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معرفی متخلفان از مصوبات ستادتسهیل به دستگاه قضا

منبع: اکو نیوزشماره خبر:  57  |  تاریخ: 1399/08/28

قائم مقام رییس ستاد تسهیل و رفع موانع تولید گفت: متاسفانه تعداد واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالا است که
این موضوع را تا حصول نتیجه نهایی پیگیري خواهیم کرد.

بابک دین پرست تاکید کرد: معرفی متخلفان از مصوبات
ستادتسهیل به دستگاه قضا اقتصاد ایران: قائم مقام رییس
ستاد تسهیل و رفع موانع تولید گفت: متاسفانه تعداد
واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالا است که این

موضوع را تا حصول نتیجه نهایی پیگیري خواهیم کرد. 

به گزارش خبرگزاري اقتصاد ایران، بابک دین پرست در
حاشیه جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید اظهار داشت:
کارگروه هاي تسهیل و رفع موانع تولید در استان ها وظیفه
رسیدگی و پیگیري مشکلات تولید را بر عهده دارند و اگر

مشکلات واحدي در سطح استان ها مرتفع نشود، موضوع در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور با حضور نمایندگان دستگاه هاي
ملی و استانی بررسی می شود. 

وي در خصوص اهداف و برنامه هاي امسال، تصریح کرد: سه هدفگذاري مهم را براي امسال در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید تعیین
و ابلاغ کرده ایم که تعیین تکلیف واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی، احیا و راه اندازي واحدهاي راکد درون شهرك ها و نواحی

صنعتی و تعیین تکلیف معادن حبس شده این سه هدف بوده است. 

قائم مقام رئیس ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اضافه کرد: هدفگذاري کردیم که از حدود 9 هزار و 200 واحد تولیدي راکد
درون شهرك ها و نواحی صنعتی امسال 2 هزار واحد را احیا و به چرخه تولید بازگردانیم که سهمیه هر استان ابلاغ شده است. 

دین پرست در خصوص واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی نیز گفت: بر اساس آمار وزارت امور اقتصادي و دارایی و بانک مرکزي یک
هزار و 718 واحد تحت تملک بانک ها می باشد که بر اساس تازه ترین آمار ارائه شده از سوي وزارت امور اقتصادي و دارایی این رقم

در حوزه صنعت و کشاورزي به 2 هزار و 300 واحد رسیده است که این واحدها را 18 بانک تملک کرده اند. 

وي اضافه کرد: علیرغم دستورات مؤکد رئیس جمهور و معاون اول رئیس جمهور و پیگیري هاي دستگاه قضا متأسفانه تعداد واحدهاي
تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالا است که این موضوع را تا حصول نتیجه نهایی پیگیري خواهیم کرد. 

مسئولینی که مصوبات ستاد تسهیل را اجرا نکنند به دستگاه قضا معرفی می شوند 

قائم مقام رئیس ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور بیان کرد: در این جلسه مقرر شد وزارت امور اقتصادي و دارایی آمار واحدهاي
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تحت تملک شبکه بانکی را تکمیل و نهایی کند و بانک مرکزي نیز آمار مربوط به تعداد واحدهاي تحت تکلف سایر بانک ها را ارائه
دهد. 

دین پرست تصریح کرد: تصمیم گرفتیم که 10 آذرماه مصوبات مورد نظر ستاد تسهیل و رفع موانع تولید توسط دستگاه هاي ذیربط
در راستاي اجراي دستورات رئیس جمهور و معاون اول رئیس جمهور اجرایی نشود، همه مسئولین مربوطه را به دستگاه قضائی معرفی

خواهیم کرد. 

وي در خصوص معادن راکد نیز بیان کرد: از حدود 12 هزار و 88 معدن در کشور حدود 4 هزار و 181 مورد (34 درصد) راکد است
که بر اساس هدفگذاري امسال مقرر شد که امسال یک هزار و 20 معدن را طبق دستور رئیس جمهور به چرخه تولید بازگردانده شود.

قائم مقام رئیس ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور گفت: با احیا و فعالسازي معادن و بازگشت آنها به چرخه تولید در حدود 888
هزار شغل جدید ایجاد می شود که 111 هزار مورد آن به صورت اشتغال مستقیم خواهد بود. 

تصمیمات ستاد تسهیل براي رفع مشکلات گروه صنعتی بوذرجمهور 

دین پرست در مورد پرونده گروه صنعتی بوذرجمهور نیز ادامه داد: وزیر کشور نیز براي پیگیري مشکلات این گروه صنعتی تأکید
داشته اند و این پرونده در جلسه امروز ستاد تسهیل و رفع موانع تولید بررسی شد. 

وي با بیان اینکه سه تصمیم مشخص براي پیگیري این پرونده در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید گرفته شد، افزود: مقرر شد که
پرونده این شرکت در سازمان بازرسی کل کشور مورد بررسی قرار بگیرد. 

قائم مقام رئیس ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اضافه کرد: همچنین مقرر شد سازمان امور مالیاتی حداکثر ظرف مدت یکماه
به پرونده مالیاتی این شرکت بصورت کامل رسیدگی کند. 

دین پرست ایجاد پنجره واحد براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي تولیدي را ضروري دانست و گفت: راه اندازي مراکز رسیدگی به
مشکلات واحدهاي تولیدي و طرح هاي سرمایه گذاري در همین راستا بوده است که این مراکز با همکاري و تعامل وزارت صمت و

کشور در دو هفته گذشته در هر 31 استان کشور راه اندازي شد.
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کارنامه موفق معاونت زنان وخانواده در بهبود زندگی بانوان کارآفرین

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  58  |  تاریخ: 1399/08/28

معاونت امور زنان و خانواده ریاست جمهوري، در گزارشی به تشریح اقدامات حمایتی و رسانه اي این معاونت براي زنان
تولیدگر و کارآفرین پرداخت.

کارنامه موفق معاونت زنان وخانواده در بهبود زندگی بانوان
کارآفرین معاونت امور زنان و خانواده ریاست جمهوري، در
گزارشی به تشریح اقدامات حمایتی و رسانه اي این معاونت

براي زنان تولیدگر و کارآفرین پرداخت. 

به گزارش برنا؛ چهارشنبه 28 آبان ماه مصادف با روز «زنان
کارآفرین» است، زنان توانمند و پر تلاش و صبوري که
تنگناهاي تعصب و عرف آنان را از رسیدن به هدف
وانداشته و در کنار رفع نیازمندي هاي اقتصادي خود و

دیگران، نشان مدیریت و کفایت را بر گردن آویخته اند. 

موضوعی که معصومه ابتکار معاون رئیس جمهوري در امور زنان و خانواده هم در توئیتی به مناسبت روز زنان کارآفرین به آن اشاره
کرد و نوشت: الگوي الهام بخش در این زمینه خدیجه کبري (س) است، زن توانمند و صبور با معرفت و حکمت و بزرگترین تاجر و

کار افرین عصر بعثت پیامبر(ص). 

او خاطرنشان کرد: در هفته کارآفرینی (26 آبان تا 2 آذر) فعالیت هاي مختلفی براي معرفی اقدامات و دستاوردها صورت می گیرد. 

به مناسبت این روز، معاونت امور زنان وخانواده ریاست جمهوري گزارشی از اقدامات حمایتی، ترویجی و رسانه اي خود براي زنان
تولیدگر و کارآفرین که در دولت دوازدهم صورت گرفت و منجر به شناسایی و معرفی و حمایت رسانه اي از دهها بانوي کارآفرین در

روستاها و شهرهاي کشور شد، ارائه داده است. 

اقدام هایی که در شرایط دشوار اقتصادي و تحریم هاي ظالمانه آمریکا، آثار مثبتی در تقویت و نفوذ نگاه به توانایی هاي بی بدیل زنان
کشور داشته است. 

بر اساس گزارش معاونت، این حمایت هاي ترویجی به دو صورت ایجاد پویش «زنان نسل تحریم» و ایجاد سامانه «انتخاب مردمی
زنان کارآفرین برتر» و جلب مشارکت مردم و جوامع محلی براي شناختن و حمایت از آنان با راي دهی در این سامانه بر روي سایت

معاونت ریاست جمهور در امور زنان و خانواده انجام شده است. 

پویش زنان نسل تحریم به ارتقاي باور اجتماي نسبت به توانمندي زنان کمک کرد 
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پویش زنان نسل تحریم از بهمن ماه 1397 پس از جلب همکاري این بانوان، در شبکه هاي اجتماعی اینستاگرام، تلگرام، آپارات،
توییتر، گپ و سروش با هشتگ #زنان_نسل_تحریم و آي دي Women-sanctions راه اندازي شد و تاکنون در شبکه هاي

اجتماعی پرمخاطب ادامه دارد. 

این پویش با هدف ارتقاي باور اجتماعی نسبت به توانمندي زنان به ویژه در شرایط دشوار اقتصادي کنونی، با ایمان به اینکه «زنان
پیشرو، آینده ایران را با غرور و سربلندي خواهند ساخت» و با شعار «آنهایی که ناامید می شوند هرگز برنده نخواهند شد» آغاز به کار

کرد. 

از جمله مطالب منتشره در صفحات پویش زنان نسل تحریم تاکنون حدود 100 فیلم یک تا دو دقیقه اي از این بانوان و فعالیت
هایشان است که بوسیله خودشان و با گوشی هاي همراه تهیه و پس از تدوین در معاونت انتشار یافته است. این فیلم ها در معرفی
آنها و کسب اعتماد به نفس نقش مهمی را ایفا می کند. همچنین با باز نشر آنها در شبکه هاي اجتماعی با حمایت معاونت امور زنان و
خانواده، رسانه ها نیز از وجود آنها آگاه و تشویق به مصاحبه با ایشان شده اند. چنانچه گروه اجتماعی شبکه 2 سیما 10 فیلم مستند
کوتاه از این بانوان کارآفرین تهیه و پخش کرد. همچنین در این صفحات مطالب مختلف آموزشی و انگیزشی براي زنان تولیدگر و

کارآفرین و کسانی که به این حوزه علاقمند باشند منتشر می شود. 

انتخاب زنان کارآفرین برتر با آراي مردمی، امید به تدبیر زنان توانمند را دوچندان کرد 

کمیته رسانه اي «مقابله با تحریم ها» با هدف انعکاس فعالیت هاي زنان به ویژه زنان کارآفرین سراسر کشور به عنوان ظرفیتی بی
بدیل و ایثارگر در مقابله با تحریم ها در آذر سال 1397 در روابط عمومی معاونت امور زنان و خانواده تشکیل شد. 

فعالیت هاي کمیته در دو بخش طراحی کمپین «زنان نسل تحریم» و «انتخاب زنان کارآفرین برتر» ادامه یافت و بتدریج براساس
مراحل پیشرفت کار از دوره سوم به بعد انتخاب زنان کارآفرین، این همکاري میان معاونت، وزارت جهاد کشاورزي و شهرداري تهران

تداوم یافته است. 

در کمیته مورد بحث ابتدا بیش از 500 نفر از زنان تولیدگر و کارآفرین کشور با تهیه رزومه فعالیت ها و راستی آزمایی شناسایی
شدند. این روند در جریان طرح طی نزدیک به دو سال اخیر از طرق مختلف دولتی، غیردولتی و رسانه ها ادامه یافته و افراد جدیدي

شناسایی شده اند. 

پس از شناسایی این بانوان با آنها از طرف معاونت تماس گرفته شده و ضمن ارائه توضیحات لازم خواسته می شود تا در صورت تمایل
به حضور در پویش و نیز شرکت در انتخابات فرم مربوطه را تکمیل و ارسال کنند. 

براي انتخاب مردمی کارآفرینان برتر نیز اسامی و رزومه آنان بر روي سامانه مربوطه در سایت معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و
خانواده به آدرس vote.women.gov.ir انتشار یافته و اکنون هفتمین دور این انتخاب در جریان است. 

این انتخابات نخستین بار در اسفند سال 1397 مصادف با هفته زن و ولادت حضرت زهرا(س) آغاز به کار کرد تا مردم و جوامع محلی
با کارکرد این بانوان پرانگیزه و آثار تلاش هاي آنها آشنا شوند. دوره هاي بعدي نیز در ماههاي خرداد، شهریور، دي 1398 و فروردین

و شهریور 1399 مجموعا با معرفی 120 بانوي کارآفرین از روستاها و شهرهاي کشور انجام گرفت. 
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ایجاد شبکه هم افزایی میان نفرات برگزیده از دیگر اقدامات معاونت براي برترین ها بود 

این شبکه با هدف هم افزایی، تعامل و داد و ستد در محصولات مورد نیاز در قالب گروهی در یکی از شبکه هاي اجتماعی ایجاد شد.
کارآفرینان حاضر در این گروه ضمن طرح مسایل، براي حل مشکلات از تجربیات ارزنده یکدیگر استفاده می کنند. 

همچنین محصولات یا مواد مورد نیاز خود را در این گروه به اشتراك گذاشته و از یکدیگر خرید می کنند. به طور مثال یکی از
کارآفرینان که در حوزه کشت زعفران نیز فعال است با تهیه آفت کش ارگانیک از کارآفرین دیگر این گروه توانسته محصول مرغوبتري

تولید کند. آنها در زمینه ایجاد صندوق قرض الحسنه اي براي کمک به یکدیگر اقدام کرده اند. 

اقدامات ترویجی، آموزشی و تسهیلگري معاونت براي زنان کارآفرین 

معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و خانواده براي بانوانی که برگزیده شده اند دوره هاي آموزشی برگزار می کند که از جمله
کارگاه تخصصی توسعه کسب و کارهاي زنان در بستر رسانه و فناوري اطلاعات و ارتباطات در موسسه مطالعات فرهنگی و اجتماعی

وزارت علوم، تحقیقات و فناوري است. 

همچنین به وبینارهایی که براي آشنایی آنها با اقتصاد دیجیتال و ورود به بازار مجازي برگزار می شود، دعوت می شوند. 

ایجاد ارتباط بین آنها و رسانه ها براي مصاحبه و معرفی ایشان به جامعه از جمله تسهیلات دیگري است که توسط معاونت صورت می
گیرد.
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دستگاه قضایی مصمم به حمایت از سرمایه گذاري هاي مشروع و قانونی است

منبع: تسنیمشماره خبر:  59  |  تاریخ: 1399/08/28

گروه استانها-رئیس کل دادگستري استان اردبیل گفت: دستگاه قضایی مصمم به حمایت از سرمایه گذاري هاي مشروع و
قانونی است.

گروه استانها-رئیس کل دادگستري استان اردبیل گفت:
دستگاه قضایی مصمم به حمایت از سرمایه گذاري هاي

مشروع و قانونی است. - اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از اردبیل، ناصر عتباتی عصر
امروز در بازدید از واحدهاي تولیدي و صنعتی واقع در
شهرك هاي صنعتی استان اظهار داشت: دستگاه قضایی
مصمم به حمایت از سرمایه گذاري هاي مشروع و قانونی
است، چرا که معتقدیم هر چقدر بتوانیم در جهت رفع
مشکلات واحدهاي تولیدي گام هاي مثبتی را برداریم آثار

این اقدامات در دستگاه قضایی مشهود خواهد بود و شاهد کاهش میزان پرونده ها در محاکم قضایی خواهیم بود. 

وي در این بازدید ضمن قدردانی از سرمایه گذاران، تولیدکنندگان و فعالان اقتصادي استان افزود: مسلماً هر چه بخش تولید در استان
فعال تر باشد به همان میزان رونق اشتغال در استان افزایش پیدا می کند و این امر در کاهش آسیب هاي اجتماعی در جامعه و سالم

سازي آن بسیار حائز اهمیت است. 

بانک سرمایه گذاري گلدمن ساچز نیروي کار بیشتري را اخراج می کند 
امضاي تفاهم نامه همکاري میان بانک دي، سازمان اقتصادي کوثر و شرکت سرمایه گذاري شاهد 

دولت مردم را به سرمایه گذاري در شهرك هاي کشاورزي دعوت کرد 
رئیس کل دادگستري استان اردبیل بیان کرد: امیدواریم تا با ایجاد همکاري و هماهنگی بیش از پیش مابین اداره کل زندان ها و
واحدهاي تولیدي و صنعتی استان از ظرفیت هاي موجود براي بکارگیري مددجویان در واحدهاي تولیدي استفاده شود تا از این طریق

بتوانیم به کاهش مشکلات زندانیان و خانواده هاي آنان نیز کمک نماییم. 

در راستاي اجراي برنامه هاي حمایت قضایی از سرمایه گذاري، رئیس کل دادگستري استان به همراه دادستان مرکز استان، مدیران و
مسئولان دستگاه هاي اجرایی متولی امر، از چهار واحد تولیدي و صنعتی از جمله واحد تولیدي و صنعتی آرتا چوب سبلان؛ تولید
کننده ورق هاي ام دي اف، شرکت ابزار سبلان اصل؛ تولید کننده قطعات موتور سیکلت، خودروو لوازم برقی خانگی ، شرکت آذر

ساروج سبلان؛ تولید کننده بتن هاي آماده براي ساختمان سازي و کارخانه ماسک سازي آریانا بازدید به عمل آورد. 
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لازم به ذکر است در پایان بازدید از هر واحد جلسه اي با حضور مدیران واحد و مسولین دولتی جهت بررسی مسائل و مشکلات آنها
برگزار و دستوراقدامات لازم به تناسب موضوع صادر گردید.
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مردم هرمزگان در 8 ماهه سال جاري 26 میلیارد تومان زکات پرداخت کردند

منبع: تسنیمشماره خبر:  60  |  تاریخ: 1399/08/28

گروه استان ها-مدیرکل کمیته امداد استان هرمزگان از پرداخت 26 میلیارد و 700 میلیون تومان زکات توسط مردم استان
در 8 ماهه سال جاري خبر داد.

گروه استان ها-مدیرکل کمیته امداد استان هرمزگان از
پرداخت 26 میلیارد و 700 میلیون تومان زکات توسط
مردم استان در 8 ماهه سال جاري خبر داد. - اخبار استانها

 -
به گزارش خبرگزاري تسنیم از بندرعباس، دومین جلسه
شوراي زکات استان در سال 99 باهدف برنامه ریزي و ارائه
پیشنهاد براي ترویج و فرهنگ سازي فریضه زکات در
جهت کاهش آسیب هاي اجتماعی با حضور نماینده ولی
فقیه در استان و اعضاي شوراي زکات در دفتر امام جمعه

شهرستان بندرعباس برگزار شد. 

دریافت زکات در استان ایلام از رشد 74درصدي برخوردار است 
مخالفت امین زندگانی با خاموش شدن دوربین هاي سیما و سینما/ این زکات روزهایی است که از شهرت مان استفاده می بردیم+

فیلم 
پرداخت 870میلیارد تومان زکات در کشور/ این میزان زکات مردم کجا هزینه می شود؟ + فیلم 

حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادي زاده، نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان در این جلسه بر ضرورت توجه جدي به امر زکات
در جامعه اسلامی تأکید کرد و اظهار داشت: زکات یکی از واجبات فراموش شده است که در آیات قرآن کریم بر پرداخت آن تأکید

گردیده و هر جا در قرآن کریم نماز آمده زکات هم هست. 

وي افزود: نماز ، عبادت و بندگی خدا و زکات تکلیف اجتماعی است که سهمی از آن در جهت جبران مسائل و آسیب هاي اجتماعی
استفاده می شود. 

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان با تأکید بر ضرورت آموزش احکام و ظرفیت هاي زکات در جامعه، گفت: در شرایط بیماري کرونا
باید برنامه ریزي براي برگزاري دوره هاي آموزش مجازي ویژه عاملین زکات با محوریت سازمان تبلیغات داشته باشیم، همچنین ائمه

جماعات می توانند نقشی مؤثر در آگاه سازي و ارشاد مردم در مباحث زکات داشته باشند. 

حجت الاسلام عبادي زاده یادآور شد: امروزه باید بتوانیم از ظرفیت هاي زکات واجب درزمینه حل مشکلات جامعه مانند ساخت پل
ها، مساجد، ایجاد اشتغال، مبارزه با آسیب هاي اجتماعی و... استفاده کنیم و اگر به مسئله زکات از منظر حاکمیتی و به عنوان یکی از
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عناصر مهم در رفع مشکلات جامعه بپردازیم، قطعاً می توانیم بخشی از خلأهایی که امروز در جامعه با آن مواجه هستیم برطرف
نماییم. 

ناجی، معاون سیاسی و امنیتی استانداري هرمزگان نیز در این جلسه گفت: در حوزه مسائل اجتماعی متأسفانه در بعضی از مناطق،
فقر و سایرآسیب هاي اجتماعی در کنار یکدیگر تجمع نموده و به نوعی مسائل پیچیده و درهم تنیده شده است که نیازمند مساعدت
واقدامات ویژه اي می باشد بر همین اساس با بهره گیري از ظرفیت هاي زکات می توان بسیاري از چالش ها و نگرانی ها جامعه را

مرتفع نمود. 

علی الهیاري، مدیرکل کمیته امداد استان هرمزگان نیز در این جلسه به ارائه گزارشی از عملکرد زکات استان در هشت ماهه امسال
پرداخت و گفت: در هشت ماهه امسال در مجموع مبلغ 26 میلیارد و 700 میلیون تومان زکات جمع آوري شده که از این مبلغ 10
میلیارد و 700 میلیون تومان زکات واجب، حدود چهار میلیارد تومان زکات مستحبی، 11 میلیارد و 870 میلیون تومان فطریه و

کفارات 129 میلیون تومان می باشد و نسبت به سال گذشته 68 درصد رشد داشته است. 

انصاري، مدیرکل سازمان تبلیغات اسلامی استان هرمزگان نیز گفت: در بحث شوراي زکات استان تحولات خوبی رخ داده است به
گونه اي که یک تفاهم نامه همکاري مشترك بین سازمان تبلیغات اسلامی و کمیته امداد منعقد گردیده تا روحانیون مستقر در

شهرستان ها در خصوص جمع آوري زکات و همچنین تبلیغ، ترویج ، فرهنگ سازي و نهادینه سازي زکات کمک نمایند. 

در این جلسه، برگزاري آموزش عاملین زکات با محوریت سازمان تبلیغات، همایش زکات به صورت مجازي، دوره آموزشی مبلغی زکات
با محوریت کمیته امداد، هزینه زکات در زمینه آسیب هاي اجتماعی و عام المنفعه به تصویب رسید.
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وقتی اراده فکر و نیروي جوانی در کنار هم قرار می گیرد

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  61  |  تاریخ: 1399/08/28

 آخرین خبر/ کار آفرینی که با ایجاد شرکت تولید کفش

 
باعث اشتغال جوانان شد. 

 
به پیج اینستاگرامی «آخرین خبر» بپیوندید 
instagram.com/akharinkhabar
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سپاه کربلا مقابله با کرونا را در محلات مازندران اجرایی می کند

منبع: ایرناشماره خبر:  62  |  تاریخ: 1399/08/28

ساري- ایرنا- فرمانده سپاه کربلاي مازندران از اجراي طرح شهید سلیمانی با حضور بسیجیان فعال در سطح محلات استان
براي مهار کرونا با شناسایی، مراقبت، رصد، پایش و درمان بیماران کرونایی تا کمک رسانی به آنها همزمان با آغاز هفته بسیج

تا اول اسفند ماه خبر داد.

ساري- ایرنا- فرمانده سپاه کربلاي مازندران از اجراي طرح
شهید سلیمانی با حضور بسیجیان فعال در سطح محلات
استان براي مهار کرونا با شناسایی، مراقبت، رصد، پایش و
درمان بیماران کرونایی تا کمک رسانی به آنها همزمان با

آغاز هفته بسیج تا اول اسفند ماه خبر داد. 

به گزارش ایرنا ، سردار پاسدار سیاوش مسلمی روز
چهارشنبه در نشست خبري افزود: طرح شهید قاسم
سلیمانی در مسیر قطع زنجیره ویروس کرونا از شنبه اول

آذر اجرایی خواهد شد. 

وي توضیح داد : این طرح با حضور بسیجیان از پایگاه هاي مقاومت در سطح محلات و با بهره گیري از تمام ظرفیت هاي اجرایی در
جهت شناسایی، مراقبت، رصد، پایش و درمان بیماران کرونایی تا کمک رسانی به کسانی که در حوزه هاي مختلف چه از نظر

جسمانی و فیزیکی دچار مشکل هستند و امکان تردد و بیرون آمدن از خانه را ندارند، اجرایی می شود. 

مسلمی با اشاره به بهره گیري از ظرفیت بی انتهاي بسیجیان در این راه ، گفت : سه هزار پایگاه در این زمینه فعال می شوند و کسانی
که داراي علایم بالینی و مشکوك هستند شناسایی و معرفی و کمک خواهند شد. 

وي به برنامه ریزي براي اسکان بیماران کرونایی در مراکز اقامتی با هماهنگی و همکاري میراث فرهنگی اشاره و تاکید کرد: طرح
شهید سلیمانی تا اول اسفند ادامه خواهد داشت. 

برنامه هاي هفته بسیج 

فرمانده سپاه کربلاي مازندران به برنامه ریزي براي اجراي بیش از 14 هزار برنامه در قالب 66 عنوان در سطح 22 شهر استان با
رویکرد نهضت خدمت خالصانه و مومنانه اشاره کرد و گفت: دیدار با خانواده هاي شهدا و ایثارگران ، مراسم و بزرگداشت هاي شهدا از
جمله یادواره با رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی و درفضاي مجازي، برگزاري مسابقات ورزشی، نشست هاي بصیرتی در آستانه

انتخابات از جمله این برنامه هاست. 
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وي پررنگ تر شدن گشت رضویون براي تامین امنیت و در استان و فراهم کردن فضاي آرامش براي مردم، برپایی اردوهاي جهادي در
کمک به مستمندان و نیازمندان در مناطق محروم در استان با برخورداري از ظرفیت جوانان، تولیدات فرهنگی - هنري و راه اندازي

پویش هاي مرتبط با هفته بسیج در فضاي مجازي را نیز از دیگر برنامه هاي سپاه در هفته بسیج استان برشمرد. 

سردار مسلمی توزیع 40 هزار و 750 بسته معیشتی با اعتبار حدود 12 میلیارد و 200 میلیون تومان را نیز از جمله برنامه هاي سپاه
در هفته بسیج عنوان کرد و گفت: همچنین از شنبه بحث حافظان سلامت و سلامت محله محور را پیگیري می کنیم و در این مسیر

بسته هاي بهداشتی به دست نیازمندان خواهد رسید. 

بهره برداري از 126 طرح محرومیت زدایی 

فرمانده سپاه کربلاي مازندران به بهره برداري از 126 طرح در حوزه محرومیت زدایی و عمرانی از راه روستایی و پل روستایی، گلزار
شهدا، پایگاه مقاومت بسیج، سالن ورزشی اشاره کرد و گفت: براي این طرح ها حدود 20 میلیارد تومان هزینه شده است. 

وي اهداي جهیزیه به زوج هاي نیازمند و توزیع لوازم التحریر بین دانش آموزان نیازمند را نیز از دیگر برنامه هاي پیش بینی شده
برشمرد. 

سردار مسلمی بهره برداري از 55 طرح اقتصاد مقاومتی را نیز از اقدامات سپاه در هفته بسیج عنوان و خاطرنشان کرد: در این طرح
15 واحد خانه محرومان مربوط به خانه هاي مددجویان بهزیستی و 63 واحد مربوط به مددجویان کمیته امداد بهره برداري می شود. 

وي افتتاح 49 صندوق قرض الحسنه مربوط به اشتغال پایدار را نیز عنوان کرد و گفت: همچنین از دیگر برنامه ها راه اندازي قرارگاه
17 غدیر است، به دنبال فرمایش رهبري در بحث گرانی و مقابله با احتکار سپاه با این طرح به دولت کمک می کند. 

سردار مسلمی تاکید کرد: در این طرح 190 بازرسی بسیجی براي همکاري با اداره صمت براي نظارت به بازار معرفی شده اند، عمده
این بازرسان در حوزه فروشگاههاي بسیار بزرگ ورود می کنند و در سطح شهرها نیز 150 بازرسی بسیجی به دانشگاه علوم پزشکی

براي نظارت بر بحث سلامت معرفی شده اند. 

برچسب ها 
- ویروس کرونا 

- سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
- مازندران
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در پرداخت تسهیلات، باید حمایت از تولید و اشتغال مدنظر قرار گیرد

منبع: کیوسک خبرشماره خبر:  63  |  تاریخ: 1399/08/28

عباس نجفی عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون تأکید کرد: پرداخت تسهیلات به مشتریان باید با هدف حفظ اشتغال
موجود، حمایت از تولید و ایجاد اشتغال جدید پرداخت گردد و این یکی از اساسی ترین خط مشی ها در بانک توسعه تعاون

است.

عباس نجفی عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون تأکید کرد: پرداخت تسهیلات به مشتریان باید با هدف حفظ اشتغال موجود،
حمایت از تولید و ایجاد اشتغال جدید پرداخت گردد و این یکی از اساسی ترین خط مشی ها در بانک توسعه تعاون است. 

به گزارش کیوسک خبر به نقل از روابط عمومی بانک توسعه تعاون، عباس نجفی عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون که به همراه
حججی رئیس اداره کل اعتبارات و امیري رئیس اداره کل بازاریابی و ارتباط با مشتریان این بانک به استان البرز سفرکرده، ضمن

بازدید از اداره شعب و شعب استان، از صنایع و کارخانه هاي فعال و مولد استان البرز نیز بازدید نمود. 
در جریان این سفر، نجفی طی جلسه بررسی عملکرد استان البرز ضمن ابراز خرسندي از عملکرد مطلوب استان، اظهار داشت: عملکرد

استان البرز به عنوان الگویی براي همه استان ها است. 
وي افزود: با توجه به اینکه بخشی از نیاز اساسی کشور توسط شبکه بانکی تأمین می گردد، گفت: شبکه بانکی همواره پشتیبان رونق
تولید و اشتغال بوده و باوجود همه مشکلاتی که ظالمانه در اثر تحریم ها به بانک ها تحمیل شده، تمام توان خود را در این مسیر به

کار بسته است. 
عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون بابیان این موضوع که ایجاد اشتغال سبب کاهش آسیب هاي اجتماعی و به تبع آن کاهش فساد

می گردد، عنوان کرد: باید ببینیم هر حرکتی که می کنیم چه تأثیري بر زندگی مردم می گذارد. 
نجفی همچنین ضمن بازدید از شعب شهید رجایی، هشتگرد و نظرآباد، از شرکت هاي تولیدي شکلات سازي باراکا، موکت پارس و
شرکت فروکتوز ناب نیز بازدید نمود. در این بازدیدها به دستور عضو هیات مدیره بالغ بر 100 میلیارد تومان تسهیلات جهت سرمایه

ثابت و سرمایه در گردش براي این شرکت ها مصوب گردید. 
گفتنی است در مجموعه شکلات سازي باراکا بیش از 1200 نفر به طور مستقیم مشغول به فعالیت هستند. همچنین تسهیلات
پرداختی بانک توسعه تعاون به دو شرکت موکت پارس و فروکتوزناب نیز زمینه تثبیت بیش از 900 فرصت شغلی را در این مجموعه

هاي تولیدي فراهم خواهد ساخت.
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سازمان هاي مردم نهاد جوان،یاور پزشکان در مبارزه با کرونا باشند

منبع: ایرناشماره خبر:  64  |  تاریخ: 1399/08/28

شیراز-ایرنا - معاون سیاسی ، امنیتی و اجتماعی استاندار فارس اعلام کرد : سازمان هاي مردم نهاد جوان (سمن )در مبارزه با
ویروس کرونا می توانند با تولید محتوا و اطلاع رسانی به مردم همگام با دانشگاه علوم پزشکی شیراز گامی بلند در شکست

این بیماري خطرناك بردارند.

شیراز-ایرنا - معاون سیاسی ، امنیتی و اجتماعی استاندار
فارس اعلام کرد : سازمان هاي مردم نهاد جوان (سمن )در
مبارزه با ویروس کرونا می توانند با تولید محتوا و اطلاع
رسانی به مردم همگام با دانشگاه علوم پزشکی شیراز گامی

بلند در شکست این بیماري خطرناك بردارند. 

به گزارش ایرنا سید احمد احمدي زاده چهارشنبه در
نشست ستاد ساماندهی امور جوانان که به صورت آنلاین
برگزار شد، افزود : با توجه به تعطیلی مراکز تفریحی ،
ورزشی و سینماها باید غنی سازي اوقات فراغت جوانان و
جامعه در زمان محدودیت هاي کرونایی مورد توجه قرار

گیرد. 

وي به ضرورت تشکیل مجمع خیرین ازدواج اشاره کرد و بیان داشت: در کنار مراکز مشاوره ازدواج در شهرستان هاي استان لازم است
مجمع خیرین ازدواج نیز فعال شود تا از این راه بتوان بخشی از مشکلات زوج هاي جوان را برطرف کرد. 

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار فارس به جوانان به عنوان مخاطب اصلی بیانیه گام دوم انقلاب که از سوي رهبر معظم
انقلاب اعلام شده است اشاره کرد و افزود: در تصمیم گیري هاي حوزه جوانان باید از نظرات کارشناسی خود جوانان استفاده کنیم. 

احمدي زاده از تمام دستگاه هاي اجرایی خواست نسبت به حضور موثر در ستاد امور جوانان اهتمام ویژه داشته باشند. 

همچنین در این نشست دبیر ستاد امور جوانان فارس به اقدام هاي صورت گرفته در حوزه جوانان به ویژه تشکیل شبکه فعالان ازدواج
اشاره کرد و گفت:با انعقاد تفاهم نامه میان اداره کل ورزش و جوانان فارس با دیگر دستگاه هاي اجرایی استان دبیرخانه هیات اندیشه

ورز فعالیت خود را در تحقق بیانیه گام دوم انقلاب آغاز کرده است. 

عباس حاجی زاده ادامه داد : تشکیل کمیته هاي تخصصی آسیب هاي اجتماعی، اوقات فراغت، اشتغال و هویت دینی ملی انقلابی از
دیگر مصوبات پیگیري شده توسط اداره کل ورزش و جوانان فارس در تحقق گام دوم انقلاب بوده است. 

در این نشست آنلاین اعضاي ستاد امور جوانان نیز به بیان دیدگاه هاي خود در این زمینه پرداختند. 
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برچسب ها 
- مقام معظم رهبري 

- سازمان هاي مردم نهاد 
- وزارت ورزش و جوانان 

- فارس
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دومین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان فارس آنلاین برگزار شد

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  65  |  تاریخ: 1399/08/28

دومین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان در سال جاري با رعایت کامل پروتکل هاي بهداشتی آنلاین برگزار شد.

مدیرکل ورزش و جوانان فارس: دومین جلسه ستاد
ساماندهی امور جوانان استان فارس آنلاین برگزار شد
دومین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان در سال
جاري با رعایت کامل پروتکل هاي بهداشتی آنلاین برگزار

شد. 

به گزارش خبرگزاري برنا از فارس ، در این جلسه که به
صورت ویدئو کنفرانس و به ریاست سید احمد احمدي زاده
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار برگزار گردید ،

عباس حاجی زاده مدیر کل اداره کل ورزش و جوانان و سایر مدیران دستگاههاي اجرایی استان حضور داشتند . 
این جلسه که با محوریت هماهنگی در راستاي برگزاري کارگاه هاي پیش از ازدواج ، گزارش فرآیند اجراي آیین نامه تربیت و توانمند

سازي دستیاران جوان مدیران تشکیل شد مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت. 
مدیر کل ورزش و جوانان در گزارش خود از فعالیت ها و اقدامات صورت گرفته درحوزه جوانان با اشاره به تشکیل شبکه فعالین ازدواج
افزود : اداره کل ورزش و جوانان فارس با انعقاد تفاهم نامه با دیگر دستگاه اجرایی دبیرخانه هیات اندیشه ورز فعالیت خود را در

خصوص تحقق بیانیه گام دوم انقلاب آغاز کرده است . 
دبیر ستاد ساماندهی امور جوانان استان افزود : تشکیل کمیته هاي تخصصی آسیب هاي اجتماعی ، اوقات فراغت، اشتغال و هویت

دینی ملی انقلابی از دیگر مصوبات پیگیري شده توسط اداره کل ورزش و جوانان فارس در تحقق گام دوم انقلاب بوده است.
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هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد

منبع: خبر اقتصاديشماره خبر:  66  |  تاریخ: 1399/08/28

هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران با سخنرانی کارشناسان و صاحب نظران اقتصادي به
صورت برخط برگزار شد.

اقتصادگردان- به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، هشتمین کنفرانس ملی مهندسی مالی به صورت وب کنفرانس با
موضوع «ادغام و اکتساب» (Mergers & Acquisition) با انگیزه بسترسازي براي تحقق اهداف تولید داخل و ایجاد اشتغال در

سال جهش تولید و ارائه مدل و راهکارهاي نوین در اشتراك گذاري کسب و کارها با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد. 
در این همایش که به صورت غیرحضوري و از طریق فضاي وب برگزار شد، فرهاد حنیفی، معاون نظارت و ارزیابی بانک مرکزي و
حسین عبده تبریزي، دبیرکل اسبق بورس، استاد دانشگاه و کارشناس بازار سرمایه به عنوان سخنرانان کلیدي به ارائه مطالبی در

خصوص ادغام بانک ها و مبانی و ضرورت هاي ادغام در بنگاه هاي اقتصادي پرداختند. 
فرهاد حنیفی با اشاره به ادغام پنج بانک در بانک سپه، گفت: در 10 سال اخیر بحث ادغام به طور جدي در متون اقتصادي و اداري
کشور وارد شده و اگر صاحبان سهام بانک ها نتوانند به انتظارات بانک مرکزي در بحث نظارت پاسخ مناسب بدهند، احتمال ادغام

همچنان مطرح است. 
وي با اشاره به نامه نگاري هاي انجام شده بین مسئولان اقتصادي کشور در خصوص ادغام صورت گرفته و اخذ مجوزهاي لازم، به روند
شکلی انجام این ادغام با مراعات تمامی حقوق صاحبان سهام و ذي نفعان در چارچوب قانون و کارگروه هاي مربوطه اشاره کرد و

مستند سازي علمی این ادغام را تجربه خوبی براي اقتصاد کشور عنوان کرد. 
معاون نظارت و ارزیابی بانک مرکزي سرمایه بانک ها را مورد اشاره قرار داد و افزود: بحث افزایش سرمایه و بهبود کفایت سرمایه بانک

ها با جدیت مورد توجه بانک مرکزي است و خوشبختانه قدم هاي خوبی از سوي بانک ها براي رفع این مشکل برداشته شده است. 
حسین عبده تبریزي نیز در این وب کنفرانس با تشریح روش ها و انگیزه هاي علمی ادغام و تملیک در جهان، گفت: دلیل اصلی و

محوري ادغام در بنگاه هاي اقتصادي هم افزایی (synergy) است که اصولا باید براي جامعه رفاه ایجاد کند. 
وي افزود: روند ادغام و تملیک عموما به دلیل کاهش مقررات دست و پا گیر، تغییرات فنی و فناورانه و گاهی نیز به دلیل تحولات
اقتصادي در یک جامعه سرعت می گیرد. با اینکه عمدتا هدف اصلی هم افزایی است اما ممکن است به دلایلی مانند کاهش دامنه
ریسک، افزایش قدرت در بازار، بهبود ساختار مالی، فرار مالیاتی، خرید زیر قیمت شرکت ها و حتی گاهی ایجاد یک امپراطوري

اقتصادي در جوامع این روند سرعت بیشتري به خود بگیرد. 
این کارشناس اقتصادي به دو رویکرد «دوستانه» و «خصمانه» در روند ادغام و تملیک در اقتصاد اشاره کرد و تاکید کرد: براي تحقق
ادغام باید دیدگاه استراتژیک وجود داشته باشد، اهداف و مسیرها روشن باشد و سبد کسب و کار در این میان مورد ارزیابی قرار گیرد. 
وي با اشاره به مراحل رشد ارگانیک یک بنگاه اقتصادي، اظهار کرد: یک بنگاه از طریق تولید محصولات جدید، ورود به بازار جدید،
گسترش بازار و افزایش سهم از بازار رشد ارگانیک خود را طی می کند و معمولا استراتژي تملک در مقابل رشد ارگانیک به صورت

مقایسه ارزش فعلی خالص رشد ارگانیک در مقابل ارزش فعلی خالص ادغام مورد توجه مدیران بنگاه ها قرار می گیرد. 
در بخش رونمایی از کتب و دستاوردها در این وب کنفرانس مقاله میثم علی محمدي، کارشناس مالی اداره کل تحقیقات و برنامه
ریزي بانک صادرات ایران با عنوان «تحلیلی بر ریسک هاي ادغام و تملیک و مدیریت آن بر اساس مدل فیش بان» ارائه شد و مورد

توجه قرار گرفت.
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تاکید بر افزایش 15 درصدي سهم تعاون از بازار سرمایه

منبع: خبر اقتصاديشماره خبر:  67  |  تاریخ: 1399/08/28

پیشکسوت بخش تعاون کشور بر لزوم افزایش 15 درصدي سهم تعاونی ها از بازار سرمایه و رفع هرگونه تبعیض میان بخش
تعاونی و خصوصی تاکید کرد و حضور نماینده اتاق تعاون در هیات تصمیم گیري بانک توسعه تعاون را خواستار شد.

اقتصادگردان- ابراهیم تهرانی به مناسبت سالگرد دیدار فعالان اقتصادي با مقام معظم رهبري، اظهار کرد: دیدار سال گذشته
مقام معظم رهبري و فعالان اقتصادي فرصت مغتنمی براي اتاق تعاون بود و رئیس اتاق تعاون در محضر ایشان توانست به طرح
دیدگاه ها، انتظارات و مطالبات بر زمین مانده بخش تعاون از حاکمیت بپردازد و مقام معظم رهبري با تایید مطالب مطرح شده و با
اعتقادي که به کارآمدي شبکه تعاون در گره گشایی از مسائل اقتصادي و ضرورت شبکه سازي تعاونی ها و جمع آوري سرمایه هاي

خرد در قالب تعاون دارند، دستورات لازم را جهت پیگیري مطالبات صادر فرمودند. 

وي ادامه داد: مجموع بیانات معظم له بر چند محور استوار بود که یکی از آنها بحث توانمندي تعاونی ها بود.علیرغم آنکه در اصول 43
و 44 قانون اساسی این امر مورد تاکید قرار گرفته ولی دولتها آنطور که باید به تکالیف مقرر در قانون در قبال توسعه بخش تعاون
نظیر دادن منابع مالی قرض الحسنه و وام هاي ارزان به گروههاي توانمند که استعداد ایجاد اشتغال و کارآفرینی دارند، عمل
نکردند.مبحث بعد شبکه سازي در تعاونی ها بود و بر این اصل تاکید شد تا تعاونی ها در یک بستر علمی و مشخص بتوانند به ارائه

خدمات در عرصه هاي مختلف بپردازند. 

تحقق سهم 25 درصدي تعاون به شرط عمل به تکالیف قانونی 

این پیشکسوت بخش تعاون خاطرنشان کرد: در این دیدار از سوي رئیس اتاق تعاون تاکید شد که به اندازه کافی قوانین، آیین نامه و
دستورالعملهاي حمایتی از بخش تعاون داریم و چیزي به اسم ضعف قانون وجود ندارد، اگر دولتها به این قوانین به عنوان تکالیف

قانونی عمل کنند، بخش تعاون در مسیر رسیدن به سهم 25 درصد قرار می گیرد. 

وي گفت: به دنبال دیدار رهبري با فعالان اقتصادي در صحن مجلس نیز مقرر شد تا کمیته اي به منظور احصا و رصد قوانین بخش
تعاون تشکیل شود و با کمک اتاق تعاون موانع و مشکلات مسیر اجرا برطرف و نقاط ضعف اصلاح شود و این کمیته از موضع نظارتی

دستورات لازم را به هیات حاکمه بدهد. 

تهرانی قانون اجراي سیاستهاي کلی اصل را نقطه عطف فعالیتهاي اقتصادي دانست و گفت: براي اولین بار در دستورالعملهاي صادره
براي بخش تعاون اهداف کمی پیش بینی و راههاي رسیدن به اهداف کمی مشخص شد.از جمله اهداف این بود که سهم تعاون از بازار

سرمایه باید به 15 درصد برسد و تصدیگریهاي دولتی کاهش یابد که متاسفانه بخش تعاون در این راه با مقاومتهایی رو به رو شد. 

رفع هرگونه تبعیض میان بخش تعاونی و خصوصی 

پیشکسوت بخش تعاون کشور با اشاره به تاکید اصل 44 بر رفع هرگونه تبعیض بین بخش تعاونی و خصوصی، گفت: امیدواریم با
تلاش و اهتمام وزارت تعاون گام هایی در این جهت برداشته شود.در بحث اصلاحیه قانون تعاون نیز صرفنظر از تاکید سیاستهاي کلی
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اصل 44، ماده 124 قانون برنامه پنجم بر منع دولت از هرگونه مداخله در امور اجرایی و تصدیگري تعاونی ها و بسنده کردن به نظارت
دولت تاکید شده که در طول یکسال گذشته انجام نشد. 

به گفته وي باید در دستگاههاي حاکمیتی اراده اي ایجاد شود و بپذیرد که بخش تعاون به رشد و بلوغ رسیده و می تواند بسیاري از
امور را تصدیگري کند لذا از وزارت تعاون انتظار می رود پیگیر مطالبات تعاونی ها از دستگاههاي حاکمیتی در هیات دولت باشد. 

تهرانی تصریح کرد: پیگیري وزارت تعاون می تواند شامل این خواسته باشد که آیا وزارت صمت، به وظیفه اي که در بحث واگذاري
معادن به بخش تعاون داشته عمل کرده است یا در بحث اعمال معافیتهاي مالیاتی و مالیات بر ارزش افزوده، همان ضرایبی که براي

بخش خصوصی و اصناف تعیین شده براي تعاونی ها هم منظور شده است؟ 

حضور نماینده اتاق تعاون در هیات تصمیم گیري بانک و صندوق تعاون 

پیشکسوت بخش تعاون کشور در بخش دیگري از گفت وگو با ایسنا، با اشاره به حضور اتاق تعاون در بسیاري از شوراها و مجامع عالی
کشور، خواستار حضور نماینده اتاق تعاون در هیات هاي تصمیم گیري بانک توسعه تعاون و صندوق ضمانت سرمایه گذاري بخش
تعاون شد و گفت: حضور نماینده اتاق از این جهت موثر است که می تواند در وصول مطالبات بانک توسعه تعاون یا ارائه تسهیلات به
تعاونی هاي ذیحق مثمرثمر باشد و در شفاف سازي اعطاي تسهیلات بانک به تعاونگران کمک کند لذا امیدواریم با مساعدت وزیر
تعاون، زمینه حضور نماینده اتاق تعاون در کارگروههاي مربوط به بانک توسعه تعاون به عنوان صاحبنظر و صاحب راي در چارچوب

مقررات و قوانین فراهم شود. 

تهرانی همچنین بر لزوم استفاده از ظرفیت تعاونی هاي مصرف تاکید کرد و گفت: زمانی که وزارت تعاون دستورالعملی به صندوق
بازنشستگی و سازمان تامین اجتماعی دال بر تامین کالاهاي اساسی و مورد نیاز کارگران و بازنشستگان با تسهیلات مالی از طریق
شبکه هاي فروشگاهی ابلاغ می کند انتظار این است که اولویت تامین کالا با تعاونی هاي مصرف باشد؛ وقتی تعاونی هاي مصرفی با
گستره تعاونی هاي مصرف کارکنان دولت،تعاونی هاي مصرف کارگري، تعاونی هاي مصرف محلی، تعاونی هاي مصرف فرهنگیان و
فروشگاههاي زنجیره اي سپه را داریم،انصاف نیست وقتی تسهیلاتی فراهم می شود تعاونی ها را با کارنامه و سابقه چندین ساله
فراموش کنیم لذا اگر قرار است حمایتی صورت گیرد این حمایت را به سمت شبکه تعاونی هاي مصرف که هدفمند و ضابطه مند و

قابل کنترل هستند، سوق بدهیم. 

حضور فعال تعاونی ها در صادرات محصولات کشاورزي و معدنی 

وي گفت: در بحث رفع موانع تولید، بی ثباتی مقررات و بخشنامه ها و دستورالعمل ها تولیدکنندگان و فعالان اقتصادي را آزاد می
دهد در حالی که ثبات اقتصادي عامل و نیروي محرکه رشد اقتصادي است.امروز تعاونی ها در بحث صادرات حرف براي گفتن دارند و

در بخش کشاورزي و معدن از صادرکنندگان اصلی به شمار می روند که شایسته است مورد حمایت دستگاههاي مربوطه قرار گیرند. 

تهرانی در پایان با تقدیر از اهتمام قوه قضاییه در پیگیري مطالبات تعاونی ها گفت:دستوراتی که رئیس قوه قضائیه پیرو دیدار با
اعضاي اتاق تعاون مبنی بر تسریع رسیدگی به پرونده هاي مطروحه از سوي فعالان اقتصادي حوزه تعاون داشتند، بسیار راهگشا بوده

است.
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167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور

منبع: روزنامه کسب و کارشماره خبر:  68  |  تاریخ: 1399/08/28

میرسامان پیشوایی با اشاره به برگزاري دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت گفت: 387
طرح و ایده از سوي اعضاي هیات علمی، استارتاپ ها و فارغ التحصیلان دانشگاهی و دست اندرکاران صنعت پوشاك به

رویداد چرخ برکت به عنوان بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی در صنعت پوشاك کشور ...

مسئول «چرخ برکت» از ارسال 387 طرح و ایده به این رویداد به عنوان بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی صنعت پوشاك
خبر داد. 

میرسامان پیشوایی با اشاره به برگزاري دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت گفت: 387 طرح و
ایده از سوي اعضاي هیات علمی، استارتاپ ها و فارغ التحصیلان دانشگاهی و دست اندرکاران صنعت پوشاك به رویداد چرخ برکت به
عنوان بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی در صنعت پوشاك کشور ارسال گردید که پس از ارزیابی هاي اولیه، 167 طرح پذیرفته

شد. 
وي افزود: این طرح ها مربوط به بخش هاي مختلف زنجیره صنعت پوشاك از تولید نخ و پشم گرفته تا توزیع البسه می شود.

همچنین برخی از طرح هاي رسیده به شکل تخصصی البسه کودك، مشاغل و کسب و کارها را مدنظر قرار داده اند. 
مسئول رویداد چرخ برکت تصریح کرد: نوآوري و توانایی کارآفرینی از جمله معیارهاي اصلی در پذیرش طرح ها و ایده هاي رسیده به

این رویداد است. 
پیشوایی درباره دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده نیز توضیح داد: این دوره براي صاحبان ایده ها و طرح هاي برگزیده در دو

سرفصل آموزش با محوریت کسب و کار و آموزش با محوریت مشکلات صنعت پوشاك برگزار می شود. 
وي خاطرنشان کرد: اعضاي هیات علمی دانشگاه علم و صنعت، چهره هاي شناخته شده اتحادیه پوشاك، صنعت مد و داوران جشنواره

فجر از جمله مدرسان در این دوره آموزشی هستند. 
مسئول چرخ برکت با اشاره به استقبال خوب از این رویداد ملی گفت: استقبال خیلی خوب طراحان و ایده پردازان از رویداد چرخ

برکت حتی پس از پایان مهلت ارسال طرح ها، باعث شده است تا به شکل بلندمدت به این رویداد نگاه کنیم. 
پیشوایی افزود: طرح ها و ایده هاي فراوانی از سراسر کشور به این رویداد ارائه شده است اما استان هاي تهران، اصفهان، بوشهر،

خوزستان و سیستان و بلوچستان بیشترین استقبال را از فراخوان چرخ برکت داشته اند. 
مسئول چرخ برکت با تقسیم بندي طرح هاي رسیده به دو دسته نوآورانه و کارآفرینانه بیان کرد: جوامع دانشگاهی شامل اعضاي
هیات علمی، فارغ التحصیلان و استارتاپ ها مشارکت فعالی در ارائه ایده به رویداد چرخ برکت داشته اند. همچنین طرح هایی نیز از

سوي دست اندرکاران صنعت پوشاك به این رویداد ارائه شده است. 
پیشوایی ادامه داد: پس از پایان دوره توانمندسازي، برگزیدگان در مرحله بعدي طرح هاي کسب و کار خود را نوشته و ارسال می

کنند. این طرح ها ارزیابی و به برگزیدگان تسهیلات مالی و غیرمالی بنیاد برکت و سرمایه گذاران داخلی و خارجی تعلق می گیرد. 
وي با تاکید بر این که هیچ محدودیتی در پذیرش طرح هاي کسب و کار برگزیده شده نیست، عنوان کرد: با توجه به طرح هایی که
دریافت شده است، تحقق 100 درصدي تولید 5 میلیون دست پوشاك و 2 هزار شغل به عنوان اهداف رویداد ملی چرخ برکت نه تنها

دور از انتظار نیست، که حتی پیش بینی می کنیم بیشتر از برآوردهاي اولیه هم باشد. 
مسئول چرخ برکت در تشریح مراحل دیگر این رویداد اظهار داشت: آخرین مهلت دریافت طرح هاي کسب و کار 5 آذر است و این
طرح ها تا 10 آذر ارزیابی و نتایج نهایی اعلام می شود. 30 آذر نیز به عنوان پایان مسیر رویداد ملی چرخ برکت در نظر گرفته شده

که در این مرحله، طرح هاي برگزیده وارد فاز عملیاتی خواهند شد. 
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معاون برنامه ریزي و توسعه منابع بنیاد برکت نیز در دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت اظهار
امیدواري کرد که این رویداد، گام بزرگی در جهت تامین زنجیره تولید در صنعت پوشاك باشد. 

نعمت االله رضایی با اشاره به واردات 50 درصدي البسه در کشور تصریح کرد: بازار پوشاك پتانسیل بالایی را براي توسعه و کار دارد و
بنیاد برکت با همکاري و تامین مالی، همکاري و پشتیبانی لازم و نظارت هاي کافی را براي ایجاد و تکمیل چرخه تولید در صنعت

پوشاك کشور خواهد داشت. 
گفتنی است، رویداد ملی چرخ برکت به منظور ایجاد جریان نوآوري و کارآفرینی در صنعت پوشاك در راستاي اهداف سال جهش
تولید و با هدف تولید 5 میلیون دست لباس و ایجاد 2 هزار شغل، از سوي بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام و با مشارکت دانشگاه

علم و صنعت برگزار می شود.
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هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد

منبع: جامع خبرشماره خبر:  69  |  تاریخ: 1399/08/28

جامع خبر(جامع نیوز):هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران با سخنرانی کارشناسان و صاحب
نظران اقتصادي به صورت برخط برگزار شد. به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، هشتمین کنفرانس ملی مهندسی

مالی به صورت وب کنفرانس با موضوع «ادغام و اکتساب» (Mergers & Acquisition) با ...

جامع خبر(جامع نیوز):هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران با سخنرانی کارشناسان و صاحب
نظران اقتصادي به صورت برخط برگزار شد. 

به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، هشتمین کنفرانس ملی مهندسی مالی به صورت وب کنفرانس با موضوع 
«ادغام و اکتساب» (Mergers & Acquisition) با انگیزه بسترسازي براي تحقق اهداف تولید داخل و ایجاد اشتغال در سال

جهش تولید و ارائه مدل و راهکارهاي نوین در اشتراك گذاري کسب و کارها با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد. 
در این همایش که به صورت غیرحضوري و از طریق فضاي وب برگزار شد، فرهاد حنیفی، معاون نظارت و ارزیابی بانک مرکزي و
حسین عبده تبریزي، دبیرکل اسبق بورس، استاد دانشگاه و کارشناس بازار سرمایه به عنوان سخنرانان کلیدي به ارائه مطالبی در

خصوص ادغام بانک ها و مبانی و ضرورت هاي ادغام در بنگاه هاي اقتصادي پرداختند. 
فرهاد حنیفی با اشاره به ادغام پنج بانک در بانک سپه، گفت: در 10 سال اخیر بحث ادغام به طور جدي در متون اقتصادي و اداري
کشور وارد شده و اگر صاحبان سهام بانک ها نتوانند به انتظارات بانک مرکزي در بحث نظارت پاسخ مناسب بدهند، احتمال ادغام

همچنان مطرح است. 
وي با اشاره به نامه نگاري هاي انجام شده بین مسئولان اقتصادي کشور در خصوص ادغام صورت گرفته و اخذ مجوزهاي لازم، به روند
شکلی انجام این ادغام با مراعات تمامی حقوق صاحبان سهام و ذي نفعان در چارچوب قانون و کارگروه هاي مربوطه اشاره کرد و

مستند سازي علمی این ادغام را تجربه خوبی براي اقتصاد کشور عنوان کرد. 
معاون نظارت و ارزیابی بانک مرکزي سرمایه بانک ها را مورد اشاره قرار داد و افزود: بحث افزایش سرمایه و بهبود کفایت سرمایه بانک

ها با جدیت مورد توجه بانک مرکزي است و خوشبختانه قدم هاي خوبی از سوي بانک ها براي رفع این مشکل برداشته شده است. 
حسین عبده تبریزي نیز در این وب کنفرانس با تشریح روش ها و انگیزه هاي علمی ادغام و تملیک در جهان، گفت: دلیل اصلی و

محوري ادغام در بنگاه هاي اقتصادي هم افزایی (synergy) است که اصولا باید براي جامعه رفاه ایجاد کند. 
وي افزود: روند ادغام و تملیک عموما به دلیل کاهش مقررات دست و پا گیر، تغییرات فنی و فناورانه و گاهی نیز به دلیل تحولات
اقتصادي در یک جامعه سرعت می گیرد. با اینکه عمدتا هدف اصلی هم افزایی است اما ممکن است به دلایلی مانند کاهش دامنه
ریسک، افزایش قدرت در بازار، بهبود ساختار مالی، فرار مالیاتی، خرید زیر قیمت شرکت ها و حتی گاهی ایجاد یک امپراطوري

اقتصادي در جوامع این روند سرعت بیشتري به خود بگیرد. 
این کارشناس اقتصادي به دو رویکرد «دوستانه» و «خصمانه» در روند ادغام و تملیک در اقتصاد اشاره کرد و تاکید کرد: براي تحقق
ادغام باید دیدگاه استراتژیک وجود داشته باشد، اهداف و مسیرها روشن باشد و سبد کسب و کار در این میان مورد ارزیابی قرار گیرد. 
وي با اشاره به مراحل رشد ارگانیک یک بنگاه اقتصادي، اظهار کرد: یک بنگاه از طریق تولید محصولات جدید، ورود به بازار جدید،
گسترش بازار و افزایش سهم از بازار رشد ارگانیک خود را طی می کند و معمولا استراتژي تملک در مقابل رشد ارگانیک به صورت

مقایسه ارزش فعلی خالص رشد ارگانیک در مقابل ارزش فعلی خالص ادغام مورد توجه مدیران بنگاه ها قرار می گیرد. 
در بخش رونمایی از کتب و دستاوردها در این وب کنفرانس مقاله میثم علی محمدي، کارشناس مالی اداره کل تحقیقات و برنامه
ریزي بانک صادرات ایران با عنوان «تحلیلی بر ریسک هاي ادغام و تملیک و مدیریت آن بر اساس مدل فیش بان» ارائه شد و مورد

توجه قرار گرفت.
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اعتماد به جوانان و حمایت از کارآفرینان شرط مهم پیشرفت اقتصادي

منبع: گیلانستانشماره خبر:  70  |  تاریخ: 1399/08/28

عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس شوراي اسلامی اعتمادبه نفس، خلاقیت و روحیه مشارکت اجتماعی را از ویژگی هاي فرهنگ
کارآفرینی در کشور دانست و گفت: پیشرفت اقتصادي کشور بدون اتکا به قدرت هاي سلطه، با اعتماد به جوانان و حمایت از

کارآفرینان که با سرمایه شخصی و شهامت اقتصادي، وارد میدان کار شدند محقق می شود. 

به گزارش گیلانستان، سید علی آقازاده با اشاره به هفته جهانی کارآفرینی اظهار کرد: کارآفرینی فرایند علمی خلق فعالیت اقتصادي با
صرف وقت و تلاش بسیار و پذیرش خطرات احتمالی براي کسب منافع مادي و معنوي و استقلال مالی است. 

وي با بیان اینکه کارآفرین فعالیت اقتصاد کوچک و جدیدي را با سرمایه خود براي رسیدن به استقلال مالی و رضایت شخصی آغاز
می کند، افزود: کارآفرینان با ایده اي نو  و قبول خطرات احتمالی، خدمات جدیدي را به جامعه ارائه می کنند و با خلق فرصت هاي

جدید شغلی، بستر اشتغال زایی را در کشور افزایش می دهند. 

نماینده مردم رشت در مجلس شوراي اسلامی اعتمادبه نفس، خلاقیت و روحیه مشارکت اجتماعی را از ویژگی هاي فرهنگ کارآفرینی
در کشور دانست و افزود: خلق فرصت هاي جدید شغلی موجب جلوگیري از بزرگ شدن دولت شده و با ایجاد بنگاه هاي اقتصادي با

سرمایه شخصی، تولید و رونق اقتصادي در جامعه افزایش می یابد. 

آقازاده با تأکید بر لزوم حمایت از کارآفرینان و تلاش براي نهادینه شدن فرهنگ کارآفرینی در کشور تصریح کرد: پیشرفت اقتصادي
کشور بدون اتکا به قدرت هاي سلطه، با اعتماد به جوانان و حمایت از کارآفرینان که با سرمایه شخصی و شهامت اقتصادي، وارد

میدان کار شدند محقق شده و توجه ویژه به فرهنگ خلاقیت و کارآفرینی می تواند، اقتصاد جامعه را ارتقا بخشد. 

وي کارآفرینی را یکی از عوامل  مهم توجه به توان داخلی دانست و افزود: کارآفرینی و روحیه اعتماد به خود از عوامل مهم جهش
تولید در کشور  بوده و مسؤولان مربوطه باید در این راستا بیش از گذشته به جوانان اعتماد کنند. 

آقازاده با تأکید بر لزوم  توانمندسازي منابع انسانی در کشور گفت: متأسفانه آسیب دیدگی فرهنگ کار و مشکلات پیش روي
کارآفرینان، دستیابی به توسعه و توانمندي هاي نیروي انسانی جوان و خلاق را آسیب پذیر کرده است. 

نماینده مردم رشت در مجلس شوراي اسلامی با تأکید بر لزوم حمایت از کارآفرینان جوان توسط دستگاه هاي مربوطه، بیان کرد:
متأسفانه برخی مسؤولان به جاي حمایت از جوانان کارآفرین، مانع کار و فعالیت آن ها می شوند. 

وي با اشاره به دغدغه رهبر معظم انقلاب درباره کارآفرینی، اشتغال زایی و خرید کالاي ایرانی تصریح کرد: مردم می  دانند که مصرف
هر کالاي خارجی یعنی بیکاري یک کارگر ایرانی، اما کارآفرینان هم بدانند که رغبت مردم به مصرف کالاهاي داخلی با شعار تحقق
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نمی  یابد، بلکه نیازمند افزایش کیفیت این کالاهاست. 

آقازاده با اشاره به بروکراسی دست وپاگیر اداري براي کارآفرینان توسط دستگاه هاي مربوطه افزود: اگرچه متولیان در کلام، حمایت از
کارآفرینان و سرمایه گذاران را مطرح می کنند، اما در عمل با ایجاد قوانین ددست وپا گیر رغبت جوانان براي ایجاد بنگاه هاي کوچک

و بزرگ را کاهش داده و مانع بزرگی ایجاد می کنند. 

نماینده مردم رشت در مجلس شوراي اسلامی حضور پررنگ دولت در اقتصاد ایران را مانعی براي رقابت مؤثر بخش خصوصی و
کارآفرینان دانست و بیان کرد: کارآفرینان  موانعی مانند قوانین و مقررات اداري و انحصارات دولتی را مانع کسب وکار خود می دانند. 

وي با اشاره به اراده مجلس یازدهم براي حمایت از جوانان و کارآفرینان در راستاي حمایت از تولید داخلی گفت: پیشرفت و استقلال
اقتصادي کشورها علاوه بر اینکه به سرمایه، امکانات مادي و فناوري وابسته است، به انسان هاي خلاق، توانمند و کارآفرین نیز نیازمند

است تا با حمایت و درایت گام هاي بزرگی در عرصه اقتصاد کشور بردارند. 

آقازاده با تأکید بر لزوم توجه به گسترش آموزش هاي فنی و حرفه اي و حمایت از شرکت هاي دانش بنیان بیان کرد: باور به
توانمندي ها منابع و امکانات خود، کار و تلاش مضاعف و مصرف کالاي ایرانی می تواند اقتصاد ایران را بهبود ببخشد. 

هفته جهانی کارآفرینی از 26 آبان آغاز و به مدت یک هفته ادامه دارد. 

انتهاي پیام/فارس 

print
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5 تا 10 میلیارد تومان سرمایه گذاري در سکوي پرتاب زاینده رود

منبع: اقتصاد آنلاینشماره خبر:  71  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش روابط عمومی 100استارت آپ، کاروان استانی سرمایه گذاري این مجموعه در هفته نهم، در قالب سکوي پرتاب
زاینده رود به استان اصفهان سفر خواهد کرد.

به گزارش روابط عمومی 100استارت آپ، کاروان استانی
سرمایه گذاري این مجموعه در هفته نهم، در قالب سکوي

پرتاب زاینده رود به استان اصفهان سفر خواهد کرد. 

ارسلان باسلی زاده، مدیر ارتباطات و رسانه این مجموعه
افزود: این رویداد پنجشنه 6 آذر ماه به صورت نیمه
حضوري برگزار خواهد شد و تیم هاي استارتاپی فرصت
دارند تا 3 آذر ماه طرح هاي کسب و کاري خود را در

سایت 100استارت آپ ثبت نمایند. همچنین پیش بینی می شود با توجه به ظرفیت تیم هاي استارتاپی استان، 5 تا 10 میلیارد
تومان سرمایه گذاري از طرف سرمایه گذاران حاضر محقق شود. 

باسلی زاده افزود: رویداد سکوي پرتاب زاینده رود، با همکاري 100استارت آپ، صندوق پژوهش و فناوري استان اصفهان، خانه نوآوري
اصفهان، اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزي اصفهان برگزار می شود. 

احمد ورد، مدیرعامل صندوق پژوهش و فناوري اصفهان نیز با اشاره به حضور حداکثري نهادهاي سرمایه گذار در این رویداد گفت:
موسسه دانش بنیان برکت، شهرداري اصفهان، شتاب دهنده صنایع خلاق اصفهان، مرکز فناوري هاي نوین مالی بانک انصار، شرکت
شهرك هاي صنعتی استان اصفهان، مرکز نوآوري صبا، شبکه فن بازار ملی ایران ( فن بازار منطقه اي استان اصفهان)، منطقه ویژه
علم و فناوري اصفهان، رسانه جامعه کارآفرینی اصفهان، پلتفرم تامین مالی نیک استارتر، انجمن مدیران صنایع اصفهان، رویداد
سرمایه گذاري آي فاند، مرکز نوآوري سلامت، شرکت توسعه کسب و کار فناوري اعتماد، هوشمند اول برناي اصفهان( هاب)، سازمان
نظام صنفی رایانه اي کشور ( استان اصفهان)، شناسا، سرمایه گذاري جسورانه هد هد، وزارت ارتباطات و فناوري اطلاعات، شهرك
علمی و تحقیقاتی اصفهان، شتاب دهنده تریگ آپ، رویداد هفته کارآفرینی اصفهان، بنیاد نوآوري و توسعه فناوري دکتر محمود شیخ
زین الدین، شرکت ستارگان نوآوري داوین و صندوق نوآوري و شکوفایی نیز در این رویداد حضور دارند تا بتوانند به صورت مشترك بر
روي استارتاپ ها سرمایه گذاري نمایند. احمد ورد افزود: امیدواریم این رویداد سرمایه گذاري تحولی در اکوسیستم استارتاپی اصفهان

باشد و بتواند رونقی دوچندان به کارآفرینی در این استان ببخشد. 

احمد ورد در مورد شرایط برگزاري رویداد گفت: به دنبال این هستیم تا رویداد با تمامی پروتکل هاي لازم برگزار گردد. از این رو با
پیش بینی هاي صورت گرفته، این رویداد سرمایه گذاري به صورت نیمه حضوري برگزار خواهد شد. 
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در آخر مدیر ارتباطات و رسانه 100استارت آپ در توضیحات تکمیلی در رابطه با کاروان استانی100استارت آپ افزود: این رویداد
سرمایه گذاري هر هفته با داوري افراد شاخص در اکوسیستم استارت آپی کشور برگزار شده و نتایج در پایان همان روز اعلام می شود.
در 7 هفته نخست کاروان سرمایه گذاري استانی این مجموعه، پس از سفر به استان هاي فارس، قزوین، خوزستان، گیلان و قم و
برگزاري دو کاروان مجازي به صورت کشوري، از مجموع 502 طرح تایید شده، 67 تیم به داوري نهایی راه یافتند که در نهایت 24
تیم براي سرمایه گذاري برگزیده شدند، که تاکنون17 تیم موفق به جلب نظر سرمایه گذاران براي تخصیص سرمایه شده اند و مابقی
نیز در مرحله بررسی موشکافانه قرار دارند؛ همچنین هفته هشتم کاروان استانی 100استارتاپ این هفته و در استان هرمزگان برگزار

خواهد شد. 

لازم به ذکر است تیم هاي استارت آپی اصفهان می توانند تا تاریخ دوشنبه 03/09/1399 طرح هاي خود از طریق سایت
www.100startups.ir ارسال نمایند. 

پربیننده ترین قیمت دلار 28 آبان ماه 1399 اخبار و نتایج انتخابات آمریکا ثبت نام ایران خودرو (لینک ثبت نام دور جدید) سهام
عدالت (قیمت 1399/8/28) ثبت نام ایران خودرو (لینک ثبت نام دور جدید)
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دبیر شوراي عالی فضاي مجازي خواستار ایجاد پلتفرم هاي بزرگ آموزشی شد

منبع: وبناشماره خبر:  72  |  تاریخ: 1399/08/28

دبیر شوراي عالی فضاي مجازي در دیدار با رئیس دانشگاه آزاد اسلامی، ایجاد پلتفرم هاي بزرگ آموزشی که پیشران اقتصاد
دیجیتالی در کشور باشند را خواستار شد. به گزارش وبنا به نقل از مرکز ملی فضاي مجازي، سید ابوالحسن فیروزآبادي در

دیدار با محمدمهدي طهرانچی درخصوص سیستم آموزش مجازي دانشگاه هاي ... نوشته ...

تاریخ انتشار: 28 آبان 1399 
دبیر شوراي عالی فضاي مجازي در دیدار با رئیس دانشگاه
آزاد اسلامی، ایجاد پلتفرم هاي بزرگ آموزشی که پیشران

اقتصاد دیجیتالی در کشور باشند را خواستار شد. 

به گزارش وبنا به نقل از مرکز ملی فضاي مجازي، سید
ابوالحسن فیروزآبادي در دیدار با محمدمهدي طهرانچی
درخصوص سیستم آموزش مجازي دانشگاه هاي کشور و

بررسی میزان یکپارچگی سیستم آموزش آنلاین گفت: آموزش کشور به یک سکو (پلتفرم) بزرگ و یا چند سکوي توانمند نیاز دارد تا
تمام ظرفیت هاي آموزش هاي خصوصی و دولتی روي آنها شکل بگیرند. 

وي با اشاره به این که در کنار قانون گذاري، ممیزي و ارزیابی سکوهاي بخش خصوصی باید به آنها آزادي عمل داده شود تا
بتوانند بازارسازي کرده و انگیزه پیشرفت و توسعه داشته باشند، افزود: خوشبختانه پروژه سامانه «شاد» که با وزارت آموزش و پرورش

راه اندازي شده به خوبی در حال پیشرفت است و نمونه خوبی در ایجاد سکوهاي آموزشی در کشور خواهد بود. 

فیروزآبادي تاکید کرد: باید در آینده این سکوها تبدیل به یک اکوسیستم شده و حوزه هاي پژوهش، اشتغال و خدمات اجتماعی را نیز
پوشش دهد، بدین معنا که در این سکوي آموزشی، علاوه بر پرونده آموزشی دانشجو، میزان سنجش استعداد و فرصت شغلی مناسب

در داخل و خارج از کشور براي وي تضمین و پیشنهاد شود. 

دبیر شوراي عالی فضاي مجازي با اشاره به اینکه دانشگاه ها با خلاء دروس جدید و مباحث چند رشته اي مواجه هستند، تصریح کرد:
کشور در حوزه فضاي مجازي با نوعی تاخر سوادي نخبگی که فراتر از سواد فضاي مجازي، روبرو است و درك مناسبی از اقتصاد و
فرهنگ و نگاه جامع فلسفی و نظري در این حوزه وجود ندارد؛ این کمبود در کنار فقدان توجه و تمرکز کافی بر دروس و پژوهش هاي

تخصصی حوزه هایی همچون هوش مصنوعی، پردازش کوانتومی و نانو الکترونیک احساس می شود. 

وي با بیان این که با توسعه فضاي مجازي نوع جدیدي از حکمرانی در حال شکل گیري است تصریح کرد: حاکمیت دولت ها و
حکومت ها همچون گذشته نخواهد بود بنابراین نیاز است تا هر چه سریع تر در حوزه هاي رسانه، آموزش و پولی و بانکی فعالیت

کنیم تا در آینده اي نه چندان دور نظام جهانی و اکوسیستم جهانی در حکمرانی داخلی ما نتواند مداخله کند. 

رئیس مرکز ملی فضاي مجازي با تاکید بر این که در این اکوسیستم جدید جهانی بخش خصوصی نقش بیشتري یافته است، افزود: در
کشور ما با توجه به نبود بخش خصوصی قدرتمند، دانشگاه ها می توانند این خلاء را پر کرده و پیشران اقتصاد دیجیتالی شوند. 
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فیروزآبادي با اشاره به نقش مهم نهادهاي پرقدرت دانش بنیان در نظام حکمرانی جهانی گفت: بخش خصوصی در دنیا مقررات گذاري
و شاخص گذاري در غالب حوزه هاي تکنولوژي، علم، اقتصاد و بازار را برعهده دارد اما در ایران هنوز صرفاً بر سازمان هاي دولتی تکیه
شده است که این مهم می تواند توسط مؤسسات علمی بزرگ ایجاد شده و این مؤسسات از آموزش صرف خارج و تبدیل به مؤسسه

هاي فعال در حوزه هاي آموزشی اقتصادي و استاندارد سازي شوند. 

کد خبر 5074665
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جزئیات دقیق از اعمال محدودیت هاي تردد خودروهاي شخصی در گیلان

منبع: رویداد گیلانشماره خبر:  73  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس پلیس راه گیلان: 

جزئیات دقیق از اعمال محدودیت هاي تردد خودروهاي شخصی در گیلان 
رئیس پلیس راه گیلان از اعمال محدودیت هاي تردد در گیلان خبر داد و گفت:
ورود خودروهاي شخصی غیربومی به گیلان و خروج خودروهاي شخصی بومی به

خارج از استان ممنوع است. 

به گزارش رویداد گیلان ،سرهنگ جاور صفاري امروز با اشاره به اعمال محدودیت
هاي ترافیکی در مرکز استان از صبح چهارشنبه اظهار کرد: در مرحله نخست، ورود
خودروهاي شخصی غیربومی به مرکز استان (رشت) و خروج خودروهاي شخصی

بومی از استان بنا بر ابلاغیه جدید ممنوع است. 

وي با بیان اینکه تردد خودروهاي شخصی بین شهرستان ها نیز با محدودیت همراه هست، افزود: علاوه بر تردد خودرو در ورودي و
خروجی استان، تردد بین شهرستان هاي استان نیز ممنوع است. 

رئیس پلیس راه گیلان با بیان اینکه پلیس تدابیري را براي کارکنان و شاغلان شهرستان ها با محل اسکان در شهرستان دیگر را نیز
در طرح جدید اعمال محدودیت ها پیش بینی کرده، تصریح کرد: با توجه به تشریح کم و کیف محدودیت هاي تردد براي مردم و

پلیس، رانندگان باید از کارت و یا سندي که گویا اشتغال افراد در شهر غیر سکونت است به پلیس راه ارائه دهند. 

صفاري با بیان اینکه محدودیت هاي شدیدتري از شنبه هفته آینده براي کنترل آمدوشد وضع خواهد شد، گفت: این کنترل به منظور
کمک در پیش گیري از شیوع ویروس کرونا است و لازم هست مردم همچون گذشته همکاري کنند. 

وي در پاسخ به اینکه برخی از شاغلان و کارکنان دولت در شهر غیر محل کار ساکن هستند و روزانه بین آن ها تردد می کنند
درحالی که هیچ سند معتبري براي اثبات ندارند، افزود: براي این دسته از افراد نیز در اولین فرصت نشستی برگزارشده و کم و کیف

آن بررسی می شود. 

رئیس پلیس راه گیلان با بیان اینکه برخی از شهرستان هاي هم جوار رشت روزانه براي حضور در محل کار و محل سکونت در حال
تردد هستند، تصریح کرد: برخی از بندهاي دستورالعمل هاي ابلاغی پلیس راه از مرکز براي شهرهاي هم جوار رشت به سبب قرابت
بیش ازپیش با مرکز استان قابلیت اجرایی ندارند و باید براي اجراي صحیح بومی سازي و در کمیته هاي تخصصی راستایی آزمایی

بحث و بررسی شوند. 
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صفاري همچنین در خصوص تردد خودروهاي امدادي و دارویی در شرایط جدید اعمال محدودیت هاي ترافیکی نیز بیان کرد: تردد
خودروهاي امدادي، دارویی، مایحتاج و کالاهاي اساسی، حمل گوشت و مرغ و افرادي که از شهرستان ها براي مراجعه به مراکز

بیمارستانی، مطب ها و مراکز درمانی مراجعه می کنند، بلامانع است. 

انتهاي پیام/فارس
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مردم شهرستان پاکدشت 820 میلیون تومان صدقه پرداخت کردند

منبع: روزنامه تجارتشماره خبر:  74  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس کمیته امداد پاکدشت از پرداخت 820 میلیون تومان صدقه از ابتداي امسال توسط مردم این شهرستان خبر داد.

به گزارش خبرگزاري برنا از تهران ؛ مجتبی عبداللهی با بیان اینکه کمک هاي جمع آوري شده از صندوق هاي صدقات با توجه
به نیاز جامعه هدف در امور معیشتی، درمان،مسکن، جهیزیه و ... هزینه می شود، گفت: هم اکنون 49 هزار و 790صندوق صدقه فعال
در سطح این شهرستان وجود دارد که  35 هزار و 900صندوق در اختیار مشترکین خانگی و بقیه در قالب صندوق بزرگ و متوسط در

معابر،ادارات، مجتمع هاي تجاري و مراکز آموزشی نصب شده است. 

رئیس کمیته امداد شهرستان پاکدشت، افزود: از ابتداي امسال تاکنون مردم شهرستان پاکدشت 820 میلیون تومان از طریق این
صنادیق به نیازمندان تحت حمایت این نهاد کمک کرده اند. 

وي در ادامه به کمک هاي خیران از طریق مراکز نیکوکاري اشاره و بیان کرد: هم اکنون 11 مرکز نیکوکاري در این شهرستان براي
کمک به اقشار نیازمند فعالیت می کنند. 

عبداللهی ادامه داد: از ابتداي امسال تاکنون نیز بیش از 295 میلیون  تومان به صورت نقدي و غیرنقدي از طریق مراکز نیکوکاري
سطح شهرستان جمع آوري و میان نیازمندان  شناسایی شده توسط این مراکز توزیع شده است. 

رئیس کمیته امداد شهرستان پاکدشت، با بیان اینکه هدف از ایجاد مراکز نیکوکاري دریافت کمک از خیران محله براي نیازمندان
شناسایی شده در همان محله است، ادامه داد: کمک هاي جمع آوري شده در زمینه هاي مختلف بهداشتی، درمانی، رفاهی، آموزشی،
تجهیزاتی، کمک هزینه تآمین جهیزیه ،مسکن، ایجاد اشتغال، معیشتی با حفظ عزت نفس وکرامت انسانی  به نیازمندان ارائه می

شود.
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افزایش قیمت خودرو روند نوسازي تاکسی ها را کند می کند

منبع: روزنامه تجارتشماره خبر:  75  |  تاریخ: 1399/08/28

سید مناف هاشمی اعلام کرد: باتوجه به افزایش نرخ ارز در بازه هاي مختلف زمانی امسال، کارخانه هاي خودروساز نیز قیمت
تاکسی ها را طی چند مرحله افزایش داده اند که این امر سبب شده تا روند نوسازي تاکسی هاي فرسوده با کندي مواجه

شود.

به گزارش اقتصادآنلاین، سید مناف هاشمی روز چهارشنبه درباره وضعیت نوسازي تاکسی هاي فرسوده شهر تهران، گفت:
شهرداري تهران تلاش می کند که برنامه نوسازي 15 هزار دستگاه تاکسی فرسوده تا پایان سال عملیاتی شود به همین منظور معاونت
حمل و نقل با تلاش بسیار توانست منابع مالی پرداخت وام 70 میلیون تومانی به تاکسیرانان را از طریق وجوه اداره شده بانک ها،

تأمین کند. 

وي ضمن اشاره به تفاهم نامه شهرداري تهران با دو بانک مهر ایران و کارآفرینی امید براي تأمین منابع مالی نوسازي 15 هزار دستگاه
تاکسی هاي فرسوده، افزود: شهرداري تهران مشکلی براي نوسازي 15 هزار دستگاه تاکسی فرسوده ندارد چرا که منابع مالی تأمین

شده و تاکنون بیش از 15 هزار راننده براي نوسازي تاکسی خود ثبت نام کرده اند و در نوبت هستند. 

به گفته مناف هاشمی، مشکل اصلی افزایش قیمت چندباره تاکسی ها توسط کارخانه هاي خودروساز با نظارت وزارت صنعت و معدن
و تجارت است. 

وي تاکید کرد: تاکنون از زمان صدور مجوز شماره گذاري تاکسی هاي تولیدي خودروسازان و ابلاغ آن در اواخر مرداد 1399، دو هزار
دستگاه تاکسی فرسوده با پلاك 1399 در شهر تهران نوسازي شده اند. 

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداري تهران ضمن اشاره به قیمت تاکسی پژو 405 برابر با 104 میلیون تومان و قیمت تاکسی سمند
برابر با 118 میلیون تومان، تأکید کرد: امیدوارم که کارخانه هاي خودروساز با نظارت وزارت صنعت و معدن و تجارت قیمت خوروها را

بیش از این افزایش ندهند تا 15 هزار راننده تاکسی در شهر تهران امکان نوسازي خودروهاي فرسوده خود را داشته باشند. 

پربیننده ترین هم دستی وزارت راه و شهرسازي و شورا براي نابودي یک باغ 6هزار متري/ وقتی ثروت مالک هتل هاي اسپیناس چشم
مسئولان را بر حق شهر می بندد! تهران غرق در دود +عکس تهران تعطیل نشد رییس هیأت مدیره مترو تهران استعفا کرد کاسبی در

پایتخت با 10هزار تومان کرایه 
لینک کوتاه لینک کپی شد
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رونمایی از سند«ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان»/طراحی برنامه ملی

اشتغال مددجویان

منبع: ایسناشماره خبر:  76  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس کمیته امداد با تاکید بر اینکه در رسیدگی به امور نیازمندان هیچ خط قرمزي در این نهاد نداریم، گفت: در سند برنامه
ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان، به دنبال افزایش توانمندي هاي علمی، مهارتی و اجرایی مددجویان در جهت توسعه

عمومی کشور هستیم و در این راستا کارگروه ارتقاي فرهنگ توانمندسازي ...

به گزارش ایسنا، سند «برنامه ارتقاي فرهنگ توانمندسازي
مددجویان» در مراسمی با حضور سیدمرتضی بختیاري،
رئیس کمیته امداد و سیدعباس صالحی، وزیر فرهنگ و

ارشاد اسلامی رونمایی شد. 

رئیس کمیته امداد در این مراسم با بیان اینکه
توانمندسازي به عنوان موتور محرکه رشد اقتصادي و
اجتماعی، نقش اساسی در فرآیند توسعه جامعه دارد، گفت:

کمیته امداد به عنوان بزرگترین سازمان خیریه کشور در مقابل مسایل اجتماعی به ویژه در جامعه مددجویان مسئولیت مستقیم دارد. 

وي با اشاره به تورم روزافزون در کشور خاطرنشان کرد: تکانه هاي اقتصادي با تشدید نابرابري اجتماعی بار سنگینی بر دوش خانواده
هاي محروم ایجاد کرده است که همه نهادها با اولویت دولت در برابر آن نقش دارند. 

بختیاري توانمندسازي را مهمترین راهبرد امداد دانست و افزود: ریشه ها و موانع توانمندسازي جامعه باید شناسایی و براي رفع آن
تلاش شود و معتقدیم در حوزه اختیارات کارگروه ارتقاي توانمندسازي، نباید مسایل اجتماعی را متوقف به بودجه و اعتبارات کنیم. 

رئیس کمیته امداد با تاکید بر اینکه در رسیدگی به امور نیازمندان هیچ خط قرمزي در این نهاد نداریم، گفت: در سند برنامه ارتقاي
فرهنگ توانمندسازي مددجویان، به دنبال افزایش توانمندي هاي علمی، مهارتی و اجرایی مددجویان در جهت توسعه عمومی کشور

هستیم و در این راستا کارگروه ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان ذیل شوراي فرهنگ عمومی کشور راه اندازي می شود. 

وي از طراحی و تدوین برنامه ملی اشتغال مددجویان به منظور بهره گیري از توان شغلی آنان در جهت اهداف این سند خبر داد و
اظهار کرد: در این سند توسعه کانون هاي خیرین اشتغال در تمام استان ها پیش بینی شده است. 

به گزارش ایسنا، در ادامه این مراسم، سیدعباس صالحی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی هم با اشاره به ظرفیت هاي بالاي مددجویان
در جامعه، گفت: استعدادهاي این اقشار کمتر مورد توجه مسئولان کشور قرار گرفته است و اگر این ظرفیت انسانی به درستی

شناسایی و تقویت شود، یک انرژي عظیم در جهت توسعه جامعه ایجاد خواهد شد. 

صالحی ارتقاي آگاهی و مسئولیت پذیري در جامعه را پیش زمینه توسعه اجتماعی و فرهنگی کشور دانست و افزود: در سند «برنامه



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 166/463

ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان» 32 اقدام پیش بینی و استفاده از گروه هاي مرجع به عنوان سفیران مددجویی برنامه ریزي
شده است. 

وي با اظهار امیدواري در خصوص اینکه این برنامه منشاء تحولات مبارکی در جامعه مددجویی باشد، تاکید کرد: کمیته امداد
مسئولیت ذاتی و مستقیم در این زمینه دارد که با اهتمام این نهاد، شاهد رشد روزافزون فرهنگی و اجتماعی مددجویان خواهیم بود. 

انتهاي پیام
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یک نماینده به حوزه انتخابیه تالش، رضوانشهر و ماسال اضافه شود

منبع: دیار میرزاشماره خبر:  77  |  تاریخ: 1399/08/28

عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس با بیان اینکه دشمن نیروي خود را بر کشور ما متمرکز کرده گفت: باید اولویت خود
appeared یک نماینده به حوزه انتخابیه تالش، رضوانشهر و ماسال اضافه شود The post .را تعامل با دولت قرار دهیم

first on پایگاه اطلاع رسانی دیارمیرزا.

عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس با بیان اینکه دشمن نیروي خود را بر کشور ما متمرکز کرده گفت: باید اولویت خود را تعامل
با دولت قرار دهیم. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دیارمیرزا به نقل از خانه ملت، حسن محمدیاري در جلسه علنی امروز (چهارشنبه، 28 آبان ماه) مجلس
شوراي اسلامی در نطق میان دستور خود با اشاره به بخشی از فرمایشات رهبر معظم انقلاب درباره همکاري قوا و همچنین تعامل با
دولت، گفت: معظم له فرموده اند روابط با دولتمردان با شرع و قانون منطبق بوده و سوال و تفحص حق شماست اما توهین و دشنام

حرام شرعی است. 

نماینده مردم تالش، رضوانشهر و ماسال در مجلس شوراي اسلامی ادامه داد: گاهی حرف طرف مقابل را قبول نداریم اما لازم است
مخالفت را با متانت بیان کنیم؛ دشمن نیروي خویش را متمرکز کرده و لازم داریم اتحاد داخلی و وحدت را توسعه بخشیم از این رو به
عنوان نماینده مردم اولویت نخست خود را در تعامل با دولت قرار داده اگرچه انتظار داریم مسئولان دولتی نیز در سال آخر خدمت

خود به مسئولیت و وظیفه خود اهتمام ویژه داشته باشند. 

وي افزود: با توجه به عزم جدي ریاست قوه قضائیه در مبارزه با فساد و اعمال قانون، انتظار داریم ضمن حمایت از پروژه هاي ملی و در
دست اقدام و حمایت از حفظ انفال، نظارت خویش را بر اعمال و رفتار متولیان شوراي حفظ حقوق بیت المال در حوزه منابع طبیعی

و پروژه هاي ملی به منظور جلوگیري از اعمال سلیقه هاي شخصی تقویت کنند. 

محمدیاري در ادامه تصریح کرد: با توجه به گذشت مدت زمان زیادي از وقوع سیل در شهرستان تالش، متأسفانه مسئولان وزارت راه
و شهرسازي علیرغم تعهد حضور میدانی و پیگیري و راه جبران خسارات در هیچ سطحی در منطقه حضور نیافته که این امر موجب
نارضایتی مردم وعدم تخصیص توان لازم براي تأمین زیرساخت هاي آسیب دیده فراهم کرده که از وزیر راه و شهرسازي انتظار دارم

در اولین فرصت از منطقه بازدید میدانی به عمل آورند. 

این عضو مجمع نمایندگان استان گیلان همچنین خطاب به وزیر صمت بیان داشت: سازمان هاي توسعه اي همچون ایدرو و ایمیدرو
را مکلف کند تا نسبت به مطالعه و سرمایه گذاري در حوزه انتخابیه که متأسفانه بعد از انقلاب از نعمت سرمایه گذاري دولتی در

جهت ایجاد توسعه و اشتغال محروم بوده اقدام کند. 

وي خطاب به وزیر ورزش اظهار داشت: با عنایت به صعود تیم فوتبال چوکا تالش به لیگ دسته اول کشور، نسبت به تخصیص اعتبار
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لازم جهت استانداردسازي ورزشگاه پوریاي ولی تالش اقدام عاجل به عمل آورده تا امکان بهره مندي این تیم و تماشاگران پرتعداد و
خونگرم تالشی از میزبانی مسابقات فراهم شود. 

عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شوراي اسلامی در پایان با بیان اینکه برابر اصل 64 قانون اساسی که مجوز افزایش 20
نماینده در هر 10 سال را به وزارت کشور داده با توجه به گذشت 20 سال و قابلیت افزایش 40 نماینده، انتظار دارم یک نماینده به
حوزه انتخابیه تالش، رضوانشهر و ماسال اضافه شود همچنین تأسیس بخشداري جوکندان از 8 سال قبل تا کنون بلاتکلیف مانده که

نیاز به تعیین تکلیف دارد. 

عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شوراي اسلامی در پایان خطاب به وزیر نیرو گفت: در حوزه آب و نیرو به ویژه آبفا از به
کارگیري نیروهاي ناکارآمد در سطح استان و شهرستان تجدیدنظر کنید.
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عدم اعتماد متقابل آفت پیشرفت تعاونی ها

منبع: ایسناشماره خبر:  78  |  تاریخ: 1399/08/28

یک استاد مدیریت بازرگانی دانشگاه کردستان با اشاره به اینکه روحیه کار انفرادي در بین ایرانیان حاکم است اعلام کرد که
عدم اعتماد متقابل، روحیه انتقادپذیري کم و مصادره کردن نتایج کارها از جمله موانع کار گروهی در تعاونی ها است.

رضا شافعی، استاد دانشگاه کردستان ظهر امروز چهارشنبه
(28 آبان ماه) در وبینار کرسی تعاون و کارآفرینی که با
مشارکت جهاددانشگاهی استان کردستان و اداره تعاون،
کار و رفاه اجتماعی برگزار شد، با اشاره به تعریف تعاون و
فرهنگ کار اظهار کرد که تعریف کار واضح در کشور وجود

دارد ولی در ادارات این تعریف مشخص نیست. 

وي با اشاره به فرهنگ کار مثبت در ادارات افزود که تمایل به انجام کار مفید دقت در سلامت وسایل کار و نشاط در انجام کار از
جمله مشخصات فرهنگ کار است. 

این استاد دانشگاه تصریح کرد که از جمله ویژگی هاي فرهنگ کار منفی بی توجهی به انجام کار بی توجهی به حفظ وسایل و بی
نشاطی در انجام کار است. 

وي عنوان کرد که افراد در کار تعاونی داراي بعد دیگري از زندگی می شود که تا حدودي از زندگی شخصی جداست. 

شافعی با اشاره به نوشته هاي یک فرد فرانسوي که در سال 1855 میلادي به مدت سه سال در ایران سفر و تحقیق کرده است ادامه
داد: این محقق می گوید که جمع گرایی در جامعه ایران چیز عجیبی است و ایرانیان کلیه فردگرا در انجام کار دارند. 

وي خاطرنشان می کند که اگر این توصیفات را به عنوان سابقه کار ایرانیان در زمان قدیم بدانیم رفتار فرد گرایانه در انجام کار را
نشان می دهد. 

این استاد دانشگاه با اشاره به تصمیمات کلان کشوري گفت: در مباحث کلان ملی افراد سعی در جهت گیري هاي فردي تا جهت
گیري هاي گروهی دارند. 

وي اظهار کرد که عدم تمایل انجام کارهاي گروهی و نبود این فرهنگ در جامعه مشابه سایر کشورهاي جهان مشکلاتی را براي ما به
وجود آورده است. 

شافعی با اشاره به نتایج یک تحقیق که در سال 96 در استان همدان انجام شده است افزود که عدم اعتماد متقابل روحیه انتقادپذیري
کم، مشکل در مسئولیت پذیري، روحیه برتري طلبی، پایین بودن مهارت ارتباطی بین فردي، مصادره کردن نتایج کارها از جمله موانع
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کار گروهی در تعاونی ها است. 

وي تصریح کرد که اگر در سازمانی بحث کارآفرینی را دخالت ندهیم عمل کردن سازمان بی فایده خواهد بود. 

این استاد دانشگاه با بیان اینکه همیشه تحرك و تغییر در کار نیاز است عنوان کرد که انجام کارهاي روتین افراد را دلزده کرده و به
نوعی موجب زخم بستر سازمانی می شود که این موضوع تنها رکود سازمان را در پی خواهد داشت. 

وي با اشاره به ضرورت آموزش فرهنگ کارآفرینی ادامه داد: در کشورهاي پیشرفته فرهنگ کارآفرینی در سنین کودکی تا 20 سالگی
آموزش داده می شود که پارك علم و فناوري و اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی و جهاد دانشگاهی می توانند در این حوزه فعالیت

کنند. 

شافعی با بیان اینکه آموزش کارآفرینی باید به شناخت تمایل و انجام کار بیانجامد خاطرنشان کرد که اکنون درس اختیاري کارآفرینی
به دروس دانشگاهی دانشجویان دانشگاه کردستان افزوده شده است. 

وي با اشاره به اینکه دانشگاه ها و آموزش و پرورش متاسفانه توجه بیشتري به جنبه تئوري کارها دارند گفت: آموزش هاي
جهاددانشگاهی و اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی زمانی موفق خواهد بود که به جنبه هاي عملی و کاربردي نیست توجه داشته باشد. 

این استاد دانشگاه با بیان اصطلاح جدید روح کسب و کار اظهار کرد: طی تحقیقی که توسط بنده و تعدادي از دانشجویان دانشگاه
کردستان بر روي کسب و کارهایی که پس از گذشت مدت کوتاهی دچار شکست شده اند صورت گرفت، دریافتیم که این افراد روح

کسب و کار خود را درك نکرده اند. 

وي درپایان یادآور شد که افرادي که در نگهداري کسب و کار خود موفق نبودن در جواب سوال شما چه کاره اید پاسخی نداشته و یا
پاسخ هاي نظیر بازارش خوب است نمیدانم با پول میشه چکار کنم را مطرح می کنند. 

علی اصغر عباسی، معاون مدیریت تعاون، کار و رفاه اجتماعی کردستان در ادامه این وبینار با اشاره به اینکه سالانه حدود 770 هزار
دانشجو از دانشگاه ها فارغ التحصیل می شوند تصریح کرد مسئولان کشوري باید سالانه حدود یک و نیم میلیون شغل با توجه به

فاکتورهاي راه اندازي کسب و کار ایجاد کنند. 

وي عنوان کرد که شیوع کرونا فضاي کسب و کار کل جهان و به تبع ایران را نیز تغییر داده و آینده بیشتر شغل ها در بستر فضاي
مجازي قرار دارد. 

داشتن مهارت تخصصی لازمه ورود به بازار کار است وي ادامه داد داشتن مهارت اجتماعی و چند مهارتی بودن در ایجاد کسب و
کارهاي آینده بسیار حائز اهمیت است. 

وي با اشاره به مزایاي ایجاد تعاونی خاطرنشان کرد که یکی از ویژگی هاي تعاونی ها حفاظت از حقوق مالکیت است و طبق قانون از
سرمایه وارد شده به تعاونی ها محافظت خواهد شد. 

عباسی گفت در تعاونی ها افراد از فرصت برابر براي مشارکت در کارها برخوردارند و می توانند در صورت داشتن سواد کافی و
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شایستگی عضو هیئت مدیره و یا مدیر تعاونی شوند. 

وي اظهار کرد که ایجاد ظرفیت هاي تولید و خدمات در استان کردستان از جمله اهداف اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی است که
حداقل با مشارکت 7 نفر می توانند تقاضاي ایجاد تعاونی را به ما ارسال کنند. 

در پایان یادآور شد از لحاظ تسهیلات نیز اداره کار تعاون و رفاه اجتماعی می توانند افراد را جهت دریافت تسهیلات به صندوق ها و
بانک ها معرفی کند. 

رضا باقري، مدیر اشتغال و تجاري سازي جهاددانشگاهی کردستان در ادامه این وبینار با اشاره به شروع به کار 4 شرکت تولید کننده
ماسک بهداشتی در استان کردستان گفت این چهار شرکت با تولید روزانه 30 هزار ماسک اکنون مشکل فروش محصول خود هستند. 

وي عنوان کرد که متاسفانه تعاونی ها و شرکت هاي نوبنیاد توجهی به تجاري سازي و کشش بازار ندارد و این موضوع سبب شده تا
بازگشت سرمایه این چهار شرکت تولید کننده ماسک بسیار دشوار شود. 

انتهاي پیام
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توجه به آمایش سرزمینی در بودجه 1400

منبع: داناشماره خبر:  79  |  تاریخ: 1399/08/28

نماینده مردم خوي در مجلس شوراي اسلامی تأکید کرد که در لایحه بودجه 1400 به آمایش سرزمینی توجه جدي شود.

نماینده مردم خوي در مجلس شوراي اسلامی تأکید کرد
که در لایحه بودجه 1400 به آمایش سرزمینی توجه جدي

شود. 
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از شبکه
خبري تهران نیوز، عادل نجف زاده، نماینده مردم خوي در
مجلس شوراي اسلامی اظهار داشت: مشکل بودجه ریزي
در کشور ما، مشکل زیرساختی است و لازمه حل این
مشکل این است که یک سري اصلاحات جدي و اساسی در
نحوه بودجه ریزي کشور و در ساختار برنامه و بودجه

داشته باشیم. 

وي افزود: همچنین علت کمبود ریزبودجه و کم آوردن بودجه به عدم توجه به مقوله آمایش سرزمین هاي استانی بازمی گردد. تا
زمانی که اولویت ها و مزیت هاي نسبی استان ها و شهرستان ها به شکل یک مأموریت بودجه اي مورد توجه قرار نگیرد و در کنار آن

به اسناد بالادستی مبنی بر ایجاد اشتغال اهمیت داده نشود، قطعاً مسیر بودجه ریزي در کشور به سرانجام معین نخواهد رسید. 

عضو کمیسیون عمران مجلس یازدهم خاطرنشان کرد: مجلس یازدهم اصلاح ساختار بودجه ریزي را دنبال می کند و از روز گذشته
در صحن علنی مجلس بحث در این خصوص شروع شده است. 

نجف زاده یادآور شد: بودجه 1400 باید واقع بینانه باشد و ضروري است که پروژه هاي کشور براساس اولویت بندي برخط شوند و در
نهایت طبق اولویت آمایش سرزمینی به بودجه ها نقش عملیاتی داده شود و نیز پروژه ها را براساس اولویت هاي ملی و منطقه اي و

استانی تقسیم بندي کنیم. 

وي تأکید کرد: آنچه که امروز به آن نیاز داریم، ایجاد زیرساخت هاي لازم براي فعال سازي ظرفیت هاي کشور است؛ لذا هرچقدر
بودجه ریزي به سمت تقویت زیرساخت ها و ارتقاي کشور حرکت کند، قطعاً بودجه ریزي در جهت و معیار معین تعریف شده پیش

خواهد رفت. 

این نماینده مردم در مجلس یازدهم با بیان این مطلب که متأسفانه بسیاري از پروژه هاي ملی با ضعف بودجه روبه رو هست، گفت:
پروژه هاي وجود دارند که از اهمیت بالایی برخوردار نیستند، اما از طریق لابی گري به این پروژ ها منابع مالی تخصیص داده می شود؛
بنابراین هم مجلس و هم دولت باید واقع بینانه پروژه هایی را تعریف کنند که مفاهیم اقتصادي، معیشت مردم و فضاي کسب و کار در

آن لحاظ شده باشد. 
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انتهاي پیام
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فاصله مسؤولان از چارچوب فکري امام و رهبري در رابطه با حکومت اسلامی

منبع: رساشماره خبر:  80  |  تاریخ: 1399/08/28

رییس پژوهشگاه حوزه و دانشگاه گفت: امام راحل بر «دولت خدمت گزار» تأکید داشتند و می فرمودند دولت ما باید خادم و
خدمتگزار باشد و امور مسلمین را مدیریت کند.

رییس پژوهشگاه حوزه و دانشگاه گفت: امام راحل بر «دولت خدمت گزار»
تأکید داشتند و می فرمودند دولت ما باید خادم و خدمتگزار باشد و امور

مسلمین را مدیریت کند. 

به گزارش خبرنگار سرویس حوزه و روحانیت خبرگزاري رسا، حجت الاسلام
علی محمد حکیمیان رییس پژوهشگاه حوزه و دانشگاه عصر امروز در آیین
اختتامیه کنفرانس مجازي بین المللی بحران کرونا و مسؤولیت هاي حقوقی و

اخلاقی مربوط به سلامت همگانی با بیان اینکه امروز همه پژوهشگران حوزوي و دانشگاهی باید به سؤالات مربوط به بحران کرونا
پاسخ دهند، گفت: ما باید به این سؤال پاسخ دهیم که آیا آنچه را که ایجاد کرده ایم شایسته برخورد با این شرایط کرونایی بوده است

یا نه؟ 

وي با اشاره به اینکه امروز مشاهده می کنیم آمریکا که خودش را قله تمدن امروز می دید در مقابل کرونا کم آورده است، اظهار
داشت: تمام نظریه پردازان و اندیشمندانی که در این زمینه قلم فرسایی می کنند و بیشتر از آنها حوزه علمیه، وظیفه دارند حکومت

اسلامی جوان را در حدود بالایی پشتیبانی کنند. 

حجت الاسلام حکیمیان خاطرنشان کرد: امروز اندیشمندان باید نشان دهند که نظام اسلامی که با این حجم از موانع بین المللی
مواجه است در مقابله با بحران هایی همچون کرونا چه ایده هایی می تواند داشته باشد. 

وي بیان کرد: باید دانست که طرح مداخله در امور مردم نزد همه فقها، امري پذیرفته شده است و این موضوع را در کتب فقهی و آثار
فقهاي بزرگ می توان مشاهده کرد؛ البته برخی از فقها قائل به ولایت فقیه نبوده و می گویند دخالت در امور جامعه و مردم در حدود
امور حسبیه جایز است؛ برخی دیگر نیز می گویند امور مسلمانان باید توسط فقهاي جامع الشرایط حل شود و حتی اگر فقها حضور

نداشتند، آن امور باید توسط عدول مؤمنان مورد حل و فصل قرار گیرد. 

رییس پژوهشگاه حوزه و دانشگاه خاطرنشان کرد: برخی دیگر از فقها نیز قائل به ولایت فقیه در حدودي که قانون اساسی پذیرفته
است، هستند، یعنی ولی فقیه را ناظر، کنترل کننده و در مواقعی دستور دهنده می دانند؛ برخی دیگر همچون امام خمینی(ره) قائل

به ولایت مطلقه فقیه بوده اند. 

وي با بیان اینکه بین «حق» و «وظیفه» تفاوت هاي بسیاري وجود دارد، عنوان کرد: ما وظیفه داریم نسبت به امور مسلمانان اقدام
داشته باشیم؛ همواره مشاهده کرده ایم که امام راحل بر «دولت خدمت گزار» تأکید کرده اند؛ در ذهن ایشان این اندیشه وجود داشت
که دولت ما یک دولت خادم و خدمتگزار است و باید امور مسلمین را مدیریت کند و حتی در برخی مواقع لازم است که در امور فردي
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افراد دخالت کنند تا امور آنها را به سرانجام برساند. 

حجت الاسلام حکیمیان با اشاره به اینکه جامعه ما باید از مدیریت متعالی الهی در جهت کمال خودش برخوردار باشد، بیان داشت: در
فلسفه کلامی ما جامعه و دنیاي هستی رو به تعالی در حال حرکت است، زیرا ما قائلیم جهان هستی که ما بخشی از آن تعریف می
شویم، جهانی است که جلوه خداوند بوده و به سوي کمال در حرکت هست؛ امورات انسان ها نیز باید در همان جهت حرکت داشته

باشد. 

رییس پژوهشگاه حوزه و دانشگاه در ادامه به اهداف عالیه انقلاب اسلامی اشاره و بیان کرد: ما در چهار دهه گذشته فراز و نشیب هاي
بسیاري را تجربه کرده ایم، اما در نگاه کلی بعد از انقلاب جامعه اي رو به جلو داشته ایم، اگر چه در برهه هایی از زمان توسط برخی
مدیران داخلی و عوامل خارجی با مشکلاتی مواجه بوده ایم؛ امروز با دلیل محکم می توان گفت چین و روسیه امروز در مقابل این

حجم از تحریم ها توان ایستادن ندارند. 

وي با بیان اینکه امروز باید دانست تحریم نیز ضررش کم تر از کرونا نبوده است، تصریح کرد: چه بسیار بیمارانی که بخاطر تحریم ها
از بین رفته اند؛ امروز صداي مظلومیت کشور ما شنیده نمی شود، بنابراین باید ساختاري را ایجاد کنیم که بتوانیم نه تنها از بحران ها

عبور کرده، بلکه جامعه را بهتر از قبل اداره کنیم. 

حجت الاسلام حکیمیان تأکید کرد: امروز در بخش فرهنگ، امنیت و دفاع، بهداشت و سلامت، اشتغال، حقوق و سیاست نتوانسته ایم
یک نظام ایجاد کنیم؛ ما زمانی پیشرفت می کنیم که یک انضباط و هارمونی بین همه مجموعه ها و نهادها داشته باشیم؛ متأسفانه

چند جانبه گرایی ها سبب شده است به برخی اهداف خود نرسیم. 

رییس پژوهشگاه حوزه و دانشگاه با بیان اینکه مبناي فقهی صحیح حضرت امام خمینی (ره) این است که ولایت باید در تمام امور
جاري باشد، مطرح کرد: ما هر کجا تحت اوامر رهبري عمل کرده ایم شاهد جهندگی و پیشرفت بوده ایم؛ امروز ارتش و سپاه چون

نگاه ولایتمدارانه به اوامر رهبري دارند و همراه ایشان حرکت کرده اند، توانسته اند پیشرفت هاي روزافزون داشته باشند. 

وي با تأکید بر اینکه مدیریت در کشور باید در همه امور یکپارچه شده و تحت امر ولایت قرار گیرد، اضافه کرد: مسؤولان باید
هماهنگ با ولایت حرکت کرده و جهادي کار کنند؛ متأسفانه ما در هیچ دوره اي شاهد این هماهنگی مدیریتی نبوده ایم؛ دولتمردان

باید هارمونی را رعایت کرده و مجلس باید قوانین را منظم کند تا کشور در یک مسیر قرار بگیرد و از چندجانبه گرایی پرهیز شود. 

حجت الاسلام حکیمیان در ادامه با اشاره به اینکه متأسفانه امروز مردم ما قانون مداري را یک وظیفه شرعی تلقی نمی کنند،
خاطرنشان کرد: براي رسیدن به تمدن و فرهنگ مناسب باید در یک هارمونی قرار گیریم؛ امروز متأسفانه در بحران کرونا شاهد
هستیم که برخی رعایت اصول بهداشتی را براي خود الزام آور نمی بینند، این در حالی است که برخی کشورها بخاطر فرهنگ مناسبی

که دارند از این طریق توانسته اند کرونا را مهار کنند. 

وي همچنین در بخش دیگري از سخنان خود با بیان اینکه دوري از احکام اسلامی سبب پدید آمدن تبعیض طبقاتی و مشکلاتی
همچون فقر در کشور شده است، افزود: امروز منابع کشور دولتی شده و آنگونه که شایسته است براي زیرساخت ها مورد استفاده قرار

نمی گیرد؛ در حالی که اگر از آنها به درستی استفاده می کردیم امروز یک جامعه نسبتاً منسجم و ثروتمند را شاهد بودیم. 

حجت الاسلام حکیمیان خاطرنشان کرد: امروز باید نظرات امام خمینی(ره) در رابطه با حکومت اسلامی مورد بازخوانی قرار گیرد؛ به
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نظر می رسد ما موارد زیادي از چارچوب فکري حضرت امام و رهبر معظم انقلاب در رابطه با حکومت اسلامی فاصله بسیاري گرفته
ایم؛ امروز جامعه علمی باید در راه احیاي مکتب ناب امام که برخاسته از تفکر علوي است حرکت کند. 

اگر قوانین و احکام اسلام را به درستی اجرا کنیم به کشوري تبدیل خواهیم شد که حتی غربی ها نیز آرزوي حضور در ایران را
خواهند داشت، نه اینکه شاهد باشیم جوانان ما دلباخته کاخ هاي شیشه اي آنها هستند؛ ما در برابر منابع انسانی خودمان مدیون
هستیم و باید توجه داشته باشیم که موظفیم حکومت علوي برآمده از اراده مردم را به دنیاي مدرن و تشنه معنویت معرفی

کنیم./841/پ202/ب1
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احیاي 6 واحد غیرفعال صنعتی استان لرستان

منبع: بانکداري ایرانیشماره خبر:  81  |  تاریخ: 1399/08/28

بهروز دارایی نژاد اعلام کرد: بانک صنعت و معدن به دنبال تحقق رسالت خود در راستاي رشد تولید، اشتغال و شکوفایی
صنعت کشور، ضمن تسهیل شرایط واگذاري واحدهاي تملیکی، 6 واحد صنعتی را احیا و به چرخه تولید بازگردانده است.

بهروز دارایی نژاد اعلام کرد: بانک صنعت و معدن به دنبال تحقق
رسالت خود در راستاي رشد تولید، اشتغال و شکوفایی صنعت کشور،
ضمن تسهیل شرایط واگذاري واحدهاي تملیکی، 6 واحد صنعتی را

احیا و به چرخه تولید بازگردانده است. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی بانک صنعت و معدن ، وي گفت: اولین
گام جهت رفع موانع تولید، بررسی دقیق مسایل و معضلات
صنعتگران و تلاش براي پاسخگویی به خواسته هاي آنان است که این

مهم با ارائه انواع خدمات بانکی از قبیل تسهیلات سرمایه ثابت، سرمایه در گردش، ضمانت نامه، اعتبار اسنادي و خدمات بانکی
الکترونیکی توسط این بانک انجام می گیرد. 

مدیر بانک صنعت و معدن لرستان گفت: این بانک یک هزار و 878 میلیارد ریال تسهیلات ایجادي و سرمایه در گردش از سال گذشته
تاکنون به 20 واحد صنعتی بزرگ، کوچک و متوسط این استان از جمله شرکت هاي کارخانجات دارویی بایر افلاك و زاگرس پوش

بروجرد پرداخت کرده است. 

دارایی نژاد اظهار داشت: همچنین بر اساس سهمیه ابلاغی مبلغ 26 میلیارد و900 میلیون ریال تسهیلات به 70 نفر متقاضی وام
ازدواج نیز پرداخت شده است. 

وي بیان کرد: علاوه بر این بسیاري از طرح هاي بزرگ استان شامل پتروشیمی، صنایع فروآلیاژ، فاز دامی شرکت داروسازي بایر
افلاك، صنایع یخچالسازي و شرکت فورج سازان با ظرفیت اشتغال یک هزار نفر و مشارکت بانک صنعت و معدن به بهره برداري

رسیده است. 

وي گفت: طرح هایی چون مجتمع فولاد و ذوب آهن ازنا، سیمان سفید زاگرس و فاز انسانی شرکت داروسازي بایرافلاك لرستان نیز با
مشارکت بانک صنعت و معدن در دست اقدام هستند و در صورت بهره برداري، یک هزار و 500 فرصت شغلی ایجاد می کنند که این

مهم سهم بسزایی در رفع مشکل بیکاري استان خواهد داشت. 
مدیر بانک صنعت و معدن لرستان با اشاره به ارائه خدمات تخصصی و مشاوره اي به متقاضیان افزود: با توجه به شعار "جهش تولید"،
پذیرش و تصویب طرح هاي اولویت دار نیمه تمام، توسعه و بازسازي، تأمین نقدینگی و سرمایه در گردش طرح هاي فعال، استمهال و
تقسیط دیون واحدهاي فعالی که به علت مسائل خارج از توان مدیریت از جمله تحریم هاي ظالمانه و شیوع ویروس کرونا دچار

مشکل شده اند در دستور کار این بانک قرار دارد. 
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دارایی نژاد ادامه داد: بانک صنعت و معدن به عنوان یکی از بانک هاي تخصصی و توسعه اي کشور نقش مهم و تأثیرگذاري بر رشد
تولید، توسعه صنعتی و اقتصادي کشور و تامین مالی بخش صنعت و معدن داشته است.
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بازدید معاون اعتبارات بانک صنعت و معدن از صنایع استان فارس

منبع: بانکداري ایرانیشماره خبر:  82  |  تاریخ: 1399/08/28

عبدالرضا ولی الهی عضو هیأت عامل و معاون اعتبارات و راهبري شعب به همراه سید مهدي صدري رییس اداره بازاریابی و
بانکداري شرکتی بانک صنعت و معدن از سه واحد تولیدي بزرگ در استان فارس بازدید نمود.

عبدالرضا ولی الهی عضو هیأت عامل و معاون اعتبارات و راهبري
شعب به همراه سید مهدي صدري رییس اداره بازاریابی و بانکداري
شرکتی بانک صنعت و معدن از سه واحد تولیدي بزرگ در استان

فارس بازدید نمود. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی بانک صنعت و معدن، سه واحد تولیدي
گروه فاتح صنعت کیمیا، گروه کولر هوایی آبان و گروه سازه پیوند در

این سفر مورد بازدید قرار گرفتند. 
گروه فاتح صنعت کیمیا با 6 هزار نفر نیروي کار شامل 16 واحد

تولیدي در حوزه نفت، گاز، پتروشیمی و خدمات به دکل هاي نفتی و گازي است. 

گروه کولر هوایی آبان با اشتغال 1500 نفر شامل 5 واحد تولیدي در حوزه ساخت تجهیزات نیروگاهی و نفت و گاز می باشد. 
گروه سازه پیوند نیز با 500 نفر اشتغال در حوزه ساخت سازه هاي فولادي فعالیت می نماید. 

مدیران ارشد و اجرایی بانک در نشست با مسؤلین این واحد هاي تولیدي ضمن اشاره به لزوم تمرکز حساب شرکت ها و مشتریان در
شعب بانک صنعت و معدن و ضرورت استفاده از خدمات اعتباري مانند ضمانتنامه و اعتبارات اسنادي بر تأثیر روابط متقابل و مؤثر

بانک با مشتریان خوشنام خود در تسهیل و تسریع ارائه خدمات متنوع بانکی و تسهیلات مورد نیاز آنان تأکید کردند. 

همچنین معاون اعتبارات و راهبري شعب و رییس اداره بازاریابی و بانکداري شرکتی بانک صنعت و معدن در جلسه اي که با حضور
کارکنان مدیریت استانی این بانک برگزار گردید، ضمن تقدیر از همکاران به بررسی عملکرد هفت ماهه آنان پرداختند و در خصوص

اجراي بانکداري شرکتی و پیگیري مسایل و مشکلات واحد هاي تولیدي این استان رهنمودها و راهکارهایی را مطرح نمودند. 

در این جلسه مقرر گردید تا پایان سال همکاران شعب و مدیریت هاي استانی در خصوص جذب منابع، درآمد هاي کارمزدي و وصول
مطالبات تمامی تلاش و توان خود را به کار گیرند.
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نخستین شتاب دهنده تخصصی صنعت روانکار ها راه اندازي شد

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  83  |  تاریخ: 1399/08/28

تفاهم نامه اي میان یک شرکت دانش بنیان با شرکت نفت بهران با هدف راه اندازي نخستین شتاب دهنده تخصصی در
صنعت روانکار ها به امضاء رسید.

به گزارش حوزه فناوري گروه علمی پزشکی باشگاه
خبرنگاران جوان، همزمان با هفته جهانی کارآفرینی، تفاهم
نامه اي میان شرکت توسعه دانش بنیان سینا وابسته به
موسسه تحقیق و توسعه دانشمند با شرکت نفت بهران با
هدف راه اندازي شتاب دهنده بهران تک به عنوان نخستین
شتاب دهنده تخصصی در صنعت روانکار ها به امضاء رسید.

مراسم امضاي این تفاهم نامه صبح امروز در محل شرکت
نفت بهران برگزار شد؛ راه اندازي مرکز نوآروي و فناوري بهران (Behran Tech) به منظور حل مسائل فناورانه شرکت بهران و
ارتباط فعال با زیست بوم نوآوري کشور (شرکت هاي نوپا، هسته هاي فناور، شرکت هاي داراي محصول دانش بنیان و ...) با استفاده

مناسب از توانایی ها و ظرفیت هاي شرکت توسعه دانش بنیان سینا صورت می گیرد. 

سالانه میلیارد ها دلار در کشور هاي دنیا براي مقابله با آسیب هاي ناشی از سایش مکانیکی صرف می شود که عامل اساسی آن
ضایعات ناشی از تخریب سطوح، شامل سایش مکانیکی و خستگی فلزات است، همچنین بخش اعظم آسیب ها به طور مستقیم مربوط

به عدم توجه به امور روانکاري است. 

گفتنی است در راستاي تحقق شعار سال جهش تولید؛ موسسه تحقیق و توسعه دانشمند به عنوان رکن اکتساب فناوري در بنیاد
مستضعفان و در راستاي سیاست هاي حمایتی این بنیاد، برنامه حمایت از زیست بوم نوآوري کشور در قالب شرکت هاي دانش بنیان
و مراکز شتابدهنده و سایر هسته هاي فناور را به منظور رفع مسائل صنعتی کشور به صورت جدي، در دستور کار خود قرار داده است.

بیشتر بخوانید 

- اعضاي هیئت علمی موسس شرکت دانش بنیان امتیاز می گیرند
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61 پروژه در قالب جهش تولید در استان اردبیل اجرایی می شود

منبع: تسنیمشماره خبر:  84  |  تاریخ: 1399/08/28

گروه استانها-معاون امور اقتصادي استاندار اردبیل گفت: 61 پروژه در قالب جهش تولید در استان اردبیل اجرایی می شود.

گروه استانها-معاون امور اقتصادي استاندار اردبیل گفت:
61 پروژه در قالب جهش تولید در استان اردبیل اجرایی

می شود. - اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از اردبیل، ارژنگ عزیزي عصر
امروز در جلسه کارگروه اقتصادي بررسی طرح هاي جهش
تولید در اردبیل اظهار داشت: با همکاري و عقد قرارداد با
سازمان برنامه و بودجه 61 پروژه در قالب جهش تولید در

استان اردبیل اجرایی می شود. 

وي با اشاره به کسب رتبه برتر در پرداخت تسهیلات گفت: امیدواریم از محل ردیف اعتبارات ملی منابع مورد نیاز براي طرح ها تأمین
و ابلاغ شود و بانک ها نیز همچنان در روند پرداخت تسهیلات براساس تفاهمنامه امضاء شده استانداري را در این امر یاري کنند. 

920 میلیارد ریال تسهیلات به مشاغل آسیب دیده کرونا چهارمحال و بختیاري پرداخت شد 
700 میلیارد تومان تسهیلات کارآفرینی در گلستان پرداخت شد 

تصویب آیین نامه اعطاي تسهیلات به کارکنان متقاضی انتقال از تهران و کلان شهرها 
معاون امور اقتصادي استاندار اردبیل با بیان اینکه در گام دوم احیاي واحدهاي راکد مد نظر قرار گرفت، افزود: علل و عوامل تعطیلی
290 طرح تولیدي و صنعتی احصا شد و در تلاش هستیم تا طرح هایی که امکان احیاي مجدد دارند زمینه بازگشت آن ها به چرخه

تولید را شاهد فراهم کنیم. 

عزیزي تصریح کرد: از اولین روزهاي سال 99 طرح هاي جهش تولید در حوزه اقتصادي، صنعتی و تولیدي با قوت و قدرت مضاعف و
به صورت مستند و توانمند در حال اجراست. 

وي افزود: با نامگذاري سال 99 به نام جهش تولید و تاکید مقام معظم رهبري بر تحقق این امر، سعی بر این بوده تا اجراي این پروژه
ها مورد پیگیري و رصد قرار گیرد که ما از روز دوم فروردین با تاکید استاندار اردبیل این امر را در اولویت برنامه ریزي ها قرار دادیم. 

معاون امور اقتصادي استاندار اردبیل بیان کرد: 10 دستگاه تخصصی در حوزه اقتصادي نسبت به تهیه طرح ها و برنامه هاي شاخص
در این بخش اقدام کرده و اطلاعات را در 10 روز اول فروردین جمع بندي کردیم تا با محوریت سه دستگاه تخصصی صنعت، جهاد

کشاورزي و گردشگري بتوانیم طرح ها، برنامه ها و هدف گذاري هاي خود را براي تحقق تا پایان امسال تدوین کنیم.
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واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تعیین تکلیف می شوند

منبع: ایرناشماره خبر:  85  |  تاریخ: 1399/08/28

تهران - ایرنا - قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اعلام کرد: وضعیت واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی تا
حصول نتیجه نهایی با اهتمام جدي مورد پیگیري قرار خواهد گرفت.

تهران - ایرنا - قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید
کشور اعلام کرد: وضعیت واحدهاي تحت تملک شبکه
بانکی تا حصول نتیجه نهایی با اهتمام جدي مورد پیگیري

قرار خواهد گرفت. 

به گزارش ایرنا به نقل از وزارت صنعت، معدن و تجارت،
«بابک دین پرست» روز چهارشنبه در حاشیه جلسه ستاد
تسهیل و رفع موانع تولید افزود: کارگروه هاي تسهیل و
رفع موانع تولید در استان ها وظیفه رسیدگی و پیگیري
مشکلات تولیدي را بر عهده دارند و اگر مشکلات واحدي

در سطح استان ها رفع نشود، موضوع در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور با حضور نمایندگان دستگاه هاي ملی و استانی بررسی
می شود. 

وي درباره اهداف و برنامه هاي سال جاري، گفت: سه هدف مهم براي امسال در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید تعیین و ابلاغ شده که
شامل تعیین تکلیف واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی، احیاء و راه اندازي واحدهاي راکد درون شهرك ها و نواحی صنعتی و تعیین

تکلیف معادن حبس شده است. 

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور اضافه کرد: امسال در نظر داریم تا از حدود 9 هزار و 200 واحد تولیدي راکد درون
شهرك ها و نواحی صنعتی، 2 هزار واحد را احیاء کرده و به چرخه تولید بازگردانیم که در این زمینه سهمیه هر استان ابلاغ شده

است. 

وي در خصوص واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی نیز گفت: برپایه آمار وزارت اقتصاد و بانک مرکزي یک هزار و 718 واحد تحت
تملک بانک هاست که بر اساس تازه ترین آمارها، این رقم در حوزه صنعت و کشاورزي به 2 هزار و 300 واحد رسیده است که این

واحدها را 18 بانک تملک کرده اند. 

دین پرست بیان داشت: با وجود دستورات مؤکد رییس جمهوري و معاون اول رییس جمهوري و پیگیري هاي دستگاه قضا، تعداد
واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی بسیار بالاست که این موضوع را تا حصول نتیجه نهایی پیگیري خواهیم کرد. 

این مسوول گفت: در این جلسه مقرر شد وزارت امور اقتصادي و دارایی آمار واحدهاي تحت تملک شبکه بانکی را تکمیل و نهایی کند
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و بانک مرکزي نیز آمار مربوط به تعداد واحدهاي تحت تکلف سایر بانک ها را ارائه دهد. 

وي تاکید کرد: مقرر شد اگر تا دهم آذرماه مصوبه هاي مورد نظر ستاد تسهیل و رفع موانع تولید توسط دستگاه هاي ذي ربط در
راستاي اجراي دستورات رییس جمهوري و معاون اول رییس جمهوري اجرایی نشود، همه مسوولان مربوطه به دستگاه قضا معرفی

خواهند شد. 

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور درباره معادن راکد نیز گفت: از حدود 12 هزار و 88 معدن موجود کشور، نزدیک به
چهار هزار و 181 مورد (34 درصد) راکد است که مقرر شده امسال یک هزار و 20 معدن طبق دستور رییس جمهوري به چرخه تولید

بازگردانده شود. 

وي افزود: با احیاء و فعال سازي معادن و بازگشت آنها به چرخه تولید در حدود 888 هزار شغل جدید ایجاد می شود که 111 هزار
مورد آن به صورت اشتغال مستقیم خواهد بود. 

دین پرست، ایجاد پنجره واحد براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي تولیدي را ضروري دانست و گفت: راه اندازي مراکز رسیدگی به
مشکلات واحدهاي تولیدي و طرح هاي سرمایه گذاري در همین راستا بوده است که این مراکز با همکاري و تعامل وزارت صمت و

کشور در دو هفته گذشته در هر 31 استان کشور راه اندازي شد. 

تصمیمات ستاد تسهیل براي گروه صنعتی بوذرجمهور 

وي در مورد پرونده گروه صنعتی بوذرجمهور گفت: وزیر کشور براي پیگیري مشکلات این گروه صنعتی تأکید کرد و این پرونده در
جلسه امروز ستاد تسهیل و رفع موانع تولید بررسی شد. 

قائم مقام ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور با بیان اینکه سه تصمیم مشخص براي پیگیري این پرونده در این ستاد گرفته شده،
افزود: مقرر شد که پرونده این شرکت در سازمان بازرسی کل کشور مورد بررسی قرار گیرد. 

وي اضافه کرد: همچنین مقرر شد سازمان امور مالیاتی حداکثر در مدت یک ماه به پرونده مالیاتی این شرکت به صورت کامل
رسیدگی کند. 

به گزارش ایرنا، رهبر معظم انقلاب دوم شهریور ماه امسال در ارتباط تصویري با اعضاي هیات دولت فرمودند: «براي شناسایی و
برطرف کردن موانع تولید کارگروهی سوي روساي سه قوه تشکیل شده و به صورت شبانه روزي کار کند، زیرا تولید در بخش اقتصاد

از همه چیز مهمتر است.» 

برچسب ها 
- رونق تولید 

- وزارت صنعت معدن و تجارت 
- تولید داخلی 
- جهش تولید 
- افزایش تولید
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ایران در جمع 5 کشور صاحب فناوري تولید شیشه مشجر سولار

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  86  |  تاریخ: 1399/08/28

با بهره برداري از کارخانه تولید شیشه مشجر سولار در ساوه، ایران به جمع 5 کشور تولید کننده این محصول در جهان
پیوست.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما مرکز اراك؛ این کارخانه با سرمایه گذاري ارزي 3 میلیون یورویی و یک میلیارد و 700 میلیون
ریالی با حداکثر توان داخلی در شهر صنعتی کاوه ساوه در استان مرکزي طراحی و ساخته شده است. 

مدیر دپارتمان شیشه گروه صنعتی کاوه شهرستان ساوه می گوید: شیشه مشجر سولار در پنل هاي خورشیدي کاربرد دارد و به دلیل
نیاز به نقش پیچیده و شفافیت بالا، تکنولوژي آن پیش از این تنها در اختیار آمریکا، بلژیک، آلمان و ژاپن بود. 

گام نخست؛ تامین نیاز داخل به سولار... 
تامین نیاز صنایع داخلی به این محصول استراتژیک از اهداف اولیه صنعتگران متعهد ایرانی است. 

به گفته رحیمی با بهره برداري از این کارخانه ضمن تامین نیاز چهار کارخانه
تولید پنل هاي خورشیدي در کشور شرایط صادرات و ارز آوري چشمگیري هم

فراهم شده است. 
البته این محصول به دلیل شفافیت بالا به غیر از صنایع مختلف، در صنعت
ساختمان و دکوراسیون داخلی هم کاربرد فراوانی و در طراحی خانه مدرن

امروزي جایگاه بالایی کسب کرده است. 
او می افزاید: کارخانه هاي تولید این پنل هاي خورشیدي در کشور پیش از این

سالانه یک میلیون مترمربع از این محصول را وارد می کردند، اما اکنون ضمن تامین نیاز داخل قصد داریم در مسیر صادرات هم قدم
برداریم. 

ظرفیت تولید این کارخانه در ساوه سالانه 35 میلیون مترمربع است که 3 میلیون یورو صرفه جویی ارزي در پی دارد. 
اشتغال پایدار ارمغان دیگر سولار براي جوانان منطقه... 

کارخانه تولید شیشه سولار در ساوه توانسته با ایجاد شغل براي جوانان بومی
منطقه گام موثري در زمینه کاهش نرخ بیکاري بردارد. 

این کارخانه ضمن ایجاد 120 فرصت شغلی مستقیم و 50 شغل غیر مستقیم،
توانسته علاوه بر دستیابی به چشم انداز توسعه این صنعت ارزشمند در زمینه

افزایش فرصت هاي شغلی پایدار هم موفق عمل کند. 

دیگر محصولات گروه صنعتی شیشه کاوه... 
این گروه صنعتی در راستاي تحقق خودکفایی در زنجیره تأمین مواد اولیه
صنعت شیشه کشور علاوه بر تولید مواد اولیه محصولات خود، موادي را هم شامل سیلیس، دولومیت، نیتروژن مایع، اکسیژن و
هیدروژن تولید، تأمین و در فرآیند تولید شیشه مورد استفاده قرار می دهد و البته مازاد آن را هم به بازارهاي داخلی ارسال می کند. 

شیشه تخت، ظروف شیشه اي، بلوك شیشه اي و تولید مواد اولیه برخی صنایع از دیگر محصولات گروه صنعتی شیشه کاوه است. 
صادرات محصول به اقصی نقاط جهان... 

گروه صنعتی شیشه کاوه به اهداف متعالی تري می اندیشد. 
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متخصصان و مدیران این گروه با هدف دستیابی به رشد و تعالی در مسیر
عرضه محصولات مطلوب به اقصی نقاط جهان، فعالیت هاي صادراتی خود را

از ابتداي تأسیس آغاز کرده اند. 
این گروه صنعتی علاوه بر تولید شیشه مشجر
سولار، دیگر محصولات خود را در قاره آمریکا و
اروپا به کانادا، آلمان، ایتالیا، فرانسه، انگلیس،
هلند، یونان، روسیه، بلغارستان، رومانی، اوکراین،

صربستان، بوسنی، آلبانی و کوزوو، برزیل، کرواسی، اسپانیا، پرتغال، ایرلند، لهستان، اسلونی، اتریش، سوئد،
گویان و ریونیون؛ در آسیا و خاور میانه به هند، ترکیه، امارات متحده عربی، پاکستان، عربستان سعودي،
سوریه، کویت، بحرین، ارمنستان، آذربایجان، تاجیکستان، قزاقستان، ترکمنستان، قرقیزستان، ازبکستان،
گرجستان، افغانستان، عمان، قطر، عراق، کره جنوبی، بنگلادش، اندونزي، تایلند، فیلیپین، تایوان، قبرس، استرالیا و در قاره آفریقا هم

به الجزیره، لیبی، آفریقاي جنوبی، اتیوپی، تانزانیا، مصر و کنیا صادر می کند. 
گام دوم؛ سولار در مسیر صادرات... 

رحیمی مدیر دپارتمان شیشه گروه صنعتی کاوه شهرستان ساوه معتقد
است اکنون زمان آن رسیده که شیشه مشجر سولار هم در کنار دیگر
تولیدات گروه صنعتی شیشه کاوه به مناطق مختلف دنیا صادر و ارزآوري

پرسودي براي کشور رقم بخورد. 
به اعتقاد او دستیابی به این کار بزرگ با تلاش و درایت متخصصان و

کارکنان متعهد ایرانی دست یافتنی و خیلی زود محقق خواهد شد. 
راه اندازي خط برش و انتقال شیشه، مصداق بارز ما می توانیم... 

شیشه مشجر سولار به دلیل دریافت بیشتر انرژي خورشید، شفافیت شیشه و نقشی که روي آن اجرا می شود با شیشه هاي معمولی
بسیار متفاوت است. 

مدیر خط تولید کارخانه شیشه سولار می گوید: طراحی، نصب، راه اندازي خط تولید و سنجش سلامت تجهیزات را کارشناسان و
کارکنان متعهد گروه صنعتی شیشه کاوه انجام داده اند. 

به گفته پورکریمی مصداق بارز این ادعا، خط برش و انتقال شیشه در
کارخانه تولید شیشه مشجر سولار است که یکی ز پیچیده ترین ماشین

آلات بومی سازي شده در این کارخانه است. 
او می افزاید: در خط برش و انتقال شیشه ارتباط بین بخش مکانیکال و
الکتریکال از اهمیت زیادي برخوردار است و به همین دلیل از فناوري بالایی
در جهان برخوردار است، اما با این حال متخصصان گروه صنعتی شیشه کاوه
با وجود تحریم هاي ظالمانه با خودباوري و اراده توانستند این فناوري پیشرفته که تنها در انحصار چهار کشور بزرگ تولید کننده این

محصول بوده را بومی سازي کنند. 
دانش و تخصص ایرانی روي ریل خودباوري... 

معاون دپارتمان شیشه گروه صنعتی کاوه هم می گوید: این کارخانه تولید شیشه مشجر سولار از به روزترین فناوري جهان براي تولید
شیشه سولار برخوردار است. 

بردباري با اشاره به وجود زمینه تعهد و تخصص در کارکنان گروه صنعتی کاوه این موفقیت بزرگ را گامی بلند براي تحقق خودکفایی
در تولید سولار و قدم گذاشتن در مسیر صادرات این محصول به سراسر جهان در رقابتی سخت با چهار رقیب قدرتمند در دنیا می

داند. 
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حرف آخر... 
با بهره برداري از کارخانه تولید شیشه مشجر سولار در ساوه ضمن تامین نیاز داخل، شرایط

صادرات با ارزآوري سالانه 5 میلیون یورو فراهم شده است. 
کارشناسان معتقدند این محصول پرسود با توجه به نیاز و اشتیاق دنیا براي استفاده از انرژي
هاي تجدید پذیر می تواند از بازارهاي صادراتی مطلوبی برخوردار شود و سود سرشاري نصیب

کشور کند. 
صنعتگران گروه صنعتی کاوه هم اذعان دارند که با تلاش مضاعف متخصصان ایرانی به زودي

قدم هاي بلندتري در مسیر بالندگی این صنعت برداشته خواهد شد./ 
نویسنده: سید احمد طباطبایی



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 188/463

مهارت آموزي هزار و 363 مددجوي کمیته امداد

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  87  |  تاریخ: 1399/08/28

امسال تاکنون هزار و 363 مددجوي کمیته امداد آموزش هاي فنی و حرفه اي را فرا گرفتند.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما، مرکزچهارمحال وبختیاري،معاون اشتغال وخودکفایی کمیته امداداستان گفت:امسال تاکنون
هزار و363مددجو دوره هاي آموزش فنی وحرفه اي را در رشته هاي صنایع دستی، دامپروري، خدمات، صنفی و صنعتی فرا گرفتند. 

مهدي امیري گفت:دوره هاي مهارت آموزي براساس ظرفیت ها و
نیاز هاي هر منطقه و با توجه به توانایی ها و استعداد هاي

مددجویان تعریف شده است. 

وي با اشاره به اینکه حمایت از زنان ودختران نیازمندوکاهش
مشکلات اقتصادي آن ها ازاهداف مهم این نهاد است، گفت: 447
نفر از زنان سرپرست خانوارودختران خانواده هاي مددجو مهارت

هاي فنی و حرفه اي را فرا گرفته اند. 

معاون اشتغال وخودکفایی کمیته امداداستان گفت:17 هزار و 872 نفر ساعت آموزش به مددجویان کمیته امداد درمراکزفنی وحرفه
اي و آموزشگاه هاي آزاد زیرپوشش نظارتی این سازمان ارائه شده است. 

امیري بابیان اینکه رده هاي سنی مختلف می توانندازاین آموزش ها بهره مند شوند، گفت:دانشجویان وفارغ التحصیلان در دوره هاي
مقدماتی آموزش هاي فنی و حرفه اي نیز شرکت کرده اند. 

وي افزود:ازابتداي امسال تاکنون72نفرازمددجویان زیرحمایت کمیته امداد استان درکارگاه ها ومراکز صنفی به صورت کاریابی مشغول
به فعالیت هستند.
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قیمت ارز باید به سر جاي خود بازگردد

منبع: تجارت نیوزشماره خبر:  88  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس دفتر رئیس جمهور گفت: ما دنبال افزایش صادرات نفت و گسترش بازارهاي صادراتی خود هستیم و دنبال این هستیم
که ارز را به قیمت واقعی خود برسانیم الان ارز به خاطر فشارهاي آمریکا و جنگ روانی آنها علیه اقتصاد ما، گران شده است.

قیمت ارز باید به سر جاي خود بازگردد.

رئیس دفتر رئیس جمهور گفت: ما دنبال افزایش صادرات نفت و گسترش بازارهاي صادراتی خود هستیم و دنبال این هستیم که ارز را
به قیمت واقعی خود برسانیم الان ارز به خاطر فشارهاي آمریکا و جنگ روانی آنها علیه اقتصاد ما، گران شده است. قیمت ارز باید به

سر جاي خود بازگردد. 

به گزارش تجارت نیوز، محمود واعظی رئیس دفتر رئیس جمهور در حاشیه جلسه امروز هیات دولت با اشاره به بررسی بودجه 1400
در جلسه هیات دولت، اظهار کرد: همیشه در این ایام سازمان برنامه و بودجه در هماهنگی با سایر دستگاه هاي دولت، طرح خود براي
بودجه را به دولت ارائه می دهد. امروز خوشبختانه کلیات بودجه در دولت مطرح شد . موارد بسیار خوبی که جزو تاکیدات مقام معظم

رهبري و از سیاست هاي اساسی دولت بوده است، در بودجه لحاظ شده است . 

وي ادامه داد: در بودجه سعی شده است که هم به معیشت مردم و هم کاهش رفع مطلق توجه شود. سال آخر دولت است و ما برنامه
هاي خود در زمینه فقر مطلق را به خاطر فشارهاي تحریم نتوانستیم انجام دهیم. 

واعظی همچنین افزود: ما امیدواریم که با توجه به تجربیات دوران تحریم بتوانیم گشایش بیشتري براي کارهاي توسعه اي انجام
دهیم. بخش جاري بودجه بدون اتکا به نفت است، اما هر چه بتوانیم نفت بیشتري بفروشیم براي اشتغال و براي سرمایه گذاري
زیربنایی استفاده می کنیم. مقرر شد مطابق رهنمودهاي رییس جمهور و سایر اعصاي هیات دولت تا روز شنبه سازمان برنامه و بودجه

کار کند و یکشنبه با رعایت پروتکل هاي وزارت بهداشت جلسه با تعداد 15 نفر جلسه دولت را برگزار می کنیم. 

وي در پاسخ به پرسشی درباره سیاست ایران نسبت به دولت جدید آمریکا، گفت: سیاست هاي نظام ایران نسبت به آمریکا تغییر
نکرده و همان سیاست نظام را در قبال آمریکا داریم . هر کسی در آمریکا سر کار بیاید، ما سیاست خود را تغییر نمی دهیم. سیاست
ما روشن است ولی بحث رئیس جمهور پیام به ملت ایران است که ما از همه امکانات و تلاش خود استفاده می کنیم که پول هاي

بلوکه شده خود در کشورهاي دیگر را براي رفاه و معیشت مردم آزاد کنیم. 

وي افزود: ما دنبال افزایش صادرات نفت و گسترش بازارهاي صادراتی خود هستیم و دنبال این هستیم که ارز را به قیمت واقعی خود
برسانیم الان ارز به خاطر فشارهاي آمریکا و جنگ روانی آنها علیه اقتصاد ما، گران شده است. قیمت ارز باید به سر جاي خود بازگردد.

واعظی همچنین خاطرنشان کرد :رییس جمهور با توجه به تحلیل از شرایط جهان و صحبت هاي4+1 می گوید در شرایط تحریم به
ملت خود اتکا کرده ایم و تاب آوري کشور را افزایش داده ایم ولی این بدان معنا نیست که همزمان که این مسیر را دنبال می کنیم،
از تمام امکانات خود براي برداشتن شدن تحریم و فشار استفاده نکنیم. ما تحریم را افتخار نمی دانیم بلکه اتکا به مردم خود را افتخار
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می دانیم. 

وي با بیان اینکه هدف ما از برداشته شدن تحریم این است که کالاها راحت تر صادر شود و مشکلات مردم را حل کنیم، ادامه داد:
دولت در ماه هاي پایانی خود است و مهم است که تمام تلاش خود را انجام دهیم تا تحریم ها برداشته شود تا دولت بعدي برنامه
ریزي براي توسعه بدون تحریم داشته باشد. وظیفه خود می دانیم که زمینه را فراهم کنیم تا دولت بعد راحت تر و بهتر به مردم

خدمت کند. 

رییس دفتر رییس جمهور همچنین درباره احتمال حذف ارز4200تومانی تصریح کرد: امسال ارز4200 و کالاهاي اساسی تامین شده
است. امسال با ارز4200کالا خرید می کنیم ولی باید توزیع را درست کنیم و جلوي واسطه ها را بگیریم. دولت مابه تفاوت ارزي که
25هزار تومان شده است را خودش پرداخت می کند تا به مردم کالا ارزان برسد. وزارت کشاورزي و صمت و سایر دستگاه ها باید

سیستم توزیع را به گونه اي درست کنند که کالایی که با ارز 4200 تومانی تامین می شود به مصرف کننده برسد. 

وي در ادامه در ارزیابی از رفتار دولت بعدي آمریکا در قبال برجام، گفت: دولت بعدي دو ماه دیگر سر کار می آید و ما که ارتباط
آنچنانی نداریم که ارزیابی داشته باشیم. آنچه ما می دانیم همان است که شما هم می دانید که هم بایدن و هم هریس بارها گفته اند

به برجام باز می گردیم. 

وي ادامه داد:موضع ما همواره این است که برجام یک توافق جامعی است که همه اعضا باید به آن متعهد باشند و اکر یک عضو متعهد
نباشد ما هم نمی توانیم متعهد باشیم به همین دلیل ما پنج گام برداشتیم تا تعهدات خود را نقض کنیم اگر همه اعضاي برجام از
جمله امریکا به تعهدات اصلی خود بازگشتند، ما هم به تعهدات خود بازمی گردیم. ما نمی دانیم چه چیزي در میز مذاکره مطرح می

شود ولی وزارت خارجه ما آمادگی دارد که با سناریوهاي مختلف وارد بحث شود. 

رییس دفتر رییس جمهور تاکید کرد: وظیفه ما این است که براي رفع تحریم ها اقدام کنیم بدون آنکه به اصول نظام و نکات مد نظر
مقام معظم رهبري خدشه اي وارد شود. 

واعظی همچنین گفت: ما درست نمی دانیم که برخی به دلیل انتخابات1400 مردم را دلسرد می کنند. آدرس غلط از کشور خارج می
شود علاوه بر اینکه در داخل مردم را مایوس می کنند، آدرس غلط هم به خارج می دهند. ما فکر می کنیم که اجازه دهند مسیر
درست طی شود. دولت از سال92 تاکنون تصمیم خودسري نگرفته است و تمام تصمیمات با مراجع ذي ربط هماهنگ شده است و

براساس آن نظرات عمل کرده است. 

رییس دفتر رییس جمهور درباره مطرح شدن این مسأله که رییس جمهور مخالف تعطیلی و قرنطینه است، اظهار کرد: هیچ وقت
رییس جمهور با تعطیلی دو هفته اي مختلف نبود.من در این نه ماه در تمام جلسات مربوط به کرونا حضور داشته ام و رییس جمهور

در تمام جلسات از نظرات ارائه شده وزارت بهداشت درباره تعطیلی استقبال کرده است. 

وي ادامه داد:درباره طرح جدید، روز چهارشنبه ظهر طرح را براي ما فرستادند. من با رییس جمهور صحبت کردم و وي گفت در
جلسه روساي کمیته ها در پنجشنبه مطرح شود. رییس جمهور در آن جلسه پنج شنبه از تعطیلی استقبال کرد و در دستور جلسه
روز شنبه قرار گرفت. دو ساعت وقت به طرح تعطیلی اختصاص دادیم و رییس جمهور از طرح موافقت کردند. نمیدانم این حرف ها که

رییس جمهور مخالف تعطیلی است، از کجا در می آید. 
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واعظی درباره صحت خبر استعفاي وزیر بهداشت اظهار کرد: استعفاي آقاي نمکی وجود خارجی نداشته است. خود وي گفت که
استعفا نداده است. در کشور اتفاقاتی می افتد. دولت همیشه مخالف و موافق داشته است اما فعالیت مخفی انجام می دهند و اتاق فکر

طراحی می کند تا تعطیلی دو هفته اي را چماقی کند براي فشار به رییس جمهور. 

وي همچنین با بیان اینکه اتاق فکر پیش از این می گفت چرا دو هفته تعطیل نمی کنند، گفت: حالا می گوید چرا فکري براي کسانی
که از تعطیلی آسیب می بیند کاري نمی کنید؟خبر ندارند که ما براي آنها هم فکري کرده ایم. ما می دانستیم که با تعطیلی،
کارمندان حقوق می گیرند اما باید فکري براي کارگران کنیم. رییس جمهور دستور داد که طرحی در نظر گرفته شود که بزودي
تصمیم نهایی را می گیریم.کمیته اقتصادي و سازمان برنامه طرح نهایی را آماده کرده اند. کرونا را نباید سیاسی و جناحی کنیم و

دنبال تسویه حساب باشیم همه باید دست به دست هم دهیم تا براي مردم کار کنیم. 

واعظی در پایان درباره این موضوع که نمایندگان محل درآمد طرح افزایش یارانه ها را فروش اموال دولتی اعلام کرده اند، گفت: ما
چند ماه قبل در دولت تصویب کردیم اموال دولتی به فروش برسد تا محدودیت هاي بودجه رفع شود. الان با توجه به شرایط اقتصادي
این اموال به فروش نمی رود و فرقی نمی کند که منبع یارانه باشد یا موضوع دیگر باشد . قرار شد این را به نماینده ها منعکس کنیم
که اگر این اموال به فروش برسد، خودمان پیش قدم می شویم. در این نه ماه گذشته به شصت میلیون یارانه پرداخت کردیم، یک
میلیون تومان به 23 میلیون خانوار پرداخت کردیم موارد دیگري هم بوده است. ما دغدغه معیشت مردم را داریم اما باید حتما منبع

پرداخت ها مشخص شود. کاري که شوراي نگهبان کرد کار درستی است و باید حتما منبعی براي پرداخت تعیین شود. 

منبع: ایسنا 

- ارز 4200 تومانی 
- رئیس دفتر رئیس جمهور 

- قیمت ارز 
- محمود واعظی 

مرجع آموزش بورس ایران راه اندازي شد! آموزین
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برداشت محصولات گلخانه اي در سیب و سوران

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  89  |  تاریخ: 1399/08/28

برداشت محصولات گلخانه اي در شهرستان سیب و سوران آغاز شده است.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما مرکز سیستان و بلوچستان، مدیر جهادکشاورزي سیب و سوران گفت: در شهرستان سیب
وسوران 13 هکتار گلخانه زیرکشت محصول خیار، گوجه، بادمجان و کدو رفته است. 

محمد حنیف سپاهی پیش بینی کرد سه هزار و 500 تن محصول برداشت و روانه بازار مصرف شود. 

وي همچنین گفت: تا پایان امسال 7 هکتار دیگر به کشت محصولات گلخانه اي اضافه می شود که اشتغال و محصولات نیز افزایش
چندبرابري خواهند داشت.
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اجازه ندهیم افراد خطاکار شوند و از بزهکار شدن آنها پیشگیري کنیم

منبع: خبر داغشماره خبر:  90  |  تاریخ: 1399/08/28

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضائیه در جمع کارآفرینان برتر کشور گفت: اجازه ندهیم افراد خطاکار شوند و
از بزهکار شدن آنها پیشگیري کنیم.

به گزارش خبرداغ به نقل از ایلنا، محمدباقر الفت در
نشست با کارآفرینان برتر کشور با اشاره به اینکه با کمک
همدیگر باید با آسیب هاي اجتماعی مقابله کنیم گفت: با
مدیریت منابع و کارآفرینی براي آسیب دیده گان اجتماعی

از بزهکار شدن و بازگشت به جرم آنان پیشگیري کنیم. 

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضاییه افزود:
با همکاري و مشارکت قوه قضاییه با نهادهاي مردمی می
توانیم یکی از اهداف قانون اساسی را که مشارکت بخش
خصوصی و دولتی است محقق کنیم و با بهره برداري از

این ظرفیت، بخشی از مشکلات اجتماعی و اقتصادي را برطرف کنیم. 

وي افزود: سمن ها به دلیل اینکه موتور پیشران آنها درون زا است و پیش برنده حاکمیتی ندارند و با بهره مندي از سرمایه و توانایی
شخصی و عموما با انگیزه هاي معنوي پا به میدان گذاشته اند می توانند دست توانمند و پاي قدرتمندي براي حکومت باشند. 

الفت بیان کرد: اگر ما در کنار هم قرار بگیریم منافع به مردم می رسد و مزیت فوق العاده اي براي اقشار آسیب پذیري ایجاد می شود
که اگر از آنها حمایت نکنیم می توانند براي حاکمیت و بخش خصوصی هزینه تراشی کنند. 

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم با اشاره به اینکه رییس قوه قضاییه تصمیم گرفته است نهادهاي مردمی در 70 درصد
فعالیت ها و سیاست هاي قوه قضاییه مشارکت داده شوند گفت: ورود سمن ها به قوه قضاییه و رسمیت دادن به آنها در بسیاري از

کشورهاي جهان بی سابقه است. 

وي اظهار کرد: ما می خواهیم ذهن، فکر و اندیشه شما را در کنار توانایی ها و ظرفیت هایی که در قوه قضاییه وجود دارد استفاده
کنیم و انتظار داریم پیوند موفق و اثرگذاري برقرار کنیم. 

الفت با اشاره به اینکه ما نیازمند تجربه، تبحر و توانایی شما هستیم افزود: می خواهیم براي این همکاري تشکیلات درست کنیم.
همچنین به دنبال استمرار این کار هستیم و می خواهیم این همکاري با قالب مشخص، سازمان یافته و ماندگاري رو به ارتقا باشد.
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برگزاري نشست خبري به مناسبت هفته بسیج در تبریز

منبع: پاناشماره خبر:  91  |  تاریخ: 1399/08/28

تبریز(پانا) - نشست خبرى هفته بسیج در سپاه عاشورا تبریز برگزار شد.

تبریز(پانا) - نشست خبرى هفته بسیج در سپاه عاشورا
تبریز برگزار شد. 

سرهنگ پاسدار، معاون هماهنگ کننده سپاه عاشوراي
آذربایجان شرقی در خصوص هفته بسیج گفت: امسال
هفته بسیج با عنوان بسیج پیشرو خدمت و امید آفرینی نام
گذاري شده است و با توجه به شرایط ویژه کرونایی، برنامه

ها از طریق فضاي مجازي و رسانه ها اجرا می شود. 
وي با بیان اینکه بسیج خدمات و فعالیت هاي زیادي در ایام کرونا ارائه کرده است، ادامه داد: بسیج در خط مقدم مبارزه با ویروس

کرونا قرار دارد و از اسفند سال گذشته دو مرحله رزمایش کمک مومنانه برگزار شده است. 
معاون هماهنگ کننده سپاه عاشورا افزود: 41 عنوان اولویت دار، 72 برنامه شاخص و 1422 برنامه عمومی قرار است در سطح استان
اجرا شود. هم اکنون 417 هزار و 162 بسته معیشتی، تولید شده و در اختیار خانوار هایی که توسط مساجد و کارگاه هاي مقاومتی

شناسایی شده اند، قرار داده شده است. 
وي ادامه داد: با تلاش عوامل بسیج به ویژه در ماه هاي محرم و صفر، 477 هزار و 600 پست غذاي گرم به خانوار ها توزیع گردیده

است. 
همچنین 41 هزار و 500 بسته لوازم التحریر و 81 هزار و 180 بسته بهداشتی شامل ماسک و ضدعفونی توزیع شده است و 124

کارگاه تولید ماسک راه اندازي و 4میلیون و 875 هزار ماسک رایگان در میان مردم توزیع شد. 
گل محمد زاده در ادامه صبحت هایش گفت: بسیج 10 نفر از زندانیان جرایم غیر عمد را آزاد و 252 سري جهیزیه و 105 دستگاه به

کودکان نیازمند اهدا کرده است. 
وي با اشاره به مرحله سوم کمک هاي مومنانه و برنامه ریزي هاي این دوره گفت: 50 هزار بسته معیشتی در روز 5 آذر، قرار است در

میان مردم توزیع شود. همچنین 468 سري جهیزیه اهدا و 200 واحد مسکونی براي محرومین احداث خواهد شد. 
وي اشتغال زایی را از دغدغه هاي مهم مردم و بسیج دانست و اظهار کرد: براي دو هزار و 200 نفر با اعتبار 77 میلیارد تومان اشتغال
پایدار ایجاد خواهد شد. در بحث صنعت و کشاورزي و با توجه به سال رونق تولید ملی، افرادي که خواهان شغل هستند می توانند به

بسیج سازندگی مراجعه کنند. 
وي خاطر نشان کرد: گروه هاي جهادي حضوري فعال در مبارزه با کرونا دارند و ما تاکنون هشت هزار و 607 گروه فعال و داراي

فعالیت به کار گرفته ایم. 
معاون هماهنگ کننده سپاه عاشورا در خصوص طرح تکمیلی غربالگري سخن گفت: تاکنون با دانشگاه علوم پزشکی همکاري خوبی
داشته ایم و در سطح استان در این زمینه از 8 درصد به 94 درصد رسیده ایم به طوري که استان آذربایجان شرقی بعد از استان
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فارس در رتبه دوم طرح غربالگري قرار دارد. بیش از 950 پایگاه براي کمک به بسیج در این طرح اعلام آمادگی کرده اند. 
گل محمد زاده در پایان افزود: دلیل عدم ضدعفونی معابر و اماکن عمومی، دستورالعمل هاي بهداشتی است ولی ضدعفونی هوشمند را

انجام می دهیم. اگر ستاد مبارزه با کرونا دوباره درخواست کند انجام ضدعفونی ها دوباره انجام می شود. 

هفته بسیج معاون هماهنگ کننده سپاه عاشورا نشست خبري گل محمد زاده آذربایجان شرقی
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افزایش قیمت خودرو روند نوسازي تاکسی ها را کند می کند

منبع: اقتصاد آنلاینشماره خبر:  92  |  تاریخ: 1399/08/28

سید مناف هاشمی اعلام کرد: باتوجه به افزایش نرخ ارز در بازه هاي مختلف زمانی امسال، کارخانه هاي خودروساز نیز قیمت
تاکسی ها را طی چند مرحله افزایش داده اند که این امر سبب شده تا روند نوسازي تاکسی هاي فرسوده با کندي مواجه

شود.

سید مناف هاشمی اعلام کرد: باتوجه به افزایش نرخ ارز در
بازه هاي مختلف زمانی امسال، کارخانه هاي خودروساز نیز
قیمت تاکسی ها را طی چند مرحله افزایش داده اند که
این امر سبب شده تا روند نوسازي تاکسی هاي فرسوده با

کندي مواجه شود. 

به گزارش اقتصادآنلاین، سید مناف هاشمی روز چهارشنبه
درباره وضعیت نوسازي تاکسی هاي فرسوده شهر تهران،

گفت: شهرداري تهران تلاش می کند که برنامه نوسازي 15 هزار دستگاه تاکسی فرسوده تا پایان سال عملیاتی شود به همین منظور
معاونت حمل و نقل با تلاش بسیار توانست منابع مالی پرداخت وام 70 میلیون تومانی به تاکسیرانان را از طریق وجوه اداره شده بانک

ها، تأمین کند. 

وي ضمن اشاره به تفاهم نامه شهرداري تهران با دو بانک مهر ایران و کارآفرینی امید براي تأمین منابع مالی نوسازي 15 هزار دستگاه
تاکسی هاي فرسوده، افزود: شهرداري تهران مشکلی براي نوسازي 15 هزار دستگاه تاکسی فرسوده ندارد چرا که منابع مالی تأمین

شده و تاکنون بیش از 15 هزار راننده براي نوسازي تاکسی خود ثبت نام کرده اند و در نوبت هستند. 

به گفته مناف هاشمی، مشکل اصلی افزایش قیمت چندباره تاکسی ها توسط کارخانه هاي خودروساز با نظارت وزارت صنعت و معدن
و تجارت است. 

وي تاکید کرد: تاکنون از زمان صدور مجوز شماره گذاري تاکسی هاي تولیدي خودروسازان و ابلاغ آن در اواخر مرداد 1399، دو هزار
دستگاه تاکسی فرسوده با پلاك 1399 در شهر تهران نوسازي شده اند. 

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداري تهران ضمن اشاره به قیمت تاکسی پژو 405 برابر با 104 میلیون تومان و قیمت تاکسی سمند
برابر با 118 میلیون تومان، تأکید کرد: امیدوارم که کارخانه هاي خودروساز با نظارت وزارت صنعت و معدن و تجارت قیمت خوروها را

بیش از این افزایش ندهند تا 15 هزار راننده تاکسی در شهر تهران امکان نوسازي خودروهاي فرسوده خود را داشته باشند. 

پربیننده ترین هم دستی وزارت راه و شهرسازي و شورا براي نابودي یک باغ 6هزار متري/ وقتی ثروت مالک هتل هاي اسپیناس چشم
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مسئولان را بر حق شهر می بندد! تهران غرق در دود +عکس تهران تعطیل نشد رییس هیأت مدیره مترو تهران استعفا کرد کاسبی در
پایتخت با 10هزار تومان کرایه
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نسخه ایرانی براي ضدعفونی کردن اماکن و معابر عمومی

نسخه ایرانی براي ضدعفونی کردن اماکن و معابر عمومی

منبع: روزنامه سپهر غربشماره خبر:  93  |  تاریخ: 1399/08/28

نسخه ایرانی براي ضدعفونی کردن اماکن و معابر عمومی آمریکا هم خریدار این محصول ایرانی شد>

نسخه ایرانی براي ضدعفونی کردن اماکن و معابر عمومی آمریکا هم خریدار این محصول ایرانی شد 

این روایت استارت آپی است که پوششی براي سطوح ساخته که هم خودش را استریل می کند و هم قابلیت آلایندگی زدایی دارد. از
6 ماه پیش می شد محصول ایرانی غیرفعال کننده ویروس را در اماکن و معابر عمومی استفاده کرد. چین و فرانسه این فناوري را در

مترو و اتوبوس استفاده کرده اند. 
اواخر سال 95 استارتاپی با هدف ساخت پوشش هاي تصفیه کننده آب و هوا در دل شتاب دهنده دانشگاه صنعتی شریف متولد شد.
استارتاپی که شاید هیچ گاه فکر نمی کرد معضلی که براي حل آن پا به میدان گذاشته باشد، روزي به مهم ترین و بزرگ ترین معضل

همه جهان تبدیل شود. 

این روایت، ماجراي استارتاپی است که پوششی براي سطوح ساخته که هم خودش را استریل می کند و هم قابلیت تصفیه کنندگی و
آلایندگی زدایی از خود نشان می دهد. 

وقتی پروژه ساخت محافظ ضدمیکروبی و غیرفعال کننده ویروس، بعد از 5 سال براي ورود به بیمارستان ها آماده شد، ویروس کرونا
متولد شده بود. 

بررسی ها روي از بین بردن ویروس ها از جمله ویروس کرونا با این محصول، نتایج بسیار خوبی را رقم زد. محلول غیرفعال کننده
ویروس توسط دانشگاه علوم پزشکی به صورت آزمایشی به کار گرفته شد و براي نخستین بار در کشور تعدادي از بیمارستان هاي

محروم کشور به فناوري پوشش هاي محافظ ضد میکروبی و ضد ویروسی مجهز شدند. 

«اشکان سزا»، مخترع و یکی از موسسان استارتاپی از دانشگاه صنعتی شریف، به ماجراي ساخت محصول محافظ ضد میکروبی و
غیرفعال کننده ویروس پرداخته است. 

تولید ماده که سطح و هوا را ضدعفونی می کند 

ماجراي ساخت محصول محافظ ضد میکروبی و غیرفعال کننده ویروس از کجا آغاز شد؟ 

تیم ما فعالیت خود را در زمینه مقابله با عفونت هاي مقاوم آغاز کرد. عفونت هاي مقاوم یکی از بزرگترین معضلات جهانی مراکز
درمانی و بیمارستان ها هستند؛ به طوري که مرگ ناشی از عفونت درصد چشمگیري را بین بیماران به خود اختصاص داده است. 
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ابتدا موفق به تولید پوششی براي سطح بر پایه نانو شدیم که به صورت ذاتی مانع از رشد انواع باکتري روي سطح می شد؛ محصول
وابسته به نور مرئی بود که با روشن شدن لامپ و حضور نور، هم خودش را استریل می کرد و هم عفونت هاي در هوا را از بین می

برد. 

محصولی که تولید کردیم، بیشتر براي تصفیه آلودگی هوا به کار برده می شد و در قدم اول قرار شد که محصول در دانشگاه هاي علوم
پزشکی و مراکز درمانی و بیمارستانی براي مقابله با ویروس استفاده شود. جامعه هدف محصول هم مواردي بود که نسبت به آنتی

بیوتیک و پیشگیري مقاوم شده بودند و حجم بالایی از مرگ و میر را شامل می شدند. 

با گذشت زمان محصول وابستگی به نور را از دست داد و قابلیت هاي دیگري هم به آن اضافه شد که بتواند سطوح را به عامل مقابله با
باکتري ها تبدیل کند. 

وقتی ویروس کرونا در کشور تشخیص داده شد، محصول کد اخلاق را از دانشگاه علوم پزشکی ایران اخذ کرده بود. محصول غیرفعال
کننده ویروس در یک همکاري گسترده در سطح کشور با دانشگاه هاي علوم پزشکی، به صورت آزمایشی به کار گرفته شد و نتایج

بسیار موفقی را رقم زد. 

وقتی محلول ایرانی غیرفعال کننده ویروس به جاي اماکن لوکس از مناطق محروم سر درآورد 

معمولا طبق روالی که تاکنون شاهد بوده ایم، ورود فناوري هاي جدید از کلان شهرها و پایتخت آغاز می شود. چه شد که این
محصول جدید فناورانه نخستین بار در بیمارستان هاي محروم کشور استفاده شد؟ 

این محصول توسط خیرین به بیمارستان هاي محروم کشور اهدا شد و دانشگاه علوم پزشکی ایران هماهنگی براي استفاده از این
محصول در محیط هاي بیمارستانی را انجام داد. 

این محصول در بیمارستان هاي محروم کشور استفاده شد و اتفاق جالب هم بود. زیرا محصولی که بر پایه ساختارهاي گرافین تولید
شده و هنوز در بسیاري از کشورها صنعتی سازي نشده و در حد آزمایشگاه ها باقی مانده است، در دوران شیوع ویروس کرونا در برخی

از بیمارستان هاي بسیار دور افتاده استفاده شد. 

شاید اولین سوالی که براي مخاطبان مطرح شود، این باشد که محلول ایرانی غیرفعال کننده ویروس چه امتیازي نسبت به سایر
ضدعفونی کننده ها مانند الکل و وایتکس دارد که تولید این محصول را با اهمیت کند؟ 

این محصول هم در زمان بسیار بالا، از سطوح محافظت می کند و هم روي هوا اثرگذار است. 

تفاوت این محصول با الکل و وایتکس در این است که الکل و وایتکس بعد از تبخیر شدن دوباره باید استفاده شوند، اما ماندگاري این
محصول بسیار بالا است. دو هفته به عنوان زمان ماندگاري این محصول تعریف شده است؛ اما دیده شده که در صورتی که سایش و

شسته شدن سطوح در کار نباشد، محصول تا چند ماه هم ماندگاري دارد. 

محصول غیرفعال کننده ویروس، وقتی ویروس را از بین نمی برد، با ویروس چه کند؟ 
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این محصول 2 خاصیت دارد؛ نخست اینکه در حالت عادي غشاي پروتئینی بیرونی ویروس را تخریب می کند. خاصیت دوم محصول،
فتوکاتالیز است که در معرض نور مرئی ویروس در برخورد با سطوح آسیب می بیند. 

فارغ التحصیلان مهندسی مواد، منسوجات غیرفعال کننده ویروس هم ساختند 

استفاده از این فناوري را به چه محصولات دیگري توسعه داده اید؟ 

علاوه بر تولید محلول با این فرمول، در صنایع نساجی هم وارد شدیم. هدف از ورود به صنعت نساجی، تولید پارچه هایی بود که
ویروس را غیرفعال کند. این کاربرد در تولید ماسک و لباس کادر درمان استفاده می شود. 

مسیر تولید محلول و مسیر تولید پارچه کاملا از هم مجزا است. 

در حوزه محلول از سمت داخل براي اخذ پروانه بهداشت و مجوز سازمان غذا و دارو وارد شدیم؛ اما این روند فوق العاده فرسایشی بود
و فرآیندهاي اداري 8 ماه به طول کشیده است. 

در بخش پارچه براي اخذ تاییدیه سلامت و سایر تاییدیه ها از سمت مجوزهاي اروپایی اقدام کردیم. مسیر اخذ مجوزهاي خارجی
بسیار سریع تر بود و براي مثال هم اکنون ما می توانیم در حوزه پارچه غیرفعال کننده ویروس به آلمان صادرات داشته باشیم. در

حال حاضر منسوجات غیرفعال کننده ویروس، توسط کشورهاي محدودي تولید شده است. 

پارچه ها تولید شده و با نام پارچه هاي ترمو باند یا اسپان باند که براي لباس کادر درمان استفاده می شود، شناخته می شود. فاز یک
این پروژه آماده شده است؛ این فاز با سرمایه گذاري یکی از صنایع نساجی کشور قبل از کرونا به راه افتاد و هم اکنون پارچه لباس

غیرفعال کننده ویروس به صورت انبوه تولید شده است. 

در حوزه تولید منسوجات غیرفعال کننده ویروس، به صورت انحصاري روي استانداردهاي بین المللی ویروس کار کرده ایم. در بسیاري
از محصولات می بینیم که گفته می شود این محصول آنتی باکتریال است و در عین حال ویروس را هم می کشد؛ اما این گفته از نظر
علمی اشتباه است؛ زیرا در عمل برخی از ویروس ها از باکتري ها مقاومت تر هستند. از این رو در تولید این محصول روي

استانداردهاي جهانی مختص ویروس کار کرده ایم و محصولی در رده جهانی ساخته ایم. 

وقتی این محصول داراي خاصیت از بین بردن ویروس با ماندگاري طولانی است، در این شرایط بحرانی ناشی از شیوع ویروس کرونا در
کشور، چرا این محصول ویژه ساخت داخل کاربردي نشده و به دست مردم نرسیده است؟ 

با همه قابلیت هایی که از این محصول گفته شد، متاسفانه در عمل به جز همکاري با دانشگاه هاي علوم پزشکی براي استفاده محصول
در بیمارستان هاي محروم، به دلیل بحث هاي مجوز، نشد کار دیگري انجام دهیم. 

چند پروانه مختلف از جمله پروانه بهره برداري وزارت صنعت، پروانه بهداشت و پروانه ساخت باید اخذ شود. در حال حاضر عملا
شرکت از عدم دریافت این مجوزها آسیب دیده است و فعالیت هاي بخش داخل ایران رو به تعطیلی رفته است. این در حالی است که
حداقل 3 دانشگاه معتبر داخلی شامل دانشگاه صنعتی شریف، دانشگاه علوم پزشکی ایران و دانشگاه علوم پزشکی تهران روي این
محصول کار کرده اند و محصول بسیاري از تاییدیه هاي معتبر بهداشتی را دارد؛ اما درگیر فرآیندهاي بسیار زمان بر اداري شده است. 
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فناوري به دست آمده توسط این استارتاپ چندین گواهی تاییدیه از مراجع مختلف را کسب کرده است 

نکته مهم این است که هم اکنون با درخواست هاي راه اندازي خط تولیدها محصول از خارج از کشور روبه رو هستیم. درخواست هایی
از انگلیس و کشورهاي جنوب شرق آسیا داشته ایم که مشتاق هستند به طور کامل امتیاز تولید محصول را داشته باشند یا نماینده

تولید محصول در کشور خودشان باشند. 

همچنین براي خرید محصول هم از خارج از کشور درخواست داریم. به این معنی که محصول در ایران تولید و به خارج صادر شود. در
این باره حتی از تگزاس آمریکا درخواست داشتیم که پرسیده بودند محصول را صادر می کنید و چه طور صادر می کنید؟ این

پیشنهادها در حالی دریافت شده که حتی تبلیغاتی هم براي خارج از کشور انجام ندادیم. 

از 6 ماه پیش می شد محصول ایرانی غیرفعال کننده ویروس را در اماکن و معابري مانند مترو و اتوبوس استفاده کرد. چین از همین
فناوري در مترو استفاده کرده و فرانسه آن را داخل اتوبوس ها به کار برده است 

باوجود همه این تقاضاي خارجی براي بهره مندي از این محصول، اما محصول همچنان در کشور خودمان بلااستفاده مانده است و
مردم کشور خودمان نتوانسته اند از آن استفاده کنند. در حالی که می شد از 6 ماه پیش این محصول را در اماکن و معابري مانند
مترو و اتوبوس استفاده کرد. کشور چین از همین فناوري در مترو استفاده کرده است و کشور فرانسه آن را داخل اتوبوس ها به کار

برده است. 

از درخواست خرید محصول از سوي کشور آمریکا صحبت کردید؛ اما تردیدهایی در این باره وجود دارد. با توجه به اینکه مخاطبان
اخبار متعددي از جریمه شدن شرکت هاي آمریکایی و غیرآمریکایی توسط آمریکا به دلیل همکاري تجاري و مالی با ایران می شنوند،

این سوال مطرح می شود که مگر ایران با آمریکا تجارتی دارد؟ 

در حال حاضر هم آمریکا مقداري مبادله با ایران دارد و همچنان حجمی صادرات به آمریکا داریم. در درخواستی که از ایالت تگزاس
در این باره داشتیم، آنان هم در ایمیل گفته اند که مسیر صادرات چیست و چه طور می توانید بفرستید؟ 

بیشتر از 5 کشور در تولید این غیرفعال کننده ویروس وارد نشده اند.حتی از تگزاس آمریکا درخواست داشتیم که پرسیده بودند
محصول را صادر می کنید و چه طور صادر می کنید؟ این پیشنهادها در حالی دریافت شده که حتی تبلیغاتی هم براي خارج از کشور

انجام ندادیم 

می دانیم که این محصول در دنیا بسیار کم است و بیشتر از 4 یا 5 کشور در تولید آن وارد نشده اند. 

از همین رو معتقدیم این محصول می تواند براي کشورمان در زمان شیوع ویروس کرونا در جهان، حتی اهرمی باشد. 

با همه آنچه که گفته شد، مهم ترین مطالبه شما به عنوان یک فعال استارتاپی با محصولی موفق در حوزه نانو، از بخش دولتی
چیست؟ 

مهم ترین خواسته ما همان بحث مجوزها است. چندین ماه است که درگیر مجوزها هستیم و به نظر می رسد اصلا نظارتی روي
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فرآیندهاي صدور مجوزها نیست و حتی به نظر می رسد، فرآیندهاي اداري بی دلیل زمان بر شده است. به طوري که انگار اصلا قرار
نیست کار پیشرفتی داشته باشد. 

براي مثال درباره عبارت لیبل محصول که چه باشد و چه نباشد، اشکالات زیادي گرفته می شود و همین چندین مرحله کار را طولانی
می کند؛ در حالی که همین اشکال هم به سادگی قابل حل است تا کار صدور مجوز با وقفه مواجه نشود. 

بخش دولتی در شکل گیري و موفقیت این استارتاپ نقش اساسی داشت 

با همه سختی هاي کارآفرینی و نوآوري در کشور، اما همواره مجموعه هایی هستند که به پیش برد فعالیت هاي فناورانه به صورت
عملی کمک می کنند و با ورود به موقع، بخشی از نیازهاي این تیم ها جوان را برآورده می سازند. در مسیري که طی کردید از چه

حمایت هایی برخوردار شدید؟ 

در این سال ها که استارتاپ راه اندازي شد، در ابتدا متخصصان دانشگاه علوم پزشکی ایران زحمت بسیاري کشیدند و به روش هاي
مختلف از این پروژه حمایت کردند. اخیرا هم متخصصان دانشگاه علوم پزشکی تهران در بحث تخصصی ویروس حمایت بسیاري

داشتند. همه این حمایت ها باعث هدایت پروژه به مسیر صحیح شد و در موفقیت امروز آن نقش مهمی دارند. 

همچنین استارتاپ داراي یک بخش میکروبیولوژي بود که بخش مهمی از کار را تشکیل می داد. بخش میکروبیولوژي تیم توسط
پژوهشکده ایمونولوژي و بیماري هاي عفونی دانشگاه علوم پزشکی ایران پشتیبانی شد. این پژوهشکده از چند سال قبل به صورت
رایگان تست هاي میکروبیولوژي را براي تیم ما انجام می داد. اگر این حمایت نبود اصلا این استارتاپ شکل نمی گرفت. زیرا تست
هاي میکروبیولوژي بسیار گران هستند و استارتاپی که به تازگی شکل گرفته قادر به پرداخت این هزینه ها نیست. در این باره دکتر
مینائیان که از دانشمندان به نام در زمینه ایمونولوژي و بیماري هاي عفونی هستند حمایت بسیاري داشته اند. بنابراین دانشگاه علوم

پزشکی ایران با این کمک ها در واقع به کارآفرینی کمک کرد. 

موسسان استارتاپ نانوئی دانشگاه شریف امروز کجاي دنیا هستند؟ 

این استارتاپ چگونه راه اندازي شد و افرادي که در راه اندازي این شرکت همکاري داشتند، اکنون بعد از چند سال، چه می کنند؟ 

این پروژه تقریبا 5 سال پیش و در سال 1395 آغاز به کار کرد. شروع پروژه از استارتاپ شریف گرافینا در شتابدهنده دانشگاه صنعتی
شریف آغاز شد و هدف گروه ساخت مواد و پوشش هاي نانو براي مقابله با عفونت ابزارهاهاي مقاوم شده بود. استارتاپ شریف گرافینا

هم اکنون در مرکز رشد مستقر است. 

افرادي که سال ها پیش سنگ بناي این استارتاپ را گذاشتند همگی از متخصصان مهندسی مواد و نانو بودند. اکنون اکثر این افراد از
کشور خارج شده اند و تقریبا فقط من در کشور مانده ام. 

بخش میکروبیولوژي تیم را هم که پژوهشکده عفونی دانشگاه علوم پزشکی ایران پشتیبانی کرد که شکل گیري این استارتاپ نقش
اساسی داشت.
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نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد

منبع: عصر ایرانشماره خبر:  94  |  تاریخ: 1399/08/28

فوتبال همین است. هر رکوردي در آن می شکند و تیم پیروز ممکن است یک شب را تلخ تجربه کند. ماجراي مهم تر اما
بازگشت است. اینکه آیا یواخیم لو و تیمش با قدرت برمی گردند یا روند نزولی شان را طی می کنند...

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش
قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبرداد. 

محمدرضا بنی طبا در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد:
براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت شیرخام از درب
دامداري ها 4150 تومان شد و تمام دامداري ها نیز مکلف
هستند که شیرخام را با این قیمت مصوب به کارخانه ها
تحویل دهند و فروش شیرخام بیش از 4150 تومان تخلف

است و سازمان تعزیرات به آن ورود خواهد کرد. 

وي اضافه کرد: افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي کوچک تولید لبنیات برمی دارد، زیرا این واحدها سهم کمی از بازار دارند و
اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل توجهی دارند. 

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با بیان اینکه افزایش قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، گفت: براساس
توافقات صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار تومان،
شیر نایلونی 5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500
تومان،سه درصد چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان، قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان،
قیمت کره حیوانی 100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. همچنین قیمت ماست کم چرب 900 گرمی 8000 تومان و ماست پرچرب

900 گرمی 9700 تومان تعیین شده است. 

به گزارش ایسنا، قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز گذشته
قیمت آن تغییر کرد و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید. 

asriran.com/003ArV :لینک کوتاه
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سردار یزدي: فعالیت 144 گردان سایبري در تهران/جوانان را در برابر دروغ

و تردید واکسینه می کنیم

منبع: عصر ایرانشماره خبر:  95  |  تاریخ: 1399/08/28

مهارت افزایی و بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ گویی هاي معاندین در فضاي مجازي و نیز کارهاي اموزشی در
حوزه کرونا از جمله فعالیتهاي لشگر سایبري است.

مهارت افزایی و بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ گویی هاي معاندین در فضاي مجازي و نیز کارهاي اموزشی در
حوزه کرونا از جمله فعالیتهاي لشگر سایبري است. 

سردار محمدرضا یزدي فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ در نشستی خبري از فعالیت 144 گردان سایبري در
تهران خبر داد. 

به گزارش ایسنا سردار یزدي در پاسخ به پرسشی درباره فعالیت
هاي این مجموعه در فضاي مجازي به ویژه در ایام کرونا اظهار
کرد: از ابتداي شیوع کرونا در جلسات مختلف گسترش دولت
الکترونیک را دنبال کردیم؛ در عین حال لشکر سایبري سپاه
تهران متشکل از 144 گردان سایبري در فضاي مجازي اقدام به
انجام کارهاي آموزشی از جمله در حوزه کرونا، مهارت افزایی و
بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ گویی هاي معاندین
در این فضا کرده اند. همواره تلاش می کنیم با حضور در فضاي
مجازي کاري کنیم تا با کسانی که می خواهند جوانان ما را

فریب دهند، مقابله کنیم و با ارائه آموزشهاي لازم جوانان را در برابر دروغ آفرینی هاي و تردید آفرینی ها به نوعی واکسینه کنیم. 

سردار محمدرضا یزدي فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ صبح سه شنبه در نشستی خبري به ارائه توضیحاتی
درباره برنامه هاي این مجموعه به مناسبت هفته بسیج پرداخت و خدمت رسانی به عموم مردم ،بویژه اقشار محروم و نیازمندان،
افرادي که در این ایام با مشکلاتی بهداشتی و درمانی مواجه شدند و همچنین افرادي که اعضاي خانواده خود را در ایام کرونا از دست

داده اند را از برنامه هاي مجموعه متبوع خود برشمرد . 

وي افزود: امید آفرینی در جامعه به ویژه بویژه میان جوانان، تلاش براي افزایش رونق تولید و گسترش اقتصاد مقاومتی و هم افزایی و
بسیج امکانات و ظرفیتها براي مقابله تمام عیار در کنار سایر دستگاه ها به ویژه ستاد مقابله با کروناي کلانشهر تهران از اهداف محوري

اقدامات سپاه تهران است. 

وي برپایی 110 میز ارائه خدمات شامل خدمات مشاوره اي و درمانی در 110 مسجد، برپایی 40 میز خدمت توسط بسیج اقشار، ارائه
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خدمات صلواتی و تخفیف ویژه توسط اصناف بسیجی، برگزاري مسابقات و جشنواره هاي فرهنگی و ورزشی، افتتاح پروژه هاي
محرومیت زدایی و اجراي پویش سلیمانی ها که طی آن هر پایگاه بسیج یک خدمت را در محدوده خود ارائه خواهند کرد را از جمله

برنامه هاي سپاه تهران در هفته بسیج عنوان کرد. 

فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ خاطر نشان کرد: از ماه رمضان تاکنون 3 مرحله رزمایش کمک مومنانه بطور
وسیع اجرا شده است و مرحله چهارم در هفته بسیج در سطح شهر انجام می شود. 

وي با اشاره به اقدامات محوري انجام شده در سپاه تهران در حوزه اطلاعات و امنیت تصریح کرد: کشف انبارهاي احتکار لاستیک و
کشف هشتاد هزار لاستیک احتکار شده و همچنین 202 دستگاه تویوتا هایلوکس، کشف احتکار 1600 عدد عینک محافظ چشمی،
کشف انبارهاي احتکار2 میلیون و سیصد هزار دستکش پزشکی، کشف منابع معتنابهی الکل بهداشتی، کشف انبارهاي احتکار 86 هزار
لیتر مواد ضد عفونی کننده و کشف انبارهاي احتکار مقادیر زیادي محلول هاي ضد عفونی کننده دست، لباس محافظ(گان)، اسپري

ضدعفونی کننده و تب سنج و اکسی متر از جمله اقدامات امنیتی و اطلاعاتی سپاه تهران در ایام شیوع بیماري کرونا است. 

فرمانده سپاه تهران در ادامه به ارائه گزارشی از اقدامات انجام شده و برنامه هاي این نهاد در حوزه سازندگی و محرومیت زدایی
پرداخت و گفت: تولید و توزیع 40 میلیون ماسک از ابتداي کرونا، تهیه و توزیع یک میلیون بسته معیشتی و برنامه ریزي تهیه و
توزیع یک میلیون بسته معیشتی تا پایان سال جاري به ارزش حدود 500 هزار تومان، توزیع صد هزار بسته نوشت افزار، تحت پوشش
قرار دادن 500 هزار نفر از اقشار نیازمند، اجرا و تکمیل 500 پروژه عمرانی در تهران و 500 پروژه عمرانی در سایر استانها که تامین
سه منبع 320 هزار لیتري آب در روستاهاي غیزانیه از جمله این پروژه ها محسوب می شود، اجراي 300 کارگاه توانمند سازي اقتصاد
مقاومتی در تهران، ایجاد 700 صندوق کارآفرینی و اشتغال آفرینی با کمک مردم و خیرین، ارائه خدمات فنی و حرفه اي به 3 هزار
نفر و بهره مند کردن 300 نفر از خدمات خوداشتغالی، تامین 110 تبلت با کمک خیرین و در اختیار گذاشتن آنها به دانش آموزان
نیازمند، تحویل 1700 بسته جهیزیه شامل 15 قلم اساسی و برنامه ریزي براي تامین و توزیع هزار بسته تهیه تا پایان سالاز جمله

اقدامات انجام شده در سپاه تهران بزرگ در حوزه سازندگی و محرومیت زدایی است. 

سردار یزدي همچنین به فعالیت هاي اجتماعی سپاه تهران اشاره و خاطر نشان کرد: در مرکز شهید زیادیان 1500 معتاد را درمان و
اخیرا نیز مرکزي براي درمان بانوان معتاد متجاهر را افتتاح کردیم. این مرکز آمادگی پذیرش 150 نفر را دارد. مرکز دیگري را نیز در
غرب تهران در دست آماده سازي داریم که با افتتاح آن هیچ زن معتاد متجاهري را که در تهران بی سرپناه باشد، نخواهیم داشت. در
این زمینه همچنین پنج مرکز امر به معروف و نهی از منکر در تمام سطوح و موضوعات راه اندازي خواهد شد و هدف آن فقط حجاب
نخواهد بود. ما 250 گروه تذکر لسانی در حوزه بهداشت و درمان براي استفاده از ماسک و20 تیم امر به معروف براي مقابله با گران

فروشی ایجاد کرده ایم. 

وي با بیان اینکه امروز 44 پایگاه علمی سپاه تهران در تهران فعالیت می کند، اظهار کرد: هر کدام از این پایگاه هاي علمی توانایی
اجراي پروژه هاي علمی را دارند که در برخی از این پایگاه هاي علمی نوآوري هایی صورت گرفته که به ثبت رسیده است. همچنین

هشت مرکز رشد و فناوري علمی ایجاد کرده ایم که هفتاد واحد فناوري در آنها مستقر هستند. 

فرمانده سپاه تهران گفت: یک کلینیک عارضه یابی و رفع موانع تولید صنایع در مجموعه بسیج کارخانجات ما ایجاد شده است. راه
اندازي اتوبوس علمی اتو دانش که شامل آزمایشگاهی است که در مناطق محروم حضور پیدا می کند و می تواند به دانش آموزان این
مناطق خدمت رسانی کند. برخی بسیجیان ما محصولات دانش بنیانی را تولید کردند که توان صادرات دارد و این کار آغاز شده است.
همچنین به دنبال ایجاد یک پارك علم و فناوري هستیم که کارهاي انجام شده است که امیدواریم تا پایان سال این پارك نیز راه
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اندازي شود. 

سردار یزدي در ادامه گفت: در راستاي ارائه خدمات به کادر درمان از هفته گذشته با کمک بسیج ادارات ده خدمت مختلف از جمله
خدماتی نظیر ثبت احوال، کارت سوخت و ارائه انشعابات آب، برق، کار و تلفن به پزشکان و پرستاران به پزشکان و پرستاران خدمات

ارائه می شود. 

وي همچنین در پاسخ به پرسشی درباره اقدامات سپاه تهران در حوزه تامین امنیت طی دو هفته آتی خاطر نشان کرد: از ابتداي سال
99 در ارتباط با ایجاد امنیت در سطح شهر همکاري هایی داشته ایم؛ در هفته هاي آتی نیز که با دو هفته تعطیلی مواجه هستیم با

دوستان نیروي انتظامی همکاري هایی خواهیم داشت. 

بیشتر بخوانید: 

آغاز به کار نخستین مرکز درمان و صیانت از زنان معتاد متجاهر در تهران 
فرمانده سپاه تهران: تشکیل گروه امربه معروف و نهی ازمنکر کرونایی 

توزیع رایگان ماسک توسط سپاه همزمان با اجباري شدن آن در اماکن عمومی 

asriran.com/003Arf :لینک کوتاه
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وبینار آموزشی کارآفرینی در دنیاي مجازي به همت مرکز رشد دانشگاه آزاد

مشهد برگزار می شود

منبع: دانشجوشماره خبر:  96  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرنگار دانشگاه خبرگزاري دانشجو، وبینار آموزشی با عنوان «کارآفرینی دردنیاي مجازي از ایده تا عمل» به همت
مرکز رشد دانشگاه آزاد مشهد برگزار می شود. در این همایش مجازي اقبال شاکري، نماینده مجلس و عضو هیات علمی

دانشگاه امیرکبیر، جاوید نوبخت، مدیر مراکز رشد منطقه سه دانشگاه آزاد، مرتضی ...

به گزارش خبرنگار دانشگاه خبرگزاري دانشجو، وبینار
آموزشی با عنوان «کارآفرینی دردنیاي مجازي از ایده تا
عمل» به همت مرکز رشد دانشگاه آزاد مشهد برگزار می

شود. 

در این همایش مجازي اقبال شاکري، نماینده مجلس و
عضو هیات علمی دانشگاه امیرکبیر، جاوید نوبخت، مدیر
مراکز رشد منطقه سه دانشگاه آزاد، مرتضی حیدریان

نقندر، کارآفرین نمونه دانشگاهی خراسان رضوي، مرتضی محمودي، نایب رئیس هیئت مدیره هلدینگ فرهیختگان دانشگاه آزاد،
سیدجوادمیرشریفی، رئیس هیئت مدیره استارت آپ اردبیت و محسن اعظمی، متخصص در راهبري و تولید محصولات بومی سایبري

سخنرانی می کنند. 

این همایش، فردا، 29 آبان، ساعت 10 صبح، برگزار می شود و علاقه مندان براي حضور در آن می توانند از طریق آدرس
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http://ardbit.net/v9/registration.html اقدام کنند. 
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55 هزار فقره زمین در 22 استان به خانواده ایثارگران و شهیدان واگذار می

شود

منبع: قم نیوزشماره خبر:  97  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران گفت: 55 هزار فقره زمین در 22 استان به خانواده ایثارگران و شهیدان در تأمین مسکن
واگذار می شود.

55 هزار فقره زمین در 22 استان به خانواده ایثارگران و
شهیدان واگذار می شود 

به گزارش قم نیوز سعید اوحدي در جلسه امضاء تفاهم
نامه مسکن و اشتغال جامعه ایثارگران در سالن امام
جواد(ع)استانداري با گرامیداشت شهید زین الدین اظهار
داشت:خدمت به شهدا تلاش جهادي می خواهد و افتخار

بزرگی است. 

معاون رئیس جمهور افزود: این دو تفاهم نامه مهم است، خداوند در مسیر کمال و رشد توفیق هایی نصیب انسان می کند که اگر
انسان نسبت به این توفیقات شناخت صحیحی پیدا کند، زمینه براي رشد سعادت فراهم می شود. 

وي تصریح کرد: خدمت به جامعه ایثارگر و شهدا یک توفیق بزرگ است و رهبري معظم انقلاب و حضرت امام خمینی(ره) توصیه هاي
زیادي نسبت به خانواده شهدا دارند. 

اوحدي بیان کرد: به گفته امام راحل(ره)خدمت به خانواده شهدا خدمت به نبی اکرم(ص) است و رهبري معظم نیز فرمودند خدمت در
بنیاد شهید افضل خدمت است؛ قطعاً ایشان با نگاه عمیق به مسائل این بیانات را دارند. 

وي عنوان کرد: البته خدمت در بنیاد شهید به واسطه خود بنیاد شهید نیست چون ظرفیت و امکانات این مجموعه خدماتی مانند بقیه
مراکز است و اگر قداستی دارد از خون شهیدان است، تا جایی که رهبر معظم انقلاب می فرماید خدمت به ولی عصر(عج) است. 

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران خاطرنشان کرد: ارزش خدمت در بنیاد شهید به دلیل احترام به جامعه هدف و به اعتبار قداست
شهید زین الدین ها و دیگر شهدا و جانبازان است. 

وي ادامه داد: یکی از موضوعات مهم در طول دفاع مقدس و یا در رابطه با حمله داعش به سوریه و عراق این بود که مسائلی مطرح
می شد مبنی بر اینکه نتیجه این اتفاقات چه می شود، مخصوصاً در مورد سوریه که توفیق خدمت در کنار شهید سلیمانی به مدت

حدود یک سال و نیم در مسئولیت اقتصادي روابط ایران و سوریه داشتم این مسائل مطرح بود. 
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اوحدي عنوان کرد: جنگ سنگینی در سوریه علیه ارزش هاي اهل بیت (ع) از طرف استکبار با همراهی بیش از 30 کشور اتفاق می
افتاد و داعش با امکانات و قدرت و ظرفیت اطلاعاتی و نظام بانکی همه را علیه سوریه فراهم کرده بود اما عزت و عظمتی در قانون

مندي نظام خلقت است که که در کارزار حق و باطل، حق ماندگار است. 

وي اظهار داشت: درخت تنومند اسلام برمبناي ارزش هاي اهل بیت(ع) و ایثارگري ها در طول تاریخ به واسطه خون هاي پاك باقی و
استوار می ماند و آثار و برکات زیادي دارد و امروز شهدا زنده و ناظر و شاهد هستند. 

معاون رئیس جمهور بیان کرد: امروز خبري از صدام و مانور نظامی و قدرتی که داشت نیست و ریشه این قانونمندي نظام خلقت در
عاشوراست و این فریاد تا روز قیامت می ماند، اگر امروز رهبري می فرمایند هیچ گزینه نظامی از سوي استکبار روي میز نیست به

اعتبار شهیدان و شهید سلیمانی هاست. 

وي خاطرنشان کرد: استکبار جهانی با تحریم همه راه ها را بسته اند و جمهوري اسلامی مسیر رشد خود را می پیماید و اتفاقات
بزرگی رقم می خورد که انتقال آب دریاي عمان به کرمان به عنوان پروژه اي تاریخی بخشی از این موفقیت هاست. 

اوحدي گفت: این ها نشانه نبوغ و پختگی ایران در همه زمینه هاست و باید با وحدت از موانع عبور کرد، ما با دستانی خالی در عرصه
دفاعی در جنگ تحمیلی به رونمایی از موشک با برد 700 کیلومتر به صورت نقطه زن رسیده ایم. 

وي افزود: طبق منویات رهبري باید براساس بیانیه گام دوم انقلاب خیر بلندي برداریم و براي چله دوم خودسازي و جامعه پردازي و
دستیابی به تمدن اسلامی تلاش کنیم، همان طور که فرهنگ ایثار و شهادت رمز موفقیت ما بوده است. 

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران در ادامه پیرامون ارائه خدمات به خانواده شهیدان و جانبازان بیان کرد: از سال 86 واگذاري زمین
در قم و بسیاري از نداشتیم و امسال با توجه به سال جهش تولید در حوزه تولید مسکن و اشتغال گام هایی برداشته شد. 

وي افزود: شهدا نماد جنگ و جهاد هستند و نوع خدمت به ایثارگران و خانواده شهیدان باید از جنس مدیریت جهادي باشد، در بیست
و دومین سفر استانی55 هزار فقره زمین در 22 استان به خانواده ایثارگران و شهیدان در تأمین مسکن واگذار می شود که رشد 100

درصدي در طول 17 سال دارد. 

اوحدي عنوان کرد: دین بزرگی در قبال شهیدان بر گردن ماست و این خدمات قطره اي در برابر عظمت خانواده شهدا به شمار می
رود، ما در اشتغال از ظرفیت قانونی طبق بند ج ماده 87 احکام قانون برنامه توسعه ششم و آزمون استخدامی در دي ماه و سهمیه

سی درصدي خانواده ایثارگران استفاده می کنیم. 

وي تصریح کرد: در خصوص شهداي مدافع سلامت نیز کمیته ملی تشکیل شد که اعضاي کمیته بنیاد شهید در آن عضویت دارند و
امیدواریم با توجه به حماسه مدافعین سلامت در این باره قدم هایی برداشته شود. 

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران خاطرنشان کرد: قم در شیب نزولی بیماري کرونا است و در شرایطی که دنیا در برابر رفتار ویروس
کرونا سردرگم است ما در شرایط تحریم به موفقیت هاي خوبی رسیده ایم. 

انتهاي پیام/ 137
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لزوم تکمیل زنجیره اشتغال زندانیان پس از آزادي توسط دستگاه هاي متولی

منبع: کیوسک خبرشماره خبر:  98  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس سازمان زندان ها در راستاي پیگیري مشکلات مطرح شده در بازدید شبانه از ندامتگاه مرکزي کرج، صبح امروز با
حضور در استان البرز، با مقامات این استان دیدار و گفتگو کرد.

رئیس سازمان زندان ها در راستاي پیگیري مشکلات مطرح شده در بازدید شبانه از ندامتگاه مرکزي کرج، صبح امروز با حضور
در استان البرز، با مقامات این استان دیدار و گفتگو کرد. 

رئیس سازمان زندان ها در راستاي پیگیري مشکلات مطرح شده در بازدید شبانه از ندامتگاه مرکزي کرج، صبح امروز با حضور در
استان البرز، با مقامات این استان دیدار و گفتگو کرد. 

به گزارش کیوسک خبر به نقل از ایلنا، محمد حاج محمدي رئیس سازمان زندان ها در دیدار با آیت االله حسینی نماینده ولی فقیه در
استان البرز بر لزوم همکاري نخبگان فرهنگی در فعالیت هاي اصلاحی و تربیتی زندان تاکید کرد. 

وي گفت: بیانات ارزشمند و مترقی امام (ره) و رهبري عزیز در خصوص ضرورت تبدیل زندان به دانشگاه و آموزشگاه نیکی ها، مسیر و
هدف غایی در امر زندانبانی را تبیین نموده است و تمام تلاش ما رسیدن به این نقطه آرمانی است. 

حاج محمدي افزود: متاسفانه علیرغم تلاش هاي صورت گرفته در سالیان گذشته و حضور عزیزانی چون شهید لاجوردي، هنوز با آن
نگاه و اهداف زندانبانی اسلامی و شکل مطلوب فاصله داریم. 

عضو شوراي عالی قضایی اظهار داشت: در مرام و نگاه بزرگان ما؛ زندان داراي نقش درمان گري و تربیتی است و ما براي موفقیت در
این امر نیاز به کار فرهنگی عمیق و رفع مشکلات و دغدغه هاي زندانیان داریم. 

حاج محمدي در بخش دیگري از سخنان خود با بیان اینکه بیکاري از علل وقوع جرم است گفت: در زندان ها براي توسعه اشتغال
اقدامات گسترده اي را شروع شده و هدف ما رسیدن به اشتغال 50درصدي تا پایان سال است. 

وي افزود: زنجیره اشتغال در داخل زندان شروع می شود اما براي پیشگیري از وقوع جرم و از بین بردن زمینه ارتکاب مجدد جرم، این
زنجیره در بیرون از زندان و با همکاري دستگاه هاي متولی تکمیل شود. 

رئیس سازمان زندان ها با اشاره به فعالیت گروه هاي جهادي در زندان در دور جدید مدیریتی اظهار داشت: درست است که زندان بعد
امنیتی دارد اما بعد فرهنگی آن هم برجسته و مهم است از این رو نخبگان فرهنگی کشور و آنهایی که دغدغه نظام و انقلاب و مردم را

دارند براي کمک به زندان و تلاش براي دستگیري از انسان هاي آسیب دیده وارد این عرصه جهادي شوند. 

حاج محمدي در انتها از آیت االله حسینی همدانی خواست براي بهبود شرایط و جلب مشارکت دستگاه هاي مختلف اجرایی و گروه
هاي مردمی در استان، مجموعه زندان ها را یاري نمایند. 
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آیت االله حسینی همدانی نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج نیز در این دیدار بیان داشت: موضوع زندان و زندانیان
داراي ابعاد مختلفی است که براي تدوین یک برنامه مناسب و هماهنگ باید همه ابعاد آن بررسی و مدنظر قرار گیرد. 

نماینده ولی فقیه در استان اظهار داشت: ریشه بسیاري از جرایم فقر و اعتیاد است و نمی توان بدون همکاري دستگاه هاي مختلف بر
این مشکلات و از بین بردن جرم در جامعه و کاهش جمعیت کیفري فائق آمد. 

آیت االله حسینی با بیان اینکه در جریان اخبار مربوط به زندان ها می باشد گفت: بازدید شبانه شما از زندان و حضور سرزده در آنجا
کار خوبی بود که امیدوارم با پیگیري مشکلات این بازدیدها آثار و برکات خوبی داشته باشد. 

وي به اجراي طرح پنج شنبه هاي قرآنی در زندان هاي استان البرز نیز اشاره کرد و گفت: این اقدامات ارزشمند است و من تشکر می
کنم و انشاالله این اقدامات که با اخلاص انجام می شود منجر به نجات این انسان ها شود. 

امام جمعه کرج به موضوع تراکم جمعیت زندان ها نیز اشاره کرد و گفت: اگر معضل تراکم جمعیت در زندان ها حل نشود اقدامات
اصلاحی و تربیتی کم اثر خواهد بود. 

وي با بیان اینکه کار تربیتی کاري تخصصی است گفت: براي انجام برنامه هاي اصلاحی و تربیتی در زندان ها باید از نیروهاي
متخصص و کسانی استفاده نمود که بتوانند مفاهیم اخلاقی و تربیتی را به شکل درست به زندانیان منتقل کنند. 

نماینده ولی فقیه در استان البرز در بخش دیگري از سخنان خود به موضوع اشتغال در زندان ها نیز اشاره کرد و گفت: در هر استان
باید متناسب با امکانات و ظرفیت هاي موجود براي اشتغال زندانیان برنامه ریزي شود. 

آیت االله حسینی با اشاره به حدیثی از حضرت امیرالمومنین (ع) گفت: حضرت علی (ع) تعبیري دارند مبنی بر اینکه گناه نکردن آسان
تر از توبه کردن است این همان مساله پیشگیري بهتر از درمان است را براي ما تبیین می کند لذا باید کاري کرد که اصلا کسی
مرتکب جرم نشود و اگر فردي وارد زندان شد نباید پس از آزادي او را رها کرد و باید ضمن انجام برنامه هاي تربیتی در زندان ها براي

اشتغال و کمک به زندانی پس از آزادي نیز برنامه ریزي کرد. 

در این جلسه دادستان مرکز استان نیز گزارشی از وضعیت قضایی استان ارائه نمود. 

از نکات جالب در این دیدار دعاي آیت االله حسینی براي بیکار شدن و کسادي کار مجموعه قضایی و زندان ها بود.
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مبارزه با گرانفروشی؛ اولویت برنامه هاي هفته بسیج در چهارمحال وبختیاري

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  99  |  تاریخ: 1399/08/28

فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم(ع) چهارمحال وبختیاري گفت: به دستور رهبر انقلاب براي مبارزه با گرانفروشی و
احتکار، طرحی از 17 ربیع الاول امسال آغاز شد و جزو اولویت هاي هفته بسیج نیز قرار دارد که به دستور ایشان بسیج باید

براي مهار گرانی وارد میدان شود.

فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم(ع) چهارمحال وبختیاري گفت: به دستور رهبر انقلاب براي مبارزه با گرانفروشی و احتکار،
طرحی از 17 ربیع الاول امسال آغاز شد و جزو اولویت هاي هفته بسیج نیز قرار دارد که به دستور ایشان بسیج باید براي مهار گرانی

وارد میدان شود. 

به گزارش ایکنا از چهارمحال وبختیاري، سردار علی محمد
اکبري، فرمانده سپاه حضرت قمربنی هاشم( ع)، 28 آبان ماه در
نشست با اصحاب رسانه به مناسبت هفته بسیج، اظهار کرد: در
سال هاي گذشته برنامه هاي میدانی متنوع در هفته بسیج اجرا
می شد، به طوري که در سال گذشته تجمع 20 هزار نفري

بسیجیان را در مرکز استان شاهد بودیم. 

وي شرایط امسال را به دلیل انتشار ویروس کرونا نامناسب خواند
و تصریح کرد: براي هفته بسیج امسال باید از فضاي رسانه استفاده کنیم چرا که رسالت بسیج حفظ انقلاب در شرایط مختلف است،
بسیجیان جزو نخستین افرادي بودند که در حوادث مختلف ورود پیدا می کردند، زمانی لازم است بسیجیان در حوادث حاضر باشند و

زمانی باید در پشت جبهه ها حضور پیدا کنند. 

وي شعار هفته بسیج امسال را «بسیج؛ پیشرو خدمت و امیدآفرین» عنوان کرد و افزود: تجمع روز پنج آذرماه سال جاري به دلیل
کرونا لغو می شود و مردم می توانند از بیانات رهبر معظم انقلاب در این روز بهره ببرند. 

سردار اکبري با اشاره به اینکه برنامه هاي هفته بسیج از رسانه ملی استانی برگزار می شود، یادآور شد: مردم می توانند در قالب
پیامک نظرات خود را پیرامون حوزه هاي قابل ورود بسیج در سال هاي آینده اعلام کنند. 

پیش بینی اجراي 707 ویژه برنامه در هفته بسیج سردار اکبري با بیان اینکه در هفته بسیج امسال   707     برنامه در استان اجرا می
شود، توضیح داد: اولویت این برنامه ها، اجراي طرح شهید حاج قاسم سلیمانی بوده که به دنبال قطع زنجیره ویروس کرونا است، این
طرح به مدت دو هفته از اول آذرماه در استان اجرایی می شود، گفتنی است که اجراي این طرح محدودیت زمانی نداشته و تا زمان

رسیدن به وضعیت سفید در استان اجرا خواهد شد. 
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فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم( ع) اجراي طرح شهید قاسم سلیمانی را با همکاري مراکز درمانی، سپاه و استانداري استان عنوان
و تصریح کرد: در این طرح به جاي روانه شدن مردم به بیمارستان ها و مراکز درمانی، براي جلوگیري از آلوده شدن تمامی اعضاي
خانواده به ویروس کرونا، کادر درمان به منازل مردم می روند، لازم به ذکر است که در این طرح تا جاي ممکن به دنبال قرنطینه

خانگی به جاي روانه شدن مردم به مراکز درمانی هستیم. 

وي قرارگاه عملیاتی این طرح را بسیج و سپاه دانست و بیان کرد: از ظرفیت هاي حوزه مقاومت بسیج و خصوصا جامعه پزشکی
استفاده می کنیم، تاکنون به موفقیت مناسب در مهار کرونا دست پیدا نکرده ایم و افزایش تعداد فوتی ها گواه این مسئله است. 

سردار اکبري با بیان اینکه مردم می توانند با سامانه 4030   تماس گرفته و مشاوره بیماري دریافت کنند، افزود: بهورز و پرستان طی
گفت وگو و صحبت با بیمار شرایط وي را رصد کرده و اگر ضرورت داشت پزشک از تیم هاي بسیجی به محل زندگی فرد اعزام می

شود، لازمه این کار این است که تمامی اعضاي خانواده قرنطینه شوند. 

وي موفقیت اجراي طرح حاج قاسم سلیمانی را منوط به اغناسازي مردم و توان هرچه بیشتر ورود رسانه ها در این مسئله عنوان و
تصریح کرد: این طرح به صورت کشوري بوده و تقاضا داریم اصحاب رسانه با برجسته کردن این طرح ما را یاري دهند. 

مبارزه با گرانفروشی؛ اولویت برنامه هاي هفته بسیج فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم(ع) به طرح دوم اشاره و اظهار کرد: این طرح
به دستور رهبر انقلاب براي مبارزه با گرانفروشی و احتکار از 17 ربیع الاول امسال آغاز شد و جزو اولویت هاي هفته بسیج نیز قرار

دارد و به دستور ایشان بسیج باید براي مهار گرانی وارد میدان شود. 

سردار اکبري اجراي طرح 17 ربیع را نیازمند همکاري مسئولان دانست و اضافه کرد: قیمت ها مشخص نیست، بیشتر اختیاري عمل
می شود و براي کنترل و نظارت بر بازار پشتیبانی هاي مربوطه در استان صورت گرفته است. 

وي طرح دیگر را در قالب طرح امام حسن(ع) عنوان کرد و توضیح داد: این طرح قبلا به صورت کمک هاي مؤمنانه در استان انجام
می شد، برنامه بدین صورت است که علاوه بر تامین کمک هاي معیشتی، بهداشتی، اشتغال، تهیه جهیزیه، تهیه امکانات نیز براي

طرح حاج قاسم سلیمانی از طریق این طرح انجام گیرد. 

تهیه 500 سري جهیزیه در استان از ابتداي شیوع کرونا سردار اکبري با اشاره به اینکه در روز پنج آذرماه کمک هاي مؤمنانه را در
سطح استان توزیع خواهیم کرد، افزود: بیش از 67 میلیارد تومان کمک هاي نقدي و غیر نقدي از طرح هاي مواسات در استان جمع
آوري شده است، البته این طرح تداوم خواهد داشت و بخش زیادي از کمک ها توسط خیرین و بخش زیادي توسط بنیاد مستضعفان،

کمیته امداد، سپاه و بسیج جمع آوري شده است. 

فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم(ع) به انعقاد تفاهم نامه اي مابین سپاه و کمیته امداد اشاره و بیان کرد: 39 میلیارد تومان براي
اشتغال افراد تحت پوشش کمیته امداد و محرومان براي کارآفرینی و ایجاد اشتغال اختصاص یافته است. 

وي با بیان اینکه از ابتداي انتشار ویروس منحوس کرونا تاکنون 500   سري جهیزیه براي افراد نیازمند تهیه شده است، خاطرنشان
کرد: این اقلام توسط قرارگاه جهادي امام رضا (ع) و طرح امام حسن مجتبی (ع) جمع آوري شده و 200   سري جهیزیه دیگر نیز در

آینده جمع آوري خواهد شد. 
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انتهاي پیام
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مردم شهرستان پاکدشت 820 میلیون تومان صدقه پرداخت کردند

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  100  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس کمیته امداد پاکدشت از پرداخت 820 میلیون تومان صدقه از ابتداي امسال توسط مردم این شهرستان خبر داد.

رئیس کمیته امداد شهرستان پاکدشت خبر داد: مردم
شهرستان پاکدشت 820 میلیون تومان صدقه پرداخت
کردند رئیس کمیته امداد پاکدشت از پرداخت 820
میلیون تومان صدقه از ابتداي امسال توسط مردم این

شهرستان خبر داد. 

به گزارش خبرگزاري برنا از تهران ؛ مجتبی عبداللهی با
بیان اینکه کمک هاي جمع آوري شده از صندوق هاي
صدقات با توجه به نیاز جامعه هدف در امور معیشتی،

درمان،مسکن، جهیزیه و ... هزینه می شود، گفت: هم اکنون 49 هزار و 790صندوق صدقه فعال در سطح این شهرستان وجود دارد
که 35 هزار و 900صندوق در اختیار مشترکین خانگی و بقیه در قالب صندوق بزرگ و متوسط در معابر،ادارات، مجتمع هاي تجاري و

مراکز آموزشی نصب شده است. 

رئیس کمیته امداد شهرستان پاکدشت، افزود: از ابتداي امسال تاکنون مردم شهرستان پاکدشت 820 میلیون تومان از طریق این
صنادیق به نیازمندان تحت حمایت این نهاد کمک کرده اند. 

وي در ادامه به کمک هاي خیران از طریق مراکز نیکوکاري اشاره و بیان کرد: هم اکنون 11 مرکز نیکوکاري در این شهرستان براي
کمک به اقشار نیازمند فعالیت می کنند. 

عبداللهی ادامه داد: از ابتداي امسال تاکنون نیز بیش از 295 میلیون تومان به صورت نقدي و غیرنقدي از طریق مراکز نیکوکاري
سطح شهرستان جمع آوري و میان نیازمندان شناسایی شده توسط این مراکز توزیع شده است. 

رئیس کمیته امداد شهرستان پاکدشت، با بیان اینکه هدف از ایجاد مراکز نیکوکاري دریافت کمک از خیران محله براي نیازمندان
شناسایی شده در همان محله است، ادامه داد: کمک هاي جمع آوري شده در زمینه هاي مختلف بهداشتی، درمانی، رفاهی، آموزشی،
تجهیزاتی، کمک هزینه تآمین جهیزیه ،مسکن، ایجاد اشتغال، معیشتی با حفظ عزت نفس وکرامت انسانی به نیازمندان ارائه می شود.



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 218/463

نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد

منبع: کبنا نیوزشماره خبر:  101  |  تاریخ: 1399/08/28

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبر داد.

کبنا ؛سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش
قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبر داد.
به گزارش کبنا، محمدرضا بنی طبا در گفت و گو با ایسنا،
اظهار کرد: براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت شیرخام
از درب دامداري ها 4150 تومان شد و تمام دامداري ها
نیز مکلف هستند که شیرخام را با این قیمت مصوب به
کارخانه ها تحویل دهند و فروش شیرخام بیش از 4150
تومان تخلف است و سازمان تعزیرات به آن ورود خواهد

کرد. 
وي اضافه کرد: افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي کوچک تولید لبنیات برمی دارد، زیرا این واحدها سهم کمی از بازار دارند و

اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل توجهی دارند. 
سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با بیان اینکه افزایش قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، گفت: براساس
توافقات صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار تومان،
شیر نایلونی 5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500
تومان،سه درصد چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان، قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان،
قیمت کره حیوانی 100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. همچنین قیمت ماست کم چرب 900 گرمی 8000 تومان و ماست پرچرب

900 گرمی 9700 تومان تعیین شده است. 
قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز گذشته قیمت آن تغییر کرد

و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید.
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سردار یزدي: گسترش فعالیت بسیج در فضاي مجازي/ جوانان را در برابر

دروغ و تردید واکسینه می کنیم

منبع: روزنامه قدسشماره خبر:  102  |  تاریخ: 1399/08/28

مهارت افزایی و بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ گویی هاي معاندین در فضاي مجازي و نیز کارهاي اموزشی در
حوزه کرونا از جمله فعالیتهاي گروه هاي سایبري است.

مهارت افزایی و بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و
دروغ گویی هاي معاندین در فضاي مجازي و نیز کارهاي
اموزشی در حوزه کرونا از جمله فعالیتهاي گروه هاي

سایبري است. 

به گزارش قدس آنلاین سردار یزدي در پاسخ به پرسشی
درباره فعالیت هاي این مجموعه در فضاي مجازي به ویژه
در ایام کرونا اظهار کرد: از ابتداي شیوع کرونا در جلسات
مختلف گسترش دولت الکترونیک را دنبال کردیم؛ در عین
حال لشکر سایبري سپاه تهران متشکل از 144 گردان
سایبري در فضاي مجازي اقدام به انجام کارهاي آموزشی از

جمله در حوزه کرونا، مهارت افزایی و بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ گویی هاي معاندین در این فضا کرده اند. همواره
تلاش می کنیم با حضور در فضاي مجازي کاري کنیم تا با کسانی که می خواهند جوانان ما را فریب دهند، مقابله کنیم و با ارائه

آموزشهاي لازم جوانان را در برابر دروغ آفرینی هاي و تردید آفرینی ها به نوعی واکسینه کنیم. 

سردار محمدرضا یزدي فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ صبح سه شنبه در نشستی خبري به ارائه توضیحاتی
درباره برنامه هاي این مجموعه به مناسبت هفته بسیج پرداخت و خدمت رسانی به عموم مردم ،بویژه اقشار محروم و نیازمندان،
افرادي که در این ایام با مشکلاتی بهداشتی و درمانی مواجه شدند و همچنین افرادي که اعضاي خانواده خود را در ایام کرونا از دست

داده اند را از برنامه هاي مجموعه متبوع خود برشمرد . 

وي افزود: امید آفرینی در جامعه به ویژه بویژه میان جوانان، تلاش براي افزایش رونق تولید و گسترش اقتصاد مقاومتی و هم افزایی و
بسیج امکانات و ظرفیتها براي مقابله تمام عیار در کنار سایر دستگاه ها به ویژه ستاد مقابله با کروناي کلانشهر تهران از اهداف محوري

اقدامات سپاه تهران است. 

وي برپایی 110 میز ارائه خدمات شامل خدمات مشاوره اي و درمانی در 110 مسجد، برپایی 40 میز خدمت توسط بسیج اقشار، ارائه
خدمات صلواتی و تخفیف ویژه توسط اصناف بسیجی، برگزاري مسابقات و جشنواره هاي فرهنگی و ورزشی، افتتاح پروژه هاي
محرومیت زدایی و اجراي پویش سلیمانی ها که طی آن هر پایگاه بسیج یک خدمت را در محدوده خود ارائه خواهند کرد را از جمله

برنامه هاي سپاه تهران در هفته بسیج عنوان کرد. 
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فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ خاطر نشان کرد: از ماه رمضان تاکنون 3 مرحله رزمایش کمک مومنانه بطور
وسیع اجرا شده است و مرحله چهارم در هفته بسیج در سطح شهر انجام می شود. 

وي با اشاره به اقدامات محوري انجام شده در سپاه تهران در حوزه اطلاعات و امنیت تصریح کرد: کشف انبارهاي احتکار لاستیک و
کشف هشتاد هزار لاستیک احتکار شده و همچنین 202 دستگاه تویوتا هایلوکس، کشف احتکار 1600 عدد عینک محافظ چشمی،
کشف انبارهاي احتکار2 میلیون و سیصد هزار دستکش پزشکی، کشف منابع معتنابهی الکل بهداشتی، کشف انبارهاي احتکار 86 هزار
لیتر مواد ضد عفونی کننده و کشف انبارهاي احتکار مقادیر زیادي محلول هاي ضد عفونی کننده دست، لباس محافظ(گان)، اسپري

ضدعفونی کننده و تب سنج و اکسی متر از جمله اقدامات امنیتی و اطلاعاتی سپاه تهران در ایام شیوع بیماري کرونا است. 

فرمانده سپاه تهران در ادامه به ارائه گزارشی از اقدامات انجام شده و برنامه هاي این نهاد در حوزه سازندگی و محرومیت زدایی
پرداخت و گفت: تولید و توزیع 40 میلیون ماسک از ابتداي کرونا، تهیه و توزیع یک میلیون بسته معیشتی و برنامه ریزي تهیه و
توزیع یک میلیون بسته معیشتی تا پایان سال جاري به ارزش حدود 500 هزار تومان، توزیع صد هزار بسته نوشت افزار، تحت پوشش
قرار دادن 500 هزار نفر از اقشار نیازمند، اجرا و تکمیل 500 پروژه عمرانی در تهران و 500 پروژه عمرانی در سایر استانها که تامین
سه منبع 320 هزار لیتري آب در روستاهاي غیزانیه از جمله این پروژه ها محسوب می شود، اجراي 300 کارگاه توانمند سازي اقتصاد
مقاومتی در تهران، ایجاد 700 صندوق کارآفرینی و اشتغال آفرینی با کمک مردم و خیرین، ارائه خدمات فنی و حرفه اي به 3 هزار
نفر و بهره مند کردن 300 نفر از خدمات خوداشتغالی، تامین 110 تبلت با کمک خیرین و در اختیار گذاشتن آنها به دانش آموزان
نیازمند، تحویل 1700 بسته جهیزیه شامل 15 قلم اساسی و برنامه ریزي براي تامین و توزیع هزار بسته تهیه تا پایان سالاز جمله

اقدامات انجام شده در سپاه تهران بزرگ در حوزه سازندگی و محرومیت زدایی است. 

سردار یزدي همچنین به فعالیت هاي اجتماعی سپاه تهران اشاره و خاطر نشان کرد: در مرکز شهید زیادیان 1500 معتاد را درمان و
اخیرا نیز مرکزي براي درمان بانوان معتاد متجاهر را افتتاح کردیم. این مرکز آمادگی پذیرش 150 نفر را دارد. مرکز دیگري را نیز در
غرب تهران در دست آماده سازي داریم که با افتتاح آن هیچ زن معتاد متجاهري را که در تهران بی سرپناه باشد، نخواهیم داشت. در
این زمینه همچنین پنج مرکز امر به معروف و نهی از منکر در تمام سطوح و موضوعات راه اندازي خواهد شد و هدف آن فقط حجاب
نخواهد بود. ما 250 گروه تذکر لسانی در حوزه بهداشت و درمان براي استفاده از ماسک و20 تیم امر به معروف براي مقابله با گران

فروشی ایجاد کرده ایم. 

وي با بیان اینکه امروز 44 پایگاه علمی سپاه تهران در تهران فعالیت می کند، اظهار کرد: هر کدام از این پایگاه هاي علمی توانایی
اجراي پروژه هاي علمی را دارند که در برخی از این پایگاه هاي علمی نوآوري هایی صورت گرفته که به ثبت رسیده است. همچنین

هشت مرکز رشد و فناوري علمی ایجاد کرده ایم که هفتاد واحد فناوري در آنها مستقر هستند. 

فرمانده سپاه تهران گفت: یک کلینیک عارضه یابی و رفع موانع تولید صنایع در مجموعه بسیج کارخانجات ما ایجاد شده است. راه
اندازي اتوبوس علمی اتو دانش که شامل آزمایشگاهی است که در مناطق محروم حضور پیدا می کند و می تواند به دانش آموزان این
مناطق خدمت رسانی کند. برخی بسیجیان ما محصولات دانش بنیانی را تولید کردند که توان صادرات دارد و این کار آغاز شده است.
همچنین به دنبال ایجاد یک پارك علم و فناوري هستیم که کارهاي انجام شده است که امیدواریم تا پایان سال این پارك نیز راه

اندازي شود. 

سردار یزدي در ادامه گفت: در راستاي ارائه خدمات به کادر درمان از هفته گذشته با کمک بسیج ادارات ده خدمت مختلف از جمله
خدماتی نظیر ثبت احوال، کارت سوخت و ارائه انشعابات آب، برق، کار و تلفن به پزشکان و پرستاران به پزشکان و پرستاران خدمات
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ارائه می شود. 

وي همچنین در پاسخ به پرسشی درباره اقدامات سپاه تهران در حوزه تامین امنیت طی دو هفته آتی خاطر نشان کرد: از ابتداي سال
99 در ارتباط با ایجاد امنیت در سطح شهر همکاري هایی داشته ایم؛ در هفته هاي آتی نیز که با دو هفته تعطیلی مواجه هستیم با

دوستان نیروي انتظامی همکاري هایی خواهیم داشت. 

منبع: خبرگزاري ایسنا
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رونق سرمایه گذاري صنعتی در چهارمحال و بختیاري

منبع: فلزات آنلاینشماره خبر:  103  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس اداره طرح و برنامه ریزي سازمان صنعت، معدن و تجارت چهارمحال و بختیاري با اشاره به برنامه هاي دولت براي
حمایت از سرمایه گذاري بخش خصوصی گفت: از ابتداي سال جاري تا کنون 250 قرارداد با متقاضیان سرمایه گذاري در

شهرك هاي صنعتی استان منعقد شده است.

به گزارش پایگاه خبري و تحلیلی «فلزات آنلاین»، بهنام خسروي روز چهارشنبه در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: با
انعقاد این قراردادها حدود130 هکتار زمین در شهرك هاي صنعتی استان به متقاضیان سرمایه گذاري در طرح هاي صنعتی واگذار

می شود. 

وي افزود: واگذاري این سطح زمین براي سرمایه گذاري در شهرك هاي صنعتی استان نسبت به مدت مشابه سال قبل 5 درصد رشد
داشته است که میانگین این میزان رشد در سال هاي گذشته 3 درصد بوده است. 

رئیس اداره طرح و برنامه ریزي سازمان صمت چهارمحال و بختیاري تصریح کرد: با توجه به تولید آهن اسفنجی در مجتمع فولاد
سفیددشت و کمبود نورد سرد، شکل دهی ورق و پروفیل، طرح راه اندازي زنجیره تکمیل ارزش فولاد جزو برنامه هاي اولویت دار قرار

گرفته است. 

خسروي یادآور شد: بیشترین میزان ارزش افزوده فولاد در شکل دهی ورق و پروفیل است که براي این حوزه متقاضیانی با هدف
سرمایه گذاري جذب شده است. 

وي تاکید کرد: براي راه اندازي طرح ارزش افزوده فولاد در شکل دهی ورق و پروفیل به عنوان سرمایه گذاري سبز در حوزه زیست
محیطی با مصرف آب بسیار کم و بدون هیچگونه آلودگی انجام می شود. 

رئیس اداره طرح و برنامه ریزي سازمان صمت چهارمحال و بختیاري با اشاره به جذب 10 سرمایه گذار تولید پروفیل بیان کرد:
متقاضیان براي اجراي این طرح ها 28 هزار میلیارد ریال سرمایه گذاري و طرح هاي خود را در سال آینده بهره برداري می کنند و با

راه اندازي این طرح ها زمینه اشتغال مستقیم 100 نفر در چهارمحال و بختیاري فراهم می شود. 

خسروي ادامه داد: با توجه به وجود ورق به عنوان ماده اولیه واحدهاي تولیدي، پهنه بندي راه اندازي این طرح ها در شهرك هاي
صنعتی راکد چهارمحال و بختیاري مانند شهرکرد، لردگان، سفیددشت شهرستان بروجن و جونقان شهرستان فارسان در نظر گرفته

شده است. 

وي به هدف گذاري هایی براي افزایش اشتغال و کاهش نرخ بیکاري در شهرستان هاي با نرخ بالاي بیکار چهارمحال و بختیاري مانند
بن و کیار اشاره و ابراز کرد: پیگیري شده تا سرمایه گذارانی در حوزه خودرو نسبت به سرمایه گذاري در این بخش بتوانند اقدام کنند.

بر اساس گزارشی از ایرنا، هدف گذاري سال جاري سازمان صنعت، معدن و تجارت چهارمحال و بختیاري براي صدور مجوزهاي
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سرمایه گذاري صنعتی در این استان 500 مورد است که از ابتداي سال جاري تا کنون 320 مجوز آن برابر 64 درصد صادر و زمینه
اشتغال 6 هزار و 450 نفر با سرمایه گذاري 40 هزار میلیارد ریالی فراهم شده است. 

در نیمه نخست سال جاري با صدور 54 پروانه بهره برداري، دو هزار و 158 میلیارد ریال سرمایه گذاري با 822 نفر اشتغال زایی در
بخش صنعت، معدن و تجارت چهارمحال و بختیاري جذب شد. 

در این مدت 48 میلیارد ریال کمک هاي فنی و اعتباري چهارمحال و بختیاري، رشد سه برابري و جذب 100 درصدي داشته است. 

انتهاي پیام//
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سازمان هاي مردم نهاد جوان،یاور پرشکان در مبارزه با کرونا باشند

منبع: ایرناشماره خبر:  104  |  تاریخ: 1399/08/28

شیراز-ایرنا - معاون سیاسی ، امنیتی و اجتماعی استاندار فارس اعلام کرد : سازمان هاي مردم نهاد جوان (سمن )در مبارزه با
ویروس کرونا می توانند با تولید محتوا و اطلاع رسانی به مردم همگام با دانشگاه علوم پزشکی شیراز گامی بلند در شکست

این بیماري خطرناك بردارند.

شیراز-ایرنا - معاون سیاسی ، امنیتی و اجتماعی استاندار
فارس اعلام کرد : سازمان هاي مردم نهاد جوان (سمن )در
مبارزه با ویروس کرونا می توانند با تولید محتوا و اطلاع
رسانی به مردم همگام با دانشگاه علوم پزشکی شیراز گامی

بلند در شکست این بیماري خطرناك بردارند. 

به گزارش ایرنا سید احمد احمدي زاده چهارشنبه در
نشست ستاد ساماندهی امور جوانان که به صورت آنلاین
برگزار شد، افزود : با توجه به تعطیلی مراکز تفریحی ،
ورزشی و سینماها باید غنی سازي اوقات فراغت جوانان و
جامعه در زمان محدودیت هاي کرونایی مورد توجه قرار

گیرد. 

وي به ضرورت تشکیل مجمع خیرین ازدواج اشاره کرد و بیان داشت: در کنار مراکز مشاوره ازدواج در شهرستان هاي استان لازم است
مجمع خیرین ازدواج نیز فعال شود تا از این راه بتوان بخشی از مشکلات زوج هاي جوان را برطرف کرد. 

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار فارس به جوانان به عنوان مخاطب اصلی بیانیه گام دوم انقلاب که از سوي رهبر معظم
انقلاب اعلام شده است اشاره کرد و افزود: در تصمیم گیري هاي حوزه جوانان باید از نظرات کارشناسی خود جوانان استفاده کنیم. 

احمدي زاده از تمام دستگاه هاي اجرایی خواست نسبت به حضور موثر در ستاد امور جوانان اهتمام ویژه داشته باشند. 

همچنین در این نشست دبیر ستاد امور جوانان فارس به اقدام هاي صورت گرفته در حوزه جوانان به ویژه تشکیل شبکه فعالان ازدواج
اشاره کرد و گفت:با انعقاد تفاهم نامه میان اداره کل ورزش و جوانان فارس با دیگر دستگاه هاي اجرایی استان دبیرخانه هیات اندیشه

ورز فعالیت خود را در تحقق بیانیه گام دوم انقلاب آغاز کرده است. 

عباس حاجی زاده ادامه داد : تشکیل کمیته هاي تخصصی آسیب هاي اجتماعی، اوقات فراغت، اشتغال و هویت دینی ملی انقلابی از
دیگر مصوبات پیگیري شده توسط اداره کل ورزش و جوانان فارس در تحقق گام دوم انقلاب بوده است. 

در این نشست آنلاین اعضاي ستاد امور جوانان نیز به بیان دیدگاه هاي خود در این زمینه پرداختند. 
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برچسب ها 
- مقام معظم رهبري 

- سازمان هاي مردم نهاد 
- وزارت ورزش و جوانان 

- فارس
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تجهیزات مورد نیاز براي مهار «کرونا» در داخل کشور تولید می شود

منبع: ارك خبرشماره خبر:  105  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش ارك خبر،سورنا ستاري روز چهارشنبه در پیام خود خطاب به پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی که...

به گزارش ارك خبر،سورنا ستاري روز چهارشنبه در پیام خود خطاب به پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی که در
اصفهان و به صورت مجازي آغاز به کار کرد، اظهار داشت: شرکت هاي دانش بنیان و خلاق اثبات کردند که در مواقع دشوار به کشور

کمک می کنند که نمونه واضح آن در دوران همه گیري ویروس کرونا اتفاق افتاد. 

وي اضافه کرد: در زمینه تولید کیت هاي تشخیصی در چند ماه به این پیشرفت رسیدیم و امروز شرکت هاي دانش بنیان و داخلی
هستند که بازار تجهیزات مرتبط با کرونا از جمله پزشکی، دارو، واکسن و ماسک را تأمین می کنند. 

معاون علمی و فناوري رئیس جمهور ادامه داد: زمانی بود در دوران کرونا که حتی اگر با تحریم و محدودیت هاي مالی مواجه نبودیم،
کسی به ما ماسک، کیت تشخیصی و ونتیلاتور نمی داد اما اکنون می بینیم که شرکت هاي داخلی در حال تأمین این بازار هستند. 

وي تاکید کرد: کرونا یک مثال واقعی براي این است که اگر به تولید داخل توجه کنیم جوانان ما می توانند همه مشکلات را حل کنند
و امروز به عرصه هایی پا گذاشتیم که تا کنون تجربه عملی درباره آن نداشتیم. 

ستاري با اشاره به اینکه در سال آخر دولت دوازدهم هستیم، خاطرنشان کرد: ما باید همه تلاش خود را داشته باشیم تا ایده هایی که
دولت در هفت سال گذشته در اقتصاد دانش بنیان پیگیري کرد به مرحله اي برسد که قابلیت برگشت نداشته باشد و افرادي که بعد
براي این مسئولیت ها می آیند همین ایده ها را پیگیري کنند و این مسیر غیر قابل تغییر باشد؛ ما تا حدود زیادي به این دستاوردها

رسیدیم و راهی را در زمینه اقتصاد دانش بیان براي آینده کشور مشخص کردیم. 

جشنواره شیخ بهایی زمینه ساز تحولات عرصه فناوري و اقتصاد دانش بنیان در کشور است 

وي همچنین جشنواره ملی شیخ بهایی را زمینه ساز تحولات مربوط به عرصه فناوري و اقتصاد دانش بنیان در کشور خواند و گفت:
جوانان باید بدانند چه افرادي براي این جشنواره زحمت کشیدند تا به این مرحله برسد. 

معاون علمی و فناوري رئیس جمهور با اظهار امیدواري از اینکه جشنواره شیخ بهایی، راهگشایی براي همه فعالیت هاي آینده باشد،
افزود: این رویداد در توسعه فرهنگ کارآفرینی بسیار مؤثر بوده به طوري که جامعه اکنون نسبت به گذشته براي این مباحث آماده تر

و بحث هاي فرهنگی آن به خوبی جا افتاده است. 

وي با بیان اینکه اقتصاد دانش بنیان و خلاق در کشور در حال جا افتادن است، اظهار داشت: امروز اهمیت دادن به نیروي انسانی
خلاق و نوآور و چگونگی تربیت و آموزش آنها نیز در کشور دو چندان شده است تا جوانان روي پاي خود بایستند. 

ستاري پیام خود به پانزدهمین دوره جشنواره ملی شیخ بهایی را حمایت از آن عنوان کرد و گفت: حمایت هاي امسال معاونت علمی
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و فناوري رئیس جمهور از این رویداد و سایر جشنواره هایی که این اهداف را پیگیري می کنند مانند گذشته است. 

وي اضافه کرد: همه تجهیزات مرتبط با ویروس کرونا با همت شرکت هاي دانش بنیان داخل کشور تولید می شود.
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ممنوعیت تردد خودروهاي غیر بومی در کلانشهر اصفهان

منبع: موجشماره خبر:  106  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان اصفهان از
ممنوعیت تردد خودروهاي غیر بومی در کلانشهر اصفهان و

دیگر شهرستان هاي قرمز استان خبر داد. 

به گزارش خبرگزاري موج اصفهان، سرهنگ محمدرضا
محمدي گفت: در راستاي مصوبه ستاد ملی و استانی
مقابله با کرونا و به منظور پیشگیري از انتشار ویروس کرونا
تردد خودرو ها با پلاك غیر بومی در کلان شهر اصفهان و
شهرستان هایی که وضعیت قرمز و نارنجی دارند ممنوع

است. 

وي با اشاره به اینکه این طرح در مرحله اول از ساعت 10 صبح امروز 28 آبان ماه تا ساعت 24 روز جمعه 30 آبان ماه سال جاري
اجرایی می شود، افزود: منظور از پلاك غیر بومی پلاك دیگر استان ها و حتی پلاك شهرستان هاي تابعه استان اصفهان می باشد و

پلیس رانندگان متخلف را جریمه می کند. 

این مقام انتظامی بیان داشت: طرح ممنوعیت تردد خودروها شامل وسایل نقلیه عمومی مسافربري و حمل بار نمی شود و این
خودروها می توانند تردد کنند . 

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی اصفهان با اشاره به اینکه اجراي اینگونه طرح ها به منظور پیشگیري از شیوع بیماري کرونا است و
پلیس مصوبات ستاد ملی مقابله باکرونا را اجرایی می کند، گفت: تردد خودروها با پلاك هاي غیر بومی، در صورتی که مشخص شود

مالک ساکن اصفهان است و یا در این شهر اشتغال دارد بلامانع است و جریمه نخواهند شد.
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در پرداخت تسهیلات، باید حمایت از تولید و اشتغال مدنظر قرار گیرد

منبع: موجشماره خبر:  107  |  تاریخ: 1399/08/28

عباس نجفی عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون تأکید
کرد: پرداخت تسهیلات به مشتریان باید با هدف حفظ
اشتغال موجود، حمایت از تولید و ایجاد اشتغال جدید
پرداخت گردد و این یکی از اساسی ترین خط مشی ها در

بانک توسعه تعاون است. 

به گزارش خبرگزاري موج، عباس نجفی عضو هیات مدیره
بانک توسعه تعاون که به همراه حججی رئیس اداره کل
اعتبارات و امیري رئیس اداره کل بازاریابی و ارتباط با

مشتریان این بانک به استان البرز سفرکرده، ضمن بازدید از اداره شعب و شعب استان، از صنایع و کارخانه هاي فعال و مولد استان
البرز نیز بازدید نمود. 

در جریان این سفر، نجفی طی جلسه بررسی عملکرد استان البرز ضمن ابراز خرسندي از عملکرد مطلوب استان، اظهار داشت: عملکرد
استان البرز به عنوان الگویی براي همه استان ها است. 

وي افزود: با توجه به اینکه بخشی از نیاز اساسی کشور توسط شبکه بانکی تأمین می گردد، گفت: شبکه بانکی همواره پشتیبان رونق
تولید و اشتغال بوده و باوجود همه مشکلاتی که ظالمانه در اثر تحریم ها به بانک ها تحمیل شده، تمام توان خود را در این مسیر به

کار بسته است. 

عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون بابیان این موضوع که ایجاد اشتغال سبب کاهش آسیب هاي اجتماعی و به تبع آن کاهش فساد
می گردد، عنوان کرد: باید ببینیم هر حرکتی که می کنیم چه تأثیري بر زندگی مردم می گذارد. 

نجفی همچنین ضمن بازدید از شعب شهید رجایی، هشتگرد و نظرآباد، از شرکت هاي تولیدي شکلات سازي باراکا، موکت پارس و
شرکت فروکتوز ناب نیز بازدید نمود. در این بازدیدها به دستور عضو هیات مدیره بالغ بر 100 میلیارد تومان تسهیلات جهت سرمایه

ثابت و سرمایه در گردش براي این شرکت ها مصوب گردید. 

گفتنی است در مجموعه شکلات سازي باراکا بیش از 1200 نفر به طور مستقیم مشغول به فعالیت هستند. همچنین تسهیلات
پرداختی بانک توسعه تعاون به دو شرکت موکت پارس و فروکتوزناب نیز زمینه تثبیت بیش از 900 فرصت شغلی را در این مجموعه

هاي تولیدي فراهم خواهد ساخت.
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16 سال نابودي تولید در سایه اجراي ناقص مهمترین طرح ملی کشور / آیا

ترك فعل مخرب در نظام مالیاتی پیگیري قضایی خواهد شد؟

منبع: دانشجوشماره خبر:  108  |  تاریخ: 1399/08/28

گروه اقتصادي خبرگزاري دانشجو- مهران شفاعتی؛ در سال هاي اخیر تحریم هاي بی سابقه آمریکا و اروپاي غربی علیه ایران،
باعث شد تا درآمد نفتی کشورمان با کاهش بی سابقه اي مواجه شود؛ حالا کشوري که بخش قابل توجهی از درآمد سالیانه

آن بر پایه نفت بود، با رکود و ورشکستگی در بخش هاي مختلف اقتصادي از جمله ...

گروه اقتصادي خبرگزاري دانشجو- مهران شفاعتی؛ در
سال هاي اخیر تحریم هاي بی سابقه آمریکا و اروپاي غربی
علیه ایران، باعث شد تا درآمد نفتی کشورمان با کاهش بی
سابقه اي مواجه شود؛ حالا کشوري که بخش قابل توجهی
از درآمد سالیانه آن بر پایه نفت بود، با رکود و ورشکستگی
در بخش هاي مختلف اقتصادي از جمله تولید نیز مواجه

شده است. 

به طور کلی مالیات اصلی ترین راه کسب درآمد پایدار در هر کشور توسعه یافته اي محسوب می شود؛ طی سالیان گذشته، مسئولان
کشور ما، کسب درآمد به وسیله این منبع درآمدي را ظاهرا سرلوحه کار خود قرار داده اند، اما این مسئله فقط در حرف و برنامه هاي

نوشته شده اینگونه به نظر می رسد و در اجرا خبري از تحول در درآمد هاي بودجه اي کشور نیست. 

فرار مالیاتی گسترده یکی از چالش هاي نظام مالیاتی ایران 
بخشی از ضعف منبع درآمدي بودجه کشور از منابع مالیاتی که نسبت آن به تولید ناخالص داخلی کمتر از 8 درصد است، اما در کشور

هاي پیشرفته میانگین این نسبت بیش از 28 درصد است، به فرار مالیاتی گسترده در ایران مربوط می شود. 
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فرار مالیاتی؛ کلید واژه اي است که این روز ها بیش از گذشته به جنگ تولیدکنندگان و مصرف کنندگان آمده و کشور را دچار کسري
بودجه و در نتیجه رشد 3000 هزار میلیارد تومانی نقدینگی و متعاقب آن تورم 40 درصدي و نوسانات شدید کرده است، اما نهاد هاي
مربوطه از جمله سازمان برنامه و بودجه کشور، وزارت اقتصاد و سازمان امور مالیاتی هم گویا دغدغه اي ندارند تا خطر این دشمن

دیرینه را دفع کنند. 

ماجراي 160 هزار میلیارد تومان اختلاف فرار مالیاتی! 
محمد رضا پور ابراهیمی، رئیس کمیسیون اقتصادي مجلس در آخرین اظهارنظر خود در این رابطه گفت: برآورد می شود بیش از 200

هزار میلیارد تومان فرار مالیاتی در کشور وجود دارد. 

این در حالی است که فرهاد دژپسند؛ وزیر امور اقتصادي و دارایی، رقم فرار مالیاتی کشور را 30 تا 40 هزار میلیارد تومان می داند که
معلوم نیست این اختلاف آماري بسیار زیاد بین دو مقام مسئول ناشی از چیست؟! 

طبق گفته هادي قوامی؛ نایب رئیس کمیسیون برنامه بودجه مجلس، ایران در سال 99 با کسري بودجه 180 هزار میلیارد تومانی نیز
مواجه شده است. 

بر اساس همین اعداد و ارقام؛ اگر وزارت اقتصاد عزمی جدي براي مقابله با فرار مالیاتی داشت، بدون شک براي جبران کسري بودجه،
مجبور به گروگان گیري اموال مردم در بورس یا اخذ مالیات تورمی نمی شد! 

بیشتر بخوانید: 
مالیات بر عایدي سرمایه دواي درد صنعت کشور / کلید پیروزي مستضعفین بر سوداگران در دستان بهارستانی ها 

خنجرِ نبود شفافیت مالیات بر ارزش افزوده بر سینه تولید و اشتغال / قانونی که اصلاح شد اما اجرا نشد! 
فرار در نبود شفافیت 

حسینعلی حاجی دلیگانی؛ عضو هیات رئیسه مجلس یازدهم در صفحه شخصی خود در فضاي مجازي می گوید: یک راه موثر براي
جبران کسري بودجه، بستن راه هاي فرار مالیاتی و اخذ مالیات از فراریان در شرایط فعلی اقتصاد است. 

به طور کلی کسري بودجه بسیار بالا طی سال هاي متمادي در هر کشور باعث بروز تورم بالا می شود که به بی ثباتی اقتصاد و بازارها،
کاهش قدرت خرید مردم و در نتیجه کاهش تقاضاي موثر براي مصرف تولید می انجامد. 

هاشم مظفري؛ مدیر کل سابق امور اقتصادي و دارایی استان اردبیل در همین رابطه می گوید: قدرت خرید خانوار ها تا 40 درصد
کاهش یافته است و هرچقدر تورم بالا برود این قدرت خرید پایین تر می آید. 

این در حالی است که فرار مالیاتی به صورت دومینو وار با ایجاد کسري بودجه، تورم و کاهش قدرت خرید مردم به تولید کنندگان و
صادرات آن ها نیز ضربه مهلکی زده و سرمایه گذاران را دچار ترس در سرمایه گذاري در بخش هاي تولیدي و صنعتی کرده است. 

سید محمد هادي سبحانیان؛ اقتصاددان و عضو هیئت علمی دانشگاه خوارزمی می گوید: به طور کلی باید معافیت هاي گسترده
مالیاتی حذف و همچنین موارد فرار مالیاتی شناسایی شود. فرار مالیاتی گسترده اي که در کشور وجود دارد با اجراي درست قوانین

قابل جلوگیري است. 

این کارشناس اقتصادي در ادامه می گوید: افزایش سطح درآمد هاي مالیاتی از مجموع منابع بودجه نه به معناي افزایش نرخ هاي
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مالیاتی بلکه به معناي اصلاح خلأ هایی است که در نظام مالیاتی وجود دارد. 

سبحانیان در پایان می گوید: در واقع راه حل، حذف معافیت هاي گسترده، شناسایی پایه هاي جدید و جلوگیري از فرار مالیاتی است؛
به عنوان نمونه شناسایی موارد فرار مالیاتی، منابع را براي دولت ایجاد می کند که می تواند به طور مستقیم به دهک هاي پایین

درآمدي تخصیص داده شود. 

16 سال تعلل و انفعال در تقابل با تولید! 
یکی از راه هاي افزایش شفافیت در سیستم اقتصادي کشور، طرح جامع مالیاتی به عنوان مهمترین و بزرگترین طرح ملی ایران در دو
دهه اخیر است که عدم اجراي کامل آن مانع شفافیت کافی در سیستم مالیاتی کشور شده است و اثرات آن در حال و روز اقتصاد این

روز هاي کشورمان کاملا واضح است. 
بیشتر بخوانید: 

مجلس یازدهم براي نجات اقتصاد چه کند؟ / اجراي کامل «طرح جامع مالیاتی» از نان شب واجب تر است فرار مالیاتی
12,000,000,000,000 تومانی مدافعان حقوق عامه بغل گوش قوه قضائیه! اوایل دهه 80 بود که طرح جامع مالیاتی با هدف افزایش
شفافیت درآمد هاي مالیاتی در دستور کار سازمان امور مالیاتی کشور قرار گرفت. حالا 16 سال از اجراي این قانون می گذرد، اما هنوز
به شفافیت مالیاتی و جلوگیري از فرار مالیاتی کمک نکرده است و سازمان امور مالیاتی همچنان به روال سنتی در اخذ مالیات ادامه

می دهد. 

این در حالی است که معاونت اقتصادي وزارت اقتصاد در مورد پیشرفت طرح جامع مالیاتی اعلام کرد: «طرح جامع مالیاتی با عقب
ماندگی قابل توجهی روبرو بوده که منجر به نگرانی وزیر اقتصاد شده است»، اما باید از آقاي وزیر پرسید به جاي دلواپسی، چه

راهکاري براي برون رفت از این مشکل 16 ساله کشور دارید؟! 

در این 16 سال، اگر نظام مالیاتی شفاف تر می شد، شاهد بازگشت نقدینگی از بخش غیر مولد به سمت تولید بودیم، اما در همین
مدت هر روز خود را با خبر تعطیلی یک کارخانه و متقابلا گرانی یک کالا آغاز میکردیم. 

اقتصادي که می توانست در این 16 سال با افزایش شفافیت، پا به پاي کشور هاي صنعتی پیش برود، اما با تعلل وزارت اقتصاد و امور
دارایی به گرد پاي آن ها نیز نمی رسد! 

حالا 16 سال از ابلاغ این طرح می گذرد، اما در سالگرد 16 سالگی آن، شاهد بیکاري روز افزون کارگران هستیم؛ کارگرانی که می
توانستند به تولید و شکوفایی اقتصادي کمک کنند، با خانه نشینی خود، شاهد نابودي آینده فرزندانشان نیز هستند! 

علی اکبر عرب مازار؛ اقتصاددان و رئیس اسبق سازمان امور مالیاتی می گوید: سازمان امور مالیاتی باید از نظام سنتی وصول مالیات
که بر اساس پرونده مودي ممیز و فرد محور است خارج شود و به صورت فرآیند محور در آید که این مسئله در طرح مشهور به طرح

جامع مالیاتی پیش بینی شده که از برنامه سوم، هنوز این طرح به دلایل گوناگون به طور کامل در کشور پیاده نشده است. 

حسین راغفر، استاد تمام اقتصاد دانشگاه الزهرا (س) هم در همین رابطه می گوید: بررسی هاي ما نشان می دهد که در سال گذشته
رقمی بالغ بر 500 هزارمیلیارد تومان رانت ارزي در کشور به وجود آمده است، که مالیات اخذ شده از این رقم در حدود صفر است؛

همین مساله نشان دهنده ناتوانی نظام تصمیم گیري و نظام مالیاتی کشور است. 
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حسین صمصامی؛ اقتصاددان و سرپرست اسبق وزارت اقتصاد نیز با انتقاد از عدم اجراي ماده 169 مکرر قانون مالیات هاي مستقیم
می گوید: استفاده از چنین ابزار قانونی و اصلاح نظام مالیاتی و جلوگیري از فرار هاي مالیاتی، تنها راه نجات اقتصاد کشور از وابستگی

به نفت و تقابل با تحریم هاي ظالمانه است. 
بیشتر بخوانید: 

رئیسی: تصورم این است که 100 هزار میلیارد تومان فرار مالیاتی داریم! قانونی که در شفافیت و عدالت اقتصادي انقلاب به پا می کند
طرح جامع مالیاتی، نوش دارویی قبل از مرگ تولید 

به طور کلی اجراي گزینشی طرح جامع مالیاتی توسط سازمان امور مالیاتی طی سال هاي اخیر باعث کسري بودجه بی سابقه در
کشور شده است و همین کسري بودجه به تورم دامن زد و نقدینگی را از تولید دور کرد. 

با اجراي طرح جامع نظام مالیاتی بسیاري از چالش هاي این بخش از اقتصاد همچون فرار مالیاتی رفع خواهد شد و همچنین ایجاد
بانک اطلاعاتی به مسئولان اقتصادي در جهت مدیریت و برنامه ریزي بهتر کمک خواهد کرد. 

در این سال هاي تحریم، اگر کمیسیون اقتصادي مجلس به ریاست محمد رضا پورابراهیمی، براي نظارت بر حسن اجراي قوانین ذکر
شده و تصویب قانون اصلاح شده مالیات بر ارزش افزوده و مالیات بر عایدي سرمایه تلاشی می کرد، شاهد این حجم از آشفتگی در

اقتصاد کشور نبودیم. 

اما در حال حاضر علاوه بر تعلل مجلس، شاهد کم کاري وزارت اقتصاد و سازمان امور مالیاتی هستیم و باید از مدیران سابق و فعلی
این دو سازمان پرسید به چه علت در این 16 سال، کمکی به شفافیت بیشتر اقتصاد و کاهش وابستگی بودجه کشور به نفت و کمک
به تقویت و رونق تولید با وجود مطالبات و تذکرات متعدد رهبر انقلاب و در راستاي تحقق شعارهاي سال در یک دهه اخیر نکرده اند؟
چه مدیري در سایه ي عملکرد ضعیف و منفعلانه دستگاه متبوعش با اینکه مسئولیت داشت و کاري نکرد و یا بدتر سنگ اندازي کرد،
پاسخگوي وضعیت امروز اقتصاد ایران است؟ آیا این ترك فعل ها که خسارت هاي جبران ناپذیري در شرایط جنگ اقتصادي به پیکره

اقتصاد و جان و مال مردم ایران زد نباید از طریق دستگاه قضایی کشور پیگیري و درس عبرتی براي سایرین شود؟
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سپاه 12 هزار عدد ماسک بین نیازمندان تکاب توزیع می کند

منبع: ایرناشماره خبر:  109  |  تاریخ: 1399/08/28

مهاباد- ایرنا- فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه تکاب گفت: هم زمان با هفته بسیج 12 هزار عدد ماسک بهداشتی و 2 هزار
ژل ضدعفونی کننده دست به صورت رایگان از سوي این ناحیه بین نیازمندان و اقشار آسیب دیده از بیماري کووید19 توزیع

خواهدشد.

مهاباد- ایرنا- فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه تکاب
گفت: هم زمان با هفته بسیج 12 هزار عدد ماسک
بهداشتی و 2 هزار ژل ضدعفونی کننده دست به صورت
رایگان از سوي این ناحیه بین نیازمندان و اقشار آسیب

دیده از بیماري کووید19 توزیع خواهدشد. 

سرهنگ وهاب عباس فام روز چهارشنبه در گفت و گو با
خبرنگار ایرنا افزود: این تعداد ماسک بهداشتی به نیّت 12

هزار شهید آذربایجان غربی و با همکاري سپاه شهداي استان تهیه شده و در اختیار افراد و خانواده هاي نیازمند در مناطق شهري و
روستایی تکاب قرار خواهدگرفت. 

وي بیان کرد: همچنین به مناسبت هفته بسیج چهار هزار بسته معیشتی شامل اقلام و کالاهاي اساسی بین نیازمندان تکاب توزیع می
شود. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه تکاب با بیان اینکه رویکرد برنامه هاي هفته بسیج خدمات محور است، ادامه داد: علاوه بر این، به
همین مناسبت 14 دار قالی به همراه مواد اولیه تولید فرش دستباف به صورت رایگان در اختیار 14 نفر از زنان سرپرست خانوار

قرارخواهدگرفت تا ازطریق براي این خانواده ها درآمدزایی و زمینه اشتغال فراهم شود. 

سرهنگ عباس فام اظهارداشت: در هفته بسیج امسال طرح هاي مختلف عمرانی ازجمله مخزن آب شرب و خانه هاي عالم روستایی
در مناطق مختلف تکاب به بهره برداري خواهدرسید. 

وي گفت: از ابتداي امسال تاکنون هفت هزار بسته معیشتی بین اقشار نیازمند توزیع و 26 سري جهیزیه به نوعروسان تکاب اهدا شده
است. 

29 آبان تا 5 آذر به نام هفته بسیج در کشورمان نام گذاري شده است. 

تکاب با 81 هزار نفر جمعیت در جنوب آذربایجان غربی واقع شده و از ابتداي شیوع ویروس کرونا تاکنون، ادارات و نهادهاي مختلف و
موسسه هاي خیریه و گروه هاي جهادي نسبت به رسیدگی وضعیت معیشتی نیازمندان اقدام کرده اند. 
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برچسب ها 
- سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ایران 

- تکاب 
- ماسک 

- ویروس کرونا 
- ستاد پیشگیري 

- کمک هاي مردمی 
پروندهٔ خبري 

- رفتار مومنانه و همدلانه ایرانیان در روزگار کرونا 
- کرونا در ایران؛ آخرین اخبار و گزارش ها
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برداشت زعفران از مزارع پاکدشت آغاز شد

منبع: ایرناشماره خبر:  110  |  تاریخ: 1399/08/28

تهران- ایرنا- مدیر جهاد کشاورزي شهرستان پاکدشت گفت: برداشت محصول زعفران از سطح 36.5 هکتار از اراضی زراعی
پاکدشت آغاز شد.

تهران- ایرنا- مدیر جهاد کشاورزي شهرستان پاکدشت
گفت: برداشت محصول زعفران از سطح 36.5 هکتار از

اراضی زراعی پاکدشت آغاز شد. 

محمود امیري روز چهارشنبه به خبرنگار ایرنا گفت: سابقه
کاشت زعفران در پاکدشت به 17 سال پیش باز می گردد
و هم اکنون سطح زیرکشت این محصول به بیش از 36.5
هکتار رسیده که بیشترین سطح مزارع زعفران در روستاي

کهریزك از توابع بخش شریف آباد واقع شده است. 

وي افزود: سالانه 219 هزار کیلوگرم پیاز زعفران در مزارع شهرستان پاکدشت کشت می شود. 

مدیر جهادکشاورزي پاکدشت با بیان این که بیشترین میزان کشت زعفران در پاکدشت به شیوه سنتی انجام می شود اظهار کرد: در
حال حاضر از مجموع 36.5 هکتار اراضی زیر کشت زعفران، 420 مترمربع در گلخانه به صورت نوین کشت شده و مابقی به صورت

سنتی کاشت و برداشت می شود. 

امیري میزان برداشت گل زعفران در هر هکتار را به طور میانگین 10 کیلوگرم دانست و افزود: در روش سنتی از هر کیلو گرم پیاز،
16 گرم محصول زعفران تولید می شود. 

وي تصریح کرد: کاشت زعفران در ماه هاي خرداد تا شهریور انجام شده و در ماه هاي آبان و آذر برداشت می شود. 

مدیر جهاد کشاورزي پاکدشت تصریح کرد: در حال حاضر 12 تولید کننده زعفران در شهرستان فعالیت دارند و به صورت موقت 9
هزار و 125 نفر در مزارع زعفران کار می کنند. 

وي میزان ایجاد اشتغال کشت زعفران به ازاء هر هکتار را 250 نفر در روز اعلام کرد. 

امیري گفت: پاکدشت تنها شهرستان استان تهران است که مجوز تولید پیاز مادري زعفران را در اختیار دارد. 

این مقام افزود: شهرستان پاکدشت با سطح زیر کشت 36.5 هکتار از مجموع 188 هکتار اراضی زیر کشت زعفران استان تهران، رتبه
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دوم استان را در اختیار دارد. 

شهرستان پاکدشت از 56 هزار و 800 هکتار اراضی دایر و منابع طبیعی برخوردار است که از این میزان، 15 هزار و 792 هکتار دایر و
زیر کشت انواع گیاهان زراعی و باغی و 29 هزار و 137 هکتار اراضی منابع طبیعی است. 

پاکدشت در 25 کیلومتري جنوب شرق تهران واقع شده است. 

برچسب ها 
- وزارت جهاد کشاورزي 

- ورامین 
- زعفران 

- گل زعفران 
- اتحادیه زعفران و خشکبار 

- پاکدشت
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شتاب دهنده «ویرا» در مرکز پارك علم و فناوري هرمزگان افتتاح شد

منبع: شبستانشماره خبر:  111  |  تاریخ: 1399/08/28

در راستاي توسعه کسب و کارهاي نوین و اینترنتی، شتاب دهنده «ویرا» با حضور مدیرکل تعاون و کار هرمزگان و رئیس
مرکز پارك علم و فناوري هرمزگان در این مرکز افتتاح شد.

در راستاي توسعه کسب و کارهاي نوین و اینترنتی، شتاب دهنده «ویرا» با حضور مدیرکل تعاون و کار هرمزگان و رئیس مرکز
پارك علم و فناوري هرمزگان در این مرکز افتتاح شد. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از بندرعباس، « هادي
ابراهیمی »، مدیرکل تعاون، کار ورفاه اجتماعی هرمزگان در
حاشیه افتتاح این شتاب دهنده گفت: امروزه نقش شتاب دهنده
ها در کسب و کارهاي دیجیتال اهمیت زیادي دارد و باید زمینه

و زیرساخت هاي کارآفرینی جدید را فراهم کرد. 

وي افزود: باید سهم استان از کسب و کارهاي نوین را با ایجاد
شتاب دهنده ها افزایش داد تا بتوان در حوزه هاي مختلف کسب

و کار، زنجیره را تکمیل کرد. 

« احسان رشید »، رئیس مرکز شتاب دهنده ویرا نیز گفت: تیم ما متشکل از متخصصان آي تی، گرافیک و فروش است که سوغات
استان هاي کشور که داراي یک محصول معروف هستند را شناسایی و در سایت قرار داده است. 

وي افزود: مرجع کاملی از سوغات و صنایع دستی را داریم و کوشیده ایم باکیفیت ترین و اصیل ترین تحفه ها و سوغاتی هاي کشور را
به دست دوستداران آن سوغات در اقصی نقاط کشور برسانیم.
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فصل مشترك همکاري جهاد دانشگاهی و کمیته امداد در مازندران

منبع: تابناكشماره خبر:  112  |  تاریخ: 1399/08/28

فصل مشترك همکاري جهاد دانشگاهی و کمیته امداد در مازندران 
صبح امروز محمدرضا شافعیان رییس جهاد دانشگاهی مازندران با حضور در کمیته امداد این استان، با حجت الاسلام بشیر عالیشاه،

مدیرکل این نهاد انقلابی، دیدار کرد. 
محمدرضا شافعیان رئیس جهاد دانشگاهی مازندران امروز 28 آبان ماه در این دیدار گفت: آمار کمیته امداد و اقدامات انجام شده

امیدبخش است و از اینکه کمیته امداد یک خانواده بزرگی را سرپرستی، حمایت و هدایت می کنید قابل تقدیر است. 

وي با بیان اینکه به روند رو به رشد کمیته امداد می توان امیدوار بود که در آینده نزدیک این نهاد بتواند رنج نداري و فقر را در جامعه
به نحو چشمگیري بکاهد، تصریح کرد: نگاه حکیمانه امام (ره) به قشرآسیب دیده مایه دلگرمی و مباهات بود و نگاه درست این است

که ما به حامیان ماهی گیري بیاموزیم تا ماهی به آنها بدهیم. 

شافعیان رفع فقر فرهنگی را مهم تر از فقر اقتصادي دانست و افزود: مخاطبین شما به لحاظ هرم سنی متفاوت هستند و لازم است تا
آنجایی که امکان دارد افراد را درگیر مشاغل کنیم تا کار نهاد شوند نه بار نهاد. 

رئیس جهاد دانشگاهی مازندران دلیل عدم پایداري برخی شغل ها توجه نکردن به بازاریابی آنها دانست و بیان کرد: سازمان اشتغال
جهاد دانشگاهی می تواند در این راستا و یافتن بازار فروش اجناس کمک کار باشد. 

وي افزود: جهاد دانشگاهی می تواند مددجویان کمیته امداد را با کمترین امکانات بدون اینکه درگیر تسهیلات و بدهکاري شوند کمک
کند. 

شافعیان آموزش، بازاریابی و اتصال شاغلین به بازار کار را پشتوانه حمایتی جهاد دانشگاهی دانست و تصریح کرد: جهاد دانشگاهی
توانمند شدن یک فقیر را در حقیقت پهن شدن یک سفره اي دانست که می تواند در کاهش آسیب هاي اجتماعی به نوبه خود موثر

باشد. 

جذب بیش از نیمی از اعتبار اشتغالزایی در کمیته امداد مازندران 

حجت الاسلام بشیر عالیشاه مدیر کل کمیته امداد امام خمینی(ره) مازندران نیز در این دیدار، گفت: قرار شد در ایام هفته بسیج براي
جذب حامی ایتام برنامه اي داشته باشیم. 

وي افزود: سیاست راهبردي امداد در بحث توانمندسازي است و لازم است براي رسیدن به این مهم نیاز به بهره مندي از همه ظرفیت
ها است. 
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عالیشاه با بیان اینکه 883 هزار خانوار در سطح استان مازندران تحت پوشش داریم، تصریح کرد: با توجه به اینکه بستر فراهم است در
هر شهرستان یک مرکز نیکوکاري کارآفرین مستقر شود و افراد به صورت عملیاتی وارد کار شوند. 

مدیر کل کمیته امداد امام خمینی(ره) مازندران با بیان اینکه اعتبار اشتغالزایی در سال جاري 200 میلیارد تومان بوده است،
خاطرنشان کرد: در این زمینه تاکنون 110 میلیارد تومان جذب شد. 

وي ادامه داد: 7500 پرونده را براي دریافت تسهیلات تشکیل و تحویل بانک دادیم و تا دو ماه دیگر کل اعتبار اشتغالزایی کمیته امداد
استان باید جذب شود. 

عالیشاه با اشاره به موضوع راستی آزمایی طرح هایی که توسط کمیته امداد ارائه می شود، یادآور شد: با نظارت ناظران استانداري
مشخص شد که از هزار طرح موجود، 850 طرح یعنی 85 درصد درآمد نسبی خود را داشتند. 

وي با بیان اینکه انتصابات این اداره کل بیشتر از قشر جوانان است و امیدواریم که جهاد دانشگاهی به ما کمک کند تا از جوانان نخبه
دانشگاهی بهره ببریم، خاطرنشان کرد: در بحث کارآفرینی با بسیج تفاهم نامه اي منعقد شد و به دنبال انعقاد تفاهم نامه و اجرایی

شدن آن با جهاد دانشگاهی نیز هستیم. 

ثبت 17 هزار طرح اشتغالزایی در کمیته امداد مازندران 

رضایی معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد مازندران نیز در این جلسه با اشاره به اینکه یکی از مباحثی که امسال به صورت جدي
پیگیري می کنیم موضوع راهبراي شغلی است که این طرح امسال اجرایی می شود، اظهار کرد: در تلاش هستیم تا این راهبران شغلی

را در کنار این افراد قرار دهیم تا در استمرار روند تولید تا عرضه محصولات همراه آنها باشند. 

وي با بیان اینکه یکی دیگر از اقدامات کمیته امداد در حوزه اشغال پیوند زدن زنجیره کار و تولید است، افزود: کمیته امداد سابقه
طولانی همکاري با جهاد دانشگاهی دارد و سالیان گذشته از دوره هاي مختلف آموزش هاي کوتاه مدت نهایت بهره را بردیم. 

رضایی با بیان اینکه فرصت هاي زیادي در دوره کرونا در جامعه ایجاد شده است، تصریح کرد: اکنون بستر برگزاري آموزش استارت
آپی و دوره هاي مجازي مهیا است. 

وي افزود: از 17 هزار طرح اشتغالزایی کمیته امداد که در سامانه ثبت شده 212 میلیارد تومان گردش مالی آنها است که امیدواریم
بتوانیم رونق بیشتري پیدا کند. 

توانمندسازي زنان مطلقه در دستور کار قرار بگیرد 

زینب تقوي معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی مازندران نیز با بیان اینکه جهاد دانشگاهی با در اختیار داشتن رسانه هایی چون ایسنا و
ایکنا و همچنین مرکز انتشارات و مطالعات فرهنگی می تواند به مجموعه کمیته امداد کمک کند، گفت: زندگی زنان بعد از طلاق یکی

از موضوعاتی است که کمتر به آن توجه شده و جهاد دانشگاهی در این زمینه دغدغه دارد. 

وي افزود: در خصوص توانمندسازي زنان مطلقه کمتر کار شده و لازم است تکنیک هاي محافظت از آسیب هاي اجتماعی و روانی به
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آنها آموخته شود. 

مسئله فروش؛ نقطه ضعف رونق مشاغل خانگی در مازندران 

محسن طالبی شلیمکی مدیر تجاري سازي، فناوري و اشتغال جهاد دانشگاهی مازندران با اشاره به اینکه 80 درصد از مشاغل کشور
کسب و کار کوچک هستند، گفت: در کشورهاي همچون چین به این گروه ها، گروه هاي خانوادگی می نامند و به تولید بدون کارخانه

ورود کردند. 

وي با اشاره به اینکه چین حتی کارخانه هاي ماشین سازي را وارد منازل مردم کرده است، اظهار کرد: تفاهم نامه اي میان جهاد
دانشگاهی کشور با وزارت کار در سه زمینه توانمندسازي، آموزش و فروش منعقد شده است چرا که معتقدیم نقطه ضعف در مشاغل

خانگی مسئله فروش محسوب می شود. 

مدیر تجاري سازي، فناوري و اشتغال جهاد دانشگاهی مازندران با بیان اینکه جهاد دانشگاهی به دنبال تولید بر اساس نیاز بازار است و
در این طرح به افراد آموزش هاي تخصصی که چگونه تولید بازار پسند داشته باشند را ارائه می دهد، گفت: با آموزش عمومی می

توانیم به افراد بگوییم که محصول خود را چگونه عرضه کنند.
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167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور

منبع: گیتی آنلاینشماره خبر:  113  |  تاریخ: 1399/08/28

مسئول «چرخ برکت» از ارسال 387 طرح و ایده به این رویداد به عنوان بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی صنعت پوشاك
خبر داد.

به گزارش گیتی آنلاین به نقل از روابط عمومی بنیاد
برکت، میرسامان پیشوایی با اشاره به برگزاري دوره
توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد
چرخ برکت گفت: 387 طرح و ایده از سوي اعضاي هیات
علمی، استارتاپ ها و فارغ التحصیلان دانشگاهی و دست
اندرکاران صنعت پوشاك به رویداد چرخ برکت به عنوان
بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی در صنعت پوشاك
کشور ارسال گردید که پس از ارزیابی هاي اولیه، 167

طرح پذیرفته شد. 
وي افزود: این طرح ها مربوط به بخش هاي مختلف
زنجیره صنعت پوشاك از تولید نخ و پشم گرفته تا توزیع

البسه می شود. همچنین برخی از طرح هاي رسیده به شکل تخصصی البسه کودك، مشاغل و کسب و کارها را مدنظر قرار داده اند. 
مسئول رویداد چرخ برکت تصریح کرد: نوآوري و توانایی کارآفرینی از جمله معیارهاي اصلی در پذیرش طرح ها و ایده هاي رسیده به

این رویداد است. 
پیشوایی درباره دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده نیز توضیح داد: این دوره براي صاحبان ایده ها و طرح هاي برگزیده در دو

سرفصل آموزش با محوریت کسب و کار و آموزش با محوریت مشکلات صنعت پوشاك برگزار می شود. 
وي خاطرنشان کرد: اعضاي هیات علمی دانشگاه علم و صنعت، چهره هاي شناخته شده اتحادیه پوشاك، صنعت مد و داوران جشنواره

فجر از جمله مدرسان در این دوره آموزشی هستند. 
مسئول چرخ برکت با اشاره به استقبال خوب از این رویداد ملی گفت: استقبال خیلی خوب طراحان و ایده پردازان از رویداد چرخ

برکت حتی پس از پایان مهلت ارسال طرح ها، باعث شده است تا به شکل بلندمدت به این رویداد نگاه کنیم. 
پیشوایی افزود: طرح ها و ایده هاي فراوانی از سراسر کشور به این رویداد ارائه شده است اما استان هاي تهران، اصفهان، بوشهر،

خوزستان و سیستان و بلوچستان بیشترین استقبال را از فراخوان چرخ برکت داشته اند. 
مسئول چرخ برکت با تقسیم بندي طرح هاي رسیده به دو دسته نوآورانه و کارآفرینانه بیان کرد: جوامع دانشگاهی شامل اعضاي
هیات علمی، فارغ التحصیلان و استارتاپ ها مشارکت فعالی در ارائه ایده به رویداد چرخ برکت داشته اند. همچنین طرح هایی نیز از

سوي دست اندرکاران صنعت پوشاك به این رویداد ارائه شده است. 
پیشوایی ادامه داد: پس از پایان دوره توانمندسازي، برگزیدگان در مرحله بعدي طرح هاي کسب و کار خود را نوشته و ارسال می

کنند. این طرح ها ارزیابی و به برگزیدگان تسهیلات مالی و غیرمالی بنیاد برکت و سرمایه گذاران داخلی و خارجی تعلق می گیرد. 
وي با تاکید بر این که هیچ محدودیتی در پذیرش طرح هاي کسب و کار برگزیده شده نیست، عنوان کرد: با توجه به طرح هایی که
دریافت شده است، تحقق 100 درصدي تولید 5 میلیون دست پوشاك و 2 هزار شغل به عنوان اهداف رویداد ملی چرخ برکت نه تنها
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دور از انتظار نیست، که حتی پیش بینی می کنیم بیشتر از برآوردهاي اولیه هم باشد. 
مسئول چرخ برکت در تشریح مراحل دیگر این رویداد اظهار داشت: آخرین مهلت دریافت طرح هاي کسب و کار 5 آذر است و این
طرح ها تا 10 آذر ارزیابی و نتایج نهایی اعلام می شود. 30 آذر نیز به عنوان پایان مسیر رویداد ملی چرخ برکت در نظر گرفته شده

که در این مرحله، طرح هاي برگزیده وارد فاز عملیاتی خواهند شد. 
معاون برنامه ریزي و توسعه منابع بنیاد برکت نیز در دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت اظهار

امیدواري کرد که این رویداد، گام بزرگی در جهت تامین زنجیره تولید در صنعت پوشاك باشد. 
نعمت االله رضایی با اشاره به واردات 50 درصدي البسه در کشور تصریح کرد: بازار پوشاك پتانسیل بالایی را براي توسعه و کار دارد و
بنیاد برکت با همکاري و تامین مالی، همکاري و پشتیبانی لازم و نظارت هاي کافی را براي ایجاد و تکمیل چرخه تولید در صنعت

پوشاك کشور خواهد داشت. 
گفتنی است، رویداد ملی چرخ برکت به منظور ایجاد جریان نوآوري و کارآفرینی در صنعت پوشاك در راستاي اهداف سال جهش
تولید و با هدف تولید 5 میلیون دست لباس و ایجاد 2 هزار شغل، از سوي بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام و با مشارکت دانشگاه

علم و صنعت برگزار می شود. 
انتهاي پیام/
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مهارت افزایی و بصیرت افزایی با لشکر سایبري سپاه تهران

منبع: شعار سالشماره خبر:  114  |  تاریخ: 1399/08/28

شعار سال: فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) با تاکید بر اینکه تلاش می کنیم با حضور در فضاي مجازي کاري
بکنیم تا با کسانی که می خواهند جوانان ما را فریب دهند، مقابله کنیم، گفت: لشکر سایبري سپاه تهران متشکل از 144

گردان سایبري در فضاي مجازي اقدام به انجام کار هاي آموزشی از جمله در حوزه کرونا، ...

شعار سال: فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) با تاکید بر اینکه تلاش می کنیم با حضور در فضاي مجازي کاري بکنیم
تا با کسانی که می خواهند جوانان ما را فریب دهند، مقابله کنیم، گفت: لشکر سایبري سپاه تهران متشکل از 144 گردان سایبري در
فضاي مجازي اقدام به انجام کار هاي آموزشی از جمله در حوزه کرونا، مهارت افزایی و بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ

گویی هاي معاندین در این فضا کرده اند. 

سردار محمدرضا یزدي فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ صبح سه شنبه در نشستی خبري به ارائه توضیحاتی
درباره برنامه هاي این مجموعه به مناسبت هفته بسیج پرداخت و خدمت رسانی به عموم مردم، بویژه اقشار محروم و نیازمندان،
افرادي که در این ایام با مشکلاتی بهداشتی و درمانی مواجه شدند و همچنین افرادي که اعضاي خانواده خود را در ایام کرونا از دست

داده اند را از برنامه هاي مجموعه متبوع خود برشمرد. 

وي افزود: امید آفرینی در جامعه به ویژه بویژه میان جوانان، تلاش براي افزایش رونق تولید و گسترش اقتصاد مقاومتی و هم افزایی و
بسیج امکانات و ظرفیت ها براي مقابله تمام عیار در کنار سایر دستگاه ها به ویژه ستاد مقابله با کروناي کلانشهر تهران از اهداف

محوري اقدامات سپاه تهران است. 

خدمات مشاوره اي و درمانی در 110 مسجد 

وي برپایی 110 میز ارائه خدمات شامل خدمات مشاوره اي و درمانی در 110 مسجد، برپایی 40 میز خدمت توسط بسیج اقشار، ارائه
خدمات صلواتی و تخفیف ویژه توسط اصناف بسیجی، برگزاري مسابقات و جشنواره هاي فرهنگی و ورزشی، افتتاح پروژه هاي
محرومیت زدایی و اجراي پویش سلیمانی ها که طی آن هر پایگاه بسیج یک خدمت را در محدوده خود ارائه خواهند کرد را از جمله

برنامه هاي سپاه تهران در هفته بسیج عنوان کرد. 

فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ خاطر نشان کرد: از ماه رمضان تاکنون 3 مرحله رزمایش کمک مومنانه بطور
وسیع اجرا شده است و مرحله چهارم در هفته بسیج در سطح شهر انجام می شود. 

وي با اشاره به اقدامات محوري انجام شده در سپاه تهران در حوزه اطلاعات و امنیت تصریح کرد: کشف انبار هاي احتکار لاستیک و
کشف هشتاد هزار لاستیک احتکار شده و همچنین 202 دستگاه تویوتا هایلوکس، کشف احتکار 1600 عدد عینک محافظ چشمی،
کشف انبار هاي احتکار2 میلیون و سیصد هزار دستکش پزشکی، کشف منابع معتنابهی الکل بهداشتی، کشف انبار هاي احتکار 86
هزار لیتر مواد ضد عفونی کننده و کشف انبار هاي احتکار مقادیر زیادي محلول هاي ضد عفونی کننده دست، لباس محافظ (گان)،

اسپري ضدعفونی کننده و تب سنج و اکسی متر از جمله اقدامات امنیتی و اطلاعاتی سپاه تهران در ایام شیوع بیماري کرونا است. 
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فرمانده سپاه تهران در ادامه به ارائه گزارشی از اقدامات انجام شده و برنامه هاي این نهاد در حوزه سازندگی و محرومیت زدایی
پرداخت و گفت: تولید و توزیع 40 میلیون ماسک از ابتداي کرونا، تهیه و توزیع یک میلیون بسته معیشتی و برنامه ریزي تهیه و
توزیع یک میلیون بسته معیشتی تا پایان سال جاري به ارزش حدود 500 هزار تومان، توزیع صد هزار بسته نوشت افزار، تحت پوشش
قرار دادن 500 هزار نفر از اقشار نیازمند، اجرا و تکمیل 500 پروژه عمرانی در تهران و 500 پروژه عمرانی در سایر استان ها که تامین
سه منبع 320 هزار لیتري آب در روستا هاي غیزانیه از جمله این پروژه ها محسوب می شود، اجراي 300 کارگاه توانمند سازي
اقتصاد مقاومتی در تهران، ایجاد 700 صندوق کارآفرینی و اشتغال آفرینی با کمک مردم و خیرین، ارائه خدمات فنی و حرفه اي به 3
هزار نفر و بهره مند کردن 300 نفر از خدمات خوداشتغالی، تامین 110 تبلت با کمک خیرین و در اختیار گذاشتن آن ها به دانش
آموزان نیازمند، تحویل 1700 بسته جهیزیه شامل 15 قلم اساسی و برنامه ریزي براي تامین و توزیع هزار بسته تهیه تا پایان سالاز

جمله اقدامات انجام شده در سپاه تهران بزرگ در حوزه سازندگی و محرومیت زدایی است. 

سردار یزدي همچنین به فعالیت هاي اجتماعی سپاه تهران اشاره و خاطر نشان کرد: در مرکز شهید زیادیان 1500 معتاد را درمان و
اخیرا نیز مرکزي براي درمان بانوان معتاد متجاهر را افتتاح کردیم. این مرکز آمادگی پذیرش 150 نفر را دارد. مرکز دیگري را نیز در
غرب تهران در دست آماده سازي داریم که با افتتاح آن هیچ زن معتاد متجاهري را که در تهران بی سرپناه باشد، نخواهیم داشت. در
این زمینه همچنین پنج مرکز امر به معروف و نهی از منکر در تمام سطوح و موضوعات راه اندازي خواهد شد و هدف آن فقط حجاب
نخواهد بود. ما 250 گروه تذکر لسانی در حوزه بهداشت و درمان براي استفاده از ماسک و20 تیم امر به معروف براي مقابله با گران

فروشی ایجاد کرده ایم. 

وي با بیان اینکه امروز 44 پایگاه علمی سپاه تهران در تهران فعالیت می کند، اظهار کرد: هر کدام از این پایگاه هاي علمی توانایی
اجراي پروژه هاي علمی را دارند که در برخی از این پایگاه هاي علمی نوآوري هایی صورت گرفته که به ثبت رسیده است. همچنین

هشت مرکز رشد و فناوري علمی ایجاد کرده ایم که هفتاد واحد فناوري در آن ها مستقر هستند. 

کلینیک عارضه یابی و رفع موانع تولید صنایع در مجموعه بسیج کارخانجات 

فرمانده سپاه تهران گفت: یک کلینیک عارضه یابی و رفع موانع تولید صنایع در مجموعه بسیج کارخانجات ما ایجاد شده است. راه
اندازي اتوبوس علمی اتو دانش که شامل آزمایشگاهی است که در مناطق محروم حضور پیدا می کند و می تواند به دانش آموزان این
مناطق خدمت رسانی کند. برخی بسیجیان ما محصولات دانش بنیانی را تولید کردند که توان صادرات دارد و این کار آغاز شده است.
همچنین به دنبال ایجاد یک پارك علم و فناوري هستیم که کار هاي انجام شده است که امیدواریم تا پایان سال این پارك نیز راه

اندازي شود. 

سردار یزدي در ادامه گفت: در راستاي ارائه خدمات به کادر درمان از هفته گذشته با کمک بسیج ادارات ده خدمت مختلف از جمله
خدماتی نظیر ثبت احوال، کارت سوخت و ارائه انشعابات آب، برق، کار و تلفن به پزشکان و پرستاران به پزشکان و پرستاران خدمات

ارائه می شود. 

وي همچنین در پاسخ به پرسشی درباره اقدامات سپاه تهران در حوزه تامین امنیت طی دو هفته آتی خاطر نشان کرد: از ابتداي سال
99 در ارتباط با ایجاد امنیت در سطح شهر همکاري هایی داشته ایم؛ در هفته هاي آتی نیز که با دو هفته تعطیلی مواجه هستیم با

دوستان نیروي انتظامی همکاري هایی خواهیم داشت. 
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فرمانده سپاه حضرت محمد رسول االله (ص) تهران بزرگ در پاسخ به پرسش دیگري درباره فعالیت هاي این مجموعه در فضاي
مجازي به ویژه در ایام کرونا اظهار کرد: از ابتداي شیوع کرونا در جلسات مختلف گسترش دولت الکترونیک را دنبال کردیم؛ در عین
حال لشکر سایبري سپاه تهران متشکل از 144 گردان سایبري در فضاي مجازي اقدام به انجام کار هاي آموزشی از جمله در حوزه
کرونا، مهارت افزایی و بصیرت افزایی و رفع ابهام آفرینی ها و دروغ گویی هاي معاندین در این فضا کرده اند. همواره تلاش می کنیم با
حضور در فضاي مجازي کاري کنیم تا با کسانی که می خواهند جوانان ما را فریب دهند، مقابله کنیم و با ارائه آموزش هاي لازم

جوانان را در برابر دروغ آفرینی هاي و تردید آفرینی ها به نوعی واکسینه کنیم. 

entekhab.ir، 585234 :شعار سال، با اندکی تلخیص و اضافات برگرفته از انتخاب، تاریخ انتشار: 28آبان 1399، کد خبر
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هدایت سرمایه ها به بورس

منبع: صداي بورسشماره خبر:  115  |  تاریخ: 1399/08/28

معاون سرمایه گذاري و توسعه بازار شرکت تأمین سرمایه امید، گزارش هاي شش ماهه شرکت ها را جذاب و فراتر از انتظار
تحلیلگران توصیف کرد.

معاون سرمایه گذاري و توسعه بازار شرکت تأمین سرمایه
امید، گزارش هاي شش ماهه شرکت ها را جذاب و فراتر از

انتظار تحلیلگران توصیف کرد. 

به گزارش صداي بورس، احسان عسکري اظهار کرد:
گزارش هاي شش ماهه به واسطه رشد قیمت ارز در بازار
آزاد و نیمایی و تصمیمات اتخاذ شده در خصوص فروش
ارز شرکتهاي صادرات محور از سوي دولت جذابیت زیادي
را با خود به همراه داشت که بخشی از آن فراتر از انتظارات

تحلیلگران بوده است. 

وي توضیح داد: این گزارش ها بیان کننده عدم محدودیت موثر کرونا بر تولید و فروش شرکتها و همچنین تاثیر اندك تحریم هاي
اقتصادي بر فروش شرکتهاي صادرات محور بوده که خبر بسیار خوبی براي بازار بود. 

این کارشناس بازار سرمایه افزود: با توجه به روشن شدن وضعیت انتخابات آمریکا، خوشبینی ها نسبت به برخی گشایش ها میان
ایران و سایر کشورهاي عضو برجام افزایش یافت که امید می رود با بهبود شرایط، قیمت ارز در بازار در میان مدت اصلاح شده و به

محدوده 20 تا 24 هزار تومان به ثبات برسد که در این حالت همچنان تمامی صنایع بورسی جذابیت هاي خود را دارند. 

وي گفت: شرکت هاي صادرات محور که با قیمت نیمایی ارز خود را به فروش می رسانند همچنان بسیار فراتر از میانگین دو سال
گذشته ارز صادراتی خود را به ریال تبدیل می کنند و در نتیجه شاهد کاهش درآمد در سالهاي آتی نخواهیم بود و از سوي دیگر
احتمال راهیابی آن ها به بازارهاي جهانی تسهیل تر خواهد شد و امکان پیاده سازي طرح هاي توسعه اي و نوسازي خطوط تولید

فراهم می شود. 

همه گزینه هاي خوب سرمایه گذاري 

به گفته عسکري، دولتهاي دموکرات عموما به دنبال افزایش هزینه ها و کسري بودجه و بالا بردن نرخ تورم هستند که این موضوع
موجب افزایش قیمت کامودیتی ها و به نفع شرکتهاي صادرات محور خواهد بود. لذا این دسته از شرکتها گزینه هاي خوب سرمایه

گذاري براي بلندمدت خواهند بود. 

معاون سرمایه گذاري و توسعه بازار شرکت تأمین سرمایه امید، خاطرنشان کرد: شرکتهایی که مصرف کننده ارز هستند و مواد اولیه
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خود را وارد می کنند یا از حضور شرکاي تجاري خارجی در تولید محصولات جدید و توسعه بازار منتفع می شوند نیز می توانند مورد
توجه قرار بگیرند. علاوه بر این صنایعی هم که از روابط بین المللی در تجارت و مبادلات مالی نفع می برند همچنان گزینه هاي خوبی
در بلندمدت هستند. بنابراین می توان اذعان کرد با بهبود شرایط سیاسی و ایجاد گشایش هاي اقتصادي بازار سرمایه می تواند گزینه

جذاب براي سرمایه گذاري بلندمدت باشد. 

عسکري در پاسخ به این سوال که صعود قیمت کامودیتی ها در بازارجهانی چه تاثیري بر کل بازار سرمایه دارد و شرکت هاي متاثر
کدامند، گفت: از آن جا که شرکت هاي وابسته به قیمت هاي جهانی وزن بسیار بالایی در ارزش کل بازار سرمایه کشور دارند، تغییر
در قیمت کامودیتی ها می تواند سودآوري این شرکت ها را دستخوش تحول کند که در نتیجه تعیین کننده روند بازار سرمایه خواهد

بود. 

صنایع منتفع از رشد قیمت ها در بازارهاي جهانی 

وي افزود: صنایع پتروشیمی و فلزات اساسی و برخی شرکت هایی که وزن فروش صادراتی آن ها نسبت به کل بالاتر است از رشد
قیمت ها در بازارهاي جهانی منتفع می شوند. از طرفی با توجه به پیشینه سیاست هاي اقتصادي دولت هاي دموکرات در آمریکا پیش

بینی می شود در سایه این سیاست ها در سالهاي پیشرو، رشد قیمتها را در بازار کامودیتی شاهد باشیم. 

عسکري در ادامه گفت و گو درخصوص اثرنرخ سود سپرده هاي بانکی بر بازار سرمایه اظهار داشت: مشخصا بازار پول به عنوان رقیب
بازار سرمایه تلقی می شود و تغییر در نرخ سود می تواند بر وضعیت بازار سهام تاثیرگذار باشد. 

وي تصریح کرد: آنچه سیاست گذار بازار پول به دنبال آن است کاهش حجم نقدینگی سرگردان در بازار و مدیریت فعالیت هاي سفته
بازانه بازیگران سایر بازارهاست که یکی از ساده ترین و در دسترس ترین اقدامات افزایش سود سپرده بانکی است و تجربه نشان داده

در بلندمدت به کمک رشد اقتصادي کشور نیامده و عملا رکود را به تورم افزوده است. 

معاون سرمایه گذاري و توسعه بازار شرکت تأمین سرمایه امید، ادامه داد: باید توجه داشت که بازار سرمایه به عنوان بازوي تامین مالی
بلندمدت اقتصاد همواره در کنار بازار پول است و با توجه به اقبال عموم مردم به آن، بازار سرمایه می تواند در تامین نقدینگی
شرکتهاي بزرگ و محرك رشد اقتصادي نقش آفرینی کند. لذا شخصا فکر می کنم افزایش نرخ سود بانکی در حد یک تا دو درصد

تاثیر چندانی در بازار سرمایه در میان مدت و بلندمدت ایجاد نمی کند. 

منابع از بازار جذاب خارج نمی شود 

به گفته عسکري، جذابیت هاي بازار سرمایه در سودآوري شرکت ها آن قدر بالاست که منابع از بازار خارج نخواهد شد ولی افزایش
همین میزان سود سپرده بانکی احتمالا موجب افزایش هزینه هاي تامین مالی براي شرکت ها و معطل ماندن طرح هاي توسعه اي
براي دستیابی به منابع مالی و در نتیجه بروز رکود اقتصادي خواهد شد که ضررهاي زیادي براي کلیت اقتصاد به همراه خواهد داشت.

وي تصریح کرد: گزینه جایگزین افزایش سود سپرده بانکی براي مدیریت نقدینگی، هدایت سرمایه ها به سمت بازار سهام است که می
تواند علاوه بر جلوگیري از مضرات حضور نقدینگی در سایر بازارهاي سفته بازي، منابع مالی را به سمت طرح هاي توسعه اي شرکتها

و طرح هاي زیرساختی دولت هدایت کند تا منافع آن در افزایش اشتغال و رشد اقتصادي پدیدار شود. 
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این کارشناس بازار سرمایه ادامه داد: اقتصاد هاي توسعه یافته، بازارهاي مالی توسعه یافته دارند که بازیگران اصلی آن بانک ها و
هلدینگ هاي بزرگ هستند؛ لذا شرایط باید به گونه اي باشد که قیمت پول در بازارها از طریق ابزارهاي مالی قابل معامله در بازار

سرمایه و با سازوکار عرضه و تقاضا تعیین شود. این نقطه آرمانی است که امیدواریم روزي شاهد این موضوع در بازار سرمایه باشیم. 

بازار سرمایه نیازمند اعتمادسازي و ثبات در تصمیم 

وي در پاسخ به این سوال که عوامل روانی اثرگذار بر بازار سرمایه و راهکار خروج از این نگرانی ها چیست و براي ادامه روند صعودي
به چه مواردي احتیاج است، گفت: پایه و اساس بازار سرمایه بر متغیرهاي متعددي قرار گرفته است که در شرایط مختلف تاثیر آن ها
بر شرکتها متفاوت بوده و جهت بازار را تعیین می کند. در شرایط کنونی بازار سرمایه به شدت به ثبات در تصمیم سازي ها و ایجاد

حس اعتماد در سرمایه گذاران نیاز دارد. 

عسکري با بیان اینکه بازار سهام بازاري بلندمدت است و حضور بلندمدت سرمایه گذاران در این بازار الزاماتی را می طلبد که بیشتر در
سازوکارهاي شفاف و منظم معاملات و نظارت نهفته است، افزود: نهادهاي ناظر بازار سرمایه باید به دنبال به روزرسانی قوانین و
مقررات مطابق با تجربیات بین المللی، اصلاح سیستم هاي معاملاتی و نظارت بر فعالیت هاي سرمایه گذاران، کشف و جلوگیري از

تقلب ها و دستکاري در بازار و همچنین تسهیل در کسب و کارهاي نهادهاي مالی همراه با نظارت دقیق باشند. 

معاون سرمایه گذاري و توسعه بازار شرکت تأمین سرمایه امید، در پایان یادآور شد: بازار سهام به واسطه ماهیت و ذات خود همواره با
نوسانات متعددي همراه است که این نوسانات اجتناب ناپذیر است و فعال بازار سهام باید آن را بپذیرد و اقدام به فعالیت کند، اما
تغییرات مداوم قوانین و مقررات و ریزساختارهاي بازار، اظهارات ضد و نقیض افراد غیرمرتبط با بازار سرمایه و مواردي دیگر حس

اعتماد سرمایه گذاران را تخریب می کند که عواقب آن براي اقتصاد بسیار سنگین خواهد بود. 

منبع: سنا
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در پرداخت تسهیلات، باید حمایت از تولید و اشتغال مدنظر قرار گیرد

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  116  |  تاریخ: 1399/08/28

خبرگزاري آریا - عباس نجفی عضو هیات مدیره بانک
توسعه تعاون تأکید کرد: پرداخت تسهیلات به مشتریان
باید با هدف حفظ اشتغال موجود، حمایت از تولید و ایجاد
اشتغال جدید پرداخت گردد و این یکی از اساسی ترین

خط مشی ها در بانک توسعه تعاون است. 
به گزارش خبرگزاري آریا ،عباس نجفی عضو هیات مدیره
بانک توسعه تعاون که به همراه حججی رئیس اداره کل
اعتبارات و امیري رئیس اداره کل بازاریابی و ارتباط با
مشتریان این بانک به استان البرز سفرکرده، ضمن بازدید از

اداره شعب و شعب استان، از صنایع و کارخانه هاي فعال و مولد استان البرز نیز بازدید نمود. 
در جریان این سفر، نجفی طی جلسه بررسی عملکرد استان البرز ضمن ابراز خرسندي از عملکرد مطلوب استان، اظهار داشت: عملکرد
استان البرز به عنوان الگویی براي همه استان ها است. وي افزود: با توجه به اینکه بخشی از نیاز اساسی کشور توسط شبکه بانکی
تأمین می گردد، گفت: شبکه بانکی همواره پشتیبان رونق تولید و اشتغال بوده و باوجود همه مشکلاتی که ظالمانه در اثر تحریم ها به

بانک ها تحمیل شده، تمام توان خود را در این مسیر به کار بسته است. 
عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون بابیان این موضوع که ایجاد اشتغال سبب کاهش آسیب هاي اجتماعی و به تبع آن کاهش فساد
می گردد، عنوان کرد: باید ببینیم هر حرکتی که می کنیم چه تأثیري بر زندگی مردم می گذارد. نجفی همچنین ضمن بازدید از
شعب شهید رجایی، هشتگرد و نظرآباد، از شرکت هاي تولیدي شکلات سازي باراکا، موکت پارس و شرکت فروکتوز ناب نیز بازدید
نمود. در این بازدیدها به دستور عضو هیات مدیره بالغ بر 100 میلیارد تومان تسهیلات جهت سرمایه ثابت و سرمایه در گردش براي
این شرکت ها مصوب گردید. گفتنی است در مجموعه شکلات سازي باراکا بیش از 1200 نفر به طور مستقیم مشغول به فعالیت

هستند. 
همچنین تسهیلات پرداختی بانک توسعه تعاون به دو شرکت موکت پارس و فروکتوزناب نیز زمینه تثبیت بیش از 900 فرصت شغلی

را در این مجموعه هاي تولیدي فراهم خواهد ساخت. 
<--
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سند ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان رونمایی شد

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  117  |  تاریخ: 1399/08/28

خبرگزاري آریا- سند ارتقاي فرهنگ توانمندسازي
مددجویان، امروز با حضور معاون اشتغال و خودکفایی

کمیته امداد رونمایی شد. 
به گزارش خبرگزاري آریا، حجت االله عبدالملکی معاون
اشتغال و خودکفایی کمیته امداد در آیین رونمایی از سند
ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان کمیته امداد که
عصر امروز (چهارشنبه) در کمیته امداد امام خمینی (ره)

برگزار شد، با بیان اینکه در سال 1398 رهبر معظم انقلاب اسلامی در حکم رئیس کمیته امداد بر حفظ کرامت انسانی و توانمندسازي
مددجویان کمیته امداد تأکید کردند، اظهار داشت: این سند در راستاي توانمندسازي سه گروه معلولان، زنان سرپرست خانوار و

کودکان تهیه و اجرایی خواهد شد. 
وي افزود: افزایش دانش و مهارت، تقویت و خودباوري، استفاده از ظرفیت رسانه ها، استفاده از پویش هاي مختلف، حمایت از

محصولات و آثار فرهنگی و حمایت از پژوهشگران از راهبرد هاي این سند است. 
معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد گفت: در این سند، نقش دستگاه هاي مختلف مشخص شده است و سازمان برنامه و بودجه

باید اعتبارات آن را تخصیص دهد.
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قیمت شیرخام افزایش یافت

منبع: بازار نیوزشماره خبر:  118  |  تاریخ: 1399/08/28

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با اعلام نرخ جدید محصولات لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش
قیمت لبنیات خبرداد.

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با اعلام نرخ جدید محصولات لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش
قیمت لبنیات خبرداد. 

محمدرضا بنی طبا، سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی گفت: براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت شیرخام از درب دامداري
ها 4150 تومان شد و تمام دامداري ها نیز مکلف هستند که شیرخام را با این قیمت مصوب به کارخانه ها تحویل دهند و فروش

شیرخام بیش از 4150 تومان تخلف است و سازمان تعزیرات به آن ورود خواهد کرد. 

وي با بیان اینکه افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي کوچک تولید لبنیات برمی دارد، افزود: زیرا این واحدها سهم کمی از بازار
دارند و اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل توجهی دارند. 

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی اظهار کرد: افزایش قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، براساس توافقات
صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار تومان، شیر نایلونی
5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500 تومان،سه درصد
چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان، قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان، قیمت کره حیوانی
100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. همچنین قیمت ماست کم چرب 900 گرمی 8000 تومان و ماست پرچرب 900 گرمی 9700

تومان تعیین شده است. 

قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز گذشته قیمت آن تغییر کرد
و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید. 

برچسب ها: شیر خام ، لبنیات ، فرآورده هاي لبنی
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رئیس سازمان زندان ها: زنجیره اشتغال زندانیان پس از آزادي باید توسط

دستگاه هاي متولی تکمیل شود

منبع: میزانشماره خبر:  119  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس سازمان زندان ها در راستاي پیگیري مشکلات مطرح شده در بازدید شبانه از ندامتگاه مرکزي کرج، صبح امروز با
حضور در استان البرز، با مقامات این استان دیدار و گفتگو نمود.

خبرگزاري میزان - حاج محمدي، رئیس سازمان زندان ها در راستاي پیگیري مشکلات مطرح شده در بازدید شبانه از ندامتگاه
مرکزي کرج، صبح امروز با حضور در استان البرز، با مقامات این استان دیدار و گفتگو نمود. 

رئیس سازمان زندان ها در دیدار با آیت االله حسینی نماینده ولی فقیه در استان البرز بر لزوم همکاري نخبگان فرهنگی در فعالیت
هاي اصلاحی و تربیتی زندان تاکید نمود. 

وي گفت: بیانات ارزشمند و مترقی امام (ره) و رهبري عزیز در خصوص ضرورت تبدیل زندان به دانشگاه و آموزشگاه نیکی ها، مسیر و
هدف غایی در امر زندانبانی را تبیین نموده است و تمام تلاش ما رسیدن به این نقطه آرمانی است. 

حاج محمدي افزود: متاسفانه علیرغم تلاش هاي صورت گرفته در سالیان گذشته و حضور عزیزانی چون شهید لاجوردي، هنوز با آن
نگاه و اهداف زندانبانی اسلامی و شکل مطلوب فاصله داریم. 

عضو شوراي عالی قضایی اظهار داشت: در مرام و نگاه بزرگان ما؛ زندان داراي نقش درمان گري و تربیتی است و ما براي موفقیت در
این امر نیاز به کار فرهنگی عمیق و رفع مشکلات و دغدغه هاي زندانیان داریم. 

حاج محمدي در بخش دیگري از سخنان خود با بیان اینکه بیکاري از علل وقوع جرم است گفت: در زندان ها براي توسعه اشتغال
اقدامات گسترده اي را شروع شده و هدف ما رسیدن به اشتغال 50درصدي تا پایان سال است. 

وي افزود: زنجیره اشتغال در داخل زندان شروع می شود اما براي پیشگیري از وقوع جرم و از بین بردن زمینه ارتکاب مجدد جرم، این
زنجیره در بیرون از زندان و با همکاري دستگاه هاي متولی تکمیل شود. 

رئیس سازمان زندان ها با اشاره به فعالیت گروه هاي جهادي در زندان در دور جدید مدیریتی اظهار داشت: درست است که زندان بعد
امنیتی دارد اما بعد فرهنگی آن هم برجسته و مهم است از این رو نخبگان فرهنگی کشور و آنهایی که دغدغه نظام و انقلاب و مردم را

دارند براي کمک به زندان و تلاش براي دستگیري از انسان هاي آسیب دیده وارد این عرصه جهادي شوند. 

حاج محمدي در انتها از آیت االله حسینی همدانی خواست براي بهبود شرایط و جلب مشارکت دستگاه هاي مختلف اجرایی و گروه
هاي مردمی در استان، مجموعه زندان ها را یاري نمایند. 

آیت االله حسینی همدانی نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج نیز در این دیدار بیان داشت: موضوع زندان و زندانیان
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داراي ابعاد مختلفی است که براي تدوین یک برنامه مناسب و هماهنگ باید همه ابعاد آن بررسی و مدنظر قرار گیرد. 

نماینده ولی فقیه در استان اظهار داشت: ریشه بسیاري از جرایم فقر و اعتیاد است و نمی توان بدون همکاري دستگاه هاي مختلف بر
این مشکلات و از بین بردن جرم در جامعه و کاهش جمعیت کیفري فائق آمد. 

آیت االله حسینی با بیان اینکه در جریان اخبار مربوط به زندان ها می باشد گفت: بازدید شبانه شما از زندان و حضور سرزده در آنجا
کار خوبی بود که امیدوارم با پیگیري مشکلات این بازدیدها آثار و برکات خوبی داشته باشد. 

وي به اجراي طرح پنج شنبه هاي قرآنی در زندان هاي استان البرز نیز اشاره کرد و گفت: این اقدامات ارزشمند است و من تشکر می
کنم و انشاالله این اقدامات که با اخلاص انجام می شود منجر به نجات این انسان ها شود. 

امام جمعه کرج به موضوع تراکم جمعیت زندان ها نیز اشاره کرد و گفت: اگر معضل تراکم جمعیت در زندان ها حل نشود اقدامات
اصلاحی و تربیتی کم اثر خواهد بود. 

وي با بیان اینکه کار تربیتی کاري تخصصی است گفت: براي انجام برنامه هاي اصلاحی و تربیتی در زندان ها باید از نیروهاي
متخصص و کسانی استفاده نمود که بتوانند مفاهیم اخلاقی و تربیتی را به شکل درست به زندانیان منتقل کنند. 

نماینده ولی فقیه در استان البرز در بخش دیگري از سخنان خود به موضوع اشتغال در زندان ها نیز اشاره کرد و گفت: در هر استان
باید متناسب با امکانات و ظرفیت هاي موجود براي اشتغال زندانیان برنامه ریزي شود. 

آیت االله حسینی با اشاره به حدیثی از حضرت امیرالمومنین (ع) گفت: حضرت علی (ع) تعبیري دارند مبنی بر اینکه گناه نکردن آسان
تر از توبه کردن است این همان مساله پیشگیري بهتر از درمان است را براي ما تبیین می کند لذا باید کاري کرد که اصلا کسی
مرتکب جرم نشود و اگر فردي وارد زندان شد نباید پس از آزادي او را رها کرد و باید ضمن انجام برنامه هاي تربیتی در زندان ها براي

اشتغال و کمک به زندانی پس از آزادي نیز برنامه ریزي کرد. 

در این جلسه دادستان مرکز استان نیز گزارشی از وضعیت قضایی استان ارائه نمود. 

از نکات جالب در این دیدار دعاي آیت االله حسینی براي بیکار شدن و کسادي کار مجموعه قضایی و زندان ها بود. 

انتهاي پیام/
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حمایت از کارآفرینی براي رفع مشکل بیکاري/ درخواست کارآفرینان از

مسئولان؛ کارشکنی نکنید

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  120  |  تاریخ: 1399/08/28

 به گزارش خبرگزاري فارس از جهرم، هفته سوم نوامبر
(هفته آخر آبان ماه) هفته جهانی کارآفرینی (GEW) نامگذاري و ایران هم از سال 1392 به کمپین جهانی هفته کارآفرینی متصل

 
شده است. 

کارآفرینی، توصیف فردي است که با پذیرفتن ریسک اقتصادي و با امید به سودآوري، یک کسب وکار را راه اندازي و مدیریت می کند
و کارآفرینی فرآیند اقداماتی است که یک کارآفرین به عنوان شخصی که همیشه به دنبال ایده هاي تازه است، به آن ها متوسل می

 
شود تا با پذیرفتن ریسک و تردیدهاي ذاتی موجود در هر اقدام جدید، از آن ایده ها فرصت هاي تازه خلق کند. 

کارآفرینی امروزه جایگاه ویژه و متمایزي در دنیاي مدرن پیدا کرده است و در واقع، توسعه صنعتی، رشد محلی و افزایش اشتغال،

 
همه و همه به توسعه و رشد کارآفرینی وابسته است. 

پیش از هر چیزي یک کارآفرین نیازمند تلاش متعهدانه است و امروزه در کشور به دلیل شرایط موجود اقتصادي و تحریم هاي

 
ظالمانه دشمنان باید نگاه و توجه ویژه اي به کارآفرینان شود. 

اگر دولت حمایت و توجه خود را به بخش کارآفرینان بیشتر کند طبیعتا بخشی از وظایف خود نسبت به فراهم کردن کار براي جوانان
را به صورت غیرمستقیم حل کرده است. 
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اشتغال براي 150 خانواده نیازمند جهرمی/مسئولان کارشکنی نکند 

کارآفرین جوان جهرمی در گفت وگو با خبرنگار فارس با بیان اینکه بنیاد خیریه موج مهربانی در سال 93 به همت تعدادي از جوانان
شهرستان جهرم فعالیت خود را در زمینه مدرسه یاري و مدرسه سازي آغاز کرد. اظهار داشت: در راستاي توانمند سازي مادران

 
سرپرست خانوارتحت حمایت بنیاد خیریه موج مهربانی، خانه اشتغال این بنیاد از سال 97 شروع به کار کرده است. 

مهرداد الطافی افزود: خانه اشتغال در مرحله اول با هدف کارگاه خیاطی فعالیت خود را آغاز کرد و دوره هاي تخصصی در این

 
زمینه برگزاري شد. 

مدیرعامل بنیاد خیریه موج مهربانی گفت: همچنین با همکاري فنی و حرفه اي شهرستان جهرم، کلاس هاي گلدوزي، تراریوم،
پرورش گل هاي آپارتمانی، پرورش گیاهان دارویی، بافتی، صنایع دستی، ملیله دوزي و .... براي خانواده هاي تحت پوشش بنیاد برگزار

شد. 

وي با بیان اینکه سپس بنیاد خیریه موج مهربانی با خرید وسایل و ایجاد باز فروش براي این خانواده اشتغال زایی ایجاد کرد، بیان
کرد: این پروسه همچنان فعال می باشد و کلاس هاي مختلفی در حال برگزاري است تا بتوان زمینه فعالیت فعالیت اشتغال افراد

 
تحت حمایت را گسترش داد. 

این کارآفرین جوان جهرمی با اشاره به اینکه در حال حاضر در کارگاه خیاطی نیز مددجویان موسسه در حال تولید ماسک و لباس
فرم بیمارستان هستند، خاطر نشان کرد: بنیاد خیریه موج مهربانی تا کنون براي بیش از 150 نفر و حدود 100 خانوار از خدمات خانه

 
اشتغال بهره مند کرده است. 

الطافی با بیان اینکه هدف از ایجاد اشتغالزایی توانمند سازي افراد تحت حمایت این خیریه بوده است، اظهار داشت: افرادي که اکنون

 
در خانه اشتغال موسسه مشغول هستند معمولا خانم هاي سرپرست خانوار یا خانواده هاي نیازمند شهرستان جهرم هستند. 

وي با بیان اینکه امکانات ما بسیار محدود است و نیازمند همکاري و کمک مسئولان هستیم، گفت: درخواست ما این است

 
که مسئولین کارشکنی انجام ندهند و با برون سپاري و حمایت از کارآفرینان، کارآفرینی را حمایت کنند. 
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مدیرعامل بنیاد خیریه موج مهربانی در پایان اعلام کرد: عموم مردم می توانند با مراجعه به وبسایت بنیاد خیریه موج مهربانی با خرید

 
خود از این افراد و خانواده هاي نیازمند حمایت کنند. 

لازم به ذکر است مهرداد الطافی، مدیرعامل بنیاد خیریه موج مهربانی سال 2018 به عنوان سفیر جوانان کارآفرین ایران در سازمان

 
همکاري هاي شانگ هاي شرکت کرده است. 

 
جوانان ایران با استعداد و پرتلاش هستند تنها با حمایت و تشویق آنان موفق به برداشتن قدم هاي بزرگ و مفید خواهند بود. 

متاسفانه در برخی موارد موانع زیاد و بروکراسی سخت اداري موجب عقب نشینی و ضعیف شدن روحیه کارآفرینان به خصوص در

 
حوزه صنعت می شود. 

کارآفرینی اقدام بسیار مبارك، ارزشمند و نیازمند حمایت مسئولان است تا کارافرینان با انگیزه و قدم هاي مصمم در این راه گام

 
بردارند چرا که بهترین مسیر براي رفع مشکل بیکاري کشور حمایت از کارآفرینان براي ایجاد طرح هاي اشتغالزایی است. 

انتهاي پیام/ن
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پرونده 40 شهید مدافع سلامت تکمیل شد

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  121  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرگزاري فارس از سمنان، محمود پاك دل
بعدازظهر امروز در آیین معارفه مدیرکل بنیاد شهید و امور
ایثارگران استان سمنان اظهار کرد: معوقاتی در خصوص
پرداخت حق درمان، مطالبات و پاداش خانواده هاي شهدا،
جانبازان و ایثارگران در کشور داشتیم که اقدامات لازم در

دستور کار قرار گرفت. 

او اضافه کرد: بخشی از این معوقات و حقوق خانواده هاي
شهدا، جانبازان و ایثارگران کشور توسط دولت و مابقی نیز از محل املاك این بنیاد پرداخت شد. 

معاون تعاون و امور اجتماعی سازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران گفت: می توان گفت که مطالبات به طور کامل پرداخت شده است؛
امروز مراکز طرف قرارداد بیمه اي به دو برابر افزایش یافته و بازپرداختی هاي خانواده هاي شهدا، جانبازان و ایثارگران در مدت بسیار

کوتاه انجام می شود. 

پاك دل افزود: شرایطی ایجاد شد و تلاش هاي خوبی صورت گرفت که شاهدیم که برخی نارضایتی هاي موجود برطرف شده است. 

او ادامه داد: در بحث شهداي مدافع سلامت، پرونده 40 نفر از این شهداي والامقام نهایی و تکمیل شده و پس از ثبت در سامانه بنیاد
شهید و امور ایثارگران، ارائه خدمات به خانواده این عزیزان انجام می شود. 

معاون تعاون و امور اجتماعی سازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران گفت: از تلاش هاي و زحمات هفت ساله مدیرکل سابق بنیاد شهید
و امور ایثارگران استان سمنان تقدیر کرده و از توانمندي هاي او در بخش هاي دیگر استفاده خواهیم کرد. 

لزوم پرداخت مطالبات توسط بنیاد شهید 

حبیب االله خجسته پور، معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار سمنان نیز با بیان اینکه خانواده شهدا چشم و چراغ ملت و
جانبازان سرداران نهضت و بسیار ارزشمند و باعث افتخار هستند، گفت: بنیاد شهید و امور ایثارگران طیف وسیع و گسترده اي از
وظایف مختلف اعم از آموزش، درمان، اشتغال، سرمایه گذاري اقتصادي و سایر موارد را به جامعه هدف مقدس خود که همان خانواده

معزز شهدا و ایثارگران هستند ارائه می کند و به مثابه یک دولت کوچک است. 

وي افزود: می طلبد تا کسی که در جایگاه مدیریتی این مجموعه قرار می گیرد، پرانرژي و پرتوان در جهت رسیدگی به امور جامعه
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هدف این مجموعه گام بردارد و این دولت کوچک را براي جامعه هدف خود راهبري کند. 

خجسته پور بیان کرد: سرکشی از خانواده هاي شهدا، جانبازان و ایثارگران استان به صورت مستمر و بیش از پیش در دستور کار قرار
گیرد؛ به گونه اي که خانواده هایی که کمتر مورد سرکشی قرار گرفتند، در اولویت قرار گیرند و شاهد این موضوع نباشیم که احیاناً

خانواده عزیزي از شهدا، جانبازان و ایثارگران به بوته فراموشی سپرده شود. 

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار سمنان با بیان اینکه در کنار حل مسائل مادي فرزندان این جامعه مقدس، مسائل و
مباحث معنوي نیز باید به صورت ویژه در دستور کار و مورد توجه باشد، تصریح کرد: فرزندان شهدا، ایثارگران و جانبازان، الگو و

سرمشق جامعه ما هستند و به همین واسطه نیاز است تا در برابر بروز خطا و آسیب هاي اجتماعی، محافظت و صیانت شوند. 

وي همچنین بر لزوم پرداخت مطالبات دستگاه هاي اجرایی، نهادها، سازمان ها و دانشگاه ها توسط بنیاد شهید و امور ایثارگران تأکید
کرد و گفت: در مسیر پیشبرد اهداف این مجموعه و ارائه خدمات مطلوب تر و شایسته تر به جامعه هدف، از ظرفیت تشکل ها و

سازمان هاي مردم نهاد فعالیت شود. 

انتهاي پیام/74003/م/
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ترخیص تمامی کالاهاي مانده در گمرکات کشور ظرف یک ماه آینده/ ترخیص

4 میلیون تن از کالاهاي مرتبط با خطوط تولید با مصوبه رئیس جمهور به زودي

شماره خبر:  122  |  تاریخ: 1399/08/28
منبع: وزارت صنعت معدن و

تجارت

وزیر صنعت، معدن و تجارت بیان کرد: با ابلاغ جدید رئیس جمهور و تصمیمات
ستاد اقتصادي دولت، شاهد وفور کالا، افزایش اشتغال و تقویت چرخه تولید

خواهیم بود. 

به گزارش شاتا، علیرضا رزم حسینی در جلسه کمیسیون صنایع و معادن مجلس
شوراي اسلامی که به میزبانی وزارت صمت برگزار شد، با بیان این مطلب افزود: استفاده از ارز متقاضی یا ارز اشخاص، صرفا منوط به
ثبت در سامانه آماري بانک مرکزي جمهوري اسلامی ایران و سامانه جامع تجارت آزاد شده است که از هفته آینده اجرایی و ثبت در

سامانه ثبت خواهد شد. 

مجوز رفع تعهدات ارزي صادرکنندگان با واردات مواد مورد نیاز 

وي با اشاره به دیگر تصمیمات ابلاغی از سوي رئیس جمهور تصریح کرد: تمامی صادرکنندگانی که از سال 1398 تعهد ارزي داشته
اند، می توانند تعهد ارزي خود را از محل واردات براي خود یا براي غیر ایفا کنند که این موضوع ابلاغ نیز شده است. 

حمایت رئیس جمهور از تسریع در ترخیص کالاهاي مانده در گمرکات 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود تصریح کرد: از دیگر ابلاغیه هاي ریاست جمهوري تسریع در ترخیص کالاهاي رسوبی در
گمرکات بوده است و رئیس جمهور از این موضوع با قدرت حمایت کرده است. 

ترخیص یک میلیون و 200 هزار تن کالاهاي مانده در گمرکات از زمان ابلاغ رئیس جمهور 

رزم حسینی در این خصوص گفت: 8 میلیون و 300 هزار تن کالاي رسوبی در بنادر و گمرکات کشور وجود داشته است که از روز
ابلاغ این مصوبه تا زمان بازدید تیم وزارت صمت از گمرکات شهید رجایی و امام خمینی یک میلیون و 200 هزار تن از این کالاها

ترخیص شده است. 

وي همچنین ادامه داد: 800 هزار تن از کالاهاي ترخیصی مربوط به کالاهاي اساسی و 400 هزارتن دیگر نیز مربوط به مواد اولیه
کارخانجات و واحدهاي تولیدي بوده است. 

ترخیص 4 میلیون تن از کالاهاي مرتبط با خطوط تولید با مصوبه رئیس جمهور به زودي 
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وزیر صمت همچنین تصریح کرد: چهار میلیون تن کالا مربوط به گروه کالایی 21 تا 24 که مرتبط با خطوط تولید، اجزا، قطعات،
تجهیزات و مواد اولیه تولید است نیز با همین مکانیزم ترخیص خواهد شد. 

ترخیص تمامی کالاهاي مانده در گمرکات کشور ظرف یک ماه آینده 

رزم حسینی گفت: ظرف یک ماه آینده تمامی بنادري که داراي کالاهاي اساسی و مواد اولیه هستند از جمله بندر انزلی، بندر امام
خمینی، بندر امیرآباد و بندر شهیدرجایی ترخیص و وارد خط تولید و بازار کشور خواهد شد که تا پایان سال هیچ گونه نگرانی از بابت

کالا و مواد نخواهیم داشت. 

خرسندي فعالان اقتصادي از تصمیمات اخیر رئیس جمهور و ستاد اقتصادي دولت 

وي همچنین از خرسندي فعالان اقتصادي کشور از تصمیمات ابلاغی رئیس جمهور و ستاد اقتصادي دولت خبرداد و گفت: وفور و
فراوانی کالا و افزایش مواد اولیه از اثرات این تصمیم است. 

به دنبال حذف امضاهاي طلایی هستیم 

رزم حسینی همچنین در بخش دیگري از سخنان خود با تاکید بر اینکه به دنبال حذف امضاهاي طلایی هستیم، بیان کرد: معاونت
طرح و برنامه وزارت صمت مسئول بررسی، پیگیري و رسیدگی به این موضوع خواهد بود. 

تفویض اختیارات به استانها براي اولین بار در وزارت صمت انجام می شود 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تفویض اختیارات نیز بیان کرد: هیچ وزارتخانه اي تاکنون در این خصوص اقدامی انجام نداده
است و موضوع تفویض اختیارات که بسیار وسیع خواهد بود براي اولین بار در وزارت صمت در طول انقلاب اسلامی اتفاق می افتد. 

نمایندگان مجلس بر اختیارات تفویضی به استانها نظارت داشته باشند 

رزم حسینی همچنین از نمایندگان مجلس شوراي اسلامی خواست که بر موضوع تفویض اختیار به استان ها نظارت هاي لازم و کافی
را داشته باشند. 

وزیر صمت همچنین از عرضه محصولات فولادي در بورس خبر داد و گفت: عرضه زیاد قیمت ها را پایین خواهد آورد و باید فولادي
ها براي عرضه محصولات خود در بورس ترغیب شوند. 

رزم حسینی همچنین تصریح کرد: قانون نیز بر عرضه محصولات فولادي در بورس تاکید دارد. 

عرضه خودرو در بورس منوط به تامین تقاضاي مصرف کنندگان است 

وي همچنین عرضه خودرو در بورس را منوط به عرضه خودرو توسط تولیدکنندگان و پاسخگویی به تقاضاي بازار دانست. 
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وزیر صنعت، معدن و تجارت در بخشی دیگري از سخنان خود در خصوص تفکیک وظایف وزارت صمت و وزارت جهاد کشاورزي بیان
کرد: تامین و توزیع نهاده هاي دامی و موضوعات مرتبط با صادرات و واردات محصولات کشاورزي بر اساس مصوبه ستاد اقتصادي

دولت به وزارت جهاد کشاورزي داده شد. 

تامین و تنظیم بازار مرغ و تخم مرغ تا مرحله عمده فروشی بر عهده وزارت جهاد است 

رزم حسینی اضافه کرد: همچنین موضوع تامین و تنظیم بازار مرغ و تخم مرغ تا عمده فروشی با وزارت جهاد است و وزارت صمت بر
خرده فروشی این محصولات نظارت دارند. 

افتتاح ابرپروژه افتخارآمیز انتقال آب دریاي خلیج فارس به فلات مرکزي ایران با همت وزارت صمت 

وي در خصوص برخی پروژه هاي این چند ماه نیز گفت: خط انتقال آب خلیج فارس و شیرین سازي آب دریا از هفت سال پیش
توسط وزارت صمت شروع شد که افتتاح آن در چند روز گذشته اتفاق بزرگی در تاریخ جمهوري اسلامی ایران بوده است که با همت

وزارت صمت محقق شد. 

رزم حسینی بیان کرد: 305 کیلومتر از این خط به سیرجان آمده است و تا 22 بهمن ماه این خط انتقال آب به کرمان می رسد. 

180 میلیون مترمکعب پس انداز آبی با انتقال آب خلیج فارس به فلات مرکزي ایران 

وي افزود: با راه اندازي این پروژه 180 میلیون مترمکعب پس انداز آبی خواهیم داشت و پیش بینی می شود که حداقل 100 حلقه
چاه در فلات مرکزي ایران بسته و یا وارد مصارف دیگر شود. 

رزم حسینی همچنین تصریح کرد: آمادگی داریم بخشی از این آب را براي تزریق به سفره هاي زیرزمینی و با هماهنگی محیط زیست
به کار گیریم. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت همچنین اضافه کرد: طرح انتقال آب و شیرین سازي آب دریاي عمان به استان هاي خراسان جنوبی و
خراسان رضوي نیز نمونه همین انتقال آب است که شروع شده است و از برنامه هاي وزارت صنعت، معدن و تجارت است که مورد

حمایت مقام معظم رهبري و دولت نیز می باشد. 

حدود 100 هزار میلیارد تومان پروژه براي تامین مالی با استفاده از روش هاي جدید داریم 

وي در ادامه سخنان خود با بیان اینکه به دنبال روش هاي جدید تامین مالی براي تکمیل و تامین پروژه هاي خود هستیم، گفت:
حدود 100 هزار میلیارد تومان پروژه براي تامین مالی داریم و به دنبال تامین مالی از روش هاي نوینی مانند بورس و بازار سرمایه

هستیم. 

رزم حسینی تصریح کرد: با توجه به سهم 25 درصدي وزارت صمت در بازار بورس و سرمایه این موضوع را نیز تا یک ماه آینده نهایی
خواهیم کرد. 
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تکمیل سامانه هاي الکترونیکی از افتخارات وزارت صمت است 

وي همچنین سامانه هاي الکترونیکی را یکی از افتخارات وزارت صمت براي جلوگیري از فساد، رانت و امضاي طلایی دانست و گفت:
تکمیل این سامانه ها در ارائه پیش بینی هاي مختلف در حوزه هاي اقتصادي می تواند کمک کننده باشد. 

وزیر صمت با بیان اینکه سامانه جامع تجارت باید تا نهم آذر ماه بر اساس دستور ریاست جمهوري راه اندازي شود گفت: حدود75
درصد از زیرساختهاي این سامانه اماده است و هماهنگی هاي لازم نیز با دستگاه هاي ذیربط انجام شده است. 

آزاد سازي معادن حبس شده و زمین هاي راکد شهرکها و نواحی صنعتی 

رزم حسینی همچنین با اشاره به آزادسازي معادن حبس شده گفت: سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی نیز باید زمین هایی
که در حبس واحد هاي تعطیل و غیر فعال هستند را آزاد و به اهل آن واگذار کند. 

وي بیان کرد: 11000 پهنه معدنی جزو این طرح قرار می گیرد که آزادسازي خواهند شد و اختیارات آن به مدیران استانی براي
واگذاري به اهل آن داده می شود. 

ارائه بسته مشوق هاي صادراتی با همراهی دولت 

وزیر صمت همچنین بر ارائه بسته مشوق هاي سرمایه گذاري با همراهی ستاد اقتصادي دولت و حمایت رئیس جمهور تاکید کرد. 

گفتنی است این جلسه که در واقع جلسه اصلی کمیسیون صنایع و معادن مجلس به میزبانی وزارت صنعت،معدن و تجارت بوده است
در باشگاه بانک صنعت و معدن برگزار شد. 

در این جلسه اعضاي کمیسیون به بیان مهمترین نقطه نظرات خود در حوزه هاي مرتبط با صنعت، معدن و تجارت پرداختند. 

تقدیر نمایندگان کمیسیون صنایع و معادن مجلس شوراي اسلامی از اقدامات اخیر وزارت صمت 

اعضاي این کمیسیون همچنین بر تعامل و هماهنگی وزیر صنعت، معدن و تجارت با کمیسیون تقدیر و تشکر کردند. 

نمایندگان مجلس اقدامات اخیر وزارت صنعت،معدن و تجارت در ترخیص کالا هاي رسوبی مانده در گمرکات کشور، آزادسازي ارز
متقاضی و واردات در مقابل صادرات را مورد تقدیر قرار دادند. 

همچنین تنظیم بازار، استفاده از توانمندي هاي نخبگان و بخش خصوصی، جلوگیري از تعدد بخشنامه ها، تسهیل در راه اندازي کسب
و کارها و ارائه مجوزهاي لازم، سرمایه گذاري متوازن سازمان هاي توسعه اي در سراسر کشور به ویژه در مناطق کمتر برخوردار،
مقررات زدایی، تامین مواد اولیه کارخانجات، متناسب سازي صادرات با واردات، ارائه بسته مشوق هاي صادراتی و سرمایه گذاري،
جلوگیري از رسوب مجدد کالاهاي مورد نیاز مردم و کارخانجات در بنادر و گمرکات از مهم ترین موارد مطرح شده توسط نمایندگان

بوده است.
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«رزمایش خدمت» با مشارکت 1000 گروه جهادي در خراسان رضوي برگزار

می شود

منبع: روزنامه قدسشماره خبر:  123  |  تاریخ: 1399/08/28

معاون هماهنگ کننده سپاه امام رضا(ع) از مشارکت 1000 گروه جهادي در رزمایش خدمت جهادي این استان در هفته
بسیج خبر داد.

معاون هماهنگ کننده سپاه امام رضا(ع) از مشارکت
1000 گروه جهادي در رزمایش خدمت جهادي این استان

در هفته بسیج خبر داد. 

به گزارش قدس آنلاین، سردار علی اکبر افراسیابی در
نشست خبري هفته بسیج در سالن اقشار سپاه امام رضا
(ع) اظهار داشت: تشکیل بسیج از اهداف الهی و گنج بی

پایان و صندوق ذخیره انقلاب است. 

وي با اشاره به اینکه شعار هفته بسیج امسال "بسیج؛
پیشرو خدمت و امید افرین" است، افزود: بسیج در این چهل سال عمر خود امیدآفرین و پیشتاز در خدمت به مردم، انقلاب و اسلام
بوده و امیدواریم با توجه به شیوع کرونا و مبتلا شدن عده زیادي از هموطنانمان به این ویروس منحوس بسیج به ریشه کن کردن آن

و قطع حلقه مبتلا به این بیماري برگ زرین دیگري را در صحنه انقلاب از خود به جاي بگذارد. 

معاون هماهنگ کننده سپاه امام رضا(ع) ضمن تشریح برنامه هاي هفته بسیج به اجراي طرح شهید سلیمانی با موضوع «مسجد؛
سنگر سلامت» در آستانه هفته بسیج اشاره و گفت: در حدود 2000 پایگاه بسیج با همکاري دانشگاه علوم پزشکی و مرکز بهداشت و

ستاد کروناي استان این طرح در حال اجراست تا با امید به خدا سیر صعودي این ویروس را به سیر نزولی برسانیم. 

وي عنوان داشت: ما براي هر روز هفته بسیج یک برنامه تحت عنوان رزمایش خدمت داریم. در یک روز از هفته بسیج رزمایش خدمت
با محوریت امر به معروف توسط هزار گروه چهار نفره با همکاري 2200 هسته اجتماعی در سراسر استان و اماکن مختلف خواهیم

داشت. 

افراسیابی ادامه داد: براي برقراري امنیت، رزمایش خدمت امنیت با حضور بیش از 3300 گروه گشت در قالب تیم هاي 3 و 5 نفره
خواهیم داشت که البته این کار در طول سال اجرایی می شود ولی در این هفته شدت آن بالاتر است. 

وي برگزاري رزمایش خدمت معیشتی با توزیع 20 هزار بسته غذایی بین نیازمندان به صورت سازمان یافته را از دیگر برنامه هاي
هفته بسیج عنوان کرد. و همچنین ایجاد اشتغال و کمک به نیازمندان در پرداخت اجاره مسکن نیز در این برنامه پیش بینی شده

است. 
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معاون هماهنگ کننده سپاه امام رضا(ع) بیان داشت: رزمایش خدمت جهادي با حضور 1000 گروه جهادي 5 تا 15 نفره براي تعمیر
و بازسازي خانه معسرین، لایروبی قنوات، رفع مشکل در محلات و بهسازي مدارس و ساخت کلاس و سرویس بهداشتی با کمک

اموزش و پروش از دیگر برنامه هاي ما در هفته بسیج می باشد. 

وي از برگزاري رزمایش خدمت فرهنگی به مناسبت گرامیداشت میلاد امام حسن عسگري (ع) در سراسر استان و 2500 نقطه
خیابانی با رعایت موازین بهداشتی خبر داد. 

افراسیابی ضمن اشاره به تجلیل از ایثارگران، خانواده شهدا، رزمندگان و آزادگان گفت: حدود 240 هزار بسیجی رزمنده داریم که
تجلیل از کلیه این عزیزان از هفته دفاع مقدس آغاز و تا پایان دهه فجر ادامه دارد و سعی داریم بیشتر تجلیل ها در هفته بسیج

صورت پذیرد. 

وي همچنین به برگزاري رزمایش خدمت در فضاي مجازي و آموزش در این فضا جهت استفاده و همچنین مشاوره حقوقی، تحصیلی
و خانوادگی در این فضا اشاره کرد. 

معاون هماهنگ کننده سپاه امام رضا(ع) اظهار داشت: بحثخاطره گویی دفاع مقدس با موضوع طرح نهضت خاطره گویی را خواهیم
داشت و کسانی که در سطح بالایی از نظر اطلاعات از دوران دفاع مقدس هستند با حضور در مدارس و دانشگاه ها نسل جدید را با

دوران دفاع مقدس آشنا خواهند کرد. 

وي در پایان گفت: بیش از 12 هزار رده مقاومت بسیج در استان داریم که علاوه بر برگزاري این ویژه برنامه ها به صورت خودجوش
برنامه هاي متفاوت دیگري نیز خواهند داشت. 

منبع: تسنیم 

انتهاي پیام/
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توانمندسازي مددجویان؛ فصل مشترك همکاري جهاد دانشگاهی و کمیته

امداد در مازندران

منبع: ایسناشماره خبر:  124  |  تاریخ: 1399/08/28

صبح امروز محمدرضا شافعیان رییس جهاد دانشگاهی مازندران با حضور در کمیته امداد این استان، با حجت الاسلام بشیر
عالیشاه، مدیرکل این نهاد انقلابی، دیدار کرد.

 محمدرضا شافعیان رئیس جهاد دانشگاهی مازندران امروز
28 آبان ماه در این دیدار گفت: آمار کمیته امداد و اقدامات انجام شده امیدبخش است و از اینکه کمیته امداد یک خانواده بزرگی را

 
سرپرستی، حمایت و هدایت می کنید قابل تقدیر است. 

وي با بیان اینکه به روند رو به رشد کمیته امداد می توان امیدوار بود که در آینده نزدیک این نهاد بتواند رنج نداري و فقر را در جامعه
به نحو چشمگیري بکاهد، تصریح کرد: نگاه حکیمانه امام (ره) به قشرآسیب دیده مایه دلگرمی و مباهات بود و نگاه درست این است

 
که ما به حامیان ماهی گیري بیاموزیم تا ماهی به آنها بدهیم. 

شافعیان رفع فقر فرهنگی را مهم تر از فقر اقتصادي دانست و افزود: مخاطبین شما به لحاظ هرم سنی متفاوت هستند و لازم است تا

 
آنجایی که امکان دارد افراد را درگیر مشاغل کنیم تا کار نهاد شوند نه بار نهاد. 

رئیس جهاد دانشگاهی مازندران دلیل عدم پایداري برخی شغل ها توجه نکردن به بازاریابی آنها دانست و بیان کرد: سازمان اشتغال

 
جهاد دانشگاهی می تواند در این راستا و یافتن بازار فروش اجناس کمک کار باشد. 

وي افزود: جهاد دانشگاهی می تواند مددجویان کمیته امداد را با کمترین امکانات بدون اینکه درگیر تسهیلات و بدهکاري شوند کمک

 
کند. 

شافعیان آموزش، بازاریابی و اتصال شاغلین به بازار کار را پشتوانه حمایتی جهاد دانشگاهی دانست و تصریح کرد: جهاد دانشگاهی
توانمند شدن یک فقیر را در حقیقت پهن شدن یک سفره اي دانست که می تواند در کاهش آسیب هاي اجتماعی به نوبه خود موثر

 
باشد. 

 
جذب بیش از نیمی از اعتبار اشتغالزایی در کمیته امداد مازندران 
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حجت الاسلام بشیر عالیشاه مدیر کل کمیته امداد امام خمینی(ره) مازندران نیز در این دیدار، گفت: قرار شد در ایام هفته بسیج براي
جذب حامی ایتام برنامه اي داشته باشیم. 

وي افزود: سیاست راهبردي امداد در بحث توانمندسازي است و لازم است براي رسیدن به این مهم نیاز به بهره مندي از همه ظرفیت
ها است. 

عالیشاه با بیان اینکه 883 هزار خانوار در سطح استان مازندران تحت پوشش داریم، تصریح کرد: با توجه به اینکه بستر فراهم است در
هر شهرستان یک مرکز نیکوکاري کارآفرین مستقر شود و افراد به صورت عملیاتی وارد کار شوند. 

مدیر کل کمیته امداد امام خمینی(ره) مازندران با بیان اینکه اعتبار اشتغالزایی در سال جاري 200 میلیارد تومان بوده است،
خاطرنشان کرد: در این زمینه تاکنون 110 میلیارد تومان جذب شد. 

وي ادامه داد: 7500 پرونده را براي دریافت تسهیلات تشکیل و تحویل بانک دادیم و تا دو ماه دیگر کل اعتبار اشتغالزایی کمیته امداد
استان باید جذب شود. 

عالیشاه با اشاره به موضوع راستی آزمایی طرح هایی که توسط کمیته امداد ارائه می شود، یادآور شد: با نظارت ناظران استانداري
مشخص شد که از هزار طرح موجود، 850 طرح یعنی 85 درصد درآمد نسبی خود را داشتند. 

وي با بیان اینکه انتصابات این اداره کل بیشتر از قشر جوانان است و امیدواریم که جهاد دانشگاهی به ما کمک کند تا از جوانان نخبه
دانشگاهی بهره ببریم، خاطرنشان کرد: در بحث کارآفرینی با بسیج تفاهم نامه اي منعقد شد و به دنبال انعقاد تفاهم نامه و اجرایی

شدن آن با جهاد دانشگاهی نیز هستیم. 

 
 

 
ثبت 17 هزار طرح اشتغالزایی در کمیته امداد مازندران 

رضایی معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد مازندران نیز در این جلسه با اشاره به اینکه یکی از مباحثی که امسال به صورت جدي
پیگیري می کنیم موضوع راهبراي شغلی است که این طرح امسال اجرایی می شود، اظهار کرد: در تلاش هستیم تا این راهبران شغلی

 
را در کنار این افراد قرار دهیم تا در استمرار روند تولید تا عرضه محصولات همراه آنها باشند. 
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وي با بیان اینکه یکی دیگر از اقدامات کمیته امداد در حوزه اشغال پیوند زدن زنجیره کار و تولید است، افزود: کمیته امداد سابقه
طولانی همکاري با جهاد دانشگاهی دارد و سالیان گذشته از دوره هاي مختلف آموزش هاي کوتاه مدت نهایت بهره را بردیم. 

رضایی با بیان اینکه فرصت هاي زیادي در دوره کرونا در جامعه ایجاد شده است، تصریح کرد: اکنون بستر برگزاري آموزش استارت
آپی و دوره هاي مجازي مهیا است. 

وي افزود: از 17 هزار طرح اشتغالزایی کمیته امداد که در سامانه ثبت شده 212 میلیارد تومان گردش مالی آنها است که امیدواریم
بتوانیم رونق بیشتري پیدا کند. 

توانمندسازي زنان مطلقه در دستور کار قرار بگیرد 

زینب تقوي معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی مازندران نیز با بیان اینکه جهاد دانشگاهی با در اختیار داشتن رسانه هایی چون ایسنا و
ایکنا و همچنین مرکز انتشارات و مطالعات فرهنگی می تواند به مجموعه کمیته امداد کمک کند، گفت: زندگی زنان بعد از طلاق یکی

از موضوعاتی است که کمتر به آن توجه شده و جهاد دانشگاهی در این زمینه دغدغه دارد. 

وي افزود: در خصوص توانمندسازي زنان مطلقه کمتر کار شده و لازم است تکنیک هاي محافظت از آسیب هاي اجتماعی و روانی به
آنها آموخته شود. 

مسئله فروش؛ نقطه ضعف رونق مشاغل خانگی در مازندران 

محسن طالبی شلیمکی مدیر تجاري سازي، فناوري و اشتغال جهاد دانشگاهی مازندران با اشاره به اینکه 80 درصد از مشاغل کشور
کسب و کار کوچک هستند، گفت: در کشورهاي همچون چین به این گروه ها، گروه هاي خانوادگی می نامند و به تولید بدون کارخانه

ورود کردند. 

وي با اشاره به اینکه چین حتی کارخانه هاي ماشین سازي را وارد منازل مردم کرده است، اظهار کرد: تفاهم نامه اي میان جهاد
دانشگاهی کشور با وزارت کار در سه زمینه توانمندسازي، آموزش و فروش منعقد شده است چرا که معتقدیم نقطه ضعف در مشاغل

خانگی مسئله فروش محسوب می شود. 

مدیر تجاري سازي، فناوري و اشتغال جهاد دانشگاهی مازندران با بیان اینکه جهاد دانشگاهی به دنبال تولید بر اساس نیاز بازار است و
در این طرح به افراد آموزش هاي تخصصی که چگونه تولید بازار پسند داشته باشند را ارائه می دهد، گفت: با آموزش عمومی می

توانیم به افراد بگوییم که محصول خود را چگونه عرضه کنند. 

انتهاي پیام
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به مناسبت روز کارآفرینی زنان؛ گزارشی از اقدامات حمایتی و ترویجی از

زنان تلاشگر ایرانی

منبع: سپاهان نیوزشماره خبر:  125  |  تاریخ: 1399/08/28

پیام سپاهان - معصومه ابتکار: امروز روز زنان کارآفرین است. الگوي الهام بخش در این زمینه خدیجه کبري (س) است که
زنی توانمند، صبور، با معرفت و حکمت و بزرگ ترین تاجر و کارآفرین عصر بعثت پیامبر (ص) بود.این روز بر زنان کارآفرین

ایرانی مبارك.

 پیام سپاهان - معصومه ابتکار: امروز روز زنان کارآفرین
است. الگوي الهام بخش در این زمینه خدیجه کبري (س) است که زنی توانمند، صبور، با معرفت و حکمت و بزرگ ترین تاجر و

 
کارآفرین عصر بعثت پیامبر (ص) بود.این روز بر زنان کارآفرین ایرانی مبارك. 

معصومه ابتکار: امروز روز زنان کارآفرین است. الگوي الهام بخش در این زمینه خدیجه کبري (س) است که زنی توانمند، صبور، با
معرفت و حکمت و بزرگ ترین تاجر و کارآفرین عصر بعثت پیامبر (ص) بود.این روز بر زنان کارآفرین ایرانی مبارك. گزارشی از
اقدامات حمایتی، ترویجی و رسانه اي براي زنان تولیدگر و کارآفرین در معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و خانواده که در دولت
دوازدهم صورت گرفت و منجر به شناسایی و معرفی و حمایت رسانه اي از دهها بانوي کارآفرین در روستاها و شهرهاي کشور شد. این
اقدام به ویژه در شرایط دشوار اقتصادي و تحریم هاي ظالمانه امریکا، آثار مثبتی در تقویت و نفوذ نگاه به توانایی هاي بی بدیل زنان

 
توانمند کشور داشته است. این حمایت هاي ترویجی به دو صورت زیر انجام گرفت. 
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اینفوگراف حاضر بخش اندکی از خدمات این زنان بزرگ را در روستاها و شهرهاي مختلف کشور نشان می دهد. 
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گفت وگوي با سمیرا فعلی، مشاور امور زنان در جمعیت هلال احمر

منبع: سپاهان نیوزشماره خبر:  126  |  تاریخ: 1399/08/28

پیام سپاهان -

پیام سپاهان - 

یکی از بی شمارترین جوامع زنان در جمعیت هلال احمر
متمرکز شده است. زنان هلال احمر بی شمارند. اولین آمار
منتشرشده از سوي هلال احمر از حضور 126 هزار و 932
زن جوان، داوطلب و امدادگر و نجاتگر در کل کشور خبر
می دهد. از این تعداد 41 هزار و 607 زن عضو جوان، 70
هزار و591 نفر داوطلب و 14 هزار و 734 امدادگر و
نجاتگر، زیر پرچم سرخ جمعیت هلال احمر فعالیت می

کنند. «سمیرا فعلی» مشاور امور زنان و خانواده در جمعیت هلال احمر براي اولین بار این آمار دقیق را به تفکیک داوطلبان و
امدادگران و نجاتگران زن، در اختیار «شهروندآنلاین» قرار داد. او یک جوان دهه شصتی است، با همه دغدغه هاي فرهنگی و اجتماعی
که سال ها به دنبال مطالبه شان بوده است. حالا او پا به جمعیت هلال احمر گذاشته تا مطالبه گر حقوق هزاران زن مثل خودش
شود. دکتر فعلی چند روز پیش در بازدید از روزنامه شهروند با ما به گفت وگو نشست و از دغدغه ها و اهدافی گفت که مسیري سبز

را براي زنان سرخ پوش هلال رقم خواهد زد. 
قبل از اینکه وارد بحث اصلی شویم، به عنوان عضوي از جامعه زنان کمی از خودتان بگویید. 

من یک جوان دهه شصتی هستم. می گویم «دهه شصتی» چون معتقدم تفکرات، خلقیات، اقتضائات، مقدرات و جنس دغدغه هاي
این نسل، چه در جامعه مردان و چه زنان متفاوت و متعلق به زمانه خودشان است. 

مگر دهه شصتی ها چه اقتضائات و دغدغه هاي مشترکی دارند که مخصوص زمانه خودشان است؟ 
اینکه می گویم دهه 60، گستره اي دارد. اندیشه جاري در آن از سویی طیفی از دهه 50 و از سویی دیگر بخشی از دهه هفتادي ها را

نیز دربرمی گیرد. سخنم فراتر از رفتارها، هنجارها و نوستالوژي هاي آنان است. 
جهان بینی، ارزش ها و باورهاي حاکم بر این نسل، شرافت بالایی دارد. جوانان این دهه همواره در گرگ و میش زندگی با وجود چاله
ها، افتان ها و نشیب هاي بسیار؛ اهداف والا داشته اند و براي خودشناسی و معرفت ورزي و کشف حقیقت می کوشیدند. آنان به زعم
من همراهان وفادارتر و شکیباتري براي جریان زندگی بودند. نسلی که براي تعالی اندیشه اش وقت می گذارد، کتاب می خواند، فیلم
هاي برگزیده تاریخ سینما را براي چندمین بار می بیند، به تماشاي تئاتر می رود و توصیف عقل و قلب و نظم و وظیفه و اخلاص را به

خوبی می داند. دهه شصتی ها آفرینشگرانی ساده بودند و کاوشگرانی در پی خلق معنا. 
البته نسل هاي قبل از دهه 60 هم وضعیت سرمایه و امکانات نسل هاي امروزي را نداشتند. 

بله، درست است، ولی من از حیث بضاعت و امکانات، نسل ها را با هم مقایسه نمی کنم. به نظر من دهه شصتی ها در اوج بلاتکلیفی،
خودساخته و خودشکوفا شدند و به شایستگی از پس خودشان برآمدند یا به تعبیري به هرشکلی گلیم خودشان را از آب بیرون
کشیدند و این بسیار تحسین برانگیز است. چه بسا به طور کلی الان در هر جایی از کشور که ورود کنید، می بینید که تصدي امور را
دهه شصتی ها به دست گرفتند؛ با وجود همه تلخی ها، ناکامی ها، ناملایمتی  ها و بی مهري هایی که به آنها روا شد، به نظرم جنس

دهه شصتی جلوه  اي از جرأت ورزي و شجاعت بود که توانست باز هم راهی براي اثبات خود و ادامه بیابد. 
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شما الان مشاور امور زنان در جمعیت هلال احمر هستید؛ خود شما به عنوان یک دهه شصتی از کجا شروع کردید؟ 
از زمانی که یادم می آید همیشه در مسائل اجتماعی و فرهنگی دغدغه مند بوده  ام و سعی کرده  ام با تعهد به مسئولیت اجتماعی،
آزادگی، صلح طلبی و ظلم ستیزي در مسیر حل مشکلات بشر گام بردارم. هجده سالم بود که وارد تلویزیون شدم و از همان موقع با
اثرگذاري کارهاي فرهنگی و آثار هنري آشنا شدم. در واقع کارم را از گروه کودك و نوجوان شروع کردم. به عنوان یک نویسنده کارم

را ادامه دادم و مدتی براساس طرح «بهبود سواد خواندن» یا «پرلز» در نگارش قصه هاي کودکان مشغول بودم. 
در راستاي فعالیت هایم با خیریه اي همکاري می کردم که به صورت بین المللی در زمینه درمان کودکان بیمار و نیازمند خدمت می
کرد و پس از آن با کمیته ها و شوراهاي اجتماعی، مؤسسات و مراکز مدنی و سازمان هاي مردم نهاد بسیاري که به قشر آسیب  پذیر

جامعه، کودکان و زنان کمک  هاي مالی، خدمات اجتماعی یا درمانی ارایه می دادند، مشارکت کردم. 
اما به طور کل حوزه «کودك» همیشه برایم بیش ترین اهمیت را داشته، چون بر این باورم حاملان اصلی برنامه هاي توسعه در آینده
کشور کودکانند، با وجود اینکه حوزه آنان هنوز در کشور جدي انگاشته نشده و در بعضی از بسترهایی هم که فراهم شده برایشان
هنوز نقص و اشکالات جدي وجود دارد. عمده سیاستگذاري ها و طرح ها و اقداماتی هم که در راستاي پرورش و آموزش کودکان اجرا

می شود، از سلامت و شفافیت لازم برخوردار نیست. 
به همین دلیل نظام آموزشی ما با نیازهاي واقعی کودکان بیگانه است. مباحث درسی تدوین شده، شیوه هاي تدریس، فضاهاي
آموزشی با شرایط کودکان امروز همخوانی ندارد و متأسفانه هنوز در دوره اي به سر می بریم که عدالت آموزشی برقرار نیست. در
حالی که این کودکان امروز هستند که فردا را می سازند، اما ما می بینیم که وضعیت موجود کودکان در برخی نواحی کشور غیرقابل
تصور و فاجعه  بار است. البته همه مشکلات کودکان به آموزش آنان برنمی گردد. تعداد قابل توجه کودکان کار و خیابان و کودکان

زباله  گرد نشان از نبود توجه کافی مسئولان کشور به حوزه کودك دارد. 
با اینکه از سن کم کار کردن را، آن هم با تلویزیون شروع کردید، واقعا جدي گرفته شدید؟ منظورم این است که به عنوان یک جوان

دغدغه مند اصلا فرصت شکوفایی به شما داده شد؟ 
راستش اوایل نه. یادم است خیلی از جاهایی که می رفتم و طرح و ایده هایم را مطرح می کردم، اینکه جدي گرفته نمی شدم، یک
بحث بود و اینکه سرکار قرار بگیرم، بحثی دیگر بود. یعنی اینکه بعضا طرح من، طرح قابل قبولی بود و دل شان می خواست کاري
انجام دهند، ولی خب چون سابقه و تجربه کافی نداشتم، اعتماد نمی کردند. بنابراین من سال هاي اول کارم با این مشکل بی اعتمادي
همواره مواجه بودم. هرچند که گاهی فکر می کنم اگر از همان آغاز مرا باور می کردند، قطعا الان خیلی جلوتر و براي جامعه مفیدتر

بودم. ضمن اینکه خیلی وقت ها معادلات براي دختران جور دیگري رقم می خورد. 
با وجود گشایش ها و تغییراتی که در زمینه برابري جنسیتی ایجاد شده باز هم با مسائلی دست وپنجه نرم می کنیم که بسیاري از
کشورهاي توسعه یافته و جوامع اسلامی سال هاست از آن عبور کرده اند. ولی بالاخره معتقدم اگر من و شما امروز به این آگاهی
رسیده ایم که زنان می توانند اثرگذار باشند، پس مسئولیت ما سنگین تر است. ما باید براي نسل هاي بعدي زمینه هاي لازم را ایجاد
کنیم، بسترهاي مناسب را بسازیم و رشته  هاي پیوند امیدبخش خود را به فرداي آنان بسپاریم و دختران مان را جوري تربیت کنیم
که از همان ابتدا رویاهاي بزرگ داشته باشند، به آن ها بال وپر بدهند و بر بام خیال آینده پرواز کنند و براي رسیدن به اوج

آرزوهایشان هرگز دست از تلاش برندارند. 
و برگردیم به سوال نخست؛ در کنار همه این کارها تحصیلات تان را هم ادامه دادید. درست است؟ 

بله، من تا سطح دکتراي ادبیات فارسی خواندم و البته هنوز هم ادامه دارد. دانشجوبودن بهترین فرصتی است که یک جوان براي رشد
و تعالی خود می تواند به دست آورد. راه بزرگ شدن ما از کسب علوم و دانش به  روز می گذرد. 

پس به همین دلیل دغدغه نوشتن هم داشتید. 
شاید… البته به قولی قلم در دست گرفتن خیلی پوییدنی نیست و بیشتر ذاتی است، اما واقعیت این است که رشته ادبیات فارسی را
صرفا به خاطر استعداد و علاقه به نوشتن و صاحب قلم بودن انتخاب نکردم. من ادبیات فارسی را خیلی فراتر از علاقه  مندي هاي
فردي می بینم و معتقدم براي بهبود جهان و تکامل بشر به ادبیات نیاز داریم. ادبیات نه تنها جهان را به ما می نماید، بلکه به ما یاد

می  دهد چطور همه چیز را تغییر دهیم. 
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زندگی هیچ ملتی از ادبیات جدا نیست و همواره همه مردم با آن زیسته و انس داشته  اند. ادبیات فصل مشترك تجربیات انسان  هاست
و از ارکان مهم و حیاتی بالابردن شعور و آگاهی و بلوغ فکري و فرهنگی است. گستردگی دامنه «ادبیات» آنقدري است که می تواند
زبان و سیاست هاي یک کشور را تغییر دهد. ادبیات راه مملکت داري و آداب حکومت رانی را می  آموزد. مثلا ما در «کلیله ودمنه»
نصراالله منشی که کتابی پندآموز است، از زبان حیوانات، حکمت عملی و آداب زندگی و زبان را می  آموزیم. یا در بوستان سعدي که به

انتخاب نشریه گاردین جزو صد کتاب برتر تاریخ بشریت است، در 10 باب، اخلاق و تربیت و سیاست و اجتماعیات را. 
در «کلیله ودمنه» نصراالله منشی با زبان تمثیل می  گوید که چطور باید به مردم حکومت کرد. «مرزبان  نامه» سعدالدین وراوینی به
تقلید از کلیله ودمنه از زبان حیوانات، پند و اندرزهایی به پادشاه می  دهد. «قابوس نامه» عنصرالمعالی کیکاووس بن اسکندر بن

قابوس بن وشمگیر هم پندنامه  اي است با تأکید بر اعتدال و اهمیت خرد براي آیین زندگی و مملکت  داري. 
بنابراین شما بعد از همه سختی ها و گاهی جدي گرفته نشدن ها رسیدید به جایگاه مشاور امور زنان در هلال احمر. قبل از اینکه وارد

جمعیت شوید، چه ذهنیتی نسبت به این نهاد داشتید؟ 
بالاخره من هم مثل عموم مردم ذهنیت کاملا مثبتی نسبت به نوع فعالیت جمعیت هلال احمر داشتم. از این حیث که به نظرم تنها
نهاد مورد وثوق بین مردم و حاکمیت بود. نهادي که همیشه در بحث هاي امدادرسانی، فعالیت هاي بشردوستانه و عام المنفعه در
عرصه هاي ملی و بین المللی پیشگام است. بنابراین می  توانم بگویم جمعیت هلال احمر فراتر از انتظار و مشاهدات ما در میان

دستگاه ها و سمن  ها و مراکز دیگر فعالیت می کند و به نظرم این جا همان مرکز جهان است! 
مشاور امور زنان جمعیت هلال احمر می گوید: 

هفت پست کلیدي را تعیین کردیم؛ از رئیس مرکز درمانی تا معاون سازمان و مدیرکل میانی در ساختمان مرکزي و مشاور رئیس
جمعیت و… از این طریق می توانیم در کانون ارزیابی که در سه مرحله قرار است مثل یک تلنت برگزار شود، این فرصت برابر را براي

بانوان کل کشورمان فراهم کنیم که براي رسیدن به پست مورد نظر تلاش کنند 
قبل از این، تعاملی هم با جمعیت هلال احمر داشتید؟ مثلا در بحث داوطلبی یا کمک رسانی در حوادث؟ 

بله، در بستر کمک هاي بین المللی مخصوصا زمان تحریم ها ما یک سري از کارها و کمک  هایی را که کردیم، از طریق جمعیت هلال
احمر انجام دادیم. مدتی هم در سازمان داوطلبان عضویت فعال داشتم و به خاطر سوابق فعالیت  هاي فرهنگی ام مشاور فرهنگی
رئیس سازمان بودم. وقتی هم جناب دکتر همتی به ریاست جمعیت منصوب شدند و به من این اعتماد را داشتند که می توانم در امور

زنان و خانواده اثرگذار باشم، بنابراین قبول مسئولیت کردم. 
الان بعد از 6 ماه فعالیت مستمر در هلال احمر، نگاه تان به این جمعیت و اقتضائاتش چقدر تغییر کرده؟ 

طبیعتا هر چیزي که از بیرون دیده می شود، با هر چیزي که از درون ببینیم فرق می کند، یعنی امکان ندارد یک ساختمان و عمارتی
را هم که از بیرون می بینید، دقیقا با تصورات ذهنی شما از نماي داخلی اش همخوانی داشته باشد. جمعیت هلال احمر نیز همین
طور است، وقتی از بیرون نگاه می کردم، صرفا نهادي بود که در زمینه امداد و کمک رسانی و فعالیت هاي بشردوستانه فعالیت می

کرد و مصائب و مشکلاتش برایم دیده نمی شد. 
وقتی وارد جمعیت هلال احمر شدم، همه چیز سخت تر از آن چیزي بود که از بیرون دیده بودم. بخش زیادي از آن هم به خاطر
پیشینه اش است. شاید اگر بعد از این، گروه دیگري روي کار بیایند، شرایط برایشان راحت تر باشد، اما به هر حال حاشیه هایی که در
دوران قبلی جمعیت وجود داشت، کار را براي همه سخت تر کرد. ضمن اینکه واقعا از نظر مالی و اعتباري مشکلات به شدت بغرنج
است و باعث به وجود آمدن نارضایتی  هایی شده است. هرچند که باید اذعان کنم با همه این شرایط، به لطف خدا و دعاي مردم و

مددجویان در مسیر درستی قرار گرفته است و دارد به خوبی مدیریت می  شود. 
خانم فعلی، الان چه تعداد زن زیر پرچم جمعیت هلال احمر قرار گرفته اند؟ 

صدوبیست وشش هزار و نهصدوسی ونه نفر، بانوان جمعیت هلال احمر در کل کشور هستند. این آمار به تفکیک امدادگران و
نجاتگران، جوانان و داوطلبان است. ما 41 هزار و 607 نفر بانوي جوان داریم؛ 70 هزار 591 نفر بانوي داوطلب و 14 هزار و 734 نفر
امدادگران و نجاتگران ما هستند. این را هم عرض کنم که این اولین بار است که این آمار رسمی از طرف جمعیت هلال احمر ارایه می

شود. 
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چرا مشاور امور زنان داریم، اما مشاور امور مردان نداریم؟ خود این عنوان، بحث تبعیض جنسیتی را تأیید نمی کند؟ 
مشاور امور زنان فقط شامل جمعیت هلال احمر نمی شود. ما در همه سازمان ها و ارگان هاي کشور این عنوان و سمت را داریم.
مشاور امور زنان در ذیل معاونت امور زنان و خانواده ریاست جمهوري نیز قابل تعریف است. قبل از هر چیزي باید بگویم که به طور
کل روزي را پیش بینی می کنم که به هیچ مشاور زنانی نیاز نداشته باشیم و در واقع چنان عادلانه در مسیر توسعه قرار می  گیریم تا

مطالبات زنان به درستی احقاق شود. 
اما الان باید این موضوع را بپذیریم که هنوز بستري براي تحقق این امر حتی در حیات ذهنی مدیریتی کشور وجود ندارد. ما به زمان
نیاز داریم که مانند برخی کشورهاي پیشرفته از این دوره گذار عبور کنیم. ما کشوري هستیم که الان بسیاري از مسائل حوزه زنان
مان هنوز حل نشده است و همین طور حل نشده هم می ماند و از یک دولت به دولت بعدي و مدیران آتی موکول می شود و در
نهایت هم لاینحل باقی می ماند. از طرف دیگر چون بسیاري از مسائل در حوزه زنان سیاست زده و بسیاري از رفتارها در مدیران
جنسیت زده است، من معتقدم که ما نیاز داریم به زنانی که در جایگاه مشاور امور زنان قرار بگیرند و براي اعتلاي جایگاه واقعی زنان

تلاش کنند. 
یعنی روزي خواهد رسید که عنوانی به نام «مشاور امور زنان» نداشته باشیم؟ 

من معتقدم این جایگاه همیشگی نیست و تا جایی که به یک توازن و عدالت جنسیتی در پذیرش مناصب اجرایی دست پیدا کنیم،
مجاهدت می  کنیم و بعد از آن احتمالا دست برمی داریم از مطالباتی که خیلی وقت ها هم سر از جایی دیگر درآورده است. 

مهم ترین کارهایی که در این 6 ماه در جایگاه مشاور امور زنان انجام دادید، چه مواردي است؟ 
واقعیت این است که من در سه ماه اول تلاش کردم با تحقیق و پژوهش و مطالعات بنیادین مسأله هاي بانوان را در جمعیت شناسایی
کنم. در این مدت نیازسنجی مشارکتی انجام دادم و براساس آن چالش  ها، ضعف  ها، موانع، فرصت  ها و خواسته  ها را احصا کردم.
همچنین سعی کردم به آمار درستی از زنان جمعیت هلال احمر دست پیدا کنم. طبیعتا انتظارات هم از ما این بود که بتوانیم به نیاز
همه زنانی که در بخش هاي مختلف اعم از امدادگران، نجاتگران، جوانان، داوطلبان و کارکنان اداري هستند، پاسخ دهیم. بنابراین
سعی کردم اتاق فکرهایی تشکیل بدهم و مشورت بگیرم. با تأیید و نهایتا حمایت هاي رئیس جمعیت هلال احمر، برنامه ریزي جامعی

انجام دادیم که ان  شاءاالله در آینده اي نه چندان دور تأثیراتش قابل مشاهده است. 
دقیق تر توضیح می دهید؟ مشخصا چه کاري در حوزه زنان جمعیت هلال احمر انجام شده است؟ 

در ابتدا براي اینکه بتوانیم موضوعات مربوط به بانوان را از مسیر خودش پیگیري کنیم و به نتیجه برسانیم، پیشنهاد بازآرایی ساختار
امور زنان و خانواده را دادم. با این توضیح و آوردن دلایل متعدد نظر رئیس جمعیت را جلب کردم که دفتر امور زنان و خانواده راه-

اندازي شود که الان در کمیته  اي که ذیل اداره کل منابع انسانی تشکیل شده، این موضوع در حال بررسی است. 
مهم ترین کاري که در حال پی گیري است اینکه به منظور شناسایی، معرفی و کشف استعدادهاي شایسته موجود زنان در میان
پرسنل و داوطلبان جمعیت و کمک به ایجاد امید، شور و نشاط و حرکت و تلاش در فضاي مدیریتی جمعیت در سطح زنان، طرحی را
مصوب کردیم که براساس کانون ارزیابی قرار است براي ورود زنان جمعیت هلال احمر به چرخه مدیریتی اجرا شود. طرح ارتقاي

شغلی بانوان مستعد و شایسته براي پذیرش موقعیت هایی شغلی است که این موقعیت ها هم مشخص شده  اند. 
یعنی مشاغل جدید براي زنان تعریف شده تا پست هاي مشخصی هستند؟ 

یعنی ما هفت پست کلیدي را تعیین کردیم؛ از رئیس مرکز درمانی تا معاون سازمان و مدیرکل میانی در ساختمان مرکزي و مشاور
رئیس جمعیت و… از این طریق می توانیم در کانون ارزیابی که در سه مرحله قرار است مثل یک تلنت برگزار شود، این فرصت برابر
را براي بانوان کل کشورمان فراهم کنیم که براي رسیدن به پست مورد نظر تلاش کنند. ما در این طرح به سرمایه انسانی به عنوان
شریک استراتژیک سازمان ها تأکید داریم و نقش آن را در تعالی و توسعه سازمان ها، بی بدیل می دانیم. هر سازمانی که به دنبال
پیشرفت و موفقیت در حوزه مأموریتی خود است، ضرورتا باید به ارتقاي بهره وري سرمایه انسانی و نیز پرورش و توسعه آن، بیشترین

اهمیت را بدهد و مسلما بخش مهمی از ظرفیت سرمایه انسانی هر سازمان، زنان هستند. 
کار دیگر، ثبت روایتگري همسران و مادران شهداي امدادونجات جمعیت است. ما 489 شهید امدادگر در سراسر کشور داریم که از
این تعداد، 85 نفر متأهل بوده اند. قصد داریم به مناسبت چهلمین سالگرد دفاع مقدس در این مورد مستندسازي و مجموعه  کاملی را
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از خانواده  هاي شهداي جمعیت هلال احمر تهیه کنیم. 
درباره امدادگران و نجاتگران فعال و هم چنین بانوان درجه ایثار نیز طرحی تقریبا مشابه داریم. در طول تاریخ جمعیت هلال احمر
همواره روي توان بانوان حساب بازشده و در حوادث مختلف از مهارت و توانایی شان در راستاي مأموریت هاي امدادونجات استفاده
شده است. بالاترین درجه و نماد در بین امدادگران در بین تیم هاي واکنش سریع است که به درجه ایثار معروف است و در حال
حاضر 92 نفر از بانوان امدادگر جمعیت طی آموزش هاي گوناگون و آزمایش  هاي دشوار از رئیس جمعیت هلال احمر درجه ایثار
دریافت کرده اند. ثبت خاطرات زنان و فداکاري هایشان در بحران  ها و حوادث پرمخاطره می تواند از حیث آموزشی و انگیزشی بسیار

حائز اهمیت باشد. 
ظاهرا تأسیس مرکز نگهداري و مراقبت کودکان و نوجوانان را هم دستور کار دارید که این کار مشخصا مختص به کارکنان است.

درست است؟ 
بله، تأسیس مرکز نگهداري و مراقبت کودکان و نوجوانان در راستاي اجراي قوانین بهبود فضاي کسب  وکار و ترفیع موانع مخل کار
است. جمعیت، مهدکودکی براي مراقبت فرزندان بانوان و حتی آقایان شاغل ندارد، به خصوص در این ایام کرونا که مهدکودك ها
تعطیل هستند و در ایام دیگر هم همیشه آنقدر هزینه محدوده ساختمان جمعیت هلال احمر بالاست که طبیعتا کارمندان توان

پرداخت این هزینه ها را ندارند. 
اتفاق امیدوارکننده  اي که اخیرا رخ داد این است که براي اولین بار در آستانه صد سالگی «دفتر تاریخ شفاهی جمعیت هلال احمر»
راه اندازي شد و من هم به عنوان مشاور امور زنان و خانواده در شوراي سیاست گذاري آن حضور دارم. در این شورا یک سري
مشخصه و مولفه هایی را تعیین کردیم و از بانوانی که داراي این فاکتورها هستند، دعوت می کنیم تا روایت ها و تجربه زیسته شان را

بازگو کنند تا آنها را ثبت و منتقل کنیم. 
در زمینه مشارکت هاي اجتماعی چطور؟ طرحی براي مشارکت زنان جمعیت هلال احمر در کارهاي اجرایی دارید؟ 

با حمایت معاونت امور زنان و خانواده ریاست جمهوري و مشارکت معاونت آموزش جمعیت و سازمان داوطلبان، در حال پی گیري
اجراي طرح «تاب آوري اجتماعی» هستیم. با توجه به اینکه جمعیت هلال احمر در بحث توان افزایی و تاب آوري پیشگام است،

برنامه  ریزي کرده  ایم که در یک سري از استان ها که بستر مهیاتر و پویاتر است این طرح را اجرا کنیم. 
تفاهم نامه اي را هم به نام «زنان طلایه دارن شفا» به پیشنهاد بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش  هاي دفاع مقدس و مشارکت سازمان نظام
پرستاري کشور به امضا رسانده  ایم. این طرح در واقع قرار است پنج میلیون پرستار (هر خانه یک پرستار) را براي مواجهه با بحران  ها
به خصوص ویروس کرونا و راه  هاي مواجهه با آن و آسیب  هاي ناشی از آن آماده سازد. محتواي بسته  هاي آموزشی درحال تهیه است

و از اول آذرماه طرح اجرا و آموزش  هاي مجازي انجام خواهد شد. 
به منظور آموزش بانوان داوطلب و امدادگر و نجاتگر جمعیت، براي تشکیل شبکه تسهیل گري، حمایت از ایده ها و طرح هاي خلاقانه
و با استفاده از منابع مالی مشترك، یک تفاهم نامه همکاري هم با صندوق کارآفرینی امید منعقد می  کنیم که از نیمه  آذر اجرایی

خواهد شد. 
هم چنین در نظر داریم «اولین همایش مجازي مداخلات بحران و سلامت روان» را در چهار محور حوزه اجتماعی، حوزه حقوقی و
اخلاقی، حوزه سلامت و حوزه مشاوره طی فراخوان مقالات علمی با مشارکت سازمان نظام روانشناسی کشور و همکاري معاونت

آموزش جمعیت مورخ 29/11/99 برگزار کنیم. دبیر علمی این وبینار خانم دکتر شکوه نوابی نژاد است. 
خانم فعلی، چشم اندازتان به این جایگاه چیست و فکر می کنید در حوزه زنان تا کجا می توانید پیش بروید؟ 

به نظرم در جمعیت هلال احمر هر چقدر هم که براي زنان کار کنیم، باز کم است. گستره فعالیت در حوزه زنان وسعت زیادي دارد تا
زمانی که زنان داوطلبانه می آیند و ثبت نام می کنند و همچنان امدادگران و نجاتگران در بحران ها و بلایا در خط مقدم حضور دارند.
واقعیتش هم این است که هنوز کار جدي براي زنان نشده و آنقدر کار براي انجام دادن وجود دارد که من برآنم تا زمانی که در این

جایگاه هستم، مسائل و موضوعات را طوري اولویت بندي کنم که هر جایی که نیاز بیشتري وجود دارد، به سرعت ورود کنیم. 
ببینید یک چیزي که من در زنان جمعیت هلال احمر مشاهده کردم و خیلی دلمشغولی برایم ایجاد کرد این بود که عزت نفس در
آنها گم شده! به خاطر نوع مدیریت و رفتارهاي جنسیت زده اي که طی سالیان زیاد در این نهاد وجود داشته، در واقع خودباوري را در
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زنان کمرنگ کرده است. اینکه زنان در تصمیماتی که برایشان گرفته شده، دخیل نبوده  اند، زنان در سیاست گذاري ها حضور نداشتند
و نادیده گرفته می شدند و توفیق چندانی در تصدي مناصب مدیریتی بالاي سازمان نداشتند و با وجود تأکیدات مسئولان ارشد کشور
خصوصا مقام معظم رهبري و رئیس جمهوري محترم مبنی بر زمینه سازي و بسترسازي مناسب براي بهره مندي دستگاه هاي اجرایی
از توان و ظرفیت  هاي مدیریتی زنان شایسته، آنچنان که باید هنوز ظرفیت هاي مدیریتی زنان به شکوفایی و بهره وري لازم نرسیده

است. 
اما الان در این دوره ما به دنبال آنیم که با کمک به فرهنگ سازي در جمعیت براي تغییر الگوي بینش  ها و روش  هاي استخدام و
جانشین پروري و توسعه استعدادها، انتصاب ها براساس شایسته سالاري صورت گیرد و بانوان هم حسب تخصص و توانمندي هایشان

در جایگاه ها و موقعیت هاي درستی قرار گیرند. 
مثلا در پست هاي رئیس حوزه ریاست، معاون امور بین الملل، مدیر کل منابع انسانی و تحول اداري، مدیر آي تی جمعیت از زنان
استفاده شده و این انتصاب  ها تاحدي نشان دهنده نوع نگاه به زنان و شایستگی  هاي آنان است. اهمیت حضور زنان در مناصب و
موقعیت هاي مدیریتی بسیار مهم است، زیرا مدیران زن در هر سازمانی از مهم ترین جلوه هاي سرمایه انسانی آن سازمان هستند و
سازمانی که درصد بیشتري از زنان را در ارکان مدیریتی به کار می گمارد، به درك بهتر و مناسب  تري از ظرفیت  هاي مدیریتی خود

آگاه بوده و مدیریت منابع موفق تري دارد. 
منبع: روزنامه شهروند
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نقش دانشگاه ها در شکل گیري شبکه علمی براي مجموعه هاي تولیدي

منبع: دیجیاتوشماره خبر:  127  |  تاریخ: 1399/08/28

در هر دوره صنعتی یکی از مهم ترین موارد براي پیشرفت کسب و کارها، همکاري دانشگاه ها با صنعتگران است. امروزه در
تمامی کسب وکارهاي درآمدزا، جهانی سازي و رقابت تنگاتنگ باعث افزایش اهمیت نوآوري و کارآفرینی شده اند. اگر

بخواهیم یک نقطه کانونی ...

در هر دوره صنعتی یکی از مهم ترین موارد براي پیشرفت کسب و کارها، همکاري دانشگاه ها با صنعتگران است. امروزه در
تمامی کسب وکارهاي درآمدزا، جهانی سازي و رقابت تنگاتنگ باعث افزایش اهمیت نوآوري و کارآفرینی شده اند. 

 
اگر بخواهیم یک نقطه کانونی براي این رقابت پیدا کنیم، با لزوم نوآوري در محصولات در سریعترین زمان، با کیفیت مطلوب، قیمت
مقرون به صرفه و در مقیاس مورد نیاز مشتریان روبرو می شویم. همانطور که حدس می زنید، این فرآیند نیاز به مهارت و تخصص در
زمینه مدیریت یکپارچه دارد. در این مرحله از صنعت (انقلاب چهارم صنعتی)، مسئولیت دانشگاه ها در ایجاد شبکه علمی براي

مجموعه هاي تولیدي بسیار پررنگ است. 

خوشخبتانه با ظهور دانشگاه هاي کارآفرین و سرعت بخشیدن به انقلاب چهارم صنعتی، شاهد این هستیم که تحقیقات مورد نیاز براي
کسب و کارهاي پیشرو در این حوزه بهتر انجام می شود و شکل گیري شبکه علمی براي مجموعه هاي تولیدي با قدرت بیشتري در

حال انجام است. 

 
  

کمک شبکه علمی دانشگاه ها به حفظ مزایاي رقابتی براي مجموعه هاي تولیدي 

این روزها که همه کسب و کارها در حال استفاده از واحدهاي تحقیق و توسعه خود براي فیس لیفت محصولات و یا بازمهندسی در
تولیدات خود هستند، حفظ مزایاي رقابتی سخت تر از همیشه است. در واقع کاهش هزینه و مشکلات خط تولید، دیگر براي حفظ

سهم از بازار کافی نیست و فعالیت هاي بزرگ تر و پیچیده تري در این حوزه باید شکل بگیرد. 

در بازارهاي جهانی، شاهد این هستیم که واحدهاي تولیدي که تلاش خود را براي بهبود کسب و کارشان انجام می دهند، سعی می
کنند با ایجاد روابط سازنده تر با دانشگاه ها، محققان با استعدادي را جذب کنند که به آن ها در بهبود فرآیندهایشان کمک کنند. در

واقع هرچقدر که بازار در این زمینه رقابتی تر می شود، کسب و کارها نیاز بیشتري به این شبکه احساس می کنند. 

شبکه علمی دانشگاه ها در مجموعه هاي تولیدي، چه نقش مهمی را ایفا می کنند؟ 
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حقیقت این است که با استفاده از راهکارهاي ارائه شده در دانشگاه به واسطه تولید دانش در صنعت، می توانیم محصولات باکیفیت
تري را در زمان کوتاه تري تولید کنیم. این موضوع در ساخت محصولات جدید هم تاثیرگذار است و می تواند به طراحی آن ها کمک
کند. صنعتگران با ساخت ارتباطات سازنده با تیم هاي دانشگاهی، می توانند واحد تحقیق و توسعه یا همان R&D پویاتري داشته و

 
عمق تولید خود را بهبود ببخشند. 

 
صنعت پیشران و صنایع تولیدي چگونه ایجاد شدند؟ 

با مطالعه این مطالب تا حالا احتمالا متوجه شده اید که اکثر محصولات جدیدي که به واسطه تکنولوژي ایجاد شده اند به لطف
همکاري صنعت و دانشگاه بوده است. در ایران هم با بومی سازي لوازم خانگی، خودروها و محصولات برپایه تکنولوژي، شاهد این

 
هستیم که توان ملی ما در حال افزایش است. 

در این زمینه اسنوا که این روزها به برند شناخته شده اي بدل شده، به عنوان یک پرچم دار لوازم خانگی در ایران و خاورمیانه در حال
فعالیت است. پیشرفته و مدرن بودن اسنوا و محصولات تولیدي آن، همان چیزي است که در این سلسله مقالات سعی کردیم به آن

 
اشاره کنیم تا دیگر صنایع با الگوبرداري از آن، پیشرفت مورد نیاز خودشان را رقم بزنند. 

 
آغاز نسل انقلاب چهارم صنعتی و تجاري سازي علوم دانشگاهی 

 
 

تا همین چند وقت پیش، یکی از بزرگترین انتقاداتی که دانشگاه ها و مراکز علمی با آن روبرو بودند، ناکارآمدي علوم تئوري در صنعت
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و تجارت بود. با ایجاد شبکه قدرتمند میان صنعت و دانشگاه، این مشکل تا حدودي در کشورهاي پیشرفته برطرف شده و شاهد
افزایش کارآمدي در این سیستم هستیم. 

با نگاهی به انقلاب هاي صنعتی گذشته شاهد این هستیم که در دوره اول صنعت که از آب و بخار استفاده می شد، دانشگاه ها و
مراکز علمی توانستند با کشف برق باعث ایجاد انقلاب دوم صنعتی شوند و همین موضوع با اتوماسیون سازي دستگاه ها، باعث ایجاد

انقلاب سوم صنعتی نیز شد. 

نظر شما در این رابطه چیست؟ آیا در ایران می توانیم شاهد پیشرفت صنایع  با کمک دانشگاه ها و مراکز خود باشیم؟ 

این مقاله در همکاري با شرکت اسنوا تهیه و در دیجیاتو منتشر شده است. 

 

 Mobit   
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نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد

منبع: روزنامه صبح اقتصادشماره خبر:  128  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش واحد اقتصادي خبرگزاري صبح اقتصاد محمدرضا بنی طبا اظهار کرد: براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت
شیرخام از درب دامداري ها 4150 تومان شد و تمام دامداري ها نیز مکلف هستند که شیرخام را با این قیمت مصوب به

کارخانه ها تحویل دهند و فروش شیرخام بیش از 4150 تومان تخلف است و سازمان تعزیرات به آن ورود ...

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش
قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبرداد. 

به گزارش واحد اقتصادي خبرگزاري صبح
اقتصاد محمدرضا بنی طبا اظهار کرد: براساس مصوبه
سازمان حمایت قیمت شیرخام از درب دامداري ها 4150
تومان شد و تمام دامداري ها نیز مکلف هستند که شیرخام
را با این قیمت مصوب به کارخانه ها تحویل دهند و فروش

شیرخام بیش از 4150 تومان تخلف است و سازمان تعزیرات به آن ورود خواهد کرد."نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد" 

وي  اضافه کرد: افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي کوچک تولید لبنیات برمی دارد، زیرا این واحدها سهم کمی از بازار دارند
و  اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل توجهی دارند. 

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با بیان اینکه افزایش قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، گفت: براساس
توافقات صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار تومان،
شیر نایلونی 5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500
تومان،سه درصد چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان، قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان،
قیمت کره حیوانی 100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. همچنین قیمت ماست کم چرب 900 گرمی 8000 تومان و ماست پرچرب

900 گرمی 9700 تومان تعیین شده است."نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد" 

به گزارش ایسنا، قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز
گذشته قیمت آن تغییر کرد و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید.
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پرداخت 51 هزار میلیارد ریال تسهیلات رونق تولید در 7 ماهه 99

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  129  |  تاریخ: 1399/08/28

فصل اقتصاد - تهران- ایرنا- مطابق آمارهاي منتشر شده وزارت صنعت معدن و تجارت، از ابتداي امسال تا پایان مهرماه بیش
از 51 هزار و 480 میلیارد ریال تسهیلات در قالب پروژه رونق تولید پرداخت شد.

فصل اقتصاد - مطابق آمارهاي منتشر شده وزارت صنعت
معدن و تجارت، از ابتداي امسال تا پایان مهرماه بیش از
51 هزار و 480 میلیارد ریال تسهیلات در قالب پروژه رونق

تولید پرداخت شد. 
به گزارش روز چهارشنبه وزارت صنعت، معدن و تجارت،
این میزان تسهیلات به یک هزار و 907 واحد تولیدي

پرداخت شده است. 
برپایه این آمارها، 681 واحد تولیدي در هفت ماهه امسال در قالب تسهیلات برنامه تولید و اشتغال (تبصره 18) نزدیک به 37 هزار و

912 میلیارد ریال تسهیلات دریافت کرده اند. 
در همین راستا در قالب تسهیلات برنامه تولید و اشتغال (تبصره 18) از ابتداي اسفند 97 تا پایان مهرماه مبلغ 69 هزار و 703

میلیارد ریال تسهیلات به یک هزار و 232 واحد پرداخت شده است. 
به گزارش فصل اقتصاد، برنامه تولید و اشتغال (موضوع بند الف تبصره 18 قانون بودجه کشور) از اسفند ماه 97 پس از انعقاد تفاهم
نامه و موافقت نامه مشترك وزارت صنعت، معدن و تجارت با سازمان برنامه و بودجه کل کشور، ابلاغ دستورالعمل هاي اجرایی
مربوطه، انعقاد قرارداد عاملیت با بانک ها و پیاده سازي فرآیند اعطاي تسهیلات از طریق سامانه بهین یاب وزارت صنعت وارد فاز

اجرایی شد. 
سقف منابع مورد نیاز این برنامه 201 هزار و 299 میلیارد ریال تعیین شده است. 

صندوق توسعه ملی به همین منظور تاکنون طی سال هاي 97 و 98 به میزان 55 هزار و 200 میلیون ریال نزد بانک هاي عامل طرف
قرارداد سپرده گذاري کرده که در تلفیق با منابع داخلی بانک ها (50 درصد منابع صندوق و 50 درصد منابع بانک ها)، منابع ایجاد

شده براي پرداخت تسهیلات سرمایه در گردش و سرمایه ثابت به مبلغ 110 هزار و 400 میلیارد ریال رسیده است. 
پس از ابلاغ دستورالعمل اجرایی برنامه ذکر شده توسط وزارت صنعت، کمیته هاي بررسی و کارگروه هاي استانی تشکیل و اقدامات

لازم به منظور ثبت درخواست متقاضیان تسهیلات و بررسی و معرفی واجدان شرایط به بانک هاي عامل در دستور کار قرار گرفت. 
بر همین اساس از ابتداي اجرایی شدن طرح تا پایان شهریورماه امسال (طی 19 ماه) از 6 هزار و 600 درخواست ثبت شده در سامانه
بهین یاب در سه بخش سرمایه در گردش، بازسازي، نوسازي و تکمیل طرح هاي نیمه تمام در کل کشور، تعداد دو هزار و 840 طرح/
واحد صنعتی و صنفی تولیدي با رقم حدود 203 هزار میلیارد ریال توسط کارگروه هاي استانی تایید و به سرپرستی و شعب بانک

هاي عامل در استان ها معرفی شدند.
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2 میلیون واحد صنفی در زمان تعطیلات کرونایی نیازمند حمایت هستند

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  130  |  تاریخ: 1399/08/28

فصل اقتصاد - تهران- ایرنا- رییس اتاق اصناف ایران با اشاره به تعطیلی حدود دو میلیون واحد صنفی به علت اعمال
محدودیت هاي کرونایی، گفت: پیشنهاداتی را در بیمه، مالیات، عوارض شهرداري و تعویق وصول تعهدات مالی ارائه کردیم تا

این واحدها با خسارت کمتري تعطیلی دو هفته اي را پشت سر بگذارند.

فصل اقتصاد - رییس اتاق اصناف ایران با اشاره به تعطیلی
حدود دو میلیون واحد صنفی به علت اعمال محدودیت
هاي کرونایی، گفت: پیشنهاداتی را در بیمه، مالیات،
عوارض شهرداري و تعویق وصول تعهدات مالی ارائه کردیم
تا این واحدها با خسارت کمتري تعطیلی دو هفته اي را

پشت سر بگذارند. 
«سعید ممبینی» روز چهارشنبه در گفت وگو با خبرنگار

ایرنا با اشاره به ابعاد وسیع تاثیر بیماري کرونا بر دنیا و همچنین در ایران، اظهار داشت: شیوع این بیماري و مرگ و میر ناشی از آن
موجب شده تا دستگاه هاي اجرایی در جهان تدابیر جدیدي را براي مدیریت کشورها اتخاذ کنند. 

وي با تاکید بر اینکه در ایران نیز شاهد این روند بوده ایم، تصریح کرد: اصناف کشور با توجه به مسئولیت اجتماعی که بر عهده
داشتند در ماه هاي گذشته براي کنترل و کاهش شیوع کرونا همکاري لازم را به عمل آوردند. 

رییس اتاق اصناف ایران با اشاره به تعطیلات مقطعی براي گروهی از مشاغل در ماه هاي گذشته که اثر بخشی لازم را نیز به دنبال
نداشته است، خاطرنشان کرد: با آغاز آذرماه تدابیر و اقدامات جدیدي در دستور کار قرار دارد که می تواند به کاهش شیوع ویروس

کرونا کمک کند. 
وي با بیان اینکه برنامه جامعی براي چهار گروه صنفی در این مدت پیش بینی شده است، تاکید کرد: اصنافی که نیازهاي روزمره

شهروندان را تامین می کنند در گروه نخست جاي گرفته اند که اجازه فعالیت در مناطق قرمز را خواهند داشت. 
وي با بیان اینکه تغییراتی در دسته بندي هاي اصناف انجام داده ایم، افزود: تعداد مشاغل گروه اول افزایش پیدا کرده است که بر
اساس آن، تعمیرات لوازم خانگی، یدکی و واحدهاي خدماتی اجازه فعالیت در روزهایی اعمال محدودیت دارند، البته در روزهاي آینده

تا زمان اجراي طرح احتمال بازنگري و تغییرات مجدد نیز وجود دارد. 
ممبینی با بیان اینکه با آغاز آذرماه مشاغل گروه هاي 2، 3 و 4 مجوز فعالیت در مناطق قرمز را نخواهند داشت، تاکید کرد: بیش از 2

میلیون واحد صنفی مشمول این تعطیلی هستند که این موضوع به آنها ابلاغ شده و مکلف به اجرا هستند. 
به گفته وي، رستوران ها و اغذیه فروشان در صورت نصب اطلاعیه مبنی بر سرو غذاي بیرون بر و عدم استفاده از محیط سالن

غذاخوري امکان فعالیت خواهند داشت. 
بسته پیشنهادي اصناف به دولت براي کمک به مشاغل در زمان تعطیلی 

رییس اتاق اصناف ایران اظهار داشت: براي کمک به 2 میلیون واحد صنفی که مشمول تعطیلی در مناطق قرمز شده اند پیشنهاداتی
را ارائه کردیم تا با خسارت کمتري این تعطیلی را پشت سر بگذارند؛ به طور مثال واحدهاي صنفی به دلیل اینکه از تعطیلی مراکز
خود در هفته هاي پیش رو مطلع نبودند و اقدام به خرید کالاي مورد نیاز خود با چک کرده اند، با توجه به تعطیل نبودن بانک ها
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صاحبان چک می توانند نسبت به وصول آن اقدام کنند. 
وي افزود: بسیاري از واحدهاي صنفی با درآمد روزانه، هزینه هاي خود را تامین می کنند که با توجه به تعطیلی دو هفته اي مناطق
قرمز و احتمال ادامه آن، توان پرداخت تعهدات مالی خود را نخواهند داشت که انتظار می رود دولت در این زمینه حمایت هایی از

جمله تعویق وصول تعهدات مالی را در دستور کار قرار دهد. 
ممبینی با بیان اینکه پرداخت بیمه، مالیات و عوارض شهرداري یکی از مهمترین مشکلات اصناف تعطیل، است، تصریح کرد: برخی از
مشاغل مانند تالارهاي پذیرایی در ماه هاي گذشته به طور کامل تعطیل بودند و برخی دیگر نیز از جمله آرایشگاه ها با محدودیت
هایی به فعالیت خود ادامه داده اند که پیشنهاد کردیم براي این گروه از مشاغل معافیت مالیاتی در نظر گرفته شود و بیمه و عوارض

شهرداري نیز از اصناف مناطق قرمز مطالبه نشود. 
وي با بیان اینکه مجلس شوراي اسلامی نیز حمایت از اصناف را در دستور کار خود قرار داده است، تاکید کرد: حمایت از واحدهاي
صنفی، حمایت از حفظ اشتغال است زیرا در صورت تداوم تعطیلی کارکنان در بخش هاي مختلف تعدیل و بیکار می شوند و دولت

مجبور به پرداخت بیمه بیکاري خواهد شد در حالی که می تواند همین هزینه را براي اشتغال این افراد صرف کند. 
ممبینی خاطرنشان کرد: با وجود تمام شرایطی که تعطیلی ها در پی خواهد داشت اصناف با شبکه درمان کشور براي کنترل شیوع

کرونا همکاري لازم را خواهند داشت تا با کاهش تردد، زنجیره انتقال و مرگ ناشی از آن قطع شود. 
اصناف متخلف تعطیل می شوند 

رییس اتاق اصناف ایران با بیان اینکه دستورالعمل جامع مدیریت هوشمند تخلفات پیش بینی شده است، تصریح کرد: واحدهاي
متخلف مشمول اخطار و تعطیلی می شوند که این براي مناطق قرمز یک ماه، نارنجی 15 روز و زرد یک هفته در نظر گرفته شده

است. 
به گزارش فصل اقتصاد، ویروس کرونا یکسال پیش از ووهان چین سر بر آورد و از اسفندماه سال 98 ایران نیز درگیر شیوع این

بیماري شد که به موجب آن تعطیلی و اعمال محدودیت در دستور کار کشور قرار گرفت. 
در حال حاضر با توجه به مرحله سوم اوج گیري این کرونا در کشور و افزایش قدرت انتقال آن به 10 برابر، ستاد ملی مقابله با کرونا
دستورالعمل هاي جدیدي را براي آغاز آذرماه اعلام کرده است که شامل تعطیلی دو هفتهاي در مناطق قرمز و اعمال محدودیت در

شهرهاي نارنجی و زرد می شود.
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توسعه ترانزیت جاده اي کشور با تکمیل زنجیره آزادراه ها

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  131  |  تاریخ: 1399/08/28

فصل اقتصاد - توسعه ترانزیت کشور و تکمیل زنجیره آزادراهی کشور با افتتاح آزادراه شرق اصفهان نقش بسیار موثري در
حوزه اقتصاد و حمل و نقل کشور دارد.

فصل اقتصاد - توسعه ترانزیت کشور و تکمیل زنجیره
آزادراهی کشور با افتتاح آزادراه شرق اصفهان نقش بسیار

موثري در حوزه اقتصاد و حمل و نقل کشور دارد. 

به گزارش خبر نگار راه و شهرسازي گروه اقتصادي باشگاه
خبرنگاران جوان ، آزادراه شرق اصفهان به منظور تکمیل و
تسهیل حمل و نقل در کریدور شمال-جنوب، افزایش بهره

وري آزادراه نطنز-کاشان و همچنین تسریع در سرویس دهی در حوادث غیرمترقبه و ایجاد محور جایگزین با موضوع پدافند غیرعامل
طراحی و عملیاتی شد. 

آزادراه شرق اصفهان با هدف تکمیل کریدور شمال-جنوب کشور کوتاه کردن مسیر تردد خودروهاي عبوري از محدوده شرق شهر
اصفهان و تسهیل در حمل و نقل بار و مسافر استان هاي شمالی کشور، تهران، اصفهان، فارس و بوشهر ساخته شده است. 

بهره برداري از این آزادراه نقش بسیار موثري را در کاهش بار ترافیکی و آلودگی شهر اصفهان و تسریع در انتقال بار، کالا و مسافر از
مناطق جنوبی کشور و حاشیه شهر اصفهان به استان هاي شمالی کشور ایفا می کند. 

قطعه اول این محور، به طول 40 کیلومتر از آزادراه کاشان-اصفهان آغاز شده و با طول 293 کیلومتر تا تقاطع اردستان ادامه می یابد
و قطعه دوم نیز به طول 34 کیلومتر در ادامه قطعه اول آزادراه آغاز و تا تقاطع جاده نایین و فرودگاه ادامه پیدا می کند و در نهایت
قطعه سوم این آزادراه به طول 30 کیلومتر تا تقاطع آزادراه اصفهان-شیراز ادامه یافته که این بخش از آزادراه ها هم اکنون در دست

احداث است. 
این پروژه 63.5 کیلومتر و داراي 6 باند است که شامل سه باند و یک باند اضطرار در هر سمت است. 

اعتبار هزینه شده این پروژه 13 هزار میلیارد ریال است که سهم دولت 30 درصد، شامل 2 هزار و 400 میلیارد ریال و سهم سرمایه
گذار هم 70 درصد معادل 5 هزار و 600 میلیارد ریال است. 

آزادراه شرق اصفهان به نام سردار سلیمانی نامگذاري شده است و براي یک هزار و 100 نفر اشتغال زایی داشته و زمینه ساز کاهش
35 کیلومتري مسیر می شود و 15 درصد در کاهش تلفات جاده اي موثر است. 

با بهره برداري از این آزادراه، میزان مصرف سوخت حدود 730 میلیون لیتر کاهش پیدا می کند و همچنین 80 دقیقه در کاهش زمان
سفر موثر است. 
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کد ویدیو دانلود فیلم اصلی 

در همین زمینه مجتبی یوسفی عضو کمیسیون عمران کشور در گفت وگو با خبرنگار راه و شهرسازي گروه اقتصادي باشگاه خبرنگاران
جوان با بیان اینکه نقش توسعه آزادراه هاي کشور یکی از موضوعات مهم در حوزه حمل و نقل بار و مسافر به شمار می رود، گفت:

 
افزایش ترانزیت زمینی و توجه به این موضوع زمینه ساز افزایش سرعت و توسعه بخش حمل و نقل جاده اي کشور می شود. 

او ادامه داد: توسعه آزاد راه هاي کشور نقش بسیار موثري در توسعه ترانزیت کشور دارد به طوري که در دو سال گذشته سرعت

 
اجراي ساخت آزادراه ها افزایش یافته است. 

عضو کمیسیون عمران مجلس بیان کرد: تکمیل کریدورهاي شرق و غرب و شمال و جنوب بسیار موثر بوده و نقش بسیاري در کاهش

 
مصرف سوخت به ویژه در حوزه بار و مسافر دارد. 

یوسفی ادامه داد: در حال حاضر می توانیم با افزایش جذب سرمایه گذار و همچنین تامین منابع و اعتبارات دولتی و همچنین افزایش

 
جذب سرمایه گذاران میزان نقدینگی در این حوزه را هم افزایش دهیم. 

او گفت: استفاده از آزادراه ها و همچنین ایجاد شرکت ها در حوزه بازار سرمایه در روند ساخت آزادراه ها می تواند بسیار موثر باشد،

 
چرا که وجود نقدینگی در این حوزه خود می تواند میزان سرمایه گذاري را افزایش دهد. 

عضو کمیسیون عمران بیان کرد: توسعه آزادراهی در شرق و غرب کشور در مقایسه با مرکز کشور و همچنین شمال کشور نسبتا کم

 
است اما می توانیم با تکمیل این زنجیره حوزه ترانزیت جاده اي کشور را تقویت کنیم. 

 
بیشتر بخوانید 

تکمیل حلقه مفقوده کریدور ترانزیتی شرق به غرب با افتتاح آزادراه سردار سلیمانی همچنین چندي پیش جلال بهرامی معاون
ساخت و توسعه آزادراه ها درباره این آزادراه اعلام کرد: آزادراه شرق اصفهان به عنوان بخشی از کریدور شمال- جنوب کشور فردا (پنج

 
شنبه) با دستور رییس جمهور افتتاح می شود. 

معاون ساخت و توسعه آزادراه ها افزود: آزادراه شرق اصفهان حلقه اتصال کریدور آزادراهی مرکز کشور است و با عبور از این آزادراه
زمان سفر به نصف کاهش می یابد. این آزادراه نقش مهمی در کاهش ترافیک از جنوب کشور به سمت جاده هاي منتهی به مرکز و
شمال کشور دارد و علاوه بر کاهش بار ترافیکی و آلودگی شهر اصفهان موجب تسریع در انتقال بار، کالا و مسافر از مناطق جنوبی

 
کشور و حاشیه شهر اصفهان به استان هاي شمالی کشور می شود. 

او اظهار کرد: آزادراه شرق اصفهان از آزاد راه کاشان – اصفهان آغاز و به آزاد راه اصفهان – شیراز ختم می شود. قطعه اول آزادراه
شرق اصفهان از آزادراه اصفهان- نطنز تا آزادراه اصفهان- اردستان به طول 30 کیلومتر، قطعه دوم آن در ادامه تا جاده اصفهان- نایین
به طول 33 کیلومتر و قطعه سوم آن از جوار باغ رضوان تا گردنه لاشتر پس از بهارستان، به طول 30 کیلومتر است که اکنون در

 
دست ساخت قرار دارد. 

معاون ساخت و توسعه آزادراه راه با اشاره به 2 هزار و 400 کیلومتر طول شبکه آزادراهی کشور بیان کرد: در حال حاضر 9 پروژه
آزادراهی اولویت دار به طول 663 کیلومتر در کشور در حال اجرا است و با تکمیل شدن آن 25 درصد به طول شبکه آزادراهی کشور

 
افزوده می شود. 

0:00 / 0:56
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گفتنی است، با توجه به رشد جمعیت شهر ها و به تبع آن افزایش حجم جابه جایی کالا و مسافر در جاده هاي برون شهري و
همچنین ضرورت توسعه تجارت داخلی و بین المللی احداث و توسعه شبکه آزادراهی جزء سیاست هاي اصلی وزارت راه و شهرسازي

قرار دارد. 
این پروژه فردا (پنج شنبه 29 آبان ماه) از طریق ویدئو کنفرانس با دستور حسن روحانی رئیس جمهور به بهره برداري می رسد.
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تاکید بر افزایش 15 درصدي سهم تعاون از بازار سرمایه

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  132  |  تاریخ: 1399/08/28

فصل اقتصاد - پیشکسوت بخش تعاون کشور بر لزوم افزایش 15 درصدي سهم تعاونی ها از بازار سرمایه و رفع هرگونه
تبعیض میان بخش تعاونی و خصوصی تاکید کرد و حضور نماینده اتاق تعاون در هیات تصمیم گیري بانک توسعه تعاون را

خواستار شد.

فصل اقتصاد - پیشکسوت بخش تعاون کشور بر لزوم
افزایش 15 درصدي سهم تعاونی ها از بازار سرمایه و رفع
هرگونه تبعیض میان بخش تعاونی و خصوصی تاکید کرد و
حضور نماینده اتاق تعاون در هیات تصمیم گیري بانک

توسعه تعاون را خواستار شد. 

ابراهیم تهرانی در گفت وگو با ایسنا، به مناسبت سالگرد
دیدار فعالان اقتصادي با مقام معظم رهبري، اظهار کرد: دیدار سال گذشته مقام معظم رهبري و فعالان اقتصادي فرصت مغتنمی براي
اتاق تعاون بود و رئیس اتاق تعاون در محضر ایشان توانست به طرح دیدگاه ها، انتظارات و مطالبات بر زمین مانده بخش تعاون از
حاکمیت بپردازد و مقام معظم رهبري با تایید مطالب مطرح شده و با اعتقادي که به کارآمدي شبکه تعاون در گره گشایی از
مسائل اقتصادي و ضرورت شبکه سازي تعاونی ها و جمع آوري سرمایه هاي خرد در قالب تعاون دارند، دستورات لازم را جهت

پیگیري مطالبات صادر فرمودند. 
وي ادامه داد: مجموع بیانات معظم له بر چند محور استوار بود که یکی از آنها بحث توانمندي تعاونی ها بود.علیرغم آنکه در اصول 43
و 44 قانون اساسی این امر مورد تاکید قرار گرفته ولی دولتها آنطور که باید به تکالیف مقرر در قانون در قبال توسعه بخش تعاون
نظیر دادن منابع مالی قرض الحسنه و وام هاي ارزان به گروههاي توانمند که استعداد ایجاد اشتغال و کارآفرینی دارند، عمل
نکردند.مبحث بعد شبکه سازي در تعاونی ها بود و بر این اصل تاکید شد تا تعاونی ها در یک بستر علمی و مشخص بتوانند به ارائه

خدمات در عرصه هاي مختلف بپردازند. 
تحقق سهم 25 درصدي تعاون به شرط عمل به تکالیف قانونی 

این پیشکسوت بخش تعاون خاطرنشان کرد: در این دیدار از سوي رئیس اتاق تعاون تاکید شد که به اندازه کافی قوانین، آیین نامه و
دستورالعملهاي حمایتی از بخش تعاون داریم و چیزي به اسم ضعف قانون وجود ندارد، اگر دولتها به این قوانین به عنوان تکالیف

قانونی عمل کنند، بخش تعاون در مسیر رسیدن به سهم 25 درصد قرار می گیرد. 
وي گفت: به دنبال دیدار رهبري با فعالان اقتصادي در صحن مجلس نیز مقرر شد تا کمیته اي به منظور احصا و رصد قوانین بخش
تعاون تشکیل شود و با کمک اتاق تعاون موانع و مشکلات مسیر اجرا برطرف و نقاط ضعف اصلاح شود و این کمیته از موضع نظارتی

دستورات لازم را به هیات حاکمه بدهد. 
تهرانی قانون اجراي سیاستهاي کلی اصل را نقطه عطف فعالیتهاي اقتصادي دانست و گفت: براي اولین بار در دستورالعملهاي صادره
براي بخش تعاون اهداف کمی پیش بینی و راههاي رسیدن به اهداف کمی مشخص شد.از جمله اهداف این بود که سهم تعاون از بازار

سرمایه باید به 15 درصد برسد و تصدیگریهاي دولتی کاهش یابد که متاسفانه بخش تعاون در این راه با مقاومتهایی رو به رو شد. 
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رفع هرگونه تبعیض میان بخش تعاونی و خصوصی 
پیشکسوت بخش تعاون کشور با اشاره به تاکید اصل 44 بر رفع هرگونه تبعیض بین بخش تعاونی و خصوصی، گفت: امیدواریم با
تلاش و اهتمام وزارت تعاون گام هایی در این جهت برداشته شود.در بحث اصلاحیه قانون تعاون نیز صرفنظر از تاکید سیاستهاي کلی
اصل 44، ماده 124 قانون برنامه پنجم بر منع دولت از هرگونه مداخله در امور اجرایی و تصدیگري تعاونی ها و بسنده کردن به نظارت

دولت تاکید شده که در طول یکسال گذشته انجام نشد. 
به گفته وي باید در دستگاههاي حاکمیتی اراده اي ایجاد شود و بپذیرد که بخش تعاون به رشد و بلوغ رسیده و می تواند بسیاري از

امور را تصدیگري کند لذا از وزارت تعاون انتظار می رود پیگیر مطالبات تعاونی ها از دستگاههاي حاکمیتی در هیات دولت باشد. 
تهرانی تصریح کرد: پیگیري وزارت تعاون می تواند شامل این خواسته باشد که آیا وزارت صمت، به وظیفه اي که در بحث واگذاري
معادن به بخش تعاون داشته عمل کرده است یا در بحث اعمال معافیتهاي مالیاتی و مالیات بر ارزش افزوده، همان ضرایبی که براي

بخش خصوصی و اصناف تعیین شده براي تعاونی ها هم منظور شده است؟ 
حضور نماینده اتاق تعاون در هیات تصمیم گیري بانک و صندوق تعاون 

پیشکسوت بخش تعاون کشور در بخش دیگري از گفت وگو با ایسنا، با اشاره به حضور اتاق تعاون در بسیاري از شوراها و مجامع عالی
کشور، خواستار حضور نماینده اتاق تعاون در هیات هاي تصمیم گیري بانک توسعه تعاون و صندوق ضمانت سرمایه گذاري بخش
تعاون شد و گفت: حضور نماینده اتاق از این جهت موثر است که می تواند در وصول مطالبات بانک توسعه تعاون یا ارائه تسهیلات به
تعاونی هاي ذیحق مثمرثمر باشد و در شفاف سازي اعطاي تسهیلات بانک به تعاونگران کمک کند لذا امیدواریم با مساعدت وزیر
تعاون، زمینه حضور نماینده اتاق تعاون در کارگروههاي مربوط به بانک توسعه تعاون به عنوان صاحبنظر و صاحب راي در چارچوب

مقررات و قوانین فراهم شود. 
تهرانی همچنین بر لزوم استفاده از ظرفیت تعاونی هاي مصرف تاکید کرد و گفت: زمانی که وزارت تعاون دستورالعملی به صندوق
بازنشستگی و سازمان تامین اجتماعی دال بر تامین کالاهاي اساسی و مورد نیاز کارگران و بازنشستگان با تسهیلات مالی از طریق
شبکه هاي فروشگاهی ابلاغ می کند انتظار این است که اولویت تامین کالا با تعاونی هاي مصرف باشد؛ وقتی تعاونی هاي مصرفی با
گستره تعاونی هاي مصرف کارکنان دولت،تعاونی هاي مصرف کارگري، تعاونی هاي مصرف محلی، تعاونی هاي مصرف فرهنگیان و
فروشگاههاي زنجیره اي سپه را داریم،انصاف نیست وقتی تسهیلاتی فراهم می شود تعاونی ها را با کارنامه و سابقه چندین ساله
فراموش کنیم لذا اگر قرار است حمایتی صورت گیرد این حمایت را به سمت شبکه تعاونی هاي مصرف که هدفمند و ضابطه مند و

قابل کنترل هستند، سوق بدهیم. 
حضور فعال تعاونی ها در صادرات محصولات کشاورزي و معدنی 

وي گفت: در بحث رفع موانع تولید، بی ثباتی مقررات و بخشنامه ها و دستورالعمل ها تولیدکنندگان و فعالان اقتصادي را آزاد می
دهد در حالی که ثبات اقتصادي عامل و نیروي محرکه رشد اقتصادي است.امروز تعاونی ها در بحث صادرات حرف براي گفتن دارند و

در بخش کشاورزي و معدن از صادرکنندگان اصلی به شمار می روند که شایسته است مورد حمایت دستگاههاي مربوطه قرار گیرند. 
تهرانی در پایان با تقدیر از اهتمام قوه قضاییه در پیگیري مطالبات تعاونی ها گفت:دستوراتی که رئیس قوه قضائیه پیرو دیدار با
اعضاي اتاق تعاون مبنی بر تسریع رسیدگی به پرونده هاي مطروحه از سوي فعالان اقتصادي حوزه تعاون داشتند، بسیار راهگشا بوده

است. 
انتهاي پیام
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پیش بینی 20 هزار میلیارد ریالی براي اتصال به گاز سراسري

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  133  |  تاریخ: 1399/08/28

براي اتصال گاز خوروبیابانک به شبکه سراسري، 20 هزار میلیارد ریال اعتبار لازم است.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز اصفهان؛ فرماندار
خوروبیابانک در کارگروه سوخت و مدیریت بحران
شهرستان با اشاره به قطع موقتی گاز شهرستان گفت: براي
پایدار شدن گاز این منطقه و اتصال آن به شبکه سراسري،

20 هزار میلیارد ریال نیاز دارد. 
عباس نظام اسلامی با اشاره به اینکه در حال حاضر گاز
رسانی به خوروبیابانک به روش سی ان جی تزریقی و
بارگیري از شهرستان نایین و حمل با تانکر تامین می شود

افزود: با اجراي این طرح علاوه بر پایداري شبکه گاز این شهرستان و تثبیت جمعیت، توسعه بخش هاي صنعتی و اشتغال را به دنبال
دارد. 

حجت الاسلام جاویدي امام جمعه خوروبیابانک هم در این جلسه از استاندار و مسئولان شرکت گاز خواستار پیگیري این خواسته به
حق مردم شهرستان براي بهره مندي از گاز پایدار شد و گفت: در حال حاضر تامین گاز خوروبیابانک با روش سی ان جی، مشکلات

مردم را دو چندان کرده است.
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افزایش سطح کشت گلخانه اي در سبزوار

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  134  |  تاریخ: 1399/08/28

توجه ویژه به کشت گلخانه اي در شهرستان سبزوار، باعث افزایش 4 برابري سطح کشت طی سال هاي گذشته شده است.

به گزارش خبرگزاري صداوسیماي مرکز خراسان رضوي، معاون سازمان و مدیر جهاد کشاورزي شهرستان سبزوار گفت: سطح
کشت گلخانه اي در شهرستان سبزوار از 30 هزار مترمربع در
سال 1392 به بیش از 120 هزار مترمربع در سال 1399 افزایش

یافته است. 

مهندس علی اصغر امانیان افزود: کشت محصولات به صورت
گلخانه اي علاوه بر کاهش مصرف آب و افزایش بهره وري،

افزایش تولید در واحد سطح را نیز به همراه دارد. 

وي با اشاره به بحران منابع آب، توسعه کشت گلخانه اي را از
اولویت هاي جهاد کشاورزي شهرستان عنوان کرد و گفت: در این
راستا تلاش کرده ایم به منظور توسعه اشتغال پایدار در مناطق

روستایی، با صدور پروانه رایگان و ارائه تسهیلات قرض الحسنه، از طرح هاي گلخانه اي در مقیاس هاي کوچک حمایت کنیم. 

این مسوول اضافه کرد: عمده محصولات تولیدي در واحد هاي گلخانه این شهرستان، گوجه فرنگی، خیار، فلفل دلمه، سبزیجات و
نشاي محصولات است. 

مدیر جهاد کشاورزي سبزوار با اشاره به صادرات بخشی از محصولات تولیدي گلخانه هاي شهرستان سبزوار گفت: پارسال بیش از
600 تن گوجه فرنگی این شهرستان به کشور هاي آسیاي میانه، روسیه و عراق صادر شد.
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شناسایی ظرفیت ها و مزیت هاي شغلی خوزستان

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  135  |  تاریخ: 1399/08/28

طرح ملی مزیت سنجی شغلی در خوزستان اجرایی شد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز خوزستان ، معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد امام خمینی (ره) خوزستان گفت:
مهم ترین رویکرد کمیته امداد توانمندسازي مددجویان تحت حمایت با ایجاد اشتغال و کارآفرینی است. 

ناجی عبیاوي افزود: در این طرح مشاغل داراي مزیت در هر شهرستان بر اساس زیست بوم
منطقه، مشخصات آب و هوایی، توان و ظرفیت، ویژگی هاي اقتصادي و اجتماعی و موقعیت
جغرافیایی رتبه بندي شده تا نقشه راه مناسبی جهت شروع یا توسعه کسب وکار هاي مناسب

براي علاقه مندان و کارآفرینان این شهرستان ها باشد. 
بیشتر بخوانید : اشتغال براي مددجویان خوزستانی 

وي با اشاره به اینکه در این طرح؛ فهرست 50 شغل داراي مزیت در هر شهرستان به صورت رایگان در اختیار دستگاه هاي متولی
اشتغال، کارآفرینان و پژوهشگران کسب و کار قرار می گیرد ، بیان کرد: کارآفرینان فعالان کسب وکار و دستگاه هاي اجرائی می
توانند مزیت هاي شغلی شهرستان هاي استان را از طریق سامانه «مزیت سنجی شغلی» کمیته امداد به آدرس

www.maziyatjob.emdad.ir استخراج کنند.
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1500 مددجوي کمیته امداد یزد صاحب شغل شدند

منبع: روزنامه قدسشماره خبر:  136  |  تاریخ: 1399/08/28

یزد-معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان یزد گفت: کمیته امداد استان یزد طی هفت ماهه امسال یکهزار و 533
فرصت شغلی براي مددجویان تحت حمایت این نهاد ایجاد کرد.

یزد-معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد استان یزد
گفت: کمیته امداد استان یزد طی هفت ماهه امسال یکهزار
و 533 فرصت شغلی براي مددجویان تحت حمایت این

نهاد ایجاد کرد. 

به گزارش قدس آنلاین،«امیر زین العابدین قمی»اظهار
داشت: توسعه مشاغل خانگی، خرد و زودبازده با اولویت
تولید روستایی و صنایع دستی، ایجاد فرصت هاي جدید
اقتصادي با رویکرد توانمندسازي گروه هاي هدف در عرصه
هاي کشاورزي، دام پروري، صنعت، معدن و خدمات و

همچنین مدیریت زنجیره هاي تولیدي و دانش بنیان در حوزه کشاورزي، صنایع دستی در مناطق محروم ازجمله رویکردهاي این نهاد
در توانمندسازي محرومان است.
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هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با حمایت بانک صادرات ایران برگزار شد

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  137  |  تاریخ: 1399/08/28

خبرگزاري آریا - هشتمین همایش ملی مهندسی مالی با
حمایت بانک صادرات ایران با سخنرانی کارشناسان و

صاحب نظران اقتصادي به صورت برخط برگزار شد. 
به گزارش خبرگزاري آریا ، هشتمین کنفرانس ملی

مهندسی مالی به صورت وب کنفرانس با موضوع 
«ادغام و اکتساب» (Mergers & Acquisition) با
انگیزه بسترسازي براي تحقق اهداف تولید داخل و ایجاد
اشتغال در سال جهش تولید و ارائه مدل و راهکارهاي نوین
در اشتراك گذاري کسب و کارها با حمایت بانک صادرات

ایران برگزار شد. 
در این همایش که به صورت غیرحضوري و از طریق فضاي
وب برگزار شد، فرهاد حنیفی، معاون نظارت و ارزیابی بانک

مرکزي و حسین عبده تبریزي، دبیرکل اسبق بورس، استاد دانشگاه و کارشناس بازار سرمایه به عنوان سخنرانان کلیدي به ارائه
مطالبی در خصوص ادغام بانک ها و مبانی و ضرورت هاي ادغام در بنگاه هاي اقتصادي پرداختند. 

فرهاد حنیفی با اشاره به ادغام پنج بانک در بانک سپه، گفت: در 10 سال اخیر بحث ادغام به طور جدي در متون اقتصادي و اداري
کشور وارد شده و اگر صاحبان سهام بانک ها نتوانند به انتظارات بانک مرکزي در بحث نظارت پاسخ مناسب بدهند، احتمال ادغام

همچنان مطرح است. 
وي با اشاره به نامه نگاري هاي انجام شده بین مسئولان اقتصادي کشور در خصوص ادغام صورت گرفته و اخذ مجوزهاي لازم، به روند
شکلی انجام این ادغام با مراعات تمامی حقوق صاحبان سهام و ذي نفعان در چارچوب قانون و کارگروه هاي مربوطه اشاره کرد و

مستند سازي علمی این ادغام را تجربه خوبی براي اقتصاد کشور عنوان کرد. 
معاون نظارت و ارزیابی بانک مرکزي سرمایه بانک ها را مورد اشاره قرار داد و افزود: بحث افزایش سرمایه و بهبود کفایت سرمایه بانک

ها با جدیت مورد توجه بانک مرکزي است و خوشبختانه قدم هاي خوبی از سوي بانک ها براي رفع این مشکل برداشته شده است. 
حسین عبده تبریزي نیز در این وب کنفرانس با تشریح روش ها و انگیزه هاي علمی ادغام و تملیک در جهان، گفت: دلیل اصلی و

محوري ادغام در بنگاه هاي اقتصادي هم افزایی (synergy) است که اصولا باید براي جامعه رفاه ایجاد کند. 
وي افزود: روند ادغام و تملیک عموما به دلیل کاهش مقررات دست و پا گیر، تغییرات فنی و فناورانه و گاهی نیز به دلیل تحولات
اقتصادي در یک جامعه سرعت می گیرد. با اینکه عمدتا هدف اصلی هم افزایی است اما ممکن است به دلایلی مانند کاهش دامنه
ریسک، افزایش قدرت در بازار، بهبود ساختار مالی، فرار مالیاتی، خرید زیر قیمت شرکت ها و حتی گاهی ایجاد یک امپراطوري

اقتصادي در جوامع این روند سرعت بیشتري به خود بگیرد. 
این کارشناس اقتصادي به دو رویکرد «دوستانه» و «خصمانه» در روند ادغام و تملیک در اقتصاد اشاره کرد و تاکید کرد: براي تحقق
ادغام باید دیدگاه استراتژیک وجود داشته باشد، اهداف و مسیرها روشن باشد و سبد کسب و کار در این میان مورد ارزیابی قرار گیرد. 
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وي با اشاره به مراحل رشد ارگانیک یک بنگاه اقتصادي، اظهار کرد: یک بنگاه از طریق تولید محصولات جدید، ورود به بازار جدید،
گسترش بازار و افزایش سهم از بازار رشد ارگانیک خود را طی می کند و معمولا استراتژي تملک در مقابل رشد ارگانیک به صورت

مقایسه ارزش فعلی خالص رشد ارگانیک در مقابل ارزش فعلی خالص ادغام مورد توجه مدیران بنگاه ها قرار می گیرد. 
در بخش رونمایی از کتب و دستاوردها در این وب کنفرانس مقاله میثم علی محمدي، کارشناس مالی اداره کل تحقیقات و برنامه
ریزي بانک صادرات ایران با عنوان «تحلیلی بر ریسک هاي ادغام و تملیک و مدیریت آن بر اساس مدل فیش بان» ارائه شد و مورد

توجه قرار گرفت. 
<--
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فیلم| چطور 4 جوان فارس و ترکمن باعث احیاي 6 کارخانه راکد شدند

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  138  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرگزاري فارس از گرگان، چهار کارآفرین موفق
استان با داشتن بهترین مدارك دانشگاهی با خط کشیدن
دور مسیر کارمندي به فرمان رهبر معظم انقلاب در تحقق

شعار سال لبیک گفتند. 
«عبدالحمید پور» که مدرك دامپزشکی دارد و سه سال
سابقه کارمند پیمانی در اداره دامپزشکی داشته است و
اکنون یک کارآفرین موفق است، «شاهین صادق زاده»
داراي مدرك مهندسی مکانیک که لذت اشتغال را در

کارآفرینی و خلق ایده به پدیده می داند، «اسماعیل کریمی» دیگر کارآفرین موفق که داراي مدرك مهندسی برق است و با کوله باري
از تجربه تخصصی وارد یک کار گروهی در عرصه تولید شده است و «حبیب االله نظري» مسوول بازاریابی در فروش محصولات تولیدي

است. 

6  واحد تولیدي راکد در قالب سه شرکت تعاونی «سیمین درنا گلستان» در ناحیه صنعتی «بناور» (سیمین شهر) داراراي سه واحد
تولیدي، شرکت «یکتابافت هیرکان» در شهرك صنعتی بندرترکمن (پنج پیکر) داراي یک واحد تولیدي و شرکت «دژپلاست نگین
ترکمن صحرا» در شهرك صنعتی آق قلا داراي یک واحد تولیدي راه اندازي شد تا پنج واحد راکد به مرحله تولید برسند و یک واحد

تولیدي در حال بازسازي است و روند توسعه این شرکت ها جزو اهداف چهار کارآفرین گلستانی است. 
زمینه فعالیت این واحدهاي تولیدي در تولید انواع نخ هاي پلاستیکی، کادویی، عدل بندي «بیلر»، تابیده و طناب صیادي، بازیافت

پلاستیک، گرانول مواد، بافت گونی، دوخت، برش و چاپ کیسه است. 
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تاکید بر افزایش 15 درصدي سهم تعاون از بازار سرمایه

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  139  |  تاریخ: 1399/08/28

خبرگزاري آریا - پیشکسوت بخش تعاون کشور بر لزوم
افزایش 15 درصدي سهم تعاونی ها از بازار سرمایه و رفع
هرگونه تبعیض میان بخش تعاونی و خصوصی تاکید کرد و
حضور نماینده اتاق تعاون در هیات تصمیم گیري بانک

توسعه تعاون را خواستار شد. 
به گزارش خبرگزاري آریا ، ابراهیم تهرانی به مناسبت
سالگرد دیدار فعالان اقتصادي با مقام معظم رهبري، اظهار
کرد: دیدار سال گذشته مقام معظم رهبري و فعالان
اقتصادي فرصت مغتنمی براي اتاق تعاون بود و رئیس اتاق

تعاون در محضر ایشان توانست به طرح دیدگاه ها، انتظارات و مطالبات بر زمین مانده بخش تعاون از حاکمیت بپردازد و مقام معظم
رهبري با تایید مطالب مطرح شده و با اعتقادي که به کارآمدي شبکه تعاون در گره گشایی از مسائل اقتصادي و ضرورت شبکه سازي

تعاونی ها و جمع آوري سرمایه هاي خرد در قالب تعاون دارند، دستورات لازم را جهت پیگیري مطالبات صادر فرمودند. 
وي ادامه داد: مجموع بیانات معظم له بر چند محور استوار بود که یکی از آنها بحث توانمندي تعاونی ها بود.علیرغم آنکه در اصول 43
و 44 قانون اساسی این امر مورد تاکید قرار گرفته ولی دولتها آنطور که باید به تکالیف مقرر در قانون در قبال توسعه بخش تعاون
نظیر دادن منابع مالی قرض الحسنه و وام هاي ارزان به گروههاي توانمند که استعداد ایجاد اشتغال و کارآفرینی دارند، عمل
نکردند.مبحث بعد شبکه سازي در تعاونی ها بود و بر این اصل تاکید شد تا تعاونی ها در یک بستر علمی و مشخص بتوانند به ارائه

خدمات در عرصه هاي مختلف بپردازند. 
تحقق سهم 25 درصدي تعاون به شرط عمل به تکالیف قانونی 

این پیشکسوت بخش تعاون خاطرنشان کرد: در این دیدار از سوي رئیس اتاق تعاون تاکید شد که به اندازه کافی قوانین، آیین نامه و
دستورالعملهاي حمایتی از بخش تعاون داریم و چیزي به اسم ضعف قانون وجود ندارد، اگر دولتها به این قوانین به عنوان تکالیف

قانونی عمل کنند، بخش تعاون در مسیر رسیدن به سهم 25 درصد قرار می گیرد. 
وي گفت: به دنبال دیدار رهبري با فعالان اقتصادي در صحن مجلس نیز مقرر شد تا کمیته اي به منظور احصا و رصد قوانین بخش
تعاون تشکیل شود و با کمک اتاق تعاون موانع و مشکلات مسیر اجرا برطرف و نقاط ضعف اصلاح شود و این کمیته از موضع نظارتی

دستورات لازم را به هیات حاکمه بدهد. 
تهرانی قانون اجراي سیاستهاي کلی اصل را نقطه عطف فعالیتهاي اقتصادي دانست و گفت: براي اولین بار در دستورالعملهاي صادره
براي بخش تعاون اهداف کمی پیش بینی و راههاي رسیدن به اهداف کمی مشخص شد.از جمله اهداف این بود که سهم تعاون از بازار

سرمایه باید به 15 درصد برسد و تصدیگریهاي دولتی کاهش یابد که متاسفانه بخش تعاون در این راه با مقاومتهایی رو به رو شد. 
رفع هرگونه تبعیض میان بخش تعاونی و خصوصی 

پیشکسوت بخش تعاون کشور با اشاره به تاکید اصل 44 بر رفع هرگونه تبعیض بین بخش تعاونی و خصوصی، گفت: امیدواریم با
تلاش و اهتمام وزارت تعاون گام هایی در این جهت برداشته شود.در بحث اصلاحیه قانون تعاون نیز صرفنظر از تاکید سیاستهاي کلی
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اصل 44، ماده 124 قانون برنامه پنجم بر منع دولت از هرگونه مداخله در امور اجرایی و تصدیگري تعاونی ها و بسنده کردن به نظارت
دولت تاکید شده که در طول یکسال گذشته انجام نشد. 

به گفته وي باید در دستگاههاي حاکمیتی اراده اي ایجاد شود و بپذیرد که بخش تعاون به رشد و بلوغ رسیده و می تواند بسیاري از
امور را تصدیگري کند لذا از وزارت تعاون انتظار می رود پیگیر مطالبات تعاونی ها از دستگاههاي حاکمیتی در هیات دولت باشد. 

تهرانی تصریح کرد: پیگیري وزارت تعاون می تواند شامل این خواسته باشد که آیا وزارت صمت، به وظیفه اي که در بحث واگذاري
معادن به بخش تعاون داشته عمل کرده است یا در بحث اعمال معافیتهاي مالیاتی و مالیات بر ارزش افزوده، همان ضرایبی که براي

بخش خصوصی و اصناف تعیین شده براي تعاونی ها هم منظور شده است؟ 
حضور نماینده اتاق تعاون در هیات تصمیم گیري بانک و صندوق تعاون 

پیشکسوت بخش تعاون کشور در بخش دیگري از گفت وگو با ایسنا، با اشاره به حضور اتاق تعاون در بسیاري از شوراها و مجامع عالی
کشور، خواستار حضور نماینده اتاق تعاون در هیات هاي تصمیم گیري بانک توسعه تعاون و صندوق ضمانت سرمایه گذاري بخش
تعاون شد و گفت: حضور نماینده اتاق از این جهت موثر است که می تواند در وصول مطالبات بانک توسعه تعاون یا ارائه تسهیلات به
تعاونی هاي ذیحق مثمرثمر باشد و در شفاف سازي اعطاي تسهیلات بانک به تعاونگران کمک کند لذا امیدواریم با مساعدت وزیر
تعاون، زمینه حضور نماینده اتاق تعاون در کارگروههاي مربوط به بانک توسعه تعاون به عنوان صاحبنظر و صاحب راي در چارچوب

مقررات و قوانین فراهم شود. 
تهرانی همچنین بر لزوم استفاده از ظرفیت تعاونی هاي مصرف تاکید کرد و گفت: زمانی که وزارت تعاون دستورالعملی به صندوق
بازنشستگی و سازمان تامین اجتماعی دال بر تامین کالاهاي اساسی و مورد نیاز کارگران و بازنشستگان با تسهیلات مالی از طریق
شبکه هاي فروشگاهی ابلاغ می کند انتظار این است که اولویت تامین کالا با تعاونی هاي مصرف باشد؛ وقتی تعاونی هاي مصرفی با
گستره تعاونی هاي مصرف کارکنان دولت،تعاونی هاي مصرف کارگري، تعاونی هاي مصرف محلی، تعاونی هاي مصرف فرهنگیان و
فروشگاههاي زنجیره اي سپه را داریم،انصاف نیست وقتی تسهیلاتی فراهم می شود تعاونی ها را با کارنامه و سابقه چندین ساله
فراموش کنیم لذا اگر قرار است حمایتی صورت گیرد این حمایت را به سمت شبکه تعاونی هاي مصرف که هدفمند و ضابطه مند و

قابل کنترل هستند، سوق بدهیم. 
حضور فعال تعاونی ها در صادرات محصولات کشاورزي و معدنی 

وي در گفت وگو با ایسنا، گفت: در بحث رفع موانع تولید، بی ثباتی مقررات و بخشنامه ها و دستورالعمل ها تولیدکنندگان و فعالان
اقتصادي را آزاد می دهد در حالی که ثبات اقتصادي عامل و نیروي محرکه رشد اقتصادي است.امروز تعاونی ها در بحث صادرات
حرف براي گفتن دارند و در بخش کشاورزي و معدن از صادرکنندگان اصلی به شمار می روند که شایسته است مورد حمایت

دستگاههاي مربوطه قرار گیرند. 
تهرانی در پایان با تقدیر از اهتمام قوه قضاییه در پیگیري مطالبات تعاونی ها گفت:دستوراتی که رئیس قوه قضائیه پیرو دیدار با
اعضاي اتاق تعاون مبنی بر تسریع رسیدگی به پرونده هاي مطروحه از سوي فعالان اقتصادي حوزه تعاون داشتند، بسیار راهگشا بوده

است. 
<--
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رئیس کل دادگستري خوزستان : افزایش سن ازدواج و اعتیاد از تبعات بیکاري

است

منبع: روزنامه نسیم خوزستانشماره خبر:  140  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس کل دادگستري خوزستان گفت: بانک ها نقش مؤثري و تعیین کنند هاي در حمایت از تولید و صنعت و همچنین
جهش و رونق تولید دارند و می توانند از این طریق، بخشی از مشکلات اجتماعی را حل کنند. حجت الاسلام و المسلمین

صادق مرادي رئیس کل دادگستري خوزستان گفت: بسیاري از آسیب هاي اجتماعی از جمله افزایش سن (...)

رئیس کل دادگستري خوزستان گفت: بانک ها نقش مؤثري و تعیین کنند هاي
در حمایت از تولید و صنعت و همچنین جهش و رونق تولید دارند و می توانند

از این طریق، بخشی از مشکلات اجتماعی را حل کنند. 
حجت الاسلام و المسلمین صادق مرادي رئیس کل دادگستري خوزستان گفت:
بسیاري از آسیب هاي اجتماعی از جمله افزایش سن ازدواج، طلاق، اعتیاد،
کاهش فرزند آوري و وقوع جرائم به خاطر بیکاري و مشکلات اقتصادي است که

بانک ها نقش مؤثري و تعیین کنند هاي در حمایت از تولید و صنعت و ایجاد اشتغال پایدار دارند و از این طریق می توانند بخشی از
مشکلات و آسیب هاي اجتماعی را حل کنند. 

وي افزود: نیاز است بانک ها تا با توجه به شرایط اقتصادي و نیاز کشور به امر حمایت از تولید و ایجاد فرصت هاي شغلی، تلاشی
مضاعف جهت تسهیل در امر پرداخت تسهیلات و رونق تولید و اشتغال انجام دهند. 

حجت الاسلام مرادي با بیان اینکه رفع مواردي همچون نرخ بیکاري و تورم بالا، نوسانات نرخ ارز، تحریم ها، رشد اقتصادي و تولید
ناخالص داخلی منفی این موانع با کمک و همیاري بانک ها می شود، بیان داشت: آن ها را حل کرد و رونق تولید یا جهش تولید به

معنی ایجاد ظرفیت هاي جدید براي تولید، کسب درآمد، سرمایه گذاري، اشتغال و... است. 
رئیس کل دادگستري خوزستان ادامه داد: از موانع دیگر در جهش تولید، اشکالات ساختاري است که باید ضمن تغییرات ساختاري در
کنار فرآیند چابک سازي، زمینه بروز فرصت هاي بکر براي اقتصاد کشور و نفوذ به صنایع جدید فراهم گردد و در این بین بانک ها در

نظام اقتصادي کشور می توانند نقش به سزایی داشته باشد. 
این مقام مسئول گفت: ارائه تسهیلات و خدمات مناسب و مورد نیاز به بخش هاي تولیدي اعم از تسهیلات ریالی و ارزي، بسته هاي
تسهیلاتی جذاب، ارزان قیمت و بومی سازي شده متناسب با نوع فعالیت تولید کنندگان و صنعت گران میتواند نقش مثمر ثمري در

جهش تولید ایفا کنند.
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افزایش مدت زمان خدمت سربازي؛ شاید به نفع جوانان

منبع: ملیتشماره خبر:  141  |  تاریخ: 1399/08/28

در صورت تصمیم گیري هاي درست براي بهینه سازي فرصت جوانان در ایام سربازي و افزایش تسهیلات حمایتی از آن ها،
افزایش مدت زمان خدمت سربازي می تواند به نفع سربازان ختم شود.

به گزارش ملیت به نقل از مهر، اواسط مهرماه سال جاري بود که خبر «افزایش مدت زمان خدمت سربازي به 24 ماه» در فضاي
رسانه اي کشور اعلام شد. خبري که واکنش هاي فراوانی را به دنبال داشت و موافقان و مخالفان آن نیز تحلیل هاي متعددي درباره

آن مطرح کردند. 

براساس این طرح مدت زمان خدمت سربازي براي سربازان بومی به 24 ماه افزایش، براي سربازان در مناطق غیر درگیر بومی،
عملیاتی، محروم و بد آب و هوا 21 ماه و براي سربازان خدمت کننده در مناطق امنیتی درگیر به 17 ماه کاهش پیدا کرد. 

خدمت سربازي به عنوان یک اصل و رکن در امنیت کشور محسوب می شود و نه تنها در ایران بلکه در اکثر کشورهاي جهان همواره
به عنوان یک خدمت همیشگی وجود داشته است. شاید بتوان با توجه به اقتضائات اجتماعی و فرهنگی کشور تغییراتی را در نحوه اجرا
و جزئیات آن ایجاد کرد اما برخی تلاش ها ازجمله راه اندازي کمپین و جمع آوري امضا براي حذف خدمت سربازي از کشور، تنها

منجر به لطمه زدن به امنیت ملی کشور شده و با هیچ نگاهی پذیرفته نیست. 

چراکه وجود نیروهاي جوان و آموزش دیده براي حفظ امنیت ملی و تمامیت ارضی هر کشوري در تمام برهه هاي زمان ضروري است.
اما با توجه با اینکه خدمت سربازي اغلب در بخشی از عمر مفید نیروهاي جوان کشور به وقوع می پیوندد، شاید اصلاح برخی جزئیات
آن، ایجاد تغییر در نحوه اجراي آن براي گروه هاي مختلف مشمولان و ارائه برخی تسهیلات به سربازان انجام این خدمت را بهینه تر
کرده کرد. طرح سرباز ماهر یکی از مواردي است که می تواند به اجراي بهینه سربازي کمک کند. با اجراي این طرح جوانی که در
حال انجام خدمت است با فراگیري مهارت یا حرفه اي جدید امکان راه اندازي کسب و کار و اشتغال را پس از فارغ شدن از سربازي
پیدا می کند این در حالی است که شاید در شرایط عادي هیچ گاه به دنبال کسب آن مهارت نمی رفت و همین امر می تواند نقطه

عطفی براي جذب جوانان به خدمت باشد. 

وضعیت اجراي طرح سرباز مهارت در شرایط شیوع کرونا 

در همین خصوص محمدمهدي تندگویان معاون ساماندهی امور جوانان در گفت و گو با خبرنگار مهر، در خصوص طرح سرباز ماهر
گفت: در حال حاضر در زمینه اجراي این طرح در استان ها مشکلاتی داریم و با توجه به تصمیمات ستاد کروناي استانی تغییراتی در

سربازگیري و فرآیند اجراي این طرح رخ داده است. 

وي افزود: البته ابلاغ اعتبارات این طرح انجام شده و پادگان هایی که دچار ویروس کرونا نبوده اند در حال اجراي طرح سرباز مهارت
هستند و گزارش آن نیز موجود است. توافق ما با ستاد نیروهاي مسلح این بود که در پادگان ها دوره هاي آموزش 70 ساعته اجرا

کنیم که در برخی پادگان هاي درگیر ویروس، ستاد کرونا با این تصمیم موافقت نکرد. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 301/463

وي درباره ادامه اجراي این طرح با توجه به شیوع این ویروس توضیح داد: در حال حاضر پیگیر این موضوع هستیم و از ظرفیت فضاي
مجازي و صدا و سیما براي آن استفاده می کنیم. سربازان طی دو سال خدمت سربازي از آموزش هاي سرباز مهارت استفاده می کنند
و پس از دادن امتحان مدرك لازم را دریافت می کنند. ما حتی از ستاد کل نیروهاي مسلح نیز درخواست کردیم که بررسی هایی را

در این زمینه انجام دهد تا اگر به توافق رسیدیم اجراي طرح را از طریق رسانه ملی و فضاي مجازي گسترش دهیم. 

تندگویان: افزایش مدت زمان سربازي با رویکرد مهارت آموزي، به نفع جوانان است 

معاون ساماندهی امور جوانان در پاسخ به این سوال که نظر شما درباره افزایش مدت زمان خدمت سربازي چیست، عنوان کرد: اگر
این افزایش مدت زمان با قصد ارائه مهارت هاي جدید به سربازان انجام شود و خروجی آن مشخص و هدفمند باشد ایرادي ندارد

علاوه بر اینکه خدمت سربازي جزو یکی از نیازهاي مهم و حذف نشدنی کشور است. 

تندگویان ابراز داشت: در توافق هایی که داشته ایم یکی از مباحث ما رویکرد ارائه آموزش هایی بود که منجر به اشتغال شود و
وزارتخانه ها توانمندي هاي خود را حتی در پرداخت تسهیلات به ما و ستاد کل نیروهاي مسلح اعلام کردند. 

وي عنوان کرد: اگر طرح سرباز مهارت به طور جدي اجرا شود و در کنار آموزش هاي مهارتی تسهیلات اشتغال نیز به سربازان داده
شود افزایش زمان سربازي تأثیرات مثبتی خواهد داشت اما اگر این طرح اجرا نشود افزایش مدت زمان این خدمت رونق اشتغال

جوانان را خواهد گرفت و کمکی به آنها نخواهد کرد. 

معاون ساماندهی امور جوانان ابراز داشت: البته فکر می کنم افزایش مدت زمان سربازي در راستاي همین موضوع اتفاق افتاده و اگر
جوانان خود نیز بدانند که این زمان مضاعف براي آموزش مهارت هاي بیشتر و کارآفرینی آنها در آینده است، مشکلی با آن نداشته

باشند. 

در کنار موضوع بهینه سازي سربازي و استفاده جوانان از مدت زمان انجام این خدمت، توجه ویژه به گروه هاي مختلف مشمول و
افزایش ارائه تسهیلات به آنها براي عدم آسیب دیدن روال زندگی جوانان نیز امري ضروري است. به عنوان مثال تعداد زیادي از

سربازان کشور متأهل یا داراي فرزند بوده و خدمت سربازي محدودیت هایی براي آنها ایجاد می کند. 

در همین راستا افزایش حقوق سربازان به ویژه سربازان متأهل، افزایش مرخصی به آنها و اجراي طرح هاي حمایتی از این دسته از
مشمولان خدمت سربازي یکی از موارد مهمی است که نمایندگان مجلس باید نسبت به آن توجه کنند. 

به علاوه با توجه بحران جمعیتی کشور، هرگونه تشویق جوانان به ازدواج به موقع و افزایش فرزندآوري از نیازهاي جامعه است که باید
حمایت هاي تسهیلاتی از جوانان و سربازان براي ترغیب شدن به تشکیل خانواده نیز شکل بگیرد. 

سربازان متأهل منتظر اخبار جدید باشند 

در همین خصوص نیز فاطمه قاسم پور رئیس فراکسیون زنان مجلس درباره بررسی طرح هاي جدید براي خدمت سربازي گفت: در
جلسه مشترك اخیر با امیر غلامرضا رحیمی پور رئیس اداره سرمایه انسانی سرباز ستاد کل نیروهاي مسلح، شرایط تسهیل سربازي در
جهت کمک به حفظ نهاد خانواده بررسی شد. در این جلسه برخی از معضلات مدت زمان سربازي براي سربازان متأهل، داراي فرزند و

همچنین نگرانی از ورود دیرهنگام جوانان به بازار کار مورد طرح و بررسی قرار گرفت. 
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عضو کمیسیون اجتماعی مجلس تصریح کرد: در برخی موارد شاهد هستیم که سربازان متأهل به دلیل عدم امکان زمان بندي مناسب
در ایام سربازي، امکان اشتغال را از دست می دهند و این امر زندگی آنها را تحت شعاع و آسیب قرار می دهد. به همین دلیل باید در

زمینه ساعات خدمت، مدت زمان سربازي و میزان حقوق آنها تغییراتی ایجاد شود. 

قاسم پور با تاکید بر اینکه پیشنهادات پیرامون تسهیل شرایط سربازان نباید موجب آسیب به امنیت ملی شود، تاکید کرد: کمیسیون
اجتماعی با حفظ مصادیق مربوط به امنیت ملی و امر خدمت سربازي، پیشنهاداتی را براي کاهش مدت زمان سربازي در نظر گرفته تا

در کنار عدم خدشه دار شدن خدمت سربازي امکان کاهش زمان خدمت جوانان نیز ایجاد شود. 

نماینده مردم تهران، اسلامشهر و پردیس در مجلس شوراي اسلامی ادامه داد: کاهش مدت زمان سربازي با رعایت ملاحظات امنیت
ملی موجب ورود زودهنگام جوانان به صنعت و بازار کار، آمادگی زودتر آنها براي تشکیل خانواده کمک به کاهش سن ازدواج می شود.

وي با تاکید بر لزوم رسیدگی به مشکلات سربازان، ابراز داشت: در همین راستا نیز قرار است براي تسهیل شرایط سربازي ازجمله
افزایش حقوق و مزایا، کاهش مدت سربازي و به طور کلی تسهیل شرایط خدمت ضروري به ویژه براي سربازان متأهل و داراي فرزند

طرح هاي جدیدي در نظر گرفته شود.
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صیانت از چغازنبیل و محیط پیرامون وظیفه اي ملی و بین المللی

منبع: میراث آریاشماره خبر:  142  |  تاریخ: 1399/08/28

هر از چندگاهی از گوشه و کنار این مرز و بوم خبرهایی از
تعرض به آثار باستانی و تاریخی از سوي برخی سازمان ها
و ارگان ها به بهانه هاي مختلف از جمله داشتن سند
مالکیت و یا اشتغال و تولید ملی به گوش می رسد که همه
این تعرض ها بدون استعلام از میراث فرهنگی و یا بی
توجهی به پاسخ استعلام انجام می شود، موضوعی که باعث

نگرانی میراث دوستان و فرهنگ دوستان می شود. 

نمونه این تعرض ها که چندي است از راه فضاي مجازي و
رسانه ها به گوش رسیده، تعرض به حریم درجه یک و دو میراث جهانی چغازنبیل است که با شعار اشتغال زایی و تولید ملی و به
بهانه ساخت کارخانه قند در این حریم و بدون دریافت مجوز از میراث فرهنگی و پایگاه میراث جهانی انجام شده است. اتفاقی که
جرقه آن از سال 1397 و با صدور سند حدود 300 هکتار از اراضی حریم درجه یک به نام یک شرکت و فرد بدون توجه به استعلام از

پایگاه میراث جهانی چغازنبیل زده شد که البته با شکایت میراث فرهنگی این تعرض متوقف شد. 

با وجود این، به تازگی از سوي دادگاه رأي منع تعقیب براي متعرضان به حریم چغازنبیل صادر شد و شواهد حاکی از این است که
متولیان کارخانه قند با تصور این که با توجه به رأي دادگاه می توانند دوباره کار خود را آغاز کنند، بار دیگر در حریم چغازنبیل حضور
یافتند، از این رو پایگاه میراث جهانی چغازنبیل با استقرار نیروهاي یگان حفاظت در منطقه درصدد است تا به محض دیدن اولین

تحرکات در منطقه گزارش هاي لازم را ارائه و از طریق مسئولان محلی پیگیري هاي لازم را انجام دهد. 

معبد چغازنبیل در 40 کیلومتري جنوب شرقی شهر باستانی شوش و 35 کیلومتري غرب شهر باستانی شوشتر واقع است، این سازه
در سال 1979 (1348 هجري شمسی) نخستین اثر تاریخی از ایران بود که در فهرست میراث جهانی یونسکو جاي گرفت و جامعه
بین المللی براي آن ارزش فوق العاده و استثنایی قایل است. میراث جهانی یونسکو مجموعه مکان هاي فرهنگی یا طبیعی ثبت شده
در سازمان جهانی یونسکو است که به صورت فهرستی توسط کمیته میراث جهانی این سازمان برگزیده شده و یا می شوند. سایت
هایی که در فهرست میراث جهانی قرار می گیرند بر اساس کنوانسیون حفاظت از میراث جهانی، فرهنگی و طبیعی متعلق به تمام

انسان هاي زمین، فارغ از نژاد، مذهب و ملیت خاص، محسوب می شوند و دولت ها موظف به حفظ و نگهداري این آثار هستند. 

باتوجه به این موضوع، این نگرانی از سوي مردم و میراث دوستان به وجود آمده که تعرض به این میراث جهانی، واکنش سخت
یونسکو را نسبت به موضوع، درپی داشته باشد. 

واکنش سخت یونسکو در صورت تعرض به چغازنبیل 
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احمدرضا حسینی بروجنی معاون میراث فرهنگی خوزستان با غیرقابل قبول دانستن هرگونه تعرض به حریم آثار جهانی عنوان می
کند: «عرصه و حریم چغازنبیل در سال 85 مصوب شده و در حریم درجه یک به طور صریح احداث هرگونه کارخانه ممنوع اعلام شده

است و ما هم مکلف هستیم ضوابط یک بناي تاریخی را آن گونه که اعلام شده رعایت کنیم.» 

او در این خصوص می افزاید: «ضوابط عرصه و حریم چغازنبیل به طور کامل ابتدا به استانداري خوزستان و از سوي استانداري به
تمامی دستگاه هاي استان ابلاغ شده است.» 

حسینی با تأکید بر ممنوعیت ساخت و ساز در حریم درجه یک بناي تاریخی چغازنبیل می گوید: «با توجه به این که ضوابط عرصه و
حریم ابلاغ شده است یک نسخه از این ضوابط در اختیار یونسکو قرار دارد که در صورت سرپیچی از آن عواقب خوبی در انتظار بنا

نخواهد بود.» 

او همچنین هشدار می دهد: «در صورت تعرض به حریم چغازنبیل، یونسکو این اثر را در معرض خطر اعلام می کند و ممکن است به
صورت دائمی یا موقت آن را از فهرست آثار ثبت جهانی خارج کند.نکته دیگر این که زمین هاي اطراف چغازنبیل از جمله زمین هاي

بکر و تپه ماهور هستند که از لحاظ طبیعی نیز تسطیح آن ها به محیط بکر خدشه وارد می کند.» 

تغییر در ال اونتاش تعامل شهر با نقطه نشانه هاي طبیعی را برهم می زند 

عاطفه رشنویی مدیر پایگاه میراث جهانی چغازنبیل و هفت تپه نیز با تأکید بر لزوم همکاري دستگاه هاي مختلف اداري، اجرایی و
قضایی کشور براي صیانت از میراث فرهنگی اظهار می کند: «به موجب قانون، هرگونه عملیات اجرایی در مرحله امکان سنجی نیازمند
استعلام از وزارتخانه است.در مطالعات حوزه میراث فرهنگی، یک اثر به هیچ وجه منفرد نیست و در تعامل کامل با محیط پیرامونش

جانمایی و ساخته می شود و بقا پیدا می کند.» 

او یک اثر را بدون بافت طبیعی و جغرافیایی خود اثري بی معنا دانست که مانند درختی بی ریشه محکوم به نابودي در کوتاه ترین
زمان است . 

او می گوید: «چغازنبیل یا ال اونتاش نیز از این قاعده مستتثنی نیست و ساخت و دوام این شهر باستانی در تعامل و هماهنگی کامل با
محیط اطراف خود است.مکان شهر با نگاه ویژه به توپوگرافی منطقه و به ویژه طاقدیس سردارآباد انتخاب شده است، از این رو هرگونه
تغییر در وضعیت آن موجب برهم خوردن تعادل و تعامل شهر و آثار آن با نقطه نشانه هاي طبیعی و فرهنگی تشکیل دهنده اش

خواهد شد.» 

رشنویی با تأکید بر این که باتوجه به اهمیت شرایط جغرافیایی و طبیعی آثار فرهنگی و تاریخی، مرکز میراث جهانی همواره علاوه بر
جسم اصلی آن اثر، محیط پیرامونی آثار جهانی را از اجراي اصلی سازنده آن آثار می داند می افزاید: «این مرکز با توجه ویژه به محیط

پیرامون، همواره از کشورهاي عضو، انتظار معرفی و تضمین حراست از حریم آثار را داشته است.» 

ایران متعهد به اجراي ضوابط کمیته میراث جهانی است 

او اظهار می کند: «ایران نیز به عنوان عضوي از کنوانسیون میراث جهانی، با تکیه بر مطالعات باستان شناسی، زمین شناسی و زمین
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ریخت شناسی، معماري، هیدرولوژي، اقلیم شناسی و... عرصه و حرایم آثار میراث جهانی خود را شناسایی و براي حفاظت از آن ها
ضوابطی تعیین می کند که باید به تأیید کمیته میراث جهانی برسد.» 

مدیر پایگاه میراث جهانی چغازنبیل و هفت تپه می گوید: «در سطح ملی نیز، علاوه بر وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع
دستی، سایر ارگان هاي دولتی باید در هماهنگی کامل براي حفاظت از میراث فرهنگی قدم بردارند.پایگاه میراث جهانی چغازنبیل و
هفت تپه در صف مقدم صیانت و حراست از عرصه و حرایم محوطه میراث جهانی چغازنبیل و محیط پیرامون آن قرار دارد و یکی از
مهم ترین ضوابط حفاظت از حریم چغازنبیل و جلوگیري از برهم خوردن تعادل اثر با منطقه، ممنوعیت احداث کارخانه و تغییر

توپوگرافی در محدوده حریم است.» 

او با اشاره به این که ممانعت از احداث کارخانه و تسطیح و تغییر توپوگرافی در حریم، ضوابطی هستند که ایران متعهد به اجراي آن
به یونسکو شده است تأکید می کند: «از سال 1397 که اولین نشانه هاي احداث کارخانه قند فانی گستر در حرائم درجه یک و دو
مشخص شد، پایگاه میراث جهانی چغازنبیل در نامه هاي اداري و با حضور در محل، این فعالیت را ممنوع اعلام کرد و مانع ادامه آن

شد.» 

براي اجراي تعهدات از هیچ تلاشی دست نمی کشیم 

رشنویی با بیان این که ممانعت پایگاه از احداث کارخانه و تلاش مالکان براي انجام آن به مبارزه اي تبدیل شد که در این دو سال
ادامه داشته، می افزاید: «در این مدت پایگاه با کمک اداره کل خوزستان و در جلسات متعدد با سایر ارگان هاي مرتبط مانند
فرمانداري، استانداري و دادگستري توانست تا حدودي مانع از فعالیت کارخانه شود و در آینده نیز از هیچ تلاشی براي اجراي تعهدات

مبنی بر صیانت عرصه و حرائم میراث فرهنگی فروگذار نخواهد کرد.» 

شکی نیست که کشور ما داراي تاریخی درخشان از آثار باستانی است که نمونه بارز آن زیگورات چغازنبیل که مشهورترین و بزرگ
ترین زیگورات به جا مانده از دوران باستان است. باتوجه به این که زیگورات ها جزو با اهمیت ترین پرستش گاه ها هستند و تعداد آن
ها به 40 بنا در سراسر دنیا نمی رسد و چغازنبیل یکی از مشهورترین آن ها در جهان است، قطعاً وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی و اداره کل استان به عنوان متولیان این اثر اجازه نخواهند داد که عاملی آرامش زیگورات چغازنبیل را برهم بزند و خدشه
اي به فرهنگ و تمدن این مملکت وارد کند. در این راه، سازمان ها و ارگان ها نیز باید در کنار میراث فرهنگی باشند و تاریخ غنی
خود را فراموش نکنند، چراکه در این صورت، نسل فردا ما را به دلیل گمشده هاي تاریخی نکوهش خواهند کرد.پس میراثی که ریشه

در فرهنگ مردم دارد را قربانی نکنیم. 

گزارش از سیدجواد خراسانی کارشناس روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی خوزستان
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کتاب تصمیمت را بگیر

منبع: رساشماره خبر:  143  |  تاریخ: 1399/08/28

انتتشارات نگارستان ادب، کتاب «تصمیمت را بگیر» داستان هاي کوتاه آموزنده و تأثیر گذار، گردآورنده فائزه جعري را به
چاپ رسانده است.

انتتشارات نگارستان ادب، کتاب «تصمیمت را بگیر» داستان هاي کوتاه آموزنده
و تأثیر گذار، گردآورنده فائزه جعري را به چاپ رسانده است. 

به گزارش خبرنگار سرویس کتاب و نشر خبرگزاري رسا، راز موفقیت انسان
هاي موفق چیست؟ آیا آنها از رمز و رازي باخبر هستند که مردم عادي بی
اطلاع اند؟ چه کارهایی انجام می دهند که بازدهی کارشان بالا است و می
توانند به اهداف و رویاهاي خود برسند، آیا ما هم می توانیم از رمز و راز آنها

باخبر باشیم و با انجام هر آنچه آنها انجام می دهند به همان نتایج دست پیدا کنیم؟ 

شاید استفاده از کلمه «راز» زیاد صحیح نباشد و بگوییم رازي که فاش شود دیگر راز نیست، شاید بهتر باشد از کلمه «ویژگی»
استفاده کنیم که اینطوري منظورمان بیشتر قابل درك می شود ولی از آنجایی که ذهن ما کنجکاو است و همیشه دنبال این است که

از راز موفقیت انسان هاي موفق سر در آورد و همچنین عاشق رمز و راز است، بهتر است از همان کلمه راز استفاده کنیم. 

اگر توجه کنید می بیند که افراد موفق در یک شهر یا منطقه خاص در دنیا زندگی نمی کنند بلکه در سرتاسر جهان پخش هستند
یعنی فرقی نمی کند در ایران باشند یا در امریکا، در آفریقا باشند یا افغانستان حتی شهر رو روستا هم چندان اهمیتی ندارد و در

روستا، هم افراد موفق وجود دارند و هم افراد کمتر موفق. 

پس اگر عامل کشور، شهر، روستا و حتی منطقه روي موفقیت افراد موفق تاثیر ندارد پس چه عاملی باعث شده آنها اینگونه موفق تر از
بقیه باشند، خیلی افراد هم فکر می کنند که افراد موفق شانس دارند، استثنایی هستند، قهرمان هستند و خیلی موارد دیگر، واقعیت
این است که هیچکدام اینها دلیل اصلی نیست چون افراد موفقی وجود دارند که بسیار بدشناس بوده اند، قهرمان نبودند هیچ ترسو هم

بودند، حتی به خاطر هوش پایین نتوانستند تحصیلاتشان را ادامه دهند و اخراج شده اند. 

افراد موفق به این دلیل موفق شده اند که توانستند ذهن و انرژي شان را متمرکز اهدافشان کنند کارهایی که باعث موفقیت می شود
را خیلی بهتر از بقیه انجام دهند، آنها ارزش افزوده بیشتري به این دنیا اضافه کرده اند تا نسبت به افراد کمتر موفق، آنها توانسته اند
ویژگی هاي خوبی را در خود پرورش دهند که در نهایت باعث موفقیتشان شده است، ما هم باید این ویژگی ها را بدانیم و بعد در

خودمان به وجود آوریم. 

انتتشارات نگارستان ادب، کتاب «تصمیمت را بگیر» داستان هاي کوتاه آموزنده و تأثیر گذار، گردآورنده فائزه جعري را به چاپ رسانده
است. 
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ساختار کتاب 

کتاب «تصمیمت را بگیر» داستان هاي کوتاه آموزنده و تأثیر گذار، داراي 9 فصل است. 

فصل اول: بازرگانان 

فصل دوم: پزشکان 

فصل سوم: دانشمندان 

فصل چهارم: نویسندگان 

فصل پنجم: کار آفرینان 

فصل ششم: مهندسان 

فصل هفتم: نوجوانان 

فصل هشتم: ورزشکاران 

فصل نهم: هنروران 

ویژگی هاي اثر 

1. پرداختن به مسأله اراده و تصمم براي رسیدن به اهداف بلند 

2. الگو سازي از افراد موفق در جامعه 

3. ارائه داستان هاي واقعی 

4. ارائه الگوهاي مختلف از سراسر جهان 

5. ارائه الگوهاي مختلف در رشته ها و کارهاي گوناگون 

جمع بندي 

کتاب «تصمیمت را بگیر» داستان هاي کوتاه آموزنده و تأثیر گذار، کتابی خوب براي نشان دادن اراده و تصمیم درست در زندگی
انسان است. با خواندن این کتاب، این تفکر در انسان زنده می شود که هر مشکلی که در سر راه انسان قرار دارد می تواند با اراده قوي
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کنار رود. 

برشی از کتاب 

در صفحه 122 و 123 این کتاب در مورد الگوهاي کارآفرینی، درباره یک کار آفرین موفق ایرانی این مطالب آمده است: 

عباس برزگر، یک ایرانی تبار متولد سال 1352 شمسی شهرستان بوانات شیراز در استان فارس می باشد. 

او در صنعت گردشگري بومی فعالیت گسترده اي انجام داده است. فیلم مستند من می خوام شاه بشم بر اساس زندگی او ساخته شده
است. وقتی که چند جهانگرد به روستاي آنها رفتند تا شبی را در آنجا بمانند او خانه اش را در اختیار آنها گذاشت و چون گوشتی در
خانه نداشت یک نوع غذاي گیاهی به آنها داد. بعد از آن متوجه شد که جهانگردان خارجی به خانه ساده و کاهگلی و غذاي گیاهی
علاقه بیشتري دارند. پس ایده به ذهنش رسید که خانه خود را تبدیل به یک مهمانسرا کند. در حال حاضر مهمان خانه او نخستین

مهمانسراي بومی گیاهخواري در ایران است که داراي 137 اتاق کاهگلی می باشد. وي مشغول توسعه دادن به دهکده 

توریستی خود می باشد. روستایی که در آن زندگی می کند نه خیلی حاصلخیز است و نه داراي جاذبه خاصی است اما او با موقعیت
شناسی درست توانست کاري کند که یونسکو در کتاب راهنماي گردشگري خود تور عشایري اش را به عنوان شگفت انگیزترین تجربه
گردشگري در ایران معرفی کند. او مشغول آموزش خانواده هاي عشایري براي پذیرایی از میهمانان خارجی است. 100 نفر از جوانان

خانواده هاي عشایر زبان انگلیسی آموخته اند تا بتوانند به راحتی با میهمانان ارتباط برقرار کنند. 

برزگر با این کار براي ساکنان روستا نیز اشتغال زایی کرده است. تمام درآمدهاي حاصل از آن به طور عادلانه بین مجموعه او تقسیم
می شود. او می گوید: کار خاصی انجام نداده ام فقط با میهمانانم صادق هستم و هیچ وقت نخواستم که آنها را فریب دهم یا چند برابر
قیمت واقعی چیزي را به آنها بفروشم. من از ناآگاهی آنها نسبت به بازار سوء استفاده نکرده و نمی کنم. تحصیلات او تنها در پنجم

ابتدایی است اما با نبوغ و خلاقیت خود توانسته چنین کسب و کاري را براي خود فراهم کند. 

درآمد حاصل از کار او معادل درآمد نفتی ایران خواهد رسید. وي که روزگار خود را با دستفروشی و دوره گردي با درآمد روزانه 3 هزار
تومان سپري کرد اینک با نبوغ خود هنر و آوازه کارش خارجی ها را به روستاي زادگاهش کشانده است. براي این که بتواند دختر
مورد علاقه اش را بدست بیاورد به تهران رفت و چندین سال مشغول کار مکانیکی شد؛ اما بعد از بازگشت متوجه شد که او ازدواج

کرده است و عباس به دلیل غم و ناراحتی به کار پیشین خود یعنی نان خشکی بازگشت. 

انتشارات نگارستان ادب، کتاب «تصمیمت را بگیر» داستان هاي کوتاه آموزنده و تأثیر گذار، را در قطع رقعی و 232 صفحه به چاپ
رسانده است. 

علاقه مندان می توانند براي خرید این کتاب به انتشارات نگارستان ادب، به آدرس: شیراز، خیابان پیروزي، انتشارات نگارستان ادب،
تلفن: 07132245401 مراجعه کنند./826/
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نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد

منبع: شبکه ایرانشماره خبر:  144  |  تاریخ: 1399/08/28

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبرداد.

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش
قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبرداد. 

محمدرضا بنی طبا در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد:
براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت شیرخام از درب
دامداري ها 4150 تومان شد و تمام دامداري ها نیز مکلف
هستند که شیرخام را با این قیمت مصوب به کارخانه ها
تحویل دهند و فروش شیرخام بیش از 4150 تومان تخلف

است و سازمان تعزیرات به آن ورود خواهد کرد. 

وي اضافه کرد: افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي کوچک تولید لبنیات برمی دارد، زیرا این واحدها سهم کمی از بازار دارند و
اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل توجهی دارند. 

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با بیان اینکه افزایش قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، گفت: براساس
توافقات صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار تومان،
شیر نایلونی 5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500
تومان،سه درصد چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان، قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان،
قیمت کره حیوانی 100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. همچنین قیمت ماست کم چرب 900 گرمی 8000 تومان و ماست پرچرب

900 گرمی 9700 تومان تعیین شده است. 

قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز گذشته قیمت آن تغییر کرد
و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید./ایسنا



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 310/463

سند ارتقاي فرهنگ توانمندسازي مددجویان رونمایی شد

منبع: خبرگزاري دفاع مقدسشماره خبر:  145  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرنگار اجتماعی دفاع پرس، «حجت االله
عبدالملکی» معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد در
آیین رونمایی از سند ارتقاي فرهنگ توانمندسازي
مددجویان کمیته امداد که عصر امروز (چهارشنبه) در
کمیته امداد امام خمینی (ره) برگزار شد، با بیان اینکه در
سال 1398 رهبر معظم انقلاب اسلامی در حکم رئیس
کمیته امداد بر حفظ کرامت انسانی و توانمندسازي
مددجویان کمیته امداد تأکید کردند، اظهار داشت: این
سند در راستاي توانمندسازي سه گروه معلولان، زنان

سرپرست خانوار و کودکان تهیه و اجرایی خواهد شد. 

وي افزود: افزایش دانش و مهارت، تقویت و خودباوري، استفاده از ظرفیت رسانه ها، استفاده از پویش هاي مختلف، حمایت از
محصولات و آثار فرهنگی و حمایت از پژوهشگران از راهبرد هاي این سند است. 

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد گفت: در این سند، نقش دستگاه هاي مختلف مشخص شده است و سازمان برنامه و بودجه
باید اعتبارات آن را تخصیص دهد. 

انتهاي پیام/ 241
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نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد

منبع: جهان نیوزشماره خبر:  146  |  تاریخ: 1399/08/28

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبرداد. 

به گزارش جهان نیوز، محمدرضا بنی طبا در گفت و گو با ایسنا،
اظهار کرد: براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت شیرخام از
درب دامداري ها 4150 تومان شد و تمام دامداري ها نیز مکلف
هستند که شیرخام را با این قیمت مصوب به کارخانه ها تحویل
دهند و فروش شیرخام بیش از 4150 تومان تخلف است و

سازمان تعزیرات به آن ورود خواهد کرد. 

وي اضافه کرد: افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي کوچک تولید لبنیات برمی دارد، زیرا این واحدها سهم کمی از بازار دارند و
اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل توجهی دارند. 

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با بیان اینکه افزایش قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، گفت: براساس
توافقات صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار تومان،
شیر نایلونی 5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500
تومان،سه درصد چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان، قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان،
قیمت کره حیوانی 100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. همچنین قیمت ماست کم چرب 900 گرمی 8000 تومان و ماست پرچرب

900 گرمی 9700 تومان تعیین شده است. 

قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز گذشته قیمت آن تغییر کرد
و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید.
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13 آبان 1358 و اصرار پشت اصرار دانشجویان موسوي خوئینی براي قطع

صادرات نفت به آمریکا / شوروي چگونه پس از اشعال سفارت، به سرعت جاي

آمریکا را گرفت؟ / روزه سیاسی مشکوك در ایران چگونه به نفع شوروي تمام

شد؟

منبع: انتخابشماره خبر:  147  |  تاریخ: 1399/08/28

سرویس تاریخ «انتخاب» / فهیمه نظري: پیامد زیانبار و فراموش شده اشغال سفارت / چپ ها چگونه پس از 13 آبان،
مسئولان را مجبور به قطع صدور نفت به آمریکا کردند؟ / بیانیه موافقان قطع صادرات نفت به آمریکا: ملت حاضر است هرگونه

محرومیت و فشار را تحمل کند؛ مردم تا مرز شهادت پیش می روند / قطع خودسرانه صادرات ...

سرویس تاریخ «انتخاب» / فهیمه نظري: همه چیز از آن
یکشنبه 13 آبان 58 آغاز شد، از آن روزي که دانشجویان
موسوم به «پیرو خط امام» به رهبري معنوي موسوي
خوئینی سفارت آمریکا را اشغال کردند و کارکنان آن را به
گروگان گرفتند، اما به همان روز و همان ماه و حتی همان
سال ختم نشد، تبعاتش همچنان پس از 41 سال دامان
مردم ایران را رها نکرده است. دانشجویان پیرو خط امام
فقط به گروگان گرفتن به قول خود جاسوسان آمریکایی
رضایت ندادند، آن ها قطع ارتباط کامل با آمریکا را با
عنوان «امپریالیسم جهان خوار» می خواستند، اما چرا؟ آیا

این فقره، تنها خواسته دانشجویان بود؟ گروه هاي چپ گرایی که در به ثمر رسیدن انقلاب 57 هم سهمی داشتند، معلوم بود که با
این حرکت ضد بلوك غرب و در رأس آن آمریکا به دنبال دستاوردهاي بیش تري خواهند بود، آن ها، تازه مجالی براي جولان دادن
هرچه بیش تر پیدا کرده بودند، میدانی که به هیچ قیمتی حاضر به از دست دادنش نبودند، پس با رسانه هاي شان بر کوره شور
جوانان سفارتخانه می دمیدند، از روزنامه هایی که ارگان گروه هاي چپ بودند، تا روزنامه هاي سراسري چون کیهان، تا رادیو و
تلویزیون، جایی نبود که دست چپ ها از آن کوتاه مانده باشد، همین هم بود که دانشجویان هر روز سینه شان را ستبرتر می کردند و
بیش تر خود را در امر اشغال سفارت و گروگان گیري محق جلوه می دادند. اعضاي شوراي انقلاب و دولتیان مانده بودند که در این
بلبشو چه کنند؟ چگونه جلوي این تحریکات هر روزه را بگیرند؟ «خلق»، «توده»، «امپریالیسم» و صدها واژه دیگر ویژه ادبیات
کمونیستی هر روز مثل نقل و نبات در روزنامه ها استفاده می شدند و دانشجویان در اطلاعیه هاي شان با بهره گیري از آن ها هیجان
ماجرا را بیش از پیش بالا می بردند. چپ ها حالا بی هیج هزینه اي و با ابزار دانشجویان پرشور انقلابی به قلب «امپریالیسم جهان

خوار» زده بودند و حالا حالاها کوتاه بیا نبودند. 

در گزارش پیش رو تنها به یکی از خواسته هاي گروه هاي چپ گرا و به تبع آن دانشجویان پیرو خط امام می پردازیم که پس از
اشغال سفارت مطرح کردند؛ قطع صدور نفت به آمریکا. اما این ماجرا از کجا آغاز شد؟ به کجا انجامید؟ و در نهایت سودش به جیب

چه کسی رفت؟ 
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از فشار روزنامه ها تا روزه سیاسی دانشجویان 

قطع صدور نفت به آمریکا در روزهاي نخست اشغال سفارت آمریکا در تهران، یکی از خواسته هاي غیرمنطقی گروه هاي چپ و
دانشجویان بود که با مقاله ها و اطلاعیه هاي مختلف مردم انقلابی را در جهت حمایت از آن تحریک می کردند. «با خلع ید از سرمایه
داري وابسته، امپریالیسم را به زانو در آوریم» این یکی از شعارهایی بود که هفته نامه «امت» (ارگان جنبش مسلمانان مبارز1 به
رهبري دکتر حبیب االله پیمان) فرداي اشغال سفارت در نوار پایین یکی از صفحات خود با درشت ترین تیتر ممکن نوشت. این روزنامه
در همان صفحه ضمن خبر اشغال سفارت و تایید صد درصدي آن نوشت: «... اما نباید فراموش کرد که مبارزه با امپریالیسم تنها از
طریق نابودي پایگاه هاي او امکان پذیر است... آن چه که امپریالیسم را به وحشت و تنگنا می کشاند تنها بیان شعارهایی بر ضد او
نیست، بلکه پی گیري محتواي شعارهاي سیاسی - اقتصادي و پیاده نمودن آن در خلع ید از امپریالیسم جهانی به سرکردگی آمریکا و
برچیدن نظام سرمایه داري به انجام خواهد رسید...» و در نهایت با این شعار به مطلب خود پایان داد: «نابود باد پایگاه هاي امپریالیسم

آمریکا (سرمایه داري وابسته، ارتجاع، صهیونیسم)». 

ویژه نامه نشریه مجاهد (ارگان مجاهدین خلق ایران) «به مناسبت اوج گیري جنبش خلق در جهت مقابله با توطئه هاي امپریالیسم
آمریکا» روز دوشنبه 21 آبان 1358، نیز در مطلبی با عنوان «شور ضدامپریالیستی خلق قهرمان ایران خروشان باد» ضمن گزارشی از
اشغال سفارت آمریکا و ستودن این حرکت دانشجویان یکی از خواست هاي مردم را در این مرحله «قطع صدور نفت به آمریکا» عنوان
کرد: «1- استرداد شاه خائن به عنوان مقدمه اي براي قطع کامل نفوذ اقتصادي و اجتماعی و نظامی و سیاسی آمریکا از ایران، 2-
قطع رابطه با امپریالیسم آمریکا، 3- قطع صدور نفت به آمریکا، 4- افشا و لغو کلیه قراردادهاي سیاسی، اقتصادي و نظامی با آمریکا،
5- افشاي شبکه هاي جاسوسی سیا و ساواك در ایران که اسناد آن نزد مقامات مملکتی می باشد، 6ـ ضرورت قید صریح محور
ضداستبدادي و ضدامپریالیستی و ضداستثماري اسلام در قانون اساسی، 7- مصادره ثروت هاي وابسته به امپریالیسم در ایران که

چیزي جز حاصل خون و عرق زحمت کشان ما نیست.» 

فقط روزنامه هاي ارگان گروه هاي چپ نبودند که بر تنور این خواسته می دمیدند، روزنامه هاي سراسري چون کیهان و رادیو و
تلویزیون هم از این خواسته با شور و هیجان هرچه تمام تر پشتیبانی می کردند، مثلا کیهان در روز دوشنبه 21 آبان 58 تقریبا دو
صفحه کامل میانی خود را به انعکاس این خواسته دانشجویان و گروه هاي دیگر اختصاص داد. بیست ونهمین اطلاعیه دانشجویان
اشغال کننده سفارت که در شامگاه یک شنبه 20 آبان 58 منتشر شده بود، و کیهان فرداي آن روز با تیتر «دانشجویان مسلمان پیرو
خط امام 5 روز روزه سیاسی می گیرند» منعکسش کرد به وضوح قطع صدور نفت به آمریکا را خواست ملت قلمداد می کرد: «ملت
مستضعف ما... خواستار این بودند که دیگر نفت این سرمایه مردم و نسل آینده در حلقوم گشاد نفت خواران مفت خور بین المللی این
کارتل ها و تراست ها ریخته نشود.» اما نکته جالب تر در این اطلاعیه اشاره دانشجویان به حرکت کارمندان اداره هاي مختلف از جمله
ثبت اسناد، مخابرات و... در حمایت از خودشان است: «اخیرا برادران و خواهران ما در ادارات ثبت اسناد، دادگستري، مخابرات و...
اعلام کردند که به منظور حمایت و هم گامی با دانشجویان مسلمان پیرو خط امام ضمن اشتغال کامل در ساعات اداري روزه خواهند
گرفت تا در عمل نشان دهند با شکم گرسنه کار می کنند اما زیر یوغ بیگانه نمی روند» کارمندانی که به نظر می رسد به طور
خودجوش دست به چنین کاري نمی زنند مگر این که از جانب حزب توده و یا گروه هاي چپ دیگر با این نظم هماهنگ شده باشند.

هرچه بود، دانشجویان پیرو خط امام سر رشته را گرفتند و پیش رفتند. متن کامل اطلاعیه آن ها به این شرح بود: 

«بسم االله الرحمن الرحیم: با روزه براي نبرد با دشمن آماده شوید. 

لاةِ و...  بْرِ وَ الصَّ یا أیَُّهَا الَّذینَ آمَنُوا اسْتَعینُوا باِلصَّ
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(ما را از این چیزها نترسانید اگر امر دایر شود که آبروي ما حفظ شود و یا شکم مان سیر شود ما ترجیح می دهیم که آبروي مان
حفظ شود و شکم مان گرسنه بماند.) امام خمینی 

مبارزه ضدامپریالیستی بالاخص ضدآمریکایی توده هاي مستضعف ما هر روز ابعاد گسترده تري به خود می گیرد. هر روز شاهد و ناظر
ارسال تلگرام ها، بیانیه ها و طومارها از دورافتاده ترین نقاط مملکت در تایید حرکت ضدآمریکایی هستیم. تقریبا تمام احزاب و
سازمان هاي سیاسی معتقد به انقلاب به این حرکت پیوسته اند و این مبارزه به عنوان محور مبارزاتی تمام اقشار جامعه در راه نابودي
مظاهر استعمار بدل گردیده است. رهنمودها و پیشنهاداتی که در این مدت از اقشار مختلف به خصوص توده هاي تحت ستم رسیده
است به طور کلی خواهان تشدید مبارزه خلقی مسلمان ایران علیه امپریالیست جهانی به خصوص آمریکاي خون خوار می باشد. ملت
مستضعف ما خواهان لغو تمام قراردادهاي اسارت بار گذشته بین خود و آمریکا می باشد. آن ها خواستار این بودند که دیگر نفت این
سرمایه مردم و نسل آینده در حلقوم گشاد نفت خواران مفت خور بین المللی این کارتل ها و تراست ها ریخته نشود. آن ها از ورود
کالاهاي آمریکایی به کشور (به خاطر نفی وابستگی) ناراحت بودند. از همه جالب تر و امیدوارکننده تر آن که ملت محروم و مظلوم و
شجاع رزمنده ما این امت اسلامی به خوبی دریافته است و در کلمه کلمه پیامش آن را بیان کرده که به منظور میل به یک حکومت
عدل اسلامی و استقرار آن به تمامی ابعادش حاضر بر تحمل هرگونه تهدید و محرومیت و فشار می باشد و باز به خوبی نشان داده که
محاصره اقتصادي مسئله اي نیست که از آن بترسند و یا واهمه اي داشته باشند. او صریحا اعلام کرده است که در این مبارزه حاضر
است تا مرز شهادت پیش رود. آري امت اسلام نه تنها حاضر است عمري را با نان و نمک و یا کم تر از آن به سر آورد بلکه آمادگی
خویش را تا سرحد شهادت اعلام داشتند. او عاشق شهادت است، او محرومیت کشیدن در راه حق و بذل جان در راه خدا به خاطر نفی
و سرکوب ضد خدا را آرمان خود می داند عاشق شهادت است و هرگز حاضر نیست سر بر آستان بیگانه بساید و تن به ذلت اجنبی
دهد. این اراده عظیم و زایل نشدنی ملت مان که زیبا در بیانات امام نهفته است که: "رابطه با آمریکا رابطه مظلوم با ظالم است رابطه
غارت شده با غارت گر است. الهی که قطع بشود." اخیرا برادران و خواهران ما در ادارات ثبت اسناد، دادگستري، مخابرات و... اعلام
کردند که به منظور حمایت و هم گامی با دانشجویان مسلمان پیرو خط امام ضمن اشتغال کامل در ساعات اداري روزه خواهند گرفت
تا در عمل نشان دهند با شکم گرسنه کار می کنند اما زیر یوغ بیگانه نمی روند. آري، این ها نمونه هایی از حرکت هاي اصیل و
مردمی است که چنان چه ابعاد گسترده اي به خود بگیرد مردم ما آن چنان نیرو و قوه می گیرند که به کمک آن نه تنها قادرند ریشه
هاي امپریالیستی را در درون کشور، فرهنگ، اقتصاد، نظام و سیاست از بین ببرند بلکه خواهند توانست به کمک مستضعفین جهان
شتافته و با تداوم مبارزه علیه ابرقدرت هاي جهان خوار بندهاي اسارت و بردگی فکري و فرهنگی و اقتصادي و اجتماعی و سیاسی از
آن ها گسسته و دست استعمارگران و غارت گران بین المللی و آمریکایی خون خوار را از ملت هاي مستضعف کوتاه کنند. آري باید از
رمضان به محرم رفت و از محرم به رمضان بازگشت و دوباره و صدباره... تا در صفحه نبرد دعوت حق را لبیک گفت. مردم ما این ملت
شریف و شجاع بارها اثبات کرده که عشق حکومت اسلامی در جانش ریشه دوانده، بارها اعلام کرده که امتی است به دنبال رهبر
بزرگوارش امام خمینی، بارها و بارها پیوند خود با سنت شهادت را با عمل به اثبات رسانده تا به ملت هاي جهان بگوید که تا پیروزي
نهایی دست از مبارزه علیه ظلم و استکبار برنخواهد داشت تا لقی االله. ما ضمن تایید این عمل انقلابی و مردانه برادران و خواهران مان
در ادارت فوق هم بستگی با آن ها و تحقق بخشیدن به فرمان نافذ رهبر انقلاب از تاریخ بیست و یکم آبان روز دوشنبه به مدت پنج
روز را با روزه خواهیم گذراند به امید آن که از این ره گذر با استمداد از ائمه بر توان مان افزوده و هرچه باشکوه تر حملات و
اعتراضات خود را علیه سلطه بیگانگان و شیطان بزرگ گسترش دهیم. به امید دیدن فجر پیروزي نهایی بر ملل مستضعف جهان -

دانشجویان مسلمان پیرو خط امام.» 

کیهان در ادامه از حمایت گروه هاي مذهبی و سیاسی دیگر از این حرکت دانشجویان؛ یعنی 5 روز روزه سیاسی «در اعتراض به
سیاست امپریالیسم» خبر داد و بیانیه هاي هر کدام را در این زمینه به طور کامل منعکس کرد، این گروه ها عبارت بودند از: 
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اعضاي اتحادیه انجمن هاي اسلامی کارکنان دولت، کارکنان دادستانی کل انقلاب، شوراي اسلامی فرمان دهی هوانیروز ارتش
جمهوري اسلامی ایران، روحانیت مبارز شمیران، سازمان مجاهدین خلق ایران، کارکنان دخانیات ایران، کارکنان انجمن اسلامی
مدرسه عالی فنی تهران، اعضاي حوزه علمیه قم، پاسداران اقامتگاه امام خمینی، جامعه اسلامی کارکنان وزارت کار و امور اجتماعی،
جامعه اسلامی کارکنان خبرگزاري پارس، انجمن اسلامی کارکنان سازمان ثبت اسناد و املاك کشور، انجمن اسلامی کارکنان شرکت

مخابرات، کانون دانش آموزان مسلمان دبیرستان اندیشه و... 

رادیوي جمهوري اسلامی ایران هم از این ماجرا عقب نماند و حمایت خود را از روزه سیاسی دانشجویان به صورت عملی اعلام کرد؛ به
این صورت که از همان سحرگاه روز 21 آبان برنامه مخصوص سحر را اجرا کرد و اعلام داشت که این برنامه به مدت 5 روز ادامه

خواهد یافت! (به نقل از کیهان 21 آبان 58) 

ولی از همه این ها مهم تر پشتیبانی شوراي بهره برداري شرکت نفت لاوان از اشغال سفارت بود، نهادي که عملا به صدور نفت
دسترسی داشت و می توانست به صورت خودجوش جلوي صدور نفت را بگیرد، که همین کار را هم کرد. این شورا روز دوشنبه 21
آبان 58 طی اطلاعیه اي که در کیهان منتشر شد، اشغال سفارت آمریکا را عملی انقلابی معرفی و اعلام کرد که «مبارزه بر علیه
آمریکا و سرمایه داري بایستی در ابعاد گسترده اي به کلیه شریان هاي اقتصادي، سیاسی مملکت بسط داده شود و کلیه عوامل داخلی
و پویندگان راه آمریکا را افشا و به پیشگاه مردم انقلابی ایران معرفی نمود و ما ملت ستمدیده به خصوص ما نفتگران نه فقط بر علیه

یک کشور، بلکه بر علیه تمامی نظام ضدبشري و خون خوار سرمایه داري خواهیم جنگید.» 

واکنش شوراي انقلاب و وزارت نفت چه بود؟ 

مشروح مذاکرات شوراي انقلاب در جلسه یکشنبه 20 آبان 58 به خوبی نشان می دهد که ماجرا از 21 آبان و اطلاعیه دانشجویان آغاز
نشده، و تحریکات گروه هاي چپ در جهت قطع صدور نفت به آمریکا از چند روز پیش تر از آن کلید خورده است. در این جلسه معین
فر، وزیر وقت نفت از تحریکاتی می گوید که در جنوب کشور براي جلوگیري از صدور نفت به آمریکا در حال انجام است: «موضوع
صدور نفت به آمریکا، تحریکاتی بود، جلوي آن را بگیرند. من یک اعلامیه هفته گذشته دادم "چون باز کردن شیر به دستور امام بوده،
بستن به دستور امام باید باشد." نمایندگانی که ترخیص کشتی را باید انجام دهند، آن ها آمدند اعتصاب که ما نمی توانیم براي
خارجی کار کنیم. تعطیل آن (و) منع صدور نفت. گفتم: "پول نگیریم و کشتی ها را رها کنیم." مرتب تلفن شده ضدانقلابی و طاغوتی
هستید. به امام هم عرض کردم، دیشب ساعت یک و نیم بعد از نصف شب تلفن کردند از خارك، درجه داران نیروي دریایی که جلوي

کشتی هاي به سوي آمریکا را بگیریم.» 

و هاشمی رفسنجانی در واکنش به سخن معین فر پیشنهاد می کند که: «وزارت خارجه اگر لازم است اعلامیه بدهد (که) شنیده شده
عده اي از مردم جنوب کارهایی می کنند (تا) نفت ندهند، ما تا به حال چنین تصمیم نگرفته ایم، اگر موقع مناسب باشد خود ما می

گوییم.» 

از مشروح مذاکرات این جلسه به خوبی مشخص است که اعضاي شوراي انقلاب و معین فر، وزیر نفت، اصلا موافق چنین عملی نیستند
و می کوشند جلوي تحریکات در این زمینه را بگیرند. چیزي که البته امکان پذیر نیست، در نهایت فشار گروه هاي یادشده و

دانشجویان بر قدرت شوراي انقلاب و وزارت نفت فائق می آید و معین فر به ناچار به این خواسته گردن می نهد. 

در جلسه دوشنبه 21 آبان 58 شوراي انقلاب، یعنی همان روزي که اطلاعیه دانشجویان پیرو خط امام و گروه هاي دیگر مبنی
درخواست قطع صدور نفت به آمریکا به طور گسترده در مطبوعات منتشر شد، معین فر که پیداست چقدر در فشار قرار گرفته می
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گوید: «(درباره) صدور نفت به آمریکا، قطع صدور آن امکان پذیر است. لطمه بازرگانی به ما نمی خورد. براي مدت قلیلی می شود
تولید را پایین آورد. تلگرافی به وزاري اوپک راجع به امکان جلوگیري نفت.» و فرداي آن روز این خبر را به روزنامه ها اعلام می کند. 

در جلسه سه شنبه 22 آبان 58، شوراي انقلاب؛ یعنی همان روزي که معین فر خبر قطع صدور نفت به آمریکا را رسانه اي می کند،
اذعان می دارد که به درستی عمل خود شک دارد، بنی صدر آن را اقدامی غلط می خواند و قطب زاده معتقد است که این تصمیم

لحظه اي در جهت اقناع افکار عمومی گرفته شده که مهم ترین مسئله است: 

«معین فر: قطع نفت آیا مصلحت هست یا نه؟ 

بنی صدر: کار غلطی بود. 

معین فر: ساعت 10 (از) تلویزیون تلفن کردند (که) کارتر قرار است سخنرانی کند و تحریم کند ورود نفت ایران را به آمریکا. بعد (از)
یک ربع اعلام کرد به جهت اعتراض به رفتار، به آمریکایی ها من اعلام می کنم خرید نفت از ایران را تحریم می کنم. بعد از چند
دقیقه قطب زاده گفت تصمیم امشب شورا را وصل به این بکنیم و خبر طوري داده شود که پیش قدمی نسبت به کار شورا باشد.

آقایان رادیو تلویزیون چنین تصمیم گرفتند صحبت دوپهلو باشد، شوراي انقلاب تصویب کرد صدور نفت به آمریکا ممنوع شود. 

 ...

قطب زاده: تصمیم گیري لحظه اي بود. مهم ترین مسئله، افکار عمومی داخلی است. 

دو روز بعد در جلسه پنج شنبه 24 آبان شوراي انقلاب باز مسئله قطع صدور نفت به آمریکا و روزه سیاسی دانشجویان توسط قطب
زاده، عضو شوراي انقلاب و سرپرست وقت رادیو تلویزیون، این طور مطرح می شود: «... از آمریکا دو تلفن داشتم. وضع به صورت یک
حالت هیستري درآمده. در جنوب آمریکا تفنگ گذاشته اند (تا) ایرانی را شکار کنند. وضع دانشجویان متزلزل (است). با هر عمل ما،

آن ها هم عمل می کنند. آن ها روزه نفت اعلام کردند...» 

باز در جلسه شنبه 26 آبان 1358 شوراي انقلاب، بنی صدر، عضو شوراي انقلاب و سرپرست موقت وزارت امور خارجه از تحریکاتی
می گوید که در مورد نفت انجام می شود و باهنر، عضو دیگر شوراي انقلاب قضیه را زیر سر چپی ها می داند: 

«بنی صدر: در مورد نفت تحریکات زیاد است. یک لوله بین دهلران و سیاه چشمک منفجر کرده اند. سه روز طول دارد درست کردن
(آن). تحریکات کارگران زیاد است. فشار شدید است. عوامل نشان می دهد خیال اعتصاب راه انداختن است. 

باهنر: ریشه ها را معین کنید. چپی ها هستند. دادگاه ها و کمیته انقلاب حرکت نکند، روز به روز بدتر می شود...» 

قطع صدور نفت به آمریکا به نفع کدام طرف تمام شد؟ 

در ادامه مشروح مذاکرات شوراي انقلاب در جلسه چهارشنبه 30 آبان 1358، هشت روز پس از اعلام رسمی قطع صدور نفت به
آمریکا، به پیشنهاد روس ها براي خرید نفت ایران برمی خوریم، امري که به خوبی نشان می دهد تحرکات گروه هاي چپ گرا در این

باره در نهایت به نفع کدام طرف تمام شد: 
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«بنی صدر: روس ها هم تقاضاي خرید نفت کرده(اند). 

معین فر: نمی فروشیم. سیاست ما (این است). 

 ...

بنی صدر: روس ها تقاضاي خرید نفت دارند. جهات متفاوت دارد، جهات سیاسی ضد و نقیض. می شود از آن ها در رفتارشان در مورد
کردستان قول و قرار گرفت. یک خط آمدن روس ها با رفتن آمریکاست. در مورد گاز مدعی هستند به آن ها داده نمی شود. گاز ایران

فروش 24 سنت. 

معین فر: 78 سنت. 

بنی صدر: گاز را نباید کم کرد. 80 سنت آن ها ترانزیت می گیرند. راجع به نفت، شرایط آن بحث شود. 

بهشتی: در کنار آن مسئله سلاح است. 

 ...

بنی صدر: (روس ها) از جهت اسلحه، آمادگی فروش دارند. باید دید مصلحت هست یا نه. 

مهندس بازرگان: باید دید لوازم یدکی می دهند یا نه.» 

 ...

پی نوشت: 

1- جنبش مسلمانان مبارز در اواسط دهه پنجاه شمسی به عنوان یک تشکل سیاسی - فکري با مشی آگاهی بخشی به جامعه، با
رهبري حبیب االله پیمان و پیروي از تفکرات آزادي خواهی و آگاهی بخشی نخشب، حسین راضی (از رهبران نهضت خداپرستان
سوسیالیست - حزب مردم ایران) تأسیس و به سرعت فراگیر شد به طوري که در پیروزي انقلاب اثرگذار بود.(4) اعضاي این تشکل
ابتدا در نهضت خداپرستان سوسیالیست و سپس در حزب ایران و بعد از جدایی اعضاي نهضت از این حزب در حزب مردم ایران
عضویت داشتند، اما در سال هاي میانی دهه چهل شمسی دیدگاه رایج در میان گروهاي چپ گرا مبنی بر مبارزه مسلحانه باعث
گردید که گروه جاما به رهبري کاظم سامی و دکتر پیمان از میان حزب مردم ایران منشعب گردد که نخستین گروه داراي خط مشی
مسلحانه اسلامی چپ را تشکیل بدهند سپس از داخل این گروه جنبش مسلمانان مبارز به رهبري دکتر پیمان انشعاب نمود محمد
توسلی، میرحسین موسوي، عبدالعلی بازرگان، حبیب االله پیمان تحت عنوان جنبش مسلمانان مبارز به فعالیت پرداختند. (ویکی پدیا)
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بیکاري، کرونا، بیمه بیکاري و سازمان تامین اجتماعی

منبع: خبرگزاري صنایعشماره خبر:  148  |  تاریخ: 1399/08/28

سازمان تامین اجتماعی در حالی که این روزها براي مدیریت امور خود، حفظ تعادل منابع، مصارف و تامین نقدینگی
مشکلات زیادي دارد، متحمل هزینه هایی در رابطه با مقرري بیکاري افرادي شده است که مشمول قانون و مقررات مربوطه

نیستند. نوشته بیکاري، کرونا، بیمه بیکاري و سازمان تامین اجتماعی اولین بار در خبرگزاري ...

یادداشت اختصاصی از نایب رئیس هیات مدیره سازمان تامین
اجتماعی: 

بیکاري، کرونا، بیمه بیکاري و سازمان تامین اجتماعی 
سازمان تامین اجتماعی در حالی که این روزها براي مدیریت امور
خود، حفظ تعادل منابع، مصارف و تامین نقدینگی مشکلات زیادي
دارد، متحمل هزینه هایی در رابطه با مقرري بیکاري افرادي شده

است که مشمول قانون و مقررات مربوطه نیستند. 

سازمان تامین اجتماعی در حالی که این روزها براي مدیریت امور خود، حفظ تعادل منابع، مصارف و تامین نقدینگی مشکلات زیادي
دارد، متحمل هزینه هایی در رابطه با مقرري بیکاري افرادي شده است که مشمول قانون و مقررات مربوطه نیستند. 

  

بیکاري و سازمان تامین اجتماعی 

به گزارش خبرگزاري صنایع، بیکاري از جمله مسائلی بوده است که طی چند دهه اخیر همواره به عنوان یکی از چالش هاي اصلی
کشور مطرح بوده است اما مسئولان مختلف نیز تلاش کرده اند براي این چالش روزافزون که نیاز به درمان قطعی و مراقبت دائمی

دارد، نسخه هایی موقت بپیچند که بیشتر حکم یک مسکن و درمان موقت دارد. 

در این میان سازمان تامین اجتماعی نیز همواره بعنوان یک ابزار در راستاي برنامه هاي کوتاه مدت و مقطعی مسئولان مورد استفاده
قرار گرفته است و این در حالی است که این سازمان براي مدیریت امور خود، حفظ تعادل منابع، مصارف و تامین نقدینگی مشکلات

زیادي دارد. 

نایب رئیس هیات مدیره سازمان تامین اجتماعی در یادداشتی اختصاصی براي خبرگزاري صنایع با عنوان "بیکاري، کرونا، بیمه
بیکاري" به برسی اضلاع این مثلث در رابطه با سازمان تامین اجتماعی پرداخته است. 

تاثیر چالش بیکاري بر سازمان تامین اجتماعی 
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علی حیدري در یادداشت خود آورده است: 

به هر تقدیر بیکاري از امراض مزمن و سنواتی کشور طی چند دهه اخیر بوده است و طی سال هاي اخیر نیز بخاطر تحریم ها و حصر
اقتصادي تشدید گردیده بود و با شیوع ویروس کرونا ابعاد گسترده تري یافته است . 

در این میان سازمان تامین اجتماعی که در تمامی این دهه ها و سال ها ضربات مهلکی را بابت بیکاري بر پیکر خود احساس نموده
بود و سال ها از این عارضه رنج می برد نه بعنوان متولی بیکاري و یا حتی متولی صندوق بیمه بیکاري بلکه بعنوان کارگزار وصول و
پرداخت صندوق مزبور مصارف علیحده زیادي را از این ناحیه متحمل گردیده و متاسفانه بخاطر نبود شناخت نسبت به مکانیسم هاي
قانونی و اجرایی مربوطه در بین مسئولین و مردم، مجدداً نامش در امري که ارتباطی به او ندارد مطرح شد و حال آن که سازمان در
حال حاضر براي سرو سامان دادن امور خود، حفظ تعادل منابع، مصارف و تامین نقدینگی مشکل دارد و دیگر نمی تواند متحمل

هزینه هاي مربوط به مقرري بیکاري افرادي شود که مشمول قانون و مقررات مربوطه نیستند. 

در این نوشتار سعی شده است تا ضمن تعریف بیکاري و تبیین مبانی علمی و قانونی و تشریح عملکرد سازمان در مواجهه با بحران
کرونا ( از منظر بیکاري)، ملاحظات و اقتضائات مربوطه تشریح و بر این نکته تاکید گردیده است که سازمان فقط در صورت تامین بار
مالی مربوطه می تواند با استفاده از زیر ساخت هاي مدیریتی، اجرایی، مالی و اداري مربوطه، بعنوان کارگزار این قبیل طرح هاي

حمایتی همکاري نماید. 

بیکاري و بیمه بیکاري چیست؟ 

بیکاري (Unemployment) عبارت از عدم دارا بودن شغل و کسب و کار و یا دردسترس نبودن شغل و کسب و کار براي افرادي
که توانایی اشتغال و کار کردن را دارند و براي به دست آوردن شغل و یا کسب و کار (خود اشتغالی) اعلام آمادگی کرده و جستجو و

تلاش نموده اند. 

بیکار (Unemployed) به افراد داراي توان و قابلیت انجام کار که در سن کار و فعالیت (15 سال تا 65 سال) قرار دارند و جویاي
کار هستند ولی به شغل و یا کسب و کار دسترسی ندارند. بدینترتیب کودکان، سالمندان، بازنشستگان و مستمري بگیران، زنان خانه
دار، محصلین و دانشجویان و طلاب و روحانیون و افراد از کارافتاده کلی و معلولین غیرقابل توانبخشی و توانمندسازي و بیماران صعب

العلاج و لاعلاج و ... جزو محاسبات مربوط به برآورد جمعیت فعال شمرده نمی شوند. 

بیمه بیکاري (Unemployment Insurance) یکی از پوشش هاي بیمه اجتماعی در قلمروي تامین اجتماعی و حوزه رفاه
اجتماعی (از منظر قلمروي اشتغال و تامین اجتماعی) است که خطر یا ریسک بیکاري افراد شاغل را در قبال دریافت حق بیمه متعلقه
پوشش می دهد. نرخ بیکاري (rate of Unemployment) یکی از متغیرهاي کلان اقتصادي است که به همراه نرخ تورم شاخص
فلاکت را تشکیل می دهد و یکی از ملاك هاي ارزیابی اقتصادي کشورها است که بر حوزه هاي اجتماعی، سیاسی، فرهنگی، زیست

محیطی جوامع اثر می گذارد. 

بیکار کیست؟ 

تعاریف و انواع مختلفی از بیکاري مطرح بوده و شاخص ها و معیارهاي متفاوتی براي احصاء آمار بیکاران مورد استفاده قرار می گیرد
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ولی بطور کلی و از منظر اقتصادي بیکار به فردي گفته می شود که نیروي فعال و در سن فعالیت (بازنشسته، ازکارافتاده کلی، معلول،
کودك، سالمند و ... نباشد) بوده و از مدت زمان مشخصی و یا در دوره زمانی مشخصی اولاً فاقد شغل و کسب و کار باشد، ثانیاً آماده

براي کار (اشتغال مزدبگیري و یا خوداشتغالی) باشد و ثالثاً جویاي کار (اعلام آمادگی و جستجوي کار) باشد. 

اصول 2 (بند 6)، 3 (بندهاي 9 و 12)، 22، 28، 29، 43 (بندهاي 2 تا 7) و 46 قانون اساسی مرتبط با موضوع با اشتغال و بیکاري می
باشند. سیاست هاي کلی نظام در حوزه اشتغال به ویژه بندهاي 11 و 12 آن مرتبط با حوزه بیکاري و حمایت از بیکاران، می باشد. 

بیکاري و بیمه بیکاري از سه منظر 

به بیکاري و بیمه بیکاري از سه منظر می توان نگاه کرد که دو حوزه آن ارتباطی به مقوله بیمه هاي اجتماعی ندارد و مربوط به حوزه
هاي اقتصادي ، سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و ... است. 

رویکرد اول : نگاه به مقوله بیکاري از منظر محیط کسب و کار و اشتغال که راهکارهاي آن: &– معطوف به ایجاد فرصت هاي شغلی
جدید است. 

&– مهارت افزایی و آموزش فنی و حرفه اي بیکاران است. 

&– مشاوره و کاریابی است. 

&– کارگستري و تسهیلات اشتغال زایی است. 

رویکرد دوم : نگاه به مقوله بیکاري از منظر نظام بیمه هاي اجتماعی که راهکارهاي آن: &– معطوف به وضع حق بیمه هاي خاص
براي پوشش بیمه بیکاري و ایجاد صندوق بیمه بیکاري است. 

&– معطوف به وضع مالیات عام یا حق بیمه عام براي حمایت از بیکاران است 

&– معطوف به وضع مالیات اجتماعی براي کالاها و خدمات آسیب رسان به اشتغال ملی است. 

رویکرد سوم : نگاه به مقوله بیکاري از منظر نظام رفاه و تامین اجتماعی که راهکارهاي آن: &– معطوف به اشتغال حمایتی است-
معطوف به اشتغال عمومی است. 

&– معطوف به یارانه پردازي براي حفظ اشتغال موجود است. 

&– معطوف به یارانه پردازي براي بکارگیري بیکاران است. 

&– معطوف به اعطاي یارانه و کمک معیشت یا کمک هزینه به بیکاران است. 

&– معطوف اعطاي کمک به افراد فاقد شغل و توان درآمدي براساس استحقاق سنجی است. 
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&– معطوف به تضمین و تامین یک کف حداقل معیشت براي آحاد جامعه براساس استحقاق سنجی است. 

  اسباب و علل بیکاري 

در اقتصاد کشور از دیر باز تاکنون می توان اسباب و علل زیادي را براي بیکاري بر شمرد که در ذیل به بخشی از آنها اشاره می شود: 

&– متغیرهاي اقتصادي نظیر تورم، نرخ رشد اقتصادي، نرخ برابري ارزهاي خارجی، تغییر پایه پولی، کسري بودجه، نرخ مشارکت
اقتصادي، قاچاق، واردات، اقتصاد پنهان، سیاسی و غیررسمی، پولشویی و فساد مالی و اداري از عوامل معتدد بیکاري است. 

&– متغیرهاي سیاسی نظیر تحریم ها، حصر اقتصادي، منازعات منطقه اي و بین المللی &– متغیرهاي اجتماعی نظیر تغییرات
دموگرافیک جمعیت، حضور زنان در جامعه و بازار کار، بی عدالتی جنسیتی، سالمندي جمعیت و بازنشستگی هاي زودرس و اشتغال

مجدد بازنشستگان، مهاجرت از روستا به شهرها و تمایل به مرکزنشینی 

&– متغیرهاي فرهنگی نظیر گسست بین النسلی و از بین رفتن رابطه استاد- شاگردي، گسست خانوادگی و تضعیف نهاد خانواده و
عدم حمایت نهاد خانواده از اعضا 

&– متغیرهاي زیست محیطی نظیر کمبود منابع آبی در دسترس، عدم توسعه متناسب استفاده از انرژي هاي تجدیدپذیر، تعطیلی
کارگاه هاي آلوده کننده و یا انتقال آنها به خارج از محدوده شهرها &– فناوري هاي نوین و شکل گیري فضاي مجازي، محیط کسب

و کار مجازي و دولت الکترونیک 

&– تغییرات ساختاري و کوچک  سازي دولت ازطریق خصوصی سازي، واگذاري تصدیها، برون سپاري 

&– بسط و گسترش ظرفیت آموزش عالی بدون نیازسنجی و سازگارسازي آن با تقاضاي محیط کسب و کار و مدرك گرایی مفرط
&– عدم تطابق آموزش ها از ابتدایی تا عالی با نیازهاي روز و تقاضاي بازار کار 

&– عدم امنیت شغلی در حوزه مشمولین قانون کار و رواج قراردادهاي موقت و سفید امضاء 

&– فقدان نظام مهارت افزایی و آموزش هاي فنی و حرفه اي جامع و یکپارچه معطوف به نیازهاي روز بازار کار 

&– نیروي کار غیرمجاز خارجی و عدم ساماندهی آنها و ارزان بودن بکارگیري آنها &– اشتغال مجدد بازنشستگان 

&– چندشغله ها و تصدي چندین شغل از سوي یک نفر 

&– عدم روزآمدسازي تکنولوژي صنایع و عدم وجود مقدمات و تمهیدات لازم براي گذار از نظام صنعتی سنتی به مدرن 

&– عدم رعایت اصول آمایش سرزمین و فقدان توجیه فنی و اقتصادي بسیاري از طرح ها &– رانت زایی نظام پرداخت غیر هدفمند
یارانه هاي آشکار و پنهان 
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&– حوادث غیر مترقبه طبیعی و خطرات فاجعه آمیز (سیل، زلزه، آتش سوزي و ... ) انسان ساز (خرابکاري ، اعتصاب، شورش و ... ) و
شیوع بیماري ها(پاندمی نظیر کرونا) 

گونه شناسی بیکاران 

براي بررسی و تجزیه و تحلیل وضعیت بیکاري و چرا طراحی نظامهاي حمایتی و بیمه اي براي کمک به بیکاران بایستی به سنخ
شناسی و گونه شناسی انواع بیکاران توجه نمود که ذیلاً به برخی از انواع بیکاري اشاره می گردد: 

&– بیکاران کارجو: ورودي هاي جدید به بازار کار (افراد بازگشته از تحصیل و سربازي و متقاضیان جدید فرصت هاي شغلی) &–
وي، کارگران و کارمندان اخراجی که شامل دو گروه مشمول قانون کار و تامین اجتماعی و غیر مشمول به شرح زیر تقسیم کرده

است: 

&– مشمولین قانون کار و قانون تامین اجتماعی 

&– مشمول صندوق بیمه بیکاري داراي شرایط دریافت مقرري بیمه بیکاري 

&– مشمولین صندوق بیمه بیکاري فاقد شرایط دریافت مقرري بیمه بیکاري (استفاده کامل از ظرفیت قانون- عدم احراز 6 ماه سابقه
بیمه پردازي) 

&– غیرمشمولین صندوق بیمه بیکاري و عدم بیمه پردازي بابت بیمه بیکاري &– غیرمشمول قانون کار و تامین اجتماعی 

&– مستخدمین کشوري (داراي قوانین استخدامی خاص) 

&– مستخدمین لشکري (داراي قوانین استخدامی خاص) 

&– مستخدمین نهادهاي حاکمیت 

&– مستخدمین مجموعه هاي هیات امنایی و ... 

انواع بیکاران 

&– افرادي که تمایل به انجام فعالیتی غیر از استخدام رسمی دولتی و حاکمیتی ندارند. 

&– افرادي که در محیط خانوادگی و سکونتی خود داراي فرصت شغلی هستند، ولی تمایل به مهاجرت به شهرها، مراکز استانها و
پایتخت دارند. 

&– افرادي که داراي سرمایه غیرمولد بوده و تمایلی براي بکار انداختن سرمایه خود ندارند. 
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&– افرادي که مهارت، فن و حرفه آنان منسوخ شده و تمایل به روزآمدسازي آن ندارند. 

&– بیکاران خود خوانده: افرادي که داراي تمکن و توان مالی و درآمدي مکفی هستند (براساس ثروت و دارایی تحت تملک و انتفاع
از عواید آن ولی متقاضی شغل مستمر و ثابت هستند) &– آزادکاران (Free Lancer): افرادي که داراي مشاغل غیررسمی، موقت،

فصلی و ... هستند که درآمد مناسبی دارد ولی متقاضی شغل مستمر و ثابت هستند. 

&– کارفرمایان و صاحبان حرف و مشاغل آزاد و هنرمندان و پدیدآورندگان آثار هنري و صنایع دستی که بخاطر شرایط خاص جامعه
درآمد خود را از دست داده اند یا می دهند. 

&– بیکاران حرفه اي، افرادي که جهت برخورداري از کمک ها، حمایت ها و مساعدت هاي اعطایی به بیکاران، وانمود به بیکاري می
نمایند. &– بیکاران وارداتی، اتباع خارجی، پناهندگان، معاودین و ... متقاضی کار 

&– بیکاران کرونایی، افرادي که در اثر شیوع بیماري کرونا شغل یا درآمد خود را از دست داده اند. 

آمار بیکاري 

بطور کلی در کشور یک مرجع آماري واحد و نظام آماري جامع و یکپارچه وجود ندارد و مراکز و مراجع مختلف براساس تعاریف
متفاوت و در خلاء یک کدینگ ملی و با روش هاي غیراستاندارد، هر از گاهی آمار بیکاري را اعلام می کنند که وجه مشترك تمامی

این آمارها، عدم ابتناء آنها براساس اطلاعات ثبتی و عملیاتی است. 

این نقیصه در حوزه آمار اشتغال و بیکاري نیز وجود دارد و مراجع مختلف و متعددي با رویکردهاي مختلف، آمارهایی را در مورد
بیکاري مطرح می  کنند که هیچکدام براساس اطلاعات ثبتی و عملیاتی نیست. 

در گذشته کارگران داراي شناسنامه کار بودند که سابقه و تغییرات شغلی آنان در این شناسنامه ها قید می شد ولی این شناسنامه ها
بدون هیچ جایگزین، منسوخ گردیدند و بخاطر عدم وجود کدینگ ملی و استاندارد اشتغال، فقدان نظام درآمد – هزینه خانوار و ...
آمار دقیق و صحیح از بیکاري واقعی وجود ندارد و در نتیجه طی چند دهه اخیر طرح هایی نظیر طرح ضربتی اشتغال (دولت هشتم)-
طرح بنگاه هاي زودبازده (دولت دهم) و طرح هاي اخیر اشتغال زایی از اثربخشی و کارایی لازم برخوردار نبوده است و میزان توفیق

آنان قابل رصد و ارزیابی نیست و مشخص نیست که منابع عظیم مصروفه آیا به جامعه هدف واقعی اصابت نموده است. 

اخیراً نسخه آزمایشی سامانه ملی اشتغال و کسب و کار (LMIS) از سوي وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی راه اندازي گردیده است،
که می تواند در زمینه تعیین آمار واقعی (ثبتی و عملیاتی) اشتغال و بیکاري موثر واقع گردد. 

بیمه بیکاري از منظر اصل (جامعیت) خدمات در نظامات تامین اجتماعی 

براي طراحی و ارزیابی سیاست هاي رفاهی و نظام رفاه و تامین اجتماعی اصول فراگیري پوشش ها، جامعیت خدمات و کفایت مزایا،
بعلاوه پایداري مالی و قانون اعداد بزرگ مطرح هستند و ارائه پوشش بیمه بیکاري در حیطه جامعیت خدمات می گنجد. 
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بر همین اساس پوشش خطر (ریسک) بیکاري براساس مقاوله نامه هاي بین المللی کار و اصول کار شایسته که از سوي جمهوري
اسلامی ایران نیز پذیرفته شده است (مقاوله نامه هاي 102 و 202 که کف حمایت هاي اجتماعی و خدمات استاندارد 9 گانه را تعریف

می نماید) جزو پوشش هاي حداقلی در نظام رفاه و تامین اجتماعی است که مرتبط با حوزه کار و اشتغال نیز می باشد. 

متاسفانه و بهر تقدیر در حال حاضر از بین حدود 22 سازمان و صندوق بیمه گر اجتماعی فعال در کشور، فقط سازمان تامین
اجتماعی و در مواردي صندوق بیمه و بازنشستگی آینده ساز پوشش بیمه بیکاري را ارائه می نمایند و سایر شاغلین دستگاه هاي
عمومی، دولتی، حاکمیتی، مجموعه هاي هیات امنایی، نهادهاي عمومی غیردولتی و دستگاه هاي داراي ضوابط استخدامی خاص و

اختصاصی، فاقد پوشش بیمه بیکاري می باشند. 

این امر علاوه بر ایجاد مشکلات براي این اقشار باعث ایراد خسارت به سازمان تامین اجتماعی و بیمه شدگان آن نیز می گردد. بدین
معنی که افراد موصوف از دستگاه هاي مربوطه که اخراج یا بازخرید و... می شوند در سنین بالا و در شرف بازنشستگی، به جرگه بیمه
شدگان سازمان تامین اجتماعی در می آیند و با چند سال بیمه پردازي، مستمري بگیر سازمان تامین اجتماعی می شوند و تلاش

سازمان نیز براي دریافت مابه التفاوت واقعی و روزآمدشده 
حق بیمه هاي سنوات منتقله غالباً با شکست مواجه می شود و عملاً این امر باعث نشستن آنان بر سفره کارگران می شود. 

یکی از راهکارهاي اساسی براي رفع مشکل بیکاران، ایجاد نظام جامع رفاه و تامین اجتماعی، نظام چندلایه است. تامین اجتماعی و
تعمیم و تسري پوشش بیمه بیکاري به تمامی سازمان ها و صندوق هاي بیمه گر اجتماعی کشور و براي آحاد جامعه (با تضمین کف

حداقل معیشت) می باشد. 

  

اقدامات تامین اجتماعی در ارتباط با بیکاران ناشی از کرونا 

سازمان تامین اجتماعی از ابتداي شیوع کرونا و براساس قوانین و مقررات مربوطه و طبق مصوبات مراجع ذیصلاح اقدامات وسیعی را
در حوزه حمایت از کارگران و بیکاران ناشی از کرونا بشرح زیر صورت داده است: 

1- سازمان غرامت دستمزد ایام بیماري را بابت ابتلاء و قرنطینه کرونا پرداخت می کند و به بیمه شدگان موصوف به نیابت از کارفرما
حقوق می دهد و عملاً مانع از اخراج کارگر به سبب قرنطینه یا درمان بیماري کرونا می گردد. 

2- سازمان به مشمولین صندوق بیمه بیکاري بابت تسهیل فرایندهاي احراز شرایط و غیرحضوري نمودن خدمات، مقرري پرداخت می
نماید. 

3- سازمان براي مقرري بگیران بیمه بیکاري که به 55 سالگی می رسند، پرداخت مقرري را تا زمان احراز بازنشستگی ادامه می دهد.
4- سازمان تسهیلات لازم را به کارفرمایان براي حفظ اشتغال موجود در شرایط کرونا (با امهال و استمهال و تقسیط بدهی هاي

معوق) ارائه می نماید. 

5- سازمان در زمینه اعطاي کمکهاي اعطایی بابت پرداخت مقرري بیمه بیکاري به افرادي که عضو صندوق بیمه بیکاري نیستند با
وزارت تعاون کار ورفاه اجتماعی و وزارت اقتصادي و دارایی و ... همکاري نموده است. 
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6- سازمان می تواند درصورت تامین مالی و اختصاص اعتبارات لازم از زیرساختهاي بیمه اي سازمان و مکانیسم اجرایی و عملیاتی
صندوق بیمه بیکاري را متناسب با منابع و اعتبارات اختصاصی از سوي دولت و یا کمک ها و مشارکت هاي مردمی را در خدمت

بیکاران 
غیر عضو صندوق بیمه بیکاري قرار دهد. 

شمه اي از کلیات قانون بیمه بیکاري (مصوب 1369) 

وي درباره ضمن اعلام مدت زمان استفاده از مقرري بیمه بیکاري، تصریح کرد: 

مشمولین: کلیه مشمولین قانون کار و تامین اجتماعی ( باستثناء مستمري بگیران، صاحبان حرف و مشاغل آزاد و 
بیمه شدگان اختیاري و اتباع خارجی ) 

تعریف بیکار: بیکار از نظر این قانون بیمه شده اي است که بدون میل و اراده بیکار شده و آماده کار باشد . 
علل قابل قبول جهت برخورداري : تغییرات ساختار اقتصادي کارگاه، حوادث قهریه و غیر مترقبه ( سیل، زلزله، جنگ، آتش سوزي و

 (...

حق بیمه : 3% مزد بیمه شده بر عهده کارفرما شرایط برقراري مقرري : حداقل 6 ماه سابقه پرداخت حق بیمه ( باستثناء بیکاري ناشی
از حوادث قهریه و غیر مترقبه)، شرکت در دوره هاي کارآموزي و سواد آموزي 

مدت زمان استفاده از مقرري بیمه بیکاري: 

درصورتیکه مقرري بگیر بیمه بیکاري به سن 55 سالگی برسد پرداخت مقرري تا زمان بازنشستگی وي ادامه می یابد. میزان مقرري
بیمه بیکاري: میزان 55% متوسط مزد مبناي کسر حق بیمه ، به ازاي هر فرد تحت تکفل 10% حداقل دستمزد اضافه می شود تا

حداکثر 4 نفر و در حال نباید کمتر از حداقل دستمزد یا بیشتر از 80% متوسط مزد بیمه شده بیکار باشد. 

ساختار و ساز و کار کلی نحوه اداره صندوق بیمه بیکاري 

سازمان تامین اجتماعی، کارگزار اداره امور صندوق بیمه بیکاري از منظر محاسبه و تحصیل حق بیمه هاي مربوطه از کارفرمایان
بصورت ماهانه و برقراري و پرداخت مقرري بیمه بیکاري براي واجدین شرایط که از سوي وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی معرفی می

شوند. 

وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و هیات هاي تشخیص و حل اختلاف موضوع قانون کار، مرجع تعیین دایره شمول قانون بیمه
بیکاري و نیز بررسی و احراز شرایط برقراري مقرري بیمه بیکاري به متقاضیان و ... می باشند . 

وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از منظر مشاوره و کاریابی و مراکز تابعه مربوطه، متولی ایجاد فرصت هاي شغلی و نیز در اولویت
قرار دادن مقرري بگیران براي فرصت هاي شغلی جدید می باشد . وزارت تعاون،کار و رفاه اجتماعی از منظر سازمان فنی و حرفه اي
متولی مهارت افزایی و ارائه آموزشهاي فنی و حرفه اي به مقرري بگیران بیمه بیکاري است تا این افراد بتوانند فرصتهاي شغلی جدید
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بیایند . 

وزارت صنعت، معدن و تجارت و سایر وزارتخانه هاي ذیربط در حوزه هاي اقتصادي از منظر مراقبت بر فرایند تغییر ساختار اقتصادي،
تغییر تکنولوژي، بازسازي و نوسازي صنایع متولی امر نظارت بر ایفاي تعهدات کارفرمایان در زمینه بازگرداندن بنگاه هاي اقتصادي به
چرخه تولید و فعالیت هستند. تا کارفرمایان نتوانند از مکانیسم بیمه بیکاري براي اخراج کارگران و بردن املاك کارخانجات در بورس

املاك استفاده کنند. 

عملکرد کلی صندوق بیمه بیکاري 

همانطور که ملاحظه می شود، کسري صندوق بیمه بیکاري در طی سال 98 نسبت به مجموع فعالیت 32 سال قبل آن، به رقم قابل
توجهی رسیده است و این مبالغ از حساب سازمان تامین اجتماعی به صندوق مزبور تزریق گردیده است و بایستی از اقل زمان ممکن

جایگزین و جبران گردد. 

به نظر می رسد با توجه به تشدید بحران شیوع کرونا در طول سال 99 و تداوم وضعیت بحرانی بنگاهها و صنوف، رقم کسري صندوق
بیمه بیکاري بابت ایفاي تعهدات به مشمولین قانونی صندوق منجر به افزایش چشمگیر کسري صندوق یادشده گردد و در چنین
شرایطی تحمیل بار مالی جدید و اضافه کردن تکلیف مالایطاق بوده و از عهده صندوق بیمه بیکاري و مالاً سازمان تامین اجتماعی بر

نمی آید و بایستی از محل منابع دیگري خارج از مجموعه سازمان تامین اجتماعی تامین مالی لازم صورت پذیرد. 

راهکارها و پیشنهادات کلی بیکاري 

پر واضح است که براي رفع مشکلات بیکاري بایستی راهکارهایی از منظر اقتصادي، اجتماعی، سیاسی، فرهنگی و ... طراحی و اجرایی
شود و ایجاد فرصت هاي شغلی جدید صیانت از فرصتهاي شغلی موجود، تضمین کف حداقل معیشت براي آحاد جامعه، بهبود محیط

کسب و کار، تنظیم روابط کار و ...، می تواند در این زمینه کار ساز باشد ولیکن از منظر نظام رفاه اجتماعی و 
بیمه هاي اجتماعی راهکارهاي زیر می تواند در زمینه حمایت از بیکاران بصورت کلی مثمرثمر واقع شود: 

  
1- شکل دهی سامانه، پایگاه اطلاعات و پنجره واحد رفاه و تامین اجتماعی و شناسنامه یا پرونده الکترونیک رفاه و تامین اجتماعی
مبتنی بر خانوار (سرپرست و اعضاء) 2- شکل دهی سامانه ملی اشتغال و کسب و کار (LMIS) با ابتناء به اطلاعات ثبتی و عملیاتی

در جمع آوري، تجزیه و تحلیل و تصمیم سازي و تصمیم گیري براي اشتغال و بیکاري 

3- شکل دهی نظام درآمد &– هزینه خانوار (سرپرست و اعضاء) و انجام آزمون وسع و استحقاق سنجی و نیازسنجی و تعیین جامعه
هدف (افراد و خانوارها) و بسته خدمات مورد نیاز (توانبخشی و توانمندسازي، حمایت و مساعدت اجتماعی، مشاوره و مددکاري و

بازاجتماعی شدن) 

4- شکل دهی نظام چندلایه تامین اجتماعی همراه با لایه بندي خدمات (امدادي، حمایتی و بیمه اي) و سطح بندي خدمات بیمه اي
(پایه، مازاد و مکمل) و جانمایی خانوارها (سرپرست و اعضاء) در این نظام و تعیین میزان سهم الشرکه دولت براي حمایت، مساعدت و
یارانه بیمه اي برمبناي عدالت 5- استقرار کامل اصول فراگیري پوشش ها، جامعیت خدمات و کفایت مزایا، با رعایت عدالت در

دسترسی به خدمات و عدالت در بهره مندي از منابع عمومی 
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6- وضع مالیات اجتماعی بر فعالیت هاي آسیب رسان، اشتغال ملی نظیر قاچاق (فروش کالاهاي قاچاق توقیفی یا اعمال مالیات در
فرایند توزیع)، واردات کالاهاي داراي تولید داخلی مکفی و ... 

7- شکل دهی پیوستار جامع اشتغال، مهارت افزایی و کارآفرینی و ایجاد یک شبکه جامع تنظیم روابط کار، مشاوره و کاریابی، مهارت
افزایی و آموزش فنی و حرفه اي و توانمندسازي و کارگستري 8- استقرار نظام دستمزد منطقه اي براساس متغیرهاي اقتصادي،

جمعیتی و ... 

9- ایجاد مشوق هاي لازم براي مهاجرت معکوس از پایتخت و مراکز استانها به شهرها از شهرها به روستاها 

10- تغییر رویکرد نظام آموزش از سطوح ابتدایی تا عالی و تمرکز بر دانش، مهارت، فن، حرفه و هنر بجاي تمرکز بر حفظیات و
مدرك گرایی 11- روزآمدسازي و متناسب سازي نظام آموزش عالی بر مبناي نیازهاي بازار کار 

راهکارها و پیشنهادات مربوط به بیکاران ناشی از کرونا 

در کوتاه مدت و براي دوران شیوع بحران کرونا راهکارهاي زیر می تواند براي حمایت از بیماران کرونایی بصورت اعطاي کمک معیشت
مستقیم و یا برقراري مقرري بیکاري و یا مقرري بیمه بیکاري بکار گرفته شود: 

1- نحوه ارائه خدمات بیمه اي و حمایتی: • تامین کسري منابع صندوق بیمه بیکاري 
• تقویت منابع صندوق بیمه بیکاري 

• اعطاي مقرري بیکاري ناشی از کرونا از طریق ساز و کار خزانه با استحقاق سنجی و احراز شرایط 
• اعطاي کمک هزینه معیشت به بیکاران از طریق ساز و کار هدفمندسازي یارانه ها (استحقاق سنجی و احراز شرایط) 

• اعطاي سبد تامین کالاهاي اساسی و سبد غذایی به دهکهاي پایین براساس ساز و کار هدفمندسازي یارانه ها 

2- نحوه تامین مالی: • صندوق توسعه ملی 
• واگذاري سهام و دارائی هاي دولت 

• واگذاري سهام و دارائی هاي بنیادها و نهادهاي حمایتی 
• وضع مالیات اجتماعی بر تراکنش هاي گمرکی، بانکی و اینترنتی 

• جابجایی اعتبارات بودجه اي مربوط به فعالیتهایی که در اثر کرونا امکان اجرا نیافتند. 

 (LMIS) 3- نحوه تنظیم گري و قاعده گذاري: • ثبت اطلاعات در سامانه ملی اشتغال و کسب و کار
• بررسی اطلاعات متقاضیان در پایگاه اطلاعات رفاهی ایرانیان 

• انجام آزمون وسع و استحقاق سنجی 
• تجمیع کلیه حمایتها و مساعدتها، یارانه ها و مزایاي دریافتی خانوار (سرپرست و اعضاء) 

• تعیین مابه التفاوت کل دریافتی با کف حمایتی موردنظر 
• تعیین بسته خدمات، جامعه هدف و ساز و کار پرداخت کمک یا ارائه خدمت 

سازمان تامین اجتماعی متحمل تامین کسري صندوق بیمه بیکاري 
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به گزارش خبرگزاري صنایع، عضو و نائب رئیس هیات مدیره در پایان یادداشت خود، نوشته است: 

نتیجه آنکه سازمان تامین اجتماعی در حال حاضر براي ایفاي تعهدات خود به افراد تحت پوشش و تامین نقدینگی خدمات مورد نیاز
آنها دچار مشکل است، همچنین متحمل تامین کسري صندوق بیمه بیکاري نیز شده است ( درحالی که قانوناً مجاز نیست) و دیگر
توان اینکه متکفل یک امر حمایتی دیگر شود را ندارد و لازم است براي حمایت از بیکاران کرونایی از محل منابع دیگر به صندوق

بیمه بیکاري کمک شود و این تکلیف مالایطاق بر دوش این سازمان بیمه گر اجتماعی گذاشته نشود. 

نویسنده: علی حیدري – عضو و نایب رئیس هیئت مدیره سازمان تامین اجتماعی 

انتهاي پیام///
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تاکید بر افزایش 15 درصدي سهم تعاون از بازار سرمایه

منبع: ایسناشماره خبر:  149  |  تاریخ: 1399/08/28

پیشکسوت بخش تعاون کشور بر لزوم افزایش 15 درصدي سهم تعاونی ها از بازار سرمایه و رفع هرگونه تبعیض میان بخش
تعاونی و خصوصی تاکید کرد و حضور نماینده اتاق تعاون در هیات تصمیم گیري بانک توسعه تعاون را خواستار شد.

ابراهیم تهرانی در گفت وگو با ایسنا، به مناسبت سالگرد
دیدار فعالان اقتصادي با مقام معظم رهبري، اظهار کرد:
دیدار سال گذشته مقام معظم رهبري و فعالان اقتصادي
فرصت مغتنمی براي اتاق تعاون بود و رئیس اتاق تعاون در
محضر ایشان توانست به طرح دیدگاه ها، انتظارات و
مطالبات بر زمین مانده بخش تعاون از حاکمیت بپردازد و
مقام معظم رهبري با تایید مطالب مطرح شده و با اعتقادي
که به کارآمدي شبکه تعاون در گره گشایی از مسائل
اقتصادي و ضرورت شبکه سازي تعاونی ها و جمع آوري
سرمایه هاي خرد در قالب تعاون دارند، دستورات لازم را

جهت پیگیري مطالبات صادر فرمودند. 

وي ادامه داد: مجموع بیانات معظم له بر چند محور استوار بود که یکی از آنها بحث توانمندي تعاونی ها بود.علیرغم آنکه در اصول 43
و 44 قانون اساسی این امر مورد تاکید قرار گرفته ولی دولتها آنطور که باید به تکالیف مقرر در قانون در قبال توسعه بخش تعاون
نظیر دادن منابع مالی قرض الحسنه و وام هاي ارزان به گروههاي توانمند که استعداد ایجاد اشتغال و کارآفرینی دارند، عمل
نکردند.مبحث بعد شبکه سازي در تعاونی ها بود و بر این اصل تاکید شد تا تعاونی ها در یک بستر علمی و مشخص بتوانند به ارائه

خدمات در عرصه هاي مختلف بپردازند. 

تحقق سهم 25 درصدي تعاون به شرط عمل به تکالیف قانونی 

این پیشکسوت بخش تعاون خاطرنشان کرد: در این دیدار از سوي رئیس اتاق تعاون تاکید شد که به اندازه کافی قوانین، آیین نامه و
دستورالعملهاي حمایتی از بخش تعاون داریم و چیزي به اسم ضعف قانون وجود ندارد، اگر دولتها به این قوانین به عنوان تکالیف

قانونی عمل کنند، بخش تعاون در مسیر رسیدن به سهم 25 درصد قرار می گیرد. 

وي گفت: به دنبال دیدار رهبري با فعالان اقتصادي در صحن مجلس نیز مقرر شد تا کمیته اي به منظور احصا و رصد قوانین بخش
تعاون تشکیل شود و با کمک اتاق تعاون موانع و مشکلات مسیر اجرا برطرف و نقاط ضعف اصلاح شود و این کمیته از موضع نظارتی

دستورات لازم را به هیات حاکمه بدهد. 

تهرانی قانون اجراي سیاستهاي کلی اصل را نقطه عطف فعالیتهاي اقتصادي دانست و گفت: براي اولین بار در دستورالعملهاي صادره



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 330/463

براي بخش تعاون اهداف کمی پیش بینی و راههاي رسیدن به اهداف کمی مشخص شد.از جمله اهداف این بود که سهم تعاون از بازار
سرمایه باید به 15 درصد برسد و تصدیگریهاي دولتی کاهش یابد که متاسفانه بخش تعاون در این راه با مقاومتهایی رو به رو شد. 

رفع هرگونه تبعیض میان بخش تعاونی و خصوصی 

پیشکسوت بخش تعاون کشور با اشاره به تاکید اصل 44 بر رفع هرگونه تبعیض بین بخش تعاونی و خصوصی، گفت: امیدواریم با
تلاش و اهتمام وزارت تعاون گام هایی در این جهت برداشته شود.در بحث اصلاحیه قانون تعاون نیز صرفنظر از تاکید سیاستهاي کلی
اصل 44، ماده 124 قانون برنامه پنجم بر منع دولت از هرگونه مداخله در امور اجرایی و تصدیگري تعاونی ها و بسنده کردن به نظارت

دولت تاکید شده که در طول یکسال گذشته انجام نشد. 

به گفته وي باید در دستگاههاي حاکمیتی اراده اي ایجاد شود و بپذیرد که بخش تعاون به رشد و بلوغ رسیده و می تواند بسیاري از
امور را تصدیگري کند لذا از وزارت تعاون انتظار می رود پیگیر مطالبات تعاونی ها از دستگاههاي حاکمیتی در هیات دولت باشد. 

تهرانی تصریح کرد: پیگیري وزارت تعاون می تواند شامل این خواسته باشد که آیا وزارت صمت، به وظیفه اي که در بحث واگذاري
معادن به بخش تعاون داشته عمل کرده است یا در بحث اعمال معافیتهاي مالیاتی و مالیات بر ارزش افزوده، همان ضرایبی که براي

بخش خصوصی و اصناف تعیین شده براي تعاونی ها هم منظور شده است؟ 

حضور نماینده اتاق تعاون در هیات تصمیم گیري بانک و صندوق تعاون 

پیشکسوت بخش تعاون کشور در بخش دیگري از گفت وگو با ایسنا، با اشاره به حضور اتاق تعاون در بسیاري از شوراها و مجامع عالی
کشور، خواستار حضور نماینده اتاق تعاون در هیات هاي تصمیم گیري بانک توسعه تعاون و صندوق ضمانت سرمایه گذاري بخش
تعاون شد و گفت: حضور نماینده اتاق از این جهت موثر است که می تواند در وصول مطالبات بانک توسعه تعاون یا ارائه تسهیلات به
تعاونی هاي ذیحق مثمرثمر باشد و در شفاف سازي اعطاي تسهیلات بانک به تعاونگران کمک کند لذا امیدواریم با مساعدت وزیر
تعاون، زمینه حضور نماینده اتاق تعاون در کارگروههاي مربوط به بانک توسعه تعاون به عنوان صاحبنظر و صاحب راي در چارچوب

مقررات و قوانین فراهم شود. 

تهرانی همچنین بر لزوم استفاده از ظرفیت تعاونی هاي مصرف تاکید کرد و گفت: زمانی که وزارت تعاون دستورالعملی به صندوق
بازنشستگی و سازمان تامین اجتماعی دال بر تامین کالاهاي اساسی و مورد نیاز کارگران و بازنشستگان با تسهیلات مالی از طریق
شبکه هاي فروشگاهی ابلاغ می کند انتظار این است که اولویت تامین کالا با تعاونی هاي مصرف باشد؛ وقتی تعاونی هاي مصرفی با
گستره تعاونی هاي مصرف کارکنان دولت،تعاونی هاي مصرف کارگري، تعاونی هاي مصرف محلی، تعاونی هاي مصرف فرهنگیان و
فروشگاههاي زنجیره اي سپه را داریم،انصاف نیست وقتی تسهیلاتی فراهم می شود تعاونی ها را با کارنامه و سابقه چندین ساله
فراموش کنیم لذا اگر قرار است حمایتی صورت گیرد این حمایت را به سمت شبکه تعاونی هاي مصرف که هدفمند و ضابطه مند و

قابل کنترل هستند، سوق بدهیم. 

حضور فعال تعاونی ها در صادرات محصولات کشاورزي و معدنی 

وي گفت: در بحث رفع موانع تولید، بی ثباتی مقررات و بخشنامه ها و دستورالعمل ها تولیدکنندگان و فعالان اقتصادي را آزاد می
دهد در حالی که ثبات اقتصادي عامل و نیروي محرکه رشد اقتصادي است.امروز تعاونی ها در بحث صادرات حرف براي گفتن دارند و
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در بخش کشاورزي و معدن از صادرکنندگان اصلی به شمار می روند که شایسته است مورد حمایت دستگاههاي مربوطه قرار گیرند. 

تهرانی در پایان با تقدیر از اهتمام قوه قضاییه در پیگیري مطالبات تعاونی ها گفت:دستوراتی که رئیس قوه قضائیه پیرو دیدار با
اعضاي اتاق تعاون مبنی بر تسریع رسیدگی به پرونده هاي مطروحه از سوي فعالان اقتصادي حوزه تعاون داشتند، بسیار راهگشا بوده

است. 

انتهاي پیام
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اجراي   707     برنامه همزمان با هفته بسیج در چهارمحال و بختیاري

منبع: ایسناشماره خبر:  150  |  تاریخ: 1399/08/28

فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم(ع) چهارمحال و بختیاري شعار هفته بسیج امسال را «بسیج؛ پیشرو خدمت و
امیدآفرین» عنوان کرد و گفت: در هفته بسیج امسال   707     برنامه در استان اجرا می شود که از مهم ترین آن ها می توان به

طرح حاج قاسم سلیمانی، طرح 17 ربیع الاول و طرح امام حسن مجتبی (ع) اشاره کرد.

سردار علی محمد اکبري 28 آبان ماه در نشست با اصحاب
رسانه به مناسبت هفته بسیج اظهار کرد: در سال هاي
گذشته برنامه هاي میدانی متنوع در هفته بسیج اجرا شد،
به طوري که در سال گذشته تجمع 20 هزار نفري

بسیجیان را تنها در مرکز استان شاهد بودیم. 

فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم( ع) چهارمحال و
بختیاري شرایط امسال را به دلیل انتشار ویروس کرونا
نامناسب خواند و تصریح کرد: براي هفته بسیج امسال باید
از فضاي رسانه استفاده کنیم چرا که رسالت بسیج حفظ

انقلاب در شرایط مختلف است، بسیجیان جزو نخستین افرادي بودند که در حوادث مختلف ورود پیدا می کردند زمانی لازم است
بسیجیان در حوادث حاضر باشند و زمانی باید در پشت جبهه ها حضور پیدا کنند. 

وي شعار هفته بسیج امسال را « بسیج؛ پیشرو خدمت و امیدآفرین» عنوان کرد و افزود: تجمع روز پنج آذرماه سال جاري به دلیل
کرونا لغو می شود و مردم می توانند از بیانات رهبر معظم انقلاب در این روز بهره ببرند. 

سردار اکبري با اشاره به اینکه برنامه هاي هفته بسیج از رسانه ملی استانی برگزار می شود، یادآور شد: مردم می توانند در قالب
پیامک نظرات خود را پیرامون حوزه هاي قابل ورود بسیج در سال هاي آینده اعلام کنند. 

سردار اکبري با بیان اینکه در هفته بسیج امسال   707     برنامه در استان اجرا می شود، توضیح داد: اولویت این برنامه ها، اجراي طرح
شهید حاج قاسم سلیمانی بوده که به دنبال قطع زنجیره ویروس کرونا است، این طرح به مدت دو هفته از اول آذرماه در استان
اجرایی می شود، گفتنی است که اجراي این طرح محدودیت زمانی نداشته و تا زمان رسیدن به وضعیت سفید در استان اجرا خواهد

شد. 

فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم( ع) چهارمحال و بختیاري اجراي طرح شهید قاسم سلیمانی را با همکاري مراکز درمانی، سپاه و
استانداري استان عنوان و تصریح کرد: در این طرح به جاي روانه شدن مردم به بیمارستان ها و مراکز درمانی و جلوگیري از آلوده
شدن تمامی اعضاي خانواده به ویروس کرونا، کادر درمان به منازل مردم می روند، لازم به ذکر است که در این طرح تا جاي ممکن به

دنبال قرنطینه خانگی به جاي روانه شدن مردم به مراکز درمانی هستیم. 
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وي قرارگاه عملیاتی این طرح را بسیج و سپاه دانست و بیان کرد: از ظرفیت هاي حوزه مقاومت بسیج و خصوصا جامعه پزشکی
استفاده می کنیم، تاکنون به موفقیت مناسب در مهار کرونا دست پیدا نکرده ایم و افزایش تعداد فوتی ها گواه این مسئله است. 

سردار اکبري با بیان اینکه مردم می توانند با سامانه 4030   تماس گرفته و مشاوره بیماري دریافت کنند، افزود: بهورز و پرستان طی
گفت وگو و صحبت با بیمار شرایط وي را رصد کرده و اگر ضرورت داشت پزشک از تیم هاي بسیجی به محل زندگی فرد اعزام می

شود، لازمه این کار این است که تمامی اعضاي خانواده قرنطینه شوند. 

وي موفقیت اجراي طرح حاج قاسم سلیمانی را منوط به اغناسازي مردم و توان هرچه بیشتر ورود رسانه ها در این مسئله عنوان و
تصریح کرد: این طرح به صورت کشوري بوده و تقاضا داریم اصحاب رسانه با برجسته کردن این طرح ما را یاري دهند. 

فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم(ع) چهارمحال و بختیاري به طرح دوم اشاره و اظهار کرد: این طرح به دستور رهبر انقلاب براي
مبارزه با گرانفروشی و احتکار از 17 ربیع الاول امسال آغاز و جزء اولویت هاي هفته بسیج است و به دستور ایشان بسیج باید براي

مهار گرانی وارد میدان شود. 

سردار اکبري اجراي طرح 17 ربیع را نیازمند همکاري مسئولان دانست و اضافه کرد: قیمت ها مشخص نیست، بیشتر اختیاري عمل
می شود و براي کنترل و نظارت بر بازار پشتیبانی هاي مربوطه در استان صورت گرفته است. 

وي طرح دیگر را در قالب طرح امام حسن (ع) عنوان کرد و توضیح داد: این طرح قبلا به صورت کمک هاي مومنانه در استان انجام
می شد، برنامه بدین صورت است که علاوه بر تامین کمک هاي معیشتی، بهداشتی، اشتغال، تهیه جهیزیه، تهیه امکانات نیز براي

طرح حاج قاسم سلیمانی از طریق این طرح نیز انجام گیرد. 

سردار اکبري با اشاره به اینکه در روز پنج آذرماه کمک هاي مومنانه را در سطح استان توزیع خواهیم کرد، افزود: بیش از 67 میلیارد
تومان کمک هاي نقدي و غیر نقدي از طرح هاي مواسات در استان جمع آوري شده است، البته این طرح تداوم خواهد داشت و بخش

زیادي از کمک ها توسط خیرین و بخش زیادي توسط بنیاد مستضعفان، کمیته امداد، سپاه و بسیج جمع آوري شده است. 

فرمانده سپاه حضرت قمر بنی هاشم(ع) چهارمحال و بختیاري به انعقاد تفاهم نامه اي مابین سپاه و کمیته امداد اشاره و بیان کرد: 39
میلیارد تومان براي اشتغال افراد تحت پوشش کمیته امداد و محرومان براي کارآفرینی و ایجاد اشتغال اختصاص یافته است. 

وي با بیان اینکه از ابتداي انتشار ویروس منحوس کرونا تاکنون 500   سري جهیزیه براي افراد نیازمند تهیه شده است، خاطرنشان
کرد: این اقلام توسط قرارگاه جهادي امام رضا (ع) و طرح امام حسن مجتبی (ع) جمع آوري شده و 200   سري جهیزیه دیگر نیز در

آینده جمع آوري خواهد شد. 

انتهاي پیام
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167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  151  |  تاریخ: 1399/08/28

خبرگزاري آریا- مسئول «چرخ برکت» از ارسال 387 طرح
و ایده به این رویداد به عنوان بزرگترین رویداد نوآوري-

کارآفرینی صنعت پوشاك خبر داد. 
میرسامان پیشوایی با اشاره به برگزاري دوره توانمندسازي
تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت گفت:
387 طرح و ایده از سوي اعضاي هیات علمی، استارتاپ ها
و فارغ التحصیلان دانشگاهی و دست اندرکاران صنعت
پوشاك به رویداد چرخ برکت به عنوان بزرگترین رویداد

نوآوري- کارآفرینی در صنعت پوشاك کشور ارسال گردید که پس از ارزیابی هاي اولیه، 167 طرح پذیرفته شد. 
وي افزود: این طرح ها مربوط به بخش هاي مختلف زنجیره صنعت پوشاك از تولید نخ و پشم گرفته تا توزیع البسه می شود.

همچنین برخی از طرح هاي رسیده به شکل تخصصی البسه کودك، مشاغل و کسب و کارها را مدنظر قرار داده اند. 
مسئول رویداد چرخ برکت تصریح کرد: نوآوري و توانایی کارآفرینی از جمله معیارهاي اصلی در پذیرش طرح ها و ایده هاي رسیده به

این رویداد است. 
پیشوایی درباره دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده نیز توضیح داد: این دوره براي صاحبان ایده ها و طرح هاي برگزیده در دو

سرفصل آموزش با محوریت کسب و کار و آموزش با محوریت مشکلات صنعت پوشاك برگزار می شود. 
وي خاطرنشان کرد: اعضاي هیات علمی دانشگاه علم و صنعت، چهره هاي شناخته شده اتحادیه پوشاك، صنعت مد و داوران جشنواره

فجر از جمله مدرسان در این دوره آموزشی هستند. 
مسئول چرخ برکت با اشاره به استقبال خوب از این رویداد ملی گفت: استقبال خیلی خوب طراحان و ایده پردازان از رویداد چرخ

برکت حتی پس از پایان مهلت ارسال طرح ها، باعث شده است تا به شکل بلندمدت به این رویداد نگاه کنیم. 
پیشوایی افزود: طرح ها و ایده هاي فراوانی از سراسر کشور به این رویداد ارائه شده است اما استان هاي تهران، اصفهان، بوشهر،

خوزستان و سیستان و بلوچستان بیشترین استقبال را از فراخوان چرخ برکت داشته اند. 
مسئول چرخ برکت با تقسیم بندي طرح هاي رسیده به دو دسته نوآورانه و کارآفرینانه بیان کرد: جوامع دانشگاهی شامل اعضاي
هیات علمی، فارغ التحصیلان و استارتاپ ها مشارکت فعالی در ارائه ایده به رویداد چرخ برکت داشته اند. همچنین طرح هایی نیز از

سوي دست اندرکاران صنعت پوشاك به این رویداد ارائه شده است. 
پیشوایی ادامه داد: پس از پایان دوره توانمندسازي، برگزیدگان در مرحله بعدي طرح هاي کسب و کار خود را نوشته و ارسال می

کنند. این طرح ها ارزیابی و به برگزیدگان تسهیلات مالی و غیرمالی بنیاد برکت و سرمایه گذاران داخلی و خارجی تعلق می گیرد. 
وي با تاکید بر این که هیچ محدودیتی در پذیرش طرح هاي کسب و کار برگزیده شده نیست، عنوان کرد: با توجه به طرح هایی که
دریافت شده است، تحقق 100 درصدي تولید 5 میلیون دست پوشاك و 2 هزار شغل به عنوان اهداف رویداد ملی چرخ برکت نه تنها

دور از انتظار نیست، که حتی پیش بینی می کنیم بیشتر از برآوردهاي اولیه هم باشد. 
مسئول چرخ برکت در تشریح مراحل دیگر این رویداد اظهار داشت: آخرین مهلت دریافت طرح هاي کسب و کار 5 آذر است و این
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طرح ها تا 10 آذر ارزیابی و نتایج نهایی اعلام می شود. 30 آذر نیز به عنوان پایان مسیر رویداد ملی چرخ برکت در نظر گرفته شده
که در این مرحله، طرح هاي برگزیده وارد فاز عملیاتی خواهند شد. 

معاون برنامه ریزي و توسعه منابع بنیاد برکت نیز در دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت اظهار
امیدواري کرد که این رویداد، گام بزرگی در جهت تامین زنجیره تولید در صنعت پوشاك باشد. 

نعمت االله رضایی با اشاره به واردات 50 درصدي البسه در کشور تصریح کرد: بازار پوشاك پتانسیل بالایی را براي توسعه و کار دارد و
بنیاد برکت با همکاري و تامین مالی، همکاري و پشتیبانی لازم و نظارت هاي کافی را براي ایجاد و تکمیل چرخه تولید در صنعت

پوشاك کشور خواهد داشت. 
گفتنی است، رویداد ملی چرخ برکت به منظور ایجاد جریان نوآوري و کارآفرینی در صنعت پوشاك در راستاي اهداف سال جهش
تولید و با هدف تولید 5 میلیون دست لباس و ایجاد 2 هزار شغل، از سوي بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام و با مشارکت دانشگاه

علم و صنعت برگزار می شود.
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خودروسازان قیمت تاکسی ها را افزایش ندهند

منبع: ماشین نیوزشماره خبر:  152  |  تاریخ: 1399/08/28

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداري تهران اعلام کرد: باتوجه به افزایش نرخ ارز در بازه هاي مختلف زمانی امسال، کارخانه
هاي خودروساز نیز قیمت تاکسی ها را طی چند مرحله افزایش داده اند که این امر سبب شده تا روند نوسازي تاکسی هاي

فرسوده با کندي مواجه شود.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداري تهران اعلام کرد: باتوجه به افزایش نرخ ارز در بازه هاي مختلف زمانی امسال، کارخانه
هاي خودروساز نیز قیمت تاکسی ها را طی چند مرحله افزایش داده اند که این امر سبب شده تا روند نوسازي تاکسی هاي فرسوده با

کندي مواجه شود. 

به گزارش ماشین نیوز ؛ سید مناف هاشمی  درباره وضعیت نوسازي تاکسی هاي فرسوده شهر تهران، گفت: شهرداري تهران تلاش می
کند که برنامه نوسازي 15 هزار دستگاه تاکسی فرسوده تا پایان سال عملیاتی شود به همین منظور معاونت حمل و نقل با تلاش

بسیار توانست منابع مالی پرداخت وام 70 میلیون تومانی به تاکسیرانان را از طریق وجوه اداره شده بانک ها، تأمین کند. 

وي ضمن اشاره به تفاهم نامه شهرداري تهران با دو بانک مهر ایران و کارآفرینی امید براي تأمین منابع مالی نوسازي 15 هزار دستگاه
تاکسی هاي فرسوده، افزود: شهرداري تهران مشکلی براي نوسازي 15 هزار دستگاه تاکسی فرسوده ندارد چرا که منابع مالی تأمین

شده و تاکنون بیش از 15 هزار راننده براي نوسازي تاکسی خود ثبت نام کرده اند و در نوبت هستند. 

به گفته مناف هاشمی، مشکل اصلی افزایش قیمت چندباره تاکسی ها توسط کارخانه هاي خودروساز با نظارت وزارت صنعت و معدن
و تجارت است. 

وي تاکید کرد: تاکنون از زمان صدور مجوز شماره گذاري تاکسی هاي تولیدي خودروسازان و ابلاغ آن در اواخر مرداد 1399، دو هزار
دستگاه تاکسی فرسوده با پلاك 1399 در شهر تهران نوسازي شده اند. 

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداري تهران ضمن اشاره به قیمت تاکسی پژو 405 برابر با 104 میلیون تومان و قیمت تاکسی سمند
برابر با 118 میلیون تومان، تأکید کرد: امیدوارم که کارخانه هاي خودروساز با نظارت وزارت صنعت و معدن و تجارت قیمت خوروها را

بیش از این افزایش ندهند تا 15 هزار راننده تاکسی در شهر تهران امکان نوسازي خودروهاي فرسوده خود را داشته باشند. 

روزانه حدود 80 هزار تاکسی در پایتخت فعالیت دارد که بر اساس آمارها روزانه حدود 2 میلیون نفر در تهران و 9 میلیون نفر در
کلان شهرها از تاکسی براي جابجایی درون شهري خود استفاده می کنند. 

نخستین اتومبیل کرایه در تهران که بعدها نام تاکسی روي آن نهاده شد، طی سال 1306 آغاز به کار کرد؛ آن زمان تعداد مسافران
تاکسی مانند جمعیت شهر اندك بود اما کسی گمان نمی کرد رشد روزافزون شهر و جمعیت، وضعیت تاکسی هاي پایتخت را به گونه
اي تبدیل کند که روزانه بیش از چهار میلیون سفر با آن انجام شود و 22 درصد سهم ترددهاي روزانه شهروندان را به خود اختصاص

دهد. 
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برچسب ها:خودروسازان, شهرداري تهران, قیمت تاکسی
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اهمیت کارآفرینی در شرایط کنونی جامعه دوچندان شده است

منبع: ایرناشماره خبر:  153  |  تاریخ: 1399/08/28

قزوین – ایرنا – مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قزوین گفت: با توجه به جنگ اقتصادي و تحریم هاي ظالمانه
دشمنان، اهمیت کارآفرینی در شرایط کنونی جامعه دوچندان شده است.

قزوین – ایرنا – مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی
استان قزوین گفت: با توجه به جنگ اقتصادي و تحریم
هاي ظالمانه دشمنان، اهمیت کارآفرینی در شرایط کنونی

جامعه دوچندان شده است. 

به گزارش ایرنا، رضا گروسی روز چهارشنبه در مراسم
افتتاحیه هفته جهانی کارآفرینی استان قزوین که به
صورت وبیناري با مدیران دستگاه هاي اجرایی استان

برگزار شد، افزود: هفته جهانی کارآفرینی (GEW) بزرگ ترین رویداد هماهنگ براي ترویج و ترفیع کارآفرینی در جهان است که هر
سال در اواخر آبان ماه برگزار می شود. 

وي تصریح کرد: در این رویداد هماهنگ، با برگزاري سمینار، همایش، دورهمی و مسابقه ضمن آشنایی و تشویق افراد تلاش می شود
تا نسل جدیدي از کارآفرینان براي راه اندازي کسب و کار شخصی اقدام کنند. 

این مسوول گفت: به اعتقاد بسیاري، این کمپین عظیم جهانی، می تواند باعث ترفیع جایگاه کارآفرینی در اذهان و افکار شود و
مشوقی براي راه اندازي کسب و کار در جامعه باشد. 

وي گفت: کارآفرینی به عنوان موتور محرك اقتصاد محسوب می شود و با حل مسائل و خلق ارزش بالاتر از کسب و کارهاي موجود
قرار می گیرد و در همه زمان ها، به ویژه شرایط حساس کنونی با تحریم ها و جنگ اقتصادي دشمنان از اهمیت ویژه اي برخوردار

است. 

گروسی گفت: اداره کل تعاون به عنوان یکی از سیاستگذاران حوزه توسعه کارآفرینی و اشتغال استان با هدف شبکه سازي میان
بازیگران اکوسیستم کارآفرینی استان شامل بخش هاي دولتی، عمومی، خصوصی، تعاونی و سازمان هاي مردم نهاد وارد عمل شد تا

استفاده بهینه از منابع و افزایش بهره وري نیروي کار و سرمایه را براي ایجاد هماهنگی بین اجزاي کارآفرینی استان رقم بزند. 

گروسی بیان کرد: اجراي برنامه هاي مشترك در این هفته، اقدامی نو و آغاز یک حرکت فرابخشی است که با استفاده از همه منابع
استان براي تبیین، تعیین و پیشبرد اهداف در راستاي تقویت ارتباط بازیگران اکوسیستم کارآفرینی استان اقدام می شود. 

وي گفت: استقلال دستگاه هاي اجرایی در برنامه ریزي و اجراي برنامه هاي خود در هفته جهانی کارآفرینی مطلوب است و باید با
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استفاده از خلاقیت ها براي ارتباط مؤثر با جامعه هدف با اشتراك گذاري تجربیات و رویدادها اقدام شود. 

برچسب ها 
- اشتغال زایی 
- استان قزوین 

- کارآفرینی 
- وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی
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کارنامه موفق معاونت زنان وخانواده در بهبود زندگی بانوان کارآفرین

منبع: ایرناشماره خبر:  154  |  تاریخ: 1399/08/28

تهران - ایرنا - معاونت امور زنان و خانواده ریاست جمهوري، در گزارشی به تشریح اقدامات حمایتی و رسانه اي این معاونت
براي زنان تولیدگر و کارآفرین پرداخت؛ عملکردي که منجر به شناسایی و معرفی و حمایت رسانه اي از دهها بانوي کارآفرین

در روستاها و شهرهاي کشور و تقویت امید به زندگی در آنان شد.

تهران - ایرنا - معاونت امور زنان و خانواده ریاست
جمهوري، در گزارشی به تشریح اقدامات حمایتی و رسانه
اي این معاونت براي زنان تولیدگر و کارآفرین پرداخت؛
عملکردي که منجر به شناسایی و معرفی و حمایت رسانه
اي از دهها بانوي کارآفرین در روستاها و شهرهاي کشور و

تقویت امید به زندگی در آنان شد. 

به گزارش ایرنا، امروز چهارشنبه 28 آبان ماه مصادف با روز
«زنان کارآفرین» است، زنان توانمند و پر تلاش و صبوري
که تنگناهاي تعصب و عرف آنان را از رسیدن به هدف

وانداشته و در کنار رفع نیازمندي هاي اقتصادي خود و دیگران، نشان مدیریت و کفایت را بر گردن آویخته اند. 

موضوعی که معصومه ابتکار معاون رئیس جمهوري در امور زنان و خانواده هم در توئیتی به مناسبت روز زنان کارآفرین به آن اشاره
کرد و نوشت: الگوي الهام بخش در این زمینه خدیجه کبري (س) است، زن توانمند و صبور با معرفت و حکمت و بزرگترین تاجر و

کار افرین عصر بعثت پیامبر(ص). 

وي خاطرنشان کرد: در هفته کارآفرینی (26 آبان تا 2 آذر) فعالیت هاي مختلفی براي معرفی اقدامات و دستاوردها صورت می گیرد. 

به مناسبت این روز، معاونت امور زنان وخانواده ریاست جمهوري گزارشی از اقدامات حمایتی، ترویجی و رسانه اي خود براي زنان
تولیدگر و کارآفرین که در دولت دوازدهم صورت گرفت و منجر به شناسایی و معرفی و حمایت رسانه اي از دهها بانوي کارآفرین در

روستاها و شهرهاي کشور شد، ارائه داده است. 

اقدام هایی که در شرایط دشوار اقتصادي و تحریم هاي ظالمانه آمریکا، آثار مثبتی در تقویت و نفوذ نگاه به توانایی هاي بی بدیل زنان
کشور داشته است. 

بر اساس گزارش معاونت، این حمایت هاي ترویجی به دو صورت ایجاد پویش «زنان نسل تحریم» و ایجاد سامانه «انتخاب مردمی
زنان کارآفرین برتر» و جلب مشارکت مردم و جوامع محلی براي شناختن و حمایت از آنان با راي دهی در این سامانه بر روي سایت

معاونت ریاست جمهور در امور زنان و خانواده انجام شده است. 
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پویش زنان نسل تحریم به ارتقاي باور اجتماي نسبت به توانمندي زنان کمک کرد 

پویش زنان نسل تحریم از بهمن ماه 1397 پس از جلب همکاري این بانوان، در شبکه هاي اجتماعی اینستاگرام، تلگرام، آپارات،
توییتر، گپ و سروش با هشتگ #زنان_نسل_تحریم و آي دي Women-sanctions راه اندازي شد و تاکنون در شبکه هاي

اجتماعی پرمخاطب ادامه دارد. 

این پویش با هدف ارتقاي باور اجتماعی نسبت به توانمندي زنان به ویژه در شرایط دشوار اقتصادي کنونی، با ایمان به اینکه «زنان
پیشرو، آینده ایران را با غرور و سربلندي خواهند ساخت» و با شعار «آنهایی که ناامید می شوند هرگز برنده نخواهند شد» آغاز به کار

کرد. 

از جمله مطالب منتشره در صفحات پویش زنان نسل تحریم تاکنون حدود 100 فیلم یک تا دو دقیقه اي از این بانوان و فعالیت
هایشان است که بوسیله خودشان و با گوشی هاي همراه تهیه و پس از تدوین در معاونت انتشار یافته است. این فیلم ها در معرفی
آنها و کسب اعتماد به نفس نقش مهمی را ایفا می کند. همچنین با باز نشر آنها در شبکه هاي اجتماعی با حمایت معاونت امور زنان و
خانواده، رسانه ها نیز از وجود آنها آگاه و تشویق به مصاحبه با ایشان شده اند. چنانچه گروه اجتماعی شبکه 2 سیما 10 فیلم مستند
کوتاه از این بانوان کارآفرین تهیه و پخش کرد. همچنین در این صفحات مطالب مختلف آموزشی و انگیزشی براي زنان تولیدگر و

کارآفرین و کسانی که به این حوزه علاقمند باشند منتشر می شود. 

انتخاب زنان کارآفرین برتر با آراي مردمی، امید به تدبیر زنان توانمند را دوچندان کرد 

کمیته رسانه اي «مقابله با تحریم ها» با هدف انعکاس فعالیت هاي زنان به ویژه زنان کارآفرین سراسر کشور به عنوان ظرفیتی بی
بدیل و ایثارگر در مقابله با تحریم ها در آذر سال 1397 در روابط عمومی معاونت امور زنان و خانواده تشکیل شد. 

فعالیت هاي کمیته در دو بخش طراحی کمپین «زنان نسل تحریم» و «انتخاب زنان کارآفرین برتر» ادامه یافت و بتدریج براساس
مراحل پیشرفت کار از دوره سوم به بعد انتخاب زنان کارآفرین، این همکاري میان معاونت، وزارت جهاد کشاورزي و شهرداري تهران

تداوم یافته است. 

در کمیته مورد بحث ابتدا بیش از 500 نفر از زنان تولیدگر و کارآفرین کشور با تهیه رزومه فعالیت ها و راستی آزمایی شناسایی
شدند. این روند در جریان طرح طی نزدیک به دو سال اخیر از طرق مختلف دولتی، غیردولتی و رسانه ها ادامه یافته و افراد جدیدي

شناسایی شده اند. 

پس از شناسایی این بانوان با آنها از طرف معاونت تماس گرفته شده و ضمن ارائه توضیحات لازم خواسته می شود تا در صورت تمایل
به حضور در پویش و نیز شرکت در انتخابات فرم مربوطه را تکمیل و ارسال کنند. 

براي انتخاب مردمی کارآفرینان برتر نیز اسامی و رزومه آنان بر روي سامانه مربوطه در سایت معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و
خانواده به آدرس vote.women.gov.ir انتشار یافته و اکنون هفتمین دور این انتخاب در جریان است. 

این انتخابات نخستین بار در اسفند سال 1397 مصادف با هفته زن و ولادت حضرت زهرا(س) آغاز به کار کرد تا مردم و جوامع محلی
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با کارکرد این بانوان پرانگیزه و آثار تلاش هاي آنها آشنا شوند. دوره هاي بعدي نیز در ماههاي خرداد، شهریور، دي 1398 و فروردین
و شهریور 1399 مجموعا با معرفی 120 بانوي کارآفرین از روستاها و شهرهاي کشور انجام گرفت. 

ایجاد شبکه هم افزایی میان نفرات برگزیده از دیگر اقدامات معاونت براي برترین ها بود 

این شبکه با هدف هم افزایی، تعامل و داد و ستد در محصولات مورد نیاز در قالب گروهی در یکی از شبکه هاي اجتماعی ایجاد شد.
کارآفرینان حاضر در این گروه ضمن طرح مسایل، براي حل مشکلات از تجربیات ارزنده یکدیگر استفاده می کنند. 

همچنین محصولات یا مواد مورد نیاز خود را در این گروه به اشتراك گذاشته و از یکدیگر خرید می کنند. به طور مثال یکی از
کارآفرینان که در حوزه کشت زعفران نیز فعال است با تهیه آفت کش ارگانیک از کارآفرین دیگر این گروه توانسته محصول مرغوبتري

تولید کند. آنها در زمینه ایجاد صندوق قرض الحسنه اي براي کمک به یکدیگر اقدام کرده اند. 

اقدامات ترویجی، آموزشی و تسهیلگري معاونت براي زنان کارآفرین 

معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و خانواده براي بانوانی که برگزیده شده اند دوره هاي آموزشی برگزار می کند که از جمله
کارگاه تخصصی توسعه کسب و کارهاي زنان در بستر رسانه و فناوري اطلاعات و ارتباطات در موسسه مطالعات فرهنگی و اجتماعی

وزارت علوم، تحقیقات و فناوري است. 

همچنین به وبینارهایی که براي آشنایی آنها با اقتصاد دیجیتال و ورود به بازار مجازي برگزار می شود، دعوت می شوند. 

ایجاد ارتباط بین آنها و رسانه ها براي مصاحبه و معرفی ایشان به جامعه از جمله تسهیلات دیگري است که توسط معاونت صورت می
گیرد. 

از: فاطمه دهقان نیري 

برچسب ها 
- توییتر 

- معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و خانواده 
- کارآفرینی 

- معصومه ابتکار 
پروندهٔ خبري 

- وعده هایی که تحقق یافت
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آغاز فراخوان جشنواره" امتنان" در چهارمحال و بختیاري

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  155  |  تاریخ: 1399/08/28

فراخوان جشنواره" امتنان" در چهارمحال و بختیاري آغاز شد.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما، مرکز چهارمحال و بختیاري، مدیرکل تعاون، کارورفاه اجتماعی استان با اشاره به آغاز ثبت نام
نخبگان کار و تولید استان درجشنواره امتنان گفت:مهلت ثبت نام در این جشنواره تا 14 آذر است. 

سیدحفیظ االله فاضلی افزود:فعالان حوزه کاروتولیداستان می توانند با
مراجعه به آدرس http://emtenan.mcls.gov.ir مراجعه وثبت نام

کنند. 

فاضلی هدف ازبرگزاري این جشنواره را تجلیل از کارگران، گروه هاي کاري
و واحد هاي نمونه اعلام کرد و گفت:این جشنواره در سه سطح مقدماتی،
استانی و کشوري در بخش هاي صنعت، خدمات و کشاورزي برگزار می

شود. 

وي گفت:ایجاد فضاي مناسب براي رشد و پرورش نیروي کار و نقش آفرینی و تاثیرگذاري نخبگان جامعه کار و تلاش در روند توسعه
جامعه، انگیزه بخشی، اعتمادآفرینی و ترویج روحیه همدلی در جامعه کار و تلاش از دیگر اهداف برگزاري این جشنواره است. 

فاضلی گفت: ارائه شیوه هاي نوین در کار شامل بهبود مصرف انرژي و تولید، کاهش ضایعات و زمان تولید، افزایش بهره وري، اختراع و
ابتکار شامل ساخت قطعه، دستگاه یا اصلاح فرایند تولید، راه اندازي خط تولید جدید، مهندسی معکوس در انتقال و بومی سازي
دانش و فناوري، افزایش بهره وري و کیفیت نسبت به نمونه هاي داخلی و خارجی از شاخص هاي انتخاب کارگران و واحد هاي نمونه

کار و تولید است. 
وي همچنین به آغاز هفته جهانی کارآفرینی از 26 آبان تا 2 آذر اشاره کرد و افزود: هفته کارآفرینی فرصتی براي نهادینه سازي
فرهنگ کارآفرینی و ارتقاي جایگاه کارآفرینان و معرفی الگو هاي موفق عرصه کسب و کار و کارآفرینی به جامعه به خصوص جوانان

جویاي کار است. 

فاضلی گفت:برنامه هاي پیش بینی شده براي این هفته در قالب معرفی و تجلیل از کارآفرینان برتر در بستر فضاي مجازي برگزار می
شود.
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اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود/ مردم اذیت شده اند

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  156  |  تاریخ: 1399/08/28

سمنان- نماینده شاهرود و میامی در مجلس با اشاره به اثر منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود، گفت: برداشت
بوکسیت از نقاط دیگر می توانست بدون آسیب محیط زیستی، انجام شود.

سمنان- نماینده شاهرود و میامی در مجلس با اشاره به اثر
منفی استحصال بوکسیت شاهوار بر آب شاهرود، گفت:
برداشت بوکسیت از نقاط دیگر می توانست بدون آسیب

محیط زیستی، انجام شود. 

به گزارش خبرنگار مهر، علی اصغر خانی در نشستی با
موضوع اشتغال زایی شهرستان هاي شاهرود و میامی که
ظهر چهارشنبه در سمنان برگزار شد، بیان کرد: علی رغم
ظرفیت هاي بسیار عظیم شاهرود و میامی از جمله
قرارگیري در مسیر کریدور تهران- مشهد، گردشگري،

کشاورزي، دامپروري، صنعت، معدن و … بزرگترین مشکلی که متأسفانه در شاهرود و میامی وجود دارد، موضوع اشتغال است. 

وي افزود: در سطح استان سمنان بیشترین بیکاري شامل 35 درصد مختص به این دو شهرستان است و این در حالی است که زمانی
در این منطقه بیکاري وجود نداشت و از دیگر نقاط کشور براي کار به این ناحیه مهاجرت هایی صورت می گرفت. 

نماینده شاهرود و میامی در مجلس با بیان اینکه ظرفیت هاي نهفته در شاهرود و میامی وجود دارد اما جمعیت بیکار این شهرستان
ها فراوان هستند، ابراز کرد: یکی از مسائل که زاده و مولود این بیکاري است، مهاجرت و خروجی از شاهرود و میامی است که براي

مثال تعداد زیادي از جوانان این شهرستان ها در سمنان، تهران و گرگان مشغول به کار هستند. 

خانی ادامه داد: از یک هزار و 900 پروانه بهره برداري کمتر از 300 پروانه در شاهرود و میامی صادر شده است این در حالی است که
56 درصد کشاورزي و بیشترین شیر استان سمنان متعلق به این شهرستان ها است از طرف دیگر اما بیکاري بسیار بالا محسوب می

شود. 

وي با بیان اینکه متأسفانه در دهه هاي اخیر، کمترین کارخانه در شاهرود ایجاد شده است، گفت: وقتی کارخانه اي براي شهرستانی
می رود، بیش از دو هزار اشتغال را با خود به آن منطقه می آورد و خیلی از مواد اولیه بسیاري از کارخانه ها مانند آلومیناي جاجرم از
شاهرود و قله شاهوار تأمین می شود یا برخی معادنی که در شاهرود هستند، به اردکان و یزد خام فروشی می شود و لذا متأسفانه

نتوانسته ایم از محصولات و داشته هایمان بهره برداري کنیم. 

عضو خانه ملت با بیان اینکه داشته هاي معادن شاهرود براي اشتغال زایی در دیگر شهرها برده می شود و از سوي دیگر بستر سازي
براي اشتغال را نتوانسته ایم انجام دهیم، گفت: باید جوانان بر اساس تخصص خودشان و فنی که دارند به کارگیري شوند و اشتغال در
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این حوزه وظیفه دولت است و می بایست زمینه آن فراهم شود. 

خانی با بیان اینکه نرخ بیکاري در سمنان سه و در گرگان هشت درصد است، تاکید کرد: بیشترین بیکاري در شاهرود و میامی وجود
دارد حال آنکه در گذشته اصلاً چنین رویه اي نبود در نتیجه هم دولت مقصر است که توجهی به شاهرود به عنوان بزرگترین
شهرستان استان سمنان نداشته و هم در جاهایی که سرمایه گذاري صورت گرفته، سرمایه هاي شاهرود به جاهاي دیگري برده شده

است. 

وي افزود: معدن بوکسیت شاهوار بهترین مواد اولیه را تأمین می کند و این امر مشکلاتی را براي شاهوار فراهم کرده و مردم نیز از این
بابت اذیت می شوند و چندین سال این کار انجام می شود. ما در جاهاي دیگري هم بوکسیت داریم و لذا بوکسیت را از شاهوار
استحصال نمی کردیم امروز همان نوع بوکسیت که از شاهوار برداشت می شود بدون اینکه آسیب محیط زیستی بزند و بدون اینکه اثر
منفی روي آب شرب مردم بگذارد و مردم را اذیت کند، می توانستیم از جاي دیگر شاهرود و میامی تهیه کنیم که مشکل آلودگی هم

نداشت. 

نماینده شاهرود و میامی در مجلس گفت: وقتی بوکسیت از کویر و ارتفاعات دور دست شهرستان شاهرود برداشت شود و کارخانه اي
نیز در آنجا احداث شود مشکلی نیست، اما امروز هم معدن ما می رود، هم هزینه زیست محیطی می دهیم هم اشتغال زایی آن در

جاجرم انجام می شود و هم مردم ما اذیت می شوند. 

خانی افزود: با وزارت صنعت معدن به صورت جدي در این باره صحبت هایی شده و باید تکلیف معدن بوکسیت روشن شود البته بر
روي موارد دیگر نیز این مباحث وجود دارد اشتغال زایی براي مثال در مقوله گردشگري در شهرستان شاهرود و میامی، بهترین زمینه

ها را دارد که از جمله آن جنگل جهانی ابر است اما باید از آن به خوبی استفاده شود. 

وي با بیان اینکه زمینه هاي فراوانی براي جذب گردشگران داخلی و خارجی در شاهرود وجود دارد، بیان کرد: باید این ظرفیت ها
معرفی شوند زیرا گردشگري شاهرود و میامی اگر تعریف و تبلیغ شوند، قطعاً یکی از ظرفیت هاي اشتغال زایی را تقویت کرده ایم.
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در بودجه سال آینده توجه بیشتري به رفع فقر مطلق شده است/ آغاز بررسی

جزئیات بودجه در هفته آتی

منبع: روزنامه آرمان ملیشماره خبر:  157  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس دفتر رئیس جمهور در حاشیه جلسه هئیت دولت به تشریح مسائل مربوط به بودجه سال 1400 پرداخت و تاکید کرد
که در این بودجه به کارهاي توسعه اي و تلاش در رفع فقر مطلق برنامه هایی در نظر گرفته شده است.

واعظی در حاشیه جلسه هیات دولت: در بودجه سال آینده توجه
بیشتري به رفع فقر مطلق شده است/ آغاز بررسی جزئیات بودجه در
هفته آتی رئیس دفتر رئیس جمهور در حاشیه جلسه هئیت دولت به
تشریح مسائل مربوط به بودجه سال 1400 پرداخت و تاکید کرد که
در این بودجه به کارهاي توسعه اي و تلاش در رفع فقر مطلق برنامه

هایی در نظر گرفته شده است. 
آرمان ملی- محمود واعظی در حاشیه جلسه هیات دولت درباره بودجه سال آینده اظهار داشت: در این ایام سازمان برنامه و بودجه با
هماهنگی که با دستگاه هاي مختلف دولت انجام داده است و پیشنهاد کلیات بودجه را براي دولت و آورده بود که امروز این کلیات در
جلسه دولت مطرح شد؛ موارد بسیار خوبی که همواره جزو تأکیدات مقام معظم رهبري و همچنین جز سیاست هاي اساسی دولت

بوده، لحاظ شده است در این بودجه سعی بر این شده که هم به معیشت مردم، فقر مطلق توجه بیشتري شود. 

وي افزود: با توجه به تحریم هایی که داشتیم برنامه ریزي هایی که در مورد فقر مطلق انجام داده بودیم و امکان انجام آن ها فراهم
نشده بود این بودجه دیده شده است؛ بخشی نیز در مورد سیاست هاي توسعه اي ما بوده که تلاش کردیم مقداري از تجربیاتی که در
تحریم کسب کرده ایم و تغییراتی که در شرایط جهانی است استفاده کنیم و بتوانیم گشایش بهتري براي کارهاي توسعه اي به وجود

بیاید. 

رئیس دفتر رئیس جمهور با تاکید بر اینکه همچنان سیاست، سیاست گذشته است که بخش جاري بودجه بدون اتکا به نفت باشد،
تصریح کرد: اما سیاست هاي توسعه اي که بتوانیم نفت بیشتري براي اشتغال و سرمایه گذاري در بخش هاي مختلف بفروشیم به
صورت زیر بنا انجام می شود؛ کار بر این شد که هم پیشنهادات آقاي رئیس جمهور و هم اعضاي هئیت دولت تا روز شنبه توسط
برنامه و بودجه بررسی شود و ما از صبح یکشنبه با رعایت پروتکل هاي بهداشتی و با توجه به اینکه هفته آینده تهران قرمز است و

جلسه هیئت دولت بیش از 15 نفر نمی تواند باشد، جلسه اي داشته باشیم.
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نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد

منبع: اقتصاد نیوزشماره خبر:  158  |  تاریخ: 1399/08/28

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبرداد.

نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد 

اقتصاد نیوز : سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از
افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات

خبرداد. 

به گزارش اقتصاد نیوز به نقل از ایسنا: محمدرضا بنی طبا
اظهار کرد: براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت شیرخام از
درب دامداري ها 4150 تومان شد و تمام دامداري ها نیز
مکلف هستند که شیرخام را با این قیمت مصوب به کارخانه

ها تحویل دهند و فروش شیرخام بیش از 4150 تومان تخلف است و سازمان تعزیرات به آن ورود خواهد کرد. 

وي اضافه کرد: افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي کوچک تولید لبنیات برمی دارد، زیرا این واحدها سهم کمی از بازار دارند و
اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل توجهی دارند. 

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با بیان اینکه افزایش قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، گفت: براساس
توافقات صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار تومان،
شیر نایلونی 5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500
تومان،سه درصد چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان، قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان،

قیمت کره حیوانی 100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. 

به گزارش ایسنا، قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز گذشته
قیمت آن تغییر کرد و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید.
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طرح ملی «مزیت سنجی شغلی» در خوزستان اجرایی شد

منبع: شبستانشماره خبر:  159  |  تاریخ: 1399/08/28

عبیاوي گفت: همزمان با شروع هفته کارآفرینی در سال جهش تولید طرح ملی «مزیت سنجی شغلی» با هدف شناسایی
ظرفیت ها و مزیت هاي شغلی در خوزستان راه اندازي شد.

عبیاوي گفت: همزمان با شروع هفته کارآفرینی در سال جهش تولید طرح ملی «مزیت سنجی شغلی» با هدف شناسایی ظرفیت
ها و مزیت هاي شغلی در خوزستان راه اندازي شد. 

«ناجی عبیاوي» در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاري شبستان در
اهواز اظهار کرد: همزمان با شروع هفته کارآفرینی در سال جهش
تولید طرح ملی «مزیت سنجی شغلی» با هدف شناسایی ظرفیت

ها و مزیت هاي شغلی در خوزستان راه اندازي شد. 

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد خوزستان مهم ترین
رویکرد کمیته امداد را توانمندسازي مددجویان تحت حمایت با

ایجاد اشتغال و کارآفرینی دانست و افزود: راه اندازي سامانه جامع مزیت سنجی شغلی راهگشاي کارآفرینان خوزستانی خواهد بود. 

وي راه اندازي این سامانه را راهکاري موثر براي سرمایه گذاران و تولیدکنندگان و سبب افزایش بهره وري سرمایه گذاري در استان
دانست و اضافه کرد: مقام معظم رهبر ي در خصوص توانمندسازي و ایجاد اشتغال پایدار براي مددجویان تاکید کرده اند. 

عبیاوي تصریح کرد: توجه و اهمیت به نقش کارآفرینی، یکی از راه هاي تحقق سال جهش تولید کارآفرینی است و کارآفرینان نقش
کلیدي در روند توسعه و رشد اقتصادي جامعه دارند. 

وي با اشاره به نقش آفرینی کمیته امداد در بهبود فضاي کسب کار در استان بیان کرد: طرح ملی مزیت سنجی شغلی شهرستان ها به
عنوان پژوهشی با هدف شناسایی ظرفیت ها و مزیت هاي شغلی شهرستان هاي استان و با بهره گیري از جدیدترین روش هاي علمی

و کارشناسی محاسباتی، مشاغل داراي مزیت در هر شهرستان اجرا می شود. 

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد خوزستان عنوان کرد: در این طرح مشاغل داراي مزیت در هر شهرستان بر اساس زیست بوم
منطقه، مشخصات آب و هوایی، توان و ظرفیت، ویژگی هاي اقتصادي و اجتماعی و موقعیت جغرافیایی رتبه بندي شده تا نقشه راه

مناسبی جهت شروع یا توسعه کسب وکارهاي مناسب براي علاقه مندان و کارآفرینان این شهرستان ها باشد. 

وي خاطر نشان کرد: در این طرح فهرست 50 شغل داراي مزیت در هر شهرستان به صورت رایگان در اختیار دستگاه هاي متولی
اشتغال، کارآفرینان و پژوهشگران کسب و کار قرار می گیرد. 
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عبیاوي یاد آور شد: کارآفرینان و فعالان کسب وکار و دستگاه هاي اجرایی می توانند مزیت هاي شغلی شهرستان هاي استان را از
طریق سامانه «مزیت سنجی شغلی» کمیته امداد به آدرس www.maziyatjob.emdad.ir استخراج کنند.
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لبنیات دوباره گران شد

منبع: پایگاه خبري 598شماره خبر:  160  |  تاریخ: 1399/08/28

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبرداد.

به گزارش پایگاه 598، سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات
خبرداد. محمدرضا بنی طبا اظهار کرد: براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت شیرخام از درب دامداري ها 4150 تومان شد و تمام
دامداري ها نیز مکلف هستند که شیرخام را با این قیمت مصوب به کارخانه ها تحویل دهند و فروش شیرخام بیش از 4150 تومان

تخلف است و سازمان تعزیرات به آن ورود خواهد کرد. 

وي اضافه کرد: افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي
کوچک تولید لبنیات برمی دارد، زیرا این واحدها سهم کمی از
بازار دارند و اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل

توجهی دارند. 

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با بیان اینکه افزایش
قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، گفت:
براساس توافقات صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست

دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار تومان، شیر نایلونی 5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار
و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500 تومان،سه درصد چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان،

قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان، قیمت کره حیوانی 100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. 

قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز گذشته قیمت آن تغییر کرد
و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید
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سیاست نظام جمهوري اسلامی ایران و دولت نسبت به آمریکا تغییري نکرده

است/ دولت به دنبال افزایش صادرات نفت، گسترش بازارهاي صادراتی و

رساندن ارز به قیمت واقعی است

منبع: پایگاه دولتشماره خبر:  161  |  تاریخ: 1399/08/28

رئیس دفتر رئیس جمهور با تاکید براینکه سیاست نظام جمهوري اسلامی ایران و دولت نسبت به آمریکا تغییري نکرده است،
گفت: این سیاست موردنظر و تایید مقام معظم...

رئیس دفتر رئیس جمهور با تاکید براینکه سیاست نظام
جمهوري اسلامی ایران و دولت نسبت به آمریکا تغییري
نکرده است، گفت: این سیاست موردنظر و تایید مقام
معظم رهبري است و هر فردي در آمریکا بر سر کار بیاید،

به معناي عوض شدن سیاست هاي روشن کشور نیست. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت، دکتر محمود واعظی
روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات وزیران در پاسخ به
سوال خبرنگاران با تاکید براینکه سخنان دکتر روحانی

درباره انتخابات آمریکا پیام به ملت ایران بود که از همه امکانات و تلاش خود استفاده می کنیم تا پولهاي بلوکه شده در کشورهاي
مختلف را براي رفاه و معیشت مردم آزاد کنیم، تصریح کرد: دولت به دنبال افزایش صادرات نفت، گسترش بازارهاي صادراتی و

رساندن ارز به قیمت واقعی خود است. 
رئیس دفتر رئیس جمهور ادامه داد: قیمت کنونی ارز به این دلیل فشارها و جنگ روانی آمریکا علیه کشور و اقتصاد است و باید قیمت

ارز به رقم واقعی خود برسد. 
دکتر واعظی با بیان اینکه رئیس جمهور با توجه به تحلیلی که از شرایط بین الملل دارند و موضع گیري هایی که 1+4 مطرح کرده
است، مطالبی مطرح کرد، افزود: بحث دکتر روحانی روشن است که اتکاي ما در دوران تحریم و فشار حداکثري بر ملت ایران بود و
اینکه روي پاي خود بایستیم و با کمک صنعتگران، بازرگانان، تولیدکنندگان و شرکت هاي دانش بنیان بتوانیم کلیه مسائل و

نیازمندي هاي خود را بالا ببریم و تاب آوري کشور را از نظر صنعتی و اقتصادي افزایش دهیم. 
رئیس دفتر رئیس جمهور تصریح کرد: ما تحریم را براي خود افتخار نمی دانیم بلکه اتکاي بر مردم و داخل را افتخار می دانیم لذا اگر
هم می خواهیم تحریم را برداریم، هدف این است که صنعتگران و تولیدکنندگان راحت تر بتوانند کالاهاي خود را صادر کنند،

بازارهاي بهتري بدست بیاورند، بتوانیم مشکلات مردم را حل کنیم و گشایشی براي کشور بوجود بیاید. 
دکتر واعظی با بیان اینکه این دولت ماههاي آخر خود را می گذراند و دولت در تلاش است با برداشتن تحریم ها به دولت بعدي کمک
کند تا یک برنامه ریزي چهار ساله توسعه اي بدون تحریم داشته باشد، گفت: همینطور که ما ادامه دهنده دولت قبل بودیم، دولت بعد
هم ادامه دهنده این دولت است. ما وظیفه خود می دانیم تا هر آنچه می توانیم فراهم کنیم تا دولت بعد راحت تر و بهتر بتواند به

مردم خدمت کند. 
رئیس دفتر رئیس جمهور درباره بودجه سال آینده با اشاره به اینکه کلیات بودجه در جلسه امروز هیات دولت با درنظر گرفتن
تاکیدات مقام معظم رهبري بررسی شد، تاکید کرد: در این بودجه با توجه به فعالیت سال آخر دولت به معیشت و فقر مطلق توجه
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بیشتري شده است که البته برنامه ریزي هاي دولت در زمینه فقر مطلق به دلیل فشارهاي تحریم و اقتصادي آنچنان که مورد انتظار
بود، به جلو نرفت. 

دکتر واعظی ابراز امیدواري کرد در زمینه سیاست هاي توسعه اي با توجه به تجربیات کشور در دوران تحریم و تغییرات در شرایط
جهانی گشایش بهتري به وجود بیاید. 

رئیس دفتررئیس جمهور با تاکید بر ادامه سیاست گذشته دولت و کشور مبنی بر عدم اتکاي بخش جاري بودجه به نفت، افزود: باید
در زمینه سیاست هاي توسعه اي و سرمایه گذاري، نفت بیشتري بفروشیم تا امور کشور در زمینه اشتغال و سرمایه گذاري در

بخشهاي مختلف به جلو رود. 
دکتر واعظی ادامه داد: سازمان برنامه و بودجه تا روز شنبه بر روي بودجه براساس دستورات و تاکیدات رئیس جمهور و اعضاي دولت
کار می کند و بودجه سال آینده از روز یکشنبه صبح و بعدازظهر در جلسه هیات دولت و با رعایت پروتکل هاي جدید ابلاغی وزارت

بهداشت و برگزاري جلسات با 15 نفر از اعضاي دولت بحث و بررسی می شود. 

رئیس دفتر رئیس جمهور در پاسخ به سوالی درخصوص احتمال حذف ارز 4200 تومانی کالاها، گفت: همانطوري که آقاي رئیس
جمهور به مردم قول دادند، ارز و کالاهاي آن را از فروردین تا آخر امسال تامین کردیم و براي 4 ماه پایان سال نیز بخش قابل توجهی

از کالاها با ارز 4200 تومانی تامین شده است. 
دکتر واعظی با تاکید براینکه باید سیستم توزیع کالاها در کشور درست شود و جلوي واسطه ها را بگیریم، ادامه داد: دولت ارز حدود
25هزار تومانی مورد نیاز براي کالاها را 4200 تومان پرداخت می کند براي اینکه کالا ارزان به دست مردم برسد و وزارتخانه هاي
جهاد کشاورزي، صنعت، معدن و تجارت و سایر دستگاهها باید سیستم توزیع را طوري درست کنند که کالایی که با ارز 4200 تومانی

خریداري می شود، با قیمت مناسب به مصرف کننده برسد. 
رئیس دفتر رئیس جمهور در پاسخ به سوالی درباره رفتار دولت بعدي آمریکا درخصوص برجام با اشاره به اینکه هنوز دو ماه تا پایان
کار دولت کنونی در آمریکا مانده، افزود: آقاي بایدن و خانم هریس بارها در سخنرانی انتخاباتی خود اعلام کرده اندکه به برجام برمی

گردیم چرا که براي این توافق زحمت کشیدیم و این را به نفع صلح جهانی و منطقه می دانیم. 
دکتر واعظی با بیان اینکه برجام یک توافق جامع است که همه اعضا باید به آن متعهد باشند، افزود: اگر همه اعضاي برجام از جمله

آمریکا به تعهدات اصلی خود برگشتند، ما هم به تعهدات خود برمی گردیم و وزارت خارجه در این زمینه آمادگی دارد. 
وي با بیان اینکه برداشتن تحریم ها و گشایش براي مردم بدون وارد شدن خدشه اي به اصول کشور و نکات مدنظر مقام معظم
رهبري، وظیفه ما است، تاکید کرد: برخی به دلیل مسائل انتخاباتی، هنوز هیچ اتفاقی نیفتاده، مرتب مردم را مایوس و دلسرد می

کنند، که این را درست نمی دانیم و آدرس غلط از داخل کشور به بیرون می دهند. 
دکتر واعظی افزود: اجازه بدهند مسیر درست طی شود، دولت هیچ گاه از سال 92 تا به امروز خودسر هیچ تصمیمی نگرفته و تمام

تصمیمات با مراجع ذیربط هماهنگ شده و بر اساس نظري که در آن مراجع بود، عمل کرده است. 
رئیس دفتر رئیس جمهور در پاسخ به سوالی درخصوص شایعات مربوط به مخالفت رئیس جمهور با تعطیلی دو هفته اي و استعفاي
وزیر بهداشت به همین خاطر، تاکید کرد: رئیس جمهور هیچگاه با تعطیلی دو هفته اي مخالف نبودند و در تمام جلسات مرتبط با
کرونا از تمام طرح هاي وزارت بهداشت که از نظر پزشکی و تخصصی آماده کردند و همچنین در کمیته اجتماعی، انتظامی و امنیتی

در وزارت کشور که نماینده همه دستگاهها حضور دارند، استقبال و با آنها موافقت کردند. 
دکتر واعظی با اشاره به روند بررسی طرح محدودیت هاي جدید کرونا در کشور که از روز شنبه اجرایی می شود، گفت: این طرح را
روز چهارشنبه گذشته فرستادند که دکتر روحانی دستور دادند در جلسه پنجشنبه روساي کمیته هاي تخصصی کرونا بحث شود و

آقاي رئیس جمهور در جلسه پنجشنبه و همچنین شنبه ستاد ملی مقابله با کرونا از این طرح استقبال کردند. 
رئیس دفتر رئیس جمهور با بیان اینکه استعفاي وزیر بهداشت اصلا وجود خارجی نداشت و خودِ ایشان هم اعلام کرد که استعفا نداده
است، افزود: در کشور گروههایی هستند، که همیشه مخالف دولت بودند و در یک اتاق فکر چیزهایی را طراحی می کند که این

تعطیلی دو هفته را تبدیل به یک چماق براي فشار به رئیس جمهور کنند. 
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دکتر واعظی با بیان اینکه همه ما معتقدیم باید براي قطع زنجیره ابتلا هرکاري می توانیم انجام دهیم، افزود: هیچ ایرانی و مسوولی
نمی تواند تحمل کند که یک نفر بر آمار فوتی ها اضافه شده و انسان باید عاطفه و انسانیت داشته باشد یعنی باید همه زندگی خود را

بگذارد که جان هموطنان شان حفظ شود. 
وي در پاسخ به اتاق هاي فکري که تا به امروز می گفتند چرا رئیس جمهور دو هفته تعطیل نمی کند و وقتی خود رئیس جمهور
پیشقدم بوده ، می گویند براي کسانی که در دو هفته تعطیلی آسیب می بینند، چه کار می کنید، گفت: باید بدانند که از هفته
گذشته و همزمان با بررسی طرح تعطیلی دو هفته، می دانستیم باید براي آن کسی که مغازه خود را تعطیل می کند و باید کرایه

مغازه خود و هزینه همسر و فرزندان خود را بپردازد، برنامه ریزي کنیم. 
رئیس دفتر رئیس جمهور با تاکید براینکه رئیس جمهور دستور دادند همزمان کمیته اقتصادي و سازمان برنامه و بودجه در این زمینه
تلاش کنند تا این طرح ها در جلسه پنج شنبه کمیته هاي تخصصی کرونا بحث و بررسی و در جلسه شنبه ستاد نهایی شود، تصریح

کرد: نباید موضوع ستاد ملی و کرونا را سیاسی و جناحی و محلی براي تسویه حساب کنیم. 
دکتر واعظی درباره تصویب طرح کمک حمایتی در مجلس و رد آن توسط شوراي نگهبان بدلیل عدم تامین مالی و اصلاح مجدد آن
توسط نمایندگان مجلس و تامین منابع مالی از طریق اموال دولتی، تاکید کرد: چند ماه قبل در دولت تصویب شد که این اموال دولتی
به فروش برسد تا محدودیت هاي بودجه امسال به دلیل کاهش صادرات نفت جبران شود و الان نمی تواند یک منبع جدید باشد و

قرار شد این را منعکس کنیم که اگر درك منبعی باشد، خودمان پیشقدم هستیم.
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گزارشی از اقدامات حمایتی و ترویجی از زنان تلاشگر ایرانی

منبع: پایگاه دولتشماره خبر:  162  |  تاریخ: 1399/08/28

معصومه ابتکار گفت: امروز روز زنان کارآفرین است. الگوي الهام بخش در این زمینه خدیجه کبري (س) است که زنی
توانمند، صبور، با معرفت و حکمت و بزرگ ترین تاج...

معصومه ابتکار گفت: امروز روز زنان کارآفرین است. الگوي
الهام بخش در این زمینه خدیجه کبري (س) است که زنی
توانمند، صبور، با معرفت و حکمت و بزرگ ترین تاجر و
کارآفرین عصر بعثت پیامبر (ص) بود.این روز بر زنان

کارآفرین ایرانی مبارك. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت، به نقل از معاونت امور
زنان و خانواده ریاست جمهوري، گزارشی از اقدامات
حمایتی، ترویجی و رسانه اي براي زنان تولیدگر و
کارآفرین در معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و

خانواده که در دولت دوازدهم صورت گرفت و منجر به شناسایی و معرفی و حمایت رسانه اي از دهها بانوي کارآفرین در روستاها و
شهرهاي کشور شد. این اقدام به ویژه در شرایط دشوار اقتصادي و تحریم هاي ظالمانه امریکا، آثار مثبتی در تقویت و نفوذ نگاه به

توانایی هاي بی بدیل زنان توانمند کشور داشته است. این حمایت هاي ترویجی به دو صورت زیر انجام گرفت. 

اینفوگراف حاضر بخش اندکی از خدمات این زنان بزرگ را در روستاها و شهرهاي مختلف کشور نشان می دهد. 

1- ایجاد پویش ""زنان نسل تحریم"" 

2- ایجاد سامانه ""انتخاب مردمی زنان کارآفرین برتر"" و جلب مشارکت مردم و جوامع محلی براي شناختن و حمایت از آنان با راي
دهی در این سامانه بر روي سایت معاونت ریاست جمهور در امور زنان و خانواده 

پویش ""زنان نسل تحریم"" 

- پویش زنان نسل تحریم از بهمن ماه 1397 پس از جلب همکاري این بانوان، در شبکه هاي اجتماعی اینستاگرام، تلگرام، آپارات،
توییتر، گپ و سروش با هشتگ #زنان_نسل_تحریم و آي دي Women-sanctions راه اندازي شد و تاکنون در شبکه هاي
اجتماعی پرمخاطب ادامه دارد. این پویش با هدف ارتقاي باور اجتماعی نسبت به توانمندي زنان به ویژه در شرایط دشوار اقتصادي
کنونی، با ایمان به اینکه «زنان پیشرو، آینده ایران را با غرور و سربلندي خواهند ساخت» و با شعار «آنهایی که ناامید می شوند هرگز

برنده نخواهند شد» آغاز به کار کرد. 
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- پویش زنان نسل تحریم با نگاهی به تلاش زنان ایرانی در شرایط کنونی جامعه، به ظرفیت آنها براي حضور در خط مقدم تلاش براي
حل مشکلات اقتصادي و معیشتی تاکید داشته است. همچنین اینکه اگرچه تحریم ها گام هاي اقتصادي را دشوار کرد و براي زنان نیز
شرایط بسیار سختی را به دنبال داشت، اما آنان ایستادند تا همگان بدانند زنان نسل تحریم، مانند زنان دوران دفاع مقدس ایستاده اند
و ثابت کرده اند که همیشه پشتیبان کشور در شرایط سخت و نیز ظرفیت بی نظیري براي حل همه مشکلات از جمله مشکلات

اقتصادي هستند. 

- از جمله مطالب منتشره در صفحات پویش زنان نسل تحریم تاکنون حدود 100 فیلم یک تا دو دقیقه اي از این بانوان و فعالیت
هایشان است که بوسیله خودشان و با گوشی هاي همراه تهیه و پس از تدوین در معاونت انتشار یافته است. این فیلم ها در معرفی
آنها و کسب اعتماد به نفس نقش مهمی را ایفا می کند. همچنین با باز نشر آنها در شبکه هاي اجتماعی با حمایت معاونت امور زنان و
خانواده، رسانه ها نیز از وجود آنها آگاه و تشویق به مصاحبه با ایشان شده اند. چنانچه گروه اجتماعی شبکه 2 سیما 10 فیلم مستند
کوتاه از این بانوان کارآفرین تهیه و پخش کرد. همچنین در این صفحات مطالب مختلف آموزشی و انگیزشی براي زنان تولیدگر و

کارآفرین و کسانی که به این حوزه علاقمند باشند منتشر می شود. 

انتخاب زنان کارآفرین برتر با آراي مردم 

- کمیته رسانه اي ""مقابله با تحریم ها"" باهدف انعکاس فعالیت هاي زنان به ویژه زنان کارآفرین سراسرکشوربه عنوان ظرفیتی بی
بدیل و ایثارگر در مقابله با تحریم ها در آذر ماه 1397 در روابط عمومی معاونت امور زنان و خانواده تشکیل شد. 

- از نمایندگان ادارات کل زنان و خانواده در وزارت خانه هاي جهاد کشاورزي، ارتباطات و فناوري اطلاعات، صنعت، معدن و تجارت،
وزارت امورخارجه، معاونت علمی و فناوري رئیس جمهور، وزارت میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگري وشهرداري تهران براي

حضور در این کمیته دعوت به عمل آمد و جلسات متعددي براي شناسایی زنان کارآفرین تشکیل شد. 

- فعالیت هاي کمیته در دو بخش طراحی کمپین ""زنان نسل تحریم"" و"" انتخاب زنان کارآفرین برتر"" ادامه یافت و بتدریج
براساس مراحل پیشرفت کار از دوره سوم به بعد انتخاب زنان کارآفرین، این همکاري میان معاونت، وزارت جهاد کشاورزي و شهرداري

تهران تداوم یافته است. 

- در کمیته مورد بحث ابتدا بیش از500 نفراز زنان تولیدگر و کارآفرین کشور با تهیه رزومه فعالیت ها و راستی آزمایی شناسایی
شدند. این روند در جریان طرح طی نزدیک به دو سال اخیر از طرق مختلف دولتی، غیردولتی و رسانه ها ادامه یافته و افراد جدیدي

شناسایی شده اند. 

- پس از شناسایی این بانوان با ایشان از طرف معاونت تماس گرفته شده و ضمن ارایه توضیحات لازم خواسته می شود تا در صورت
تمایل به حضور در پویش و نیز شرکت در انتخابات فرم مربوطه را تکمیل و ارسال کنند. 

- براي انتخاب مردمی کارآفرینان برتر نیز اسامی و رزومه آنان بر روي سامانه مربوطه در سایت معاونت ریاست جمهوري در امور زنان
و خانواده به آدرس vote.women.gov.ir انتشار یافته و اکنون هفتمین دور این انتخاب در جریان است. 

- این انتخابات اولین بار در اسفند 1397 مصادف با هفته زن و ولادت حضرت زهرا سلام االله علیها آغاز به کار کرد تا مردم و جوامع
محلی با کارکرد این بانوان پرانگیزه و آثار تلاش هاي آنها آشنا شوند. دوره هاي بعدي نیز در ماههاي خرداد، شهریور، دي 1398 و
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فروردین و شهریور 1399 مجموعا با معرفی 120 بانوي کارآفرین از روستاها و شهرهاي کشور انجام گرفته اند. 

- مردم در هر دوره از میان 110 نفر کارآفرین موجود در سامانه می توانند به 10 نفر راي دهند. البته نظر به تفاوت امکانات میان
شهرها و روستاها مانند تعداد گوشی هاي هوشمند و سرعت اینترنت و به منظور رعایت عدالت میان شهر و روستا در هر دوره 10 بانو
از شهرها و 10 بانو از روستاها که بیشترین آراء را در میان شهري ها و روستاییان به طور جداگانه کسب کرده اند، مورد تقدیر قرار می

گیرند. 

- نحوه برگزاري و راي دهی براي انتخاب مردمی زنان کارآفرین برتر پس از دور اول و با حذف 20 نفر برگزیده، افزودن 20 کارآفرین
جدید به 90 نفر باقی مانده، است. در این مرحله به منظور رعایت عدالت در احتساب آراء کسانی که از دوره هاي قبل داراي راي
هستند و افراد جدید الورود که فاقد راي هستند، در 10 روز اول فقط راي دهی به افراد جدید امکان پذیر است و در 10 روز دوم،

امکان راي دهی براي تمام اسامی کارآفرینان حاضر در سامانه وجود دارد. 

- لازم به ذکر است کارآفرینانی که طی سه دوره متوالی نتوانند به آراي لازم براي انتخاب مردمی دست یابند از آنجا که براساس
تجربه مشخص شده خودشان تمایل چندانی به فعالیت براي کسب آرا ندارند، از دور انتخاب، خارج خواهند شد. 

- در هر دوره نحوه راي دهی اینترنتی از طریق صفحات پویش و رسانه هاي مختلف به شرح زیر براي علاقمندان توضیح داده می
شود: 

- ابتدا وارد سایت معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و خانواده شوید و روي منوي انتخاب زنان کارآفرین برتر کلیک کنید. توجه
داشته باشید که فیلترشکن گوشی خاموش و همچنین سرعت اینترنت بالا باشد، حتما صفحه کلید گوشی انگلیسی باشد. شما می
توانید براي انتخاب و پیدا کردن نام فرد مورد نظر خود روي گزینه ""راي می دهم"" کلیک کنید و سپس از طریق قسمت جستجو
در بالاي صفحه اقدام به انتخاب کنید و بعد از باز شدن قسمت اطلاعات شخص مورد نظر، ابتدا کد امنیتی را در کادر مشخص شده
وارد کرده، سپس روي گزینه ""راي می دهم"" کلیک کنید، در این مرحله شماره تلفن همراه خود را وارد کنید و منتظر دریافت کد
اعتبار سنجی شوید. این مرحله قدري زمان نیاز دارد که امیدواریم شکیبا باشید. کد دریافتی را در محل مخصوص وارد کنید و روي
گزینه ارسال کلیک نمائید، منتظر ثبت راي خود باشید. در 10 روز نخست این دوره فقط می توانید به گزینه هاي جدید که با رنگ

سفید مشخص شده اند، راي دهید. پس از پایان یافتن ده روز اول، راي دهی به تمامی 110 نفر امکان پذیر است. 

همراهان و حامیان طرح 

- با برگزاري اولین دور تقدیر از زنان کارآفرین برتر حامیان تسهیلات مالی طرح شامل صندوق کارآفرینی امید و بانک توسعه تعاون به
همراهان اضافه شدند. این دو بانک به هر یک از 20 نفر برگزیدگان هر دوره مبلغ 100 میلیون ریال وام قرض الحسنه ارایه کرده اند

که تاکنون شامل 120 وام می شود. 

- همچنین از طرف اداره کل بانوان شهرداري تهران و اداره کل بانوان وزارت جهاد کشاورزي هدایایی به ایشان اهدا می شود. 

ایجاد شبکه هم افزایی میان نفرات برگزیده 

این شبکه با هدف هم افزایی، تعامل و داد و ستد در محصولات مورد نیاز در قالب گروهی در یکی از شبکه هاي اجتماعی ایجاد شد.
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کارآفرینان حاضر در این گروه ضمن طرح مسایل، براي حل مشکلات از تجربیات ارزنده یکدیگر استفاده می کنند. همچنین
محصولات یا مواد مورد نیاز خود را در این گروه به اشتراك گذاشته و از یکدیگر خرید می کنند. به طور مثال یکی از کارآفرینان که
در حوزه کشت زعفران نیز فعال است با تهیه آفت کش ارگانیک از کارآفرین دیگر این گروه توانسته محصول مرغوبتري تولید کند.

آنها در زمینه ایجاد صندوق قرض الحسنه اي براي کمک به یکدیگر اقدام کرده اند. 

اقدامات ترویجی، آموزشی و تسهیلگري براي زنان کارآفرین 

معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و خانواده براي بانوانی که برگزیده شده اند دوره هاي آموزشی برگزار می کند که از جمله
کارگاه تخصصی توسعه کسب و کارهاي زنان در بستر رسانه و فناوري اطلاعات و ارتباطات در موسسه مطالعات فرهنگی و اجتماعی

وزارت علوم، تحقیقات و فناوري است. 

همچنین به وبینارهایی که براي آشنایی آنها با اقتصاد دیجیتال و ورود به بازار مجازي برگزار می شود، دعوت می شوند. 

ایجاد ارتباط بین آنها و رسانه ها براي مصاحبه و معرفی ایشان به جامعه از جمله تسهیلات دیگري است که توسط معاونت صورت می
گیرد. 

دور اول انتخاب بانوان کارآفرین برتر با آراي مردمی 

اولین دور این انتخابات در نیمه اسفند 97 به مناسبت هفته زن کلید خورد و مهلت راي دهی 20 روز اعلام، اما نظر به تعطیلات
نوروزي و جدید بودن طرح زمان راي دهی تمدید شد. 

با پایان یافتن مهلت و مشخص شدن برگزیدگان که نظر به علنی بودن آرا در سامانه به محض پایان زمان راي دهی براي همگان
مشخص است، معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و خانواده ضمن تبریک به آنها اعلام کرد به زودي مراسمی به منظور تقدیر از
کارآفرینانی که توانسته اند آرا مردم و جوامع محلی خود را کسب کنند برگزار می شود. این مراسم روز 15 اردیبهشت 98 با حضور

کارآفرینان منتخب و همراهان و حامیان طرح برگزار شد. 

معصومه ابتکار در این مراسم ضمن تبریک روز معلم و روز کارگر بر لزوم پاسداشت مقام کارگر و یادآوري جایگاه کارگران در توسعه
اقتصاد ملی تاکید کرد و افزود: از اینکه درجمع بانوان کارآفرین استان هاي مختلف حضور یافته ام و شاهد مراسمی مبتنی بر

نظرسنجی مردمی هستم، بسیار خرسندم. 

وي افزود: تعداد بانوان کارآفرین در کشور رو به تزاید است و ما امروز توانسته ایم گروهی را به نمایندگی از تمامی زنان کارآفرین ایران
اینجا گردهم آوریم. 

معاون رئیس جمهور با اشاره به تنوع فعالیت بانوان کارآفرین حاضر در جمع افزود: اینکه کارآفرینانی از تمام حوزه ها اعم از آي تی،
کشاورزي، محیط زیست، تولیدات پارچه و لباس ، فرشبافی و سایر رشته هاي هنري در اینجا حضور دارند نشان دهنده فعالیت زنان
کشورمان در عرصه هاي متنوع و عملکرد خوب آنها در زمینه هاي مختلف است که با وجود تحریم ها و موانع فراوان پیش رو، کار
خود را انجام می دهند و علیرغم سختی ها و مشقاتی که با آن دست به گریبان هستند با صبر و توکل و امید به آینده توانسته اند از

مشکلات عبور کنند و این همان چیزي است که هر جامعه رو به پیشرفتی به آن نیاز دارد. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 358/463

ابتکار با اشاره به دشواري هاي کنونی فضاي اقتصادي تاکید کرد: کشور ما با دشواري هاي فراوانی در عرصه هاي اقتصادي به خاطر
تلاش آمریکا براي بر زمین زدن اعتبار و اقتدار ایران و ایرانیان روبروست. این تلاش آمریکا به این علت است که این مردم می خواهند

روي پاي خود بایستند. 

وي با اشاره به اینکه زنان ایرانی از گذشته تا کنون و در تمام برهه هاي تاریخی پا به پاي مردان به میدان آمده اند و حماسه آفریده
اند، گفت: جنبه هاي انسانی حضور زنان در عرصه هاي مختلف جریانی از امید و سرمایه اجتماعی را براي ایران به ارمغان خواهد آورد.

وي در پایان از حمایت صندوق کارآفرینی امید و بانک توسعه تعاون که تسهیلاتی را براي زنان کارآفرین فراهم کرده اند و نیز
همکاران در دستگاههاي اجرایی معاونت فناوري ریاست جمهوري و وزارتخانه هاي جهاد کشاورزي، ارتباطات و فناوري اطلاعات ،

صنعت معدن و تجارت و شهرداري تهران تشکر کرد. 

در این مراسم بانوان کارآفرین به معرفی خود و فعالیت هایشان پرداختند. 

برگزیدگان این دوره که مجموعا 1716 شغل مستقیم و غیرمستقیم ایجاد کرده اند، عبارت بودند از: 

پروانه رفیعی فلاح آبادي/صومعه سرا/ استان گیلان/ تولید گل و گیاه 

گلناز گیلکی نظامی/ رشت/ استان گیلان/ کارآفرینی اجتماعی 

زهرا رهایی/ تهران/ استان تهران/ صنایع رنگ و نساجی 

هانیا صالح پور/ زاهدان/ استان سیستان و بلوچستان/ تولیدکاورهاي صنعتی و البسه یک بار مصرف بیمارستانی 

محبوبه منفرد/ قزوین/ استان قزوین/ تولید ظروف کریستال 

نسیم توکل/ تهران/ استان تهران/ تولید دستگاههاي حفاظت الکترونیک و مخابراتی 

اسما نورانی/ کنگان/ استان بوشهر/ منابع طبیعی و محیط زیست 

نرگس خاتمی/ بیرجند/ استان خراسان جنوبی/ تولید عایق رطوبتی و ایزوگام 

نگار نواب پور/ یزد/ استان یزد/ تولید شیشه هاي دو یا چند جداره 

الهام درستکار/ تهران/ استان تهران/ کارآفرینی اجتماعی 

مریم بهرامی کشکولی/ روستاهاي جم و کوهچر/ استان بوشهر/ گلیم بافی و بافت هاي داري 
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مینا رامه/ روستاي رامه/ استان سمنان/ زنبورداري و پرورش گیاهان دارویی و تعاونی روستایی 

فاطمه فراهانی/ روستاي سطوه/ استان سمنان/ معدن 

گل آفرین فلاحی/ روستاي بزمیان/ استان فارس/ تولید گل و نشاء 

ملیحه رنجبر/ روستاي آرادان/ استان سمنان/ کشاورزي و صنایع تبدیلی 

عذرا عدالتی/ روستاي نورآباد/ استان زنجان/ تولید پوشاك و بسته بندي محصولات کشاورزي 

معصومه شاهمیري/ روستاي بااوج خیل/ استان مازندران/ شیلات، تولید ماهی ارگانیک و خاویاري 

مرضیه نادري/ روستاي دشت روم/ استان کهیگیلویه و بویر احمد/ صنایع دستی و تعاونی روستایی 

رقیه ذاکري/ روستاي سیدآباد/ استان هرمزگان/ تولید صنایع غذایی 

فاطمه ذاکریان/ روستاي خراشاد/ استان خراسان جنوبی/ احیا، ترویج و تولید پارچه بافی سنتی 

دور دوم انتخاب بانوان کارآفرین برتر با آراي مردمی 

مراسم تقدیر از زنان کارآفرین برتر که در خرداد و تیر 1398راي گیري آن انجام و بر اساس آراي مردمی انتخاب شدند، هم زمان با
هفته دولت در محل معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و خانواده برگزار و معصومه ابتکار از کارآفرینان منتخب قدردانی کرد. 

معاون رییس جمهور در این مراسم تاکید کرد: بسیاري از معضلات و مشکلات فعلی زنان کارآفرین را با مقامات و مسوولان در سطوح
مختلف مورد احصاء و بررسی قرار داده ایم و از عموم مردمی که راي داده و در مسیر توان افزایی زنان گام برداشته اند نیز تشکر می

کنیم. 

ابتکار افزود: پرتال معاونت درگاهی است براي حضور زنان فعال اقتصادي تا بتوانند ضمن معرفی خود و فعالیت هاي صورت گرفته، از
سوي مردم ارزیابی شوند. 

برگزیدگان دوره دوم که مجموعا 2379 شغل مستقیم و غیرمستقیم ایجاد کرده اند، عبارتند از: 

عصمت قانعی/ مینودشت/ استان گلستان/ کارخانه تولید مواد غذایی 

زینب میرلو/ زنجان/ استان زنجان/ تولید سفال و صنایع دستی 

غزاله بختیار پاك زاد/ زاهدان/ استان سیستان و بلوچستان/ طراحی و تولید پوشاك 
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ناهید هاشمی/ اشتهارد/ استان البرز/ تولید محصولات بهداشتی و آرایشی 

فاطمه روحداد/ مشهد/ خراسان رضوي/ تراش سنگ هاي قیمتی 

آزیتا شاکر پاسگزار/ تهران/ استان تهران/ تولید مواد غذایی 

مینا جوان/ تهران/ استان تهران/ تولید محصولات چرمی و صنایع دستی 

فرانک قضاتی/ تهران/ استان تهران/ صنایع بسته بندي 

زهرا نقوي/ تهران/ استان تهران/ تولید تجهیزات آزمایشگاهی 

پروین برادران قهفرخی/ شهرکرد/ چهار محال و بختیاري/ تولید سموم ارگانیک و فناوري هاي دانش بنیان 

زینب غلامی/ روستاهاي شهر ري/ استان تهران/ قالیبافی 

آمنه سیاري/ روستاي سربیشه/ خراسان جنوبی/ توسعه روستایی 

مریم همت پور/ روستاي شهرمود/ خراسان جنوبی/ صنایع دستی 

سلماز نخعی/ روستاي لنگسر/ استان کرمان/ پته دوزي 

سهیلا احمدي دستگردي/ روستاي چالشتر/ استان چهار محال و بختیاري/ قلمزنی 

میترا قاسمی راد/ روستاهاي میناب/ استان هرمزگان/ توانمندسازي براي اشتغال بیماران خاص 

ملیحه نوروز بیگی/ روستاي فرخد/ خراسان رضوي/ تولید گل و گیاه 

شمسی احمدي/ روستاي گرو/ استان هرمزگان/ کشاورزي و تولید داروهاي گیاهی 

سیده آسیه صادقی/ روستاي قاسم آباد/ استان گیلان/ چادرشب بافی 

مینا غلامی/ روستاي عشرت آباد/ استان خراسان رضوي/ صنایع و تجهیزات کشاورزي 

دور سوم انتخاب بانوان کارآفرین برتر با آراي مردمی 

دور سوم انتخاب مردمی زنان کارآفرین برتر با همراهی کارآفرینان و جوامع محلی از تاریخ 20 آبان ماه 98 آغاز و نظر به قطعی
اینترنت در همان روزهاي اولیه و شرایط اجتماعی وقت، به دو بار تمدید زمان راي دهی انجامید. مراسم تقدیر از برگزیدگان دور سوم
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در 18 دي ماه 98 برگزار شد. 

معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده با اشاره به سختی ها و مشکلات بانوان کارآفرین تاکید کرد: تلاش هاي زنان کارآفرین
ایرانی حاکی از روحیه مقاومت و خستگی ناپذیري آنان است. 

وي اعتماد به نفس بانوان کارآفرین را از مهم ترین عوامل موفقیت با وجود محدودیت ها در جامعه براي فعالیت اقتصادي بانوان
برشمرد و گفت: همین اعتماد به نفس است که باعث می شود زنان فعال اقتصادي از مشکلات عبور کنند. 

معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده با تاکید بر اینکه هدف دولت معرفی و حمایت تولیدات و محصولات بانوان کارآفرین و
فعال اقتصادي و همچنین ایجاد زیرساخت هاي لازم است، افزود: این روند موجب رقابت سازنده براي موفقیت بانوان زمینه سازي می

شود. 

ابتکار با اشاره به فعالیت هاي معاونت ریاست جمهوري در امور زنان و خانواده براي ایجاد ارتباط سازنده بین بانوان کارآفرین و
مسوولین ذیربط براي حل مشکلات تأکید کرد: در این زمینه نشست هاي تخصصی برگزار شده است تا پیوند دولت و بخش خصوصی

در حوزه زنان تقویت شود. 

برگزیدگان دوره سوم که مجموعا 1189 شغل مستقیم و غیرمستقیم ایجاد کرده اند، عبارتند از: 

معصومه معظمی گودرزي/ کرج/ استان البرز/ تولید زیورآلات سنتی 

نازنین لطیفی/ یزد/ استان یزد/ تولید صنعتی انواع زیپ 

زهرا پویافر/ تنکابن/ استان مازندران/ کارآفرینی اجتماعی 

گیتی سرخوشیان/ همدان/ استان همدان/ رودوزي هاي صنایع دستی 

سیده مهشید مقیمی فر/ سمنان/ استان سمنان/ فناوري اطلاعات و خدمات پستی 

سادینا آبائی/ تهران/ استان تهران/ فناوري اطلاعات و ارتباطات 

معصومه عبدلی/ تهران/ استان تهران/ گردشگري 

ساقی باقري نیا/ تهران/ استان تهران/ تولید کیت آزمایشگاهی 

زهرا زجاجی/ تهران/ استان تهران/ تولید وسایل پارچه اي آشپزخانه 

آزاده شاکر پاسگزار/ تهران/ استان تهران/ فناوري تجهیزات بارکد و آر.اف. آي. دي 
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زهرا سمیعی/ روستاي ایوانکی/ استان تهران/ تولید اجاق هاي صنعتی و باربیکیو 

محدثه نعمتی/ روستاي فردوس انارستانک/ خراسان جنوبی/ پارچه بافی سنتی 

فرزانه ارشادي فارسانی/ روستاي بوجان و ده چشمه/ استان چهارمحال و بختیاري/ کشاورزي و تعاونی روستایی 

وجیهه اسدالهی اسدآبادي/ روستاي اسدآباد/ استان چهارمحال و بختیاري/ صنایع دستی و دست بافته هاي سنتی 

هاجر درخشان هوره/ روستاي لردگان/ چهارمحال و بختیاري/ صنایع دستی و محصولات نمدي 

حوربی بی جمالزهی/ روستاي قاسم آباد ایرانشهر/ سیستان و بلوچستان/ سوزن دوزي و تعاونی روستایی 

مهدیه رضایی/ روستاي ازنوجان/ استان مرکزي/ تولید کود ارگانیک 

زهرا ابوذر فخرآبادي/ روستاي سجادیه/ استان بوشهر/ زیورآلات و تابلوهاي صدفی 

عزت بخشی/ روستاي قوچ پلنگ/ استان خراسان رضوي/ صنایع دستی 

ساریه پور صالح شارمی/ روستاي شارم/ استان گیلان/ پرورش طیور 

دور چهارم انتخاب بانوان کارآفرین برتر با آراي مردمی 

مصادف با روز ملی کارآفرینی چهارمین دور انتخاب مردمی زنان کارآفرین برتر با راي مردم و جوامع محلی روز 29 بهمن 98 آغاز شد
و با شیوع ویروس کرونا و شرایط بحرانی ناشی از آن دیگر امکان تقدیر حضوري فراهم نشد و بالاخره در تیرماه 99 تصمیم به برگزاري

آنلاین مراسم تقدیر گرفته اشت. 

معاون رییس جمهور در امور زنان و خانواده روز چهارشنبه 18 تیرماه 99 در مراسم تقدیر از منتخبین چهارمین دوره انتخاب
کارآفرینان زن با آراي مردمی به صورت ویدئو کنفرانسی با 14 استان کشور، با تاکید بر اینکه جامعه اینگونه فرصت می یابد زنان
کارآفرین خود را که ناشناخته براي تولید و معیشت مردم با سختی ها میجنگند بشناسد، گفت: فقط برگزیدگان دوره چهارم شامل

20 نفر توانسته اند بیش از 2000 شغل در 12 رشته کاري در شهرها و روستاها ایجاد کنند. 

ابتکار ابراز خرسندي کرد که عرصه هاي گردشگري و بوم گردي هم از دیگر فعالیت هاي نوینی است که زنان در آن پیشگام شده اند.
خوشحالیم از اینکه این فعالیت با مشارکت زنان کارآفرین و ادامه دار است. حتی در شرایط سخت کرونایی هم شاهد بودیم که زنان
کارآفرین به تهیه ماسک مورد تایید وزارت بهداشت روي آورده اند. ضمن اینکه در شرایط تحریم هاي ظالمانه اقتصادي که از سوي

امریکا شدت گرفته است تا مردم ایران را به زانو درآورد هم در کنار دولت ایستاده اند. 

معاون رئیس جمهوري با بیان اینکه مشکلات زیاد است اما همه تلاش خود را به کار می بندیم که برطرف شود، تصریح کرد: در
نشست اخیر با دکتر جهانگیري نیز موارد همکاري معاونت با وزارت جهاد کشاورزي، وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، وزارت کشور و
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سازمان جهاد دانشگاهی و جلب همکاري بانک ها مورد تاکید و بحث و بررسی قرار گرفت. 

در این نشست ویدئوکنفرانسی 20 بانوي کارآفرین شهري و روستایی و مدیران کل امور بانوان استانداري ها به بیان فعالیت ها و نقاط
قوت و ضعف حوزه کارآفرینی پرداختند. 

از جمله نادیا صداقت مدیرکل امور بانوان استانداري کهگیلویه و بویر احمد با تشریح فعالیت زنان کارآفرین آن استان گفت: این بانوان
تلاشگر فقط در حوزه تولید انبوه گل رز، پرورش قارچ خوراکی، زعفران، کشت گیاهان دارویی و انواع گلخانه هاي صیفی جات و میوه
در سال گذشته بیش از 24 میلیون شاخه گل رز، 537 تن قارچ، 27 کیلو زعفران و 150 تن گیاهان دارویی تولید کرده اند و در
بخش هاي دیگري مانند صنعت فرش و گلیم، جاجیم، لوله هاي آبیاري قطره اي و روغن هاي موتوري، تولیدات خیاطی و آشپزي و

خدمات پزشکی مشغول هستند. 

بانوي کارآفرین برتر استان همدان همزمان توسط استاندار مورد تقدیر قرار گفت. سعیده شاهرخی توجه به کار آفرینی را از اولویت
هاي استان عنوان کرد و گفت: در سالی که به نام جهش تولید نامگذاري شده حمایت از اشتغال و کارآفرینی در اولویت همه برنامه ها

است. 

استاندار همدان در این جلسه در تماس با مدیر کل تأمین اجتماعی استان همدان خواستار توجه به بحث بیمه زنان کارآفرین شد. 

مریم اسماعیلی فرد مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداري البرز نیز تاکیدکرد که خانم انسیه غلامی از سال 93 که فعالیت خودرا در
زمینه تولید لباس در اشتهارد آغاز کرده توانسته به صورت مستقیم و غیرمستقیم براي بیش از 100 نفر به اولویت زنان سرپرست

خانوار ایجاد شغل کند. 

وي افزود: ارایه مساعدت هایی در زمینه تامین زمین در شهرك صنعتی اشتهارد و دریافت تسهیلات و جذب نیروي کار متخصص در
دستور کار اداره کل امور بانوان و خانواده استانداري البرز قرار گرفته است. 

زهره رستمی مدیرکل امور بانوان کرمانشاه نیز در این جلسه آنلاین تصریح کرد: حمایت، پشتیبانی و معرفی زنان کارآفرین زمینه
بسیار مناسبی براي اشتغال و رونق اقتصادي در جامعه فراهم می کند و هم اکنون 56 کارآفرین زن در سطح استان در رسته هاي
مختلف صنعت، کشاورزي و باغبانی، صنایع دستی و تجارت و بازرگانی فعال هستند و امروز دو نفر از این بانوان کارآفرین که مورد

تقدیر قرار می گیرند در زمینه پرورش طیور و ابزار و یراق فعالیت می کنند. 

رستمی با تاکید بر هم افزایی با استارتاپ ها گفت: کارآفرینان می توانند از ایده و خلاقیت هاي نو در امر تولیدات و فعالیت ها استفاده
کنند و ما در استان به دنبال بهره گیري از این فرصت هستیم. 

وي با بیان اینکه آموزش بانوان مهم ترین رکن کارآفرینی و اشتغال زایی است گفت: طی یک سال گذشته 750 بانوي کرمانشاهی در
بخش هاي مختلف صنایع دستی، کشاورزي و باغبانی و آموزش و کسب مهارت کرده اند. 

این نشست در استان گلستان با حضور معاون سیاسی و امنیتی استانداري، احمد تجري مدیرکل میراث فرهنگی استان و الهه غیناقی
مدیرکل امور بانوان استانداري برگزار شد. احمد تجري از ظرفیت بسیار بالاي گلستان در حوزه صنایع دستی و حدود 30 هزار هنرمند

این استان گفت که بخش قابل توجهی از آنان را بانوان توانمند تشکیل می دهند. 
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وي تاکید کرد که در سطح استان بازارچه هایی در موقعیت هاي مناسب در حال ساخت است که تکمیل آنها البته نیازمند تامین
اعتبارات کافی خواهد بود. 

الهه غیناقی نیز گفت: حمایت در فروش، همکاري در تهیه برند تولیدات بانوان و برگزاري استارت آپ بانوان خلاق از جمله اقدامات
انجام شده و در حال اقدام دفتر امور بانوان استان در این زمینه است. 

مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداري چهارمحال و بختیاري نیز گفت: پرداخت تسهیلات ارزان قیمت و طولانی مدت، رفع مشکل
بیمه زنان سرپرست خانوار و همچنین زنان کارآفرین و تامین بازار فروش براي محصولات تولیدي زنان، از مهمترین خواسته هاي این-

قشر است. 

در دوره چهارم انتخاب زنان کارآفرین برتر 4 بانوي کارآفرین از استان چهار محال و بختیاري توانستند با آراي مردمی در میان 20
کارآفرین از 14 استان قرار گیرند. این استان در مجموع 4 دوره بیشترین تعداد برگزیدگان را به خود اختصاص داده است. 

ثریا شارقی مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداري تهران نیز با اشاره به حضور دو برگزیده از استان تهران در فهرست برگزیدگان دور
چهارم یکی از شهرستان بهارستان و دیگري از روستاي حصارك زیرك شهریار تصریح کرد: ایجاد انگیزه براي کارآفرینان به ویژه افراد
ناشناخته از جمله اهداف این فراخوان است تا ضمن معرفی آنها در سطح جامعه زمینه بهره گیري از تجربیاتشان براي سایر بانوان

فراهم شود. 

اصغر نوراالله زاده مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید نیز در این نشست آنلاین گفت: به شعب استان ها اعلام کردیم که با کمترین
مراجعه به خاطر شیوع کرونا بانوان کارآفرین بتوانند تسهیلات خود را دریافت کنند. 

وي افزود: صندوق کارآفرینی امید همه تلاش خود را براي حمایت از کسب و کار بانوان روستایی به کار گرفته و امیدواریم بتوانیم
حمایت از صندوق هاي اعتبارات خُرد زنان روستایی را که اکنون 2500 صندوق است تا سال آینده به 5000 صندوق در 5000 روستا

برسانیم. چرا که این صندوق ها کمک خوبی به توسعه کسب و کار زنان می کند و اقدامات خوب دولت بوده است. 

برگزیدگان دوره چهارم که مجموعا 2000 شغل مستقیم و غیرمستقیم ایجاد کرده اند، عبارتند از: 

- فاطمه علمداري/ مشهد/ خراسان رضوي/ صنعت فولاد 

- انسیه غلامی خونایی/ اشتهارد/ استان البرز/ تولید پوشاك 

- سمیه رییسی ناقچی/ شهر کرد/ استان چهار محال و بختیاري/ بافت سنتی 

- سمیه احمدي نسب/ همدان/ استان همدان/ نقاشی روي سفال 

- نرگس طهماسبی/ رشت/ استان گیلان/ صنایع دستی 
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- زهرا فتحعلی زاده/ بهارستان/ استان تهران/ نمایندگی بیمه 

- مژگان محمدي/ فارسان/ استان چهار محال و بختیاري/ تالار پذیرایی و بوم گردي 

- نیره دوستی گندمانی/ بروجن/ استان چهار محال و بختیاري/ تولید کالاهاي مسی 

- شبنم مرادي/ کرمانشاه/ استان کرمانشاه/ تولید یراق کابینت 

- شیوا بحرینیان/ اصفهان/ استان اصفهان/ تولید گل و گیاه 

- مریم نارویی/ روستاي فنوج بخش کتیج/ استان سیستان و بلوچستان/ صنایع دستی 

- پروانه غلامی/ روستاي حصارك زیرك شهریار/ استان تهران/ تولید قارچ 

- خدیجه سعیدپور/ روستاي گول سلیمان میاندوآب/ استان آذربایجان غربی/ گلیم بافی 

- فاطمه رحیمی/ روستاي خوي/ استان چهار محال و بختیاري/ محصولات نمدي 

- رقیه طالبی/ روستاي سرچاه تازیان/ استان خراسان جنوبی/ صنایع دستی 

- پروانه درویشی/ روستاي جابر انصار آبدانان/ استان ایلام/ حصیربافی 

- ثریا عهدي/ روستاي بانرحمان مهران/ استان ایلام/ تعاونی روستایی زنان 

- فرشته محرابی/ روستاي نرگاه/ کهگیلویه و بویراحمد/ تولید گل و گیاه 

- لیلا خسروي روستاي پنو گالیکش/ استان گلستان/ کارآفرین اجتماعی 

- روژین پژوهنده گندآبادي، روستاي گنگ صحنه/ استان کرمانشاه/ پرورش طیور 

دور پنجم انتخاب بانوان کارآفرین برتر با آراي مردمی 

پنجمین دور انتخاب کارآفرینان در خرداد 99 آغاز و پس از پایان راي دهی، مراسم تقدیر از آنها در ابتداي شهریورماه مصادف با هفته
دولت صورت گرفت. در این دوره 20 بانوي کارآفرین از 12 استان کشور توانستند بیشترین آراي مردمی را کسب کنند. 

معاون رییس جمهور در امور زنان و خانواده با ابراز خرسندي از برگزاري پنجمین دوره انتخاب مردمی زنان کارآفرین برتر و قدردانی از
تلاش هاي دست اندرکاران، اظهار امیدواري کرد که برگزاري چنین طرح هایی باعث شناسایی ظرفیت ها و استعدادهاي زنان در

اقصی نقاط کشور و تشویق آنان به توان افزایی و ورود به فعالیت هاي اقتصادي باشد. 
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معصومه ابتکار همچنین اجراي دوره هاي آموزش و توانمندسازي براي 12هزار زن سرپرست خانوار، اجراي عمومی طرح هاي آموزشی
کسب و کار براي زنان، اجراي آموزشی کسب و کار براي دختران دانشجو، اجراي طرح هاي توانمندسازي با همکاري سازمان فنی و
حرفه اي و معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري و نیز امضاي توافقنامه و همکاري با نظام بانکی براي حمایت از طرح ها و
فعالیتهاي زنان را از جمله برنامه هاي معاونت امور زنان و خانواده ریاست جمهوري براي کمک به اشتغال و کارآفرینی بانوان عنوان

کرد. 

در این مراسم 4 نفر از برگزیدگان طرح از استان تهران به شکل حضوري و 16 برگزیده دیگر به شکل ویدئوکنفرانس از استان هاي
مختلف حضور داشتند که از سوي معاون امور زنان و خانواده ریاست جمهوري از آنان تقدیر شد. 

برگزیدگان دوره پنجم که مجموعا 808 شغل مستقیم و غیرمستقیم ایجاد کرده اند، عبارتند از: 

- مهناز فخر موسوي/ تهران/ استان تهران/ صنعت آسانسور و پله برقی 

- فاطمه فرهادي/ داراب/ استان فارس/ تولید انواع کیف 

-سهیلا محبی/ شیراز/ استان فارس/ تولید لبنیات و بستنی 

- امینه شمسی/ آبپخش/ استان بوشهر/ بومگردي، حصیربافی و تولید پوشاك 

- نیلوفر صدري/ تهران/ استان تهران/ بسته بندي مواد غذایی و زعفران 

- مهناز فعالی/ یزد/ استان یزد/ موسسه فرهنگی 

- فرزانه یگانه راد/ نوشهر/ استان مازندران/ فنی مهندسی، تولید تابلو برق و بازرگانی محصولات کشاورزي 

- نینا نیکوبخت/ تهران/ استان تهران/ فناوري خدمات آنلاین 

- نسرین فلاحی سریش/ بندر انزلی/ استان گیلان/ تولید تجهیزات اندازه گیري 

- فائقه راغی/ زاهدان/ استان سیستان و بلوچستان/ توانمندسازي زنان روستایی در تولید صنایع دستی بومی 

حلیمه شمسایی گهکانی/ روستاي سرچاهان و لایگزان/ استان هرمزگان/ کشاورزي و پرورش طیور 

- محدثه صفري/ روستاي هنگام/ استان فارس/ گلیم بافی 

- سمیه یاسر/ روستاي مرتضی گرد/ استان تهران/ تولید پوشاك 
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- شرافت آقایی/ روستاي خاندانقلی/ استان کردستان/ صنایع دستی 

- طیبه شاه ولی کوه شوري/ روستاي شاولی/ استان خوزستان/ فرآوري و بسته بندي خرما 

- مرضیه قادري / روستاي مصر/ استان اصفهان/ بومگردي و گردشگري 

- ژیلا میراحمدپور/ روستاي خوش مقام/ استان کردستان/ تولیدي پوشاك 

- طاهره حیدري/ روستاي ترك آباد/ استان یزد/ مشاغل خانگی و صنایع تبدیلی 

- رقیه رضایی لاکسار/ روستاي شیخ محله/ استان گیلان/ آموزش و توانمندسازي زنان روستایی 

- مژگان صفیعی/ روستاي حسین آباد/ استان قزوین/ گلیم و فرش و صنایع داري 

دور ششم انتخاب بانوان کارآفرین برتر با آراي مردمی 

همزمان با هفته دولت، ششمین دور را این رقابت آغاز و از هموطنان دعوت شد با مطالعه اطلاعات ثبت شده از کارآفرینان بر روي این
سامانه و آشنایی با فعالیت آنان، به بهترین ها راي دهند. این دوره از سوم شهریور آغاز و با انتخاب نفرات برتر روز دوم مهر به کار خود

پایان داد. 

معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده در مراسم تقدیر از برگزیدگان، از ایجاد 723 شغل در شهرها و 833 شغل در روستاها
توسط 20 برگزیده ششمین دوره انتخاب زنان کارآفرین برتر با آراي مردمی خبر داد و گفت: طی شش دوره برگزاري این انتخابات

120 بانوي توانمند شهري و روستایی شناسایی، معرفی و مورد تقدیر قرار گرفته اند. 

معصومه ابتکار در این مراسم که به صورت ویدئوکنفرانس با 13 استان کشور و در دفاتر امور بانوان استانداري ها با حضور کارآفرین
برگزیده هر استان برگزار شد، ولادت نبی مکرم اسلام و هفته وحدت را تبریک گفته و افزود: این هفته فرصت مناسبی براي الگوگیري

از آن شخصیت بزرگ و همسرش حضرت خدیجه (س) است که سرآمد کارآفرینان و مدیران اقتصادي آن دوران است. 

وي با اشاره به شرایط سخت ناشی از تحریم هاي ظالمانه در کنار شیوع کرونا، گفت: مشکلات زیادي براي فعالیت هاي اقتصادي و
تولیدي و کسب و کارها وجود دارد، اما حضور زنان کارآفرین نشان دهنده امید به آینده ایران است. 

ابتکار با تاکید بر لزوم شبکه سازي بازارهاي مجازي و فروش آنلاین محصولات تولیدي زنان، یادآور شد: به ویژه در شرایط کرونا،
نیازمند بازاریابی و فروش محصولات و خدمات به صورت آنلاین هستیم. همچنین فضاي مجازي بستر خوبی براي معرفی فعالیت هاي

تولیدي است. 

برگزیدگان دوره ششم که مجموعا 1556 شغل مستقیم و غیرمستقیم ایجاد کرده اند، عبارتند از: 

- رقیه زمانی/ میمه/ استان اصفهان/ خیریه و مرکز سالمندان و معلولین 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 368/463

- راضیه غلامی/ بوشهر/ استان بوشهر/ موسسه فرهنگی و پژوهشی 

- فرنگیس حسینی فرد/ قیر و کارزین/ استان فارس/ تولید گلیم و گبه 

- مریم السادات سیادت جهرمی/ جهرم/ استان فارس/ تولید فرش و گلیم و گبه 

- مینا نجف نیا/ ایلام/ استان ایلام/ تولید منسوجات چرمی 

- مهشید فتاحی/ خلخال/ استان اردبیل/ تولید منسوجات چرمی 

- الهه عزیزي/ تهران/ استان تهران/ خدمات اجتماعی 

- آزاده آهنگریان/ اصفهان/ استان اصفهان/ معماري و آي تی 

- آتوسا کریمی/ سنندج/ استان کردستان/ نوغانداري و پرورش کرم ابریشم 

- فاطمه علم زاده بردزرد/ بهبهان/ استان خوزستان/ مرکز آموزشی 

- عشرت بهمن نژاد/ روستاي جایدشت فیروزآباد/ استان فارس/ فرش و صنایع داري 

- معصومه پرور/ روستاي دهستان هنگام/ استان فارس/ فرش و صنایع داري 

- جمیله نامی/ روستاي آبی بیگلو/ استان اردبیل/ تولید گیاهان دارویی 

- هلن جوانمرد/ روستاي بان رحمان/ استان ایلام/ چیت بافی 

- زهرا گرایلی/ روستاي یرت زینل/ استان گلستان/ باغداري و کشاورزي 

- فاطمه دریساوي/ روستاي هفت رغنان رضوانشهر/ استان گیلان/ دامداري و پرورش گاومیش 

- مهري فتح الهی/ روستاي اسالم/ استان گیلان/ بافت گلیم دورو 

- مریم کوره پز/ روستاي گلمکان/ استان خراسان رضوي/ کارآفرینی اجتماعی 

- فهیمه شاهی/ روستاي مومن آباد/ استان سمنان/ تعاونی روستایی زنان و فروش محصولات روستایی 

- مه لقا سلیمی/ روستاي جیحون آباد/ استان کرمانشاه/ محصولات تبدیلی کشاورزي و عرقجات 
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هفتمین دور انتخاب زنان کارآفرین برتر با آراي مردمی از 15 آبان 99 به مدت 20 روز و مصادف با هفته جهانی کارآفرینی آغاز شد. 

شرح مختصر از فعالیت تعدادي از برگزیدگان 

نسرین فلاحی کارشناس الکترونیک فعالیت حرفه اي خود را از سال 83 آغاز کرده است. وي که با فروش تجهیزات ابزار دقیق تولید
شده به وسیله شرکت هاي اروپایی و آمریکایی کار خود را شروع کرده است، می گوید: بعد از مدتی به این موضوع فکر کردم که چرا
در ایران این ابزار را تولید نکنیم. در حال حاضر نزدیک به 20 نفر مشغول به کار داریم که حتی با وجود تحریم ها و نوسانات نرخ ارز،

در تولید محصولات ما تاثیري نداشته است. ما ایستاده ایم. 

مرضیه سنویی، مدیرعامل شرکت اکسیر گل سرخ در سال 84 با داشتن یک طرح فناورانه راجع به تولید اسانس هاي گیاهی از
گیاهان درجه دو و سه در مرکز رشد پارك علم و فناوري فعالیت خود را شروع کرده است. وي می گوید: هیچ کدام از داروهاي ما
بدون مجوز تولید نمی شود. ارتباطی با عطاري ها نداریم و داروهاي تولیدي ما با استفاده از یک روش علمی در داروخانه ها عرضه می

شود. 

زهرا رهایی که دیگر زن کارآفرین بخش صنعت، گروه مواد شیمیایی و حوزه نانو و مدیرعامل شرکت ناوك شیمی پخش است، می
گوید: از سال 94 تصمیم به راه اندازي فعالیت هاي کسب و کارگرفتم. هدف اولیه این شرکت تامین مواد اولیه بود و استراتژي ما
واردات مواد شیمیایی به داخل کشور بود. بعد از مدتی متوجه پتانسیل هاي مواد شیمیایی در حوزه صادرات شدیم و موفق شدیم
گوگرد در قیر را به کشورهاي مختلف صادر کنیم. حرکت از سوي واردات به سمت تولید و تلاش براي عبور از چالش ها و تاب آوري

در عرصه متلاطم اقتصادیف از مهمترین دستاوردهاي افتخارآمیز ماست. 

ناهید هاشمی یکی دیگر از زنان موفق ایران که توانسته در صنعت پلاستیک و بسته بندي کارآفرینی کند؛ درباره فعالیت هاي خود
می گوید: 27 سال سابقه کار در صنعت بسته بندي دارویی پلاستیکی کشور دارد و اکنون سه سال است که در صنعت شوینده ها
ورود کرده و معتقد است باید به خودمان تکیه کنیم چون دانش بنیادي از ایران است و طرح الکل، شیمی و ریاضی و نجوم از ایران

بوده است و نباید به هیچ عنوان بهراسیم. 

افسانه کامیاب، مدیرعامل شرکت گنجینه گوهر پارس در پارك علم و فناوري زاهدان نیز به عنوان یکی از زنان کارآفرین در حوزه
سنگ هاي قیمتی است. او نیز می گوید: در حوزه سنگ هاي قیمتی و نیمه قیمتی فعالیت جدي دارم و معتقدم زنان ایرانی در هر

زمینه اي می توانند موفقیت هاي چشمگیري کسب کنند. 

زهرا زجاجی از زنان موفق ایران که در حوزه وسایل فانتزي آشپزخانه و سیسمونی فعالیت داشته است، در این باره می گوید: تولید
انبوه این وسایل فانتزي آشپزخانه را نداریم، تنها با سفارش مشتري فعالیت خود را انجام می دهیم. اگرچه کار را از خانه به صورت
خوداشتغالی شروع کردم ولی کم کم با دیدن کیفیت کارها از سوي مشتریان، برنامه توسعه اي انجام دادم و اکنون 9 زن سرپرست

خانوار با من همکاري دارند. 

نسرین یوسفی عارفی یکی دیگر از زنان موفق است که توانسته در حوزه طراحی و ایجاد مزرعه هاي خورشیدي و سامانه هاي
خورشیدي پنج کیلو واتی خانگی کارآفرینی کند. وي موفقیت زنان را نتیجه تلاش و کوشش همیشگی آنها می داند. 
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یوسفی که اکنون مدیرعامل شرکت بازرگانی کران تجارت سپهر نوین از استان خراسان جنوبی است، می گوید: در این چند سال
پروژه هاي زیادي را در زمینه سامانه هاي خورشیدي انجام داده ایم و چون همواره کشور ایران مورد تحریم هاي ظالمانه قرار گرفته

است، ما سعی کردیم مسیرمان را از راهی پیش ببریم که با این تحریم ها مقابله کنیم. 

""مینا غلامی"" از روستاي خاف و رشتخوار خراسان رضوي که در زمینه تولید زعفران ارگانیک فعالیت می کند با بیان اینکه اعتماد
به نفس خود را مدیون دولت آقاي روحانی هستم، افزود: با افتخار می گویم من فرزند کمیته امداد بودم که اکنون به این درجه از

توانمندي رسیده ام. 

""غزاله بختیار پاکزاد"" از شهر زاهدان که با 27 سال سن، جوان ترین کارآفرین منتخب این دوره بوده و در زمینه طراحی و تولید
پوشاك فعالیت می کند، احیاي هنر 8000 ساله سوزن دوزي سیستان و معرفی آن در سطح ملی و بین المللی را هدف اصلی خود

عنوان کرد. 

""زینب میرلو"" از زنجان که با آموزش صنایع دستی""هنر کاشیکاري به طور خاص"" به کودکان و نوجوانان روشندل کاري بزرگ
را انجام داده، گفت: این مهم را به اثبات رساندیم که معلولیت، محدودیت نیست و امیدوارم بتوانیم فعالیت هاي هنري نابینایان ایران

را در سطح بین المللی به نمایش بگذاریم. 

""سیده آسیه صادقی"" از روستاي قاسم آباد شهرستان رودسر که با احیاء هنر بافت چادرشب سعی کرده به طرق مختلف آن را به
سایر استان هاي ایران معرفی کند، گفت: پس از حدود 30 سال کارگاه تولید چادرشب را در روستاي قاسم آباد بازگشایی کرده است. 

""شمسی احمدي"" از روستاي گرو در استان هرمزگان که به تولید محصولات گیاهی سالم و صادرات آن به کشورهاي حاشیه خلیج
فارس اشتغال دارد، موفقیت خود را مدیون دولت حسن روحانی دانست و گفت: با اینکه چندین سال از شروع فعالیت ما می گذرد اما

تا پیش از شروع به کار دولت آقاي روحانی همچنان ناشناخته بودیم ولی پس از آن بسیار مورد توجه واقع و دیده شدیم. 

""مریم همت پور"" از شهر مود خراسان جنوبی که در حوزه صنایع دستی فعالیت می کند، گفت: زن روستایی همانند گنج
پنهانیست که به سادگی شناخته نمی شود. وي که براي مددجویان کمیته امداد ایجاد اشتغال کرده، گفت: اگر امروز من یک

کارآفرین هستم انگیزه شروع این کار براي من قشر مددجو بوده است. 

""ملیحه نوروز بیگی"" تولید کننده گل و گیاه از روستاي فرخد خراسان رضوي گفت: تمرکز من بر توانمندسازي زنان سرپرست
خانوار است و معتقدم که باید آن را جایگزین مستمري گرفتن کرد. 

""سهیلا احمدي دستگردي"" از روستاي چالشتر چهارمحال و بختیاري که با آموزش هنر قلمزنی به بانوان روستایی در راه
توانمندسازي آنها نهایت تلاش خود را به کار گرفته، گفت: حضور پررنگ زنان در جامعه برایم اهمیت فوق العاده اي داشته، آن هم در

شرایطی که تفکر مردسالاري بر جامعه ما حاکم بوده است. 

""پروین برادران قهفرخی"" که در حوزه فناوري هاي پیشرفته و دانش بنیان فعالیت می کند با اشاره به توقف واردات سم آفت کش
مگس مدیترانه اي به دلیل اعمال تحریم ها علیه ایران، از اراده اش براي تولید آن براي نخستین بار در کشور سخن گفت و افزود: در
حال حاضر با سه شیفت کار، تولید این محصول را اجرایی کرده ایم و به خاطر تخصص بالا و تسلط به حوزه کاریم از هیچ مانعی

هراس ندارم. 
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""ناهید هاشمی"" که تولید کننده محصولات آرایشی و بهداشتی است، گفت: شعار من طی 27 سال اخیر این بیت بوده که ما زنده
از آنیم که آرام نگیریم، موجیم که آسودگی ما عدم ماست. وي که تحصیلکرده آلمان و با امکان اشتغال و تولید در آن کشور است،

درباره تولید شامپوهاي دامپزشکی در ایران براي نخستین بار توسط شرکتی که مدیریت آن را بر عهده دارد، توضیح داد. 

""میترا قاسمی راد"" از شهرستان میناب بندرعباس گامی بلند در جهت آموزش و توانمند سازي بیماران خاص برداشته و این گروه
را به همراه خانواده هایشان و همچنین زنان سرپرست خانوار در زمینه تولید البسه وارد حوزه تولید کرده است. 

""زینب غلامی"" از کارآفرینان فعال در حوزه قالی بافی که در 13روستاي شهر ري براي بانوان علاقمند ایجاد اشتغال کرده نیز گفت:
خوشحالم آموزش رایگان این هنر با ارزش و توانمند سازي خانم هاي روستایی تا این حد مورد استقبال قرار گرفته است.
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ذخایر نفت و گاز موتور محرکه اقتصاد کشور/ توان تولید نفت با رفع تحریم به

2.5 میلیون بشکه می رسد

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  163  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرگزاري فارس، موسسه عالی آموزش وپژوهش
مدیریت وبرنامه  ریزي در تداوم برگزاري نشست هاي
تخصصی خود، نشستی را باعنوان «چشم انداز بازار نفت و

گاز» برگزار کرد. 

در این نشست که با حضور سلیمان قاسمیان،
رئیس امور اقتصادي معاونت امور بین
الملل و بازرگانی وزارت نفت؛ رامین فروزنده،

مدیر استراتژي و توسعه شرکت انرژي دانا و نرسی قربان، دبیرکمیسیون محیط زیست و انرژي اتاق بازرگانی بین المللی برگزار شد؛ از
چشم انداز صنعت نفت و گاز ایران در آینده سخن به میان آمد. 

علی متوسلی مدیر کل دفتر خدمات پژوهشی موسسه عالی آموزش و پژوهش مدیریت و برنامه  ریزي به عنوان دبیر این نشست،
صنعت نفت و گاز را صنعتی تأثیر گذار در اقتصاد ایران عنوان کرد و گفت: با شیوع بیماري کرونا و تحریم هاي ظالمانه، درآمدهاي
نقتی ایران کاهش یافته و بر میزان عرضه و تقاضا در دنیا تأثیر گذاشته است که بررسی چشم انداز این صنعت براي پژوهشگران و

مسئولان کشور بسیار ضروري و حیاتی است و دلیل برگزاري این همایش نیز دغدغه هاي موجود در این زمینه است. 

در ادامه سلیمان قاسمیان به عنوان سخنران اول این نشست علمی، ضمن اشاره به روندهاي نوظهور در اقتصاد جهانی پس از شیوع
بیماري کرونا،  به واکاوي و بررسی چشم انداز بازارهاي جهانی نفت و گاز و تهدیدات و فرصت هاي پیش روي صنعت نفت ایران

پرداخت. 

وي سیاستگذاري کلان انرژي را شامل اهدافی چون ارتقاي کارایی اقتصادي ، برقراري عدالت در بهره گیري از
منابع انرژي، حفظ و تقویت موسسات و شرکت هاي حوزه انرژي، کاهش تورم و برقراري اشتغال و برقراري ثبات سیاسی دانست و

افزود: در یک جمع بندي کلی، هدف سیاستگذاري در انرژي، به حداکثر رساندن منافع جامعه از ذخایر انرژي است. 

قاسمیان مهمترین تحولات بازارهاي جهانی انرژي در سال هاي 2018 و 2019 را شامل مواردي چون: افزایش رشد مصرف انرژي در
جهان، نقش تعیین کننده و 40 درصدي گاز طبیعی از رشد مصرف جهانی انرژي اولیه ، رکورد بی سابقه ایالات متحده آمریکا
در افزایش تولید نفت خام وگاز طبیعی ، نقش چشمگیر چین و ایالات متحده آمریکا در رشد مصرف گاز طبیعی،
رشد قابل توجه مصرف زغال سنگ در هندوستان و جایگاه نخست استرالیا در صادرات LNG  و پیشی گرفتن این کشور از قطر

برشمرد و اضافه داشت: روندهاي نوظهور بازارهاي جهانی انرژي باید مورد توجه و ارزیابی قرار گیرد. 
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وي روندهاي نوظهور بازارهاي جهانی را  شامل مواردي چون تمرکز مازاد تقاضا و جابجایی قطب مصرف انرژي به آسیا پاسفیک
و خاورمیانه، نقش محوري گاز در سبد انرژي هاي اولیه جهان، ادامه روند رشد تولید نفت و گاز شیل در ایالات متحده حداقل تا سال
2030 میلادي و رشد فناوري هاي بهره برداري از منابع نامتعارف نفت و گاز دانست که در تحولات آینده صنعت نفت و گاز تأثیر

چشمگیري خواهند داشت. 

رئیس امور اقتصادي معاونت امور بین الملل و بازرگانی وزارت نفت در ادامه از چشم انداز جهانی بازارهاي نفت و گاز و جایگاه
بازیگران کلیدي سخن به میان آورد و خاطرنشان ساخت: در افق سال 2040، 70 درصد خالص واردات نفت و گاز جهان متعلق
به قاره آسیا است، چین و هند واردکنندگان عمده نفت وگاز و ژاپن واردکننده مهم گاز جهان خواهند بود، چین؛ بیشترین رشد
واردات نفت و گاز را طی این دوران خواهد داشت و هند؛ بیشترین رشد واردات نفت و گاز طی  این دوران تجربه خواهد کرد که باید

کشور ما نیز متناسب با این موضوعات به برنامه ریزي بپردازد. 

وي در ادامه تأثیرات اشاعه کرونا بر اقتصادي جهانی را بی سابقه عنوان کرد و گفت: اقتصاد جهانی دومین رکود بزرگ را درطول 120
سال گذشته تجربه می کند و دانشمندان اقتصادي معتقدند که در تمام سناریوهاي اقتصادي  مصرف زغال سنگ  و نفت کاهش می

یابد و مصرف انرژي هاي تجدید پذیر افزایش می یابد که در تاریخ اقتصاد مدرن جهان بی سابقه است 

 (LNG) وي تهدیدات پیش روي صنعت نفت و گاز کشوز را شامل مواردي چون رشد تولید و صادرات نفت خام و گاز طبیعی
ایالات متحده به بازارهاي مختلف، رشد تولید گاز روسیه و افزایش صادرات به حوزه آسیاپاسفیک و خاورمیانه،
تقویت جایگاه ترکیه به عنوان کریدور انرژي منطقه وکاهش قدرت چانه زنی براي ادامه صادرات گاز ایران به این کشور،
رشد تولید گاز عراق و کاهش قدرت چانه زنی براي ادامه صادرات گاز ایران به این کشور، رشد تولید گاز و افزایش صادرات
محصولات پتروشیمی عربستان برشمرد که در مقابل آن فرصتهایی چون: رشد قابل توجه تقاضاي نفت و گاز چین، هند و
CNG و LNG اقتصادهاي شرق آسیا، حفظ و ارتقا جایگاه گاز در بازار جهانی انرژي، امکان صادرات گاز طبیعی به هند به صورت
از جنوب کشور، امکان صادرات گاز طبیعی به پاکستان و در ادامه به چین از طریق خط لوله، افزایش ظرفیت خدمت رسانی به کشتی
هاي عبوري (بانکرینگ) در دریاي عمان و خلیج فارس وجود دارد که باید براي آن برنامه ریزي هاي کوتاه مدت، میان مدت و بلند

مدت کرد. 

با رفع تحریم ها می توانیم به تولید 2.5 میلیون بشکه نفت در روز دست یابیم 

در ادامه رامین فروزنده بحران ایجاد شده در صنعت نفت و گاز کشور را بحرانی موقت و گذرا عنوان کرد که با رفع تحریم ها دوباره با
شکوفایی مواجه خواهد شد، اما کرونا بر میزان عرضه و تقاضا در جهان تأثیر گذاشته که به صورت خوش بینانه تا سال 2021 به

شرایط سال 2019 نزدیک نخواهیم شد. 

وي  بیش از نیمی از مصرف نفت کشورها را در حوزه هاي حمل و نقل و صنعت هواپیمایی دانست که با شیوع کرونا و بحران ایجاد
شده کاهش یافته و دنیا نمی تواند تا پایان بحران به تقاضایی بیش از 30 میلیون بشکه در روز جوابگو باشد که 10 تا  12 میلیون آن

متعقل به نفت شیل آمریکا است و باید از آن چشم پوشید. 

مدیر استراتژي و توسعه شرکت انرژي دانا ورود دوباره ایران به صنعت نفت و گاز را مسئله اي حیاتی براي متقاضیان صنعت نفت و
گاز دانست که باعث تغییر معادلات در سطح عرضه و تقاضا خواهد شد و اضافه داشت: ایران می تواند در یک دوره 6 ماهه تا 1 ساله

به تولید 2/5 میلیون بشکه در روز دست یابد که البته این مقدار می تواند با گذر زمان افزایش یابد. 
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فروزنده در نگاهی واقع بینانه درآمد صادرات نفت را بین 40 تا 50 دلار براي هر بشکه عنوان کرد و افزود: در نگاهی خوشبینامه این
مبلغ به70 دلار خواهد رسید و کشورهاي صادرکننده نفت باید بر روي این مبلغ برنامه ریزي کنند. 

براي شکوفایی صنعت نفت باید تحریم ها خاتمه یابد 

نرسی قربان سخنران پایانی این نشست از اثرات چشم انداز نفت و گاز بر سیاستگذاري در ایران سخن به میان آورد و اشاره داشت:
همواره این سوال در ذهن مردم وجود داشته است که نفت را زیر زمین براي نسل هاي بعدي بگذاریم یا قبل از گذشت از دوران

نفت از آن استفاده کنیم؟ 

وي در جواب این پرسش اینگونه عنوان کرد که حتی اگر تا 30 سال دیگر تقاضا براي نفت ایران باشد و 4 میلیون بشکه در روز تولید
کنیم، حدود 40 میلیارد بشکه می شود و حدود70  درصد ذخایر نفت ما زیر زمین می ماند، پس باید براي استفاد بیشتر از این نعمت

خدادادي برنامه ریزي و شرایط را براي استخراج و فروش آن جهت آبادانی و شکوفایی کشور فراهم کرد. 

دبیر کمیسیون محیط زیست و انرژي اتاق بازرگانی بین المللی از مهم ترین امتیازات ایران در صنعت نفت و گاز را
وجود نیروي کار جوان و تحصیل کرده و منابع طبیعی بسیار غنی و موقعیت جغرافیائی ممتاز براي تعامل با همسایگان و جهان
دانست که این امتیازات 2 اولویت اصلی را پیش روي ما قرار می دهد: 1- جذب سرمایه براي توسعه و بهره برداري بهینه از حوزه هاي

قدیمی نفت 2- توسعه صنعت گاز ایران که بیشترین ذخایر گازي پس از روسیه را دارد و تقاضا براي آن تا چند دهه دیگر. 

وي در پایان از اقداماتی که می تواند ایران را در آینده به یکی از مهمترین عرصه کنندگان انرژي در جهان تبدیل و اقتصاد آن را
از رکود تورمی فعلی نجات دهد؛ سخن به میان آورد و افزود: اقداماتی چون: حل مسائل سیاسی به نحوي که همه تحریم هاي موجود
خاتمه یابد و تعامل اقتصادي با جهان شکل گیرد، تقویت بخش خصوصی و اجازه دادن سرمایه گذاري در همه
بخش هاي انرژي کشور با همکاري شرکتهاي بین المللی انرژي، تدوین یک فرمول جامع براي قیمت درازمدت گاز طبیعی

که سرمایه گذاري در صنایع گاز را جذاب نماید و ایجاد سازمان رگولاتوري مستقل براي انرژي در کشور راهگشا خواهد بود. 

در انتهاي این نشست، سئوالاتی پیرامون صنعت نفت و گاز کشور، آینده پیش رو و چگونگی برون رفت از مشکلات مطرح و بحث و
تبادل نظر علمی درباره آنها انجام شد. 

انتهاي پیام/ب
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چرخش فلسفه اسلامی از امور انتزاعی به حیثیت انسانی / تا مقهور فلاسفه

غربیم درجا می زنیم

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  164  |  تاریخ: 1399/08/28

عضو هیئت علمی دانشگاه علامه طباطبایی با بیان اینکه فلسفه اسلامی در دوره جدید، در یک گسست معرفتی بنیادین از
صرف امور انتزاعی به حیث انسانی و اخلاقی توجه یافت، اظهار کرد: با وجود این چرخش مهم فلسفه اسلامی در دوره اخیر،

همچنان مقهور فلاسفه غرب هستیم و تصور ناکارآمدي از فلسفه اسلامی داریم. تا زمانی ...

عضو هیئت علمی دانشگاه علامه طباطبایی با بیان اینکه فلسفه اسلامی در دوره جدید، در یک گسست معرفتی بنیادین از صرف
امور انتزاعی به حیث انسانی و اخلاقی توجه یافت، اظهار کرد: با وجود این چرخش مهم فلسفه اسلامی در دوره اخیر، همچنان مقهور
فلاسفه غرب هستیم و تصور ناکارآمدي از فلسفه اسلامی داریم. تا زمانی که مقهور غرب هستیم و میراث خودمان را نمی خوانیم، نمی

توانیم راه به جایی ببریم. 

سومین پنج شنبه از ماه نوامبر هر سال از سوي سازمان یونسکو
روز جهانی فلسفه دانسته شده و مجال مناسبی است تا در
روزهاي میانی پاییز و سرماي ایام کرونازده شعله یک بحث
فلسفی را بیفروزیم. البته مراد از این بحث فلسفی، طرح مباحث
تخصصی کهن این حوزه نظیر وجود و موجود و نقد نظریات در
این زمینه نیست، بلکه سخن از نقشه کلی و وضعیت فلسفه در
کشور و ظرفیت هایی است که این میراث سترگ اسلامی ایرانی
براي امروز جامعه دارد. ایران خاستگاه فلاسفه بزرگی چون ابن

سینا، فارابی و ملاصدرا بوده و همواره اندیشمندان و حکیمان بزرگی در شرح و بسط ظرفیت هاي فلسفه اسلامی کوشیده اند. 

پرسشی که اکنون در ذهن بسیاري مطرح می شود، درباره نقش و کارآمدي فلسفه اسلامی است؛ زیرا بسیاري از ظرفیت هاي آن به
ظاهر انتزاعی و غیرعینی هستند و در نگاه اول، چنین به ذهن متبادر می شود که فلسفه اسلامی در ساحت انتزاعات و معنویات انسان
و نهایتاً ابعاد اخروي او مطرح می شود، اما در سوي دیگر فلاسفه غربی هستند که به باور برخی اندیشمندان، توانسته اند مدرنیته را
پایه گذاري کنند و به مبانی فلسفه خود عینیت خارجی دهند. اگرچه نقد و بررسی این مسئله مجالی مستوفی می طلبد و گروه
معارف خبرگزاري ایکنا، پیش از این در پرونده فلسفه اسلامی و چالش هاي مدرنیته به این موضوع پرداخته است. امروز بر آن شدیم
تا به مناسبت روز جهانی فلسفه، ظرفیت هاي فلسفه اسلامی در دنیاي معاصر و همچنین علل غفلت از آنها را با قاسم پورحسن ، عضو

هیئت علمی گروه فلسفه دانشگاه علامه طباطبایی، بازخوانی و به بحث بگذاریم؛ 

ایکنا ـ در ابتدا از فرصتی که براي این گفت وگو در اختیار ما قرار دادید، تشکر می کنم. می خواهیم در این گفت وگو به وضعیت
فلسفه اسلامی به ویژه در نسبت با جامعه و دنیاي معاصر بپردازیم. در ابتدا مناسب است برداشت هایی که از نسبت فلسفه در سنت

اسلامی با اقتضائات روز وجود دارد، تبیین کنید تا پس از تبیین محل بحث، به سراغ سؤالات اصلی مان برویم. 
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از نسبت فلسفه در سنت اسلامی در دوره معاصر با اقتضائات و شرایط روز سه برداشت وجود دارد؛ به عبارتی این سه فهم، کارآمدي یا
ناکارآمدي فلسفه اسلامی را در مواجهه با پرسش ها و معضلات دوره کنونی و آینده را بیان می کند. برداشت نخست اینکه، فلسفه
اسلامی یکپارچه است و این فلسفه از آغاز تاکنون حیث انتزاعی داشته و به عبارتی مشغولیاتش ذهنی بود و به ممارست فکري
اشتغال داشت و چنین نیست که در دوره اخیر فلسفه اسلامی توجهی به وضع جدید کرده باشد و یا پرسشی را پاسخ دهد، بلکه اساساً
بنیان فلسفه اسلامی بر رهیافت تفکر انتزاعی بنا شد. این دیدگاه واقع بینانه نبوده و قابل نقد است. حداقل اینکه فلسفه اسلامی در
آغاز در فارابی و ابن سینا رویکرد انضمامی دارد و توجه به مسئله جامعه، انسان و اخلاق مهم ترین بنیان تفکر فارابی و ابن سینا را

شکل می دهد. 

مکتب تهران و توجه به تغییرات فلسفه در غرب برداشت دوم این است که فلسفه اسلامی در دوره اخیر به سبب مواجهه با وضع
جدید، دگرگون شده و شاید بتوانیم بگوییم از زمانی که مکتب تهران به وجود آمد، فلسفه اسلامی متوجه اهمیت تغییرات بنیادین در
فلسفه در غرب شد و واکنش هایی را نشان داد. نمونه بارز آن نوشتن «بدایع الحکم» است که پرسش هایش به وضع و معضلات جدید
برمی گردد. این دیدگاهی است که خیلی از محققان در حوزه سنت اسلامی بر آن تأکید دارند و دلیل آنها این است که فلسفه اسلامی
در دوره جدید به گفت وگو با متفکران حوزه غرب ورود پیدا کرد، آنچنان که گفت وگوهاي علامه طباطبایی با کربن، گفت وگوهاي
علامه جعفري با فلاسفه غرب و خواندن فلسفه غرب توسط شهید مطهري را می بینیم. این دیدگاه یکی از مهم ترین دیدگاه ها است

که فلسفه اسلامی در دوره جدید به معضلات و وضعیت جهان توجه پیدا کرد و از لزوم بازگشت به اخلاق سخن به میان آورد. 

فهم سوم که شاید کمتر مورد توجه قرار گرفته این است که اساساً فلسفه، چه در حوزه اسلامی و چه در غرب، به نحوي افراطی از
ساحت انضمامیِ اخلاقی و انسانی فاصله می گیرد و به سوي تفکر عقلانی و ذهنی در حرکت است. به عبارتی، مهم ترین دلیل
ناکامیابی فلاسفه در گذشته و اکنون این بود که نتوانستند به اخلاق و به مناسبات انسانی، همانند بنیان هاي عقل و ذهن توجه کنند؛
مثال بارز آن، نقدي است که «لویناس» بر «هایدگر» دارد که بسیار مهم است و ایشان عنوان می کند که فیلسوفی مانند «هایدگر»
که انتظار می رفت در پرتو فلسفه به اخلاق و به حیث انسانی توجه کند، از آن غفلت ورزیده و این مهم ترین نقیصه تفکر «هایدگر»

است. 

ایکنا ـ به سه متفکر یعنی علامه طباطبایی، علامه جعفري و شهید مطهري اشاره کردید. کمی در مورد نقشی که آنها در این زمینه
ایفا کردند، توضیح دهید. 

در حوزه فلسفه اسلامی، شاید علامه طباطبایی، علامه جعفري و شهید مطهري استثنا باشند. به عبارتی قابل توجه است که در رأس
این مثلث علامه طباطبایی قرار دارد. ایشان بیش از آنکه به فربگی عقل توجه کند که می کند، به نیازهاي بنیادین اخلاقی و انسانی
توجه دارد و محور تأملات علامه طباطبایی حتی در اعتباریات، انسان است. معتقد هستم که این اهتمام و توجه، پاي در سنت فلاسفه
اسلامی مانند فارابی و ابن سینا دارد. تفاوت اساسی فلسفه ابن سینا با یونان این است که ابن سینا قلب فلسفه اش را انسان شکل می
دهد. به عبارت دیگر، فلسفه اسلامی در دوره جدید با منشأ تفکر علامه طباطبایی یک فلسفه انسان گرا است، البته که مرادم

اومانیستی نیست، گرچه با آن نسبتی دارد، اما مراد اصلی انسان به معناي جامع است. 

گفت وگوي علامه طباطبایی با کربن علامه طباطبایی و علامه جعفري به مسئله اجتماع، اخلاق و درد و رنج بشر بیشتر توجه کرده
اند و این نگاه نمی تواند با نسبتی که هر دو متفکر با دنیاي کنونی و با وضع جدید داشتند، بی مناسبت باشد. علامه طباطبایی بی
دلیل به گفت وگوي با «هانري کربن» روي نمی آورد. کربن در شانزده مهر 1338 گزارشی به علامه در باب وضع فکري در اروپا می
دهد و علامه هم به گزارش گوش فرامی دهد، اما در پاسخ روي مسئله انسان و وضع کنونی انسان توجه می کند و متمرکز می شود. 
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ایکنا ـ آیا این توجه به اخلاق و انسان که توجه علامه طباطبایی مورد تأکید قرار گرفت، ادامه یافت؟ 

تلقی بنده این است که در بازخوانی و فهم فلسفه اسلامی در دوره جدید، توجه بنیادینی به وجه انسانی تر و اخلاقی تر فلسفه اسلامی
نکردیم و یا حداقل اینکه، توجه ما اندك بوده است؛ یعنی هنوز هم در درون مفاهیم ذهنی به نحو محض فلسفه را می خوانیم، البته
نه اینکه آنها مهم نباشند، اما نکته مهم در بحث من این است که اگر دیدگاه «لویناس» را درست بدانیم که مهم ترین فلاسفه مغرب
زمین مانند «هایدگر» از حیث انسان و اخلاق غفلت داشتند، در علامه طباطبایی و علامه جعفري، توجه بنیادینی به اخلاق و انسان را
می بینیم، اما از این حیثیت اخلاقی و انسانی فلسفه اسلامی غفلت کردیم و الآن هم داریم در دانشگاه ها و مراکز علمی از علامه
طباطبایی حرف می زنیم، اما عمدتاً مباحث ذهنی را در ایشان جست وجو می کنیم. علامه دستگاه هاي اخلاقی در آثار خود عرضه

می کند که فوق العاده براي بحث اخلاق امروز مهم است. 

ایکنا ـ از این دستگاه هاي اخلاقی بگویید. 

براي نمونه، نگاه علامه طباطبایی اعتدال گراست. در سمینار بزرگداشت علامه جعفري نیز این دیدگاه را توضیح دادم که چطور براي
فلاسفه اسلامی دوره جدید، مسئله اعتدال گرایی در عقل و یا اخلاق مسئله مهمی است. به این دلیل که اخلاق هم می تواند
فاشیستی، سودگرایانه محض و یا مهارگسیخته باشد. پس اولین مسئله اي که بیان می کنم این است که یک توجه و التفات اساسی را
در فلاسفه فلسفه اسلامی دوره جدید از علامه به بعد داریم که عمر کوتاهی دارد و آن عبارت از حیث انسانی تر و اخلاقی تر فلسفه
است. به عبارت دقیق تر، فلسفه به ساحت انسانی و به درد و رنج بشر توجه کرد و نسبت به آینده او دغدغه نشان داد؛ یعنی فلسفه

نیامده بگوید که این ها مربوط به حوزه جامعه شناساسی است. 

تعریف نظام قدرت ذیل نظام دانایی دیدگاه بنیادین علامه طباطبایی در اعتباریات هم دلالت بر همین معنا دارد. علامه اعتباریات را
صرفاً یک بحث فلسفی مطرح نکرد، بلکه در حوزه جامعه شناسی معرفت و فلسفه اجتماعی نیز مطرح کرد؛ یعنی می خواست نشان
دهد که چطور می توانیم فهم اصیلی از جامعه و مناسبات جمعی، نسبت انسان با جامعه و بنیادهاي اخلاقی ارائه کنیم. علامه
طباطبایی، در همین توجه است که نظام قدرت را ذیل نظام دانایی قرار می دهد و عین این تعبیر را علامه جعفري هم در باب قدرت

و اخلاق دارد. 

علامه طباطبایی در اعتباریات، قدرت سرکشی و سلطه جویی را ذیل اخلاق قرار می دهد؛ یعنی اگر هرمی را شکل می دهد، در قاعده
هرم استقرار قدرت سیاسی است، رأس هرم اخلاق و انسانیت است. این دیدگاه سبب شد که علامه طباطبایی، علامه جعفري و شهید
مطهري دیدگاهی نوینی را در مورد فلسفه تاریخ بیان کنند. اینکه آینده بشر به کجا می رود یا در مورد انسان و علم مطرح کنند که
انسان می تواند علم را کنترل کند، یا علم انسان را به ورطه تباهی خواهد برد؟ دیدگاه ایجابی علامه نسبت به علم و دیدگاه صحیح

علامه نسبت به آینده نشان از توجه بنیادینی است که به انسان دارد. 

علامه طباطبایی وجه مثبت انگارانه را متوجه انسان طرح می کند. برخلاف دیدگاهی که در غرب وجود دارد که انسان طغیانگر است،
مسئله فطرت و وجدان در بحث از انسان از جانب علامه طباطبایی و علامه جعفري یک تغییر بنیادین است که در فلسفه اسلامی
صورت گرفته، اما به آن بی توجه هستیم و مسئله این نیست که بگویم فلسفه اسلامی امروز «بدایع الحکمی» نوشته که به پرسش
هاي غرب توجه کرده است، خیر. معتقدم که علامه طباطبایی، با نگرش جامعی که به آموزه هاي دینی دارد به کمک فلسفه توانست

دست به بازخوانی از فارابی و ابن سینا یعنی سنت عقلانی ـ اخلاقی اسلامی بزند که امروزه براي ما مهم است. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 378/463

چرا «هانري کربن» شیفته علامه می شود؟ بیان می کند، بحرانی که در غرب می بینم که نیچه بیان کرده بود آینده انسان اروپایی در
بحران است، پاسخش در علامه طباطبایی است و این بحران، بحران اخلاق و انسانیت است و معتقدم این چرخش، با علامه طباطبایی

صورت گرفته است. 

ایکنا ـ نظریات علامه طباطبایی در فضاي آکادمیک ما چه بازخوردي دارد. اساساً مباحث فلسفه اسلامی در فضاي دانشگا هی ما تا چه
میزان مطرح می شود؟ 

در دانشگاه ها، در رساله هایی که نوشته می شود، شیفتگی بی دلیلی نسبت به متفکران غربی داریم و از سنت خودمان غفلت می
کنیم. اصلاً مرادم این نیست که جریان علم را جغرافیایی ببینم، بلکه باید غرب را بخوانیم، همچنان که فارابی و ابن سینا را یونانی ها
خواندند، اما خواندند، هضم کردند و راهی جدید و لباسی نو فراهم آوردند. چرا ما نسبت به سنت خود بی اعتنا هستیم؟ این مهم ترین
دلیل است که هنوز دیدگاه هاي مهم علامه طباطبایی و علامه جعفري در ما بیگانه است. علت امر این است که همچنان درون
مقهوریت سنت فلسفی غرب قرار داریم، یعنی اگر من از «لویناس» حرف می زنم، اهتمام نمی کنم که دیدگاهی در سنت اسلامی ما
وجود دارد که همین مسئله را زودتر از او دریافته بود؛ یعنی توجه نداریم که در سنت اسلامی ما درد و رنج بشر مورد توجه قرار گرفته

و آینده فلسفه را به اهتمام بنیادین انسان گره زده است. 

این غفلت ها در ما نیست و در غرب نیز بی توجهی وجود دارد که وقتی به شرق توجه می کنند، تنها «کربن» در میان آنها
استثناست. در همه مطالعاتی که در شرق شناسی وجود دارد تنها به هندوئیسم و بودیسم توجه می کنند و مسئله آنها این است که
در این مکاتب به انسان توجه شده است و در دوران کنونی با بحران انسان و اخلاق و ارزش ها موجه هستیم، اما تفکرات بنیادین در
منظومه فکري علامه طباطبایی و علامه جعفري است که ما را دعوت می کند به اینکه اساس فلسفه و تفکر عقلی، التفات به انسان و
اخلاق است. حال چرا به این بی توجه هستیم؟ هنوز در ذیل مقهوریت اندیشه هاي مغرب زمین قرار داریم. خواندن اندیشه ها با

مقهوریت تفاوت دارد. 

سنجه اخلاقی و انسانی علامه براي ادیان نکته دوم اینکه، التفاتی پیدا نکرد ه ایم. ایزوتسو می گوید که همه ما در حال غربی شدن
هستیم، اما التفات نداریم و زمانی که التفات پیدا کنیم، ممکن است با آن مقابله کنیم؛ لذا واجد آن گاهی نشدیم که دریابیم دیدگاه
علامه طباطبایی یک دیدگاه انسان گرایانه است و می خواهد فهم اصیلی از انسان آینده و انسان اکنون بدهد؛ لذا باید التفات داشته

باشیم که براي خروج از بحران انسان نیازمند راه حلی هستیم. 

این مسئله مهمی است و هر متفکري مانند «نیچه» و «هایدگر» از آینده انسان اروپایی حرف می زنند و این یعنی به انسان اروپایی
می پردازند، اما در طرح علامه طباطبایی، انسان بماهو انسان و اخلاق بماهو اخلاق مورد توجه است و این طور نیست که علامه بگوید
اخلاق مبتنی به آموزه هاي اسلامی درست است، خیر. لذا سنجه علامه براي ادیان، اخلاقی بودن و انسان بودن است. بنابراین ما به

این نکات التفات نیافتیم. 

ایکنا ـ یکی از مسائل مهم نیز بازخوانی میراث فلسفی خودمان است. در این زمینه چقدر توفیق داشته ایم؟ 

اتفاقاً یکی از دلایلی که ما از توجهات علامه طباطبایی به اخلاق و انسان غفلت ورزیدیم همین است که اصلاً میراث خود را نمی
خوانیم. در این دو، سه کتابی که در باب فارابی نوشتم و الآن نیز نظام معرفت شناسی فارابی در حال چاپ دارم، بیان کرد ه ام که چه
نسبتی با این میراث داریم و تا زمانی که آن را نخوانیم، نمی توانیم راهی پیدا کنیم. میراث، گذشته نیست، بلکه میراث در اکنون ما
نیز وجود دارد و نمی شود گفت که میراث امر سپري شده است. میراث وجه ناظر بودن دارد، چون هستی شناسانه است. بزرگترین
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غفلت ما این است که توجهی به میراث نداریم. 

«الجابري» در سخنرانی که 50 سال قبل در سالگرد تولد فارابی و در بغداد دارد، می گوید که فارابی به چه در ما می خورد و چه
نیازي به فارابی داریم؟ اساساً چه معضلی از ما را حل می کند؟ می گوید معضلی که او با آن مواجه بود، ما نیز با آن مواجه هستیم؛
یعنی او با بی اخلاقی و عدم توجه به ارزش انسان و عقل مواجه بود، ما نیز با اینها مواجهیم و پاسخ هاي او نیز براي ما قابل استفاده

است. این ایجابی ترین گزاره اي است که «الجابري» به رغم نقدهایی که به فارابی دارد، مطرح می کند. 

فهم صحیحی از میراث فلسفه اسلامی نداریم ما هنوز نتوانسته ایم فهم صحیحی از میراث و سنت فلسفه اسلامی پیدا کنیم. غلبه نگاه
متفکران غرب بر ما سبب شد که ما آن چنان فلسفه اسلامی و متفکران اسلامی را تقلیل می دهیم که دانشجویان و استادان به مثابه
تاریخ به آن نگاه می کنند و فقط تعداد کمی از استادان هستند که توجه بنیادینی به این میراث دارند. تا زمانی که از مقهوریت بیرون
نیاییم، نمی توانم التفات یابیم و تا زمانی که نتوانیم میراث خود را به درستی بخوانیم، نمی توانیم راهی پیدا کنیم تا فلسفه اسلامی به
بحران ها جواب دهد. متفکران غرب همچنان بازمی گردند و به بازخوانی افلاطون و ارسطو می پردازند و این مهم است، چون با این

کار می توانند بنیادها و شالوده هایی را از این میراث بخوانند و عرضه کنند که می تواند با ما نسبت پیدا کند. 

ایکنا ـ کلام پایانی شما را می شنویم. 

فلسفه اسلامی در دوره جدید، در یک گسست معرفتی بنیادین از صرف امور انتزاعی به حیث انسانی و اخلاقی توجه یافت و این مهم
ترین چرخشی است که در دوره اخیر در فلسفه اسلامی به وجود آمده است، اما تصور ما همان کارآمد نبودن فلسفه اسلامی است،
چون با این میراث نسبتی نداریم، اما اگر بتوانیم فهم جدیدي از فلسفه اسلامی داشته باشیم، می توانیم عبارت فلسفه اسلامی دوره
جدید را به کار ببریم، همین طور می توانیم بگوییم با بنیادهاي عقلانی این فلسفه راهی براي بحران هاي جامعه بشري پیدا کنیم و

می توانیم با توجه عقلی این بحران ها را مورد بررسی قرار دهیم. 

گفت وگو از مرتضی اوحدي 

انتهاي پیام
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کارها در زمینه مقابله با کرونا روحیه بخش و امیدافزا شود

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  165  |  تاریخ: 1399/08/28

مدیرکل تبلیغات اسلامی سمنان با بیان اینکه کارها در زمینه مقابله با کرونا باید روحیه بخش و امیدافزا باشد، گفت: همدلی
اگر به خدمت رسانی منتهی نشود اشتراك و تفاهمی وجود نخواهد داشت و در نتیجه اثري را مشاهده نخواهیم کرد و البته

حفظ و تقویت همبستگی ملی و استانی و شهرستانی را باید مد نظر قرار داد.

مدیرکل تبلیغات اسلامی سمنان با بیان اینکه کارها در زمینه مقابله با کرونا باید روحیه بخش و امیدافزا باشد، گفت: همدلی اگر
به خدمت رسانی منتهی نشود اشتراك و تفاهمی وجود نخواهد داشت و در نتیجه اثري را مشاهده نخواهیم کرد و البته حفظ و تقویت

همبستگی ملی و استانی و شهرستانی را باید مد نظر قرار داد. 

به گزارش ایکنا از سمنان، به نقل از روابط عمومی اداره کل
تبیلغات اسلامی استان، حجت الاسلام علی شکري، مدیرکل
تبلیغات اسلامی سمنان، 28 آبان ماه در نشست جلسه راهبردي
عملیات جبهه فرهنگی اجتماعی انقلاب اسلامی ستاد عملیات
حاج قاسم سلیمانی در راستاي قرارگاه مردمی مقابله با کروناي
استان سمنان که به صورت ویدئوکنفرانس و به میزبانی اداره
تبلیغات اسلامی شاهرود برگزار شد، با اشاره به اینکه همدلی و
مواسات جز با حضور بخش هاي مردمی و استفاده از ظرفیت

جوانان شکل نمی گیرد، گفت: بسیج مردم از بعُد سیاسی، کمک رسانی، خدمت رسانی، درمانی و بهداشتی و... در زمینه کرونا حائز
اهمیت است و بار اصلی انجام این وظیفه بر دوش جبهه فرهنگی اجتماعی انقلاب اسلامی و ستاد عملیات قاسم سلیمانی استان است.

وي ادامه داد: باید احساس معنویت و امید در جامعه تقویت شود تا شاهد اشاعه تسکین و آرامش باشیم و لذا قرارگاه هاي مردمی
مواسات و کمک هاي مقابله با کرونا باید به زمینه معنوي و فرهنگی نیز توجه داشته باشند که در این راستا معنویت یکی از ضرورت

هاي دینی و عاطفی است که راه آن تأکید بر دعا، استغاثه، مناجات و استغفار است. 

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان سمنان با بیان اینکه کارها در زمینه مقابله با کرونا باید روحیه بخش و امیدافزا باشد تا به مردم انگیزه
بدهد، متذکر شد: همدلی اگر به خدمت رسانی منتهی نشود اشتراك و تفاهمی وجود نخواهد داشت و در نتیجه اثري را مشاهده

نخواهیم کرد و البته حفظ و تقویت همبستگی ملی و استانی و شهرستانی را باید مد نظر قرار داد. 

شکري با بیان اینکه عملیات مقابله با کرونا، مواسات و همبستگی مردمی داراي محورهایی است که هر کدام باید توسط یک نهاد
فرماندهی شود، افزود: دستگاه هاي زیر مجموعه قرارگاه ستاد مردمی مقابله با کرونا در شهرهاي استان به نام هاي مختلفی موسوم
است و در سازمان تبلیغات اسلامی آن را به یاد شهید سلیمانی نامگذاري کرده اند. لذا می بایست به این فهم دست یافت که شرایط و

ستاد چه مسئولیتی از آنها می طلبد تا بتوانند در رابطه با انجام آن برنامه ریزي کنند. 
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وي با بیان اینکه جریان دعا و استغفار در بستر ملی و استانی یکی از محورهایی است که باید در زمینه ستاد مقابله با کرونا به آن
تأکید کرد، گفت: در این راستا روحانیون و مجموعه هاي تبلیغی مانند هیئت هاي مذهبی نقشی بسزا دارند تا مردم را دعوت به این
امر مهم کنند، همچنین مجري سیاست هاي مصوب ملی و استانی در این حوزه باشند که ترویج و راه اندازي پویش هاي دعا و

استغفار و تلاوت قرآن و... در زمره اقداماتی است که می توان در شاهرود و استان سمنان انجام داد. 

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان سمنان با اشاره به اینکه آموزش همگانی و اطلاع رسانی دیگر جریانی است که در ستاد مقابله با کرونا
باید براي آن برنامه داشت، اظهار کرد: جریان همدلی و مواسات، تقدیر و تکریم مدافعان سلامت در بسترهاي اقدامات استانی و
شهرستانی و همچنین پویش براي حاج قاسم سلیمانی باز هم در بستر اقدامات ملی، استانی و شهرستانی از دیگر برنامه هایی است که

در ستاد مقابله با کرونا باید به آن توجه داشت. 

شکري توجه به اشتغال را دیگر برنامه و محور کار در حوزه ستاد مقابله با کرونا دانست و گفت: کسانی که کارهاي روزمره اي داشتند
و از بابت کرونا و تعطیلی ها آسیب دیده اند، می بایست اقدامات مرتبط با تأمین معاش آنان را مد نظر قرار داد که این امر نیز باید در

کنار مسائلی مانند آمادگی زیرساخت هاي اشتغال زایی توسط دستگاه هاي مذکور به خصوص بسیج سازندگی صورت گیرد. 

وي یادآور شد: جریان روایت جهاد دیگر موضوعی است که در ستاد مقابله با کرونا با آن روبرو هستیم و باید براي اجراي آن برنامه
ریزي بهتري شود که بر این اساس حوزه هنري، استفاده از هنرمندان، نویسندگان، شعرا، فعالان فرهنگی در سایه فراخوان هاي ملی،
تشکیل گروه هاي رسانه اي و هنرمندان در ذیل این اقدام تعریف شده که باید در ستاد مقابله با کرونا به آن نیز توجه داشت از سوي

دیگر باید گفت مطالبه گري نیز در راستاي اقدامات لازم براي کاهش کرونا از دیگر برنامه هاي ستاد مقابله با این بیماري است. 

یادآور می شود، قرارگاه عملیاتی حاج قاسم سلیمانی از ابتداي شیوع کرونا تاکنون در مراحل مختلف اقدامات لازم را در راستاي
توانمندسازي گروه هاي آسیب دیده، ضدعفونی کردن معابر، تغسیل اموات و... انجام داده است. 

انتهاي پیام
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فیلم|کارآفرینی با 3 میلیون وام مددجویی

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  166  |  تاریخ: 1399/08/28

.
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مدرن سازي سیستم آموزش عالی در چین

منبع: شعار سالشماره خبر:  167  |  تاریخ: 1399/08/28

شعار سال : ندا اظهري؛ همه این موفقیت ها نتیجه برنامه ریزي هاي دقیقی است که طی سال هاي اخیر در چین انجام شده
است. چین به تازگی طی برنامه اي 5 ساله در نظر دارد با تقویت بخش پژوهش و فناوري، سیستم آموزش عالی خود را مدرن

و بازسازي کند. تعیین خط مشی کشور چینی ها دوره هاي مختلف پنج ساله اي را براي ...

شعار سال : ندا اظهري؛ همه این موفقیت ها نتیجه برنامه ریزي هاي دقیقی است که طی سال هاي اخیر در چین انجام شده
است. چین به تازگی طی برنامه اي 5 ساله در نظر دارد با تقویت بخش پژوهش و فناوري، سیستم آموزش عالی خود را مدرن و

بازسازي کند. 

تعیین خط مشی کشور 

چینی ها دوره هاي مختلف پنج ساله اي را براي ایجاد تغییرات اساسی در بخش هاي مختلف کشور اجرایی می کنند و این
چهاردهمین دوره پنج ساله اي است که دولت در جلسه عمومی حزب کمونیست مقرر کرده و انتظار می رود بخش سیستم آموزش
عالی این کشور طی این برنامه، تحولات قابل توجهی را در راستاي مدرن سازي پشت سر بگذارند. این سیاست که مسیر حرکت کشور
را بعد از دوران کرونا و طی سال هاي 2021 تا 2025 رقم می زند، با سرمایه گذاري هرچه بیشتر در حوزه هاي علمی، فناوري،
نوآوري و تقویت بیشتر روابط پژوهش و صنعت فراهم خواهد شد. از دیگر اهداف این برنامه پنج ساله می توان به مقابله و رویارویی با

مشکلات و چالش هاي جهانی ازقبیل تغییرات آب وهوایی اشاره کرد. 

در خصوص مفهوم اصلی اي که در پس زمینه این برنامه پنج ساله نهفته است، می توان به مواردي، چون ساخت موسسه هاي داخلی
در عین حفظ ارتباطات بین المللی، ایجاد انعطاف پذیري در پکن براي بررسی وضعیت آینده کشور پس از اتمام همه گیري کرونا در
میان تنش هاي خارجی و نیز افزایش عفونت هاي کووید خارج از کشور اشاره کرد. متخصصان و کارشناسان امر عنوان کرده اند این
برنامه، فرصت بسیار خوبی را براي انعطاف پذیري بیشتر، مدرن سازي و ایجاد سبک هاي مدیریتی نوآورانه بخش آموزش عالی چین
فراهم می کند. رئیس اجرایی دانشگاه شیان جیاوتونگ- ریورپول که دانشگاهی بین المللی براي تقویت روابط بین دو دانشگاه چینی و
انگلیسی است، می گوید: «این برنامه پنج ساله بیانگر آن است که چین درحال حاضر از دو مکانیسم براي حکومت استفاده می کند:
یکی حکومت آمرانه که از بالا به پایین است و حکومت دیگر که بیشتر برمبناي بازار است.» به عقیده او، این برنامه پنج ساله، فرصتی
را پیش روي آموزش عالی این کشور قرار داده تا بتواند مکانیسم ها را تغییر داده و سیستم هاي حکومتی را اصلاح کند. درواقع،
اجراي چنین برنامه اي براي توسعه درازمدت و میان مدت حیاتی است و به شدت بخش آموزش عالی را تحت تاثیر قرار می دهد و
نقش بسیار مهمی را ایفا می کند. انتظار می رود با توجه به برنامه پنج ساله اي که دولت چین در نظر گرفته، بودجه آموزش عالی نیز
با رشد قابل توجهی روبه رو شود تا بخش تحقیق و توسعه دانشگاه ها رشد بهتري داشته باشند، اما مساله اي که در این میان
حائزاهمیت است، استفاده معقول و درست از منابع اضافه اي است که به بخش آموزش عالی تعلق می گیرد تا درست در راستاي

اهداف این برنامه حرکت کند. 

زمانی طلایی براي تغییر 
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به گفته این رئیس اجرایی، دولت چین براساس همین برنامه، در نظر دارد تحقیقاتی مبتنی بر صنعت و طبق تقاضاي جامعه دنبال
کند تا بتواند نهایت رشد و شکوفایی را در این بخش ایجاد کند. اما با وجود این، براي توسعه بیشتر و درازمدت، تحقیقات پایه
همچنان موردنیاز هستند و نمی توان آن ها را کنار گذاشت. همچنین آموزش عالی باید در این مسیر تا جایی که می تواند علاقه و
کنجکاوي استادان و دانشجویان را تقویت کنند تا با دولت در این مسیر همراه شوند. او در ادامه به این نکته اشاره می کند که همه
گیري کووید-19 اصلاحات را در آموزش عالی سرعت داده است که در این میان، تغییر سیستم آموزشی دانشگاه ها از کلاس هاي
درس حضوري به کلاس هاي آنلاین را می توان یکی از جدي ترین تغییرات نظام آموزشی با شیوع کرونا دانست. اما وقتی حرف از
یک برنامه پنج ساله می شود، به طورقطع، زمانی طلایی در اختیار بخش آموزش عالی چین گرفته تا بتواند خود را بازسازي کرده و

عیب و نقص هایش را رفع کند. 

یانگ روي، دانشیار و عضو هیات علمی دانشگاه هنگ کنگ معتقد است این برنامه پنج ساله با توجه به شرایط محیط زیستی خارجی،
در بهترین زمان ممکن مطرح شده است و نشان می دهد چین متوجه شده است که باید به خودش وابستگی داشته باشد تا بتواند از

عهده مشکلات پیش رو بربیاید. او کاملا موافقت خود را با این زمان که به اصلاح آموزش عالی اختصاص داده شده، اعلام می کند. 

به گفته او، دیر یا زود، آموزش عالی چین باید از وضعیت فعلی خود که با رشد کم همراه است، به توسعه اي واقعی و باکیفیت بالا
برسد. بسیاري از مشکلات که پیش روي آموزش عالی قرار می گیرد، به دنبال توسعه سریع ایجاد می شود که معمولا پیامد سبک

مدیریتی از بالا به پایین است. 

یکی از پروفسور هاي موسسه آموزش و متخصص آموزش آنلاین دانشگاه تسینگوآ نیز معتقد است این تغییرات از پیش از برنامه پنج
ساله آغاز شده است. او در ادامه می گوید: «چین از سال ها پیش به عنوان بزرگ ترین سیستم آموزش عالی در دنیا شناخته می شد
و در بسیاري از برنامه هاي تقویت کننده آموزش عالی و جهانی سازي شرکت می کرد. البته دولت چین در سال جاري اصلاحاتی در
زمینه هاي مدیریتی و اخلاقی ارائه داده و این درحالی است که دانشگاه ها به سرعت گزینه هاي تدریس آنلاین را در دستورکار خود
قرار داده اند که این می تواند با توجه به تداوم همه گیري کرونا، تا مدت هاي طولانی تر و نیز مقطع دکتري ادامه داشته باشد.» این
استاد دانشگاه تاکید می کند که چنین اصلاحاتی تاثیري اساسی روي آموزش عالی جهان به جا می گذارد. او می گوید: «در 15 سال
گذشته ادعا کرده ایم یک دانشگاه از نوع ایده آل وجود دارد، اما اگر واقعیت را بخواهید، چنین چیزي صحت ندارد. طبق استراتژي 35
ساله چین در سال هاي اخیر، نه تن ها در دانشگاه ها بلکه در نقشی که این مراکز آموزشی در ایجاد اجتماعات و شهر هاي پایدار ایفا

می کنند، نیز شاهد رشد و تنوع قابل توجه خواهیم بود.» 

شکوفایی چین در سال 2025 

یکی از همکاران برجسته در موسسه جهانی آسیا در دانشگاه هنگ کنگ که مدت ها هم در دانشگاه تسینگوآ مشغول تدریس بود، می
گوید: «اگر برنامه پنج ساله چین با کیفیت بالایی دنبال شود، به زودي شاهد بهبود خوبی در کیفیت تحقیقات دانشگاهی این کشور
خواهیم بود که ماحصل آن هم پیشرفت و توسعه در بخش هاي فناوري و نیز کمک به بهبود وضعیت اشتغال و نیروي کار مدیریتی و
از طرفی، بهبود خلاقیت در تولیدات، طراحی، بازاریابی و توزیع خواهد بود. هزینه هاي صرف شده در بخش تحقیق و توسعه در چین
طی چند سال اخیر حدود 11 درصد رشد داشته، این درحالی است که تحقیق و توسعه در موسسه هاي آموزش عالی این کشور در
سال 2019 با رشد 23 درصدي روبه رو بوده اند. تمام کارشناسان و متخصصان امر که به نوعی در جریان برنامه پنج ساله چین
هستند، بر این باورند که در صورت تداوم این برنامه، روند رو به رشد هزینه هایی که در بخش تحقیق و توسعه چین می شود روزبه
روز افزایش خواهد داشت و باید منتظر باشیم که چین حداقل طی پنج سال آینده دوران رو به رشد و شکوفایی را پشت سر بگذارد. به
عبارتی، وزیر امور خارجه چین معتقد است دولت چین با این برنامه پنج ساله قرار است با تزریق انگیزه قوي تر و گامی بزرگ تر،
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بهبود اقتصاد جهانی و توسعه بلندمدت را ایجاد کند.» 

نگاه مثبت رهبران جهان 

ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه در مجمع فراخوان سرمایه گذاري روسیه که به تازگی برگزار شده درباره چین و برنامه پنج ساله
اش اظهار داشت: «چین هنوز هم به عنوان موتور اقتصاد جهانی در دنیا شناخته می شود و حتی سران اتاق هاي بازرگانی خارجی در
چین که از ملیت هاي مختلفی هستند براین باورند که رشد اقتصادي چین برخلاف تصور بسیاري از دولت ها، به تقویت بهبود اقتصاد
جهان کمک کرده و از طرفی، اعتماد جهانی به تجارت در بازار چین را افزایش داده است.» حتی سخنگوي وزارت امور خارجه چین
نیز در جلسه اي مطبوعاتی نسبت به نگاه مثبت بسیاري از رهبران خارجی و مدیران موسسات مالی بین المللی و شرکت هاي
چندملیتی به رشد اقتصادي چین ابراز امیدواري کرد. این کشور با برنامه اي که پیش رو دارد، به زودي به مفهوم تازه اي از توسعه
نوآورانه، توسعه سبز و فراگیر دست می یابد، توسعه اي باکیفیت را دنبال خواهد کرد و اصلاحات ساختاري عمقی و اصولی را در
دستور کار قرار خواهد داد و اصلاحات و نوآوري را در مسیري هدایت می کند که درنهایت به زندگی بهتر مردم ختم شود تا در سایه

این اصلاحات بتواند پایه اصلی روابط داخلی و بین المللی را تقویت کند و حتی تا سال 2035 به مدرن سازي سوسیالیستی برسد. 

اقتصاددانان با بررسی این برنامه پنج ساله چینی ها به این نتیجه رسیده اند که رشد اقتصادي این کشور در سایه این برنامه سالانه
حدود پنج درصد خواهد بود. از دیگر اهداف این برنامه می توان به توسعه نسبی اقتصادي تا سال 2035 اشاره کرد، به طوري که
سرانه تولید ناخالص داخلی تا این سال به 30 هزار دلار برسد که حدودا سه برابر میزان آن در سال 2020 خواهد بود. در بخش

آموزش عالی هم انتظار می رود باعث رشد 15 درصد ثبت نام هاي دانشگاهی شود. 

تقویت نوآوري و فناوري ها 

به گزارش china-briefing، در کنار تمام اهدافی که با برنامه پنج ساله چین دنبال می شود، یکی از کلیدي ترین اهداف، توسعه
بخش هاي فناوري و نوآوري و اتکا به خود در این حوزه هاست و چین تلاش می کند در این زمینه اصلاحاتی اساسی انجام دهد.
استقلال فناورانه و اتکا به خود به عنوان ستونی پشتیبان کننده در این مدل توسعه ازجمله اهداف این طرح به شمار می رود. درواقع،
چهاردهمین برنامه پنج ساله چینی ها روي تغییر روند کاري از تولید کالا هاي ارزان قیمت با فناوري پایین به تولید در سطح کالا
هاي باکیفیت و خودکفایی فناورانه متمرکز شده است، درحالی که پیش از این، چنین سیاست هایی با کم توجهی همراه بوده، پس از
جنگ تجاري میان چین و آمریکا، تاکید روي اجراي آن طی پنج سال آینده بیشتر شده است. به عنوان یکی از پیچیده ترین حوزه
هاي قابل ذکر می توان به تولید تراشه توسط چینی ها اشاره کرد که در پنج سال آینده با جدیت بیشتري دنبال خواهد شد و
محققان این کشور در نظر دارند از حداکثر ظرفیت هاي خود براي تولید این قطعه استفاده کنند. از سوي دیگر، افزایش جذب
استعداد هاي برتر، تقویت زیرساخت هاي فناوري و برقراري و ایجاد مراکز میان رشته اي و بین منطقه اي گسترده در حوزه فناوري از

دستاورد هایی است که امید می رود طی این پنج سال ثمربخش باشند. 

سرمایه گذاري در بخش تحقیق و توسعه یکی از مهم ترین اهداف برنامه پنج ساله چین است و طبق برنامه ریزي هاي صورت گرفته،
سرمایه گذاري روي هفت حوزه پیشرو در زمینه اکتشافات ازجمله هوش مصنوعی، اطلاعات کوآنتوم، مدار هاي یکپارچه، علوم زیستی
و سلامت، علوم عصبی، پرورش بیولوژیکی و فناوري هوافضا در دستور کار دولت قرار گرفته است. علاوه بر این، قرار است در بحث
مشاغل و کارآفرینی حمایت هاي بیشتري از سوي دولت صورت گیرد تا با رونق در این هفت حوزه، افراد بتوانند در زمینه هاي کاري
مشغول فعالیت شوند. براي پیشگام شدن در حوزه نوآوري و انجام پروژه هاي مهم علمی و فناوري ملی، کسب وکار ها نقش بزرگ
تري را برعهده خواهند داشت. کارآفرینان هم از سیاست استعدادیابی، آموزش و توزیع سود حاصل براي انعکاس ارزش نوآوري بهره
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مند می شوند. 

شعار سال، با اندکی تلخیص و اضافات برگرفته از روزنامه فرهیختگان، تاریخ انتشار:28آبان 1399، کد خبر:
farhikhtegandaily.com ،188366



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 387/463

برنامه هاي آموزشی و توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز براي حمایت از

شرکت هاي دانش بنیان

منبع: بازار کارشماره خبر:  168  |  تاریخ: 1399/08/28

مدیر توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز برنامه هاي آموزشی و توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز براي حمایت از
شرکت هاي دانش بنیان و فناور را تشریح کرد.

مدیر توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز برنامه هاي آموزشی و توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز براي حمایت از
شرکت هاي دانش بنیان و فناور را تشریح کرد. 

به گزارش روابط عمومی پارك علم و فناوري البرز، مهندس علیرضا شفیعی با تشریح این برنامه ها گفت: برنامه هاي حمایتی واحد
توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز به سبب انعطاف پذیري و نشات گرفته از خصیصه هاي بازار کار در یک زنجیره ارزشی به گونه

اي تعریف شده اند که یک کسب و کار را از مرحله ایده تا یک شرکت توسعه یافته دانش بنیان و فناور پوشش می دهد. 
وي با اشاره به اینکه در پارك علم و فناوري البرز باتوجه به تغییرات تکنولوژي امکان به روز شدن و تکمیل مهارت را فراهم می شود
اظهار داشت: مخاطبان واحد توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز مشتمل بر صاحبان ایده و اختراع و افراد نخبه در قالب دانش
آموزان، دانشجویان، دانش آموختگان، اعضاي هیات علمی تا صاحبان کسب و کار فناورانه و دانش بنیان می باشند که برنامه هاي
آموزشی و توانمندسازي با مشارکت و حمایت بخش هاي دولتی و توان علمی و دانشی بخش خصوصی(شرکت هاي فناور و دانش

بنیان) به آنها ارائه می گردد. 
مهندس شفیعی با اشاره به اینکه برنامه هاي توانمندسازي و آموزشی در دو سطح ملی و استانی ارائه می شود گفت: برنامه هاي واحد
توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز در سه بخش راه اندازي کسب و کار، تقویت و توسعه کسب و کار و در نهایت آشنایی با فناوري

هاي نوین دنبال و به متقاضیان این آموزش ها ارائه می گردد. 
مدیر توانمندسازي پارك علم و فناوري البرز به سلسله وبینارها مالکیت فکري در حوزه کشاورزي (جوانه) اشاره کرد و گفت: این دوره
هاي کاربردي با همکاري و حمایت صندوق نوآوري و شکوفایی ریاست جمهوري و وزارت جهاد کشاورزي و اتاق بازرگانی، صنایع،
معادن و کشاورزي ایران در حال برگزاري هستند که فرصتی مناسب براي شرکت هاي دانش بنیان، فناور و استارت آپ ها و... می
باشد تا امکان یادگیري مطالب به روز مالکیت فکري بخصوص در حوزه کشاورزي را داشته باشند ، همچنین، بوت کمپ مدیریت
فناوري و نوآوري(بعنوان کلیدي ترین نیاز شرکتهاي دانش بنیان) می باشد که با همکاري و حمایت صندوق نوآوري وشکوفایی و

انجمن مدیریت فناوري و نوآوري ایران ویژه شرکت هاي دانش بنیان برنامه ریزي گردیده است. 
شفیعی به همکاري هاي آموزشی براي آشنایی دانش آموزان و معلمان اشاره کرد و افزود: در حوزه کاري آموزش و پرورش با هدف
آشنایی و آماده سازي دانش آموزان براي ورود به کسب و کارنوین، وبینارهاي آموزشی در زمینه مالکیت فکري، ثبت اختراع و
کارآفرینی و... در دو سطح دانش آموزي و مدیران و مربیان برنامه ریزي شده است. همچنین از برنامه هاي پیش رو به مناسبت هفته
پژوهش استانی و ملی( با توجه شیوع بیماري سلسله)وبینارهاي مجازي و غیر حضوري در حوزه کسب و کار می باشد که با همکاري و
مشارکت دستگاه ها و سازمانها و ساختارهاي فناورانه استانی همچون سازمان دانشجویان جهاددانشگاهی و دانشگاه آزاد و پژوهشگاه

پلیمر و پژوهشگاه مواد و انرژي و... بصورت رایگان برنامه ریزي گردیده که برنامه زمانبندي آن اطلاع رسانی خواهد شد. 
مدیر توانمندسازي پارك علم و فناوري استان البرزتصریح کرد: پارك علم و فناوري البرز در راستاي تقویت و توسعه کسب و کارهاي
فناورانه و دانش بنیان، علاوه بر وبینارهاي آموزشی رایگان، خدمات مشاوره رایگان را نیز در زمینه هاي کسب و کار (بصورت تلفنی،
آنلاین، حضوري) برگزار می نماید که شامل کارگاه ها و دوره هاي ""حقوقی و قراردادها""، ""مالکیت فکري، ثبت اختراع و دعاوي
حقوقی و کیفري و حمایت هاي ملی و بین المللی""، ""بازاریابی و صادرات ""، ""مالیات، بیمه و قانون کارفناوري اطلاعات""،
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ISO 17025 ، 9001 ثبت شرکت، اختراع و علائم تجاري درایران و سایر کشورها""، ""الزامات، پیاده سازي و اجراي استاندارد""
ISO و...""، ""تامین مالی و سرمایه شرکت ها استفاده از مزایاي دانش بنیانی""، اخذ صلاحیت دانش بنبانی و.... است
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فعالیت صندوق کارآفرینی امید البرز در راستاي اهداف پروژه اشتغال مهارت

محور

منبع: بازار کارشماره خبر:  169  |  تاریخ: 1399/08/28

مدیرکل آموزش فنی و حرفه اي استان البرز در دیدار با مدیر جدید صندوق کارآفرینی امید استان از فعالیت هاي هدفمند
فی مابین فنی و حرفه اي و صندوق کارآفرینی امید البرز در جهت اهداف اشتغال مهارت محور خبر داد

مدیرکل آموزش فنی و حرفه اي استان البرز در دیدار با مدیر جدید صندوق کارآفرینی امید استان از فعالیت هاي هدفمند فی
مابین فنی و حرفه اي و صندوق کارآفرینی امید البرز در جهت اهداف اشتغال مهارت محور خبر داد 

به گزارش بازارکار به نقل از روابط عمومی اداره کل تعاون،کار و رفاه اجتماعی استان البرز ،در ابتداي این دیدار تقی غیاثی تبار
مدیرکل آموزش فنی وحرفه اي البرز ضمن تبریک انتصاب حکیم نیا به سمت مدیر صندوق کارآفرینی امید استان البرز گفت:
فعالیتهاي صندوق کارآفرینی امید جزء اهداف اصلی ما در پروژه اشتغال مهارت محور است که امیدواریم با حضور مدیریت جدید

صندوق در استان بتوانیم به اهداف اشتغال پایدار در البرز دست یابیم. 
غیاثی تبار در این دیدار خاطرنشان کرد: در راستاي هدفمند کردن پرداخت تسهیلات اشتغالزایی از مسیر پروژه اشتغال مهارت

آمادگی داریم با تمام توان ،تجریه و تخصص خود ، تسهیلات پرداختی را به سمت ایجاد اشتغال پایدار هدایت نماییم. 

در ادامه این دیدار، فرهاد حکیم نیا مدیر صندوق کارآفرینی امید البرز نیز با ابراز قدردانی از حضور مدیر کل و هیئت همراه در
صندوق کارآفرینی امید استان اظهار کرد: اداره کل آموزش فنی و حرفه اي و صندوق کارآفرینی استان البرز داراي اهداف مشترکی
هستند و این مهم ظرفیت بسیار مطلوبی براي ایجاد مسیر مشترك رسیدن به اهداف سیاست هاي اشتغال و کارآفرینی دولت تدبیر و

امید خواهد بود. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید البرز افزود: رسالت ما این است که به افراد داراي مهارت، تسهیلات پرداخت نماییم تا از این طریق با
اطمینان به شغل پایدار دست یابیم که در این راستا مهارت آموختگان مراکز آموزش فنی و حرفه اي استان البرز در اولویت اول

شرایط دستورالعمل هاي صندوق خواهند بود.
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اجازه ندهیم افراد خطاکار شوند و از بزهکار شدن آنها پیشگیري کنیم

منبع: میزانشماره خبر:  170  |  تاریخ: 1399/08/28

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضاییه در جمع کارآفرینان برتر کشور گفت: اجازه ندهیم افراد خطاکار شوند و
از بزهکار شدن آنها پیشگیري کنیم.

خبرگزاري میزان- محمدباقر الفت در نشست با کارآفرینان برتر کشور با اشاره به اینکه با کمک همدیگر باید با آسیب هاي
اجتماعی مقابله کنیم، گفت: با مدیریت منابع و کارآفرینی براي آسیب دیدگان اجتماعی از بزهکار شدن و بازگشت به جرم آنان

پیشگیري کنیم. 

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم قوه قضاییه افزود: با همکاري و مشارکت قوه قضاییه با نهاد هاي مردمی می توانیم یکی از
اهداف قانون اساسی را که مشارکت بخش خصوصی و دولتی است محقق کنیم و با بهره برداري از این ظرفیت، بخشی از مشکلات

اجتماعی و اقتصادي را برطرف کنیم. 

وي افزود: سمن ها به دلیل اینکه موتور پیشران آن ها درون زا است و پیش برنده حاکمیتی ندارند و با بهره مندي از سرمایه و توانایی
شخصی و عموما با انگیزه هاي معنوي پا به میدان گذاشته اند می توانند دست توانمند و پاي قدرتمندي براي حکومت باشند. 

الفت بیان کرد: اگر ما در کنار هم قرار بگیریم منافع به مردم می رسد و مزیت فوق العاده اي براي اقشار آسیب پذیري ایجاد می شود
که اگر از آن ها حمایت نکنیم می توانند براي حاکمیت و بخش خصوصی هزینه تراشی کنند. 

معاون اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم با اشاره به اینکه رییس قوه قضاییه تصمیم گرفته است نهاد هاي مردمی در 70 درصد
فعالیت ها و سیاست هاي قوه قضاییه مشارکت داده شوند، گفت: ورود سمن ها به قوه قضاییه و رسمیت دادن به آن ها در بسیاري از

کشور هاي جهان بی سابقه است. 

وي اظهار کرد: ما می خواهیم ذهن، فکر و اندیشه شما را در کنار توانایی ها و ظرفیت هایی که در قوه قضاییه وجود دارد استفاده
کنیم و انتظار داریم پیوند موفق و اثرگذاري برقرار کنیم. 

الفت با اشاره به اینکه ما نیازمند تجربه، تبحر و توانایی شما هستیم افزود: می خواهیم براي این همکاري تشکیلات درست کنیم.
همچنین به دنبال استمرار این کار هستیم و می خواهیم این همکاري با قالب مشخص، سازمان یافته و ماندگاري رو به ارتقا باشد. 

بیشتر بخوانید: لزوم استفاده از ظرفیت نهاد هاي علمی و دانشگاهی در زمینه کاهش آسیب هاي اجتماعی و جهش تولید انتهاي پیام/
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کارآفرینی موتور محرك اقتصاد کشور است

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  171  |  تاریخ: 1399/08/28

قزوین - مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قزوین با بیان اینکه کارآفرینی موتور محرك اقتصاد کشور است، گفت:
هفته جهانی کارآفرینی بزرگترین رویداد هماهنگ براي ترویج و ترفیع کارآفرینی در جهان

قزوین - مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قزوین
با بیان اینکه کارآفرینی موتور محرك اقتصاد کشور است،
گفت: هفته جهانی کارآفرینی بزرگترین رویداد هماهنگ

براي ترویج و ترفیع کارآفرینی در جهان 

به گزارش روابط عمومی اداره کل تعاون،کارورفاه اجتماعی
استان قزوین، رضا گروسی در مراسم افتتاحیه هفته جهانی
کارآفرینی استان قزوین که به صورت وبیناري با مدیران
دستگاه هاي اجرایی استان برگزار شد اظهار کرد: هفته
جهانی کارآفرینی (GEW) بزرگترین رویداد هماهنگ

براي ترویج و ترفیع کارآفرینی در جهان است که هر سال در اواخر آبان ماه برگزار می شود. 

وي تصریح کرد: در این رویداد هماهنگ، با برگزاري سمینار، همایش، دورهمی، مسابقه و… ضمن آشنایی و تشویق افراد تلاش می
شود تا نسل جدیدي از کارآفرینان به راه اندازي کسب و کار فکر کرده و کسب و کار شخصی خود را آغاز کنند. بسیاري عقیده دارند؛
این کمپین عظیم جهانی، می تواند باعث ترفیع جایگاه کارآفرینی در اذهان و افکار گردیده و مشوقی براي راه اندازي کسب و کار

توسط عموم جامعه شود. 

وي گفت: از آنجائیکه کارآفرینی به عنوان موتور محرك اقتصاد، با حل مسائل و خلق ارزش بالاتر از کسب و کارهاي موجود، اهمیت
ویژه در همه زمان ها، به ویژه شرایط حساس کنونی دارد، از این رو، این اداره کل به عنوان یکی از سیاستگذاران حوزه توسعه
کارآفرینی و اشتغال استان با هدف شبکه سازي میان بازیگران اکوسیستم کارآفرینی استان اعم از بخش هاي دولتی، عمومی،
خصوصی، تعاونی و سازمان هاي مردم نهاد به عنوان حلقه اتصال با مردم و هماهنگ کننده مسیر توسعه کارآفرینی استان به منظور
استفاده بهینه از منابع و افزایش بهره وري نیروي کار و سرمایه، در سال جاري اقدام به ایجاد هماهنگی بین اجزاي کارآفرینی استان
اعم از نهادهاي دولتی و خصوصی، دانشگاه ها، آموزشگاه ها، شتابدهنده ها و مراکز رشد، مراکز کارآفرینی و ایده پردازان و سرمایه

گذاران و متخصصین و… نمود تا در مسیر توسعه استان موجب تسهیل در پیشبرد اهداف مشترك گردد. 

گروسی بیان کرد: اقدام جهت اجراي برنامه هاي مشترك این هفته، اقدامی نو و آغاز یک حرکت فرابخشی با استفاده از همه منابع
استان در جهت تبیین، تعیین و پیشبرد اهداف مشترك در راستاي تقویت ارتباط بازیگران اکوسیستم کارآفرینی استان می باشد. 

وي عنوان کرد: این اداره کل ضمن تاکید بر استقلال دستگاه هاي اجرایی در برنامه ریزي و اجراي برنامه هاي خود در هفته جهانی
کارآفرینی و استفاده از خلاقیت ها به منظور ارتباط مؤثر با جامعه هدف بر اشتراك گذاري اقدامات و تجربیات و رویدادها به منظور
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بهره برداري عمومی تأکید دارد. 

وي افزود: علاوه بر برنامه هاي استانی، برنامه هایی با مشارکت استان ها و با توجه به مشارکت، مزیت و تجارب و توانایی هاي
اختصاصی هر استان با کوشش دفتر توسعه کارآفرینی وزارتی در حال برگزاري می باشد که یقیناً با توجه به تجربیات با ارزش ارائه

دهندگان براي بازیگران مرتبط می تواند جذاب باشد که در ذیل به تفکیک روز ارائه تقدیم می گردد. 

ایشان در پایان از همه کارشناسان، مدیران، دست اندر کاران، منتقدان انتظار می رود، در تعاملی سازنده به بررسی نقاط ضعف و قوت
پرداخته و به منظور تقویت ارتباط اجزا اکوسیستم از ارائه بازخورد جهت بهبود دریغ ننمایند.
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جشنواره شیخ بهایی زمینه ساز تحولات بزرگی در فناوري است

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  172  |  تاریخ: 1399/08/28

معاون علمی و فناوري رییس جمهور گفت: همه تجهیزات مرتبط با ویروس کرونا به همت شرکت هاي دانش بنیان داخل
کشور تولید می شود.

سورنا ستاري: جشنواره شیخ بهایی زمینه ساز تحولات
بزرگی در فناوري است معاون علمی و فناوري رییس
جمهور گفت: همه تجهیزات مرتبط با ویروس کرونا به
همت شرکت هاي دانش بنیان داخل کشور تولید می شود.

به گزارش خبرگزاري برنا در اصفهان؛ سورنا ستاري معاون
علمی و فناوري رییس جمهوري امروز در پیام خود خطاب
به پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی که در
اصفهان و بصورت مجازي آغاز به کار کرد، گفت: شرکت

هاي دانش بنیان و خلاق اثبات کردند که در مواقع دشوار به کشور کمک می کنند که نمونه واضح آن در دوران همه گیري ویروس
کرونا اتفاق افتاد. 

وي اظهار داشت: در زمینه تولید کیت هاي تشخیصی در چند ماه به این پیشرفت رسیدیم و امروز شرکت هاي دانش بنیان و داخلی
هستند که بازار تجهیزات مرتبط با کرونا از جمله پزشکی، دارو، واکسن و ماسک را تامین می کنند. 

ستاري ادامه داد: زمانی بود در دوران کرونا که حتی اگر با تحریم و محدودیت هاي مالی مواجه نبودیم، کسی به ما ماسک، کیت
تشخیصی و ونتیلاتور نمی داد، اما اکنون می بینیم که شرکت هاي داخلی در حال تامین این بازار هستند. 

معاون علمی و فناوري رییس جمهور ، تاکید کرد: کرونا یک مثال واقعی براي این است که اگر به تولید داخل توجه کنیم جوانان ما
می توانند همه مشکلات را حل کنند و امروز به عرصه هایی پا گذاشتیم که تا کنون تجربه عملی درباره آن نداشتیم. 

وي با اشاره به اینکه در سال آخر دولت (دوازدهم) هستیم، خاطرنشان کرد: ما باید همه تلاش خود را داشته باشیم تا ایده هایی که
دولت در هفت سال گذشته در اقتصاد دانش بنیان پیگیري کرد به مرحله اي برسد که قابلیت برگشت نداشته باشد و افرادي که بعد

براي این مسوولیت ها می آیند همین ایده ها را پیگیري کنند و این مسیر غیر قابل تغییر باشد. 

معاون علمی و فناور رییس جمهوري تاکید کرد: ما تا حدود زیادي به این دستاورد رسیدیم و راهی را در زمینه اقتصاد دانش بیان
براي آینده کشور مشخص کردیم. 

ستاري همچنین جشنواره ملی شیخ بهایی را زمینه ساز تحولات مربوط به عرصه فناوري و اقتصاد دانش بنیان در کشور خواند و گفت:
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جوانان باید بدانند چه افرادي براي این جشنواره زحمت کشیدند تا به این مرحله برسد. 

وي با اظهار امیدواري از اینکه جشنواره شیخ بهایی، راهگشایی براي همه فعالیت هاي آینده باشد، افزود: این رویداد در توسعه فرهنگ
کارآفرینی بسیار موثر بوده بطوریکه جامعه اکنون نسبت به گذشته براي این مباحث آماده تر و بحث هاي فرهنگی آن به خوبی جا

افتاده است. 

معاون علمی و فناوري رییس جمهوري با بیان اینکه اقتصاد دانش بنیان و خلاق در کشور در حال جا افتادن است، اظهار داشت: امروز
اهمیت دادن به نیروي انسانی خلاق و نوآور و چگونگی تربیت و آموزش آن ها نیز در کشور دو چندان شده است تا جوانان روي پاي

خود بایستند. 

وي پیام خود به پانزدهمین دوره جشنواره ملی شیخ بهایی را حمایت از آن عنوان کرد و گفت: حمایت هاي امسال معاونت علمی و
فناوري رییس جمهوري از این رویداد و سایر جشنواره هایی که این اهداف را پیگیري می کنند مانند گذشته است. 

(Virtual) پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی روز چهارشنبه در اصفهان آغاز بکار کرد و به مدت 2 روز بصورت مجازي
برگزار خواهد شد و برترین فن آفرینان، طراحان کسب و کار و سرمایه گذاران در آن انتخاب، معرفی و تجلیل می شوند. 

این جشنواره داراي بخش هاي مسابقه اي و غیر مسابقه اي است که نامزد هاي راه یافته به مرحله نهایی بخش هاي مسابقه اي
پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی شامل 18 تیم طراح کسب و کار و 16 شرکت فن آفرین هستند و برترین هاي آن ها

روز بیست و نهم آبان جاري در مراسم اختتامیه جشنواره معرفی و تجلیل می شوند. 

جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی توسط شهرك علمی و تحقیقاتی اصفهان و با حمایت معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري و
وزارت علوم، تحقیقات و فناوري برگزار می شود. 

این جشنواره در 2 بخش مسابقه اي و غیر مسابقه اي برگزار می شود که بخش مسابقه اي شامل طراحان کسب و کار، فن آفرینان و
فرصت هاي سرمایه گذاري است؛ بخش هاي غیرمسابقه اي نیز شامل فرصت هاي سرمایه گذاري، نشست هاي انتقال تجربه و

نمایشگاه است. 

از آنجا که شیخ بهاء الدین محمد عاملی متخلص به شیخ بهایی از مفاخر بزرگ جهان اسلام و باعث خدمات ارزشمند علمی، فرهنگی
و عمرانی در ایران بود براي زنده نگه داشتن یاد او، این جشنواره به «شیخ بهایی» نامگذاري شد.
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پرداخت 207 میلیارد تومان وام حمایتی به هنرمندان

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  173  |  تاریخ: 1399/08/28

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گفت:بیش از 207 میلیارد تومان وام حمایتی به فعالان فرهنگ، هنر و رسانه
استان اصفهان پرداخت شد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان: پرداخت
207 میلیارد تومان وام حمایتی به هنرمندان مدیرکل
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گفت:بیش از 207
میلیارد تومان وام حمایتی به فعالان فرهنگ، هنر و رسانه

استان اصفهان پرداخت شد. 

به گزارش خبرگزاري برنا در اصفهان؛ حجت الاسلام
رمضانعلی معتمدي مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان
اصفهان گفت: بر اساس مصوبات ستاد ملی کرونا و براي

کمک و جبران خسارت ها به صاحبان فرهنگ و هنر که به دلیل شرایط ناشی از شیوع بیماري کرونا در فعالیت خود دچار مشکل
شدند، تا پایان مهر مبلغ 20 میلیارد و 709 میلیون تومان وام حمایتی به متقاضیان و واجدان شرایط پرداخت شد. 

حجت الاسلام رمضانعلی معتمدي افزود: این تسهیلات حمایتی از بخش فرهنگ وهنر و رسانه از طریق ثبت نام در سامانه کارا و
معرفی آن ها به بانک ها در اختیار متقاضیان قرار گرفت. 

وي با بیان اینکه کل مبلغ این تسهیلات 250 میلیارد تومان به صورت شناور در کشور است، گفت: مقرر شده به صورت تسهیلات
حمایتی به فعالان و صاحبان کسب و کار هاي فرهنگی، هنري و رسانه اي تعلق گیرد. 

حجت الاسلام معتمدي افزود: همچنین در اجراي برنامه هاي جدید حمایتی از این قشر، سامانه تحفه در راستاي اجراي مفاد تفاهم
نامه اي بین وزارت فرهنگ وارشاد اسلامی و صندوق کارآفرینی امید به منظور اجرائی شدن برنامه رونق تولید و ایجاد اشتغال در

عرصه فرهنگ وهنر و رسانه راه اندازي شده است. 

وي با اشاره به پرداخت تسهیلات 4 درصدي به طرح هاي ارائه شده در سه حوزه حمایتی، ایجادي و توسعه اي گفت: متقاضیان می
توانند با مراجعه به سامانه تحفه، شرایط دریافت تسهیلات را مطالعه و براي دریافت وام قرض الحسنه ثبت نام کنند.
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صنایع تبدیلی زمینه اشتغال بالغ بر 16000 نفر را فراهم کرده است

منبع: ایاناشماره خبر:  174  |  تاریخ: 1399/08/28

مدیر صنایع تبدیلی و غذایی سازمان جهاد کشاورزي خراسان رضوي گفت: با صدور 1100جواز تاسیس در صنایع تبدیلی و
غذایی زمینه اشتغال 16 هزار و 700 نفر در استان خراسان رضوي فراهم شده است. 

مجید رضائی فریمانی در گفتگو باخبرنگار ایانا در خراسان رضوي
با اشاره به تنوع آب و هوا و امکان تولید تقریباً تمام انواع
محصولات مناطق معتدل، نیمه گرمسیري و گرمسیري در
خراسان رضوي اظهار داشت: خراسان رضوي داراي رتبه هاي اول
تا سوم کشوري در تولید برخی محصولات زراعی، باغی و دامی

در کشور است. 

وي افزود: با وجود افزایش روزافزون تولید محصولات کشاورزي،
عواملی نظیر افزایش جمعیت و عدم کاهش ضایعات محصولات

کشاورزي مانع از رسیدن به نقطه خودکفایی و امکان صادرات در بسیاري از محصولات می شود. 

مدیر صنایع تبدیلی و غذایی سازمان جهاد کشاورزي خراسان رضوي با اشاره به اینکه ضایعات در تمام مراحل مختلف تولید، توزیع و
مصرف ایجاد می شود، عنوان داشت: با توجه به عرضه فصلی و تقاضاي دائمی محصولات کشاورزي، کانال توزیع و بازاریابی شرایط

خاصی را می طلبد؛ یکی از روش هاي اقتصادي جلوگیري از ضایعات ایجاد واحدهاي صنایع تبدیلی و غذایی است. 

وي اضافه کرد: صنایع تبدیلی می تواند با حفظ و نگهداري محصولات کشاورزي، امکان مصرفشان در طی سال میسر باشد. 

رضائی فریمانی با اشاره به اینکه صنایع تبدیلی می تواند موجب ارزش افزوده، ایجاد اشتغال، ایجاد درامدهاي ارزي شود، گفت: صنایع
تبدیلی از محصولات کشاورزي به عنوان ماده اولیه استفاده می کند؛ گسترش و توسعه صنایع مذکور موجب افزایش تولید و یا افزایش

استفاده از تولیدات گردیده و به طور غیرمستقیم ایجاد ارزش افزوده خواهد کرد. 

وي اعلام کرد: در حال حاضر تعداد 1100 واحد در استان به بهره برداري رسیده که با ظرفیت اسمی تولید نه میلیون و 105 هزار تن
تولید زمینه اشتغال هشت هزار و 16700 نفر را در سال فراهم کرده است. 

مدیر صنایع تبدیلی و غذایی سازمان جهاد کشاورزي خراسان رضوي با اشاره به 540 جواز تأسیس صادر شده گفت: در صورت
رسیدن به مرحله بهره برداري جذب885 هزار 553 هزار تن، اشتغال یازده هزار و 2400 نفر در استان را فراهم می شود. 
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وي افزود: از نظر رتبه کشوري به استناد آمار موجود واحدهاي به بهره برداري رسیده، خراسان رضوي رتبه اول در جذب مواد خام را
داراست .
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یارانه اي براي جلوگیري از غرغر مردم!

شماره خبر:  175  |  تاریخ: 1399/08/28
منبع: گسترش صنعت معدن

تجارت

عضو اتاق بازرگانی ایران اظهار کرد: این که امروز ما بیاییم و پولی به مردم پرداخت کنیم کار ساده اي است که می خواهیم
فعلا رضایت مردم را جلب کنیم و جلوي غرغر آنها را بگیریم ساده ترین کار این است که بگوییم این پول را پرداخت می

کنیم تا مردم خوشحال باشند.

عضو اتاق بازرگانی ایران اظهار کرد: این که امروز ما بیاییم و پولی به مردم پرداخت کنیم کار ساده اي است که می خواهیم فعلا
رضایت مردم را جلب کنیم و جلوي غرغر آنها را بگیریم ساده ترین کار این است که بگوییم این پول را پرداخت می کنیم تا مردم

خوشحال باشند. 

مسعود دانشمند اظهار کرد: اما کار با برنامه سخت و دشوار است پخش کردن پول راحت است اما اینکه افراد را وادار به کار کردن و
تولید کنیم سخت است. این طرح ها ساده انگارانه و دم دستی است و چون برنامه ندارد به هدف نمی رسد. 

وي تصریح کرد: در شرایط کرونایی در همه جاي دنیا یارانه می دهند، در جایی مثل امریکا و کانادا پول به حساب مردم ریخته می
شود و در جاي دیگر کوپن و کالابرگ داده می شود اما یارانه دادن بدون برنامه اشتباه است. 

وي افزود: وقتی قیمت ها بالا می رود؛ براي جبران اختلاف سطح درآمد و هزینه ها، یا باید درآمدها را افزایش و یا قیمت ها را کاهش
داد. پایین آوردن قیمت ها امري نشدنی است، بالابردن درآمدها هم مشکل زا است چراکه در یک چرخه باعث افزایش دوباره قیمت ها
می شود، بنابراین تورم زا است و راه حل مناسبی نیست. با یارانه می توان اختلاف بین دستمزد و قیمت ها را تا حدي پوشش داد،
مشروط بر اینکه در کنار آن براي توسعه تولید و اشتغال برنامه داشته باشیم. با تولید و اشتغال می توان تورم را کنترل کرد و با
حداقل افزایش دستمزدها برابري هزینه و درآمد را ایجاد کرد، اگر این برنامه را در کنار یارانه نداشته باشیم اصولا دادن یارانه اشتباه

است. 

دانشمند در مورد کارکرد یارانه ادامه داد: وقتی پاي کسی دچار مشکل می شود به او عصا می دهند تا کمک کند که راه برود، عصا
نمی دهند که براي همیشه از آن استفاده کند. یارانه هم مانند عصا نوعی توانمندسازي است، قرار نیست همیشه پرداخت شود. باید

بدانیم که به چه کسی، چه مقدار و چگونه یارانه بدهیم و از چه زمانی دیگر آن را قطع کنیم. 

وي با اشاره به طرح جدید مجلس مبنی بر پرداخت یارانه کالاهاي اساسی گفت: این طرح مجلس بدون برنامه و هدف است، مشخص
نیست بعد از آن قرار است چه اتفاقی بیفتد. به جاي این کارها باید برنامه اقتصادي داشته باشیم تا تولید و اشتغال را راه بیندازیم. در
کنار آن اختلاف دستمزد و هزینه هاي زندگی خانوارها را به نوعی جبران کنیم، البته می توان از طریق کالابرگ براي کالاهاي اساسی

استفاده کرد ولی پول پرفشار و تورم زا وارد بازار نکنیم. 

رئیس سابق اتاق بازرگانی ایران و امارات تصریح کرد: البته می توان یارانه ها را به نوع دیگري تبدیل کنیم، مثلا واحدهاي تولیدي و
سازمان هاي اداري را وادار کنیم تا براي پرسنل خود مجتمع هاي مسکونی بسازند و آنها را به نرخ بسیار ارزان به آنها بدهند تا بخشی
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از بار هزینه آنها کم شود. براي مثال اگر کسی در شرکت خودروسازي کار می کند یک خانه به او بدهند و کرایه معادل 10 تا 15
درصد حقوق را از او بگیرند تا بتواند آرام آرام خودش را ترمیم کند و نیازي به یارانه نداشته باشد. توانمندسازي به این شکل است اما

اگر برنامه اي پشت آن نباشد کار درستی نیست. 

کارت انرژي وي در مورد یارانه معیشتی که سال گذشته بعد از گران شدن نرخ بنزین اضافه شد، گفت: نظر ما این بود که یک کارت
انرژي داده شود که به ازاي هر نفر این کارت شارژ شود و همزمان نرخ بنزین گازوئیل، گاز، برق و آب به نرخ بین المللی برسد و افراد

با این کارت پول بنزین، گازوئیل، گاز، برق و آب را واریز کنند. 

وي افزود: اگر کسی سه ماشین دارد یا خانه پر از چراغ دارد و می خواهد بیشتر مصرف کند بعد از استفاده از کارت انرژي باید مازاد
پول را به صورت آزاد پرداخت کند. در این صورت شرکت برق و آب هم سود می دهند. به خانوارهاي روستایی و خانوارهایی که
مصرف آنها کم است اجازه داده شود که در پایان هر سه ماه مانده کارت انرژي خود را به کارت خرید کالا انتقال دهند و با آن مواد
غذایی لباس یا هر کالایی که نیاز دارند بخرند. از طرفی هم سوبسید پنهان را حذف می کنیم تا حتی پالایشگاه هم نفت خام را به نرخ
جهانی بخرد و آن را پالایش کند و سود هم بدهد. قاچاق سوخت و دزدي برق هم از بین می رود. بعد از مدتی هم دولت می تواند با

کاهش گام به گام یارانه آن را حذف کند. 

دبیر کل خانه اقتصاد ایران خاطرنشان کرد: این که امروز پولی به مردم پرداخت کنیم کار ساده اي است که می خواهیم فعلا رضایت
مردم را جلب کنیم و جلوي غرغر آنها را بگیریم ساده ترین کار این است که بگوییم این پول را پرداخت می کنیم تا مردم خوشحال
باشند. اما کار با برنامه سخت و دشوار است پخش کردن پول راحت است اما اینکه افراد را وادار به کار کردن و تولید کنیم سخت

است. این طرح ها ساده انگارانه و دم دستی است و چون برنامه ندارد به هدف نمی رسد.
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2میلیون واحد صنفی در زمان تعطیلات کرونایی نیازمند حمایت هستند

منبع: اقتصاد آنلاینشماره خبر:  176  |  تاریخ: 1399/08/28

رییس اتاق اصناف ایران با اشاره به تعطیلی حدود دو میلیون واحد صنفی به علت اعمال محدودیت هاي کرونایی، گفت:
پیشنهاداتی را در بیمه، مالیات، عوارض شهرداري و تعویق وصول تعهدات مالی ارائه کردیم تا این واحدها با خسارت کمتري

تعطیلی دو هفته اي را پشت سر بگذارند.

رییس اتاق اصناف ایران با اشاره به تعطیلی حدود دو
میلیون واحد صنفی به علت اعمال محدودیت هاي
کرونایی، گفت: پیشنهاداتی را در بیمه، مالیات، عوارض
شهرداري و تعویق وصول تعهدات مالی ارائه کردیم تا این
واحدها با خسارت کمتري تعطیلی دو هفته اي را پشت سر

بگذارند. 

به گزارش اقتصادآنلاین به نقل از ایرنا؛ «سعید ممبینی»
روز چهارشنبه با اشاره به ابعاد وسیع تاثیر بیماري کرونا بر دنیا و همچنین در ایران، اظهار داشت: شیوع این بیماري و مرگ و میر

ناشی از آن موجب شده تا دستگاه هاي اجرایی در جهان تدابیر جدیدي را براي مدیریت کشورها اتخاذ کنند. 

وي با تاکید بر اینکه در ایران نیز شاهد این روند بوده ایم، تصریح کرد: اصناف کشور با توجه به مسئولیت اجتماعی که بر عهده
داشتند در ماه هاي گذشته براي کنترل و کاهش شیوع کرونا همکاري لازم را به عمل آوردند. 

رییس اتاق اصناف ایران با اشاره به تعطیلات مقطعی براي گروهی از مشاغل در ماه هاي گذشته که اثر بخشی لازم را نیز به دنبال
نداشته است، خاطرنشان کرد: با آغاز آذرماه تدابیر و اقدامات جدیدي در دستور کار قرار دارد که می تواند به کاهش شیوع ویروس

کرونا کمک کند. 

وي با بیان اینکه برنامه جامعی براي چهار گروه صنفی در این مدت پیش بینی شده است، تاکید کرد: اصنافی که نیازهاي روزمره
شهروندان را تامین می کنند در گروه نخست جاي گرفته اند که اجازه فعالیت در مناطق قرمز را خواهند داشت. 

وي با بیان اینکه تغییراتی در دسته بندي هاي اصناف انجام داده ایم، افزود: تعداد مشاغل گروه اول افزایش پیدا کرده است که بر
اساس آن، تعمیرات لوازم خانگی، یدکی و واحدهاي خدماتی اجازه فعالیت در روزهایی اعمال محدودیت دارند، البته در روزهاي آینده

تا زمان اجراي طرح احتمال بازنگري و تغییرات مجدد نیز وجود دارد. 

ممبینی با بیان اینکه با آغاز آذرماه مشاغل گروه هاي 2، 3 و 4 مجوز فعالیت در مناطق قرمز را نخواهند داشت، تاکید کرد: بیش از 2
میلیون واحد صنفی مشمول این تعطیلی هستند که این موضوع به آنها ابلاغ شده و مکلف به اجرا هستند. 
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به گفته وي، رستوران ها و اغذیه فروشان در صورت نصب اطلاعیه مبنی بر سرو غذاي بیرون بر و عدم استفاده از محیط سالن
غذاخوري امکان فعالیت خواهند داشت. 

بسته پیشنهادي اصناف به دولت براي کمک به مشاغل در زمان تعطیلی رییس اتاق اصناف ایران اظهار داشت: براي کمک به 2
میلیون واحد صنفی که مشمول تعطیلی در مناطق قرمز شده اند پیشنهاداتی را ارائه کردیم تا با خسارت کمتري این تعطیلی را پشت
سر بگذارند؛ به طور مثال واحدهاي صنفی به دلیل اینکه از تعطیلی مراکز خود در هفته هاي پیش رو مطلع نبودند و اقدام به خرید

کالاي مورد نیاز خود با چک کرده اند، با توجه به تعطیل نبودن بانک ها صاحبان چک می توانند نسبت به وصول آن اقدام کنند. 

وي افزود: بسیاري از واحدهاي صنفی با درآمد روزانه، هزینه هاي خود را تامین می کنند که با توجه به تعطیلی دو هفته اي مناطق
قرمز و احتمال ادامه آن، توان پرداخت تعهدات مالی خود را نخواهند داشت که انتظار می رود دولت در این زمینه حمایت هایی از

جمله تعویق وصول تعهدات مالی را در دستور کار قرار دهد. 

ممبینی با بیان اینکه پرداخت بیمه، مالیات و عوارض شهرداري یکی از مهمترین مشکلات اصناف تعطیل، است، تصریح کرد: برخی از
مشاغل مانند تالارهاي پذیرایی در ماه هاي گذشته به طور کامل تعطیل بودند و برخی دیگر نیز از جمله آرایشگاه ها با محدودیت
هایی به فعالیت خود ادامه داده اند که پیشنهاد کردیم براي این گروه از مشاغل معافیت مالیاتی در نظر گرفته شود و بیمه و عوارض

شهرداري نیز از اصناف مناطق قرمز مطالبه نشود. 

وي با بیان اینکه مجلس شوراي اسلامی نیز حمایت از اصناف را در دستور کار خود قرار داده است، تاکید کرد: حمایت از واحدهاي
صنفی، حمایت از حفظ اشتغال است زیرا در صورت تداوم تعطیلی کارکنان در بخش هاي مختلف تعدیل و بیکار می شوند و دولت

مجبور به پرداخت بیمه بیکاري خواهد شد در حالی که می تواند همین هزینه را براي اشتغال این افراد صرف کند. 

ممبینی خاطرنشان کرد: با وجود تمام شرایطی که تعطیلی ها در پی خواهد داشت اصناف با شبکه درمان کشور براي کنترل شیوع
کرونا همکاري لازم را خواهند داشت تا با کاهش تردد، زنجیره انتقال و مرگ ناشی از آن قطع شود. 

اصناف متخلف تعطیل می شوند رییس اتاق اصناف ایران با بیان اینکه دستورالعمل جامع مدیریت هوشمند تخلفات پیش بینی شده
است، تصریح کرد: واحدهاي متخلف مشمول اخطار و تعطیلی می شوند که این براي مناطق قرمز یک ماه، نارنجی 15 روز و زرد یک

هفته در نظر گرفته شده است. 

ویروس کرونا یکسال پیش از ووهان چین سر بر آورد و از اسفندماه سال 98 ایران نیز درگیر شیوع این بیماري شد که به موجب آن
تعطیلی و اعمال محدودیت در دستور کار کشور قرار گرفت. 

در حال حاضر با توجه به مرحله سوم اوج گیري این کرونا در کشور و افزایش قدرت انتقال آن به 10 برابر، ستاد ملی مقابله با کرونا
دستورالعمل هاي جدیدي را براي آغاز آذرماه اعلام کرده است که شامل تعطیلی دو هفتهاي در مناطق قرمز و اعمال محدودیت در

شهرهاي نارنجی و زرد می شود. 

پربیننده ترین گل فروشی ها پرپر شدند فعالیت کدام شغل ها از فردا ممنوع است؟ کاهش 25هزار تومانی قیمت گوشت قرمز ماسک
هاي چینی 600تومانی گوشت هم ارزان شد
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خدمت رسانی به ایثارگران قدم نهادن در مسیر شهدا است

منبع: ایسناشماره خبر:  177  |  تاریخ: 1399/08/28

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان مرکزي گفت: خدمت کردن به ایثارگران قدم نهادن در مسیر شهدا است.

به گزارش ایسنا، مرتضی انصاري فر امروز چهارشنبه 28
آبان ماه در نشست با کارکنان، ضمن گرامیداشت یاد و
خاطره شهدا، خدمتگزاري به ایثارگران را یک عبادت و
افتخاري بزرگ در جهت حفظ و تعالی ارزش هاي اسلامی
و انسانی دانست و گفت: تلاش همه ما در جهت خدمت به
خانواده هاي معظم شهدا، جانبازان، آزادگان و ایثارگران
عزیز وظیفه اخلاقی، عرفی و دینی و کمترین کار ممکن

است. 
وي بابیان اینکه با جستجو در احوال شهدا متوجه می

شویم شهیدان والامقام همیشه در حال کار، تلاش و کوشش بودند تصریح کرد: ما باید اخلاق و سیره آن ها را در زندگی سرلوحه
اعمال خود قرار دهیم و قدردان شهدا و خانواده هاي آن ها باشیم. جوانانی که الگوهایشان شهداي دفاع مقدس بودند به موفقیت
رسیدند و شهداي مدافع حرم، دوران دفاع مقدس را ندیده بودند اما رفتند و دورتر از مرزها دفاع کردند و به شهادت رسیدند. آنچه ما

را در برابر جنگ فرهنگی با دشمنان پیروز می کند کار و مدیریت جهادي است. 
انصاري فر ضمن تأکید بر لزوم اهتمام بیشتر براي خدمت رسانی به جامعه شاهد و ایثارگر گفت: باید نواقص و محدودیت هایی که در
راستاي خدمات رسانی به خانواده هاي شهدا و ایثارگران وجود دارد شناسایی و با بهره گیري از روش هاي جدید، برطرف شود. ما به
عنوان متولیان امور جامعه ایثارگري می بایست در تمام زمینه ها مطالبه گر بوده و براي احقاق حقوق حقه این عزیزان و در راستاي

خدمات رسانی هر چه بهتر به ایشان از هیچ کوششی دریغ نکنیم. 
مدیرکل بنیاد استان مرکزي بر پاسخگویی شفاف و حسن خلق در برخورد با جامعه هدف بنیاد تأکید کرد و گفت: مهم ترین دغدغه
هاي امروز جامعه ایثارگري استان، اشتغال و مسکن است که تاکنون اقداماتی انجام شده و براي بهبود این وضعیت خرسندیم که سفر
مهندس اوحدي معاون رییس جمهور و رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران به استان مرکزي انجام شد و در این راستا تفاهم نامه هاي

تأمین زمین و شغل با استانداري مرکزي به امضا رسید. 
انصاري فر بااشاره به اینکه امید است بتوانیم وظایف خود را در راستاي خدمت رسانی به خانواده معظم شهدا و ایثارگران به نحو
مطلوب انجام دهیم تا در پیشگاه خداوند و نزد مردم شرمنده و مدیون خون شهدا نباشیم، گفت: توفیق خدمت به خانواده اي شهدا و

ایثارگران را به معناي واقعی داشته باشیم. 
انتهاي پیام
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کمک هاي مؤمنانه سپاه به یاري زندانیان جرائم غیرعمد خواهد آمد

منبع: تابناكشماره خبر:  178  |  تاریخ: 1399/08/28

کمک هاي مؤمنانه سپاه به یاري زندانیان جرائم غیرعمد خواهد آمد 
جلسه هم اندیشی اعضاي هیأت امناي ستاد دیه استان و بسیج حقوقدانان کردستان با هدف بررسی وضعیت زندانیان جرائم غیرعمد و

کمک به آزادي آنان از زندان تشکیل گردید. 
به گزارش خبرنگار تابناك در کردستان و به نقل از روابط عمومی اداره زندان هاي استان کردستان ، سرهنگ مددي رئیس سازمان
بسیج حقوق دانان استان در ابتداي این جلسه با ارائه گزارشی از کمک هاي مومنانه سپاه طی ماه هاي گذشته در استان گفت: با
توجه به اینکه تراکم جمعیت کیفري زندان ها و مشکلات خانواده هاي زندانیان یکی از دغدغه هاي مقام معظم رهبري (مدظله
العالی) می باشد لذا سپاه پاسداران بر اساس تفاهمنامه منعقده شده، در مرحله سوم کمک هاي مومنانه خود به یاري زندانیان جرائم
غیرعمد خواهد آمد تا بتوان تعدادي از این افراد نیازمند و در معرض آسیب را از زندان آزاد و به آغوش گرم خانواده هایشان بازگرداند.
رئیس سازمان بسیج حقوقدانان کردستان آغاز اجراي طرح آزادي زندانیان جرائم غیرعمد با استفاده از کمک هاي مومنانه سپاه را
چهارم آذرماه و همزمان با سالروز ولادت امام حسن عسگري (ع) اعلام نمود و بیان داشت: در اجراي این طرح برآنیم تا از ظرفیت

خیرین استان نیز در این امر خیرخواهانه و خداپسندانه استفاده نماییم. 
سرهنگ مددي ارائه خدمات مفید و موثر به زندانیان و خانواده هاي آنان را یکی از برنامه هاي بسیج حقوقدانان در آینده نزدیک
دانست و افزود: در اجراي این برنامه ها، خدماتی از جمله ارائه ي مشاوره هاي حقوقی رایگان، ایجاد اشتغال مولد براي زندانیان آزاد

شده و واجدالشرایط، کمک به رفع نیازمندي هاي خانواده هاي زندانیان نیازمند و ... ارائه خواهد گردید. 
فتحی مدیرکل زندان هاي کردستان و نائب رئیس هیأت امناي ستاد دیه استان نیز ضمن ابراز خرسندي از ورود سپاه به بحث آزادي
زندانیان جرائم غیرعمد خاطرنشان کرد: سپاه پاسداران از بدنه مردم می باشد و همواره نیرویی خادم براي حفظ امنیت و آرامش کشور

و مجموعه اي موثر درکمک به مردم در بخش هاي مختلف از جمله محرومیت زدایی بوده و خواهد بود. 
مدیرکل زندان هاي کردستان از وجود بیش از 220 زندانی جرام غیرعمد در زندان هاي استان خبر داد و گفت: امیدواریم با ورود
سپاه پاسداران به موضوع آزادي زندانیان جرائم غیرعمد بتوانیم شاهد خوشحالی تعدادي از خانواده ها در این ایام که مشکلات

اقتصادي و شیوع ویروس کرونا استان و کشور را به خود دچار کرده است باشیم.
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دنیا نسل ششم ساختمان ها را می سازد، ما نسل سوم می سازیم

منبع: ایسناشماره خبر:  179  |  تاریخ: 1399/08/28

رییس سازمان نظام مهندسی با بیان اینکه دنیا هم اکنون نسل ششم ساختمان ها را می سازد و ما در نسل سوم هستیم،
گفت: هم اکنون کمتر از پنج درصد ساختمان ها به روش صنعتی ساخته می شود. همچنین طبق اعلام رییس ستاد اجراي

مبحث 22 مقررات ملی ساختمان، از سال 1401 مبحث 22 مقررات ملی ساختمان که مربوط به نگهداري ...

به گزارش ایسنا، احمد خرم در نشست خبري با عنوان
مراقبت و نگهداري ساختمان ها اظهار کرد: حداقل 40
درصد ساختمانها باید به روش صنعتی ساخته شود که هم
اکنون در کشور ما این رقم زیر پنج درصد است. ما 25 تا
28 میلیون ساختمان داریم که حدود 10 میلیون آن
آپارتمان است. طی دو برنامه با نقشه راهی که تهیه کرده
ایم و برنامه اي که در ستاد تهیه شده که مورد تایید
وزارتخانه هم است انگیزه پیدا کردیم که ستاد صنعتی
سازي و هوشمندسازي ساختمان سبز را به سرعت عملیاتی

کنیم. 

هر 50 آپارتمان یک مدیر نگهداري نیاز دارد 

وي افزود: هم اکنون در دنیا نسل ششم ساختمانها در حال احداث است و ما در نسل سوم هستیم که باید این فاصله را با شتاب پر
کنیم. این اتفاق نمی افتد مگر اینکه همه دستگاهها هم عرض پیش بروند. 

به گفته خرم، هر 50 آپارتمان یک مدیر لازم دارد. بنابراین 10 میلیون آپارتمان در کشور 200 هزار مهندس می خواهد. از سال آینده
این هدف را شروع کنیم که دو تا سه سال طول می کشد و سپس کارها پیش خواهد رفت. 200 هزار شغل براي مهندسان یک تحول
براي اشتغال فارغ التحصیلان است. اگر با همین شتابی که در این چهار ماه پیش آمدیم و اعتماد و حمایتی که وزارتخانه داشته است
به اهداف مدنظر دست پیدا می کنیم. من چند بار مطالب را براي مهندس اسلامی، وزیر راه و شهرسازي فرستادم که با حمایت

خودشان ما را امیدوار کردند. 

رییس سازمان نظام مهندسی ساختمان تصریح کرد: من قول می دهم در صورت اجراي مبحث نگهداري ساختمانها نرخ بیکاري فارغ
التحصیلان ما به صفر برسد. هر شغل مهندسی دو اشتغال غیرمستقیم ایجاد می کند، یعنی این 200 هزار نفر 400 هزار نفر شغل

دیگر ایجاد خواهد کرد. 

خرم در پاسخ به سوال ایسنا مبنی بر اینکه موضوع مربوط به اختیار مالک در انتخاب مهندس ناظر به کجا رسیده است گفت: در مورد
انتخاب ناظر توسط مالک در بخش شخصیتهاي حقوقی اجرا نکردیم. زمانی که من در سازمان نظام مهندسی استان تهران بودم آن را
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اجرا کردم اما درعین جال قابلیت اجرایی ندارد. هنوز هم کار جامع و مانعی در این زمینه نشده که بتوان آن را محقق کرد. این
مستلزم استقرار بیمه تضمین کیفیت، تربیت بازرس تخصصی، دادن مجوز رتبه بازرس و دیگر مقدمات است که اگر فراهم نشود
دردسرسازاست. من فکر می کنم وزارتخانه و دستگاههاي ذي ربط در این قضیه درصدد هستند موضوع را حل کنند. نظام نامه اعطاي

کار در دستور کار است که احتمالا ظرف یکی دو ماه آینده تکلیفش روشن می شود. 

بیشترین سرمایه گذاري کشور در بخش ساختمان است 

در ادامه این نشست، حامد مانی فی، مدیرکل دفتر مقررات ملی ساختمان وزارت راه و شهرسازي اظهار کرد: نگهداري ساختمان،
موضوعی است که همه ما در هرجا هستیم با آن ارتباط داریم و به نظر می رسد براي همه افراد اهمیت دارد. ساختمان بزرگترین
سرمایه مادي کشور است که بیشترین میزان سرمایه گذاري کشور چه در بخش خصوصی و چه در بخش عمومی در حوزه ساختمان

اتفاق می افتد. 

وي با بیان اینکه وزارت راه و شهرسازي با همکاري سازمان نظام مهندسی در سراسر کشور در پی این هستند که همه ما
ساختمانهایی با کیفیت مناسب داشته باشیم گفت: بارها و بارها ممکن است همه ما در روز از آسانسورها استفاده کنیم که طبقات
مختلف رابالا و پایین می روند و اعتماد می کنیم کسی که مسئول نگهداري است تعمیرات و نگهداري را به خوبی انجام می دهد. به
لوله هاي گاز هم اعتماد می کنیم. همینطور به بخشهاي مختلف ساختمان مثل تهویه، تجهیزات مکانیکی، برقی و غیره اعتماد می

کنیم. اتفاق زمانی می افتاد که این اجزا مورد بازدید و نگهداري قرار نمی گیرند. 

مانی فر خاطرنشان کرد: قانون نظام مهندسی و کنترل ساختمان در ماده 33 به بحث نگهداري ساختمان می پردازد. اصول و قواعد
براي اطمینان از ایمنی، صرفه اقتصادي، بهداشت و موارد دیگر جزو اهدافی است که در مبحث مقررات ملی ساختمان گنجانده شده
است. 22 مبحثی که از سال 1392 به عنوان مقررات و نگهداري از ساختمانها تا کنون تدوین شده حکم قانون دارد که باید اجرا شود.

مدیرکل دفتر مقررات ملی ساختمان وزارت راه و شهرسازي تاکید کرد: برخی مباحث از جمله مبحث 22 براي اجرایی شدن نیازمند
جریان فرابخشی و میان دستگاهی هستند. از مالک گرفته تا دستگاههاي عدیده اي که باید همکاري و همراهی کنند و قوانینی که
باید انجام این کار را پشتیبانی کنند. لذا می طلبد که براي اجراي آن دستگاههاي مختلف از جمله شهرداریها، مدیریتهاي محلی،
استانداریها، معاونان عمرانی و مجموعه دستگاههاي مدیریتی محلی همکاري کنند. سازمانهاي نظام مهندسی ساختمان نیز باید این

اهتمام را داشته باشند که کار را بر اساس مبحث 22 جلو ببرند. 

به گفته وي، نقش بیمه ها نیز بسیار پراهمیت است. مجموعه این نوع همکاري را تحت عنوان نظامات اداري می دانیم که به موجب
ماده 33 قانون نظام مهندسی پیش نویس آن تهیه شده و کارشناسان می توانند در مورد آن نظر بدهند. همچنین مشاوران املاك و

مراکز نقل وانتقال مثل دفترخانه هاي اسناد رسمی در دیگر کشورها متولی نگهداري ساختمان هستند. 

مبحث 22 مقررات ملی ساختمان از سال 1401 اجرایی می شود 

در ادامه، مهرداد تقی زاده رییس ستاد اجراي مبحث 22 مقررات ملی ساختمان اظهار کرد: در نقشه راه 52 فعالیت را پیش بینی
کردیم که در ساختمانها انجام شود و مشخص می شود که در جاهاي مختلف چه کسی مسئول انجام کار است. نگهداشت به معناي

این است که دوره هاي خاصی براي بازدید و نگهداري انجام شود. 
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وي افزود: کشورهاي مختلف این اطلاعات را در یک سایت بارگذاري می کنند که شهرداري، سازمان نظام مهندسی، آتش نشانی و
جاهاي مختلف به آن دسترسی دارند. بازرسین هم این موارد را می بینند. لذا کسی نمی تواند بگوید چون ساختمان من است هر
کاري دلم می خواهد انجام دهم. اگر انجام نشود در مرحله پیشگیري برخورد می شود و جریمه هاي فوق سنگین در نظر می گیرند.
در بعضی کشورها شش ماه تا یک سال زندان براي کسی که از فرد غیرصلاحیت دار براي نگهداري ساختمان استفاده کرده در نظر

می گیرند. 

تقی زاده تصریح کرد: رسالتی به عهده رسانه ها است که باید در فرهنگ سازي و نگهداشت ساختمان کمک کنند. ما یک پکیج کامل
فرهنگ سازي مبحث 22 را طراحی کردیم که همکاري همه رسانه ها را می طلبد. 

رییس ستاد اجراي مبحث 22 مقررات ملی ساختمان درباره زمان اجراي این مبحث در کشور گفت: طبق زمان بندي که ما داریم در
خردادماه 1401 ساختمان هاي اولویت یک می تواند مبحث 22 در مورد آنها به صورت اصولی اجرایی شود. البته تلاش ما این است
که در تیرماه 1400 این اتفاق بیفتد ولی ممکن است به این زمان نرسد. هم اکنون در استان فارس 122 ساختمان را شناسایی کرده
اند. در تهران با همکاري شوراي شهر و شهرداري بعضی کارها شروع شده و نتایج خوبی داشته است. مثلا در ساختمان پلاسکو حدود

یک میلیارد تومان، مالکان ساختمان براي نگهداري آن تهیه کردند که بعد از اینکه هزینه را کردند ابراز رضایت داشتند. 

انتهاي پیام



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 408/463

نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد

نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  180  |  تاریخ: 1399/08/28

نرخ جدید محصولات لبنی اعلام شد 

ایسنا/سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی از افزایش قیمت شیرخام و به تبع آن افزایش قیمت لبنیات خبرداد. 

محمدرضا بنی طبا اظهار کرد: براساس مصوبه سازمان حمایت قیمت شیرخام از درب دامداري ها 4150 تومان شد و تمام دامداري ها
نیز مکلف هستند که شیرخام را با این قیمت مصوب به کارخانه ها تحویل دهند و فروش شیرخام بیش از 4150 تومان تخلف است و

سازمان تعزیرات به آن ورود خواهد کرد. 

وي اضافه کرد: افزایش قیمت شیرخام فشار را از واحدهاي کوچک تولید لبنیات برمی دارد، زیرا این واحدها سهم کمی از بازار دارند و
اما در شهرستان ها در حوزه اشتغال زایی سهم قابل توجهی دارند. 

سخنگوي انجمن صنایع فرآورده هاي لبنی با بیان اینکه افزایش قیمت شیرخام باعث افزایش قیمت لبنیات خواهد شد، گفت: براساس
توافقات صورت گرفته با سازمان حمایت، قیمت ماست دو و نیم کیلویی دبه پرچرب 24 هزار تومان، دبه کم چرب 21 هزار تومان،
شیر نایلونی 5400 تومان، پنیر 400 گرمی کاپ 14 هزار و 500 تومان، شیر بطري کم چرب 7100 تومان، نیم چرب 7500
تومان،سه درصد چربی 8500 تومان، شیر کامل 8600 تومان، قیمت شیر خام درب دامداري 4150 تومان، درصد چربی 60 تومان،
قیمت کره حیوانی 100 گرمی 10 هزار تومان خواهد شد. همچنین قیمت ماست کم چرب 900 گرمی 8000 تومان و ماست پرچرب

900 گرمی 9700 تومان تعیین شده است. 

به گزارش ایسنا، قیمت شیرخام براساس مصوبه ستاد تنظیم بازار 2900 تومان با احتساب هفت درصد تلورانس بود که روز گذشته
قیمت آن تغییر کرد و قیمت هر کیلو شیرخام از درب دامداري به 4150 تومان رسید. 

به پیج اینستاگرامی «آخرین خبر» بپیوندید 
instagram.com/akharinkhabar
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محرومیت زدایی روستایی در لارستان شتاب می گیرد

منبع: روزنامه شیراز نوینشماره خبر:  181  |  تاریخ: 1399/08/28

سید علیرضا حمیدي معاون عمران روستایی بنیاد مسکن استان فارس در بازدید از روستاهاي شهرستان لارستان با بیان اینکه
محرومیت زدایی و توسعه روستایی در لارستان شتاب می گیرد اظهار داشت: لارستان ظرفیت هاي بی بدیل در توسعه و محرومیت

زدایی دارد و باید از استعدادهاي توسعه دراین شهرستان بیشتر بهره گیري کرد. 
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، دکتر حمیدي با تاکید بر اینکه از همه ظرفیت هاي قانونی براي توسعه و
محرومیت زدایی باید استفاده کرد افزود: ساخت مسکن اقدام ملی، ساخت مسکن ویژه مددجویان و محرومان، اعطاي تسهیلات براي
جبران خسارت هاي ناشی از سیل و حوادث، توسعه اعطاي اسناد مالکیت روستایی، مشارکت در مقاوم سازي بافت هاي روستایی و
بهسازي و توسعه معابر از جمله برنامه هایی است که بنیاد مسکن با اولویت و با بهره گیري از منابع ملی و محلی در لارستان دنبال

می کند. 
حمیدي اضافه کرد: ایجاد زمینه توسعه و عمران روستاها با توجه به شرایط فرهنگی،اقتصادي و اجتماعی، تأمین عادلانه امکانات از
طریق ایجاد تسهیلات اجتماعی، تولیدي و رفاهی، ایجاد تسهیلات لازم جهت بهبود مسکن روستاییان و خدمات بهزیستی و عمومی،
ایجاد شبکه ارتباطی منظم و ساماندهی منطقی نظام توزیع خدمات در سطح روستاها، ایجاد زمینه بهبود وضعیت اقتصادي روستاها
ازطریق تسهیلات تولیدي، اشتغال و ارتقاي درآمد روستاییان و هدایت وضعیت فیزیکی و کالبدي روستاها از جمله اهداف اجراي طرح
هاي هادي است. وي با بیان اینکه 54 درصد از روستاهاي بالاي 20 خانوار فارس ازخدمات طرح هاي هادي برخوردارند بر لزوم شتاب
بخشی در اجراي طرح هاي هادي در شهرستان لارستان تاکید و اعلام کرد: اجراي طرح هاي هادي به عنوان سند 10 ساله توسعه
روستایی در مناطق محروم و کم برخوردار گام اصلی و اساسی در زمینه عمران و توسعه روستاها قلمداد می شود و تأثیر بسزایی

درزدودن چهره فقر و محرومیت از روستاها دارد.
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فرمانده سپاه فجر فارس با ارائه آمار و ارقام خبر داد: پیشتازي بسیج در عرصه

محرومیت زدایی و سازندگی

منبع: روزنامه شیراز نوینشماره خبر:  182  |  تاریخ: 1399/08/28

سعیدرضا امیرآبادي- گروه خبر 
فرمانده سپاه فجر استان فارس گفت: فلسفه وجود و پیدایش بسیج استفاده از ظرفیت آحاد جامعه براي رفع مشکلات و مواجهه با
همه بحران هاست. سردار یداالله بوعلی صبح دیروز سه شنبه 27 آبان ماه در نشست خبري تشریح برنامه هاي هفته بسیج با اصحاب
رسانه به گوشه اي از اقدامات حمایتی انجام شده اشاره کرد و بیان داشت: طی دو مرحله زرمایش کمک هاي مؤمنانه در استان فارس
بیش از دو میلیون و 300 هزار بسته معیشتی در میان اقشار نیازمند جامعه و آسیب دیدگان ناشی از بیماري کرونا توزیع شده است.
این کمک ها مشتمل بر صد ها هزار بسته بهداشتی، نذر خون، بخشش و تخفیف اجاره ها، صد هزار بسته لوازم التحریر و پوشاك مورد

نیاز دانش آموزان بوده و مرحله سوم ان در استان نیز آغاز شده و در طول هفته بسیج تداوم می یابد. 
تأسیس 4 قرارگاه براي محرومیت زدایی 

وي با اشاره به فعالیت هاي جهادي بسیج و سپاه در حوزه سازندگی تفزود: بسیج و سپاه فجر فارس در حوزه عمرانی به واسطه
گستردگی ظرفیت و جامعه هدفی که دارد، اقدام به راه اندازي چهار قرارگاه کرده است. قرارگاه پیشرفت و آبادانی با مأموریت رفع
محرومیت دهستان ها از جمله این قرارگاه هاست که شش دهستان را مورد هدف قرار داده و در هفته بسیج 17 پروژه به ارزش سه
میلیارد و 360 میلیون تومان را بهره برداري می کند. بوعلی در ادامه با اشاره به این که قرارگاه شهید اسکندري در 15 محله محروم
شیراز با استفاده از هم افزایی ظرفیت سایر نهادها، مشغول به فعالیت است، بیان داشت: بیش از یک هزار پروژه در محلات شیراز
تعریف شده که بخشی از این پروژه ها در هفته بسیج افتتاح می شود. فرمانده سپاه فجر با بیان اینکه بسیج داراي اقشار متعددي است
و همه آحاد جامعه را با 22 قشر تخصصی در بر می گیرد، گفت: اگر مسئله و مشکلی فراتر از ظرفیت یک سازمان در سطح ملی پیش
بیاید، بسیج با استفاده از ظرفیت مردمی به میدان می آید. سردار بوعلی با تحسین اقدامات بسیجیان و حضور مؤثر آنان در همه
عرصه ها، گفت: امسال نیز همانند سال هاي قبل برنامه هاي متعددي با رویکرد کمک هاي مؤمنانه اجرایی خواهد شد و در مجموع

بیش از 10 هزار ویژه برنامه در سراسر استان فارس برگزار خواهد شد. 
پیشگیري و درمان در زمره وظایف اصلی سپاه 

وي با بیان اینکه امروز مردم در عرصه معیشت تحت تأثیر شیوع بیماري کرونا قرار گرفته اند، گفت: ورود به پیشگیري و درمان از
وظایف اصلی سپاه و بسیج است. فرمانده سپاه فجر فارس با بیان اینکه هفته بسیج همزمان با 30 آبان ماه مصادف با ولات حضرت
عبدالعظیم حسنی(ع) آغاز می شود، عنوان کرد: حضور مسئولان در سطح همه رده هاي بسیج و کانون ها، اعزام گروه ها و تیم هاي
جامع پزشکی در مناطق محروم و ویزیت رایگان از جمله برنامه هاي پیش بینی شده در این هفته است.سردار بوعلی اضافه کرد: در
راستاي اجراي این مهم طرح همیار سلامت با نام شهید سلیمانی در دستور اجرا قرار گرفته و براساس این طرح استان فارس به 600
بلوك تقسیم شده و هر بلوك یک فرمانده دارد و هر فرمانده موظف است ملزومات بهداشتی مورد نظر را براي مرکز جامع سلامت را
تأمین کند. همچنین بیماریابی برابر پروتکل هاي اعلامی و مراقبت از بیماران به دو شکل پیش و پس از طی دوران قرنطینه از دیگر
موارد پیش بینی شده در این طرح است. وي با بیان اینکه همه اقدامات لازم با همکاري مراکز جامع سلامت انجام خواهد شد، از
برپایی غرفه هاي جمع آوري و توزیع کمک هاي مومنانه در هفته بسیج خبر داد و گفت: فارس متفاوت از استان هاي دیگر در این

زمینه ورود کرده و ثابت کرد که داراي شهروندانی نوع دوست و داراي فرهنگ است و به موقع در صحنه حضور می یابند. 
بسیج پیشتاز کمک هاي مؤمنانه 

فرمانده سپاه فجر فارس ادامه داد: دو مرحله زرمایش کمک هاي مؤمنانه در فارس برگزار شده و مرحله سوم کمک هاي مؤمنانه در
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استان نیز آغاز شده و در طول هفته بسیج تداوم می یابد. وي همچنین برگزاري میز خدمت توسط بسیج ادارت، برپایی غرفه هاي
خدمات مشاوره، میقات صالحین، برگزاري نمایشگاه مجازي با موضوع مکتب مقاومت و تفکر بسیجی، رونمایی از طرح هاي عمرانی،
راه اندازي پویش هاي تخصصی براي حمایت از زندانیان جرائم غیرعمد فرهنگیان، برگزاري نشست هاي روشنگري به شکل مجازي و
برگزاري یادواره هاي شهدا به صورت محله محوري با رعایت پروتکل ها را از دیگر برنامه هایی این هفته اعلام کرد.سردار بوعلی با بیان
اینکه بسیج و سپاه فجر فارس در حوزه عمرانی سپاه به واسطه گستردگی ظرفیت و جامعه هدفی که دارد، با راه اندازي چهار قرارگاه
اقداماتی را انجام داده و در دست اجرا دارد، گفت: در هفته بسیج 17 پروژه به ارزش سه میلیارد و 360 میلیون تومان را بهره برداري
می کند. فرمانده سپاه فجر فارس با اشاره به فعالیت قرارگاه بسیج سازندگی نیز گفت: این قرارگاه در همه استان و در حوزه هاي
تولید، عمران، بهداشتی و اشتغال زایی ورود کرده و در هفته بسیج بیش از 95 پروژه به ارزش 15 میلیارد و 800 میلیون تومان را به

بهره برداري می رساند. 
ارائه خدمات به اقشار کمتر برخوردار جامعه 

فرمانده سپاه فجر ادامه داد: هزار پروژه در محلات شیراز تعریف شده است که بخشی از این پروژه ها در هفته بسیج افتتاح می شود.
وي به فعالیت قرارگاه جوادالائمه(ع) نیز اشاره و بیان کرد که این قرارگاه در سایر شهرستان ها هم فعالیت می کند و بیان کرد: با
محوریت بسیح جامعه کشاورزي استان نیز پایش سلامت دام ها و اجراي واکسیناسیون تحت عنوان کلینیک دامپزشکی سیار در هفته
اجرایی استارت می خورد.سردار بوعلی همچنین رونمایی از نظام جامع خدمات بسیجیان و اهداي کارت ایثار به رزمندگان را از دیگر
برنامه هاي قابل اجرا توسط سپاه فجر فارس در هفته بسیج ذکر کرد. وي تصریح کرد: همچنین یکی دیگر از برنامه ها در هفته بسیج
براي ابراز هم دردي با خانواده هاي داغدار بیماران کروناست که توسط پایگاه ها صورت می گیرد، اقدام بعدي که با محوریت جامعه

بسیج کشاورزي انجام خواهد شد، پایش سلامت دام و اجراي واکسینه دام هاست. 
تجلیل از مقام شامخ مدافعان حرم 

فرمانده سپاه فجر فارس در بخش دیگري از سخنان خود گفت: ثبت و مستندسازي سیره و زندگی شهداي مدافع حرم در قالب
تولیدات فرهنگی فاخر و مخاطب پسند نظیر کتاب، فیلم و مستند یکی از رسالت هاي مهم فعالان فرهنگی و هنرمندان انقلابی است.
سردار یداالله بوعلی با بیان اینکه شخصیت بزرگوار شهید عبداالله اسکندري به عنوان یکی از مردان مجاهد در تاریخ اسلام و انقلاب
اسلامی ماندگار شده است، گفت: سردار شهید عبداالله اسکندري یکی از افتخارات استان فارس است و مستند عبداالله جلوه هایی از
نورانیت شخصیت بزرگ شهید اسکندري را به نمایش گذاشته است. وي ضمن تجلیل از دست اندرکاران و سازندگان مستند عبداالله،
گفت: سردار شهید عبداالله اسکندري یکی از افتخارات استان فارس است و این مستند از جنبه معرفی شخصیت شهید و تأثیرگذاري
معنوي بر روي مخاطب موفق عمل کرده است. فرمانده سپاه فجر با گرامیداشت یاد و خاطره شهداي دفاع مقدس و مدافع حرم اهل
بیت(ع)، گفت: ثبت و مستندسازي سیره و زندگی شهداي مدافع حرم در قالب تولیدات فرهنگی فاخر و مخاطب پسند نظیر کتاب،
فیلم و مستند یکی از رسالت هاي مهم فعالان فرهنگی و هنرمندان انقلابی است. سردار بوعلی خاطرنشان کرد: سیره و زندگی شهداي
والامقام دفاع مقدس و مدافع حرم الگو و نمونه سبک زندگی ایرانی اسلامی است و این شهدا معیار و شاخص انقلابی گري و

ولایتمداري هستند.
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لزوم جذب نیروهاي بومی در ساختار منابع انسانی

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  183  |  تاریخ: 1399/08/28

نماینده مردم بندر ماهشهر در مجلس با بیان اینکه نیروهاي بومی در راس جذب منابع انسانی قرار بگیرند، گفت: شفاف
سازي در جذب نیروهاي انسانی در اولویت ایجاد فرصتهاي اشتغال در بندر ماهشهر قرار بگیرد.

نماینده مردم بندر ماهشهر در مجلس با بیان اینکه
نیروهاي بومی در راس جذب منابع انسانی قرار بگیرند،
گفت: شفاف سازي در جذب نیروهاي انسانی در اولویت

ایجاد فرصتهاي اشتغال در بندر ماهشهر قرار بگیرد. 

به گزارش خبرآنلاین نشست حبیب آقاجري با مسئولین
شرکت گاز بیدبلند و تهران جنوب براي شفاف سازي پروژه

بندرماهشهر برگزار شد. 

نماینده مردم ماهشهر در مجلس شوراي اسلامی تصریح کرد: در پی اعتراض هاي مکرر به نحوه جذب نیروهاي این شرکت، حبیب
آقاجري طی نشستی با مسئولین شرکت گاز بیدبلند در بندرماهشهر نسبت به جذب و شفاف سازي عملکرد شرکت ورود کرد. 

وي ادامه داد: با مسئولین گاز بیدبلند و شرکت تهران جنوب در پروژه بندرماهشهر در خصوص شفاف سازي جذب نیروهاي تهران
جنوب و بیدبلند و تاکید بر جذب نیروهاي بومی خبر داد. 

در این نشست مقرر شد شرکت بیدبلند و تهران جنوب در جلسه بعدي با حبیب آقاجري لیست نیروهاي خود را جهت بررسی تحویل
نماید. 

48
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برپایی برنامه هاي فرهنگی در سالروز تأسیس بسیج دانشجویی

منبع: روزنامه شیراز نوینشماره خبر:  184  |  تاریخ: 1399/08/28

مسئول ناحیه بسیج دانشجویی فارس با بیان اینکه برنامه هاي هفته بسیج امسال به دلیل شیوع کرونا مجازي برگزار می شود، از
افتتاح جشنواره قرآنی «ترنم وحی»، کارگاه هاي تخصصی قرآن کریم و کارگاه هاي آموزش مجازي اشتغالزایی و کارآفرینی ویژه
دانشجویان در دانشگاه هاي استان طی این هفته خبر داد.به گزارش ایکنا، سعید یوسفی، مسئول ناحیه بسیج دانشجویی فارس، دیروز،
27 آبان ماه در نشست مجازي با خبرنگاران به تشریح برنامه هاي بسیج دانشجویی دانشگاه هاي استان فارس در هفته بسیج پرداخت
و گفت: در دوم آذرماه سال 67، به فرمان امام راحل، بسیج دانشجویی به عنوان داعیه دار دفاع از انقلاب اسلامی در دانشگاه تشکیل
شد و نقش این تشکل در دانشگاه رنگ جهاد علمی، فرهنگی و بصیرتی به خود گرفت تا بعد از جنگ تحمیلی میدان دفاع از انقلاب
اسلامی را حفظ کند. وي با تأکید بر تلاش براي تبیین و گسترش تفکر ناب بسیجی بین عموم جامعه و حتی جهانیان، برنامه ریزي
صحیح و دقیق در راستاي تکریم بسیج، در دنیاي پر تنش کنونی را مهم برشمرد و افزود: بازنمایی تصویر امیدبخش، وحدت آفرین،
خدمت رسان، مبتکر حل مسائل، توانمند و مقتدر از شجره طیبه بسیج با معرفی جایگاه، عملکرد و دستاوردهاي بسیج در 41 سال
گذشته از اهداف برنامه هاي بسیج دانشجویی دانشگاه هاي استان فارس در هفته بسیج است. یوسفی با تأکید بر شعار هفته بسیج
مبنی بر پیشرو در خدمت و امیدآفرینی و شعار روز تشکیل بسیج دانشجویی با عنوان بسیج مبتکر حل مسائل اضافه کرد: انعکاس
اقدامات، دستاوردها و پیامدهاي گذشته حضور و فعالیت بسیج در جامعه به خصوص در مبارزه با کرونا و حضور میدانی بسیج در
عرصه هاي ده گانه نیروي انسانی، علم و فناوري، اجتماعی، فرهنگی، هنري، رسانه، تعلیم و تربیت، راهبردي و زیرساختی، ورزش و
تربیت بدنی، اقتصاد مقاومتی و بسیج سازندگی از سیاست ها و رویکردهاي برنامه هاي بسیج دانشجویی در هفته مقدس بسیج
است.وي تبیین و تشریح اهداف و انتظارات امامین انقلاب در تشکیل بسیج، نقش بسیج در ایجاد وحدت، عزت ملی و پیشرفت و تعالی
همه جانبه در انقلاب اسلامی، نقش بسیج دانشجویی در گام دوم انقلاب و کمک به کارآمدي نظام و تحقق دانشگاه اسلامی و تبیین و
تشریح گفتمان انقلابی و اسلامی بسیج را سیاست ها و رویکردهاي بسیج دانشجویی برشمرد و افزود: در برنامه هاي هفته بسیج به سه
موضوع «معرفی و تبیین اهداف بسیج دانشجویی»، «فرهنگ سازي مبارزه با کرونا» و «شعار ما همه مسئولیم در راستاي گفتمان
سازي امر به معروف و نهی از منکر» توجه خاصی خواهیم داشت. مسئول ناحیه بسیج دانشجویی استان فارس بر توجه به ابعاد وحدت
آفرین، امیدآفرینی در جامعه، خدمت رسانی و حرکت هاي جهادي بسیج به عموم دانشجویان، معنوي، تربیتی و اخلاقی بسیج در
دانشگاه، روحیه انقلابی گري، شهادت طلبی و حضور در صحنه هاي دفاع از انقلابی و اسلامی، علمی، پژوهشی، مطالبه گري و حل
مسائل جامعه توسط بسیج دانشجویی تأکید کرد و گفت: عمده برنامه هاي گرامیداشت سالروز تشکیل بسیج دانشجویی با توجه به
شرایط موجود به واسطه کرونا، به صورت مجازي برگزار می شود. یوسفی با اشاره به اجراي برنامه ها به صورت مجازي، برپایی غرفه
هاي فرهنگی و نمایشگاه هاي عکس فعالیت هاي بسیج با رعایت پروتکل هاي بهداشتی و همچنین در بستر فضاي مجازي، راه اندازي
پویش ماسک در فضاي مجازي، مسابقات فرهنگی و هنري مثل مسابقات کتابخوانی با تأکید بر کتاب فصل (کتاب شهید ابراهیم
هادي) و کتاب شهید شاخص سال دانشجویی شهید عبداالله مصلی نژاد، کارگاه هاي تخصصی آموزش قرآن کریم، افتتاحیه جشنواره
قرآنی ترنم وحی و شب شعر مجازي از برنامه هاي بسیج دانشجویی در دانشگاه ها عنوان کرد.وي افزود: تهیه بسته هاي معیشتی،
بهداشتی، لوازم التحریر و توزیع در حاشیه شهر و مناطق محروم، اعزام مشاور و مددکار به حاشیه شهر و مناطق محروم، برپایی
نمایشگاه هاي عرصه خدمت رسانی گروه هاي جهادي (عکس، کارهاي دستی و...) در محل دانشگاه ها و برگزاري جلسات مطالبه گري
گروه هاي جهادي با مسئولان در راستاي بررسی مشکلات حاشیه شهر و مناطق محروم از اقدامات بسیج دانشجویی دانشگاه هاي
سراسر استان فارس است. مسئول بسیج دانشجویی فارس بیان کرد: در موضوع پژوهش و فناوري، جلسات آموزش مجازي در بحث
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اشتغال زایی و کارآفرینی، دوره ها و کارگاه هاي آموزشی و تخصصی علمی در فضاي مجازي، نشست هاي علمی در فضاي مجازي با
حضور صنعتگران، مسئولان و دانشجویان نخبه بسیجی (راه مهندسی)، نمایشگاه دستاوردهاي علمی دانشجویی در دانشگاه ها، تجلیل
از نخبگان پژوهشی و علمی بسیجی در دانشگاه ها و مسابقات علمی جذاب در فضاي مجازي دانشگاه ها برگزار می کنیم. وي ادامه
داد: برگزاري دوره هاي خط امام دانشگاهی ویژه دانشجویان جدیدالورود، دوره توانمندسازي مسئولان بسیج دانشجویی با عنوان
مدیریت تشکیلات اسلامی از برنامه هاي بسیج دانشجویی در هفته بسیج است. یوسفی با اشاره به مطالبه گري تخصصی از مسئولان
در قالب هاي متفاوت توسط دانشجویان بسیجی در بستر فضاي مجازي بیان کرد: مناظره، تریبون آزاد و کرسی آزاداندیشی و نشست
هاي بصیرتی مجازي با موضوع «بسیج گفتمان مردمی یا حزب گرایی» و گعده هاي دانشجویی در دانشگاه ها با محوریت بسیج و

بسیجی گري با رعایت پروتکل هاي بهداشتی برگزار می شود.
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فیلم نوشت| هدف از ''اشتغال و حرفه آموزي زندانیان'' چیست؟

منبع: تسنیمشماره خبر:  185  |  تاریخ: 1399/08/28

مهارت آموزي و اشتغال زندانیان منوط به تقاضاي زندانی است و شرکت در دوره هاي آموزشی یک حق از حقوق زندانی
محسوب می شود که در صورت اعلام از سوي او باید تأمین شود.

 
 

مهارت آموزي و اشتغال زندانیان منوط به تقاضاي زندانی است و شرکت در دوره هاي آموزشی یک حق از حقوق زندانی محسوب می

 
شود که در صورت اعلام از سوي او باید تأمین شود. - اخبار اجتماعی - 

به گزارش خبرنگار قضائی خبرگزاري تسنیم، در اسناد قانونی و بالادستی سازمان زندان ها، در باب مهارت آموزي و ایجاد اشتغال براي

 
زندانیان پیش بینی هاي قانونی و بخشنامه اي انجام شده است. 

 
این قوانین و بخشنامه ها را می توان در 6 بند مورد توجه قرار داد: 

ماده 2 قانون تبدیل شوراي سرپرستی زندان ها به سازمان زندان ها و اقدامات تأمینی و تربینی کشور 

 
بند (پ) ماده 113 قانون برنامه ششم توسعه کشور و آئین نامه اجرایی آن 

 
بند (ج) ماده 38 قانون احکام دائمی کشور و آئین نامه اجرایی آن 

 
آئین نامه اجرایی سازمان زندان ها و اقدامات تأمینی و تربیتی کشور 

 
سند تحولی قوه قضائیه 

 
اولویت هفتم از اولویت هاي دوازده گانه سازمان زندان ها در سال 1399 
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مهارت آموزي و اشتغال زندانیان منوط به تقاضاي زندانی است و شرکت در دوره هاي آموزشی یک حق از حقوق زندانی محسوب می
شود که در صورت اعلام از سوي او باید تأمین شود. زندانیان داوطلب در کارگاه هاي صنعتی، کشاورزي و خدماتی داخل زندان با

کسب نظر شوراي طبقه بندي به کار گمارده می شوند. 

اعزام به کار زندانیان شاغل به کارگاه هاي وابسته به زندان در پوسته بیرونی و یا مراکز خصوصی خارج از زندان منوط به تصویب
شوراي طبقه بندي و تأیید مرجع قضائی است. 

 
سازمان زندانها و اقدامات تامینی و تربیتی کشور , قوه قضائیه ,

آسیب هاي اجتماعی ,

بخشی از وظایف سازمان زندان ها در مهارت آموزي و اشتغال زندانیان: 

• ایجاد امکانات و تسهیلات لازم در زمینه اصلاح، ارشاد آموزش و اشتغال زندانیان 
• برگزاري دوره هاي مهارت آموزي براي زندانیان فاقد مهارت و ارائه گواهینامه معتبر به کارآموزان بدون درج عبارت زندان 

• جذب کمک هاي مردمی و مؤسسات خیریه 
• برنامه ریزي براي اشتغال زندانیان داوطلب کار با استفاده از امکانات سازمان و نیز سرمایه هاي دولتی، بانک ها، تعاونی ها، بخش

خصوصی 
• تعیین استراتژي مناسب براي ارائه آموزش حرفه اي مناسب و حفظ اشتغال پایدار مددجویان پس از آزادي 

• پرداخت دستمزد به زندانیان شاغل براساس روزمزدي یا کارمزدي 
• برقراري ارتباط با مراکز صنعتی، کشاورزي و کارآفرینی دولتی و غیردولتی و گروه هاي جهادي براي فراهم کردن فرصت اشتغال و

حرفه آموزي مددجویان و جذب منابع براي کمک به اشتغال زندانیان 

اهداف از اشتغال زندانیان چیست؟ 

• سیاست هاي اصلاحی و تربیتی زندانیان با محوریت مهارت آموزي و اشتغال 
• کاهش آسیب رفتارهاي پرخطر در زندان ها 

• بازسازي شخصیتی و بازاجتماعی کردن و توانمندسازي شغلی و اعتماد به نفس زندانیان 
• کاهش آمار جرم، بزهکاري و نرخ بیکاري در جامعه 

• تعدیل بازگشت مجدد به زندان ها و احیاي زندگی شرافتمندانه پس از آزادي 
• کمک به تأمین معاش خانواده زندانی با ارتقاي مهارت هاي شغلی لازم 

سازمان زندان ها براي تحقق این اهداف، برنامه حرفه آموزي 78 هزار و 278 نفر زندانی (حدود 48 درصد کل محکومان) را براي
امسال پیش بینی کرده است. 

با بسیج امکانات، اشتغال زایی مولد به میزان 26.8 درصد محکومان واجد شرایط در سه بخش اشتغال کارگاهی داخل زندان ها،
خوداشتغالی زندانیان در داخل بندها و اشتغال اعزام به مراکز خصوصی خارج از زندان ها محقق شده است 

در بخش حرفه آموزي با توجه به محدودیت هاي ستاد ملی کرونا به دلیل عدم اعزام مربی به زندان ها، مراکز آموزشی در زندان ها یا
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تعطیل بوده یا از یک سوم ظرفیت آموزشی استفاده شده است. 

با توجه به این محدودیت ها، عملکرد حرفه آموزي در 6 ماهه اول سال جاري براي حدود 14 هزار نفر از زندانیان اجرا شده
است.همچنین مشاوره و حمایت شغلی از زندانیان آزادشده براي جذب در بازار کار از طریق مشاوره، هدایت شغلی و ارائه تهسیلات

توسط مراکز مراقبت پس از آزادي انجام می شود. 

نوع همکاري بر چه اساسی تعیین می شود؟ 

نحوه همکاري زندانی درباره اشتغال به صورت روزمزد یا کارمزدي (قطعه اي، سري کاري، رجی، تعداد و ...) بر مبناي ماده 129 آئین
نامه اجرایی سازمان زندان ها متناسب با درجه مهارت زندانی تعیین می شود. 

درآمد یا دستمزد زندانی شاغل بر مبناي میزان مهارت و تخصص وي تعیین و به حساب بانکی او یا خانواده اش واریزمی شود. 

حداقل دستمزد روزانه زندانی با 8 ساعت کار در هر سه سطح مهارتی اینگونه تعیین شده است: 
• زندانی شاغل با سطح مهارت ساده حداقل 35 درصد مصوبه سالانه شوراي عالی کار 

• سطح نیمه ماهر حداقل 45 درصد مصوبه شوراي عالی کار 
• سطح ماهر حداقل 55 درصد مصوبه شوراي عالی کار. 

آغاز پایش و غربالگري زندانیان کشور؛ کسی نباید بی دلیل در زندان بماند+جزئیات 
اشتغال زایی در زندان هاي ایران|برنامه ریزي براي حرفه آموزي 78 هزار زندانی / حقوق زندانیان شاغل چقدر است؟ 

گفت وگوي رئیس سازمان زندان ها با تکفیري ها در زندان رجایی شهر 
دستور حاج محمدي پس از دیدار با زنان زندانی: از همین امروز براي رفع نواقص ندامتگاه اقدام شود
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مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی کرمانشاه: کارآفرینی از محور هاي

اصلی رشد و توسعه است

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  186  |  تاریخ: 1399/08/28

خبرگزاري آریا - مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی
استان کرمانشاه با اشاره به این که کارآفرینی از محورهاي
اصلی رشد و توسعه است، از برگزاري بیش از 30 برنامه و
نشست تخصصی در حوزه کارآفرینی و اشتغال در هفته

جهانی کارآفرینی در کرمانشاه به صورت برخط خبر داد. 
به گزارش روابطعمومی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی
استان کرمانشاه، حسن عزیزي گفت:کارآفرینی از محور
هاي اصلی رشد و توسعه است و در برنامه ریزي هاي
توسعه اقتصادي وپایدار داراي اهمیت است زیرا موجب

ایجاد اشتغال پایدار و افزایش سود و سرمایهگذاري، پر شدن شکاف ها و خلا هاي بازار کار، گذار از رکود اقتصادي و جبران
عقبماندگی هاي اقتصادي می شود. 

مدیر کل تعاون،کار و رفاه اجتماعی استان کرمانشاه افزود: با توجه به اهمیت و نقش کارآفرینی درتوسعه اقتصادي در جهان، هفته
آخر ماه نوامبر (26 آبان ماه تا 2 آذر ماه ) به عنوانهفته جهانی کارآفرینی نام گذاري شده است. 

وي افزود:در استان کرمانشاه بیش از 30 برنامه و نشست تخصصی در سطح اداره کل تعاون، کار ورفاه اجتماعی استان، دانشگاه ها و با
حضور مدیران ارشد کشوري و استانی به صورتبرخط و در فضاي مجازي برگزار می شود. 

وي افزود: درطول هفته جهانی کارآفرینی، اجزاي اکوسیستم هاي کارآفرینی که شامل نهادهاي دولتی وخصوصی، دانشگاه ها،
آموزشگاه ها، شتاب دهنده ها و مراکز رشد، مراکز کارآفرینی وواحدهاي مرتبط هریک به صورت داوطلبانه با برگزاري رویدادي از

قبیل وبینار، سمینار،همایش، دورهمی، مسابقه و ... اقدام به مشارکت در برگزاري هفته جهانی کارآفرینی میکنند. 
مدیر کل تعاون،کار و رفاه اجتماعی استان کرمانشاه، بزرگداشت هفته جهانی کارآفرینی را موجب همکاریو همیاري و اتصال اجزاي

اکوسیستم کارآفرینی دانست و هدف اصلی آن را تقویت اکوسستمکارآفرینی کل دنیا برشمرد.
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167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور

منبع: ریال نیوزشماره خبر:  187  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش ریال نیوز،میرسامان پیشوایی با اشاره به برگزاري دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ
برکت گفت: 387 طرح و ایده از سوي اعضاي هیات علمی، استارتاپ ها و فارغ التحصیلان دانشگاهی و دست اندرکاران

صنعت پوشاك به رویداد چرخ برکت به عنوان بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی در ...

ریال نیوز:مسئول «چرخ برکت» از ارسال 387 طرح و ایده به این رویداد به عنوان بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی صنعت پوشاك
خبر داد. 

به گزارش ریال نیوز،میرسامان پیشوایی با اشاره به برگزاري دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت
گفت: 387 طرح و ایده از سوي اعضاي هیات علمی، استارتاپ ها و فارغ التحصیلان دانشگاهی و دست اندرکاران صنعت پوشاك به
رویداد چرخ برکت به عنوان بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی در صنعت پوشاك کشور ارسال گردید که پس از ارزیابی هاي اولیه،

167 طرح پذیرفته شد. 

وي افزود: این طرح ها مربوط به بخش هاي مختلف زنجیره صنعت پوشاك از تولید نخ و پشم گرفته تا توزیع البسه می شود.
همچنین برخی از طرح هاي رسیده به شکل تخصصی البسه کودك، مشاغل و کسب و کارها را مدنظر قرار داده اند. 

مسئول رویداد چرخ برکت تصریح کرد: نوآوري و توانایی کارآفرینی از جمله معیارهاي اصلی در پذیرش طرح ها و ایده هاي رسیده به
این رویداد است. 

پیشوایی درباره دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده نیز توضیح داد: این دوره براي صاحبان ایده ها و طرح هاي برگزیده در دو
سرفصل آموزش با محوریت کسب و کار و آموزش با محوریت مشکلات صنعت پوشاك برگزار می شود. 

وي خاطرنشان کرد: اعضاي هیات علمی دانشگاه علم و صنعت، چهره هاي شناخته شده اتحادیه پوشاك، صنعت مد و داوران جشنواره
فجر از جمله مدرسان در این دوره آموزشی هستند. 

مسئول چرخ برکت با اشاره به استقبال خوب از این رویداد ملی گفت: استقبال خیلی خوب طراحان و ایده پردازان از رویداد چرخ
برکت حتی پس از پایان مهلت ارسال طرح ها، باعث شده است تا به شکل بلندمدت به این رویداد نگاه کنیم. 

پیشوایی افزود: طرح ها و ایده هاي فراوانی از سراسر کشور به این رویداد ارائه شده است اما استان هاي تهران، اصفهان، بوشهر،
خوزستان و سیستان و بلوچستان بیشترین استقبال را از فراخوان چرخ برکت داشته اند. 

مسئول چرخ برکت با تقسیم بندي طرح هاي رسیده به دو دسته نوآورانه و کارآفرینانه بیان کرد: جوامع دانشگاهی شامل اعضاي
هیات علمی، فارغ التحصیلان و استارتاپ ها مشارکت فعالی در ارائه ایده به رویداد چرخ برکت داشته اند. همچنین طرح هایی نیز از

سوي دست اندرکاران صنعت پوشاك به این رویداد ارائه شده است. 
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پیشوایی ادامه داد: پس از پایان دوره توانمندسازي، برگزیدگان در مرحله بعدي طرح هاي کسب و کار خود را نوشته و ارسال می
کنند. این طرح ها ارزیابی و به برگزیدگان تسهیلات مالی و غیرمالی بنیاد برکت و سرمایه گذاران داخلی و خارجی تعلق می گیرد. 

وي با تاکید بر این که هیچ محدودیتی در پذیرش طرح هاي کسب و کار برگزیده شده نیست، عنوان کرد: با توجه به طرح هایی که
دریافت شده است، تحقق 100 درصدي تولید 5 میلیون دست پوشاك و 2 هزار شغل به عنوان اهداف رویداد ملی چرخ برکت نه تنها

دور از انتظار نیست، که حتی پیش بینی می کنیم بیشتر از برآوردهاي اولیه هم باشد. 

مسئول چرخ برکت در تشریح مراحل دیگر این رویداد اظهار داشت: آخرین مهلت دریافت طرح هاي کسب و کار 5 آذر است و این
طرح ها تا 10 آذر ارزیابی و نتایج نهایی اعلام می شود. 30 آذر نیز به عنوان پایان مسیر رویداد ملی چرخ برکت در نظر گرفته شده

که در این مرحله، طرح هاي برگزیده وارد فاز عملیاتی خواهند شد. 

معاون برنامه ریزي و توسعه منابع بنیاد برکت نیز در دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت اظهار
امیدواري کرد که این رویداد، گام بزرگی در جهت تامین زنجیره تولید در صنعت پوشاك باشد. 

نعمت االله رضایی با اشاره به واردات 50 درصدي البسه در کشور تصریح کرد: بازار پوشاك پتانسیل بالایی را براي توسعه و کار دارد و
بنیاد برکت با همکاري و تامین مالی، همکاري و پشتیبانی لازم و نظارت هاي کافی را براي ایجاد و تکمیل چرخه تولید در صنعت

پوشاك کشور خواهد داشت. 

گفتنی است، رویداد ملی چرخ برکت به منظور ایجاد جریان نوآوري و کارآفرینی در صنعت پوشاك در راستاي اهداف سال جهش
تولید و با هدف تولید 5 میلیون دست لباس و ایجاد 2 هزار شغل، از سوي بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام و با مشارکت دانشگاه

علم و صنعت برگزار می شود. 

 -
-
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روحانی: از شنبه شهرهاي با وضعیت قرمز تقریبا تعطیل و شهرهاي نارنجی به

حالت نیمه تعطیل در می آیند

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  188  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش حوزه دولت خبرگزاري فارس، حجت الاسلام
حسن روحانی روز چهارشنبه در جلسه هیات دولت گفت:
دستورالعمل ها و مصوبات در ارتباط با طرح جامع که ابلاغ
شده، حکم قانون دارد و همه کشور باید این مقررات را اجرا

کنند. 

رئیس جمهور با بیان اینکه به سبب اوج گیري کرونا در
کشوردر آستانه مرحله جدیدي از مسوولیت پذیري هاي

اجتماعی قرار داریم، اظهارداشت: البته همه ما می دانیم که تعطیلی ها و اعمال محدودیت هاي شدید، راه حل اصلی مشکل کرونا
نیست، مشکل کرونا صرفا از طریق تغییر سبک زندگی حل خواهد شد. 

روحانی افزود: اگر مردم سبک زندگی خودشان را همراه با اجراي پروتکل هاي بهداشتی، فاصله هاي فیزیکی، عدم رفت و آمدهاي
خانوادگی و عدم حضور در مراسم عزا و شادي و مناسک دینی و مذهبی و ملی، تغییر ندهند، با وجود تعطیلی ها، وضعیت شیوع کرونا

به همین صورت ادامه می یابد و تغییر چندانی نخواهد کرد. 

رئیس جمهور تصریح کرد: تعطیلی تنها به عنوان یک اعلام هشدار شدید به جامعه و براي این است که همه به یک انضباط دقیق
اجتماعی برگردیم و این انضباط دقیق اجتماعی راه اصلی مقابله با کرونا است. 

روحانی با اشاره به آماري که نشان می دهد 51 موارد ابتلا به بیماري کرونا در نتیجه رفت و آمدهاي خانوادگی ایجاد شده است،
گفت: اگر در دو هفته اي که تعطیل و محدودیت هاي شدید برقرار می شود، رفت و آمدهاي خانوادگی هم بیشتر شود، رقم 51 درصد

به  60 درصد نیز خواهد رسید. 

رئیس جمهور اظهارداشت: در این شرایط همه ما و حتی آن اقلیتی که متاسفانه دستورالعمل ها را رعایت نمی کنند، باید به این درك
مشترك برسیم که این بیماري تا پایان امسال و حتی ممکن است سال آینده هم باشد و تنها راه مصون سازي، اجراي دقیق پروتکل

هاي بهداشتی است. 

روحانی همچنین این تعطیلی ها را ایجاد یک فضاي تنفسی براي کادر درمان دانست و گفت: طی 9 ماه گذشته کادر درمانی کشور به
طور شبانه روز در حال تلاش و تحت فشار هستند و حتما باید چند هفته اي فضاي جدیدي برایشان به وجود بیاید تا بتوانند به

فعالیت خود ادامه دهند. 
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رئیس جمهور افزود: ما امروز در کرونا از لحاظ تجهیزات و تخت هاي بیمارستانی آنچنان در فشار نیستیم، اما کادر درمان کشور تحت
فشار است و این تعطیلات براي این است که یک فرصتی را براي تجدید قواي کادر درمان فراهم کنیم و مردم هم احساس کنند که

خطر جدي است. 

روحانی رسیدن آمار فوتی هاي ناشی از بیماري کرونا به روزانه حدود 500 نفر را یک هشدار بزرگ براي همه دانست و تاکید کرد:
همه باید کمک کنیم تا این برنامه جامع به خوبی و با قوت اجرا شود و مردم، نیروهاي انتظامی، بسیج، گروههاي ناظر ما و همه باید

دست به دست هم بدهند. 

رئیس جمهور تصریح کرد: از شنبه آینده در مناطق قرمز تمام جلسات در تمام قوا، شرکتهاي دولتی و غیر دولتی، نباید بالاي15 نفر
باشد و این دستورالعمل و چارچوبی است که وزارت بهداشت و درمان تدوین کرده، در قرارگاه عملیاتی بررسی و در ستاد ملی کرونا

تصویب شده است. 

وي با بیان اینکه در جلسات ستاد هماهنگی اقتصادي دولت و همچنین جلسه امروز درمورد کمک به اقشار ضعیف و خانوارهایی که
بخاطر ایجاد محدودیت ها دچار مشکل می شوند تصمیماتی اتخاذ شده است، افزود: کسانی که از حقوق و درآمد ثابت برخوردار

نیستند در این شرایط با سختی مواجه هستند که کمک هایی برایشان در نظر گرفته شده است. 

روحانی افزود: براساس محاسبات انجام شده براي حدود یک سوم جامعه پرداخت بسته حمایتی و معیشتی در نظر گرفته شده که به
مدت 4 ماه ( آذر، دي ، بهمن و اسفند)  به ازاي هر نفر 100 هزار تومان پرداخت خواهد شد و پرداخت این بسته معیشتی در جلسه

روز شنبه ستاد ملی کرونا به تصویب خواهد رسید. 

رئیس جمهور افزود: همچنین براي حدود 10 میلیون خانوار نیازمند نیز پرداخت یک وام یک میلیون تومانی پیش بینی شده است،
ضمن اینکه در زمینه درمان کرونا، بیمارانی که بیمه نیستند حتما تحت پوشش بیمه قرار خواهند گرفت و همه داروهاي مربوط به

این بیماران مشمول بیمه می شود. 

روحانی با بیان اینکه کمک هایی دیگري هم براي اقشار ضعیف در حال بررسی است که پس از نهایی شدن اعلام خواهد شد، از همه
کسانی که در این ایام سخت براي مقابله با بیماري کرونا تلاش کرده اند از جمله شرکت هاي دانش بنیان که در زمینه ساخت کیت
هاي تشخیص سریع کرونا، تلاش براي تولید دارو و واکسن و همچنین ساخت تجهیزات مورد نیاز مراکز درمانی اقدامات بسیار بزرگی

انجام داده اند، تشکر کرد. 

رئیس جمهور در بخش دیگري از سخنان خود با اشاره به اینکه امروز شرایط اقتصادي و اجتماعی رو به بهبود است و علامت هایی از
کاهش قیمت کالاها و ارز را مشاهده می کنیم، گفت: کسانی که به ناروا دولت را مخالف کاهش قیمت ها معرفی می کنند بدانند که

تلاش دولت این است که این شرایط ادامه داشته باشد و مشکلات مردم کاهش یابد. 

روحانی با بیان اینکه احساس ما این است که شرایط کشور در آینده بهتر خواهد بود، گفت: برخی فکر می کنند وقتی می گوئیم
شرایط بهتر می شود، منظور ما مذاکره با آمریکا است، خیر اینطور نیست. 

رئیس جمهور با بیان اینکه دولت جدید آمریکا خودش شرایط را به سمت قواعد باز خواهد گرداند، گفت: با شرایط ایجاد شده در آینده
از سمت فضاي تهدید ایجاد شده توسط این دولت یاغی، به سمت فضاي فرصت حرکت خواهیم کرد. 
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روحانی ادامه داد از وقتی در سال 97 دولت فعلی آمریکا وارد جنگ اقتصادي با ایران شد ما در محاصره اقتصادي قرار گرفته و با
تروریسم اقتصادي مواجه بودیم ، گفت: طی این سال هاي اخیر ما در مقابل یک دولت قلدر قرار داشتیم. 

رئیس جمهور با تاکید بر اینکه به اسم نقد دولت قواعد سیاسی را به هم نزنیم و تعابیر را درست استفاده کنیم ، گفت: دولت آمریکا
جنایتکار و تروریست است چرا می خواهید آن را تطهیر کنید، متاسفانه عده اي در داخل براي اینکه به دولت صدمه بزنند واقعیت ها

را نادیده گرفته و مجانی آمریکا را تطهیر می کنند تا فضا را براي انتخابات 1400 براي خود آماده کنند. 

روحانی، ایجاد روحیه یاس در جامعه را "خیانت ملی"  دانست و افزود: یاس و ناامیدي را در جامعه ترویج ندهید و اجازه دهید مردم
واقعیت ها را ببینند، این دولت آمریکا کینه توز و جنایتکار نسبت به ملت ایران و همه ملتها است، چرا واقعیت ها را به مردم نمی

گوئید. 

رئیس جمهور با درخواست از کارشناسان و صاحب نظران براي مقایسه آمارهاي اقتصادي چهار سال 93 تا 96 و سه سال 97 تا 99،
گفت: تمام معیارهاي اقتصادي را در مورد سه سال اخیر و 4 سال قبل از آن با هم مقایسه کنید، کار سخت و پیچیده اي نیست. 

روحانی افزود: برخی فکر می کنند که ما تازه امروز در فکر رفع و دفع تهدید علیه مردم هستیم ، خیر ما از سال 97 که جنگ
اقتصادي این دولت آمریکا علیه ملت ایران آغاز شد، دنبال رفع تحریم و تهدید و ایجاد فرصت بودیم و نتیجه تلاش هاي انجام شده در

طی این سه سال این بوده است که آمریکا در بخش هاي سیاسی، حقوقی و اخلاقی به صورت کامل شکست خورد. 

رئیس جمهور افزود: آمریکا در بخش اقتصادي توانست به ملت ایران فشار بیاورد و مردم ما با مشکلاتی مواجه شدند اما باز هم در
تحقق هدف اصلی که ایجاد قحطی در کشور و برهم زدن امنیت داخلی ما بود، شکست خورد. 

روحانی ادامه داد: انتظار ترامپ این بود که بعد از خروج آمریکا از برجام همه کشورها از او تبعیت کنند اما هیچ کشوري حتی اروپایی
ها که دوست دولت آمریکا بودند از این تصمیم تبعیت نکردند و چین و روسیه هم که به طریق اولی، از ترامپ تبعیت نکردند. 

رئیس جمهور با بیان اینکه هر طرحی که آمریکا در مجامع بین المللی علیه ایران داشت با شکست مواجه شد و همچنین نتوانست
مانع از لغو تحریم تسلیحاتی ایران شود، گفت: کسانی که می گویند این دولت چه کاري انجام داده است بدانند که امروز تحریم
تسلیحاتی ایران پایان یافته و تمام آنچه که آمریکا از لحاظ بین المللی، سیاسی، حقوقی و اخلاقی دنبالش بود، صددرصد شکست

خورده است. 

روحانی با بیان اینکه در طول این سالها برغم همه فشارهاي سیاسی و اقتصادي آمریکا، به تعامل و همکاري خود با جامعه بین المللی
ادامه دادیم، افزود: در منطقه و جهان توانستیم به تعامل سازنده خود با دنیا ادامه دهیم و نقش خود را در معادلات منطقه به خوبی

ایفا کنیم. 

رئیس جمهور افزود: اینکه بارها تاکید کردیم که دولت آینده آمریکا ناچار به بازگشت به قانون و تسلیم در مقابل ملت ایران است، به
این دلیل بود که همه از دموکرات تا جمهوري خواه این واقعیت را می دانند که فشار حداکثري آمریکا علیه ایران شکست خورده

است. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 424/463

روحانی در بخش دیگري از سخنان خود با بیان اینکه ما در دنیاي سیاست براي نقد و انتقاد، تضارب آرا و اعلام نظرات جدید اشکالی
نمی بینیم، خطاب به مخالفان دولت، گفت: جنایت هاي آمریکا را لاپوشانی نکنیم و نباید واقعیت هاي جهانی را منحرف کنیم و به

خورد مردم بدهیم. 

رئیس جمهور خطاب به کسانی که از مدیریت دولت ایراد می گیرند، گفت: در توافق هسته اي  سال 94 یک فضاي تنفسی براي
کشور ایجاد کردیم و توانستیم فروش نفت را از زیر 1 میلیون بشکه در روز دوباره به حدود 3 میلیون بشکه افزایش دهیم و ماشین
آلات و قطعات مورد نیاز صنایع وارد کشور شد تا طرح هاي نیمه تمام تکمیل و احیا شود، افتتاح هاي امروز نتیجه همان زمان تنفس

بود که با توافق هسته اي بدست آمد. 

روحانی با بیان اینکه تحریم ها بالاخره رفع خواهد شد، گفت: عده اي فقط بدنبال این هستند که قهرمان رفع تحریم چه کسی باشد،
درحالی که باید بدانند  رئیس جمهور و دولت قهرمان نمی شود و قهرمان واقعی ملت ایران است ، سال 94 هم ملت ایران بود که
پیروز شد و در سال 99 یا 1400 هم اگر پیروز شویم باز هم این ملت است که قهرمان می شود و قهرمان فقط لقب ملت ایران است. 

رئیس جمهور افزود: خواهش می کنیم در این مقطع حساس کسی بدنبال تسویه حساب سیاسی نباشد، این کار را بگذارید براي سال
1400 ، انشاالله کرونا هم جمع خواهد شد و انتخابات باشکوهی خواهیم داشت آنجا حرف خود را بزنید، بناي ما امروز آرامش و همدلی

براي پیشرفت کشور است. 

روحانی با بیان اینکه از همه اعضاي دولت و مدیران اجرایی کشور در همه سطوح می خواهم که به هیچ عنوان به حاشیه نروند و
وظایف اصلی خود را براي توسعه و پیشرفت کشور انجام دهند، گفت: البته نباید اجازه دهیم در کشور ابهام ایجاد شود و همه مدیران
موظف هستند واقعیت ها را بگویند و اگر اشکالی وجود دارد آن را بیان کنند و حتی خودشان دولت را نقد کنند، مهم این است که

امروز مردم واقعیت ها را به خوب بدانند. 

رئیس جمهور با تاکید بر اینکه از ابتدا گفتیم که دست دوستی را به سمت همه قوا دراز می کنیم، گفت: دست دوستی ما همچنان
دراز است و الان را زمان ایجاد حاشیه و تسویه حساب سیاسی نمی بینیم، اجازه دهیم فضاي مثبت ایجاد شده در جامعه کار خود را

انجام دهد تا فضاي کشور را متعادل کند. 

روحانی با بیان اینکه دولت در این مدت در حد توان نسبت به بهبود وضعیت زندگی و معیشت مردم تلاش خود را انجام داده است، به
افزایش 50 تا 60 درصدي حقوق کارمندان و کارگران اشاره کرد و افزود: هر چه در توان داشته ایم براي اینکه فشار اقتصادي به مردم

کاهش یابد، انجام داده ایم و انجام خواهیم داد. 

رئیس جمهور افزود: برغم همه فشارهاي ناشی از تحریم و شیوع ویروس کرونا، در همه بخش هاي مختلف با افزایش تولید مواجه
هستیم و رشد تولید صنعتی در 7 ماهه امسال 6/4 درصد بوده است و بانک مرکزي نیز نیازهاي ضروري را در حد توان تامین کرده و

تا امروز نزدیک به 22 میلیارد دلار ارز مورد نیاز براي کالاهاي ضروري و مواد اولیه کارخانجات را تامین کرده است. 

روحانی ادامه داد: صادرات کشور امروز شرایط بهتري دارد و در هفته هاي اخیر 25 درصد رشد داشته است، براي تامین کالاهاي مورد
نیاز مردم و مواد اولیه تولید نیز حرکت هاي خوبی در گمرك انجام شده و کالاها با سرعت در حال ترخیص است و همه دست به

دست هم داده اند براي اینکه شاهد حرکت خوبی در کشور باشیم و بی تردید شرایط آینده بهتر خواهد بود. 
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رئیس جمهور در پایان سخنان خود با بیان اینکه در این شرایط دولت وظیفه اصلی خود را سلامت، زندگی و معیشت مردم می داند و
همه تلاش خود را بکار خواهد بست، افزود: لایحه بودجه سال آینده نیز در دست بررسی و نهایی شدن است و در زمان مشخص به
مجلس تقدیم خواهیم کرد  و توضیح خواهیم داد که در بودجه سال آینده اهداف مهم توسعه اي و اقتصادي گنجانده شده است تا

توسعه و پیشرفت کشور را به همراه داشته باشد. 

متن کامل سخنان رئیس جمهور به این شرح است: 

بسم االله الرحمن الرحیم 

به سبب اوج گیري کرونا در کشور در آستانه مرحله جدیدي از مسوولیت پذیري هاي اجتماعی قرار گرفتیم  و به همین دلیل از روز
شنبه محدودیت هاي شدیدي در کشور اعمال می شود. شهرهایی که شرایط قرمز دارند تقریبا به حالت تعطیل درمی آیند و شهرهاي
نارنجی به حالت نیمه تعطیل، جز در موارد ضروري که ضرورت دارد افراد سرِ کار بیایند و یا فروشگاه ها و آنهایی که خدمات ارائه می

کنند و یا کالاي لازم را به مردم ارائه می کنند که تفصیل آن براي مردم بیان شده و بیان خواهد شد. 

البته همه ما می دانیم که تعطیلی ها و محدودیت هاي شدید، راه حل اصلی مشکل کرونا نیست، راه حل مشکل کرونا صرفا از طریق
تغییر سبک زندگی به وجود خواهد آمد، یعنی اگر مردم سبک زندگی خودشان را همراه با اجراي پروتکل هاي بهداشتی، رعایت فاصله
هاي فیزیکی، عدم رفت و آمدهاي خانوادگی، عدم حضور در مراسم عزا و شادي و در مناسک دینی ،مذهبی و ملی را تغییر ندهند با

تعطیلی هم، کرونا به همین صورت خواهد بود و تغییر چندانی نخواهد کرد. 

تعطیلی تنها به عنوان یک اعلام هشدار شدید به جامعه است، تعطیلی براي این است که همه به یک انضباط دقیق اجتماعی برگردیم
و این انضباط دقیق اجتماعی است که می تواند مقابله اصلی با کرونا باشد وگرنه همین الان آمار و ارقام نشان می دهد که 51 درصد

ابتلاها به دلیل رفت و آمدهاي خانوادگی است. 

اگر در دو هفته اي که تعطیل و محدودیت هاي شدید برقرار می شود، به همان نسبت رفت و آمدهاي خانوادگی هم بخواهد بیشتر
شود، 51 درصد، 60 درصد می شود بنابراین ممکن است از یک طرف در جایی ابتلا را کاهش دهیم اما از یک جاي دیگر افزایش پیدا

کند. 

راه آن این است که در این شرایط همه ما، حتی آن اقلیتی که در جامعه متاسفانه مراعات نمی کنند احساس کنیم و  با هم به یک
درك مشترك برسیم که این بیماري وجود دارد و تا پایان امسال هست، این بیماري در سال آینده هم ممکن است تا هر وقتی باشد

چون ما هنوز نه به یک دارو و درمان قطعی براي این بیماري رسیده ایم و نه واکسن. 

بنابراین شرایط ما به گونه اي است که باید از طریق اجراي پروتکل هاي دقیق بهداشتی خودمان را مصون بداریم و این تعطیلات در
کنار هشدار براي این است که یک فضاي تنفسی براي کادر درمان به وجود بیاید. یعنی آنقدر کادر درمان ما در زحمت و فشار هست

که حتما باید چند هفته اي فضاي جدیدي برایشان به وجود بیاید تا بتوانند به فعالیت خود ادامه دهند. 

ما امروز در کرونا از لحاظ تجهیزات و تخت دچار مشکل نیستیم، از لحاظ آي.سی.یو، ونتلاتور و امثال اینها در فشار آنچنان نیستیم اما
درمورد کادر درمان، به هر حال کادر درمان ما یک ماه و دو ماه نیست، 9 ماه مداوم است که شبانه روز کار می کنند، این وضعیت
کادر درمان ما را خسته کرده و تعطیلات براي این است که فرصتی را براي تجدید قواي کادر درمان فراهم کنیم و مردم هم احساس
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کنند که خطر جدي است. 

وقتی فوتی هاي ما در روز بالاي 400 نفر و نزدیک به 500 نفر می رسد واقعا یک هشدار بزرگ براي همه ماست و همه باید کمک
کنیم براي اینکه این برنامه جامع مقابله با کرونا به خوبی اجرا شود و آن  در سایه این است که مردم، نیروهاي انتظامی، بسیج،

گروههاي ناظر ما، همه باید دست به دست هم بدهیم تا این طرح به خوبی و با قوت انشاءاالله اجرا و پیاده شود. 

از شنبه آینده در تمام قوا، هر کجا، شرکت دولتی غیر دولتی جلسه بالاي15 نفر نباید داشته باشیم در شرایط قرمز. این دستورالعمل
و چارچوبی است که وزارت بهداشت و درمان تدوین کرده، در قرارگاه مورد بررسی قرار گرفته و در ستاد ملی کرونا تصویب شده است.

بنابراین به عنوان یک قانون، به عنوان یک مساله اي که در حد قانون است، این جزو مصوبات امنیت ملی است و حکم قانون دارد.
همه کشور باید این مقررات را در شرایط قرمز، در شرایط نارنجی و در شرایط زرد اجرا کنند و همه مقررات و پروتکل هایی که دیروز

ابلاغ شده و همه بخش ها مشخص شده، انشاءاالله همه آنها اجرا و پیاده شود. 

موضوعی که در جلسه ستاد اقتصادي دولت و امروز هم در دولت بحث کردیم در کنار این محدودیت هاي شدید یا تعطیلات بخش
هایی از کشور که به وجود می آید فشار اقتصادي روي مردم به همان نسبت زیاد می شود و دولت باید در این زمینه کمکهایی را

انجام دهد تا بخشی از این مشکلات کاهش پیدا کند. 

آنهایی که حقوق بگیر ثابت هستند، ما همیشه می گوییم کسانی که حقوق ثابت دارند در فشار قرار می گیرند الان برعکس است،
آنهایی که حقوق ثابت بگیر هستند اگر اداره تعطیل هم شود او حقوق  خود را می گیرد، امروز مشکل درمورد آنهایی است که حقوق
ثابت نمی گیرند و باید روزانه کار و فعالیت کنند تا بتوانند مخارج روزمره خودشان را یا با کسب و کار و با فعالیت هایی که انجام می

دهند یا با خدماتی که ارائه می دهند تامین کنند. 

به همین دلیل محاسبه اي که شده باید حدوداً به یک سوم جامعه براي چهار ماه انشاءاالله یک بسته کمک معیشتی ارائه خواهد شد و
این بسته را انشاءاالله شنبه در ستاد ملی کرونا تصویب خواهیم کرد. 

افرادي که مشمول این کمک خواهند شد در ماه هاي آذر، دي، بهمن و اسفند در این چهار ماه ماهانه به ازاي هر نفر 100هزار تومان
دریافت می کنند براي اینکه کمکی بشود براي معیشت مردم در این چهار ماه و همچنین وام یک میلیونی، (البته اولی وام نبود به
عنوان کمک معیشتی بلاعوض بود و این دومی وام است) هم براي همین خانواده ها که حدود تقریبا 10 میلیون خانواده می شود،
شبیه آن وام یک میلیونی که قبلا پرداخت شد، پرداخت می شود منتها نه براي همه یارانه بگیرها، براي 10 میلیون خانوار که این هم

اعلام خواهد شد. 

قبلا هم گفته شده که در درمان کرونا اگر هم بر فرض کسی بیمه نیست حتما تحت پوشش بیمه قرار می گیرد و داروهایی هم که
امروز براي کرونا توصیه می شود (البته این بیماري تاکنون دارو ندارد) آن داروها هم باز مشمول بیمه خواهد شد. اینها کمک هایی
است که این ایام انجام می دهیم و انشاءاالله کار دیگري هم هست، ما بحث هاي دیگري هم امروز در دولت کردیم منتها چون هنوز
نهایی نشده در بخش اقتصادي آنها را نهایی می کنیم اگر تا شنبه آماده شد آنها هم باز اضافه می شود براي اینکه بتوانیم مقداري

حمایت کنیم به اقشاري که در فشار شدید در این ایام قرار می گیرند. 

باید تشکر کنم از همه شرکت هاي دانش بنیان به خاطر تلاش هاي بسیار زیادي که تا حالا انجام دادند، کیت هاي جدیدي که براي
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تشخیص سریع کرونا آماده کردند که می تواند ظرف 20 دقیقه کمتر یا بیشتر نتیجه آزمایش مشخص و معلوم شود که کمک بزرگی
است و مردم ما می دانند امروز در سی.تی.اسکن در ونتلاتور و اینها همه چیزهایی است که نیازي به خارج نداریم و همه را شرکت

هاي دانش بنیان  ما در داخل تولید می کنند. 

همه داروهایی که می گویند براي کرونا مفید است در داخل تولید می شود، حتی راجع به واکسن هم تلاش می شود البته ما تلاش
هاي لازم را براي خرید واکسن از کشورهاي دیگر هم انجام دادیم که اگر دیگران زودتر به واکسن مطمئن رسیدند از آنها خرید کنیم
اما در عین حال همه شرکت هاي دانش بنیانی که براي ساخت واکسن تلاش می کنند را یاري و کمک خواهیم کرد و امیدواریم

انشاءاالله دیر یا زود به واکسن مطمئن هم دست پیدا کنیم. 

این ایام که در آن هستیم بحمداالله شرایط اقتصادي و اجتماعی ما رو به بهبود است یعنی علامت هاي کاهش قیمت کالاها، ارز و سایر
موارد را مشاهده می کنیم، تلاش دولت بر این است که این مسیر کاهشی ادامه پیدا کند، خواهش می کنم آنهایی که به ناروا می
گویند دولت علاقمند است قیمت ارز و کالا افزایش پیدا کند، بدانند که تمام همت دولت بر این است که مردم در راحتی و رفاه باشند

و آلام مردم کاسته شود. 

الان در یک شرایطی هستیم که احساس ما این است شرایط ما در روزهاي آینده بهتر خواهد شد و در این شرایط بهتر می توانیم
فعالیت کنیم. بعضی ها فکر می کنند وقتی می گوییم شرایط بهتر می شود فوري می گویند لابد می خواهید با آمریکا مذاکره کنید،

خیر بحث مذاکره با آمریکا نیست بحث دیگري مطرح است. 

دولت جدید در آمریکا شرایط را به سمت قواعد برخواهد گرداند.درحدي که البته آمریکا مراعات می کرد. در دولت هاي قبلی هم همه
قواعد را مراعات نمی کردند منتها این آخري یاغی بود. باز برمی گردند به آن شرایط و آن شرایط می تواند فضا را برگرداند یعنی ما از

فضاي تهدید کم کم به سمت فضاي فرصت حرکت می کنیم. 

این را بگویم که ما از اول سال 97 که دولت اخیر آمریکا فشار شدید را بر مردم وارد آورد و وارد جنگ اقتصادي با ما شد، اشتباه تعبیر
نکنید، ما در این سه سال در تحریم نبودیم ما در محاصره بودیم، در جنگ بودیم، ما در برابر تروریسم اقتصادي بودیم. عبارت ها و
تعبیرها را درست استفاده کنید، قبلا هم تحریم داشتیم اما جنگ اقتصادي از سال 97 داشتیم، تحریم قبلا هم داشتیم اما تروریسم
اقتصادي از سال 97 توسط دولت اخیر آمریکا شروع شد. کشتی به کشتی را دنبال می کردند، محموله به محموله را دنبال می کردند،

در دریا و هوا دنبال می کردند، در یک جنگ تمام عیار اقتصادي در برابر یک دولت قلدر قرار گرفته بودیم. 

خیلی مهم است که به اسم نقد، قواعد بازي سیاسی را به هم نزنیم، به اسم نقد دولت، دنبال تطهیر آمریکا نباشیم، دنبال تبرئه دولت
آمریکا نباشیم، این دولت جنایتکار است چرا می خواهید تبرئه کنید؟ دولت اخیر آمریکا دولت جنایتکار است، دولت تروریست است،
یک عده مداوم تطهیر می کنند، مجانی هم این کار را می کنند. بعضی از رسانه هاي خارجی پول می گیرند و آمریکا را تطهیر می

کنند اما یک عده مجانی آمریکا را تطهیر می کنند. 

به خاطر اینکه به دولت صدمه بزنند، به خاطر اینکه فضا را براي انتخابات 1400 آماده کنند، حالا مانده به  1400، هنوز انتخابات
مانده، اشکال ندارد براي انتخابات خودتان هر کاري می خواهید انجام دهید اما ایجاد روحیه یأس در جامعه خیانت ملی است، یأس را

در جامعه ترویج ندهید بگذارید مردم واقعیت ها لمس کنند و ببینند. 

این دولت آمریکا یک دولت کینه توز و جنایتکاري بود که نسبت به ایران و تمام ملت هاي مستقل جنایت کرد، همانطوري که نسبت
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به ایران جنایت کرد نسبت به فلسطین هم جنایت کرد، نسبت به عراق، سوریه و یمن هم این کار را کرد. در برابر تمام ملت هاي
مظلوم حتی نسبت به دوستان خود هم خیانت کرد که به آنها کاري نداریم ولی جنایت بزرگی اینها انجام دادند. 

چرا این واقعیت را به مردم نمی گوییم، شما بیایید آمار اقتصادي سال هاي 93، 94، 95، 96 این چهار سال را با 97، 98، 99 مقایسه
کنید این سه سال که در جنگ بودیم یک جور آمار هست آن چهار سال که در تحریم بودیم، تحریم هم مقداري برداشته شد که در
سال  95 ، 96 بود ولی 93 و 94 که در تحریم بودیم آن وقت تحریم بود امروز جنگ است اینها دو مقوله است شما تورم و رشد و
اشتغال و پایه پولی را ببینید تمام معیارهاي اقتصادي را بین این سه سال اخیر با آن چهار سال مقایسه کنید این خیلی ساده است و
خیلی پیچیده نیست، دو دو تا چهارتاست، ریاضی ساده است، جبر و مثلثات نیست، چیز معمولی است، آمار و ارقام در همه مراکز آمار

ما وجود دارد بیاییم کنار هم مقایسه کنیم. 

بعضی ها فکر می کنند ما امروز در فکر رفع و دفع تهدید هستیم و از امروز دنبال ایجاد فرصت هستیم، ما از 97 دنبال این کار بودیم،
از 97 که جنگ شروع شد دنبال رفع و دفع تحریم و فشار بر مردم و ایجاد فرصت بودیم و دیدید که در بخش سیاسی آمریکا شکست

مطلق خورد در بخش حقوقی آمریکا شکست مطلق خورد، در بخش اخلاقی آمریکا شکست کامل خورد. 

آمریکا در بخش اقتصادي توانست بر مردم ما فشار وارد کند، البته او دنبال فشار نبود، دنبال ایجاد قحطی در این کشور بود. آمریکایی
ها دنبال این بودند که در کشور ما تنش اجتماعی ایجاد کنند، امنیت داخلی را به هم بریزند، در اهداف خود صددرصد شکست

خوردند البته فشاري هم به مردم وارد کردند، مشکلاتی را هم براي مردم ایجاد کردند. 

از وقتی که ترامپ از برجام خارج شد انتظار  او این بود که همه کشورهاي دیگر از او تبعیت کنند هیچ کشوري از او تبعیت نکرد حتی
اتحادیه اروپا که دوست سنتی آمریکا بود، هم تبعیت نکرد، روسیه و چین که به طریق اولی، آمریکا ناموفق بود در این که دیگران را

در این مسیر انحرافیِ غلطی که آغاز کرده بود بکشاند. 

 هر طرح سیاسی که آمریکا در سازمان ملل و در مجامع بین المللی داشت، شکست خورد. دیدید رفت که جلوي پایان تحریم
تسلیحاتی ایران را بگیرد نتوانست و ناموفق بود. ما تحریم تسلیحاتی را پایان دادیم، آنهایی که می گویند در این چند سال چه کار
شده لااقل این مسائل ساده را بفهمند. بدانید تحریم تسلیحاتی پایان یافت. ما امروز می توانیم آزادانه در چارچوب قواعد بین المللی

اسلحه بفروشیم و بخریم. 

آن چیزي که آمریکا از لحاظ سیاسی، بین المللی، حقوقی، اخلاقی دنبال آن بود صددرصد شکست خورد. در بخش اقتصادي هم در
اهدافی که دنبال می کرد صددرصد شکست خورد، ما تعامل خود را با دنیا در همین سال هاي 97، 98، 99 ادامه دادیم و جلسات سه
جانبه اي که  با روسیه و ترکیه داشتیم، ادامه دادیم، جلسات سه جانبه که با روسیه و آذربایجان داشتیم، ادامه دادیم، سه جانبه با
ترکیه و قطر داشتیم و ادامه دادیم، از لحاظ اقتصادي وارد پیمان اوراسیا این پیمان شدیم به طور موقت که می توانیم این را ادامه

دهیم. ما در منطقه و جهان توانستیم تعامل سازنده خودمان را با دنیا ادامه دهیم. 

چرا مرتب می گفتم دولت آینده آمریکا هر که باشد ناچار است تحریم را کنار بگذارد و ناچار است در برابر ملت ایران تسلیم شود؟
دلیل آن این بود که فشار حداکثري شکست خورد، این را هیچ کس الان نمی تواند انکار کند، دموکرات یا جمهوریخواه، همه می
دانتد فشار حداکثري آمریکا علیه ایران شکست خورد و این را خودشان هم می دانند براي اینکه از اول آنها فکر می کردند سه ماهه و
چهارماهه و پنج ماهه به اهداف خود می رسند، به هیچ کدام از اهداف خود نرسیدند جز اینکه زحمت براي مردم ما درست کردند و

فشار روي مردم ما وارد کردند. 
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از نظر ما در دنیاي سیاست نقد و انتقاد، تضارب آرا، اعلام نظر جدید هیچ اشکالی ندارد واینها را بگوییم اما واقعیت هاي جهانی را
نباید منحرف کنیم و به خورد مردم بدهیم. جنایات آمریکا را نباید لاپوشانی کنیم، به جاي اینکه بگویند آمریکا جنایت کرده می

گویند دولت در مدیریت خود چه کار کرده، اصلا شما می دانید مدیریت چیست که این حرفها را می زنید؟. 

این دولت همان دولتی است که بالاترین رشد اقتصادي و کاهش یافته ترین تورم را در دوران خود در سال 94، 95، 96 به وجود
آورده، این دولت همان دولت است. همان ها هستند که تلاش می کنند. 

در توافق هسته اي در سال 94 یک فضاي تنفسی را ایجاد کردیم در آن فضاي تنفسی توانستیم نفت مان را که آن وقت کمتر از یک
میلیون بشکه می فروختیم، به نزدیک 3 میلیون بشکه ببریم، این فضاي تنفسی بود تمام قطعاتی که در گمرکات گیر بود همه به

کشور آمد و همه طرح هاي ما نهایی، احیا و فعال شد. 

اینکه شما می بینید هر هفته طرح هاي مهم را افتتاح می کنیم اینها طرح هایی است که در آن فضاي تنفسی شروع و تکمیل شد و
امروز به بهره برداري می رسد. باید این واقعیت ها را براي مردم به خوبی توضیح دهیم و تشریح کنیم. 

تحریم رفع خواهد شد امروز یا فردا یا هر وقت دیگر، همه دنبال این هستند که قهرمان رفع تحریم چه کسی باشد همان هایی که
شما فحش می دهید و انتقاد می کنید، شما قهرمان هستید ما که دنبال قهرمان سازي نیستیم. بدانید قهرمان در کشور ما ملت ایران
است، در 94 اگر پیروز شدیم ملت ایران بود که پیروز شد، در سال 99 یا 1400 هم اگر پیروز شدیم ملت ایران است که در برابر

تحریم پیروز می شود. 

دنبال چه می گردید؟ این آقا قهرمان نشود آن آقا قهرمان نشود، نگذارید این دولت قهرمان شود دولت بعدي قهرمان شود، اصلا دولت
قهرمان نمی شود، رئیس جمهور قهرمان نمی شود، قهرمان ملت ایران است ما در این سه سال که مقاومت کردیم چه کسی قهرمان
مقاومت بود؟ ملت ایران قهرمان مقاومت بود نه دولت، دولت به عنوان خادم مردم در کنار مردم بود، تلاش خود را انجام می داد.
قهرمانی لقب ملت ایران است، قهرمان واقعی ملت ایران است.  ما یک مدت تلاش کردیم، محاصره و تحریم را در 94 شکستیم با
قهرمانی و کمک ملت ایران، در این سه سال مقاومت کردیم با حضور و تلاش ملت ایران و امروز هم راه خودمان را ادامه خواهیم داد. 

من خواهش می کنم در این مقطع حساس کسی دنبال تسویه حساب سیاسی و جناحی نباشد اینها را بگذارید سال 1400 که
انشاءاالله کرونا کمتر و فضا بهتر می شود، انتخابات می شود مقداري روحیه، آن وقت بگویید، تسویه حساب سیاسی هم قاعدتا خیلی
ها در انتخابات انجام می دهند، الان موقع تسویه حساب سیاسی نیست، الان بناي ما به آرامش است براي اینکه کشور بتواند پیشرفت

کند. 

من از تمام اعضاي دولت چه در مرکزیت چه در استان ها خواهش می کنم به هیچ عنوان به سمت حاشیه حرکت نکنید، وظایف
اصلی خودمان را باید به خوبی انجام دهیم، آن وظایف مهم که بر دوش ماست باید انجام دهیم البته نباید بگذاریم ابهام در جامعه به
وجود بیاید تمام وزرا، تمام استانداران، تمام مدیرکل ها، تمام روابط عمومی ها همه موظف هستند واقعیت را براي مردم توضیح دهند
و تشریح کنند، اشکالات مردم را بیان کنند، مشکلاتی اگر وجود دارد بیان کنند، حتی اگر نقد منصفانه اي نسبت به دولت است

خودشان نقد کنند، اشکالی ندارد. نقد هم بر ما وارد است اما مهم این است که امروز مردم واقعیت ها را به خوبی بدانند. 

ما از روز اول گفتیم دست دوستی به سمت همه قوا و همه ارکان کشور دراز می کنیم. این دست ما همچنان براي دوستی به جلو
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است، باز هم همین را می گوییم، باز هم دنبال این هستیم که دست دوستی به همه بدهیم. ما دنبال تسویه حساب، الان زمان تسویه
حساب نمی دانیم الان را زمان ایجاد حاشیه نمی دانیم، بحمداالله در این هفته ها یک فضاي مثبتی در جامعه ما شروع شده، بگذاریم
این فضاي مثبت در جامعه بتواند کار خودش را انجام دهد، بتوانیم کاري کنیم که انتظارات مثبتی که براي آینده در ذهن مردم است

بتواند فضاي کشور را متعادل و درست کند. 

بحمداالله ما در این مدت نسبت به زندگی مردم در حد امکان خود تلاش کردیم، سال 99 سالِ بسیار سختی بود اما براي حقوق
آنهایی که کارمند دولت هستند، کارگر هستند و حقوق می گیرند، این حقوق ها را اضافه کردیم در یک حدي که بعضی ها فکر می
کنند امسال 20 درصد اضافه کردیم اینهایی که حقوق به آنها پرداخت می شود، چیزي بین 50 تا 60 درصد اضافه شده پرداختی به
آنهایی که حقوق می گیرند حتی نسبت به آنهایی که مستمري می گیرند بازنشسته هستند و آنهایی که از عشایر و روستاییان از بیمه
استفاده می کنند آنها هم بالاي 50 درصد اضافه شده، ما هر چه توان داشتیم براي اینکه فشار اقتصادي بر مردم کاهش پیدا کند

انجام دادیم باز هم در حد توان مان انجام خواهیم داد. 

و خوشبختانه علیرغم فشار و کرونا و همه مسائل رشد بخش تولید صنعتی ما در هفت ماهه 6.4 بوده و این معنایش این است که همه
بنگاه هاي اقتصادي و بخش هاي صنعتی ما در این شرایط خاص و فشار خاص به جلو حرکت کرده است. ما در بخش هاي مختلف

صنعتی افزایش تولید داریم، در بخش کشاورزي هم در بسیاري از بخش ها افزایش تولید داریم. 

بانک مرکزي ما هم هر چه نیاز ضروري بوده در حد توان، تا امروز 21میلیارد دلار براي کالاهاي اساسی و ضروري، مواد اولیه
کارخانجات را در اختیار قرار داده و تامین کرده است. 21.7 میلیارد نزدیک به 22 میلیارد دلار تا اینجا تامین کرده است. 

و از طرف دیگر شرایط ما شرایطی است که صادرات کشور در هفته هاي اخیر رشد بهتري پیدا کرده است. در هفته گذشته صادرات ما
25 درصد رشد داشته، معلوم است در مسیر صادرات قرار گرفته ایم. براي تامین کالاهاي مورد نیاز مردم و مواد اولیه کارخانجات یک
حرکت خوبی از گمرك به بازار شروع شده، کالاها از گمرك در حال ترخیص است، کارِ بسیار خوبی هم وزارت صمت و هم گمرکات و
وزارت اقتصاد و کشاورزي همه دست به دست هم دادند و امروز شاهد یک حرکت بسیار خوبی در این زمینه هستیم و انشاءاالله شرایط

شرایطِ بهتري خواهد شد. 

خواهش می کنم که مردم عزیز بدانند در این شرایط دولت وظیفه اصلی خود را سلامت آنها و زندگی و معیشت مردم می داند و همه
توان و تلاش خودمان را براي این دو امر به کار خواهیم گرفت. 

امروز بحث بودجه در دولت آغاز شد انشاءاالله بودجه را آماده می کنیم که در زمان مشخص و معین به مجلس تقدیم کنیم. انشاءاالله به
موقع براي مردم توضیح داده خواهد شد که در بودجه امسال اهداف بسیار مهم اقتصادي، توسعه اي و اجتماعی مدنظر دولت است که
در بودجه امسال گنجانده و امیدواریم این بودجه و تصویب آن در مجلس و اجراي آن موجب رشد و توسعه بیشتر در کشور باشد

انشاءاالله. 

والسلام علیکم و رحمت االله و برکاته 

انتهاي پیام/
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تاکید نماینده تالش بر نظارت قوه قضائیه بر متولیان شوراي حفظ حقوق بیت

المال

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  189  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرنگار پارلمانی خبرگزاري فارس، حسن
محمدیاري در جلسه علنی امروز (چهارشنبه، 28 آبان ماه)
مجلس شوراي اسلامی در نطق میان دستور خود با اشاره
به بخشی از فرمایشات رهبر معظم انقلاب درباره همکاري
قوا و همچنین تعامل با دولت، گفت: معظم له فرموده اند
روابط با دولتمردان با شرع و قانون منطبق بوده و سوال و
تفحص حق شماست اما توهین و دشنام حرام شرعی است.

نماینده مردم تالش، رضوانشهر و ماسال در مجلس شوراي اسلامی ادامه داد: گاهی حرف طرف مقابل را قبول نداریم اما لازم است
مخالفت را با متانت بیان کنیم؛ دشمن نیروي خویش را متمرکز کرده و لازم داریم اتحاد داخلی و وحدت را توسعه بخشیم از این رو به
عنوان نماینده مردم اولویت نخست خود را در تعامل با دولت قرار داده اگرچه انتظار داریم مسئولان دولتی نیز در سال آخر خدمت

خود به مسئولیت و وظیفه خود اهتمام ویژه داشته باشند. 

وي افزود: با توجه به عزم جدي ریاست قوه قضائیه در مبارزه با فساد و اعمال قانون، انتظار داریم ضمن حمایت از پروژه هاي ملی و در
دست اقدام و حمایت از حفظ انفال، نظارت خویش را بر اعمال و رفتار متولیان شوراي حفظ حقوق بیت المال در حوزه منابع طبیعی

و پروژه هاي ملی به منظور جلوگیري از اعمال سلیقه هاي شخصی تقویت کند. 

محمدیاري در ادامه تصریح کرد: با توجه به گذشت مدت زمان زیادي از وقوع سیل در شهرستان تالش، متأسفانه مسئولان وزارت راه
و شهرسازي علیرغم تعهد حضور میدانی و پیگیري و راه جبران خسارات در هیچ سطحی در منطقه حضور نیافته که این امر موجب
نارضایتی مردم و عدم تخصیص توان لازم براي تأمین زیرساخت هاي آسیب دیده فراهم کرده که از وزیر راه و شهرسازي انتظار دارم

در اولین فرصت از منطقه بازدید میدانی به عمل آورند. 

این عضو مجمع نمایندگان استان گیلان همچنین خطاب به وزیر صمت بیان داشت: سازمان هاي توسعه اي همچون ایدرو و ایمیدرو
را مکلف کند تا نسبت به مطالعه و سرمایه گذاري در حوزه انتخابیه که متأسفانه بعد از انقلاب از نعمت سرمایه گذاري دولتی در

جهت ایجاد توسعه و اشتغال محروم بوده اقدام کند. 

وي خطاب به وزیر ورزش اظهار داشت: با عنایت به صعود تیم فوتبال چوکا تالش به لیگ دسته اول کشور، نسبت به تخصیص اعتبار
لازم جهت استانداردسازي ورزشگاه پوریاي ولی تالش اقدام عاجل به عمل آورده تا امکان بهره مندي این تیم و تماشاگران پرتعداد و

خونگرم تالشی از میزبانی مسابقات فراهم شود. 
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عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شوراي اسلامی در پایان با بیان اینکه برابر اصل 64 قانون اساسی که مجوز افزایش 20
نماینده در هر 10 سال را به وزارت کشور داده با توجه به گذشت 20 سال و قابلیت افزایش 40 نماینده، انتظار دارم یک نماینده به
حوزه انتخابیه تالش، رضوانشهر و ماسال اضافه شود همچنین تأسیس بخشداري جوکندان از 8 سال قبل تا کنون بلاتکلیف مانده که

نیاز به تعیین تکلیف دارد. 

عضو کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شوراي اسلامی در پایان خطاب به وزیر نیرو گفت: در حوزه آب و نیرو به ویژه آبفا از به
کارگیري نیروهاي ناکارآمد در سطح استان و شهرستان تجدیدنظر کنید. 

انتهاي پیام/
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پروژه هاي نیمه تمام گچساران چشم انتظار تأمین بودجه/ضرورت رفع

مشکلات جاده کمربندي در شرایط کرونایی+تصاویر

منبع: صبج زاگرسشماره خبر:  190  |  تاریخ: 1399/08/28

فرماندار گچساران گفت:با توجه به شرایط کرونایی شهرستان گچساران جاده کمربندي به عنوان یک معضل اساسی مطرح
می شود با توجه به اینکه هفته آینده باید محدودیت هاي کرونایی تردد برقرار کنیم با مشکل مواجه خواهیم شد و حداقل

این مشکل برطرف شود هر چند به صورت موقت.

 
 

به گزارش پایگاه تحلیل و اطلاع رسانی صبح زاگرس،به گزارش پایگاه خبري تحلیلی آفتاب جنوب،نشست بررسی طرح ها و پروژه
هاي عمرانی گچساران با حضور معاون توسعه،مدیریت و منابع استانداري،مدیر سازمان مدیریت و برنامه ریزي و جمعی از مدیران کل

 
در سالن جلسات فرمانداري گچساران برگزار شد. 

فرماندار گچساران در ابتداي این نشست گفت:ظرفیت هاي فراوانی در گچساران وجود دارد و این نشست ها به جهت رفع موانع و

 
مشکلات پروژه هاي عمرانی نیمه تمام برگزار می شود که اگر این طرح ها به بهره برداري برسد مردم نیز منتفع خواهند شد. 

خوانپایه در ادامه افزود:مهمترین اولویت ها در حوزه آب و خاك،صنعت،زیرساخت هاي حمل و نقل،ورزش و جوانان و بنیاد مسکن

 
خواهد بود،که امیدوارم با همکاري همه دستگاه ها و اولویت پروژه هایی که وجود دارد مشکلات نیز هر چه زودتر مرتفع شوند. 

وي تصریح کرد:به عنوان مثل در حوزه آب پروزه هایی وجود دارند که در بحث اقتصاد و معیشت مردم هم وابسته به این طرح ها باشد
با یک درصد بسیار پایینی از کار مانده است که متاسفانه تا حدودي هم رها شده اند،در حوزه راه و شهرسازي با زهم مشکلاتی وجود

 
دارد و در جاده باباکلان و جاده کمربندي اینگونه است. 

فرماندار گچساران اظهارکرد:با توجه به شرایط کرونایی شهرستان گچساران جاده کمربندي به عنوان یک معضل اساسی مطرح می
شود با توجه به اینکه هفته آینده باید محدودیت هاي کرونایی تردد برقرار کنیم با مشکل مواجه خواهیم شد و حداقل این مشکل

 
برطرف شود هر چند به صورت موقت. 
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وي گفت:در حوزه ورزش و جوانان پروژه هایی بسیاري داریم که باید به این مشکلات هم پرداخته شودو در حوزه بنیاد مسکن و رینگ
بافت فرسوده نیز از پروپزه هاي اولویت دار است و در حوزه صنعت و معدن نیز بحث تسهیلات است که باید جهت دهی مطلوبی براي

تولید و اشتغال تصمیم گیري شود. 

خوانپایه اظهارکرد:به هرحال انتظار داریم پروژه هایی که بالاتر از 90درصد پیشرفت فیزیکی دارد و الان طوري وانمود شود که
مشکلات اعتباري دارد بنابراین این مشکلات هم به نوبه خود برطرف شوند و شاهد بهره برداري هر چه زودتر از این طرح ها باشیم. 

بهاالدینی ،مدیرآب و خاك جهاد کشاورزي کهگیلویه و بویراحمد در این نشست گفت:حدود 31پروژه در سطح گچساران جزو مصوبات
داریم و اعتبار این پروژه ها حدود 76میلیارد ریال است، که میزان اعتبار تخصیصی نیز حدود 300میلیارد ریال کل شهرستان

گچساران که اعتبار بسیار ناچیزي است. 

وي افزود:از این پروژه هاي بارز در سطح شهرستان تامین آب اراضی لیشتر،تامین آب اراضی (شبکه سه و چهار )تنگ انگشترك و
آبرزي ،پروژه امامزاده جعفر و تامین آب اراضی باباکلان است، پروژه باباکلان بحث تامین آب استارت خورد که متاسفانه بحث کمبود

اعتبار نیز دارد. 

بهاالدینی در ادامه تصریح کرد:بنابراین کل اعتبار تخصیصی به این پروژه 47میلیون تومان است،هرچند بحث معارضاتی هم در مسیر
پروژه باباکلان وجود دارد که علی رغم نبود اعتبار همچنان پیمانکار پاي کار است که باید این مشکل معارضات نیز برطرف شوند. 

مدیرآب و خاك جهاد کشاورزي کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد:در نشست هاي قبل نیز در زمان جناب تاجگردون قرار شد که مانور
اعتبارات و تخصیصات بروي این پروژه هاي بارز داده شود همان پروژه هایی که زخمی هستند اما متاسفانه تاکنون آنچنان تخصیصی

در این مسیر شاهد نبودیم. 

وي افزود:از دیگر پروژه ها بحث شبکه سه و چهار است که تنگ انگشترك 300هکتار است و آبرزي 700هکتار که تامین آب در دست
اقدام است و شرکت آب منطقه اي در حال انجام است که در حدي نیست که ما شبکه سه و چهار را شروع کنیم در بحث تنگ
انگشترك هم شبکه چهار کار شده است و اعتبارات ملی دارد که مشکلی نداریم اما در بحث اعتبارات استانی این پروژه مشکل وجود

دارد. 

مدیرآب و خاك جهاد کشاورزي کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد:جناب آقاي سلحشوري خواهش داریم این مشکلات تخصیص
اعتبارات با جدیت بیشتري دنبال شود،چرا اعتبار تخصیص بسیار ناچیز است و نسبت به همان مصوبات بسیار ناچیز است و کل زخم

ها پروژه هاي ناتمام مانده است. 

فرماندار گچساران در ادامه گفت:با توجه به این که بنباد مسکن طرح منظومه روستایی را در اجرا دارد بخشی از کار هم وابسته به
همین حوزه آب و خاك است و اگر بتوانیم مشکلات را مرتفع کنیم قطعا مشکلات مردم هم حل خواهند شد. 

وي افزود:چهار ایستگاه پمپاژ آبرسانی در دشت لیشتر وجود دارد که دوتا تکمیل است و ایرادات جزیی مثل به سرقت رفتن کابل برق
را دارند که امور اب باید چنین مشکلاتی را برطرف کند،ایستگاه شماره سه است که سال گذشته قرار بر بهره برداري بود که نشدکه

تنها بحث اتصال خود ایستگاه به شبکه یک و دو است. 
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خوانپاییه گفت:به هرحال این موارد ایستگاه هاي پمپاز آب ایراداتی همچون سرقت کابل و یا تعمیرات جزیی دارد که بایستی انجام
شود و مدار شود و استگاه شماره سه که پیشرفت فیزیکی بالاي 80درصد دارد در اولویت کاري قرار بگیرد که زودتر به بهره برداري

برسد. 

وي تصریح کرد:پروژه آبرسانی آبرزي کار آنچنانی همچنان انجام نشده است و عزیزان در حوزه امور آب اولویت بروي تنگ انگشترك
باشد که به بهره برداري برسد و این موارد مستلزم این است که جهاد کشاورزي همت کنند و همزمان پروژه ها را با پروژه هاي آب

منطقه اي پیش ببرند. 

در حال تکمیل... 
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کشت استراتژیک گندم در هرمزگان آغاز شد

منبع: ایرناشماره خبر:  191  |  تاریخ: 1399/08/28

بندرعباس- ایرنا- رییس سازمان جهادکشاورزي هرمزگان گفت: کشت استراتژیک گندم در 11 هزار و 800 هکتار از زمین
هاي کشاورزي این استان آغاز شد.

بندرعباس- ایرنا- رییس سازمان جهادکشاورزي هرمزگان
گفت: کشت استراتژیک گندم در 11 هزار و 800 هکتار از

زمین هاي کشاورزي این استان آغاز شد. 

علی باقرزاده همایی روز چهارشنبه در بازدید از زمین هاي
کشاورزي استان افزود: کشت گندم در هرمزگان از نیمه

آبانماه آغاز شده و تا نیمه بهمن ماه ادامه می یابد. 
وي پیش بینی کرد: در مجموع 55 هزار تن گندم از زمین
هاي زیرکشت آبی این محصول در هرمزگان برداشت شود

که حدود22درصد نیاز داخل استان تامین می شود. 
رییس سازمان جهاد کشاورزي هرمزگان اظهارداشت: مصرف سرانه ماهانه گندم در استان با اشاره به هدفمند سازي یارانه ها حدود

20 هزار تن در ماه است. 
باقرزاده همایی ادامه داد: در بخش زراعت حدود یک هزار و 700نفر گندم کار در هرمزگان فعالیت دارند که در این بخش براي سه

هزار و 96 نفر شغل مستقیم و غیرمستقیم ایجاد شده است. 
وي یادآورشد: برداشت گندم نیز از نیمه فروردین ماه سال آینده آغاز و تا اوایل تیرماه ادامه خواهد داشت. 

حاجی آباد بیشترین سطح زیرکشت گندم را دارد 
رییس سازمان جهاد کشاورزي هرمزگان گفت: بیشترین سطح زیر کشت گندم در سال زراعی 1400-1399 به شهرستان حاجی آباد

با 10 هزار هکتار اختصاص دارد. 
باقرزاده همایی گفت: پیش بینی می شود سطح زیر کشت گندم در سال زراعی جاري در رودان به 800 هکتار، میناب 600 هکتار،

بستک 200 هکتار ، پارسیان 100 هکتار و بندرعباس 100هکتار برسد. 
وي در خصوص خرید بذرگندم هرمزگان براي سال زراعی 1400-1399 اظهار کرد: در سال زراعی گذشته2 هزار و 500 تن بذر گندم

شامل ارقام پرورشی، مادري و گواهی شده و مرغوب تامین و در حال توزیع می باشد. 

مشکلات پیش روي گندم در هرمزگان 
این مسوول در خصوص مشکلات و نارسایی هاي احتمالی در رابطه با تولید گندم در هرمزگان گفت: کمبود شرکت هاي مکانیزاسیون
و فعال نبودن شرکت هاي موجود، استهلاك سریع ادوات نسبت به سایر نقاط کشور به علت شرایط اقلیمی، نیود دسترسی به بذرهاي
جدید هیبرید با عملکرد هاي بالاي جهانی، کمبود ادوات مکانیزاسیون در بعضی مناطق و ضعف بنیه مالی اغلب کشاورزان در

بازپرداخت وام و درخواست وثیقه از آنان از جمله این مشکلات است. 
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باقرزاده همایی ادامه داد: پایین بودن سطح سواد بهره برداران و کمبود اعتبارات عمرانی ومنابع بانکی ارزان قیمت به منظور سرمایه
گذاري وتامین نقدینگی تنها بخشی از مشکلات پیش روي تولید گندم در هرمزگان است. 

وي همچنین پایین بودن توان مالی تولیدکنندگان در پرداخت کامل حق بیمه از یک سو و کمبود پوشش بیمه و ضعف برنامه هاي
حمایتی و پرداخت نکردن به موقع غرامت توسط صندوق بیمه درشرایط بحران از سوي دیگر، حضور نداشتن موثر وکارآمد بخش
خصوصی در ارائه خدمات و نهاده هاي تولید، پذیرش نشدن آموزش نوآوري ها از طرف کشاورزان به دلیل فرسودگی و نامناسب بودن
هرم نیروي انسانی این بخش، کوچک بودن و پراکندگی واحدهاي بهره برداري و دیگر محدودیت هاي طبیعی شامل محدودیت منابع
آبی، خشکسالی هاي متوالی، وجود شنزارهاي وسیع، تکرار و حجم بلایاي طبیعی در هرمزگان را از دیگر مشکلات تولید گندم عنوان

ك 

برچسب ها 
- وزارت جهاد کشاورزي 

- گندم 
- اشتغال زایی 

- هرمزگان
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چله سوگ سیاوش

منبع: ایرناشماره خبر:  192  |  تاریخ: 1399/08/28

تولد بزرگان و استادان برجسته اي همچون محمدرضا شجریان، علینقی وزیري ، لوریس چکنواریان و چندین هنرمند بزرگ
دیگر مهر را به ماه مهربانی، رافت و شادمانی تبدیل کرد،اما توگویی فلک به شادي و سرور هنردوستان رشک برده و با در

گذشت خسرو آواز ایران "مهر"ي بس دردناك و غم انگیز براي همگان رقم زد.

بهزاد مقوم ؛ روزنامه نگار و مدرس موسیقی 

 تولد بزرگان و استادان برجسته اي همچون محمدرضا شجریان،
علینقی وزیري ، لوریس چکنواریان و چندین هنرمند بزرگ دیگر مهر را به ماه مهربانی، رافت و شادمانی تبدیل کرد،اما توگویی فلک

به شادي و سرور هنردوستان رشک برده و با در گذشت خسرو آواز ایران ""مهر""ي بس دردناك و غم انگیز براي همگان رقم زد. 

هفدهم مهر ماه امسال دردانه آواز ایران استاد محمدرضا شجریان پس از تحمل یک دوره بیماري درگذشت اما هیچ عاملی نه سن
زیاد، نه بیماري اي با سابقه طولانی و... نتوانست تسلی اي بر دل دوست داران وي باشد. 

استاد در زمان مرگ 80 سال داشت، 20 سال با بیماري سرطان مبارزه کرد و چند روز پیش از فوتش به کما رفت ، اما در مقایسه با
اتفاقات و تصادفات و حتی بیماري هاي بی شماري که اغلب به از مرگ جوانان می انجامد، مرگ مرد 80 ساله بیمار با زنگ خطر 20

ساله براي هنردوستان واقعه اي غیر قابل تحمل بوده است. 

براستی شجریان که بود؟ و چه ویژگی هایی داشت که اینگونه در قلب مردم رخنه کرد؟ هنرمندي که نه تنها در زمان خواندن بلکه در
لحظه لحظه زندگی خصلت هنرمندانه داشت، ورزشکاري که مرام پهلوانی را هرگز فراموش نکرد. استاد مسلمی که خود را نه "استاد

محمد رضا شجریان" بلکه عضو کوچکی از مردم و شریک غم و شادي آنان می دانست. 

مردمی بودن از ویژگی هاي غیر قابل انکار این هنرمند و یکی از عوامل مهم در محبوبیت وي بوده و حضورش در نخستین ساعات
وقوع بلایاي طبیعی مانند زلزله " رودبار " و " بم " به ترتیب در سال هاي 1369و 1382و همدردي خالصانه و به دور از هرگونه ریا و
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تظاهر با مردم مصیبت زده ، از مواردي است که در کارنامه اجتماعی این هنرمند شهیر براي آیندگان ثبت خواهد شد و اینچنین بود
که در کنسرت " همنوا با بم " به یاد هموطنان از دست رفته اینگونه آواز سر داد: 

" بی همگان بسر شود بی تو بسر نمی شود 

داغ تو دارد این دلم جاي دگر نمی شود " 

استاد شجریان در پیام تسلیتی که براي واقعه بم منتشر کرده بود ، با دلی مالامان از غم و اندوه خطاب به عموم هموطنان نوشته بود :
این نخستین بار نیست که هم میهنان خود را در حادثه اي چنین خانمان سوز از دست می دهیم و چه تلخ می اندیشیم که آخرین

بار هم نخواهد بود. 

ایستادن در بلنداي خرابه هاي ارگ بم با چشمان گریان ، نشان از عشق این هنرمند فرهیخته به فرهنگ و تاریخ کشورش دارد که اي
کاش این صحنه در میان هزاران عکسی که از استاد گرفته شد ، وجود داشت. 

باري ، عشق به استاد شجریان و هنرش را همچنین می توان در باجه هاي فروش بلیت کنسرت هاي وي به وضوح مشاهده کرد ، آنجا
که مردم از اقصی نقاط کشور با تحمل زحمت و مرارت و هزینه هاي بسیار خود را به محل برگزاري کنسرت می رسانند و حاضرند با

پرداخت ده ها برابر قیمت رسمی ، بلیت تهیه کرده و جایی براي خود در میان مستعمین استاد بیابند. 

شهرت و محبوبیت استاد شجریان توضیح واضحات است اما رسیدن به این جایگاه از جمله مواردي است که در یک مقال نمی گنجد و
باید از همه جوانب مورد بحث و بررسی قرار گیرد. 

تقسیم بندي هنر به هنر عامه پسند (Popular Art) هنر متعالی (Fine Art) از مهم ترین مواردي است که در تشخیص جایگاه
یک هنرمند باید بدان پرداخت و اگر بخواهیم در این عرصه به دنبال استاد شجریان بگردیم بی شک باید به سراغ هنر متعالی و حتی

سنبل هاي آن برویم. 

اما به رغم اینکه موسیقی شجریان، موسیقی نخبگان و موسیقی متعالی ارزیابی شده ، در عین حال در بین مردم هم رواج داشته و
مورد پسند عامه نیز است و تقریبا در آرشیو هنري همه افراد با سلایق گوناگون جاي دارد. 

آشتی جوانان با موسیقی اصیل ایرانی کاري بس دشوار و حتی غیر ممکن می نمود ، چرا که غالبا بر این اعتقاد بودند که این موسیقی
حزن انگیز بوده و با روحیه جوانان سازگار نیست. اما زنده یاد استاد شجریان این انس و الفت را در میان بسیاري از افراد زیر 50 و

40سال پدید آورده و با اجراي آثار فاخر ذائقه مخاطبان را ارتقا بخشید. 

امروزه چنانچه مشاهده می شود اغلب مخاطبان و شرکت کنندگان در کنسرت ها ي استاد شجریان، جوان بوده و براي رسیدن به این
برنامه ها از نیروي جوانی مایه می گذاشتند. 

موسیقی ، سنبل غیر قابل انکار تاریخ، تمدن و فرهنگ ملت ها است و هر قوم هرچقدرهم از بیان گذشته خود پرهیز کند چون به این
عرصه پاي می نهد ، دیگر قادر به پرده پوشی نیست و نا خواسته بخشی از گذشته هاي خود را در قالب این هنر بیان می کند. 
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شادروان شجریان اعتقاد داشت که موسیقی زبان مردم است و همواره باید در خدمت مردم باشد. او نخستین آواز خوان ایرانی بوداز
قالب هاي گذشته پا فراتر نهاد و بجز استفاده از غزل هاي شاعرانی چون "حافظ"، "سعدي"، "مولوي"، "عراقی"، "صائب تبریزي"،
"عطار نیشابوري " و ... ، از شعر نو شاعرانی چون " نیما یوشیج "، " اخوان ثالث " و " فریدون مشیري " بهره برد که "دار وك "

(Dar Vak))، " زمستان " و " پرکن پیاله را " از آن جمله هستند. 

 

شجریان از زبان خودش 

خسروي آواز ایران تا رسیدن به این جایگاه والا رنج و زحمت فراوانی را متقبل شد چنان که خودش می گوید : براي ورود به عرصه
موسیقی زحمات و سختی هاي بسیاري را متحمل شدم و مواردي سر راهم بود که علاقه اي به راه یافتن در آن ها را نداشتم و نیز
مسائلی در رادیو و تلویزیون وجود داشت که مزاحم کار من می شد.براي معرفی خود به شوراي موسیقی رادیو رفتم و اعضاي شورا به
تصور اینکه من خواهان حقوق و دستمزد هستم مرا رد کردند و نوازندگان نیز با بیان اینکه بچه هاي شهرستانی خارج می خوانند و
ساز ما را خراب می کنند، از نواختن با من سر باز زدند.زنده یاد " جواد بدیع زاده " که پیشتر کارم را شنیده بود مرا به نزد استاد "
داوود پیرنیا " برد و ایشان پس از شنیدن صدایم اظهار خشنودي و رضایت کرد و فرداي آن روز به دستور این هنرمند با سنتور
روانشاد "رضا ورزنده " قطعاتی را در آواز افشاري با غزلی از حافظ تحت عنوان " ما سرخوشان مست دل از دست داده ایم " خواندم

که در قالب برگ سبز شماره 216 ضبط و در چهار ماه بعد در آذر 1345با نام "سیاوش بیدگانی" از رادیو پخش شد. 

" پدرم به عنوان یک چهره مذهبی در مشهد از شهرت و محبوبیت خاصی برخوردار بود لذا به احترام ایشان ترجیح دادم براي فعالیت
موسیقایی از نام مستعار استفاده کنم. 99 برنامه گل ها اجرا کردم و پس از اجراي نخستین برنامه زادگاهم را ترك و به تهران عزیمت
کردم. همواره در خواندن تحت تاثیر پدرم بودم و او از آنجایی که در قرائت قرآن در مشهد همتا نداشتم، به من افتخار می کرد و از
نقل مکانم به تهران بسیار ناراحت بود. پس از درگذشت پدرم ، احساس کردم به او بدهکارم و از این بابت بشدت رنج می بردم لذا

تصمیم گرفتم یک نوار مذهبی نیز منتشر کنم. 

دو اتاق در قالب یک خانه محقر در خیابان جابري تهران اجاره و به اتفاق همسر و دو دخترم در آن زندگی می کردم و روزها در داخل
کمد به خواندن می پرداختم و جمعه ها به کوه می رفتم. تقریبا با تمام هنرمندان و استادان موسیقی کار کردم اما در کنار رابطه پدر

و فرزندي که با استاد " احمد عبادي " داشتم، از مرحوم " جلیل شهناز " همیشه به عنوان موثرترین هنرمند در کارم یاد می کنم. 

پخش موسیقی از رادیو و تلویزیون بر اساس خواسته کاباره داران بود و تنها سالی یک بار براي جشن هنر شیراز به سراغ هنرمندان
بزرگ کشور می آمدند.در هشت دوره از 11دوره جشن هنر شیراز برنامه اجرا کردم و بعد به دلیل اعتراض از شرکت در این رویداد سر
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باز زدم ". 

جشن هنر شیراز از سال 1346همه ساله در شهریور ماه با حضور هنرمندان ایرانی و خارجی در کنار مقبره حافظ اجرا می شد. 

 
 

 
موسیقی از دیدگاه شجریان 

یکی از وجوه تمایز خسروي آواز ایران ، تعریفی است که شخصا از موسیقی دارد . او موسیقی را هنر متعالی می دانست و معتقد بود :

 
همه هنرها وام دار موسیقی بوده و براي رسیدن به تعالی و بهتر جلوه کردن از آن بهره می گیرند. 

وي با بیان اینکه موسیقی ایرانی قابلیت تعامل با هر ژانر از این هنر را دارد، بر این باور بود : موسیقی کشور ما شناخته شده اما به

 
دلیل عدم معرفی، فراگیر نشده است. 

این هنرمند فقید با تاکید به افزایش همنوازي ها ، معتقد بود : براي معرفی این هنر به جهانیان باید از متخصصان و کارشناسان

 
خودمان استفاده کنیم. 

از نگاه استاد شجریان ، مخاطبان محور و مهم ترین وجه اثرگذار در موسیقی هستند و به همین دلیل معتقد بود که سلایق گوناگون
مردم را باید در ارائه موسیقی در رسانه ها و کنسرت ها در نظر گرفت ، در عین حال نباید آنقدر سطح موسیقی پایین بیاید که به

 
ابتذال کشیده شود. 

اما استاد فقید در باره موسیقی ایده آل این چنین می گوید : موسیقی مطلوب من آن است که هم مردم بتوانند از آن بهره ببرند و هم

 
مورد تایید اهل فن باشد. 

یکی از ویژگی ها استاد آواز ایران بر خلاف بسیاري از اهالی موسیقی سنتی ایران ، توجه ویژه اش به نوآوري است و بر این اعتقاد بود
که نبود نوآوري عملا موجب محدودیت موسیقی و یا هر هنر دیگر می شود؛ " موسیقی ایرانی را باید فراگیر کرد و این کار با تنوع و

 
گستردگی امکان پذیر است". 

شادروان شجریان می گفت : همواره می خواهم کاري عالی عرضه کنم و اگر موفق به انجام این کار شوم، این موسیقی مورد پسند
مردم قرار می گیرد و در عین حال ارزش هاي موسیقایی خاص خود را دارد. تلاشم این نیست که موسیقی عامه پسند باشد برعکس
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من به معیار این هنر فکر می کنم تا به ارتقاء موسیقی کشورم بینجامد. 

موسیقی از نگاه استاد شجریان یکی از ابزارهاي مهم کمال انسان است و به اعتقاد او انسان بدون موسیقی به کمال نخواهد رسید. "
هرچه موسیقی نیروي تفکر و اندیشه را بیشتر تقویت کند و نهادهاي خفته را بیدار و رستخیزي در وجود انسانی به وجود آورد، فرایند

بیشتري به سوي کمال داشته ، هدف عالی تري را دنبال کرده و بشر را به سوي کمال رهنمون می کند". 

سنت و اصالت 

از جمله وجوه تمایز زنده یاد شجریان نسبت به دیگر خوانندگان، طراحی و ساخت ساز است و هدف از این کار را افزایش دامنه
صدادهی و رنگ بندي ارکستر هاي ایرانی می دانست. به اعتقاد این هنرمند فقید شماري از سازهاي قدیمی به مرور زمان به انزوا رفته
اند و به نوعی منسوخ و منقرض شده اند و حال نامی از آنها نیست. سازهایی که توسط این اسطوره فقید ابداع شده عبارتند از :
"صراحی"، "شاه صراحی"، "صراحی آلتو"، "بم صراحی"، "شهرآشوب"، "شهرآشوب آلتو"، "بم ساز"، "شهنواز"، "شه بانگ"،

"کرشمه"، "باربد"، "تندر"، "ساغر"، "سبو سوپرانو"، "دل و دل آلتو"، "دل و دل سوپرانو " و "پرهیب". 

استاد شجریان همچنین بین سنت و اصالت تفاوت قائل و معتقد بود : سنت بسته و ساکن اما اصالت گسترده و جاري است و می تواند
سنت هاي متفاوتی را ارائه دهد. 

او با تاکید بر سنت شکنی به منظور بیان معنا، بر این باور بود : سنت تا آنجا که اجازه بیان معنا می دهد پایدار می ماند و وقتی این
قالب تنگ شد و اجازه نداد که معناي زمانه ما بیان شود، باید آن را شکست. اگر قالبی اجازه نمی دهد که هنرمند ایده، منظور و

احساسش را بیان کند، باید آن را کنار گذاشته و قالب هایی را براي انتقال حس زمانه انتخاب کرد. 

خسرو آواز ایران اعتقاد داشت : موسیقی سنتی معطوف به مرجع است در حالی که موسیقی اصیل بیشتر به مخاطب و نیاز هاي روز
توجه دارد. اما این روند همیشه وجود نداشته زیرا در طول تاریخ با محدودیت هاي زیادي رو به رو بوده و اجازه نیافت به سوي کمال
سوق یابد. چه بسا هنرمندانی که نتوانستند هنر خود را به صورت کامل عرضه کنند و با مرگ آنان بخشی از موسیقی ما به بایگانی
پیوست و یا همراه مبدعشان دفن شد. سنت شکنی همیشه مسیر مثبتی نداشته است و امکان دارد راه منفی را پیش گرفته باشد.

بعضی از سنت شکنی ها مخرب و مانع کمال موسیقایی هستند. 

استاد شجریان که شاگردان زیادي را پرورش داده تا به موسیقی ایرانی خدمت کنند ، متعقد بود که استاد بودن او نباید سد راه
نوآوري شاگردانش شود . " در مورد شاگردان خود نیز چنین توقعی داشته و انتظار دارم با سنت شکنی از من پا فراتر بگذارند، زیرا در
غیر این صورت در جا زده و در نهایت همان تکرار شجریانند. شاگردان باید از استادشان پیشی بگیرند. متاسفانه امروزه شاگردان از

استادشان عقب ترند که این امر براي آینده آواز ایرانی نگران کننده است. 

او با نظر بعضی مبنی بر اینکه موسیقی ایرانی را براي تکامل باید با سایر موسیقی ملل در هم آمیخت ، سخت مخالف بود و می گفت :
نگرانم تا مبادا هویت موسیقی میهنمان از بین برود. ما ضمن حفظ این هنر و با ابزار خودمان باید پاسخگوي نیاز مردم نیز باشیم. باید
روي موسیقی اصیلمان سرمایه گذاري کنیم . موسیقی ایرانی به حس درونی و سلیقه شنوندگان ایرانی نزدیکتر بوده و با تاریخ این

سرزمین عجین شده است. 

استاد فقید آواز ایرانی سرمایه گذاري آموزشی را بسیار مهم می دانست و تاکید داشت : ما مدرسه موسیقی، دانشکده موسیقی و
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کلاس موسیقی به حد کافی نداریم و استاندارد آموزشی آموزشگاه هایمان نیز پایین است. 

 
 

 
زندگینامه شجریان 

محمدرضا شجریان، یکم مهر 1319 خورشیدي در مشهد زاده شد. خواندن را از خردسالی با لحن کودکانه آغاز کرد و با توجه به
استعداد و صداي خوبش تحت تعلیم پدر که خود قاري برجسته قرآن بود مشغول به پرورش صداي خویش شد و در سال 1331

 
هنگامی که 12سال بیش نداشت براي نخستین بار، صداي تلاوت قرآن او از رادیو خراسان پخش شد. 

وي در سال 1337 به رادیو خراسان رفت و در رشته آواز مشغول فعالیت شد. سپس به دعوت استاد "داوود پیرنیا" براي اجراي برنامه
هاي گل ها به تهران رفت در حدود یکصد برنامه از این سري شامل "گل هاي رنگانگ"، "گلهاي تازه"، "یک شاخه گل"، "گلهاي
جاویدان" و "برگ سبز" حضور یافت و به احترام پدر که بسیار متدین و از قاریان برجسته استان خراسان بود ترجیح داد تا از نام

 
"سیاوش بیدگانی" استفاده کند. 

در سال 1338 به دانشسراي مقدماتی در مشهد رفت و پس از دریافت دیپلم دانشسراي عالی، به استخدام آموزش و پرورش در آمد و

 
به تدریس اشتغال یافت و در همان زمان نواختن سنتور را نزد "جلال اخباري" آموخت. 

شجریان در سال 1340 با فرخنده گل افشان ازدواج کرد که حاصل آن سه دختر و یک پسر به نام هاي افسانه، فرزانه، مژگان و

 
همایون بوده است. 

او در سال 1346 به تهران رفت و با استاد "احمد عبادي" آشنا شد و از سال 1346 در کلاس استاد "اسماعیل مهرتاش" شرکت
نمود. همچنین براي آموختن خوشنویسی در انجمن خوشنویسان نزد ابراهیم بوذري رفت. از سال 1347، خوشنویسی را نزد استاد

 
"حسن میرخانی" ادامه داد و در سال 1349 درجه ممتاز را در خوشنویسی به دست آورد. 

 
زنده یاد شجریان تا سال 1350 با نام مستعار "سیاوش بیدگانی" با رادیو همکاري می کرد، ولی بعد از آن از نام خود استفاده کرد. 

 
وي همچنین در 1350 با استاد "فرامرز پایور" آشنا شد و یادگیري سنتور و ردیف هاي آوازي را نزد وي دنبال کرد. 

استاد شجریان در سال 1351 در برنامه گلها با "نورعلی خان برومند" آشنا شد و به آموختن شیوه آوازي "حسین طاهرزاده" نزد او
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پرداخت. 

وي از سال 1352 نزد "عبداالله دوامی" کلیه ردیف هاي موسیقی و شیوه هاي تصنیف خوانی را فرا گرفت. در همین سال به همراه
گروهی از هنرمندان چون "محمدرضا لطفی"، "ناصر فرهنگ فر"، "حسین علیزاده"، "جلال ذوالفنون" و "داوود گنجه اي" مرکز

حفظ و اشاعه موسیقی را به سرپرستی " داریوش صفوت " بنا نهاد. 

استاد شجریان شیوه هاي آوازي " اقبال السلطان "، "تاج اصفهانی"، "میرزا ظلی"، "ادیب خوانساري"، "حسین قوامی" و
"غلامحسین بنان" را روي صفحات و نوارها به دقت دنبال کرد. از سال 1354، تدریس هنرجویان را در رشته آواز در دانشکده

هنرهاي زیباي دانشگاه تهران آغاز کرد و در سال 1358 با تعطیلی این رشته کار تدریس خود را پایان داد. 

وي در سال 1357 به همراه "هوشنگ ابتهاج" (سایه) و برخی هنرمندان دیگر از رادیو کناره گیري کرد. شجریان در اسفندماه سال
1356شرکت دل آواز را بنیان گذاري کرد. همچنین در سال 1356 در مسابقه تلاوت قرآن کشوري رتبه نخست را به دست آورد. 

شجریان در 1357 چندین سرود میهنی و انقلابی اجرا کرد و همانند بسیاري از هنرمندان آن زمان همکاري خود را با سازمان هاي
دولتی ادامه نداد. او در آن زمان با " کانون چاووش " که زیر نظر هوشنگ ابتهاج فعالیت داشت، همکاري می کرد. 

وي در آن زمان به همراه "شهرام ناظري" چند آلبوم مشترك اجرا و به بازار عرضه کرد که محتواي آن ها بیشتر انقلابی بود. از میان
آلبوم هاي مشترك شجریان و ناظري می توان به چاووش 7 اشاره کرد.تصنیف معروف سپیده با شعر " ایران اي سراي امید " در
همان دوران اجرا شد. او از آن زمان به بعد در خانه به تحقیق و تدوین ردیف هاي آوازي پرداخته و به آموزش شاگردان قدیمی اش

همت گماشت. 

شجریان در فاصله سال هاي دهه شصت همکاري گسترده اي را با "پرویز مشکاتیان" آغاز کرد که حاصل آن آلبوم هایی چون بیداد،
آستان جانان، سر عشق (ماهور)، نوا، دستان، گنبد مینا و جان عشاق بود. در این سال ها به همراه گروه عارف به سرپرستی مشکاتیان

کنسرت هایی را در خارج از ایران هم اجرا کرد. 

استاد آواز ایران پس از سال 1368 به همراه "داریوش پیرنیاکان" و "جمشید عندلیبی" به اجراي کنسرت در آمریکا و اروپا پرداخت.
این گروه در سال بعد، کنسرت هایی را براي جمع آوري کمک مردم دنیا به زلزله زدگان رودبار اجرا کرد. آلبوم هاي دل مجنون، سرو

چمان، یاد ایام و آسمان عشق با همکاري گروه آوا و نیز دلشدگان با آهنگسازي حسین علیزاده در این سال ها منتشر شد. 

شجریان در سال 1374 کنسرت هایی در شهرهاي اصفهان، شیراز، ساري، کرمان و سنندج اجرا کرد و در همین سال، آلبوم چشمه
نوش را با محمدرضا لطفی و مدتی بعد، در خیال را با همکاري مجید درخشانی منتشر نمود. وي در سال 1377، آلبوم شب، سکوت،

کویر را با آهنگسازي "کیهان کلهر" منتشر کرد. 

این استاد در سال 1378 جایزه پیکاسو را از طرف سازمان یونسکو دریافت کرد. از سال 1379 با حسین علیزاده، کیهان کلهر و
پسرش همایون به اجراي کنسرت پرداخت که حاصل آن آلبوم هاي زمستان است، بی تو به سر نمی شود، فریاد، ساز خاموش و سرود

مهر بود. در زمستان سال 1382، به همراه همین گروه براي کمک به زلزله زدگان بم کنسرتی در تهران با نام هم نوا با بم اجرا کرد. 

از سال 1386، شجریان به همکاري با گروه آوا پرداخت و کنسرت هایی در تهران، اصفهان، اروپا، آمریکا و کانادا اجرا کرد. در این
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دوران دو اثر به نام هاي غوغاي عشق بازان (آلبوم صوتی) و کنسرت محمدرضا شجریان و گروه آوا (آلبوم تصویري) به همراه گروه آوا
اجرا و به بازار عرضه شد.در همین سال و در مراسم درگذشت مادرش، پس از 30 سال، دعاي ربنا را دوباره خواند.محمدرضا شجریان
در سال 1387 یک گروه موسیقی بنیان گذاري کرد و آن را به افتخار "جلیل شهناز" (نوازنده نامی تار)، گروه شهناز نامید. از جمله
اعضاي این گروه می توان به مژگان شجریان (دخترش) اشاره کرد. از آن زمان به بعد محمدرضا شجریان با این گروه فعالیت داشت.
یکی از ویژگی هاي مهم این گروه موسیقی استفاده از سازهاي ابداعی خود استاد به دست خودش بود. در این مدت دو آلبوم صوتی

رندان مست و مرغ خوش خوان و آلبوم تصویري کنسرت محمدرضا شجریان و گروه شهناز در دبی اجرا و به بازار عرضه شد. 

استاد فقید شجریان به همراه گروه شهناز در سال 1389 یک تور کنسرت جهانی برگزار کرد که دو مورد از این کنسرت ها منتشر
شد. کنسرت محمدرضا شجریان و گروه شهناز در دبی که نامش دربالا آمده بود یکی از همین کنسرت هاست و اثر دیگر کنسرت در

لندن می باشد و به صورت رسمی توسط بی بی سی پخش شد. 

"مجید درخشانی" سرپرست گروه شهناز این دو کنسرت را از موفق ترین کنسرت هاي این گروه می داند و می گوید: تشکیل این
گروه از نوازندگان جوان انتقاد بسیاري از اهالی موسیقی را در پی داشت زیرا آنان اعتقاد دارند شجریان با چنین جایگاه باید با
پیشکسوتان به روي صحنه برود نه جوانان ، اما استاد شجریان ضمن اظهار رضایت از اعضاي گروه عقیده دارد که باید فرصت کافی را

براي رشد و تعالی جوانان در اختیارشان گذاشت. 

خسرو آواز ایران پس از مدتی با برادران پورناظري (تهمورس پورناظري و سهراب پورناظري) همکاري کرد که حاصل آن آلبوم رنگ
هاي تعالی است. البته این اثر به صورت رسمی منتشر نشده بلکه بر روي اینترنت پخش شد. 

استاد فقید بعد از آن همکاري با برادران پورناظري را قطع و در سال 1393 یک بار دیگر به همراه گروه شهناز یک تور کنسرت جهانی
برگزار کرد. 

از شاگردان سرشناس استاد شجریان می توان از "حسام الدین سراج"، "قاسم رفعتی"، "همایون شجریان"، "ایرج بسطامی"، "محسن
کرامتی"، "علی جهاندار"، "حمیدرضا نوربخش"، "علیرضا قربانی"، "سینا سرلک" و "مظفر شفیعی" نام برد. 

"شهرام ناظري"، "علیرضا افتخاري" و "علی رستمیان" نیز مدتی نزد او ردیف هاي آوازي کار کردند. 

گلبانگ، پیغام اهل راز، بیداد، آستان جانان، سرعشق، دستان، دود عود، سرو چمان، پیام نسیم، دل مجنون، خلوت گزیده، دل شدگان،
آسمان عشق، یاد ایام، چشمه نوش، جان عشاق، گنبد مینا، ساز قصه گو، در خیال، عشق داند، رسواي دل، شب وصال، معناي هستی،

چهره به چهره، شب، سکوت، کویر، آرام جان، تلاوت، آهنگ وفا، سروچمان، پیان نسیم و... از جمله آثار این استاد است. 

وي در طول فعالیت هنریش با هنرمندان بسیاري همکاري کرد که از آن جمله می توان به استادان "علی تجویدي"، "حبیب االله
بدیعی"، "رحمت االله بدیعی"، "پرویز یاحقی"، "همایون خرم"، "شاپور نیامان"، "اسداالله ملک"، "اصغر بهاري"، "حسن کسایی"،
"محمد موسوي"، "فرامرز پایور"، "منصور صارمی"، "لطف االله مجد"، "احمد عبادي"، "جلیل شهناز"، "فرهنگ شریف"، "حسین

علیزاده"، "محمدرضا لطفی"، "کیهان کلهر" و بسیاري دیگر اشاره کرد. 

پیکر استاد شجریان در محوطه آرامگاه فردوسی به خاك سپرده شد. 
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برچسب ها 
- مازندران 

- محمدرضا شجریان 
- چهره ماندگار موسیقی
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فیلم| 4 جوان فارس و ترکمن چگونه 6 کارخانه راکد را احیا کردند؟

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  193  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش خبرگزاري فارس از گرگان، چهار کارآفرین موفق
استان با داشتن بهترین مدارك دانشگاهی با خط کشیدن
دور مسیر کارمندي به فرمان رهبر معظم انقلاب در تحقق

شعار سال لبیک گفتند. 
«عبدالحمید پور» که مدرك دامپزشکی دارد و سه سال
سابقه کارمند پیمانی در اداره دامپزشکی داشته است و
اکنون یک کارآفرین موفق است، «شاهین صادق زاده»
داراي مدرك مهندسی مکانیک که لذت اشتغال را در

کارآفرینی و خلق ایده به پدیده می داند، «اسماعیل کریمی» دیگر کارآفرین موفق که داراي مدرك مهندسی برق است و با کوله باري
از تجربه تخصصی وارد یک کار گروهی در عرصه تولید شده است و «حبیب االله نظري» مسوول بازاریابی در فروش محصولات تولیدي

است. 

6  واحد تولیدي راکد در قالب سه شرکت تعاونی «سیمین درنا گلستان» در ناحیه صنعتی «بناور» (سیمین شهر) داراراي سه واحد
تولیدي، شرکت «یکتابافت هیرکان» در شهرك صنعتی بندرترکمن (پنج پیکر) داراي یک واحد تولیدي و شرکت «دژپلاست نگین
ترکمن صحرا» در شهرك صنعتی آق قلا داراي یک واحد تولیدي راه اندازي شد تا پنج واحد راکد به مرحله تولید برسند و یک واحد

تولیدي در حال بازسازي است و روند توسعه این شرکت ها جزو اهداف چهار کارآفرین گلستانی است. 
زمینه فعالیت این واحدهاي تولیدي در تولید انواع نخ هاي پلاستیکی، کادویی، عدل بندي «بیلر»، تابیده و طناب صیادي، بازیافت

پلاستیک، گرانول مواد، بافت گونی، دوخت، برش و چاپ کیسه است. 
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طرح بدون برنامه و هدف مجلس براي اعطاي یارانه

منبع: برترین هاشماره خبر:  194  |  تاریخ: 1399/08/28

عضو اتاق بازرگانی ایران اظهار کرد: این که امروز ما بیاییم و پولی به مردم پرداخت کنیم کار ساده اي است که می خواهیم
فعلا رضایت مردم را جلب کنیم و جلوي غرغر آنها را بگیریم ساده ترین کار این است که بگوییم این پول را پرداخت می

کنیم تا مردم خوشحال باشند.

ایلنا نوشت: عضو اتاق بازرگانی ایران اظهار کرد: این که امروز ما بیاییم و پولی به مردم پرداخت کنیم کار ساده اي است که می
خواهیم فعلا رضایت مردم را جلب کنیم و جلوي غرغر آنها را بگیریم ساده ترین کار این است که بگوییم این پول را پرداخت می

کنیم تا مردم خوشحال باشند. 

مسعود دانشمند اظهار کرد: اما کار با برنامه سخت و دشوار است پخش کردن پول راحت است اما اینکه افراد را وادار به کار کردن و
تولید کنیم سخت است. این طرح ها ساده انگارانه و دم دستی است و چون برنامه ندارد به هدف نمی رسد. 

وي تصریح کرد: در شرایط کرونایی در همه جاي دنیا یارانه می دهند، در جایی مثل آمریکا و کانادا پول به حساب مردم ریخته می
شود و در جاي دیگر کوپن و کالابرگ داده می شود اما یارانه دادن بدون برنامه اشتباه است. 

وي افزود: وقتی قیمت ها بالا می رود؛ براي جبران اختلاف سطح درآمد و هزینه ها، یا باید درآمدها را افزایش و یا قیمت ها را کاهش
داد. پایین آوردن قیمت ها امري نشدنی است، بالابردن درآمدها هم مشکل زا است چراکه در یک چرخه باعث افزایش دوباره قیمت ها
می شود، بنابراین تورم زا است و راه حل مناسبی نیست. با یارانه می توان اختلاف بین دستمزد و قیمت ها را تا حدي پوشش داد،
مشروط بر اینکه در کنار آن براي توسعه تولید و اشتغال برنامه داشته باشیم. با تولید و اشتغال می توان تورم را کنترل کرد و با
حداقل افزایش دستمزدها برابري هزینه و درآمد را ایجاد کرد، اگر این برنامه را در کنار یارانه نداشته باشیم اصولا دادن یارانه اشتباه

است. 

دانشمند در مورد کارکرد یارانه ادامه داد: وقتی پاي کسی دچار مشکل می شود به او عصا می دهند تا کمک کند که راه برود، عصا
نمی دهند که براي همیشه از آن استفاده کند. یارانه هم مانند عصا نوعی توانمندسازي است، قرار نیست همیشه پرداخت شود. باید

بدانیم که به چه کسی، چه مقدار و چگونه یارانه بدهیم و از چه زمانی دیگر آن را قطع کنیم. 

وي با اشاره به طرح جدید مجلس مبنی بر پرداخت یارانه کالاهاي اساسی گفت: این طرح مجلس بدون برنامه و هدف است، مشخص
نیست بعد از آن قرار است چه اتفاقی بیفتد. به جاي این کارها باید برنامه اقتصادي داشته باشیم تا تولید و اشتغال را راه بیندازیم. در
کنار آن اختلاف دستمزد و هزینه هاي زندگی خانوارها را به نوعی جبران کنیم، البته می توان از طریق کالابرگ براي کالاهاي اساسی

استفاده کرد ولی پول پرفشار و تورم زا وارد بازار نکنیم. 

رییس سابق اتاق بازرگانی ایران و امارات تصریح کرد: البته می توان یارانه ها را به نوع دیگري تبدیل کنیم، مثلا واحدهاي تولیدي و
سازمان هاي اداري را وادار کنیم تا براي پرسنل خود مجتمع هاي مسکونی بسازند و آنها را به قیمت بسیار ارزان به آنها بدهند تا



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 455/463

بخشی از بار هزینه آنها کم شود. براي مثال اگر کسی در شرکت خودروسازي کار می کند یک خانه به او بدهند و کرایه معادل 10 تا
15 درصد حقوق را از او بگیرند تا بتواند آرام آرام خودش را ترمیم کند و نیازي به یارانه نداشته باشد. توانمندسازي به این شکل است

اما اگر برنامه اي پشت آن نباشد کار درستی نیست. 

وي در مورد یارانه معیشتی که سال گذشته بعد از گران شدن قیمت بنزین اضافه شد، گفت: نظر ما این بود که یک کارت انرژي داده
شود که به ازاي هر نفر این کارت شارژ شود و همزمان نرخ بنزین گازوئیل، گاز، برق و آب به نرخ بین المللی برسد و افراد با این کارت

پول بنزین، گازوئیل،گاز، برق و آب را واریز کنند. 

وي افزود: اگر کسی سه ماشین دارد یا خانه پر از چراغ دارد و می خواهد بیشتر مصرف کند بعد از استفاده از کارت انرژي باید مازاد
پول را به صورت آزاد پرداخت کند. در این صورت شرکت برق و آب هم سود می دهند. به خانوارهاي روستایی و خانوارهایی که
مصرف آنها کم است اجازه داده شود که در پایان هر سه ماه مانده کارت انرژي خود را به کارت خرید کالا انتقال دهند و با آن مواد
غذایی لباس یا هر کالایی که نیاز دارند بخرند. از طرفی هم سوبسید پنهان را حذف می کنیم تا حتی پالایشگاه هم نفت خام را به
قیمت جهانی بخرد و آن را پالایش کند و سود هم بدهد. قاچاق سوخت و دزدي برق هم از بین می رود. بعد از مدتی هم دولت می

تواند با کاهش گام به گام یارانه آن را حذف کند. 

دبیر کل خانه اقتصاد ایران خاطرنشان کرد: این که امروز پولی به مردم پرداخت کنیم کار ساده اي است که می خواهیم فعلا رضایت
مردم را جلب کنیم و جلوي غرغر آنها را بگیریم ساده ترین کار این است که بگوییم این پول را پرداخت می کنیم تا مردم خوشحال
باشند. اما کار با برنامه سخت و دشوار است پخش کردن پول راحت است اما اینکه افراد را وادار به کار کردن و تولید کنیم سخت

است. این طرح ها ساده انگارانه و دم دستی است و چون برنامه ندارد به هدف نمی رسد.
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پرداخت 390 میلیارد ریال تسهیلات اشتغال زایی روستایی در
یزد

پرداخت 390 میلیارد ریال تسهیلات اشتغال زایی روستایی در یزد

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  195  |  تاریخ: 1399/08/28

سرپرست صندوق کارآفرینی امید در یزد گفت: از سال 97
تاکنون 396 میلیارد ریال تسهیلات اشتغالزایی روستایی در استان یزد پرداخت شده است. 

امین خوش قامت در گفت و گو با خبرنگار فارس از یزد، با بیان این که صندوق کارآفرینی امید به عنوان یک نهاد حمایتی در راستاي
حمایت از کسب و کارهاي خرد و متوسط در سطح کشور فعالیت دارد، اظهار کرد: این صندوق از سال 97 تا کنون 419 فقره

تسهیلات به مبلغ 396 میلیارد ریال پرداخت کرده است. 

وي افزود: 48 فقره از این تسهیلات در حوزه بنیاد شهید به مبلغ 24 میلیارد و 300 میلیون ریال، بهزیستی 13 فقره به مبلغ
14میلیارد و 400 میلون ریال، کمیته امداد 50 فقره به مبلغ 23 میلیارد و 690 میلیون ریال و در حوزه صندوق هاي خرد محلی که

همان زنان روستایی است 14 فقره به مبلغ 5 میلیارد و 800 میلون رریال تسهیلات پرداخت شده است. 

سرپرست صندوق کارآفرینی امید در استان یزد با اشاره به امضاي تفاهم نامه هاي همکاري بین ادارات و سازمان هاي مختلف به
دنبال تحقق هدف ایجاد اشتغال پایدار روستایی، گفت: در مجموع تفاهم نامه هاي امضا شده ادارات و سازمان ها با صندوق توسعه

ملی 783 فقره تسهیلات به مبلغ 454 میلیارد ریال پرداخت شده است. 

خوش قامت با بیان این که از محل پرداخت تسهیلات صندوق کارآفرینی امید در سال گذشته 716 فرصت شغلی جدید در استان یزد
ایجاد شده است، اظهار کرد: در سفر رئیس جمهور به استان یزد هم 119 فقره تسهیلات اشتغال به مبلغ 46 میلیارد و 500 میلیون

ریال، و 346 فقره تسهیلات ضروري به مبلغ 17 میلیارد و 300 میلیون ریال به یزدي ها پرداخت شده است. 

وي در پایان هدف از تشکیل این صندوق را حمایت از کسب و کارهاي روستایی، ایجاد اشتغال پایدار روستایی و ایجاد مهاجرت
معکوس عنوان کرد و افزود: 9 درصد تسهیلات اشتغال روستایی استان یزد در بخش کشاورزي، 45 درصد در بخش صنعت و 46

درصد در حوزه خدمات پرداخت شده است.
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جلسه هماهنگی با بیمه معلم

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  196  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید استان
مازندران جلسه هماهنگی پرداخت تسهیلات به معرفی
شدگان بیمه معلم امروز با حضور نمایندگان بیمه معلم

کشور در محل کار مدیر صندوق مازندران برگزار گردید . 

در این جلسه جام آبادي نماینده بیمه معلم کشور ضمن
تشکر از برگزاري این جلسه خواستار هماهنگی هر چه
بیشتر نمایندگان بیمه معلم با رؤساي صندوق کارآفرینی ،
در راستاي تسریع در روند جذب منابع این تفاهم نامه شد . 

در ادامه این جلسه گل محمدي مدیر صندوق مازندران با اعلام آمادگی براي پرداخت تسهیلات افزود : صندوق مازندران تمام تلاش
خود را براي همکاري و تسریع در پرداخت تسهیلات به معرفی شدگان به کار خواهد بست .
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برگزاري کارگاه آموزشی توجیهی ایجاد صندوق هاي خرد محلی

برگزاري کارگاه آموزشی توجیهی ایجاد صندوق هاي خرد محلی

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  197  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش روابط عمومی استان یزد/کارگاه آموزشی توجیهی صندوق هاي خرد محلی با حضور خوش قامت سرپرست صندوق
کارآفرینی امید استان و با حضور مجازي رؤساي شعب صندوق شهرستانی برگزار گردید. 

خوش قامت هدف از ایجاد و حمایت از صندوق هاي خرد محلی را تقویت سرمایه گذاري هاي خرد در مناطق کم برخوردار عنوان کرد
و گفت:صندوق کارآفرینی امید با تأمین منابع مالی درصدد افزایش درآمد و تقویت اقتصاد خانوارهاي کم درآمد و ایجاد اشتغال و

ایجاد ارزش آفرینی در محصولات تولیدي اعضاي صندوق ها می باشد. 

سرپرست صندوق استان با اشاره به پرداخت مبلغ 5میلیارد و 800 میلیون ریال تسهیلات قرض الحسنه اشتغال به14 صندوق خرد
گفت:با توجه به انعقاد تفاهم نامه با سازمان بسیج سازندگی و سازمان بهزیستی کشور تعداد پرداخت تسهیلات به صندوق هاي خرد و

حمایت از آنان رو به افزایش می باشد. 

خوش قامت ادامه داد:امیدواریم بتوانیم همچون گذشته با تلاش مضاعف اقدامات مؤثري در حمایت از کسب و کارها و ایجاد اشتغال
پایدار و توانمندسازي جامعه محلی برداریم.
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بررسی روند اجرایی تشکیل صندوق هاي خرد محلی در برنامه همکاري

مشترك صندوق کارآفرینی امید و سازمان بسیج سازندگی در محل دفتر

مدیریت صندوق استان اردبیل

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  198  |  تاریخ: 1399/08/28

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید استان
اردبیل جلسه بررسی روند اجرایی تفاهم نامه فیمابین
صندوق کارآفرینی امید و سازمان بسیج سازندگی با حضور
مسئولین بسیج سازندگی سپاه استان اردبیل در محل دفتر

مدیریت صندوق استان اردبیل برگزار گردید. 

در این نشست، بابائی مهر مدیر صندوق استان اردبیل
گزارشی از عملکرد صندوق کارآفرینی امید در راستاي حمایت از ایجاد اشتغال و کمک به فضاي کسب و کار در استان و حمایت از
طرحهاي اشتغالزایی روستایی و عشایري ارائه نموده و برنامه هاي جاري صندوق در جهت ساماندهی تولید انبوه از محیط هاي کوچک

و خانگی و گسترش و ایجاد رونق اقتصادي در واحد هاي تولیدي را در جهت اشتغالزایی پایدار تبیین نمود. 

بابائی مهر گفت: در راستاي اجراي سیاست هاي کلان اقتصاد مقاومتی ابلاغی مقام معظم رهبري (مدظله) و ضرورت تدوین استراتژي
مشارکت اجتماعی روستائیان در برنامه توسعه محلی، یکی از شاخص ترین اقدامات صندوق کارآفرینی امید طراحی و اجراي نظام

تامین مالی متناسب با روستاها بوده که ایجاد صندوق هاي خرد محلی در جوامع روستایی از آن جمله می باشد. 

وي افزود: با برنامه ریزي هاي لازم در چند سال اخیر و با برگزاري دوره هاي آموزشی تسهیلگري با استفاده از روشهاي مشارکتی و
اعتبارات خرد صندوق هاي خرد محلی با تدریس اساتید مرتبط، اقدامات لازم براي تشکیل جلسات توجیهی در 60 صندوق خرد
محلی در روستاهاي هدف معمول و اهداف طرح با مشارکت روستائیان براي زنان روستایی تبیین گردیده است و در حال حاضر با
برگزاري منظم جلسات آموزشی و توجیهی در راستاي توانمندسازي زنان روستایی 60 طرح صندوق اعتبارات خرد زنان روستایی

توسط صندوق کارآفرینی امید استان اردبیل ایجاد و حمایت مالی گردیده است. 

وي خاطرنشان کرد: بر اساس تجربه کسب شده قبلی در اجراي طرح صندوق هاي خرد محلی انشاالله روند اجرایی تفاهم نامه فیمابین
صندوق کارآفرینی امید و سازمان بسیج سازندگی را پیگیري نموده و تلاش می شود فعالیت و کسب و کار زن روستایی منجر به
درآمد شود، درآمدي که به معیشت روستاییان کمک کرده و از مهاجرت و شهرنشینی جلوگیري می کند و از بین همین زنان مشغول
در صندوق هاي خرد روستایی، کارآفرینانی شناسایی می شوند که می توانند حلقه هاي مفقوده کسب و کار خود را پیدا کرده و علاوه
بر خود براي زیرمجموعه هاي خود نیز فرصت شغلی مناسبی در روستا ایجاد کنند که صندوق کارآفرینی امید به این زنان به طور

خاص و ویژه کمک خواهد کرد.
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167 ایده براي گردش چرخ صنعت پوشاك کشور

منبع: بولتن نیوزشماره خبر:  199  |  تاریخ: 1399/08/28

مسئول «چرخ برکت» از ارسال 387 طرح و ایده به این رویداد به عنوان بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی صنعت پوشاك
خبر داد.

گروه اجتماعی: میرسامان پیشوایی با اشاره به برگزاري دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت
گفت: 387 طرح و ایده از سوي اعضاي هیات علمی، استارتاپ ها و فارغ التحصیلان دانشگاهی و دست اندرکاران صنعت پوشاك به
رویداد چرخ برکت به عنوان بزرگترین رویداد نوآوري- کارآفرینی در صنعت پوشاك کشور ارسال گردید که پس از ارزیابی هاي اولیه،

167 طرح پذیرفته شد. 

به گزارش بولتن نیوز، وي افزود: این طرح ها مربوط به بخش
هاي مختلف زنجیره صنعت پوشاك از تولید نخ و پشم گرفته تا
توزیع البسه می شود. همچنین برخی از طرح هاي رسیده به
شکل تخصصی البسه کودك، مشاغل و کسب و کارها را مدنظر

قرار داده اند. 

مسئول رویداد چرخ برکت تصریح کرد: نوآوري و توانایی
کارآفرینی از جمله معیارهاي اصلی در پذیرش طرح ها و ایده

هاي رسیده به این رویداد است. 

پیشوایی درباره دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده نیز توضیح داد: این دوره براي صاحبان ایده ها و طرح هاي برگزیده در دو
سرفصل آموزش با محوریت کسب و کار و آموزش با محوریت مشکلات صنعت پوشاك برگزار می شود. 

وي خاطرنشان کرد: اعضاي هیات علمی دانشگاه علم و صنعت، چهره هاي شناخته شده اتحادیه پوشاك، صنعت مد و داوران جشنواره
فجر از جمله مدرسان در این دوره آموزشی هستند. 

مسئول چرخ برکت با اشاره به استقبال خوب از این رویداد ملی گفت: استقبال خیلی خوب طراحان و ایده پردازان از رویداد چرخ
برکت حتی پس از پایان مهلت ارسال طرح ها، باعث شده است تا به شکل بلندمدت به این رویداد نگاه کنیم. 

پیشوایی افزود: طرح ها و ایده هاي فراوانی از سراسر کشور به این رویداد ارائه شده است اما استان هاي تهران، اصفهان، بوشهر،
خوزستان و سیستان و بلوچستان بیشترین استقبال را از فراخوان چرخ برکت داشته اند. 

مسئول چرخ برکت با تقسیم بندي طرح هاي رسیده به دو دسته نوآورانه و کارآفرینانه بیان کرد: جوامع دانشگاهی شامل اعضاي
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هیات علمی، فارغ التحصیلان و استارتاپ ها مشارکت فعالی در ارائه ایده به رویداد چرخ برکت داشته اند. همچنین طرح هایی نیز از
سوي دست اندرکاران صنعت پوشاك به این رویداد ارائه شده است. 

پیشوایی ادامه داد: پس از پایان دوره توانمندسازي، برگزیدگان در مرحله بعدي طرح هاي کسب و کار خود را نوشته و ارسال می
کنند. این طرح ها ارزیابی و به برگزیدگان تسهیلات مالی و غیرمالی بنیاد برکت و سرمایه گذاران داخلی و خارجی تعلق می گیرد. 

وي با تاکید بر این که هیچ محدودیتی در پذیرش طرح هاي کسب و کار برگزیده شده نیست، عنوان کرد: با توجه به طرح هایی که
دریافت شده است، تحقق 100 درصدي تولید 5 میلیون دست پوشاك و 2 هزار شغل به عنوان اهداف رویداد ملی چرخ برکت نه تنها

دور از انتظار نیست، که حتی پیش بینی می کنیم بیشتر از برآوردهاي اولیه هم باشد. 

مسئول چرخ برکت در تشریح مراحل دیگر این رویداد اظهار داشت: آخرین مهلت دریافت طرح هاي کسب و کار 5 آذر است و این
طرح ها تا 10 آذر ارزیابی و نتایج نهایی اعلام می شود. 30 آذر نیز به عنوان پایان مسیر رویداد ملی چرخ برکت در نظر گرفته شده

که در این مرحله، طرح هاي برگزیده وارد فاز عملیاتی خواهند شد. 

معاون برنامه ریزي و توسعه منابع بنیاد برکت نیز در دوره توانمندسازي تیم هاي برگزیده در ارزیابی اولیه رویداد چرخ برکت اظهار
امیدواري کرد که این رویداد، گام بزرگی در جهت تامین زنجیره تولید در صنعت پوشاك باشد. 

نعمت االله رضایی با اشاره به واردات 50 درصدي البسه در کشور تصریح کرد: بازار پوشاك پتانسیل بالایی را براي توسعه و کار دارد و
بنیاد برکت با همکاري و تامین مالی، همکاري و پشتیبانی لازم و نظارت هاي کافی را براي ایجاد و تکمیل چرخه تولید در صنعت

پوشاك کشور خواهد داشت. 

گفتنی است، رویداد ملی چرخ برکت به منظور ایجاد جریان نوآوري و کارآفرینی در صنعت پوشاك در راستاي اهداف سال جهش
تولید و با هدف تولید 5 میلیون دست لباس و ایجاد 2 هزار شغل، از سوي بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام و با مشارکت دانشگاه

علم و صنعت برگزار می شود.
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مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اصفهان: باید به سمت مشاغل خُرد حرکت

کنیم

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  200  |  تاریخ: 1399/08/28

خبرگزاري آریا - مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی
استان اصفهان در نشستی صمیمانه در محل خبرگزاري
ایسنا به برخی سوالات و چالش هاي حوزه کار و اشتغال

استان پاسخ داد. 
با توجه به شیوع ویروس کرونا در کشور از سال گذشته،
اشتغال اصفهان به عنوان بزرگترین استان صنعتی کشور،
بیشتر در معرض خسارات ناشی از این ویروس قرار گرفته
است. داشته است که به نظر می رسد باید راهکارهاي لازم
اندیشیده شود. کامران کلانی در این نشست با اعتقاد بر

اینکه کرونا تاثیر مضاعفی بر واحدهاي کوچک گذاشته و دلیل آن بیشتر در تامین سرمایه در گردش آنهاست به ایسنا، می گوید:
مطابق آمار موجود حدود 65 درصد اشتغال کشور در دست بنگاه هاي کوچک است؛ همچنین کرونا بر مشاغل غیررسمی که 60
درصد اشتغال کشور در این بخش است، اثر گذاشته است، از سوي دیگر متاسفانه آثار کرونا بیشتر بر مشاغل حوزه خدمات بوده که

50 درصد اشتغال کشور نیز در این بخش است. 
اطلاعات ناقص در حوزه اشتغالوي در خصوص آثار منفی کرونا بر مشاغل موجود در اصفهان، می گوید: یکی از مشکلات اصفهان این
است که اطلاعات در حوزه اشتغال ناقص است و متاسفانه تابلوي رصد اشتغال بر مبناي یک سري شاخص ها و مولفه ها هنوز طراحی

نشده است. 
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان توضیح می دهد: این تابلو بدین معناست که وضعیت اشتغال موجود و آینده استان

را به صورت هوشمند رصد کنیم. 
وي با بیان اینکه در حال پیگیري این موضوع و طراحی تابلویی براي رصد اشتغال استان با همکاري خانه صنعت و اتاق بازرگانی

هستیم، تصریح می کند: به طور قطع با در نظر گرفتن این مولفه ها وضعیت حال و آینده اشتغال کشور قابل رصد خواهد بود. 
28 هزار نفر همچنان بیمه بیکاري کرونا می گیرندوي ادامه می دهد: براساس اطلاعات موجود در حد فاصل اسفند سال گذشته تا
پایان اردیبهشت امسال حدود 74 هزار نفر در استان اصفهان به دلیل شیوع کرونا در سامانه بیمه بیکاري ثبت نام کردند که از این
تعداد حدود 67 هزار نفر بیمه بیکاري دریافت کردند، اما بخشی از آنها به کار بازگشتند و در حال حاضر نیز حدود 28 هزار نفر

همچنان بیمه بیکاري دوران کرونا را دریافت می کنند. 
کلانی در خصوص مشاغلی که به دلیل کرونا از بین رفته اند، می گوید: واقعیت این است که تعدادي شغل به دلیل کرونا از بین رفته

است، اما آمار درستی در این حوزه نداریم و به تفکیک، چنین آماري به استان ها ابلاغ نشده است. 
حفظ اشتغال موجود موضوعی مهم در دوران کروناوي با اشاره به حفظ اشتغال موجود است، اظهار می کند: در شرایط کنونی معتقدم
باید به سمت توسعه مشاغل خانگی و خرد و همچنین اقتصاد دانش بنیان حرکت کنیم و جریان اشتغال به دنبال خلاقیت، کارآفرینی

و نوآوري ایجاد شود.
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